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Hak cipta terpelihara.

Jindřich Bayer telah menegaskan haknya untuk dikenal pasti sebagai pengarang mengikut Akta
Hak  Cipta,  Reka  Bentuk  dan  Paten  1988.  Hak  cipta  terpelihara.Tiada  bahagian  daripada
penerbitan ini  boleh diterbitkan semula,  disimpan dalam atau dimasukkan ke dalam sistem
perolehan  semula,  atau  dihantar  dalam  sebarang  bentuk,  atau  dengan  sebarang  cara
(elektronik, mekanikal, fotokopi, rakaman atau sebaliknya) tanpa kebenaran pengarang Jindřich
Bayer terlebih dahulu.

Saya ingin mendedikasikan apa yang telah saya sumbangkan kepada buku ini untuk ingatan ibu dan
ayah saya, yang mungkin masih bersama kami hari ini jika saya tahu kemudian apa yang saya tahu
sekarang.Saya hanya berharap maklumat ini akan menghalang keluarga lain daripada melalui apa
yang terpaksa kami tanggung.

Tujuan kompilasi ini adalah untuk membentangkan status quo pengetahuan semasa berkaitan
penggunaan  minyak/ekstrak  ganja  dalam  perubatan.  Semua  maklumat  dibentangkan
untuktujuan  pendidikan  sahaja,  dan  ia  adalahtidak  dibentangkan  dengan  niat  untuk
mempromosikan  penggunaan  dadah  ketagihan  yang  berbahaya,  sebaliknya.Kami  tidak
bertanggungjawab terhadap sebarang penyalahgunaan maklumat yang disertakan dalam buku
ini.

Jindrich Bayer, Mac 2022
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Moto
“Anda  tidak  boleh  menjalankan  ekonomi  secara  rasional  tanpa  ganja/rami,  itu  adalah  misi
mustahil.Perkara yang sama berlaku untuk perubatan – anda tidak boleh melakukan perubatan
dengan baik dan rasional tanpa ganja, anda tidak boleh melakukan kerja dengan cara terbaik
yang boleh dilakukan.Bukan kerana saya berkata tetapi kerana itulah keadaannya.” JB

Mengapa Ia Dipanggil RSO?
“Jack Herer mula memanggilnya Minyak Rick Simpson atau RSO.Rick tidak mahu ia dinamakan
sempena  namanya  dan  saya  mengambil  sedikit  masa  untuk  meyakinkannya  bahawa  ia
sebenarnya idea yang bagus.Caranya ialah terdapat banyak minyak rami/ganja di luar sana dan
terdapat banyak cara untuk menghasilkan minyak atau ekstrak dan ramai pesakit telah ditipu
untuk membeli minyak atau ekstrak yang berkualiti rendah.

RSO dihasilkan menggunakan kaedah tertentu, dari bahan khusus, dan dengan cara tertentu,
jadi ia harus dipanggil apa itu - RSO.RSO bukan BHO (minyak madu butana),  RSO adalah
dekarboksilasi  dan sangat kuat dan sedatif.RSO terbaik ialah 95-98% THC, 1-2% CBD dan
sangat  mujarab  dan  sedatif.Kebanyakan  jenis  pengekstrakan  lain  tidak  akan  menghasilkan
minyak yang kuat secara perubatan dan selalunya ia tidak didekarboksilasi dengan betul.Kami
biasanya memproses ganja dalam kuantiti yang banyak dan kaedah Rick sangat cekap dan
diperkemas untuk memproses kuantiti yang banyak.Anda boleh memproses satu paun ganja
dan menghasilkan minyak dalam masa yang sangat  singkat,  menggunakan peralatan yang
mudah  ditemui  di  kebanyakan  bahagian  dunia.Maksudnya  ialah  membuat  ubat  secepat
mungkin supaya pesakit tidak perlu menunggu.JB”

“Rick  tidak  mula  memanggilnya  RSO,  yang  lain  melakukannya.Ia  adalah  istilah  yang  baik,
kerana ia membawa orang ramai kepada maklumat Rick tentang kaedah dan bahan.Rick betul-
betul  mengambil  berat  tentang  orang  yang  memanggil  minyak  yang  tidak  dibuat  mengikut
kaedahnya  dan  mengesyorkan  bahan  permulaan  untuk  menghasilkan  Phoenix  Tears  atau
RSO.Dia tahu apa yang berkesan dalam pengalaman luasnya merawat pesakit, dan dia mahu
memastikan  orang  yang  sangat  sakit  mendapat  apa  yang  dia  tahu  berkesan,  dan  bukan
sesuatu yang 'mungkin sebaik' dengan nama yang sama...” Matthew

“Saya  sentiasa  bersyukur  kerana  menemui  Rick  Simpson  dan  JB…  Mengubah  hidup
sayaLaurie”

“Tanpa Rick dan videonya saya tidak akan tahu ia menyembuhkan kanser ... walaupun saya
telah menjadi pengguna dan penanam selama kira-kira 27 tahun, saya tidak tahu ia mempunyai
kualiti ini di dalamnya ... sekarang saya berterima kasih kepada Rick Simpson. .. dan tanpa
keberanian dan keterbukaan beliau kita semua akan hidup dalam kegelapan mengenainya ...
atas sebab itu saya fikir RSO adalah nama yang baik untuk minyak ... tetapi RSO mesti dibuat
kepada arahan RS ... tidak yang lainidea seseorang tentang apa yang terbaik ... jika ia tidak
rosak - jangan betulkan." Peter

“Apabila  saya  bekerja  di  dispensari  kami  biasa  memproses  sejumlah  besar  ganja...Kami
bercakap dalam ratusan paun... setiap pengekstrakan!Sungguh mengagumkan berapa banyak
co2 atau jenis n butana yang anda lalui.Saya bijak dan membuat semuanya menjadi cincang
gelembung terlebih dahulu kemudian mengekstraknya.Walau bagaimanapun, BHO sebenarnya
RENDAH  dalam  THC  daripada  RSOJika  anda  menghisapnya,  anda  mahu  ia  sesuci  yang
mungkin untuk paru-paru anda.Jika anda memakannya, badan anda boleh menangani sedikit
bahan tumbuhan tanpa masalah.Kaedah naphtha berfungsi paling baik jika anda membuatnya
di rumah untuk dimakan.Tidak ramai orang yang mempunyai akses ke makmal atau butana
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gred perubatan untuk melakukan pengekstrakan BHO dan pembersihan vakum untuk menarik
sebarang kekotoran.Kaedah Rick berkesan untuk saya dan ramai orang lain yang saya lihat
tidak perlu membetulkan sesuatu yang berfungsi dengan sempurna!” Lee

“Saya tidak kisah apa namanya!!!Sila panggil apa sahaja yang anda mahu tetapi jangan buang
lelaki seperti Rick yang telah menyelamatkan beribu-ribu nyawa dan telah memberikan seluruh
hidupnya untuk menyebarkan berita.Ia tidak betul!!” Donna

“Saya memanggilnya minyak rami  sepanjang masa,  kerana itulah ia,  ia  ada dalam kamus,
hanya perkataan lain untuk Ganja.Ia adalah istilah fesyen lama, tetapi istilah yang betul.Kita
semua tahu apa yang dia cakapkan.” Dion

“Pengekstrakan butana tidak terdekarboksilasi.Ia keluar pada suhu yang terlalu rendah.Saya
menggunakan  ISO  99  dan  telah  terdesak  dan  menggunakan  ISO  91  peratus.Ia  berfungsi
dengan baik dan ini hanya saya.Saya mula membuat ini kembali pada tahun 93 dengan alkohol
denaturalisasi tetapi ini hanya saya kerana saya adalah salah seorang daripada ramai.Selagi
semua pelarut anda masak, saya akan katakan ia lebih selamat daripada apa yang kebanyakan
orang akan makan untuk makan tengah hari.

Ubat ini menyelamatkan nyawa saya ketika saya berada di ranjang kematian saya.Minyak telah
didermakan dan ia diperbuat daripada kedua-dua naphtha atau ISO dan selagi semua pelarut
masak, anda tidak akan dapat membezakannya.Terima kasih semua kerana berkongsi ilmu, ia
tidak ternilai dan sains adalah satu siri  kajian yang diulang berulang kali.Daripada apa yang
saya faham THC pada asasnya menyekat sel-sel kanser dan menghentikan sel-sel kanser yang
lain mati tetapi tidak merosakkan sel-sel yang sihat selagi anda menelan minyak yang kuat
dengan THCa yang dipanaskan sehingga mengubahnya kepada THC, dengan itu mengaktifkan
THC. oleh haba.

Soalan saya ialah bagaimana untuk mengetahui apabila ia terdekarboksilasi sepenuhnya.Bob
dan Ann di Willow Creek Springs Ca ialah video Youtube saya dan menunjukkan kepada saya
selepas saya diberitahu saya mempunyai  3 minggu untuk hidup.Dua tahun kemudian saya
mengucapkan Selamat Hari Paskah dan saya percaya bahawa semua orang, sakit atau tidak,
harus  mengambil  ubat  ini  sebagai  pencegahan  juga.Anda  tidak  perlu  menunggu  untuk
mendapat kanser atau penyakit lain.Cinta.” Bob

-- Diterangkan dengan baik dan tepat, Bob, terima kasih.Cara paling mudah ialah memasukkan
minyak ke dalam cawan keluli tahan karat dan letakkan di dalam ketuhar yang ditetapkan pada
suhu 130°Celsius selama kira-kira sejam atau lebih.Atau sehingga tiada langsung aktiviti pada
permukaan minyak.Salam sejahtera dan Selamat Paskah kepada anda.JB

“BHO dan RSO adalah dua dunia  berbeza dalam bidang penyembuhan,  RSO yang bagus
hampir  mustahil  untuk ditemui  di  dispensari,  saya telah mencuba berkali-kali  untuk menarik
minat mereka - ada yang sangat berminat, ada yang tidak.Buat sendiri cukup mudah, saya telah
mengeluarkan alkohol dari kumpulan pertama saya pada hud trak saya pada hari yang cerah
dalam hidangan pai Pyrex.Kumpulan kecil pertama itu mengubah hidup saya.

Saya buat kedua-dua RSO dan BHO IA ADALAH TIADA PERBANDINGAN JIKA ANDA SAKIT
DAN INGIN MENJADI LEBIH BAIK --- ANDA PERLU AMBIL MINYAK JENIS RICK SIMPSON -
RSO adalah mudah ia tidak perlu diperbaiki dalam apa jua keadaan.Gunakan bahan tunas yang
baik  dan  anda  mendapat  ubat  yang baik.Saya fikir  temps yang  digunakan untuk  membuat
kedua-duanya adalah sebab utama untuk perbezaan.Haba mengaktifkan sifat  penyembuhan
RSO.” Michael

"Keajaiban  itu  ada  di  kepala  globular  trikoma.Tiada  tempat  lain  THC  wujud  pada
tumbuhan.Tumbuhan  itu  menghasilkan  THC  untuk  melindungi  bahagian
pembiakannya.Semakin  dekat  anda  dengan  bahagian  tersebut,  tunas,  semakin  banyak
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trikoma.Oleh  itu,  tunas  mempunyai  ubat  yang  paling  banyak  tersedia.Ini  sains,  bukan
spekulasi.Terima kasih sekali lagi Rick kerana memberi inspirasi kepada saya untuk membuat
minyak terbaik yang saya boleh.Minyak ambar jernih yang cantik.” Toni

"Ia dikenali sebagai RSO kerana kempen media sosial saya." JB

THC Tinggi atau Minyak CBD Tinggi?
“Saya agak keliru.Kawan saya menghidap kanser buah pinggang tahap 4 dan kanser di paru-
parunya.Adakah yang terbaik untuk memberikan minyak CBD tinggi atau minyak THC?Minyak
CBD hanya mempunyai kesan THC?Saya memberinya tiub sepuluh gram dan ia mempunyai
18% CBD dan kurang daripada 1% THC.Adakah saya melakukan ini dengan cara yang salah?”
Richard

-- "Ya, bukan begitu, anda perlu mendapatkan RSO sebenar."Mikees

-- 95-98% THC bukan 18% CBD, bukan?Beritahu sesiapa yang membekalkannya kepada anda
untuk berhenti melakukannya.Gembar-gembur pemasaran CBD yang tinggi akan membunuh
ramai pesakit yang tidak curiga kerana nampaknya, itu menyedihkan.Mengapa mereka tidak
boleh  mengikut  arahan  yang  benar-benar  berkesan?Penggunaan  minyak  CBD  yang  tinggi
adalah sangat terhad, ia tidak berfungsi dengan baik walaupun pada keadaan kulit, saya benar-
benar tidak faham mengapa semua orang begitu gung-ho tentang karut CBD itu.Ya, ia adalah
ubat yang kuat juga, tetapi penggunaannya benar-benar terhad jika dibandingkan dengan RSO
sebenar.

95-98% THC, 1-2% CBD, sangat kuat dan sedatif dan euforia; itulah minyak terbaik anda dan
itulah yang paling berkesan.Cuba ini dahulu.Apabila anda berbuat demikian, anda tidak akan
menyentuh atau mendekati minyak CBD yang tinggi itu dan anda akan tahu perbezaannya dan
tiada siapa yang akan merobek anda.RSO dahulu.JB

"Jika kita menggunakan minyak daripada ketegangan tertentu yang mengandungi 20% THC
bagaimana mungkin untuk mendapatkan 98% daripadanya?Tidak faham ini.” Ascen

-- Jika ditapis dan direbus dengan baik, anda akan mendapat minyak dengan kira-kira 95%
dengan  mudah.98%  memerlukan  lebih  sedikit  kemahiran  atau  ketegangan  yang  sangat
baik.Jangan terlalu fokus pada angka, pastikan minyak itu mujarab dan sedatif yang boleh.Anda
juga boleh menguap semula untuk menjadikannya lebih kuat.Semua maklumat itu ada dalam
Protokol Rick Simpsone-buku.JB

"Saya  mempunyai  lipoma  yang  sangat  besar  pada  lengan  atas  yang  doktor  saya  ingin
buang.Selepas kira-kira sebulan 2 atau 3 kali  menyapu minyak secara topikal,  kini  saiznya
sebesar satu sen!Saya juga menghidap scoliosis dan penyakit  cakera degeneratif  dan saya
mendapat bantuan SEGERA dengan penggunaan topikal pada bila-bila masa saya mengalami
kesakitan!Ia hanya membingungkan saya!!” Jill

"Suami saya mempunyai luka barah kecil di dahinya yang hilang sepenuhnya selepas sebulan
atau lebih menggunakan minyak." Gina

"Tumbuhan ini benar-benar hadiah." Chelle

“Saya  sangat  menikmati  halaman  ini  dan  maklumat  yang  boleh  saya  pelajari
daripadanya.Walau bagaimanapun, sangat mengecewakan untuk mendengar kanabinoid lain
selain THC diletakkan sebagai sekunder.Gadis ini, dan ibu bapanya, tidak melihat CBD sebagai
menengah.Ia  telah  memberikan  hidupnya.Bukankah  THC  yang  melakukannya,  adalah
CBD.Tolong  berhenti  mencebik.Anda  tidak  menggalakkan  orang  ramai  mencuba  jenis  CBD
yang  tinggi  apabila  mereka  benar-benar  boleh  dibantu  olehnya.THC  yang  tinggi  bukanlah
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jawapan kepada segala-galanya dan itulah sebabnya terdapat lebih daripada satu kanabinoid
dalam tumbuhan itu.” Tina Babcock

“JB menjawab tentang kanser paru-paru bukan sindrom Dravet, tiada siapa yang mempedulikan
apa-apa.Untuk kanser laporan pesakit dan kajian saintifik menunjukkan THC adalah apa yang
membunuh kanser.Terdapat  beberapa  kajian  mengatakan  CBD bermanfaat  untuk  beberapa
jenis  kanser  tetapi  sedikit  jika  dibandingkan  dengan  kajian  yang  dilakukan  dengan
THC.Sekarang sawan dan beberapa keadaan lain CBD tinggi adalah perkara yang anda cari.”
Kellin

-- Kellin dan Tina, minyak yang kami gunakan juga berfungsi pada sawan.Dan pesakit akan
mendapat hasil yang jauh lebih baik jika mereka menggunakan perkara yang sebenar dan cuba
menyembuhkan punca dan bukan hanya gejala.

Saya tidak meletakkan CBD, ia adalah ubat yang sangat berkuasa dengan sendirinya, dan saya
fikir  ia  bagus  dalam  mengunyah  gula-gula  getah  untuk  kanak-kanak  dan  lain-lain,
contohnya.Tetapi jika anda mahukan kuasa sebenar, anda memerlukan RSO yang paling kejam
dan banyak THC.Cuba sahaja pada keadaan kulit dan lihat sama ada luka melecur atau luka
akan  sembuh  lebih  cepat  dengan  RSO  sebenar  atau  dengan  versi  CBD  tinggi  gred
rendahnya.Saya  telah  melihatnya  dengan  mata  kepala  saya  sendiri,  saya  tidak  perlu
bereksperimen dengan minyak CBD tinggi untuk diri saya sendiri.Saya mahukan yang terbaik
untuk diri saya dan juga pesakit saya.Kebanyakan minyak CBD yang tinggi mempunyai kualiti
sekunder jika dibandingkan dengan RSO yang terbaik dan paling mujarab serta sedatif dengan
95-98% THC.

Masalah  utama anda ialah anda membeli  teori  kanabinoid  tunggal  yang didorong  oleh Big
Pharma supaya mereka mendapat  keuntungan daripada ubat  ganja.Anda sebenarnya tidak
mahu ubatberdasarkan kanabinoid tunggal, anda mahukan minyak yang paling berkuasa dan
sedatif untuk hasil terbaik.

Dan anda boleh menanam sendiri tumbuhan dan anda boleh membuat minyak sendiri, anda
benar-benar  tidak  perlu  membelinya daripada syarikat  farmaseutikal  besar  yang akan cuba
meletakkan tanda harga yang besar pada resin kanabis terdekarboksilasi tanpa sebab selain
daripada ketamakan mereka .

Anda mungkin dan kemungkinan besar akan memerlukan berkilo-kilo minyak suatu hari nanti -
untuk diri sendiri atau keluarga anda -- berapa banyak yang anda mahu bayar setiap gram?
Satu  wang adalah terlalu  banyak,  jika  tumbuhan ditanam di  luar  rumah dan secara  besar-
besaran.Jadi tiada cukai khas, tiada seperti  itu.Pengesahan 100% adalah satu-satunya cara
untuk pergi dan ia perlu dilakukan sekarang, tidak ada sebab untuk membiarkan ratusan juta
pesakit di seluruh dunia menderita.Jangan ragu untuk berhujah mengenainya; tetapi itu sahaja
yang boleh anda lakukan mengenainya.Salam sejahtera, JB

"Saya tidak dapat memahami menggunakan ganja sebanyak itu dalam setahun, tetapi saya
tidak akan teragak-agak untuk mati mencuba." Susie

“Sila teruskan menerangkan seperti yang anda ada, saya buat satu nota dan belajar sebanyak
yang saya boleh daripada anda tentang apa yang baik untuk apa dan sebagainya, saya mahu
bersedia dan bersedia dengan pengetahuan yang betul untuk saya dan saya...Jika anda tidak
memberitahu  tentang  memerlukan  THC  yang  tinggi,  saya  akan  fikir  semuanya  ok,  saya
berterima kasih atas SEMUA MAKLUMAT.” Vicky

“Rick  sentiasa  mengekalkan  THC  yang  tinggi  yang  penting  untuk  memberi  anda  peluang
terbaik,  jelas sekali itulah hasil  terbaiknya.Terdapat banyak perkara CBD mungkin lebih baik
untuknya,  ia  biasanya  digunakan  pada  kanak-kanak  untuk  Sindrom  Dravet,  ADHD  dan
gangguan  obsesif  kompulsif  yang  teruk  kerana  ramai  orang  masih  takut  untuk  menjadikan
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kanak-kanak tinggi.THC adalah perkara yang membuatkan anda tinggi.Saya telah menemui
beberapa  orang  yang  menggunakan  minyak  THC tinggi  untuk  merawat  kebanyakan  orang
tetapi jika pesakit tidak bertindak balas seperti yang diharapkan mereka beralih kepada CBD
tinggi dan ini telah berfungsi dengan lebih baik.

Saya rasa setiap orang berbeza dan setiap kanser  adalah berbeza.Tetapi  sehingga semua
penyelidikan yang diperlukan dibenarkan untuk dilakukan, mungkin lebih baik untuk berpegang
pada kaedah Rick.THC tinggi, indica dominan mengikut protokol.Dikatakan bahawa jika mereka
memulakan  dos  yang  kecil  dan  menggandakan  dos  setiap  4  hari,  pesakit  boleh  membina
toleransi dengan cepat dan rasa mengantuk yang teruk akan reda selepas beberapa ketika
pada  minyak.Minyak  Rick  adalah  95-98%  THC  tetapi  kesan  psikoaktif  tidak  akan
membahayakan anda.

Dan apabila cuba memutuskan kaedah siapa yang perlu saya ikuti, saya tidak percaya sesiapa
yang mempunyai lebih banyak pengalaman dengan ubat ini daripada Rick.Saya telah melihat
kaedah  Belanda  dan  hanya  fikir  jika  seseorang  sedang  mati  mengapa  anda  mencairkan
penawarnya?” Nick

"Memandangkan saya telah mendengar minyak CBD yang tinggi membantu sawan, saya selalu
terfikir bahawa jika ibu bapa itu memberi anak mereka hibrid tetapi menguasai minyak indica
anak itu akan sembuh.Saya tahu minyak CBD mengawal sawan & saya sangat gembira kerana
SESUATU boleh  membantu  kanak-kanak  seperti  Charlotte  tetapi  bayangkan  penyembuhan
yang boleh berlaku jika THC & spektrum lain kanabinoid dalam tumbuhan itu diberikan.Jadi
anak anda banyak tidur kerana THC, badan mereka akan menyesuaikan diri dengan dos.Saya
hanya  fikir  tumbuhan  penuh  adalah  yang  paling  berguna,  tidak  satu  pun  kanabinoid  yang
dikhususkan." Sara

“Media terus memberi tumpuan untuk mengasingkan kanabinoid, tetapi telah terbukti bahawa
kedua-dua THC dan CBD membunuh kanser & mengecutkan tumor.Minyak Rick Simpson yang
diperbuat  daripada  Cannabis  Indica  adalah  ubat  yang  menyembuhkan  Landon  dan  Brave
Mykayla & ramai lagi & sesiapa sahaja boleh membuatnya.Jangan biarkan media membuat
anda berfikir  anda perlu menunggu penawar ini, atau memisahkan CBD!THC juga berfungsi
dengan sistem endokannabinoid kami." Hanan

“Saya telah menemui beberapa laman web dalam talian yang mendakwa menjual minyak CBD
tinggi tanpa THC.Saya bertuah dan sihat tetapi tertanya-tanya sama ada ini bernilai wang untuk
diambil sebagai pencegahan.Salah satunya ialah minyak saintifik sebenar.Mereka mendakwa
menghantar kepada semua 50.Ada sesiapa?” Mike

“Minyak saintifik  sebenar diekstrak daripada rami perindustrian,  yang tidak mempunyai THC
substantif.langkah sayaibu sedang mengambil  minyak CBD dan RSO untuk ALSnya.Minyak
CBD mempunyai faedah, tetapi saya fikir tanpa kanabinoid lain, ia tidak begitu berkesan, jika
sama sekali. Jennifer

“Dalam pengalaman saya membuat dan menggunakan pelbagai strain dan campuran minyak,
saya mendapati jenis CBD Only tidak berkesan atau kurang berkesan.Yang menyebabkan saya
percaya bahawa mesti ada sekurang-kurangnya peratusan kecil THC yang tinggal, agar CBD
berkesan dalam sebarang masalah kesihatan yang diubatinya." Kaya

“Selalunya produk tersebut tidak akan memenuhi jangkaan, terutamanya dari segi penggunaan
dalaman.Jika dibandingkan dengan RSO sebenar (iaitu resin ganja yang sangat mujarab dan
sedatif terdekarboksilasi dengan sekitar 95% THC), produk CBD akan pucat berbanding dalam
kebanyakan kes.Mereka akan berfungsi  hebat  untuk keadaan kulit  dan penggunaan topikal
dalam kosmetik, contohnya.Apabila digunakan secara dalaman, ia akan menjadi lebih kurang
berkesan daripada RSO sebenar, dalam kebanyakan kes lagi.
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Minyak  CBD  hanyalah  produk  yang  berbeza  dan  ia  tidak  memenuhi  kriteria  untuk  RSO
sebenar.Jika  dibandingkan  dengan  RSO  sebenar,  minyak  CBD  selalunya  hanya  menjadi
harapan palsu yang terlalu mahal.Malangnya.

Jadi sekali lagi, seperti biasa, hasilkan minyak anda sendiri apabila boleh, sentiasa gunakan
bahan tunas paling mujarab dan sedatif  yang boleh anda temui.Strain dominan indica yang
sangat kuat dan sedatif dengan 20% THC atau lebih berfungsi dengan baik dan memberikan
hasil  terbaik.Hanya  yang  terbaik  berfungsi  dengan  baik.Berhati-hati  dengan  itu  dan  jangan
biarkan sesiapa merobek anda.Nyawa anda mungkin terancam, berhati-hatilah.Selalunya anda
hanya  mempunyai  satu  peluang  dan  anda  tidak  akan  mendapat  yang  kedua,  jangan  lupa
tentang itu.

Tolak  penggubal  undang-undang  anda  untuk  menghalalkan  penanaman  dan  pemprosesan
tumbuhan kanabis/rami  tanpa mengira  jumlah  kandungan THC.Minta  mereka  mengawalnya
sama seperti  mengawal jagung atau teh.THC dan resin melindungi tumbuhan.Dan saya fikir
tumbuhan yang boleh menghasilkan ubat yang sangat selamat dan berkesan layak mendapat
perlindungan terbaik.Adakah anda bersetuju?" JB

Kesan sampingan
“Saya melihat kalendar telefon saya untuk melihat bila tarikh 8 Feb.Malam Jumaat tu katanya
dia tidur sampai pagi Isnin.Haha, berkatilah hatinya.Mengambil satu gram terus ke atas, saya
boleh faham itu.Berkatilah berkati dia.” Maranda

“Apabila saya mula-mula mengambil minyak yang saya ada kesan sampingan 'Mengerikan',
saya  mesti  makan  setengah  kotak  donat!!!Ha  Ha  Ha!!!Saya  harap  saya  mempunyai  lebih
banyak lagi saya tidur dengan indah!Setiap hari saya menantikan malam supaya saya boleh
tidur.Saya akan mengambil sedikit minyak pada pukul 7:00 tertidur pada kira-kira pukul 9:30
dan tidur sehingga 8:30.Hebat!!!” Tom

“Ironis  bahawa kita  mendengar  begitu  banyak  cerita  tentang  orang  yang  mengambil  pekat
ganja, setiap hari, tanpa cerita seram, tiada ketagihan, tiada kesan sampingan atau kematian
yang  berkaitan  tetapi  penggubal  undang-undang  tempatan  menentang  penanaman,
penggunaan dan penjualan ganja demi kepentingan 'orang ramai. kebimbangan keselamatan',
yang, adalah menutupi kesetiaan mereka kepada Big Pharma dan 'rasuah kewangan Booze-
Baron untuk menyekat pertumbuhan industri ganja di AS...” Raphael

“Mula memberi minyak kepada ayah minggu ini.Kanser prostat lanjutan yang telah merebak ke
beberapa bintik pada tulang.Setakat ini dia banyak tidur dan selera makan kembali.Dia tidak
makan apa-apa kerana sakit radiasi di tekak.Juga sebahagian daripada kebimbangannya telah
bertukar kepada kejadian yang kelihatan ceria di kepalanya!

Dia masih mendapat ubat sakit di hospital yang membantu untuk sakit akut sehingga keadaan
terkawal.Doktor  tidak  tahu  tentang  minyak  itu.Kami  juga  membayangkan  idea  untuk
menggabungkan  minyak  dengan  ubat-ubatan,  tetapi  doktor  kembali  dengan  rekaan  kesan
sampingan yang dahsyat.Ingin meminta mereka menunjukkan pelajaran kepada kami, tetapi
tidak  mahu  menjejaskan  pembebasan  ayah  memandangkan  kami  telahditandakan  sebagai
'sukar' untuk mempersoalkan keperluan ubat-ubatan yang berlebihan yang memburukkan lagi
keadaannya.

Saya tidak akan mengharapkan rawatan kanser hospital kepada musuh paling teruk saya.Saya
pernah mendengar cerita seram itu, tetapi saya rasa pada tahap tertentu saya fikir keadaan
akan berbeza untuk ayah.Sangat berharap ia tidak terlambat.” Edmund

-- Edmund, mereka betul tentang kemungkinan kesan sampingan, tetapi ia akan disebabkan
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oleh  bahan  kimia  yang  mereka  berikan  kepadanya,  bukan  oleh  minyak.Lebih  cepat  anda
membawanya pulang dan mengisinya dengan minyak, lebih baik peluangnya.Tidak ada kata
terlambat  untuk memulakan dengan minyak,  satu-satunya persoalan ialah sama ada masih
belum terlambat  untuk mendahului  penyakit  ini.Tetapi itu secara langsung berkaitan dengan
berapa banyak minyak yang anda akan dapat masuk ke dalam dia dan seberapa cepat.

Dengan ini  saya tidak mengatakan bahawa anda tidak harus mengikuti  protokol  atau anda
harus  bermula  dengan  dos yang  besar.Bawa dia  pulang,  ikut  protokol  dan  harapkan  yang
terbaik.JB

“Hello Jindrich, saya ingin berkongsi beberapa 'kesan sampingan' minyak tersebut.Mula-mula
saya telah membuat sendiri untuk seketika sekarang dan juga membeli beberapa di dispensari
(seperti saya sendiri lebih baik!), Saya tidak mempunyai sebarang keadaan atau penyakit khas,
mungkin telah menelan hampir 30 ml sejak 2012, jadi…

– Tidak boleh minum alkohol lagi...segelas wain dan saya keluar!Saya tidak cuba untuk berhenti
minum tetapi  benar-benar badan saya menolaknya sepenuhnya dan ia  sangat  bagus untuk
menjadi jernih!!

-- Iris mata saya benar-benar hijau...tiada lagi titik-titik coklat kecil di sana-sini (jika anda tahu
iridologi, titik-titik kecil itu adalah petunjuk kerosakan organ atau kematian), jadi mata yang jelas
bermakna kesihatan yang hebat!

-- Kesan yang sama untuk anjing gembala saya berumur 10 tahun, mata yang jelas dan banyak
tenaga!(Dia  mempunyai  kira-kira  6  dos).Minyak  dan  semua  kesan  sampingan  yang  tidak
dijangka!!Terima  kasih  dan  Rick  atas  semua  usaha  anda  untuk  berkongsi  ubat  ini  dengan
dunia.Banyak cinta, Estelle”

Q.Adakah  terdapat  asrama  di  California  atau  Colorado  di  mana  saya  boleh  menjadi
pemastautin secara sah dan mendapatkan minyak untuk menyembuhkan kanser saya?terima
kasih.

A.Itu soalan yang bagus, David Carpenter.Daripada apa yang saya diberitahu, apa yang anda
perlukan adalah alamat motel dan kemudian doktor boleh menetapkan ganja kepada anda.Jadi
saya rasa tidak  perlu  membayar  caj  tambahan di  suatu tempat.Tetapi  jika  seseorang yang
mempunyai minda perniagaan membaca ini,  izinkan saya katakan bahawa ramai orang dari
seluruh  dunia  tidak  keberatan  terbang  ke  Colorado  atau  California  untuk  mendapatkan
rawatan.Ia bukan penyelesaian untuk semua orang dan mereka yang tidak mempunyai wang
tidak akan mempunyai peluang itu, tetapi ia pasti akan membantu ramai orang lain yang akan
atau boleh membantu orang lain di kemudian hari.JB

Apabila pesakit yang telah mengambil kimo mula menggunakan minyak, perkara pertama yang
perlu  dilakukan  oleh  minyak  adalah  untuk  menyahtoksik  badan.Oleh  itu,  kadangkala
memerlukan 120-150g minyak sebelum ia mula menyerang kanser itu sendiri.Ia sebenarnya
bukan idea yang baik untuk mengambil kemo, terutamanya apabila ia sama sekali tidak perlu
memandangkan sistem perubatan telah mengetahui  tentang ganja  sebagai  penawar kanser
selama berpuluh-puluh tahun.JB

“Saya baru menulis minggu lepas tentang muntah pada minyak.Saya akhirnya berhenti dan
saya masih  menggunakan kumpulan minyak yang sama.Saya berasa hebat  sekarang.Saya
rasa  saya  telah  menyahtoksin  semua  ubat  farmaseutikal  daripada  sistem  saya.Ia  adalah
pengalaman yang menyedihkan tetapi detoks tidak pernah menyeronokkan.” Robin

“Saya  tidak  tahu  pasti  tetapi  sangkaan  saya  ialah  anda  mengambil  terlalu  banyak  terlalu
awal.Terdapat perkara seperti menjadi terlalu tinggi dan ia boleh membuat sesetengah orang
muntah.Saya tahu ini dari pengalaman peribadi.(Saya baru menyedari bahawa kedengarannya
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agak merendahkan.Saya tidak bermaksud begitu.)” Tina

"Tina,  saya  juga  memikirkannya  dan  mempunyai  banyak  soalan  mengapa saya  sakit.Saya
sangat percayatelah detox kerana apa yang berlaku pada saya Disember lepas.Saya diberitahu
oleh pakar onkologi saya bahawa saya berada di 'peringkat akhir' saya telah kehabisan minyak
dan  menjalani  IV  Zometa  untuk  membantu  menguatkan  tulang  saya.Ternyata  minyak  itu
berfungsi sebagai pil alahan dan menyelamatkan saya daripada kesan Zometa.Selepas minyak,
saya menjadi anoreksia, berasa sangat sakit kerana Zometa masuk ke dalam tulang saya dan
muntah-muntah, menggigil dan dimasukkan ke hospital.

Sejak kejadian itu, saya tidak boleh duduk ala-ala India kerana sendi dan pinggul saya sangat
sakit.Apabila  saya  mula  menggunakan  minyak  semula,  saya  baik  pada  mulanya  tetapi
kemudian secara beransur-ansur jatuh sakit.Saya kemudiannya jatuh sakit dan apabila saya
muntah-muntah selama beberapa hari dan sengsara, sesuatu yang pelik berlaku, semua sendi
saya dibersihkan dan saya tidak mengalami sakit  sendi  lagi  selepas 6 bulan.Saya fleksibel
lagi.Saya hanya boleh percaya minyak telah mengeluarkan kotoran dari sendi saya yang boleh
tinggal bersama awak selama setahun.” Robin

“Adalah  sangat  penting  untuk  mendapatkan  sebanyak  mungkin  pesakit  terminal  secepat
mungkin.Kebanyakan  pesakit  terminal  telah  menjalani  kemo/radiasi,  ubat  penahan  sakit,
dsb.Pastikan ia dibuat dengan betul dan mula mengambil sebanyak mungkin secepat mungkin
dan  saya  tidak  akan  berhenti  mengambilnya  sekurang-kurangnya  sehingga  kanser  hilang
sepenuhnya!” Bonny

"Apabila  doktor  anda memberitahu anda,  "anda adalah terminal,"  adakah anda tidak mahu
mencuba apa sahaja yang ada di luar sana?Fikirkan tentangnya...Selepas diagnosis seperti itu,
apa yang anda perlu hilang?Saya mempunyai anak saudara yang masih hidup hari ini ... kerana
minyak ini ...Perlu saya katakan lebih lanjut?” Carol

“Itu saya anak saudaranya.Ia benar-benar berkesan.” Joanne

"Saya melakukan separuh maraton, saya mengumpul $5000 untuk penyelidikan kanser.Saya
tidak  tahu  sudah  ada  penawarnya  dan  mereka  tidak  akan  memberikannya  kepada
saya....Mereka memberi saya kemoterapi yang sangat kuat dua kali.Mereka merosakkan hati
saya; mereka merosakkan buah pinggang saya.Mereka menghantar saya pulang untuk mati
pada April tahun lalu.Mereka berkata saya tidak akan hidup selama enam minggu.Dan di sini
saya  hari  ini,  masih  hidup,  kerana  saya  menemui  PhoenixTears.ca  dan  Rick  Simpson
menunjukkan kepada saya cara membuat ubat saya sendiri supaya saya boleh berada di sini
hari ini.

Kita perlu memberitahu semua orang tentang penawar ini.Semua orang perlu tahu: terdapat
produk ganja perubatan sebenar yang akan membantu anda hidup, dan membantu rakan anda
hidup yang menghidap kanser.Semua orang perlu  tahu:  tiada siapa yang perlu  mati  akibat
kanser.Ada ubat, selalu ada ubat.Mereka hanya...Big Pharma tidak akan membenarkan kami
memilikinya.Beraninya mereka?!Penyelidikan kanser ialah industri berbilion dolar.Dan apa yang
mereka lakukan?Mereka membunuh orang seperti  saya dengan dadah mereka.Ia mengarut!
Ada penawarnya!Minyak Phoenix Tears berfungsi!Beritahu semua orang.Tolong!” Joanne

"Hai Rick Simpson, saya percaya pada minyak itu dan sedang menggunakannya untuk ibu saya
yang menghidap kanser, tetapi saya mempunyai soalan, anda mengatakan bahawa ia harus
dimakan 2 auns dalam tiga bulan, tetapi ibu saya sangat lemah kerana penyakit dan hanya
diambil sebagai auns dan akan bertemu tiga bulan, tetapi masih mengambil, dan saya ingin
tahu jika ia adalah kesan yang sama, kerana anda berkata ia harus dalam tiga bulan.Tolong
jawab saya mesej itu kerana saya bimbang.” Esmeralda

“Jangan terlalu risau tentang berapa banyak yang dia telah ambil setakat ini.Teruskan mencuba

- 10 -



untuk membuatnya makan lebih sedikit.Beritahu dia makan sekeping yang lebih besar daripada
yang pernah dia makan, apabila dia tidur pada waktu malam, sedikit demi sedikit dia akan dapat
makan lebih banyak.Pastikan dia makan dos yang lebih besar pada waktu malam dan dia akan
membina toleransi  dengan lebih cepat.Ayah saya melakukan perkara yang sama pada tiga
bulan  pertama.Dia  mengambil  masa  yang  lama  sebelum  dia  boleh  makan  lebih  daripada
setengah gram sehari dan kanser itu hilang walaupun ketika dia hampir tidak makan 1/4 gram
sehari-(tumor semakin mengecil).Kini dia mencapai kira-kira satu gram sehari,  dan dia telah
makan lebih daripada seratus gram dalam masa 10 bulan.Semoga berjaya!" Jose

“Hai  semua,  saya  mempunyai  rakan  yang  cuba  menyembuhkan  kes  kronik  penyakit  lyme
dengan CO tulen (kira-kira 70-80% THC & dibuat dengan alkohol bijirin organik) yang dibeli
daripada pembuat minyak swasta yang sangat terkenal.Apabila dia mencapai kira-kira 3/4 gram
sehari kira-kira 3.5 minggu yang lalu, dia mula kurang selera makan, loya sekejap-sekejap, &
najis yang sangat lembut (hampir cirit-birit)  padasekurang-kurangnya 3 kali  sehari--ini  masih
berlaku sekarang & tidak bertambah baik sama sekali, tetapi juga tidak bertambah buruk, itu
bagus.

Setiap pagi selama sebulan sekarang, badannya benar-benar membuang segala-galanya ke
dalam kolon nampaknya, & bau boleh dikesan di hujung rumah yang lain (maaf untuk TMI!)
Perkara yang aneh ialah tahinya mula berbau sangat toksik. ..hampir seperti bahan kimia, kira-
kira seminggu selepas meningkatkan dos daripada 1/2 kepada 3/4 gram.Baunya sangat pelik--
tak berbau tahi pun!!

Dia kini berada dalam satu gram sehari (selama 1.5 minggu yang lalu), & ia masih seperti ini,
jika tidak sedikit  lebih teruk.Tidak ada masalah atau masalah lain,  & dia sebenarnya cepat
sembuh & melakukan lebih baik daripada antibiotik, protokol herba, dll selama 10+ tahun yang
lalu.Setakat  ini,  peningkatan  kesihatannya  amat  dramatik...ke  arah  yang lebih  baik!!Adakah
najis berbau toksik ini terhasil daripada kematian bakteria lyme, detoks atau sesuatu yang lain?
Saya sebenarnya tertanya-tanya sama ada dia mungkin menghidap kanser kolon atau kanser
lain  yang dirawat  oleh minyak itu,  yang boleh menyebabkan bau yang mengerikan & najis
lembut yang kerap.Ada nasihat di luar sana??Adakah ini normal?”

“Inilah yang diharapkan.Apabila anda menggunakan minyak...(jika dibuat dengan betul) badan
melakukan detoks utama.Cara paling  mudah untuk menerangkannya ialah...apa-apa sahaja
yang masuk ke dalam badan anda yang tidak disukai oleh ubat, ia akan mencari jalan untuk
membuang sisa.Kedengarannya seolah-olah pembekal anda tahu apa yang dia lakukan kerana
gejala  yang  anda  persoalkan  ini,  berlaku  kepada  kami  semua  atau  pesakit  kami.Simptom
seperti ini berlarutan saya dan isteri selama lebih daripada 3 bulan.

Satu-satunya perkara yang mengganggu saya ialah THC dan CBD dikira pada produk.Apabila
kami menghasilkan, kami mempunyai purata 93-97% THC dan antara 1.34 & 1.59% CBD.Ini
hanya  boleh  dicapai  dengan  menukar  pelarut  atau  dengan  menukar  dekarboksilasi  produk
tersebut."

-- Tambah biji rami ke dalam diet, mereka akan mengawal tahi dengan cepat.Apabila ia terlalu
cair,  anda  perlu  menambah  sesuatu  yang  padat.Dan  itulah  benihnya.Pastikan  dia  tidak
mengambil sebarang pil kimia.Baunya adalah detoks, tiada apa yang perlu dirisaukan.” JB

"Kesan sampingan termasuk: menonton kartun sepanjang hujung minggu." Mat

Strain/Varieti yang mana?

“Saya bersama Richard dalam perkara ini.Adakah anda mempunyai senarai strain yang telah
terbukti  berkesan?Apakah  beberapa  syarikat  benih  yang  baik  untuk  dipesan?Saya  hanya
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memesan beberapa biji.Apakah perkara yang perlu saya cari dalam keadaan yang baik?THC,
CBD, indica vs sativa?Strain yang saya pesan mempunyai tahap THC 18-23% dan CBD antara
0.7-1.0%. Cisco

-- Saya harap saya boleh membekalkan senarai seperti itu, Cisco, tetapi saya tidak boleh dan
tidak akan dalam masa terdekat  sehingga kami akan dapat melakukan semua penyelidikan
yang diperlukan untuk memberitahu anda perkara itu.Berikut adalah apa yang saya tulis kepada
Richard:  Saya tidak boleh benar-benar memberikan nama ketegangan,  anda sentiasa perlu
mencubanya dan melihat kesan ubat penahan sakit yang ada.Saya tidak tahu apa yang pesakit
ini gunakan.White Widow yang Rick pernah tumbuh adalah ubat penahan sakit yang sangat
baik, European White Widows nampaknya tidak mempunyai kesan sebanyak itu.Jadi seperti
biasa, strain indica (dominan) yang paling mujarab dan sedatif  serta mengunci sofa dengan
20% THC atau lebih, campurkan minyak daripada beberapa strain untuk hasil terbaik.Cari strain
yang  benar-benar  kuat  yang  akan  menyekat  anda  selepas  beberapa  hembusan.Salam
sejahtera, JB

"Adakah tumbuhan jantan mempunyai komponen yang berguna?" Bil

--  Tumbuhan  jantan  muda  digunakan  untuk  gentian  untuk  pakaian  lembut  untuk  orang
kaya.Saya  tidak  akan  membuat  ubat  daripada  lelaki,  sesetengah  orang  akan  alah  kepada
debunga dan ia mungkin membawa masalah.Anda boleh jusmereka atau gunakannya untuk teh
(jika  ia  sihat  dan  ditanam  secara  organik).Tetapi  anda  tidak  akan  mendapat  ubat  terbaik
daripada tumbuhan.JB

Q.Adakah Afghan Kush bahan yang sesuai untuk membuat minyak.Saya telah membuat sedikit
minyak  daripada  barangan  jalanan  dan  telah  menggunakannya  selama  dua  minggu  lepas
kerana saya mengalami masalah tidur,  kini saya tidur seperti  bayi dan bangun dengan lena
pada waktu pagi.Masalahnya susah nak dapat barang bagus di London, sebab tu saya pesan
AK cuma perlukan pendapat anda sekarang.Terima kasih banyak-banyak

A.Saya  tidak  boleh  pergi  dengan  nama  ketegangan.Jika  ia  mujarab  dan  membuat  anda
mengantuk,  ia  harus  menghasilkan  ubat  yang  baik.Seperti  yang  anda  ketahui,  kami
mengesyorkan strain yang paling mujarab dan paling sedatif (sebaik-baiknya dengan 20% THC
dan  lebih)  dan  minyak  terbaik  dihasilkan  daripada  gabungan  beberapa  strain  yang  sangat
mujarab dan sedatif, jadi saya akan cuba memesan beberapa strain sedatif jika pada semua
mungkin, itu adalah ideal.Tetapi walaupun minyak terikan tunggal boleh melakukan keajaiban,
semua  yang  saya  katakan  ialah  minyak  terbaik  biasanya  dihasilkan  daripada  gabungan
beberapa strain.Salam sejahtera, JB

"Ada sebab yang baik bahawa Rick Simpson mengesyorkan menggunakan hanya THC tahap
tinggi dari Indica. Indica adalah penenang yang menggalakkan rehat dan tidur, kedua-duanya
diperlukan  untuk  penyembuhan.  Sativa  memberi  tenaga  dan  meningkatkan  tekanan  darah
anda. Dalam sesetengah kes, ini boleh membahayakan orang yang mempunyai tekanan darah
tinggi  atau  sistem  yang  terjejas,  jadi  sebelum  anda  memberi  nasihat,  SILA ketahui  topik
tersebut. Anda tidak mahu menyakiti sesiapa pun. Bagi kebanyakan orang, nasihat Stan (sativa
pada waktu pagi, indica sebelum tidur) adalah baik, Jika anda menggunakan hibrid, pastikan ia
sekurang-kurangnya 80=90% Indica. Semoga berjaya." Gary

“C: Hai Jindrich.....Saya baru dalam penawar Rick Simpson (saya menghidap kanser)...Saya
tergolong dalam kelab pembeli ganja di sini... Jadi saya mempunyai sedikit pilihan jenis untuk
dibeli.Saya hanya tertanya-tanya apakah indica pilihan terbaik saya untuk membuat penawar?
Sebarang cadangan amat dihargai.Terima kasih.

JB:  Hai  C,  dapatkan indica paling sedatif  terkuat,  sebaik-baiknya beberapa strain.Jika anda
mempunyai pilihan,  saya akan membeli  3-4 auns setiap strain/tunas terberat  yang ada dan

- 12 -



membuat minyak daripada satu paun itu.

C: OK, terima kasih...apa yang anda maksudkan dengan paling berat?

JB: Paling sedatif, super mengantuk, dengan kesan knock out

C: Maaf, tetapi ini semua baru kepada saya.

JB: Tiada masalah.Sangat, hampir secara narkotik sedatif, sangat berat.

C: OK

JB: Gunakan perkataan ini dan beritahu penanam bahawa, mereka akan tahu apa yang saya
katakan,  saya  harap.
C: Saya tahu mereka mempunyai kush, lembah hash.Saya tidak ingat nama-nama lain.

JB:  Sekali  lagi,  bawa  seseorang  yang  berpengalaman  dengan  anda  dan  minta  mereka
mencubanya untuk anda.

C: OK

JB: Dan beli strain paling kuat sedatif yang mereka ada, 20% THC atau lebih.

C: OK....terima kasih banyak untuk semua yang anda lakukan

JB: Anda dialu-alukan, C.

C: Dan terima kasih juga kepada Rick...Kalian benar-benar telah menyelamatkan nyawa saya
setakat ini.

JB:  Saya  akan  beritahu  dia  tentang  awak.Sila  ikuti  semua  arahan  di  tapak  kami  kepada
perkataan untuk hasil terbaik.Ambil minyak seperti yang disyorkan, tingkatkan pH badan anda
(jus lemon, tembikai dll.), makan biji dari dua epal setiap hari, jauhi doktor dan CT dan Xray jika
anda  ingin  hidup.Mereka  adalah  pakar  dalam  membicarakan  anda  mengenai  rawatan
"diluluskan"  maut  mereka  dan  mungkin  pesakit  kami  mengambil  nasihat  mereka,  berhenti
menggunakan minyak dan meninggal dunia.

C: Akan buat....terima kasih sekali lagi.

(empat jam kemudian)

C: Hey Jindrich.Terima kasih atas bantuan anda tadi.Saya akhirnya mendapat gabungan Indica
OG Kush dan Hash Truffle.Orang-orang di kelab itu seolah-olah fikir itulah yang terbaik yang
mereka ada untuk membuat ubat itu.

JB: OK.Kedengaran baik.

C: Bagus :-)...Jadi anda fikir itu bagus untuk membuat ubat?

JB: Saya tidak fikir  apa-apa, melainkan saya melihat dan mencuba bahan itu sendiri.Nama-
nama itu kedengaran ok dan biasa, tetapi saya benar-benar tidak tahu tentang betapa kuatnya
tunas  dan  apa  yang  anda  perolehi  sebenarnya.
C: Ah,  ok.Saya telah melakukan ubat selama lebih kurang 6 minggu...perubahan dalam diri
saya  sangat  menakjubkan...Setiap  orang  yang  mengenali  saya  terkejut.Nah,  anda  sekali
lagi.Anda tahu Jindrich, saya bertemu seorang wanita yang disahkan menghidap kanser yang
sama seperti  saya, 3 hari selepas saya.Kami sebaya, mempunyai tahap kanser yang sama,
semuanya  serupa.Saya  ditawarkan  radiasi,  begitu  juga  dia.Saya  berkata  tidak  boleh,  saya
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sedang melakukan penawar Rick Simpson.Dia memilih radiasi.Jindrich, dia meninggal dunia 4
hari lalu akibat radiasi, akibat melecur mengerikan yang dijangkiti.Dia hanya 55, kuat, namun
"penawar" membunuhnya.Hanya membuat saya lebih yakin bahawa saya melakukan perkara
yang betul dengan pilihan saya.

JB:  Saya  tahu  cerita  sebegitu.Sungguh  memuakkan  apa  yang  mereka  lakukan  kepada
pesakit.Salam sejahtera, C.Anda tahu apa yang perlu dilakukan.”

"Saya fikir cara yang baik untuk menerangkan perbezaan antara kualiti minyak ialah:

95-98% THC bersamaan dengan 95-98% peluang untuk sembuh dan bertahan sepenuhnya.

80% THC bersamaan dengan 80% peluang untuk sembuh dan terus hidup sepenuhnya

70% THC bersamaan dengan 70% peluang untuk sembuh dan bertahan sepenuhnya

60% THC bersamaan dengan 60% peluang untuk sembuh dan terus hidup sepenuhnya.Dan
lain-lain.

Walau  bagaimanapun,  100%  THC  tidak  sama  dengan  100%  peluang  untuk  sembuh  dan
bertahan sepenuhnya kerana ia adalah bahan yang berbeza daripada minyak.

Apabila  pesakit  menggunakan kemo dan radiasi  bersama-sama dengan minyak,  atau telah
melalui rawatan ini sebelum ini, bahagikan peratusan dengan dua atau tiga, mungkin empat
atau lima, dalam kes sedemikian anda tidak akan tahu sama ada minyak akan mempunyai
kuasa yang mencukupi untuk memotongnya .Pesakit  sedemikian harus makan 2 atau 3 kali
lebih banyak minyak (120-180g dalam tempoh enam bulan).

Ini  disebut  untuk  tujuan  penjelasan  sahaja,supaya  orang  ramai  akan  lebih  memahami
kepentingan kualiti dan kandungan THC minyak. Kriteria utama adalah bahawa minyak harus
menghasilkan kesan yang sangat kuat dan sedatif apabila ditelan.Minyak terbaik adalah sangat
sedatif, namun euforia (jadi anda memakannya, tertidur dan bangun beberapa jam kemudian
ketawa kecil seperti kanak-kanak).

Apabila anda menapis minyak anda dengan baik dan menambah beberapa titik air pada akhir
proses pendidihan (dan oleh itu tidak mempunyai bahan tumbuhan yang tidak diperlukan di
dalamnya), terdapat juga peluang yang baik untuk andasebenarnya akan suka rasa minyak.Jadi
lagi dan lagi dan lagi -- pastikan minyak anda sentiasa mujarab dan sedatif yang mungkin untuk
hasil  terbaik  rawatan.Ikut  arahan semasa menghasilkan dan menggunakan minyak,  dengan
cara  itu  anda  boleh  memastikan  anda  melakukan  maksimum  yang  anda  boleh  untuk
pesakit.Salam sejahtera, JB”

"Saya tidak percaya ia mesti 95 peratus." Kaya

-- Ia tidak semestinya 95% THC, Kaya, tetapi minyak dengan sekitar 95% THC adalah yang
paling  mujarab dan minyak yang lebih  mujarab dan sedatif  lebih  baik  ia  berfungsi  sebagai
ubat.Anda sentiasa boleh mengambil kurang minyak yang lebih kuat dan ia akan berfungsi lebih
baik daripada lebih banyak minyak gred rendah.Ia benar-benar semudah itu.JB

“Standard dan kawalan kualiti - ya.Tetapi hanya jika Rick meluluskan piawaian dan qc tersebut.”
Sue
-- Kami tidak pernah menentang kawalan kualiti, Sue.Tetapi realitinya adalah bahawa kawalan
kualiti adalah mustahil di kebanyakan bahagian dunia kerana fakta bahawa ganja adalah haram
dan  makmal  tidak  dapat  mengujinya.Kami  benar-benar  bekerja  dengan  orang  dari  seluruh
dunia, bukan dari AS sahaja.Ujian tersedia di beberapa negara pada masa ini, sangat sedikit
orang yang mempunyai  akses kepadanya.Kebanyakan pesakit  kami bergelut  untuk mencari
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wang yang mencukupi untuk mendapatkan pelarut dan periuk nasi, jadi lebih rendah ambang
untuk mereka lebih baik.

Sudah tentu kita boleh menjadikannya lebih rumit tetapi kita tidak mahu melakukannya.Kami
suka  menjadikannya  mudah.Jika  anda  mengikuti  arahan  mudah  anda  akan  menghasilkan
minyak yang sangat berkualiti.Apa yang anda masukkan ke dalamnya adalah apa yang akan
ada  dalam  produk  akhir.Jadi  jika  anda  membuatnya  daripada  tumbuhan  yang  sihat,
kemungkinan besar anda akan menghasilkan minyak yang ok dan racun perosak, racun herba
dan siapa tahu apa lagi yang percuma.JB

Luar Berbanding Dalaman

“Jeff,  perkara itu bertentangan dengan kepercayaan popular,  THC menenangkan anda.CBD
menyekat  pengambilan  anandamide  dan  membuat  anda  gugup.Kami  tahu  daripada
pengalaman  bahawa  minyak  dengan  95-98%  THC  boleh  dihasilkan  dan  ia  boleh  menjadi
sangat  sedatif.Tetapi  saya  tidak  mempunyai  keputusan  yang  mencukupi  untuk  dapat
mengatakan apa sebenarnya yang membuatkan mereka begitu sedatif; ditambah pula setiap
kumpulan  adalah  berbeza  dan  kami  tidak  boleh  mengeluarkannya  semula,  jadi  kami  tidak
banyak menumpukan pada ujian  pada masa ini,  juga disebabkan oleh keadaan yang kami
tinggali.

Kami mahu minyak menjadi sekuat dan sedatif/couchlocking yang mungkin untuk hasil terbaik
dalam rawatan.Lebih sedatif narkotik lebih baik.Kebanyakan strain CBD tinggi yang kami lihat
tidak mendekati potensi yang kami suka bekerja dengannya, jadi kami tidak mengesyorkannya
banyak, itu sahaja. JB

“Selepas kehilangan isteri saya akibat kanser pada usia 35 tahun, dan dengan abang saya
menunggu pemindahan hati sejak lima tahun lalu kerana kanser, saya telah mencari RSO di
dispensari.Ia berbeza dari segi harga antara 100 $/g sehingga 30 g di Negeri Washington.Salah
satu tempat yang dipanggil RSO mempunyai minyak pada THC 7% yang jahat dengan CBD
yang lebih tinggi, adakah ini berbaloi?Itulah minyak 30 g.Minyak gram seratus dolar berada di
atas  90,  saya  rasa  92%.Apakah  keseimbangan  sempurna  bagi  ketiga-tiga  bahan  kimia
psikoaktif?Terima kasih.” Heath

-- Heath, RSO terbaik ialah sekitar 95-98% THC, biasanya sekitar 1% CBD dan sangat mujarab
dan sedatif, dengan penekanan pada perkataan mujarab dan sedatif (mengunci sofa, ia perlu
membuatkan anda sangat mengantuk dan santai apabila tertelan .Apabila tidak, cuba kumpulan
lain dan simpan minyak yang memberi tenaga untuk kegunaan topikal).

Bagi minyak "CBD tinggi" dengan 7% THC, sekurang-kurangnya sekarang anda tahu mengapa
kami  menentang  minyak tersebut  --  kebanyakan minyak  CBD tinggi  yang  dibekalkan  pada
masa ini adalah sinonim untuk apa yang kami panggil sampah, kerana kami tahu perbezaan
antara  gred  tinggi  minyak  dan  pada  asasnya  segala-galanya.Memang  terbaik  untukhanya
membuat minyak anda sendiri apabila boleh.Dapatkan tunas dari dispensari, beli yang terbaik
yang mereka ada, dan kemudian buat minyak, tiada apa-apa untuk itu.Saya sendiri tidak akan
membeli minyak itu daripada sesiapa, saya akan sentiasa membuat sendiri.Anda mahu menjadi
kawalan  kualiti  anda  sendiri,  anda  tidak  mahu  bergantung  pada  sesiapa.Jika  anda  boleh
membuat secawan kopi atau mojito, anda juga boleh membuat minyak.JB

“Saya tahu 5 makmal yang semuanya telah digabungkan TIDAK PERNAH melihat minyak “96%
THC”… Tiada siapa.Beribu-ribu ujian untuk 5 tahun lepas.Tiada apa-apa yang berdekatan –
walaupun apabila  pakar  makmal  cuba sedaya upaya untuk menanda aras sampel...  Paling
bersih yang mereka boleh perolehi ialah 88%+.Dan ini adalah profesional dengan sumber yang
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lengkap yang boleh mereka gunakan." Phil

--  Itu hanya membuktikan bahawa mereka tidak menguji minyak paling mujarab yang boleh
dihasilkan, tidak ada yang lain.JB

"Omg, terlalu banyak komen yang bercanggah, saya jadi keliru?!?!" Diana

-- Saya akan mendengar mereka yang tahu apa yang mereka lakukan dan katakan.Terpulang
kepada anda untuk memilih siapa itu.JB

“Itu satu perkara yang baik anda membuat JB.Saya untuk satu akan bergantung pada apa yang
anda siarkan dan nasihat.Saya jelas bahawa Naphtha adalah yang paling disukai (berbanding
dengan alkohol).Saya rasa bahagian yang mengelirukan ialah di laman web Rick, dan bukunya,
telah dinasihatkan untuk menggunakan indica, namun indica diketahui mempunyai kandungan
CBD yang lebih tinggi dan anda katakan di atas bahawa sempadan antara kedua-duanya telah
hilang.Bagi  orang  awam seperti  saya  ia  mengelirukan.Indica  lawan  Sativa.THC berbanding
CBD,  dsb,  dsb.Jadi  jika  seseorang  perlu  memilih  sekurang-kurangnya  20%  THC,  maka
bukankah seseorang itu harus memilih Sativa?Atau adakah idea untuk memilih Indica tetapi
dengan  tahap  THC yang  tinggi  sekurang-kurangnya  20% THC (tanpa  mengira  kandungan
CBDnya)?Bolehkah  anda  memberi  nasihat  supaya  seorang  pemula  seperti  saya  dapat
membantu ahli keluarga?” Jyoti

-- Ya, indica ya, tetapi yang paling mujarab dan sedatif, jika boleh.Propaganda CD tinggi mula
digunakan untuk menolak minyak gred rendah.Selain itu, minyak ideal kami mempunyai 95-
98% THC.Jadi sekali  lagi,  tidak ada banyak ruang untuk CBD di sana.Bagi kami perkataan
"kuat dan sedatif" adalah lebih penting daripada "CBD tinggi"." JB

“Baiklah, bolehkah kita menghasilkan ketegangan tanpa ketawa?Gelak hubby pukul 3 pagi dah
makin tua.Lol.” Thistle

“Saya telah membaca kajian di mana THC tulen disuntik secara in vitro kepada sel-sel malignan
dan mereka apoptis.Saya tidak melihat penyelidikan sedemikian untuk CBD.Pada pandangan
saya, pendekatan CBD adalah lebih daripada satu cara untuk orang ramai memanfaatkan ubat
kanabinoid  dengan  memainkan  ketakutan  tidak  berasas  orang  ramai  terhadap  THC  dan
mempromosikan  faedah  ganja  tanpa  "THC  yang  dahsyat,  ketagihan,  mendorong  tinggi."
Menjana wang atau membonceng prestasi  TERBUKTI  minyak rami  sambil  mempromosikan
CBD  sebagai  satu  keajaiban  yang,  alhamdulillah  adalah  bertentangan  dengan  THC  yang
mengerikan,  adalah  untuk  memanfaatkan  kegilaan  reefer  dan  bau  penipuan.Saya  tidak
mengatakan CBD tidak mempunyai  faedah,  secara topikal  sebagai  contoh,  tetapi  jelas  dari
penyelidikan bahawa THC adalah yang paling perubatan.Untuk memberi perhatian kepada ahli
larangan dan memberi  tumpuan kepada CBD adalah merugikan yang besar.Bagaimanakah
anda  akan  menerangkan  memfokuskan  penyelidikan  pada  sebatian  yang  lebih  rendah?Ia
mengarut.” Cory

“Ya,  CBD  pasti  boleh  melawan  kanser  metastatik.Terutama  apabila  ia  adalah  sebahagian
daripada Minyak Rick Simpson, yang sepatutnya mengandungi 95-98% THC.Itu memberitahu
anda  bahawa  kepentingan  CBD  mungkin  tidak  begitu  besar  seperti  yang
dipersembahkan.Tetapi marilah kita berharap satu hari  saintis perubatan akan mula menguji
RSO juga.Jika mereka mengikut arahan kami tentang cara menghasilkan dan menggunakan
minyak, mereka akan mendapat hasil hebat yang sama seperti yang kami lakukan.Jika mereka
berbuat demikian, mereka tidak akan melakukannya.Ia semudah itu.” JB
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Protokol Rick Simpson
“Mulakan orang dengan dos yang kecil, saiz separuh biji beras kering pendek.Walaupun minyak
tidak  berbahaya,  kurang  adalah  lebih  baik  daripada  lebih  untuk  mereka  yang  memulakan
rawatan.Pada mulanya ambil hanya setitik kecil bahan yang menakjubkan ini setiap lapan jam,
kemudian tingkatkan dos anda setiap empat hari secara tetap dan tidak lama lagi toleransi anda
akan meningkat.Jika orang itu mengatakan bahawa dia tidak merasakan kesannya atau mereka
hanya  merasakannya  sedikit,  saya  akan  menganggap  ini  sebagai  dos  yang  baik  untuk
pemula.Anda hanya mahu mendapatkan sedikit  ubat  dalam sistem mereka supaya mereka
boleh mula membiasakannya.

Anda tidak pernah tahu dengan tepat bagaimana orang itu akan bertindak balas, jadi teruskan
perlahan-lahan, dan tingkatkan dos mereka setiap empat hari, sehingga pesakit boleh menelan
sejumlah satu gram setiap 24 jam.Sebaik sahaja pesakit sudah terbiasa dengan penggunaan
minyak, cara terbaik untuk mencapai ini adalah dengan meminta mereka mengambil dos yang
sama kira-kira satu pertiga daripada gram setiap lapan jam, setelah mereka terbiasa dengan
penggunaannya.Namun, saya ingin mengingatkan mereka yang mengalami kesukaran bahawa
dos mereka boleh dinaikkan dengan lebih perlahan, tetapi untuk hasil terbaik, ia harus ditelan
secepat mungkin.

Ini  adalah arahan dos yang Rick  cadangkan,  jika  pesakit  boleh membina toleransi  mereka
dengan cukup cepat.Jika protokol ini diikuti,  ramai pesakit boleh mencapai tahap dalam tiga
minggu bahawa mereka boleh menelan satu pertiga daripada gram setiap 8 jam.Tetapi secara
purata, kebanyakan pesakit mengambil masa empat hingga lima minggu sebelum mereka boleh
menelan jumlah ini setiap dos, selepas itu mereka boleh meneruskan pengambilan satu gram
sehari sehingga mereka sembuh atau keadaan mereka dikawal.

Rick  suka  membekalkan  ubat  ini  dalam  picagari  plastik,  yang  tidak  mempunyai  jarum,
sebaliknya  hanya  ada  lubang  kecil  yang  boleh  diperah  minyak.Beliau  berkata  bahawa
menyediakan minyak dengan cara ini memudahkan pesakit untuk mengukur dos mereka dan ia
menghalang bahan asing daripada mencemari ubat.

Cara paling mudah untuk kebanyakan orang memahami jumlah yang mereka perlu makan ialah
membandingkannya dengan sesuatu seperti beras kering berbiji pendek.Dos pemula hendaklah
kira-kira separuh saiz salah satu daripada biji beras ini atau kira-kira satu perlapan inci panjang,
jumlah ini akan sama dengan kira-kira satu perempat daripada setitik.Dalam sesetengah kes,
mereka yang mempunyai toleransi yang sangat rendah mungkin mendapati bahawa ini mungkin
terlalu berat untuk mereka kendalikan dengan selesa pada mulanya, jadi, jika perlu, mereka
boleh bermula dengan lebih sedikit.

Dos saiz ini perlu ditelan tiga kali sehari, pada awal pagi, pada tengah hari, dan kira-kira sejam
sebelum  pesakit  tidur.Apa  yang  perlu  dilakukan  oleh  seorang  pemula  ialah  memerah
bersamaan  dengan  separuh  butir  beras  kering  dari  picagari  plastik  dan  itu  adalah  dos
mereka.Walaupun  kita  bercakap  tentang  jumlah  yang  sangat  kecil  dan  ia  tidak  akan
membahayakan pesakit, kerana potensinya, bahan ini mesti digunakan dengan hormat.

Selepas empat hari pada dos ini, ia kemudiannya digandakan kepada dos, yang sama dengan
saiz  butir  beras,  atau  dos,  yang  kira-kira  satu  perempat  inci  panjang  apabila  diperah  dari
picagari.Kemudian, empat hari kemudian, dos digandakan sekali lagi dan ini berterusan setiap
empat  hari  sehingga  pesakit  boleh  menelan  bersamaan  enam  belas  butir  beras  setiap
dos.Jumlah ini bersamaan dengan kira-kira lapan hingga sembilan titik minyak setiap dos, iaitu
kira-kira satu pertiga daripada gram.

Satu ml hanya lebih sedikit daripada satu gram mengikut berat, jadi jika pesakit mahu, mereka
boleh menggunakan ukuran ini untuk menentukan dos mereka.Pada ketika itu, pesakit biasanya
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meneruskan dos ini sehingga mereka mencapai kesan yang diingini dengan keadaan perubatan
mereka.Akan ada pesakit  yang tidak  akan dapat  meningkatkan dos mereka dengan begitu
pantas tetapi Rick menggesa mereka untuk mengambilnya secepat mungkin, supaya minyak itu
dapat melegakan penderitaan mereka.Di samping itu, akan ada mereka yang boleh mengambil
ubat  ini  dengan lebih  cepat  dan Rick  tidak  mempunyai  masalah dengan itu,  selagi  pesakit
selesa untuk mengambilnya dengan lebih cepat, ia bermakna mereka akan sembuh dengan
lebih cepat.

Pada  hakikatnya,  Rick  merasakan  bahawa  pesakit  harus  kekal  dalam  zon  selesa  mereka
sendiri apabila melibatkan penggunaan ubat ini.Tetapi dia masih berpendapat bahawa sesiapa
yang mengalami keadaan serius tidak boleh bermain-main dengan bahan ini,  kerana jika ia
tidak diambil dengan betul, ia mungkin tidak dapat mengatasi keadaan yang dimaksudkan untuk
dirawat.

Oleh  kerana  ubat  ini  sangat  selamat  untuk  digunakan,  kami  biasanya  tidak  mengukur  dos
dengan  tepat,  tetapi  bagi  mereka  yang  menyukai  ukuran  yang  tepat  dan  memiliki  skala
ketepatan yang mencukupi, mulakan dengan kira-kira 0.01 g tiga kali sehari untuk empat hari
pertama.Kemudian, jika boleh, gandakan kepada 0.02 g selama empat hari, kemudian kepada
0.04 g selama empat hari, 0.08 g selama empat hari, 0.16 g dan kemudian 0.32 gram.Ini akan
menjadi jadual dos yang ideal untuk mereka yang boleh menelan bahan ini dengan cepat.

Apabila anda boleh mendapatkan strain gred tinggi putik indica untuk digunakan, minyak yang
dihasilkan  akan  menjadi  sangat  sedatif.Inilah  kesan  minyak  jika  anda  telah  menghasilkan
"Minyak  Rick  Simpson"  sebenar  dan  tidak  banyak  yang  perlu  dibimbangkan.Pesakit  hanya
tertidur dan akhirnya mereka akan bangun.Sesetengah mungkin berasa sedikit direjam pada
mulanya tetapi mereka tidak akan cedera, dan biasanya dalam masa sejam selepas mereka
bangun,  perasaan  mengantuk  itu  hilang.Jika  minyak  dihasilkan  daripada  jenis  sativa  rami,
harapkan  masalah  dan  sativa  bertenaga  yang  tahan  lama.Anda  tidak  mahu  orang  yang
mempunyai  keadaan  serius  seperti  kanser  cuba  mengambil  minyak  dengan  kesan  ini  dan
pesakit  tidak  akan  menerima  manfaat  perubatan  yang  boleh  diberikan  oleh  indica  yang
baik.Tidak semua orang suka menjadi tinggi dan tidak ada gunanya untuk menjadi terlalu rejam
pada bahan ini.Tetapi dalam beberapa keadaan apabila nyawa pesakit berada dalam bahaya,
memberi  mereka  dos  yang  lebih  besar  mungkin  satu-satunya  perkara  yang  boleh
menyelamatkan nyawa mereka.

Maksudnya adalah untuk memasukkan ubat ke dalam pesakit tiga kali  sehari.Pesakit  hanya
boleh meletakkannya di jari mereka dan kemudian mengikisnya pada gigi mereka.Kemudian,
minum air sejuk atau teh dan mereka akan mendapati ia agak mudah untuk ditelan.Sesetengah
strain menghasilkan ekstrak yang tidak mempunyai rasa yang menyenangkan tetapi ini mudah
untuk ditangani.Hanya letakkan dos pesakit pada sekeping roti kecil dan lipatkannya, kemudian
masukkan ke dalam mulut mereka dan beri mereka minum air.Perkara yang sama juga boleh
dilakukan  dengan  penggunaan  pisang  atau  jenis  buah-buahan  lain.Ideanya  adalah  untuk
memasukkan  minyak  ke  dalam  pesakit  secepat  mungkin  tetapi  Rick  masih  suka  melihat
bahawa mereka kekal dalam zon selesa mereka.

Setiap orang adalah berbeza dan toleransi kita terhadap ubat ini berbeza bagi setiap orang, jadi
pastikan pesakit  selesa dengan jumlah yang mereka makan.Dengan banyak keadaan yang
serius, adalah penting bagi pesakit untuk menelan ubat ini dengan cepat, jadi mereka mungkin
mempunyai  peluang  yang  lebih  baik  untuk  terus  hidup.Seperti  yang  saya  sebutkan  tadi,
walaupun  minyak  itu  tidak  berbahaya,  jika  terlalu  banyak  diambil,  selalunya  pesakit  tidak
menyukai pengalaman itu.Jadi tingkatkan dos mereka perlahan-lahan; dengan cara itu mereka
akan menjadi selesa dengan penggunaannya.

Namun, seperti yang kami ingin katakan, penyakit agresif harus dirawat secara agresif, jadi jika
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saya mempunyai sesuatu yang mengancam nyawa, saya akan menelan sebanyak ekstrak yang
saya boleh ambil  dalam tempoh masa yang sesingkat  mungkin.Saya fikir  ia  berbaloi  untuk
bersedia,  jadi  mereka  yang  boleh  mula  membiasakan  diri  dengan  kesan  minyak  secepat
mungkin, kerana kemudian mereka akan tahu apa yang diharapkan, sekiranya mereka perlu
mengambil dos yang lebih besar.

Rawatan standard untuk menetapkan semula badan anda kepada keadaan kesihatan yang baik
ialah 60 gram minyak berkualiti tinggi yang ditelan dalam tempoh tiga bulan.Bagi mereka yang
telah mengambil kimo dan radiasi, adalah idea yang baik untuk menelan 120 hingga 180 gram
minyak secepat mungkin.Biasanya, 60 g boleh menyembuhkan kanser yang serius, tetapi bagi
mereka  yang  telah  rosak  oleh  sistem  perubatan,  selalunya  lebih  banyak  diperlukan  untuk
mencegah kanser daripada kembali dan untuk memulihkan kerosakan yang ditinggalkan oleh
rawatan ini.

Apabila pesakit kembali sihat, anda boleh menurunkan semula dos kepada satu atau dua gram
sebulan atau seberapa banyak yang pesakit suka makan; dari perspektif kita, lebih banyak lagi
baik.Jangan melangkau dos penyelenggaraan, kerana ia penting untuk mengekalkan kesihatan
yang baik.Satu gram sebulan atau setitik sehari selepas bekerja pada waktu petang tidak begitu
banyak bunyinya tetapi, menurut Rick, ia sepatutnyacukup untuk menyihatkan badan.

Di samping itu,  dia suka pesakit  menggunakan bahan semula jadi lain seperti  biji  epal dan
rumput  gandum sempena rawatan minyak.Dari  pengalaman saya,  saya juga akan meminta
pesakit  makan biji  rami (dan kemenyan,  mur,  dan hop),  kerana minyak yang terkandung di
dalamnya sangat berkhasiat dan baik untuk badan.

Rick  juga  percaya  pesakit  harus  cuba  meningkatkan  pH  badan  mereka  secepat  mungkin
dengan menelan bahan seperti  tembikai  atau jus lemon dsb.Beliau berkata ini  adalah yang
paling penting dan berbuat demikian boleh memberi pesakit peluang yang lebih baik untuk terus
hidup.

Pesakit  juga harus mula  makan lebih banyak buah-buahan dan sayur-sayuran mentah dan
kurang  makan  daging,  terutamanya  jenis  yang  diproses,  yang  mengandungi  lebih  banyak
toksin.Rick sangat percaya dengan penggunaan mesin jus dan dia merasakan dos vitamin C
yang besar juga boleh memberi manfaat yang besar.

Ini  adalah  protokol  Rick  Simpson  dan  itulah  sebab  namanya  akan  dikenali  untuk  selama-
lamanya.Ia mungkin merupakan penemuan yang paling penting sepanjang zaman dan kesan
yang bermanfaat daripada apa yang diberikan oleh lelaki ini kepada kita tidak boleh dilebih-
lebihkan.Apa gunanya perubatan dan teknologi  moden apabila  ia  tidak berkesan?Jika anda
ingin melihat hasil, cuba kaedah penyembuhan Rick.

Kami telah dikritik kerana memanggil minyak ini sebagai penawar semua tetapi apa lagi yang
boleh  anda  panggil  sebagai  bahan  yang  boleh  digunakan  dengan  jayanya  untuk  merawat
banyak masalah perubatan?Ada yang menganggap perkataan cure-all bermaksud minyak ini
akan memberikan kehidupan yang kekal  tetapi  itu  bukanlah niat  Rick.Sudah tentu,  ubat  ini
boleh memanjangkan hayat anda dan anda mungkin hidup lebih lama dengan penggunaannya,
yang pastinya ada sedikit keraguan.Namun, ini tidak bermakna ia akan menyediakan kehidupan
kekal.

Minyak ini  masih tidak tersedia secara sah kepada kebanyakan orang dan oleh itu ia akan
mengambil  masa yang sangat lama untuk menentukan berapa tahun tambahan yang boleh
diberikannya.Setakat ini, kami tidak melihat ubat ini sebagai elixir keabadian dan kami yakin ia
tidak  menjadikan  anda  kalis  peluru.Namun,  seperti  yang  dikatakan  Rick,  jika  kita  pernah
menemui kunci keabadian, dia pasti bahawa rami akan menjadi bahan utama.

Tolong  jangan  fikir  bahawa  apabila  anda  menggunakannya,  anda  tidak  boleh  dijangkiti
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virus.Anda  mungkin  masih  dijangkiti  penyakit  seperti  selesema  tetapi  kesannya  boleh
dikurangkan dengan ketara dan anda akan pulih dengan lebih cepat.Sekiranya berlaku wabak
atau perkara seumpamanya, jika anda termakan atau anda sudah termakan minyak hebat yang
boleh  diberikan  oleh  tumbuhan  ini,  peluang  anda  untuk  terus  hidup  pasti  akan  meningkat
dengan ketara.” Jindrich Bayer,Air Mata Phoenix: Kisah Rick Simpson,epilog kepada dua edisi
pertama

“JB,  saya  ada  soalan,  abang  saya  menghidap  kanser,  mereka  (pertubuhan  perubatan)
mengeluarkan perutnya, kemudian mereka memberinya kimo, yang menghasilkan lebih banyak
kanser  sehingga  dia  tidak  boleh  makan  apa-apa,  bahkan  cecair,  dia
memuntahkannya.Kemudian saya akhirnya mendapatkan dia damar; baru saya berjaya, tetapi
konsistensinya agak tebal  (lihat  foto).Tetapi  dia telah memberi  dan mengambilnya.Halangan
adalah  pada  usus  atas,  pertumbuhan  kanser.Mulutnya  sangat  kering  kerana  dia  juga
mengambil morfin kerana sakit yang teruk.Dia akhirnya minum sedikit cecair tetapi dia muntah
cecair dua kali dan bukan kali ketiga mempunyai darah.Dia telah diberikan 2 minggu oleh doktor
dan mereka menghantarnya pulang.Apa yang boleh saya lakukan???Tolonglah, dia mempunyai
11 gram resin daripada ¼ paun beberapa jenis janda putih.Bolehkah anda membantu saya
mencari  di  mana saya boleh mendapatkan beberapa RSO sebenar yang memenuhi semua
kelayakan  untuknya.Dia  berada  di  California,  LAdan  saya  berada  di  El  Salvador.Ia  adalah
keadaan yang sangat  sukar  dan saya tidak dapat  berbuat  banyak dari  sini.Tolong nasihat.”
Ricardo
-- Baiklah, lebih cepat dia mula menelan minyak lebih cepat kualiti hidupnya diharapkan akan
bertambah baik.Beritahu dia untuk meletakkan resin itu dalam ketuhar yang ditetapkan pada
suhu  130°C (266°F)  selama kira-kira  sejam dan  kemudian  mula  memakannya.Adalah  baik
untuk memulakan dengan dos kecil  tetapi apabila pesakit  menggunakan morfin,  anda boleh
memberi mereka lebih banyak minyak dan kurang morfin.Beberapa hari pertama mungkin sukar
disebabkan oleh interaksi.Salam sejahtera, JB

“Saya hanya ingin memberitahu semua orang bahawa kumpulan pertama minyak masak untuk
ibu saya adalah satu kejayaan besar dan mendapat semula 4/5 gram yang baik daripada satu
auns tunas gred terbaik!Di  atas bulan dengan percubaan pertama saya.Dan percayalah,  ia
semudah membuat kopi!Kami sayang awak Rick........” Mark

Kemenyan dan Mur
“Frankincense  adalah  tambahan  yang  bagus  untuk  rawatan  minyak  kanabis.Baik  secara
dalaman  dan  topikal.Jika  anda  tinggal  di  tempat  di  mana  minyak  ganja  tidak  tersedia,
pertimbangkan kemenyan, ia juga boleh melakukan keajaiban.Cari jenis yang paling mujarab
dan sedatif yang boleh anda temui.”JB

"Saya mencuba kemenyan secara topikal membantu menghilangkan kesakitan.:)” Carole

“Saya menggunakan minyak Frankincense daripada Young Living Essential Oils dengan Rick
Simpson's  Phoenix Tears.Ayah saya boleh pergi  10 jam tanpa rasa sakit… Dia menghidap
kanser tahap 4 dan berjalan-jalan seperti tiada apa-apa yang salah.” Shelly

“Frankincense bagus untuk banyak perkara.Saya menggunakannya pada bintik matahari pada
kulit saya, setiap hari di muka saya dicampur dengan timun untuk penyegar selepas mencuci
dengan minyak pati.Itulah sebabnya saya kelihatan sangat muda untuk 65.LOL!bergurau.Saya
berumur  empat  puluh  dua.Tetapi  saya  mempunyai  kulit  yang  baik  kerana  saya  tidak
menggunakan sebarang paraben atau bahan kimia padanya.” Dania

“Di kedai-kedai herba mencarinya di bawah nama lain, Boswellia.Ia berfungsi pada asasnya
sama seperti Advil tetapi lebih baik.” Sharon
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“Terdapat ubat lama yang memerlukan kemenyan, mur, minyak zaitun, dan ganja.Cahaya pada
mur!!Sangat berkesan untuk pesakit kencing manis secara topikal dan dalaman!” Brian

“Semua yang tumbuh di alam semula jadi boleh menjaga kita.Versi sintetik semua perkara ini
yang terbukti berbahaya.Kesemua tumbuhan ini, (kemenyan, mur, lavender, cengkih, pudina,
dsb.  dsb.),  terutamanya  tumbuhan  purba  di  zon  asli  mereka  telah  menghabiskan  masa
bertahun-tahun  untuk  menyempurnakan  agen  pelindung  mereka  terhadap  pemangsa  dan
kebimbangan alam sekitar dan perkara itu boleh digunakan untuk tidak hanya merawat tetapi
mengubati!” Wendy

"Beliau  meramalkan  bahawa  dalam  dekad  yang  lain,  penggunaan  ganja  perubatan  yang
diluluskan  untuk  semua  jenis  keadaan  akan  menjadi  pusat,  kerana  ubat-ubatan  akan
disediakan  yang  berfungsi  seperti  THC tetapi  tanpa  bahan  aktif  yang  menyebabkan  kesan
"tinggi" kepada pesakit.Mechoulam tidak hanya membatasi minatnya kepada ganja.Dia telah
melakukan  penyelidikan  tentang  levona,  perkataan  Ibrani  untuk  kemenyan  atau  Boswellia
sacra,  yang  digunakan  sebagai  kemenyan  di  Kuil  Suci  di  Yerusalem.Ahli  kimia  Universiti
Hebrew,  bersama dengan  pelajar  PhDnya  Arieh  Moussaieff,  menunjukkan  bahawa  ramuan
utama kemenyan  Timur  Tengah  merendahkan  kebimbangan dan  mempunyai  kesan  seperti
antidepresan pada tikus.

“Talmud menyebut damar Boswellia sebagai ramuan yang dimasukkan ke dalam wain untuk
'menyedihkan deria' supaya [mereka] yang dihukum mati tidak bimbang...Ia [penemuan mereka]
menyediakan  asas  biologi  untuk  tradisi  budaya  dan  agama  yang  berakar
umbi.”http://www.jpost.com/Health-and-Science/The-world-is-going-to-pot-352563
--  Minyak  ganja  dan  kemenyan  sangat  serupa  dalam  kesan  penyembuhannya.Hanya
tambahkan kemenyan berkualiti tinggi (boswellia sacra) ke dalam diet anda atau makan tiga kali
sehari (150mg tiga kali sehari untuk keadaan yang kurang serius dan 300mg atau lebih untuk
penyakit yang lebih serius dan sakit dll.) Atau anda boleh mengikut protokol yang sama dan
gunakan dos yang sama seperti anda menggunakan RSO.Kemenyan juga boleh memperbaiki
badan anda dari peringkat DNA ke atas, dan ia juga boleh menyembuhkan kanser dan banyak
penyakit "tidak boleh diubati" lain.Itu bagus untuk diketahui juga, saya rasa.JB

“Saya benar-benar  kecewa kerana telah merosakkan urat  Achilles saya semalam.Tiada lagi
pelamin hingga 5k saya bolehhampir tidak berjalan.Sesiapa mempunyai sebarang nasihat untuk
pemulihan yang cepat?” Jenna

--  Minyak  yang  banyak  secara  topikal  dan  juga  dalaman.Tambah  kemenyan  dan  minyak
cengkih  ke  dalam  salep  kanabis  yang  kuat  atau  campuran  dengan  mentega
shea/kelapa/minyak biji  rami.Seperti  biasa,  20-30% salep THC berfungsi  paling baik.Nikmati
rawatan.JB

“Saya  telah  mengambil  minyak  pati  boswellia  freana  tulen  untuk  kanser  saluran  hempedu
peringkat IV, yang telah bermetastisis ke paru-paru dan tulang dan hati saya selepas 2 bulan
hati kini berfungsi normal, tanpa tersumbat dan saya telah membalikkan diagnosis saya selama
9 bulan untuk hidup. , dan ketumbuhan pada hati saya semakin mengecut dan satu sedang
mati!!Saya masih  sangat  berminat  dengan minyak ganja,  tetapi  saya juga telah melakukan
kemo untuk menghentikan penyebaran dan saya tahu bahawa sebaik  sahaja kemo selesai
bulan depan saya mahu memukul  badan saya dengan semua yang saya boleh.Saya telah
membeli buku itu, kini hanya perlu tahu cara membuat minyak itu, dan dapatkan seseorang
untuk membantu saya.” Sarah

“Singgah untuk bertanya khabar. Masih berlangsung, 17 Julai adalah 1 tahun sejak saya mula
1-2ml  sehari  ,  hidup  saya  telah  berubah  sepenuhnya  dan  saya  hampir  pada  200  paun
kehilangan betul-betul, 9 paun untuk pergi, farmasi dispensari saya memberi saya 179mg CBD
kepada  179mg  minyak  THC  .5ml  sehari  dan  87%  THC  dan  4%  CBD  1ml  sehari.  Dan
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kemenyan,  mur  dan  jus.  IA  BERFUNGSI  SEPERTI  YANG  ANDA TAHU  JB,  cuma  ingin
memberitahu anda saya masih akan pergi!” Bil

“Saya menggunakan Kemenyan dengan mur untuk Hashimoto dan ia berkesan! Sayang sekali
saya tidak boleh mendapatkan minyak di tempat saya tinggal kerana ia haram.” Cynthia

"Saya memulakannya 3 hari lalu selepas mendengar tentang seorang gadis yang mengecutkan
tumor otaknya dengan hanya setitik ini pada lidahnya setiap dua jam." Lindsay

“Saya  telah  meletakkan  kemenyan  dalam  kapsul  selama  beberapa  tahun  sekarang.  Saya
pernah mengambil Frankincense sendiri untuk merawat kanser saya (tiada kimo atau sinaran)
semasa  saya  tidak  mempunyai  akses  selamat  kepada  minyak  ganja.  Apabila  saya  tidak
mempunyai RSO dan perasan bintik-bintik mula muncul, saya hanya meletakkan beberapa titis
Sacred Frankincense terus pada kulit saya dan melihat bintik-bintik itu hilang dalam beberapa
hari.  Saya  benar-benar  kagum!  Telah  memberitahu  orang  ramai  selama  bertahun-tahun
sekarang.Saya masih perlu mendapatkan kolonoskopi (apabila saya mendapat insurans dalam
CO) untuk melihat sama ada tumor utama telah hilang. Kanser atau tidak, saya akan terus
melakukan apa yang saya lakukan, seperti yang disyorkan oleh pakar onkologi saya (seumur
hidup). Dia kagum!” Lisa

"Saya  meletakkan  resin  kemenyan  dalam  makanan  anjing  saya  dua  kali  sehari  selama
beberapa bulan & tumor saiz limau gedang hilang." Karen

“FRANKINCENSE  –  dikatakan  ia  mengecutkan  tumor  dan  melambatkan  jika  tidak
menghentikan  perkembangan  kanser.  Saya  tahu  ia  mengecutkan  tumor.  Saya  pernah
melihatnya mengambil tumor bersaiz bola golf kepada ketiadaan!” Tamara

"Saya  menjadikan  ini  sebagai  sebahagian  daripada  metodologi  saya  beberapa  tahun  lalu,
bersama-sama dengan minyak copaiba dan serai, hasilnya sangat menakjubkan. Terima kasih
kerana berkongsi JB." Mark

"Salah satu  sebab sekurang-kurangnya adalah kerana mereka diberitahu,  dalam video dan
catatan blog, bahawa minyak kemenyan mengandungi asid boswellic - bahan aktif antitumoral
dalam resin gusi  kemenyan.  Tetapi tidak,  dan sebab mudahnya ialah asid boswellic adalah
banyak.  molekul  yang  terlalu  berat  untuk  meruap.  Terdapat  beberapa  asid  boswellic  yang
terdapat dalam resin gusi kemenyan, dan ia mempunyai berat molekul dalam julat 450 – 500.
Walau bagaimanapun, molekul yang tidak menentu – yang mampu penyejatan – semuanya
mempunyai berat molekul di bawah 300."
--  Itulah  sebabnya  saya  mengesyorkan  mengunyah  kemenyan  dan  damar  mur,  dan  tidak
memakan minyak pati yang (diharapkan/didakwa) dihasilkan daripada kemenyan dan mur. JB

"Minyak  Kemenyan  membantu  saya  menghilangkan  Bell's  Palsy  dalam  masa  seminggu!
Terimalah rawatan terbaik yang pernah saya terima yang "sah"." Jason

"Saya telah menggunakan Frankincense, Ylang Ylang, dan kadangkala Clary Sage pada Justin
untuk sawan selama empat bulan dan telah melihat peningkatan. Pada masa saya mula, dia
mengalami tiga sawan sehari dan ia turun menjadi satu sehari dan kadang-kadang dua hingga
tiga hari tanpa sawan. Saya pernah membaca di mana Angelica juga membantu dengan sawan.
Pakar sarafnya adalah semua untuk itu, tetapi tiada pengetahuan sebenar atau apa-apa jenis
protokol.  Ahli  terapi  aroma nampaknya  tidak  terlalu  biasa  menggunakan  minyak  pati  untuk
kawalan  sawan  sama  ada.  Penyedutan  dan  sapuan  topikal  yang  dicairkan  nampaknya
berkesan, tetapi lebih baik untuk mendapatkan sedikit panduan. Saya belajar dengan susah
payah  pasti  ada  beberapa  minyak  yang  perlu  dielakkan  seperti  apa-apa  sahaja  dengan
sebatian kapur barus (rosemary, eucalyptus, spike lavender, bijak Sepanyol) atau thujone serta
beberapa yang lain." Judy
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"Med  penyelamat  pilihan  kami  adalah  terus  terang.  Saya  menyimpannya  di  rak  dan
menggunakannya dalam pencairan dengan minyak MCT. Minyak pembawa yang sama Rae
menggunakan secara lisan dengan CO.
Satu  atau  dua  hidu  di  bawah  hidung,  dan  kemudian  di  belakang  telinga,  pelipis,  leher,
pergelangan tangan dan bahagian bawah kaki. Ia adalah ubat penyelamat terbaik setakat ini.
Cepat dan berkesan, tetapi dengan semua pendedahan; bukan setiap masa." Mark

“Minyak  kemenyan  berasal  daripada  damar  pokok  Boswellia  serrata.  Sesetengah  minyak
aromaterapi, minyak wangi dan jenis kemenyan tertentu mengandungi minyak ini. Perubatan
Ayurveda, penjagaan kesihatan tradisional India, juga menggunakan minyak kemenyan untuk
merawat beberapa keadaan. Dalam perubatan Barat, minyak kemenyan menarik kerana sifat
anti-radangnya, menurut Pusat Kanser Memorial Sloan-Kettering. Beberapa kesan sampingan
adalah mungkin, tetapi MSKCC menyatakan bahawa kemenyan nampaknya mempunyai kesan
negatif yang lebih sedikit daripada ubat yang merawat keadaan keradangan, seperti steroid dan
ubat anti-radang bukan steroid.

Kesan sampingan gastrousus adalah mungkin apabila mengambil minyak kemenyan, menurut
Rujukan Desktop Pakar Perubatan. Mereka mungkin termasuk sakit  perut,  loya, sakit  perut,
sensasi terbakar atau rasa kenyang yang tidak menyenangkan. Minyak kemenyan juga boleh
membuat sakit perut atau sakit perut lebih teruk.

Minyak  kemenyan  mempunyai  kesan  penipisan  darah  dan  boleh  meningkatkan  risiko
pendarahan tidak normal, seperti yang dinyatakan oleh Pusat Perubatan Universiti Maryland. Ini
terutamanya  membimbangkan  orang  yang  mengalami  gangguan  pendarahan,  atau  sesiapa
sahaja yang mengambil  ubat  atau herba lain dengan kesan anti-koagulan,  seperti  warfarin,
heparin,  ibuprofen,  aspirin  atau  ginkgo  biloba.  Sesiapa  yang  dijadualkan  untuk  prosedur
pembedahan  atau  pergigian  harus  berhenti  mengambil  minyak  kemenyan  terlebih  dahulu.“
Shelley

Memproses Kemenyan dan Damar Mur
Bekukan kemenyan, hancurkan dalam pengadun seperti kiub ais (selama beberapa saat pada
kelajuan yang sangat tinggi), kemudian tuangkan minyak zaitun yang sangat panas (100°C)
pada  serbuk.  Biarkan  ia  bercampur  seperti  koktel,  selama  3  minit  atau  lebih.  Tuangkan
campuran minyak ke dalam botol  dan biarkan selama beberapa hari,  asingkan lapisan, dan
anda mendapat ekstrak kemenyan anda.  Tambah mur jika ada -  proses dengan cara yang
sama - bekukan, hancurkan, tambah minyak panas, biarkan duduk, asingkan.

Kemudian masukkan minyak kanabis ke dalam campuran kemenyan, mur dan minyak zaitun.
Anda juga boleh memakannya, tiga kali sehari.  Saya juga akan menambah minyak biji rami
padanya, secara berasingan, dan saya akan mengurut kaki saya dengannya. JB

Menghisap Ganja
“Rakan saya yang berusia 28 tahun menjalani pembedahan hari ini kerana kanser payudara
mereka  mengatakan  kanser  itu  telah  dibuang  tetapi  masih  mahu  melakukan  kimo  ke
atasnya.Kami telah bercakap sebelum ini dan saya memberitahu dia untuk menolak kimo dan
hanyaambil  RSO.Adakah  saya  betul  tentang  ini?Daripada  apa  yang  saya  baca  di  Phoenix
Tears, saya rasa ini betul tetapi ingin bantuan anda untuk menjawab ini.Terima kasih.” Justin

-- Syabas, Justin.Tiada kemo atau imbasan.Pembedahan itu tidak diperlukan.Suruh dia makan
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120-180g  minyak  dalam  tempoh  enam  bulan  akan  datang  dan  ikut  arahan  di  laman  web
kami.JB

"Bayangkan cuba mengajar orang cara memakai seluar mereka...Nampak mudah.Bagaimana
jika  orang  menghantar  mesej  kepada  anda  setiap  hari  bertanyakan  cara  memakai  seluar
mereka?(memburukkan)  Ia  seperti  hari  babi  tanah!Jika  saya  memakai  seluar  saya  dan  ia
dilakukan dengan betul maka ini adalah cara yang saya akan tunjukkan kepada orang lain.Saya
mungkin mentertawakan orang yang ingin mencuba menyarungkan seluar mereka ke belakang
dan berkata,  “Hei,  mereka  sesuai,  pasti,  tetapi  ia  tidak  mengubah hakikat  bahawa mereka
berada di belakang!(Ia berkesan untuk Khris Kross).” JB hanya memberitahu kami perkara yang
berkesan dan tidak akan memberitahu kami apa-apa cara lain kerana tidak ada keperluan untuk
cara lain.Ikut arahan atau pergi berjalan-jalan dengan seluar anda ke belakang tetapi jangan
marah pada JB apabila anda menyedari dia hanya menunjukkan kepada anda cara yang betul
untuk melakukannya!Kami tidak cuba menukar teks dalam buku, kami hanya pergi menyelidik
buku lain!” Chad

-- Terima kasih, Chad, ini penjelasan yang bagus dan ya, anda betul.Keseluruhan isu perubatan
RSO ini adalah sangat mudah yang sebenarnya menjadikannya lebih rumit.Terlalu mudah untuk
orang mempercayainya, iaitu apabila mereka tidak boleh mencuba ubat itu sendiri dan perlu
membaca tentangnya sahaja.

Dan keseluruhannya ialah nyawa orang ramai terancam.Saya bercakap dengan mereka secara
peribadi,  saya melihat  kesakitan di  wajah mereka,  jangan tanya saya apa yang ia  lakukan
kepada saya selepas bertahun-tahun.Bagi saya, tiada banyak ruang untuk improvisasi di sini,
tiada masa untuk solo bebop panjang atau jazz percuma.Ini ialah blues dua belas bar pemasa
lama yang kukuh dan panjangnya dua belas bar.Rick memberi kami arahan untuk diikuti tetapi
semua orang mahu mencipta  semula  roda kerana beberapa masalah ego atau kelemahan
manusia yang lain.

Apa yang saya katakan tentang ini, kuasai periuk nasi dan kipas dahulu.RSO dahulu, kemudian
semua bentuk perubatan ganja yang lain (kurang mujarab).Kerana potensi itu penting.Minyak
yang lebih kuat dan sedatif lebih baik untuk pesakit.Anda tidak perlu menguji keadaan dalaman,
cuba pada keadaan kulit dahulu dan lihat jika ia sembuh lebih cepat dengan RSO yang sangat
mujarab  dan  sedatif  dengan  95-98%  THC  atau  dengan  apa-apa  lagi,  yang  sepatutnya
menjawabnya untuk anda.Kemudian ketahui bahawa perkara yang sama yang berlaku pada
kulit anda berlaku di dalam badan anda apabila anda menelan ubat ini.

Sebaik sahaja anda berbuat demikian, anda pada dasarnya akan kehilangan minat terhadap
bentuk ubat ganja yang kurang mujarab.Bukan kerana mereka tidak dapat membantu dalam
beberapa kes tetapi kerana mengapa terbang kelas kedua atau ketiga sedangkan anda boleh
terbang kelas pertama untuk wang yang sama dan menyelamatkan nyawa anda dengan lebih
cepat dan boleh dipercayai pada masa yang sama?

RSO  adalah  ubat  premium,  dan  cara  saya  melihat  semua  yang  lain  bukanlah  ubat
premium.Dan saya mahu ubat  premium,  kenapa  saya  mahu ubat  cair  dan bukannya  yang
sebenar?Lebih sedatif dan kuat minyak itu lebih baik ia berfungsi sebagai ubat -- dan ini tidak
akan berubah, selama-lamanya." JB

“RSO terbaik ialah 95-98% THC dan sangat mujarab serta sedatif.Apa-apa sahaja selain itu
(ganja mentah, jus, boleh dimakan, minyak CBD tinggi, BHO tidak terdekarboksilasi, tincture,
salves, ramuan, macerates, nama anda) adalah bentuk ubat ganja yang kurang mujarab.Semua
bentuk perubatan kanabis memberi manfaat pada tahap tertentu, sudah tentu, tetapi jangan
pertaruhkan hidup anda pada bentuk ubat ganja yang kurang mujarab.” JB
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Keadaan Kulit, Melecur, Ekzema, Dll.

“Saya menerima melecur minyak mendidih darjah 3 di jari saya pada pagi Ahad.Lepuh besar
dan  sangat  menyakitkan.Saya  teringat  membaca  RSO  sangat  mengagumkan  untuk
menyembuhkan  luka  bakar,  jadi  saya  mencubanya.OMG,  luka  melecur  hilang  sepenuhnya
dalam masa 40 jam sahaja.Tiada tanda langsung.Saya menggunakan jumlah yang baikRSO
pada  lepuh,  fillet  Aloe  Vera  segar  dan  pembalut.Diulang  12  jam  kemudian.Tidak  perlu
permohonan ke-3.ANDA ROCK RICK SIMPSON.” Bobbi

“Kali  pertama saya membuat  minyak (diseduh dalam minyak kelapa)  adalah untuk rawatan
topikal belakang jiran warga emas.Dia mempunyai kudis di seluruh yang gatal teruk.Pepijat katil
diketepikan,  begitu  juga  kudis,  kutu,  skeeters,  dan  sebagainya  kerana  dia  tidak  terjejas  di
tempat lain selain punggungnya dan tiada tanda-tanda aktiviti makhluk di atas katilnya.Tahu apa
anak dia buat???Dia menyembur tilamnya dengan banyak bahan kimia untuk menghilangkan
pepijat  yang tidak wujud.Saya memberinya tilam baru dengan arahan yang jelas bahawa ia
adalah  JANGAN  disembur,  ia  adalah  milik  saya  yang  dipinjamkan  kepadanya  selagi  dia
memerlukannya.Dia terpaksa masuk hospital kerana ulser berdarah dan semasa dia berada di
sana, dia meluahkan masalah punggungnya dan anda tahu apa yang doktor suruh buat???
Basuh rambut dan badannya untuk kutu.Dia tidak mempunyai kutu.Jadi siapa yang anda fikir
saya  akan  mendengar  untuk  membantunya?Doktor?TIDAK.Saya  membuat  minyak  itu,
merawatnya kembali  dengannya dan terdapat  peningkatan dan penyembuhan yang sedang
berlaku.” Michelle

“Menantu perempuan saya sedang menggoreng daging babi dan pada dasarnya mencelupkan
jarinya ke dalam minyak panas mendidih sehingga buku jari  pertama dan ia  menjadi  putih
seperti ayam yang dimasak.Kami meletakkan RSO pada mereka dan kesakitan hilang dalam
kira-kira  seminit  atau  lebih,  dia  menyalut  mereka  2  x  sehari  dengan  RSO.Mereka  sembuh
dengan  cepat  dalam  hanya  beberapa  hari  dan  tiada  kehilangan  kulit  atau  parut  sama
sekali.Hebatnya kita sekarang simpan sikit dalam peti ais dapur jadi kalau ada yang melecur
(terutama kanak-kanak) kita akan sapukan RSO dengan segera, tak perlu rasa sakit macam tu
bila kita ada tumbuhan semulajadi yang akan menjaganya. .” Debra

“Digunakan pada selaran matahari yang teruk.Berfungsi dengan baik, saya telah melihatnya
menyembuhkan  luka  pisau  dalam  masa  kurang  dari  seminggu.Ia  menyembuhkan  halitosis
juga.Saya telah menggunakannya selama enam bulan atau lebih dan hilang sepenuhnya ubat
sawan.Apabila saya kehabisan saya mengalami sawan kecil.Saya bertuah kerana dapat ubat
seperti ini, saya juga mengesyorkan penggunaannya untuk sakit saraf.” Jack

"Saya menggunakan dapur kayu untuk memanaskan sehingga melecur di pergelangan tangan
saya telah menemani saya beberapa bulan yang lebih sejuk.Adakah panas yang mendalam
pada musim gugur yang lalu, tidak berhenti berjaga lagi.Saya telah diberi minyak RSO sebelum
ini jadi disapu, menutup luka dan dalam dua hari kawasan itu berwarna merah jambu, tompok
bersih, tidak kelihatan melepuh atau melecur sama sekali!Saya dijual 100%!” Janine

“Saya  mendapat  selaran  matahari  yang  bagus  selepas  mencukur  kepala  beberapa  tahun
lalu.Saya berada di  bawah sinar matahari  Colorado selama kira-kira 14 jam sehari  selepas
itu.Saya  pernah  mengalami  selaran  matahari  yang  teruk  di  kepala  saya  sebelum  ini.Kali
pertama  mengambil  masa  berbulan-bulan  untuk  sembuh  dan  ia  meleleh  dan  menyakitkan
sepanjang masa.Kali terakhir ini saya meletakkan losyen yang diselitkan kanabis pada kepala
saya yang terbakar matahari.3 hari kemudian ia mengelupas sekali dan sembuh sepenuhnya
selepas itu.Ganja untuk orang yang terbakar matahari!” Nate

"Saya ada satu soalan.Adakah anda mengenali sesiapa yang menggunakan ini untuk kayap?

- 25 -



Saya  sering  mendapatnya  terutamanya  apabila  tertekan  dan  saya  hanya  ingin  tahu.Terima
kasih." Trina

- Hanya letakkan minyak pada tempat yang sakit, sama ada mentah atau dalam warna, dan
minta pesakit makan minyak itu juga, untuk hasil yang terbaik.JB

“Sendi-sendi  saya  bergegar  pada  jari  saya  dan  voila,  sapu  sedikit  minyak,  sakit
hilang.Membakar diri saya pada tong terbakar minggu lepas, 3 inci kulit hitam menggelegak di
bahagian  dalam  pergelangan  tangan  saya.Sebilangan  kecil  minyak,  pembalut,  dua  hari
kemudian,  kulit  merah  jambu  yang  menakjubkan.Digunakan  sekali  lagi,  sama,  dua  hari
kemudian dan ia sembuh...Terima kasih!!!" Janine

“Pagi Scot, Bercakap dengan kakak saya petang tadi dan dia berkata dia sudah sembuh!!!!Ubat
itu menyembuhkan kayapnya.:) Dia berkata dia berasa indah.Hanya mahu 100% pasti sebelum
saya menulis kepada anda.Terima kasih banyak atas bantuan anda.”

“Anak saya serta saya hanya menggunakannya secara topikal dari saat pertama kayap muncul.
Tiada yang barukayap muncul dan tiada gejala lain dikesan. Keajaiban.” Matija

“Saya  telah  menggunakan  minyak  gaya  RSO pada  ketuat  sihir  di  muka  saya.Dua aplikasi
ditutup dengan band aid dan ia hampir hilang!” Leslie

“Saya juga mengeluarkan 2 ketuat dengannya.Saya mempunyai mereka di kaki saya sepanjang
hidup saya. Michelle

“Saya telah menggunakan minyak zaitun yang diselitkan kanabis pada luka bakar dan luka dan
ia sembuh dalam masa beberapa hari.Tidak pernah melihat sesuatu seperti itu.Saya tahu RSO
akan lebih baik.Ganja digunakan untuk merawat segala-galanya sebelum kerajaan kita menjadi
tamak.” David

“Saya  memanaskan  minyak  dan  mencampurkannya  dengan  balang  krim  muka  saya.Saya
menggunakannya 2x sehari dan telah digunakan selama lebih kurang 2 bulan.Jerawat dalam
yang dalam yang pernah saya dapat  (maklumlah jenisnya,  ambil  masa seminggu baru nak
keluar dan BESAR!) dah tak ada.Parut jerawat tu pun makin pudar.Saya juga melihat kulit mula
menegang!Lucu siaran ini  ada di  sini  kerana saya baru perasan hasilnya hari  ini!Minyak ini
sangat mengagumkan dan krim muka hanyalah salah satu daripada banyak kegunaan.Terima
kasih Rick.” Jennifer

"Saya membakar diri saya pada paip ekzos yang cukup bagus dan saya meletakkan sedikit
minyak kanabis yang diselitkan dengan ekstrak biji anggur dan ia sembuh dalam masa kurang
daripada seminggu dan hampir tiada rasa sakit atau kerengsaan dan TIADA PARUT!" Daniel

“Saya telah menggunakannya pada luka bakar dan saya tidak tahu di mana saya melecur.Tidak
menakutkan dan tidak ada tanda.Hebat.Saya mengalami luka bakar selama seminggu dan ia
tidak akan sembuh.Saya menggunakan minyak dan dalam masa empat hari saya mempunyai
kulit  baru.Seminggu  kemudian  saya  tidak  tahu  di  mana  saya  terbakar.Perkara  yang
mengagumkan.” Clifford

“Ya, ya, saya telah menyembuhkan luka melecur dengan RSO.Dan tiada parut!” Erin

“Kesakitan benar-benar hilang serta-merta & dalam masa sehari keradangan hilang.Saya telah
merawat satu melecur beberapa bulan yang lalu dan mempunyai satu lagi yang sedang saya
rawat sekarang.Ia mempercepatkan masa penyembuhan dengan minggu dan minggu belum
selesai.Betapa teruknya luka melecur itu dan TIADA MENAKUTKAN dan TIADA sensitiviti di
tempat  saya  telah  melecur.Saya  menggunakan  minyak  pada  segala-galanya  dan  saya
maksudkan  segala-galanya.Saya  juga  baru-baru  ini  membuat  kumpulan  yang  bukan  kualiti
yang saya akan makan, jadi ia digunakan secara topikal.Saya melakukan facial, OMGosh, hasil
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yang menakjubkan.Saya menggunakan RSO untuk setiap penyakit yang boleh dibayangkan.

"Saya mempunyai banyak ketakutan daripada keadaan kulit yang saya diberi ubat yang teruk
selama  hampir  6  bulan.Oh  terkejut!Beberapa  minggu  selepas  rawatan  kulit  saya  kembali
teruk.Ini bagus untuk diketahui.Saya sangat takut dengan ubat-ubatan mereka, murung, kulit
mengelupas kering, berpeluh, Tuhan saya ia adalah dahsyat.Takkan jumpa doc lagi.” Nikki

“Saya telah menggunakan minyak untuk jangkitan kulit, sakit kepala, gigitan nyamuk, kulat, tidur
dan hanya bersantai.Sangat membantu pada 1stkit bantuan.” Sylvia

“Tuan  yang  dihormati,  saya  seorang  hippy  tua  dari  tahun  60-an  dan  tinggal  di  California
Utara.Telah menghipnotiskan pelbagai jenis Train Wreck dan White Widow selama 8-9 tahun
dengan hasil  yang cemerlang.Saya melihat  bahawa Rick telah menggunakan White  Widow
juga.Saya sedang membantu pesakit Hospis bernama Jason di Redding, Ca. dalam pemulihan,
siapa  yang  pernah/sedang?  meninggal  dunia  pada  peringkat  terakhir  MRSA seperti  yang
diarahkan oleh doktor lama saya Dr Ronald Sand...Saya mulakannya menggunakan tincture
yang telah saya buat dan memberikan kuki daripada kedua-dua air kepada perahan tunas dan
hanya perahan mentega empat bulan lalu.

Seorang  lagi  rakan  saudara  yang  lebih  besar  yang  saya  menghadiri  Gereja  Unity  telah
menjadikan saya ke laman web anda hanya tiga minggu lalu sekarang.Telah memulakan Jason
pada "JOY GREASE" dan dia telah melalui tiub pertamanya dan kini pada tiub kedua.Lebih
sedikit sebulan yang lalu bolanya sebesar tembikai yang sangat besar lebih besar daripada bola
lisut...Sejak makan makanan bakar saya dan menelan terus "Gris  Ajaib",  dia semakin sihat
setiap  hari  dan  Gonadnya  hampir  kembali  ke  saiz  normal...Mereka  kata  tiada  ubat  untuk
MRSA???

Jason mempunyai kudis katil besar yang sangat teruk di belakangnya kerana dia tidak boleh
baring di sisi atau perutnya.Dia kini memberitahu saya bahawa mereka semakin berkurangan
dan apabila doktor kami muncul dengan pasukan lain di  bandar mereka semua tidak dapat
memahami mengapa dia tidak mati atau mengapa dia semakin sihat.Saya belum memberitahu
doktor  lagi  tentang  rawatan  Minyak  Hemp  saya/kami  tetapi  akan  segera  pada  bila-bila
masa...Saya nak sangat  izin  dari  doktor  untuk  merawat  kudisnya sekarang dengan Minyak
secara topikal,  setuju tak???Jika kita  boleh menghentikan MRSA pada pesakit  yang hanya
mempunyai  beberapa bulan untuk  hidup,  fikirkan apa yang boleh atau harus  saya katakan
PERLU katakan kepada komuniti perubatan.Damai & hormat, Craig”

"Suami saya mempunyai parut 30 tahun akibat melecur yang memerlukan cantuman kulit...Jadi
saya fikir, aha, tempat lain untuk bereksperimen dengan produk yang menakjubkan ini.Nah, dia
kurang  percaya  bahawa  ia  akan  melakukan  apa  sahaja...Selepas  beberapa  aplikasi,  ia
berubah, dia kini mempunyai pigmen yang tidak ada.Pertumbuhan rambut di mana tidak ada
yang tumbuh dalam 30 tahun." Rebecca

“Saya  melecur  tahap  dua  di  seluruh  muka  dan  lengan  akibat  kebakaran  rumah.Saya
meletakkan RSO bercampur dengan mentega koko sepanjang sebulan dan anda hampir tidak
dapat memberitahu saya pernah melecur.Sungguh mengagumkan betapa cepatnya ia berfungsi
dan ia adalah ubat penahan sakit terbaik yang pernah saya alami.” Amerikanisch

“Saya  mempunyai  tahi  lalat  di  kulit  kepala  saya  yang  mula  gatal  baru-baru  ini.Saya
menggunakan  sapuan  sekali  sehari  selama  beberapa  hari  dan  tahi  lalat  sebenarnya  mula
mengecut!Bercakap tentang menakjubkan.” Amanda

"Kanabalm saya digantung dalam minyak kelapa juga, dan ia sangat membantu apabila saya
mengalami alopecia." Matty

"Teman wanita saya mempunyai jangkitan MRSA selama 2+ tahun dan telah mencuba pelbagai
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antibiotik  termasuk  salah  satu  antibiotik  yang  paling  kuat  tetapi  tidak  berjaya.Kami
menggunakan sedikit minyak yang dipeluwap daripada hos pengewap pada band-aid pada soar
terbuka dan ia hilang dengan kesakitan berhenti serta-merta.Kualiti hidupnya jauh lebih baik.

Saya mempunyai benjolan yang mencurigakan di belakang saya selama 2 tahun yang akhirnya
berubah  warna  dan  sangat  menyakitkan  dan  saya  sangat  curiga  dengan  apa  itu.Saya
menggunakan RSO pada band-aid dan ia hilang.Kami mencuba ini kerana kami melihat video
Rick Run from the Cure.Saya percaya penyebaran mesej ini sangat penting dan saya bersedia
untuk meneruskan dengan penuh semangat  melalui  aktivisme dan media  sosial  kami serta
jangkauan penyiaran untuk membantu anda menyampaikan mesej itu.” Robert

“Saya mempunyai  Fibromyalgia dan ubat-ubatan tidak menghilangkan kesakitan saya.Tetapi
minyak itu berfungsi." Donna

“Saya  seorang  yang  beriman...membaiki  gout...ia  mesti  membawa  yin  &  yang  ke  dalam
keseimbangan kerana saya fikir saya gembira sebelum ini tetapi kebelakangan ini saya dapati
rasa bahagia yang terpancar dari dalam...Terima kasih Rick Simpson.” Irving

“Hai Corrie, saya telah memberi ubat ***** selama kira-kira 3 minggu sekarang untuk penyakit
gout  di  kakinya,  dan dia telah beralih  dari  kerusi  roda kepada boleh berlari  naik  dan turun
tangga dan pergi mendaki selama 2 jam. pada hujung minggu.Ia bukan hanya untuk Kanser...ia
hanya  menyembuhkan.Saya  sepatutnya  mengambil  gambar  ...Perbezaan  yang  besar.Ubat
biasa tidak menyentuhnya.Di atas kerusi roda selama 3 minggu sebelum ubat-ubatan.”

“Saya telah menggunakannya pada luka bakar dan saya tidak tahu di mana saya melecur.Tidak
menakutkan dan tidak ada tanda.Hebat.Saya mengalami luka bakar selama seminggu dan ia
tidak akan sembuh.Saya menggunakan minyak dan dalam masa empat hari saya mempunyai
kulit  baru.Seminggu  kemudian  saya  tidak  tahu  di  mana  saya  terbakar.Perkara  yang
mengagumkan.” Clifford

"Ya, ya saya telah menyembuhkan luka bakar dengan RSO dan tiada parut!" Erin

“Kesakitan benar-benar hilang serta-merta & dalam masa sehari keradangan hilang.Saya telah
merawat satu melecur beberapa bulan lalu & mempunyai satu lagi yang sedang saya rawat
sekarang.Ia mempercepatkan masa penyembuhan dengan berminggu-minggu & berminggu-
minggu menunggu sejauh mana luka melecur itu & TIADA PARUT & TIADA sensitiviti di tempat
saya  telah  melecur.Saya  menggunakan  minyak  pada  segala-galanya  &  saya  maksudkan
segala-galanya.
**baru-baru ini membuat kumpulan yang bukan kualiti yang saya akan makan jadi ia digunakan
dengan ketattopikal & buat facial.OMGosh, hasil yang menakjubkan.Saya menggunakan RSO
untuk setiap penyakit yang boleh dibayangkan**” Michelle

“Selesai,  diberikan  kepada  anak  saya  yang  berumur  18  tahun.Tiada  tanda-tanda  kanser
sekarang.Saya berhutang banyak terima kasih kepada anda Rick Simpson.” Amanda

“Saya  telah  menggunakannya  untuk  menyembuhkan  luka  terbuka.Saya  baru-baru  ini
menggunakan ulser diabetes saya yang saya tercabut.Sembuh lebih baik daripada yang saya
harapkan.Juga sembuh calar kucing semalaman.Lain-lain calar semalaman.Letakkan minyak
pada separuh calar, ditutup dengan band aid, keesokan harinya bahagian yang dirawat ditutup
dalam keadaan terbuka yang dirawat menunjukkan jangkitan.Ubat ini  sepatutnya ada dalam
setiap kit pertolongan pertama.” Jared

“Sejak umur 11 tahun (saya kini hampir 30 tahun) saya telah mengembangkan sejenis kulat
pada  kulit  saya,  kebanyakannya  di  sekitar  dada  leher  dan  belakang.Noda  bulat  merah  ini
muncul pada kulit saya setiap tahun dan saya telah mengambil semua yang perlu diambil untuk
merawat keadaan kulit  saya.Ubat-ubatan yang ditetapkan oleh pakar dermatologi mengambil
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masa 5-6 hari untuk menghilangkan bintik-bintik ini dan 5 hari lagi untuk menghapuskannya
sepenuhnya.

Pada hari yang lain saya perasan bintik-bintik ini mula kelihatan sekali lagi, TETAPI kali ini saya
memutuskan  untuk  meletakkan  minyak  ganja  di  atasnya  ...dan  ia  benar-benar  ajaib!!!Saya
hanya sapu 2 kali dan bintik-bintik itu SEMUA hilang.Saya tidak percaya mata saya!Tiada lagi
pil  dan  krim  dan  syampu  khas  untuk  saya!Sekarang  saya  membuat  minyak  kelapa  yang
diselitkan dengan minyak ganja dan saya akan terus menggunakannya selama seminggu atau
lebih untuk memastikan bintik-bintik tidak akan muncul semula.Terima kasih banyak RS & JB
atas semua bantuan dan maklumat, saya akan berterima kasih selama-lamanya.” Ioanna

"Adakah minyak itu berfungsi pada papilloma atau tanda kulit berhampiran mata?" Sean

-- Ya, Sean, tetapi berhati-hati agar tidak terkena minyak di mata anda atau ia akan terbakar
teruk  selama  kira-kira  satu  atau  dua  jam.Ia  tidak  akan  merosakkan  mata  tetapi  ia  tidak
menyenangkan.JB

“Pada tahun 2002 saya mengalami kemalangan ngeri.Saya mengalami luka di seluruh badan
dan kehilangan sebahagian daripada tulang di lengan saya.Selepas cantuman kulit dan tulang
saya hampir sembuh dan mendapat jangkitan pada lengan saya.Ternyata jangkitan tulang dan
terpaksa  bermula  dari  awal.Kerana  itu  bila-bila  masa  saya  mendapat  luka/melecur  (saya
seorang pengimpal)  mereka akan sentiasa dijangkiti.Tahun lalu saya mengalami  lecur  yang
teruk akibat saluran wap di tempat kerja pada perut saya.Dengan memastikan ia bersih dan
menggunakan  minyak  ia  sembuh  dalam  hanya  satu  sentuhan  selama  SEMINGGU!Luka
kimpalan kecil saya boleh bertahan 4-6 minggu.Tidak lagi dengan minyak saya.Skru Neosporin,
saya menggunakan MINYAK!” Chris

“Saya  memanaskan  minyak  dan  mencampurkannya  dengan  balang  krim  muka  saya.Saya
menggunakannya 2x sehari dan telah digunakan selama lebih kurang 2 bulan.Jerawat dalam
yang dalam yang pernah saya dapat  (maklumlah jenisnya,  ambil  masa seminggu baru nak
keluar dan BESAR!) dah tak ada.Parut jerawat tu pun makin pudar.Saya juga melihat kulit mula
menegang!Minyak ini  sangat  mengagumkan dan krim muka hanyalah satu daripada banyak
kegunaan!“ Jennifer

“Saya telah selesai bekerja untuk bos saya di dalam hutan di mana terdapat sekumpulan oak
beracun  dalam  longgokan  untuk  dipindahkan  dan  dibakar  dan  saya  tidak  tahu  ia  ada  di
sana.Jadi sudah tentu saya menangkap oak beracun.Bos saya melihat ia berada di ambang
selulitis, kemudian menghantar saya kembali untuk memulakan rawatan dengan minyak Rick
Simpson.Dalam beberapa hari lengan saya mula meleleh sehenti, ia juga mula berbalik dengan
sendirinya.ANDA TAK BOLEH KATAKAN SAYA TUMBUHAN INI  TIDAK BOLEH MERAWAT
APA-APA!” Harry

“Racun ivy di lengan saya… Ruam dan melecur hilang dalam masa 5 minit… Tiada benjolan,
tiada  ruam,  tiada  sakit…  Saya  menggunakan  sebutir  beras  RSO  dengan  sedikit  minyak
kelapa… HILANG dalam masa 5 minit!!!Saya suka minyak saya!!!“ Estelle

“Saya menggunakan minyak ini  3 tahun lalu untuk membunuh kanser prostat  tahap 4.Saya
menggunakan  terapi  hormon  sebagai  permulaan,  dan  kemudian  mengetahui  tentang
RSO.Ianya  berfungsi.Saya  secara  peribadi  mengenali  berpuluh-puluh  orang  yang
menggunakannya setiap  hari  untuk  banyak penyakit.Ia  adalah bantuan besar  untuk pesakit
kanser, tetapi saya rasa saya yang paling mengagumkanwahyu telah menyembuhkan psoriasis
teruk seseorang yang mereka mempunyai lebih 90% daripada badan mereka.Dengan menelan
1/4 hingga 1/2 gram minyak sehari selama 6 minggu, orang ini benar-benar menyembuhkan diri
mereka  sendiri  daripada  keadaan  yang  mereka  alami  sejak  kecil.Saya  boleh  meneruskan
selama berjam-jam perkara yang saya lihat minyak ini lakukan.Anda akan lihat, pastikan fikiran
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anda terbuka, dan lakukan seperti yang diarahkan oleh Rick, anda tidak akan menyesal.” Dan

“Psoriasis artritis dalam masa kurang daripada sebulan…” Giulliana

“Psoriasis saya hilang selepas saya mula makan minyak...Hanya menggunakan minyak secara
topikal  tidak  banyak  membantu  saya-  tidak  hilang  sepenuhnya  sehingga  saya  mula
menggunakannya  secara  lisan.Ia  belum  kembali  lagi.Saya  sedang  menjalani  dos
penyelenggaraan  sekarang,  jadi  saya  HARAP  itu  sudah  cukup  untuk  menjauhkan
psoriasis.Saya  tidak  mempunyai  sebarang  tanda-tanda  dalam  hampir  4  bulan.Doktor
memberitahu saya ia tidak akan hilang sepenuhnya, dan satu-satunya masa ia akan 'bersih'
adalah apabila saya benar-benar sakit dan sistem imun saya mempunyai perkara lain untuk
melawan.Nah...Saya tidak berasa sakit, dan omong kosong itu HILANG!” Lindsay

“Juga  menyembuhkan  tendonitis  dalam  beberapa  hari.Walaupun  kecederaan  berusia  7
bulan.Hanya sapu sedikit mentega periuk atau RSO pada bahagian yang sakit sekali sehari.Sial
yang menakjubkan.Saya menggunakan RSO pada lecur  3  darjah Ahad-Selasa lepas,  tiada
tanda-tanda melecur selepas 40 jam rawatan.Pasti saya ingin menggunakannya sebaik sahaja
ia  berlaku.Ia  akan menyelamatkan saya berjam-jam kesakitan besar  dan memegang ais  di
atasnya." Bobbi

"Seorang kawan duduk saya menonton Run from the Cure kira-kira dua setengah tahun lalu
memikirkan  ia  boleh  membantu  psoriasis  saya.Kami  membuat  minyak  bersama-sama-  kali
pertama untuk kami berdua- dalam masa tiga minggu, psoriasis plak saya telah hilang.Saya
telah  membuat  minyak  dan  menelannya  sejak  itu.Jika  saya  menelan  setiap  hari,  dan
menggunakan minyak secara topikal pada waktu malam ke tempat individu yang muncul secara
rawak, psoriasis sangat terkawal dan hampir tidak kelihatan.Disebabkan pengalaman ini, saya
melompat masuk dengan dua kaki dan kini memiliki Perniagaan Marijuana Perubatan berlesen
negeri pertama yang pertama di Colorado.Setahun dalam perniagaan saya, ayah saya telah
didiagnosis  dengan  tahap  IV  Melanoma-  ia  telah  merebak  ke  dalam  paru-paru  dan
hatinya.Pakar  onkologinya  memberinya  3  hingga  12  bulan  dan  memberitahunya  supaya
bersedia untuk penjagaan hospis.Saya segera memulakannya dengan rejimen RSO dan lima
bulan  kemudian,  kansernya hilang.hilang.Perkara  paling  mudah di  dunia!Terima kasih  Rick,
kerana memperkenalkan semula ubat yang menakjubkan ini kepada dunia!” Erica

“Apa  yang  tidak  boleh  membantu?Melalui  pengajian  saya,  kemungkinannya  tidak
berkesudahan.Saya  mempunyai  cyst  di  sebelah  kanan  pipi  saya  di  muka  saya.Lima  hari
mengambil minyak (menelan) sista cepat mengecut.Minyak itu diperbuat daripada daun sejuk
dan  putik  kecil  yang  direndam  dalam  jernih.Campuran  disimpan  selama  2  minggu.Malam
pertama  minyak  sista  saya  mempunyai  rasa  kesemutan.Lima  hari  kemudian  pergi.Minyak
berfungsi.Terdapat terlalu banyak bukti dan sains di sebalik semua itu menakjubkan.Terdapat
sebatian kimia di luar sana yang bertindak balas kepada semua reseptor kita dalam sistem
saraf adalah kerja semula jadi.Bahagian yang menakjubkan adalah, semuanya terdapat dalam
satu  tumbuhan.KANAB.Sudah  tiba  masanya  untuk  melihat  sejauh  mana  manusia  boleh
pergi.Sudah tiba masanya untuk berkembang.” Jeremy

“Kali  pertama saya membuat  minyak (diseduh dalam minyak kelapa)  adalah untuk rawatan
topikal belakang jiran warga emas.Dia mempunyai kudis di seluruh yang gatal teruk.Pepijat katil
diketepikan,  begitu  juga kudis,  kudis,  skeeters,  dan sebagainya kerana dia tidak  terjejas di
tempat lain selain punggungnya dan tiada tanda-tanda aktiviti makhluk di atas katilnya.Tahu apa
anak  dia  buat???Dia  menyembur  tilam  dengan  banyak  bahan  kimia  untuk  menghilangkan
pepijat  yang tidak wujud.Saya memberinya tilam baru dengan arahan yang jelas bahawa ia
adalah JANGAN disembur.Dia terpaksa masuk hospital kerana ulser berdarah dan semasa dia
berada di sana, dia meluahkan masalah punggungnya dan anda tahu apa yang doktor suruh
buat???Basuh rambut dan badannya untuk kutu, dia tidak mempunyai kutu.Jadi siapa yang
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anda fikir  saya akan mendengar untuk membantunya?Doktor?TIDAK.Saya membuat minyak
itu, merawatnya kembali dengannya dan terdapat peningkatan dan penyembuhan yang sedang
berlaku.” Michele

“Saya dijangkiti virus herpes hampir 20 tahun lalu.Saya adalah salah seorang yang mendapat
wabak 5-6 kali setahun sehingga hari ini.Seperti yang anda boleh bayangkan ini tidak mudah
untuk saya.Saya ingin tahu jika andaada sebarang cadangan atau tahu orang lain yang telah
berjaya merawat dengan ganja?Terima kasih atas masa anda.”

--  Hanya  letakkan  minyak  (atau  tincture  atau  salep  dengan  minyak)  pada  tempat  di  mana
herpes  merebak.Ulang  mengikut  keperluan.Ia  juga  idea  yang  baik  untuk  makan  sekurang-
kurangnya rawatan 60g,  kadang-kadang virus herpes hilang sepenuhnya.Wabak tidak  akan
sekerap dan anda tidak akan mengalami kesakitan dan lain-lain jika anda menggunakan minyak
untuk  merawatnya.Minyak  ini  berfungsi  untuk  semua  jenis  herpes  dan  anda  tidak  akan
menemui apa-apa yang berkesan pada herpes daripada minyak.Salam sejahtera, JB

“Bekas isteri saya bebas virus selepas saya meminumnya!!!Doktornya pernah dan bingung.Dia
adalah graduan DARE dan kini  dia menyimpan beberapa tumbuhan untuk dirinya sendiri...”
Thomas

“Pagi Scot, bercakap dengan kakak saya petang tadi dan dia berkata dia sudah sembuh!!!Ubat
itu menyembuhkan kayapnya. :) Dia berkata dia berasa indah.Hanya mahu 100% pasti sebelum
saya menulis kepada anda.Terima kasih banyak atas bantuan anda.”

“Gadis kayap itu mengalami sesuatu yang lain terhadapnya dan dia tidak pernah memberitahu
keluarga apa yang salah.Ini dia, dia hanya menghantarnya kepada saya: “Hai sekali lagi, baru
tahu  semalam  adik  saya  mengalami  ketumbuhan  pada  tiroidnya  setahun  lalu  tetapi  tidak
memberitahu  keluarga  kami.Rupa-rupanya  doktor  memberitahunya  mereka  akan
memerhatikannya dan jika ia membesar, barulah mereka akan dibedah.Ia tidak cukup besar
untuk mendapatkan biopsi.Bagaimanapun, dia telah membuat temu janji doktor minggu lalu dan
mendapati  tumor  telah  berhenti  membesar.Dia  percaya  ubat  itu  menghentikan
pertumbuhan.Bukankah  itu  berita  yang  indah?Dia  terus  menerimanya  dengan  harapan
pelantikannya yang seterusnya akan membuktikan bahawa minyak itu membunuh tumor.Akan
memberitahu anda lebih lanjut apabila itu berlaku.” Scot

“Kadang-kadang musim bunga lalu saya melihat tanda merah di bahagian kiri dagu saya.Saya
menganggap ini  hanya sebagai kudis  yang akan segera hilang.Nah, ia  tidak dan kemudian
sebelum saya tahu ia yang kedua muncul; tidak dilampirkan tetapi dalam agak garis lurus keluar
dari  tanda pertama.Saya menggunakan beberapa polisporin  dan krim lain yang saya temui
dalam  kabinet  ubat  tetapi  tiada  apa  yang  berubah  warna  atau  rupanya.Pada  masa  saya
menghubungi dan masuk ke pejabat Dr saya, terdapat lebih banyak lagi tetapi ia mula kelihatan
berbeza di beberapa kawasan.Ia kelihatan lebih bertompok.Apabila Dr saya memeriksa saya,
dia mempunyai wajah yang terkejut.Dalam tempoh dua bulan berikutnya dia menetapkan krim
dan pil antibiotik yang berbeza.

Selama  ini  dia  terus  berkata,  Saya  tidak  fikir  ia  adalah  kanser.Saya  tidak  fikir  ia  adalah
kanser.Nampaknya pelik walaupun dia akan memberitahu saya supaya tidak bimbang tentang
membuat temu janji lebih lanjut, hanya tiba di pejabatnya setiap minggu seperti yang dia suruh
dan  dia  akan  berjumpa  saya  dengan  segera,  dan  di  pejabat  peribadinya,  bukan  di  bilik
pemeriksaan  semua  masa.Untuk  mengatakan  saya  agak  takut  adalah  pernyataan  yang
meremehkan kerana ini tidak akan ke mana-mana.Pada lebih daripada satu kali saya bertanya
kepadanya tentang berjumpa pakar  dermatologi  yang dia  menjawab,  “Kami  akan membuat
biopsi dan kemudian membawa anda berjumpa pakar dermatologi, jika anda tidak keberatan
memandu  ke  Halifax”…  “Saya  akan  pergi  dalam  sekejap,”  saya  memberitahunya  untuk
mengetahui  tanda-tanda  di  muka  saya  ini.Masa  berlalu  dan  saya  tidak  pernah  mendengar
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daripada Halifax tentang sebarang temu janji dengan pakar dermatologi.Saya bertanya kepada
Dr. sekali lagi… Dia kemudian menyebut bahawa terdapat pakar dermatologi yang meninggal
dunia di Halifax dan yang berada di sana sangat sibuk, bermakna ia akan mengambil masa
beberapa bulan sebelum saya boleh berjumpa dengannya.Masa seolah-olah berlarutan... tiada
apa yang berlaku...

Saya membuat keputusan selepas saya mencuba ubat-ubatan yang diberikan oleh Dr. untuk
menyelesaikan  masalah  saya  sendiri.Saya  membuat  beberapa  pertanyaan  dan  berjaya
mendapatkan  beberapa  RSO(Minyak  Rick  Simpson)  atau  ringkasnya,  Minyak  Hemp  yang
dibuat  dengan  baik.Saya  mengikut  arahan  tentang  cara  menggunakan  minyak.Saya
meletakkan  sedikit  pada  bantuan  band  dan  menutup  kesan  di  muka  saya  pada  waktu
malam.Saya menelan beberapa setiap petang juga.

Daripada  semua  yang  saya  baca,  perkara  ini  tidak  boleh  menyakiti  anda  tetapi  ia  boleh
menjatuhkan anda jika anda mengambil terlalu banyak pada mulanya.Nah, pada beberapa kali
saya mengambil terlalu banyak dan tidak dapat bekerja selama beberapa hari.Apa yang saya
lakukan  adalah  terus  menyapu  minyak  pada  waktu  malam  seberat  sayaboleh  tanpa
membazir.Saya dapat  melihat  ia  membuat  perubahan.Saya pasti  ia  akan berfungsi  dengan
lebih cepat sekiranya saya meluangkan masa untuk melaraskan jumlah yang saya ambil secara
dalaman supaya tidak akan ada sebarang tindak balas yang merugikan kepada fungsi motor
saya.LOL

Semua perkara ini berfungsi dan pada salah satu lawatan terbaru saya ke Dr. dia berkata, "Ia
tidak kelihatan agresif seperti dahulu." Ini membuatkan saya berasa lebih baik, dan begitu juga
laporan biopsi apabila ia kembali mengatakan sampel tisu itu tidak malignan!Sejujurnya saya
boleh mengatakan bahawa minyak itu nampaknya telah membersihkan apa sahaja yang ada di
dagu saya.

Untuk sebahagian besar  tiada tanda merah yang tumbuh,  hanya 'bayangan'  dari  apa yang
berlaku.Saya pergi berjumpa Pakar Kulit dalam seminggu.Semoga dia dapat memberi sedikit
pencerahan  tentang  apa  yang  saya  ada.Saya  ingin  tahu  dengan  pasti  untuk  ketenangan
fikiran.Saya pasti akan memberikan kemas kini apabila saya mempunyai maklumat lanjut.Buat
masa ini… Saya ingin mengucapkan ribuan terima kasih kepada mereka yang terlibat dalam
membantu saya sembuh!” Bil

Q.Saya tertanya-tanya sama ada RSO akan membantu ibu saya melecur akibat radiasi?Dia
memutuskan  untuk  meneruskan  rawatan  "konvensional",  dan  kini  dia  mengalami  dadanya,
tanpa kata lain, kacau.Sakit hati hanya untuk melihatnya.Saya masih ingat bahawa sama ada
anda  atau  Rick  pernah  melecur,  saya  rasa  semasa  menyediakan  RSO,  dan  menunjukkan
gambar bagaimana minyak berfungsi juga pada luka terbakar.Jadi, adakah ia memberi manfaat
untuknya?

A.Gosokkan minyak atau salep rami pada dada dan belakangnya.Sudah tentu dia harus makan
minyak dan menjauhkan diri daripada doktor dan semua bentuk kerosakan yang tidak perlu.JB

“Ibu saya (72) mengalami kulit retak yang menyakitkan di kebanyakan hujung jarinya selama
kira-kira 2 tahun sekarang ...sangat menyakitkan.Doktor berkata, "Ya, itu datang dengan usia."
Dufuss!!!Kami  mencampurkan  sejumlah  kecil  minyak  dengan  aquaphor...Satu  rawatan,
semalaman...hilang!Celah-celahnya  yang  menyakitkan  telah  sembuh dan  terus  baik  selama
lebih seminggu sekarang!MENAKJUBKAN!” Dolly

“Saya menggunakan minyak itu pada luka pembedahan yang baru terbuka.Pada September
2012,  saya  telah  mengeluarkan  2  ketumbuhan  Karsinoma  Sel  Basal  dari  muka  saya.Satu
adalah besar dan merupakan tumor penyuap yang menyebarkannya.Juga, tumor dalaman di
pipi saya telah dikikis untuk biopsi.Apabila saya pulang ke rumah dan mendedahkan luka saya,
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saya mempunyai kawah di muka saya.

Untuk 4 hari pertama saya mencampurkan mentega Shea dan minyak dan menyapunya.Saya
kemudian beralih kepada minyak lurus dan tidak berhenti.Apabila saya pergi untuk temu janji
jawatan saya, Dr yang menyangka saya akan menjalani pembedahan plastik kagum dengan
penyembuhan saya.Saya memutuskan untuk memberitahunya kebenaran, bahawa saya tidak
menggunakan  preskripsi,  bahawa saya  telah  menyembuhkannya  dengan  Minyak  Ganja.Dia
pernah mendengar tentang Rick Simpson & Phoenix Tears, dia tidak menghakimi saya, dan
berkata untuk  meneruskan kerja  yang baik.Dalam satu  bulan,  saya menjalani  pembedahan
kedua,  pelan  tindakan  untuk  menyembuhkan  luka  ini...Minyak  Ganja.Adakah  saya  akan
memberitahu pakar bedah ini?Pada janji temu Post op saya!Dalam cinta & cahaya.” Patti-Jo

-- Patti, tiada pembedahan diperlukan jika anda meneruskan minyak.Atau tangguhkan 60g lagi
jika  perlu,  tetapi  jauhi  pembedahan  dan  doktor,  jika  boleh.Ia  adalah  prasyarat  yang
menyedihkan untuk kejayaan rawatan dalam banyak kes.JB

"RSO  telah  menjadikan  psoriasis  saya  hampir  tidak  wujud.Saya  telah  menelan  dos
penyelenggaraan selama tiga tahun sekarang dan kulit saya bersih, fikiran saya jernih dan saya
tidak pernah menjadi lebih sihat.” Erica

"Saya pernah melihat seseorang yang rapat dengan saya menggunakan minyak Rick pada luka
bakar yang teruk yang akan meninggalkan parut yang teruk dan dalam masa seminggu selepas
menggunakan minyak itu ia hilang dan tiada tanda parut atau ia melecur." Janice

“Kami mempunyai  anak perempuan saya dalam minyak sekarang.Dia  mempunyai  psoriasis
pada  kedua-dua  siku,  lengan  bawah,  dan  satu  lutut.Mengambil  gambar  pada
permulaan.Setakat ini kawasan bersisik kering sudah tiada.Kulitnya merah, tetapi licinbukannya
dinaikkan dan meradang.Kawasan yang lebih kecil di luar telah dibersihkan sepenuhnya.Kami
yakin ini akan berjaya.Kami mengambil gambar setiap hari atau apabila terdapat peningkatan
yang ketara.Semua ini dalam masa kurang daripada seminggu menggunakan minyak secara
topikal.Terima kasih banyak kerana membawa kesedaran tentang ubat ini yang akhirnya akan
menyembuhkan  negara  Rick  dan  JB.Saya  berkongsi  siaran  setiap  hari  dan  memberitahu
sesiapa sahaja yang akan mendengar.Ia mula tenggelam.” Ron

Q.Adakah campuran ini berkesan untuk jerawat??

A.Jennifer,  minyak  berfungsi  untuk  'semua  jenis  keadaan  kulit.'  Itu  bermakna  termasuk
jerawat.Salam sejahtera, JB

“(Saya  mendapat  tahu  tentang  minyak  itu)  3  bulan  lalu  mencari  di  internet  untuk  penawar
jerawat  dan  rosacea.Ia  membersihkannya  dengan  serta-merta!Saya  menambah  minyak  iso
kepada minyak kelapa untuk digunakan pada muka dan leher saya sekali sehari.Suami saya
kata  saya kelihatan 15 tahun lebih  muda!Terima kasih  banyak kerana  berkongsi  maklumat
ini.Tuhan memberkati anda semua.Teruskan kerja yang bagus." Toni

“Saya  bersumpah  inilah  sebabnya  saya  kelihatan  jauh  lebih  muda  daripada  adik-beradik
saya.Saya yang paling tua daripada 4.Kebanyakan orang berkata saya kelihatan sekurang-
kurangnya 20 tahun lebih muda daripada adik perempuan saya.” Mary

"Ia berfungsi untuk rambut yang tumbuh ke dalam di muka juga.Saya menggunakannya pada
anak lelaki saya yang berumur 23 tahun dengan kejayaan dalam 2 aplikasi.SATU CINTA." Patti-
Jo

“JB,  adakah anda mempunyai  sebarang bukti  saintifik,  atau hanya orang yang menyatakan
mereka pernah alah kepada ganja?Adakah ini  mungkin?Saya sangat  fikir  ia adalah trikoma
yang membuat seseorang gatal, kerana apabila memotong, anda cenderung untuk mendapat
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gatal-gatal di  tangan anda seperti  menyentuh penebat.Tetapi saya telah diberitahu oleh dua
orang bahawa mereka percaya bahawa mereka alah kepada ganja dan meletus dalam sarang
apabila mereka berada di sekelilingnya atau asap dihembus berhampiran mereka.Tetapi saya
ingin kedua-duanya menjadi sebahagian daripada kajian saya jadi saya tertanya-tanya sama
ada sesiapa pernah menyaksikan seseorang alah kepada ganja atau pernah mengalaminya
sendiri?”

-- Lihat,  ganja adalah tumbuhan, jadi ya, sesetengah orang mungkin alah kepada beberapa
komponennya, sudah tentu.Tetapi kami belum melihat alahan terhadap minyak itu lagi dan kami
berpendapat bahawa jika ia berlaku, orang ramai hanya perlu mencuba ketegangan lain dengan
terpenes lain di  dalamnya.Minyak itu digunakan untuk merawat pelbagai  jenis alahan.Tetapi
terdapat  tujuh  bilion  daripada  kita  dan  setiap  daripada  kita  adalah  unik,  jadi  saya  akan
mengatakan bahawa ya, sesetengah orang mungkin akan mengalami alahan kepada beberapa
jenis minyak.JB

"Charlie  sedang  berjalan.Tiada  ubat  sakit.Dia  berdiri  tegak.Langkahnya  lurus  dan  lebar.Dia
boleh berlari  melompat dan bermain.Lehernya hampir  90 peratus sembuh.Ia tidak kelihatan
seperti ini dalam dua tahun.Dia makan pisang, pizza, separuh sandwic, nasi goreng, yogurt dan
banyak lagi semalam.Dia tidak pernah makan sebanyak ini.(…)

Lutut kanan Charlie adalah yang paling teruk.Ia adalah kira-kira 50 peratus lebih baik.Yang kiri
hampir  sembuh  sepenuhnya  kecuali  kerana  dia  menggatalnya  pada  malam  yang  lain  dan
melepuh semula.But  nothing major...Perubahan paling  besar  ialah luka di  leher  dan bawah
ketiak.Leher hampir sembuh sepenuhnya begitu juga dengan ketiaknya.

Saya  menggunakan  setitik  kecil  minyak  dalam  tiub-gnya  sebelum  mandi.Ia  juga  telah
membantu  dengan  sakit  lutut.Jika  lututnya  sakit,  dia  akan  mendapat  setitik  itu.Saya  tidak
menambah sebarang tylenol atau ibuprofen.Ia melakukan silap mata.Saya juga membuat salap
saya  sendiri.Saya  mempunyai  mesin  air  yang  menapis  air  dan  memisahkan  air  beralkali
daripada  berasid.Oleh  kerana  air  beroksigen  berasid  sangat  baik  untuk  kulit  dan  juga
antibakteria, saya mengambil air berasid dan mencampurkannya dengan methocelullose untuk
menghasilkan salap.

Saya menambah pekat untuk membuat salve yang seperti konsistensi vaseline.Saya mentega
pembalutnya dengan ini dan menggunakannya pada lukanya.INI sahaja membuat perbezaan
yang  luar  biasa  dengan  kesakitan,  kegatalan,  dan  penyembuhan.Saya  akan  menghantar
gambar tidak lama lagi.Saya telah mengambil mereka setiap perubahan.Saya rasa minyak akan
bertahan untuk sebulan lagi, tetapi kerana ini adalah kali pertama saya melakukan ini, saya
melakukannyatidak  pasti.Saya  teruja.Selera  makannya  tidak  pernah  begitu  baik.Dia  makan
lebih banyak makanan semalam daripada yang dia makan sepanjang tahun.” Trisha

“Hei  Rick  dan  rakan-rakan,  saya  mempunyai  rakan  yang  mengalami  sakit  ini  (lebih
kurang.Diameter 2 inci kali 4 inci) pada bilah bahu kirinya selama 4 tahun sekarang, menjangkiti
jangkitan, tanpa kudis di tapak, hanya bukaan mentah tulen, di bawah permukaan anda boleh
merasakan ketulan saiz besbol keras yang sensitif terhadap sentuhan .

Dia telah menggunakan minyak secara topikal 8 kali dalam 7 bulan dengan kira-kira 2 hujung
minggu  untuk  penggunaan  dalaman  juga.
Kudis dan ketulan parut hilang, luka terbuka berparut dan kawan saya berasa bertuah kerana
berpeluang menggunakan minyak itu.” Rebecca

“Saya mempunyai ketulan di leher saya di dua bintik, satu di payudara, dan satu perut...dalam
tiga minggu kebelakangan ini saya telah mengecut...yang di belakang leher dan perut hampir
hilang...yang di belakang telinga adalah separuh saiz...GO CANNABIS OIL!!!!!!” Sharon

"Hanya untuk mengaitkan kisah kecil saya...seorang kawan saya telah mengalami trombosis
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urat  dalam  selama  bertahun-tahun.Dia  mengalami  luka  di  kaki  selama  2  tahun,  saiz
suku...Selepas melihat Kisah Rick Simpson, saya mencadangkan minyak, dia berkata dia akan
mencuba apa sahaja ...Jadi sebagai perokok, saya memperoleh sedikit minyak.Suruh dia ambil
dua  kali  sehari.2  butir  beras  saiz...2  minggu  berlalu...dia  tersenyum,  sudah  lama  tidak
melihatnya...Luka  dah  kecut?????...Kulit  baru  bermula???Ini  tidak  boleh???...Atau
bolehkah???...Dia menyambung selama dua minggu lagi...kemudian muncul dengan senyuman
yang  lebih  besar...luka  dah  HILANG???...Semua  kulit  baru  dan  tiada  rasa
sakit...WOWWW...Kita kini beriman, melihat adalah percaya...teruskan harapan hidup!” Jason

-- Ya, boleh jadi, Jason Hildebrandt, anda melihatnya dan sekarang anda tahu bagaimana anda
akan menangani secara praktikal apa sahaja yang berlaku kepada anda atau mana-mana rakan
anda.Hanya sapu sedikit  minyak dan makan,  ia  benar-benar semudah itu.Terima kasih dan
salam sejahtera, JB

“Semalam saya memotong jari saya pada pengisar di  tempat kerja.Pada pukul 3 pagi saya
terjaga  dengan  jari  yang  berdebar-debar  bahawa  saya  mencuba  ais,  peroksida,
neosporin.Tiada  apa  yang  berjaya.Masih  berdebar-debar.Saya  kemudian  teringat  minyak
pendengaran akan membantu  penjanaan semula selular  dan menghentikan kesakitan serta
menyembuhkan parut dan masalah kulit jadi mengapa tidak mencubanya.Jadi saya mengambil
setitik dan menyebarkannya ke seluruh hujung jari saya.Dalam masa 1 minit kesakitan telah
hilang 80%.Dalam masa 30 min.Saya dapat menjentik jari saya dengan hanya sedikit kesakitan
tetapi tidak sakit  sebenarnya.saya dijual.Pada 12 jam kemudian saya memohon semula dan
tidak mengalami kesakitan sejak itu. Rebecca

“Strechmark?” Amber

-- Ya.JB

“Hei  Rick,  saya  ingin  merahsiakan  nama  saya  jika  anda  menyiarkan  ini  (yang  saya  tidak
kisah).Teman wanita  saya  mempunyai  didikan  yang  sangat  kasar  dan  terpaksa  memotong
pergelangan tangannya apabila dia tertekan, masalah ini  sudah bertahun-tahun di  belakang
kami tetapi beberapa parut yang cukup teruk di pergelangan tangannya masih kekal.Terdapat
sangat  kelihatan  dan  menggelegak  sedikit,  itu  perkara  pertama yang  ramai  orang  perasan
apabila mereka mula-mula bertemu dengannya, dia tidak mahu apa-apa selain menyingkirkan
mereka.

Jadi soalan saya adakah minyak itu membantu menghilangkan parut?Atau sekurang-kurangnya
membantu menjadikan mereka kurang kelihatan?Saya suka apa yang awak lakukan dan saya
harap saya tahu tentang minyak itu apabila datuk saya sakit kanser, awak adalah wira untuk
semua nyawa yang telah awak selamatkan!”

-- Mula menyapu minyak secara topikal pada parut, kemungkinan besar ia akan hilang dalam
beberapa  minggu  atau  bulan.Saya  juga  akan  membantunya,  ia  akan  membantu  dengan
PTSDnya daripada semua kenangan tentang apa yang dia lalui.Ia juga akan meningkatkan
kualiti tidurnya.Ambil foto dan video jika anda tidak keberatan, parut akan benar-benar hilang -
sama ada sepenuhnya atau hampir tidak kelihatan.Salam sejahtera, Jindrich

“Saya  mempunyai  masalah  yang  sama  dengan  sakit  kaki.Pertama  kerana  saya  pra-
diabetes.Tetapi saya mendapati saya sangat sensitif terhadap gigitan pepijat dan nyamuk.Saya
meletakkan minyak pada mereka dan meletakkan bantuan band pada semalam dan gigitan
sembuh. Michelle

--  Apa  yang  boleh  dilakukan  oleh  minyak  untuk  gigitan  nyamuk  atau  kutu  adalah  sangat
menakjubkan.Cubalah dan anda akan melihat mengapa kami mengatakan bahawa tiada siapa
yang  harus  meninggalkan  rumah mereka  melainkan  mereka  mempunyai  minyak.Minyak  itu
mempunyai  banyak  kegunaan  sehingga  tidak  bertanggungjawab  untuk  mencuba  hidup
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tanpanya.JB

"Makan minyak...Saya telah mengambil minyak selama dua bulan, psoriasis saya hampir 80%
bersih, dan saya tidak perlu menggunakan sebarang ubat sama sekali...Dan menghilangkan
arthritis saya juga...” Giuliana

“Saya telah menggunakan campuran minyak zaitun ganja dan dalam seminggu psoriasis saya
mula hilang.Malangnya saya hanya mempunyai sedikit dan saya tidak mempunyai cukup untuk
mengambilnya  secara  dalaman  dan  luaran.PERHATIKAN,  saya  tidak  mempunyai  RSO
sebenar, tetapi minyak ganja yang dibuat pada minyak zaitun.” Teemu

-- Harap kami akan mendapat lebih banyak minyak tidak lama lagi, Teemu.Adalah lebih baik
untuk menggunakannya secara topikal untuk mengawal gejala dan juga untuk makan minyak,
anda juga ingin menghilangkan punca masalah itu.Salam sejahtera, JB

“Ia berfungsi dengan baik pada gigitan nyamuk & sakit gigi juga.Anak perempuan saya digigit,
bukan main-main, sekurang-kurangnya 50 kali oleh nyamuk dalam masa 15 minit WITH OFF!
Semburan pepijat Deep Woods.Saya mencuba kulit pisang, deodoran, aloe vera, dermaplast &
hydro-cortisone.Tiada satu pun daripadanya mengurangkan bengkak (dia alah kepada gigitan
nyamuk & membengkak dengan teruk) atau memberikan kelegaan kepadanya.Dalam keadaan
terdesak,  saya  mengikis  resin  daripada  alat  penguap,  mencampurkannya  dengan  sedikit
minyak kelapa supaya ia lebih mudah merebak & "melumuri" kakinya dengannya.Dalam masa
kira-kira setengah jam semua bengkak telah hilang & semasa dia masih mempunyai  bintik
merah  di  mana  gigitan  itu  tidak  mengganggunya  &  saya  mengelak  daripada  memberinya
Benedryl.

Saya  mengalami  abses  dalam  mulut  saya  &  saya  membungkus  resin  daripada  vape  di
sekeliling gigi yang terjejas & sekali lagi dalam masa setengah jam bengkak itu berkurangan &
saya dapat menyembuhkannya, tiada masalah dengannya sejak itu.Saya membungkusnya dua
hari  walaupun  untuk  mendapatkan  kepastian.Sekarang  saya  boleh  katakan  bahawa
pembungkusan resin (jika anda mempunyai Vapir No2 di dalam kon tempat anda menukar skrin
mengumpul cincang yang hampir tulen, tertumpu juga.) di sekeliling gigi saya, saya menjadi
sangat tinggi, mungkin lebih tinggi daripada yang pernah saya alami dalam hidup saya. .

Saya juga menghantar mesej kepada suami saya dari ruang tamu untuk meminta bantuannya
untuk ke bilik  tidur.Ubat-ubatan sub-bahasa berfungsi lebih baik,  itulah sebabnya di  ER jika
mereka mengesyaki serangan jantung mereka menyembur nitro di bawah lidah anda.Sekarang
semuanya baik-baik saja, saya tidak mati akibat dos berlebihan, saya tidak bangun dengan rasa
lapar yang teruk & yang paling best...Saya tidak perlu mengambil  Tylenol atau Advil  dalam
kuantiti yang banyak & melakukan lebih banyak kerosakan pada perut & hati saya.

Saya tahu resin bukanlah cara yang paling berkesan & saya tidak pasti  sama ada ia akan
berkesan  tetapi  itulah  yang  saya  terpaksa  bekerja  kerana  saya  tinggal  dalam  keadaan
haram.Saya fikir ia tidak boleh menyakitkan.Saya tidak sabar untuk hidup dalam keadaan di
mana saya bebas menanam bahan permulaan organik saya sendiri  dengan kualiti  tertinggi,
membuat minyak saya sendiri & menyembuhkan diri saya & seluruh keluarga saya...termasuk
anak perempuan saya yang berusia hampir 2 tahun yang telah melalui neraka pada tahun lalu
kerana tiada siapa yang dapat mengetahui apa yang salah dengannya.

Mereka fikir sekarang dia mengalami gangguan protein tetapi itu satu lagi perkara yang mereka
lemparkan  kerana  mereka  tidak  tahu  apa  yang  sebenarnya  salah.Mendapatkan  dia  pada
minyak  mungkin  hanya  menyelamatkan  nyawanya.Walaupun  saya  ingin  mendapatkan
diagnosis yang tepat jadi saya tahu apa yang saya rawat tetapi perkara yang paling penting
ialah saya hanya mahu bayi saya berasa lebih baik & jika itu bermakna menentang masyarakat
konvensional maka itulah yang akan saya lakukan.” Sara
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“Minyak  nampaknya  hidup.Ia  bersinar  apabila  digunakan.Melecur  tangan  saya  (tidak  akan
memberitahu  anda  bagaimana  lol)  tetapi  menyembuhkannya  dengan  minyak.Hanya  tinggal
minyak  tulen  yang  mencukupi  untuk  2  sapuan,  kemudian  minyak  yang  digunakan
diselitkanminyak  kelapa.Tidak  mengalami  kesakitan  sama  sekali.Dan  tiada  parut  di
hujungnya.Tiada kain kasa parafin, tiada jangkitan, tiada pil sakit.Terima kasih Rick sekali lagi
kerana berkongsi ini dengan dunia.” Carol

“Terima kasih tidak mencukupi untuk apa yang telah kamu lakukan.Saya duduk di sini dengan
minyak di atas oak beracun saya.Saya TIDAK akan mencuba tanpa anda.Ia bertahan lebih 2
bulan menyentuh hampir  100% badan saya tahun lepas kerana seseorang memulakan api
berus jadi saya kini akan mendapatkannya di mana-mana & lebih teruk lagi mereka berkata
kerana kita tidak membina imuniti terhadap yang ini.

Sehari  yang  lalu  ia  muncul.Jadi,  minyak  semalam,  langsung  tak  berhenti  gatal.Walau
bagaimanapun saya melihat ia menyembuhkan parut setiap hari jadi saya percaya.Pagi ini, 24
jam selepas sapuan pertama saya nampak ia berkesan dan sedang menyembuhkan sebarang
kulit yang cedera akibat calar saya.Jadi dengan beberapa pes zink oksida di atas minyak saya,
saya  percaya  saya  mungkin  baru  sahaja  menemui  bantuan  1#  untuk  oak  beracun.Saya
sebenarnya tidak boleh menunggu sehingga musim depan untuk melihat sama ada minyak itu
sembuh  untuk  membaiki  isu  ini  seumur  hidup.Saya  akan  memberitahu  anda.Bukankah  itu
bagus?Sekali lagi, terima kasih untuk semua yang anda lakukan.” Rebecca

-- Minyak boleh membetulkannya juga.Ia adalah penawar atau kawalan untuk semua masalah
perubatan.Lebih cepat ia digunakan lebih cepat ia akan membetulkan apa yang perlu diperbaiki,
itu sahaja yang ada padanya.JB

“Racun ivy di lengan saya...ruam dan melecur hilang dalam masa 5 minit...tiada benjolan, tiada
ruam, tiada sakit...Saya guna sebutir beras RSO dengan sedikit minyak kelapa...HILANG dalam
5 minit!!!minyak saya!!!” Estelle

“Saya terkena oak beracun di muka saya, selepas hari kedua ia adalah dari dahi ke leher saya,
bintik-bintik gatal besar, mentah dan beberapa pendarahan akibat menggaru.Saya campurkan
sedikit minyak dengan sedikit minyak kelapa supaya mudah meresap.Saya memakainya dan
melegakan  kegatalan  dan  kesakitan  serta-merta,  dalam  masa  sejam  rasa  mentah  dan
keradangan  hilang,  pada  keesokan  paginya  ia  tidak  kelihatan melainkan  anda  benar-benar
melihat.Ia sudah tentu menaikkan beberapa kening dan akhirnya beberapa orang yang ragu-
ragu dapat melihat apa yang saya selalu bercakap tentang.Kuasa Penyembuhan Ganja!” Cindy-
lee

"Saya mahu orang ramai tahu bahawa RSO membersihkan lepuh besar yang ditimbulkan oleh
suami saya semasa berbaring di atas katil terlalu lama kerana sakit.Saya meletakkan minyak di
atasnya dan dalam masa seminggu ia telah hilang.Saya benar-benar takut ia akan berkembang
menjadi  sesuatu yang lebih serius.Ia menutupi  seluruh tumitnya.Terima kasih Rick Simpson
untuk semua yang anda lakukan.” Susan

“Saya  membuat  sapuan  lilin  lebah,  minyak  zaitun,  minyak  kelapa  dan  minyak  neem  yang
menyembuhkan  bau  tengik  saya  yang  telah  saya  alami  selama lebih  dari  25  tahun...Saya
menambah minyak lavender dan sitrus untuk mengurangkan bau neem.Dan ia berfungsi lebih
baik  daripada  mana-mana  krim  kulit  yang  pernah  saya  beli.Dan  isteri  tidak  pernah  lebih
bahagia.” Robert

-- Saya akan menambah sedikit minyak ke dalam adunan, Robert.Tidak ada salahnya untuk
menambah  beberapa,  dan  ia  pasti  akan  berfungsi  dengan  lebih  baik.Minyak  sahaja  boleh
melakukan perkara  yang sama,  apabila  dicampur  dengan minyak biji  rami,  contohnya,  dan
urutan kaki dengan salep kanabis yang kuat adalah salah satu perkara paling menyenangkan
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yang boleh dialami seseorang di  dunia ini.Bolehkah anda bayangkan betapa hebatnya kaki
anda jika anda boleh merendamnya dalam minyak suam yang tidak dicairkan selama sepuluh
minit?Bolehkah anda bayangkan betapa berkesannya ini  untuk orang yang mengalami luka
bakar, ulser diabetik, kanser kulit dan lain-lain?Saya boleh.JB

“Jika wanita tahu bahawa ia membalikkan kulit penuaan dan membaiki kulit yang rosak (seperti
dalam kes orang ini)  sokongan pengesahan ganja  akan melalui  bumbung!Seluruh ekonomi
telah berkembang pesat kerana penindasan ubat semula jadi yang menakjubkan ini dan kita
semua  akan  melihatnya  runtuh  bersama-sama  apabila  semakin  ramai  orang  mendapat
maklumat dan hanya mula mengubati diri mereka sendiri." Gil

“Adakah saya membaca kedutan?Ia membantu KEDUTAN?” Margie

Q.Adakah anda sapukan pada muka anda untuk rawatan kedutan atau mengambilnya secara
lisan atau kedua-duanya sekali?” Toni

A.Kedua-duanya untuk  hasil  terbaik,  tetapi  aplikasi  topikal  sahaja  boleh  melakukan  banyak
perkara juga.JB

“Saya  perlukan  resipi  untuk  botak.Adakah  ia  satu  bahagian  minyak  rami  hingga  sepuluh
bahagian minyak biji  rami?Tolong!Tunang saya kehilangan rambutnya dan saya benar-benar
tidak mahu meninggalkannya… Kami mempunyai anak kembar, jadi saya agak memerlukan dia
untuk bertahan, ha ha.” Jenna

--  Itu  boleh berkesan.Kami suka menambah 20-30% minyak kepada minyak biji  rami,  96%
alkohol atau pembawa lain tetapi kurang daripada itu juga boleh melakukan keajaiban apabila
digunakan secara topikal.Sebaik-baiknya, sudah tentu dia akan mempunyai baldi minyak yang
tersedia dan dia akan menggunakannya terus.Kerana ubat yang tidak dicairkan berfungsi lebih
baik daripada ubat yang dicairkan.Salam sejahtera, JB

“Sebagai seorang mekanik saya telah menggunakan minyak pada beberapa luka yang agak
teruk dan anda 100% betul...ia menyembuhkan kulit  dengan cara lebih cepat daripada yang
lain.” Cory

“Menyembuhkan ketuat alat kelamin saya dengan hanya 3 sapuan dalam 2 minggu.Saya telah
menjalani beberapa rawatan yang sangat menyakitkan di klinik GUM di hospital yang hanya
memburukkan  lagi  keadaan.Saya  menggunakan  kira-kira  10mg  pada  setiap  ketuat  (saya
mempunyai 5) setiap tiga hari.Saya basuh tetapi elakkan menggunakan sabun selama 3 hari
setiap kali  sehingga minyak diserap,  kemudian mandi  dan sapu semula.Ketuat  baru sahaja
bertukar menjadi kulit mati yang menggosok tanpa rasa sakit sama sekali, meninggalkan kulit
baru  yang  sihat.Saya  memberitahu  GP saya  tentang  perkara  ini  dan  dia  memanggil  saya
penipu?Saya bertuah kerana mempunyai seorang kawan yang membuat saya minyak daripada
naungan dan daun putik yang biasanya menjadi bahan buangan.” Batu

“Saya  sedang  dalam  proses  sekarang  untuk  merawat  tahi  lalat  jahat  yang  telah  bertukar
menjadi hitam.Setiap pagi saya sapukan jumlah yang banyak tepat pada tahi lalat kemudian
tutup dengan bantuan band.Dalam 3 minggu saya nampak secara visual tahi lalat  semakin
mengecut.Ianya  berfungsi.Saya  juga  makan  sedikit  setiap  hari...betapa  perbezaan  tahap
tenaga.KECERIAAN PERUBATAN MELALUI KANAB!!!!!!!” Beau

"Saya rasa bersalah kerana mahu mencubanya di kepala saya untuk kebotakan corak lelaki."
Robert

-- Jangan begitu, ia berkesan dan anda mungkin memerlukan sedikit minyak.Sudah tentu anda
boleh meletakkan banyak dan ia adalah lebih baik, tetapi jika anda melarutkan satu gram atau
lebih  dalam  100ml  minyak  biji  rami,  saya  fikir  anda  akan  ingin  melihat  apa  yang  akan
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dilakukannya juga,  Robert.Tambahkan juga beberapa mil  minyak biji  dan campuran minyak
pada syampu anda dan produk kosmetik lain yang anda gunakan, anda juga akan menyukai
perbezaan yang akan dibuatnya.Ambil gambar, anda boleh membantu ramai lagi.Kami hanya
mempunyai  beberapa gambar  itu,  kami  tidak memberi  terlalu  banyak perhatian kepadanya,
difahami.Tetapi ia benar-benar berkesan, cuba dan jangan malu untuknya.JB

“Saya akui...saya kekok...Saya mempunyai tabiat buruk untuk melekatkan batang garpu padang
ke kaki saya.RSO terus di tempat kejadian, tutup dengan band aid, sakit hilang dalam beberapa
saat, sembuh dalam 3 hari.” Heather

“Saya telah melihat  versi  minyak balsem yang kurang kuat  memusnahkan  psoriasis  dalam
beberapa  hari,  mengurangkan  bengkak  ovari  pada  hari  pertama haid  dalam 20  minit,  dan
mengelakkan parut dan kesakitan apabila disapu dengan segera pada luka bakar ringan.Benar-
benar membuatkan saya tertanya-tanya apa yang boleh dilakukan oleh minyak...” Beres

“Saya mempunyai salah satu kes kaki atlet yang paling teruk ketika saya berumur 10 tahun,
saya harap saya mempunyai minyak.Tetapi saya mempunyainya sekarang.Semuanya baik-baik
saja 47 tahun kemudian.Menyembuhkan segala-galanya.” Donald

“Menantu perempuan saya sedang menggoreng daging babi dan pada dasarnya mencelupkan
jarinya ke dalam minyak panas mendidih sehingga buku jari  pertama dan ia  menjadi  putih
seperti ayam yang dimasak.Kami meletakkan RSO pada mereka dan kesakitan hilang dalam
kira-kira  seminit  atau  lebih,  dia  menyalut  mereka  2  x  sehari  dengan  RSO.Mereka  sembuh
dengan cepat dalam hanya beberapa hari dan tiada kehilangan kulit atau parut sama sekali.

Hebatnya  kita  sekarang  simpan  sikit  dalam  peti  ais  dapur  jadi  kalau  ada  yang  melecur
(terutama kanak-kanak) kita akan sapukan RSO dengan segera, tak perlu rasa sakit macam tu
bila kita ada tumbuhan semulajadi yang akan menjaganya. .” Debra

"Saya  mempunyai  sekumpulan  kecil  ketulan  pada  siku  saya,  merawatnya  dengan
minyak...Seminggu kemudian siku  saya licin  dan tiada benjolan...Saya rasa ia  ketuat  tetapi
kerana saya tidak percaya pada doktor  saya tidak dapat  memberitahu anda dengan pasti.”
Carla

-- Tidak kira apa yang salah dengan kulit anda, sapukan sahaja minyak, tutup dengan band aid
dan sapukan semula minyak setiap hari atau dua hari  atau apabila band aid jatuh.Melecur,
ketuat, ekzema, psoriasis…Tdia minyak tidak peduli apa itu dan akan memperbaikinya, hanya
memberi masa dan minyak.JB

“Saya  membuat  'cuci''  daripada  minyak  yang  saya  buat  dan  bertanya  kepada  rakan  yang
menghidap psoriasis  PARAH dari  kepala  hingga  kaki  dan tidak  pernah mengambil  gambar
dirinya  selama  lebih  4  tahun  untuk  membasuh  dirinya  dengannya.1  KALI  -  semasa  dia
membasuh  badannya,  saya  TERKEJUT melihat  SEMUA kulit  yang  merah  dan  bertompok-
tompok menjadi POOF dan nampak kulit sihat yang MENAKJUBkan selepas setiap KALI dia
mengelap bahagian badannya.Saya mengambil gambar dia malam itu dan menyiarkannya.Dia
KINI MENIKMATI gambarnya diambil...HARIIAN!

BEBERAPA yang lain bertanya bagaimana saya mencampurkannya dan saya gembira dan
terkejut pesakit MS dan yang lain yang menderita penyakit menggunakannya semasa mandi
dan seorang berkata dia tidur seperti BAYI tanpa rasa sakit buat kali pertama dalam hidupnya.”
Traci

“Rakan saya mengalami sista di mukanya dan selepas mengambil minyak itu selama beberapa
hari ia hilang.Dan dia menelannya bukan menggunakannya secara topikal." Jonathan

“Saya mengambil  lebih sedikit  daripada saiz  butir  beras.Saya sebenarnya telah meletakkan
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sedikit hidung saya dan alahan saya telah hilang.Saya tinggal di rumah motor dengan dua ekor
anjing dan kami dihujani dengan debunga dari bukit pokok yang berdekatan.Tahun lepas saya
mengambil benedryl setiap hari.Saya tidak perlu mengambil apa-apa musim ini, dan saya tidur
dengan lebih lena.” Judy

“Bukan  pesakit  kanser  tetapi  saya  mempunyai  jangkitan  pada  tumit  saya  yang  tidak  akan
bertindak balas terhadap rawatan.Saya juga mempunyai kerja teknologi penjagaan luka...dia
mendapat jangkitan untuk berhenti merebak tetapi ia masih tidak sembuh.Saya sapukan minyak
di atasnya dan dalam SATU hari  kemerahan telah berkurangan.Hari  kedua dan kemerahan
hilang.Hari ketiga dan jangkitan kelihatan seperti kulit semula!Minyak penyembuhan yang luar
biasa!” Tammie

“Saya berada pada tahap di mana saya tidak akan meninggalkan rumah saya.Saya mendapat
ruam yang dikatakan oleh doktor adalah dermatitis perioral dan semua yang mereka berikan
kepada saya sama ada tidak berkesan atau membuat saya sakit.Mereka berkata mereka tidak
tahu  apa  yang  menyebabkannya  atau  bagaimana  untuk  menyingkirkannya  untuk
kebaikan.Selepas pergi ke Vancouver, saya memutuskan untuk cuba meletakkan RSO pada
ruam dan melihat apa yang berlaku.Keesokan harinya ia hampir hilang.Saya mengambil minyak
secara  dalaman  sekarang  dan  saya  tidak  mengalami  ruam  yang  menyakitkan  ini  sejak
itu.Perkara  ini  sangat  mengagumkan.Saya  kini  sedang  menonton  seorang  wanita
menyembuhkan kanser payudara dan perutnya dengan perkara yang menakjubkan ini  yang
diberikan kepada kita oleh Tuhan sendiri!!!” teh

“Saya bekerja untuk syarikat  kolam renang dan spa...saya berkulit  cerah, di  luar sepanjang
hari.Saya mempunyai beberapa bintik-bintik gila muncul di muka, kepala dan lengan saya yang
selalu  keluar  dari  tingkap  pemandu.Minyak  itu  membersihkan  bintik-bintik  itu  dalam  masa
beberapa minggu!Saya kini menelan .5 gram THC tulen setiap hari untuk membantu melawan
sebarang penyakit dan memastikan sistem imun saya kuat.BTW tiada suntikan selesema!Tiada
selesema sejak saya masih kecil.” Jay

"Ia berfungsi hebat pada luka bakar dan selaran matahari.Dinipiskan dengan minyak zaitun.”
Rachel

“18 bulan lalu kaki saya dijangkiti  akibat pembedahan.Selepas doktor telah mencuba semua
antibiotik dan prosedur mereka tahu mereka pada dasarnya menyerah dan menghantar saya
pulang untuk menunggu ia ditutup.Hanya selepas mula merawat diri saya dengan dos ganja
yang tinggi, saya dapati penjanaan semula bermula!” Ariel

"Digunakan  pada  luka  sejuk  dan  lepuh  pada  bibir,  bekerja  lebih  baik  daripada  yang  saya
fikirkan.Saya tahu ia  akan berkesan tetapi  masa untuk sembuh adalah dalam sekelip  mata
hingga 24 jam.Saya fikir 1-2 hari bukan 6 jam.” Kevin

“Ibu saya telah menghilangkan bintik-bintik di mukanya selama hampir 2 tahun dalam 4 hari
dengan minyak!!Kemudian kami berkata, jika itu yang boleh dilakukannya terhadap bintik-bintik
kanser di luar, fikirkan sahaja apa yang dilakukannya di dalam!” Amber

"Saya mempunyai bintik coklat kecil  di sebelah kiri yang semakin besar. Saya menunjukkan
kepada teman lelaki saya, yang menyapu sedikit minyak. Fikirkan anda, saya tidak fikir ia akan
melakukan apa-apa. Empat hari kemudian saya menyemak, (saya telah melupakannya) ia telah
hilang sepenuhnya kecuali titik merah kecil  di mana tempat itu berada. tiada apa-apautama,
tetapi ia menjadikan saya seorang yang beriman.” Carol

“Hai JB.Anak perempuan saya melecur tangannya di dalam ketuhar semalam.Dia keluar dan
menunjukkan  kepada  saya  luka  melecur  di  tangannya  yang  melepuh.Dia  berkata  ia
menyakitkan.Saya  menyuruhnya  masuk  ke  dalam  rumah  dan  mengambil  minyak  dan
meletakkan sedikit pada Band-Aid dan menutup luka melecur.Saya memberitahunya ia akan
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sembuh  tanpa  parut.Dia  keluar  lima  minit  kemudian.Dia  berkata  ayah  kesakitan  telah
hilang.Saya berkata ya itulah yang sepatutnya dilakukan oleh minyak.

Kakak saya yang ragu-ragu tentang apa yang boleh dilakukan oleh minyak dan tidak bersetuju
bahawa  saya  menggunakannya  sebagai  ubat  pilihan  saya.Dia  tidak  pernah  gagal  untuk
menembak saya apabila ia datang ke minyak.Tetapi tidak mengapa!Kerana kita semua telah
dibohongi  terlalu  lama kita  percaya  pembohongan mereka.Kakak saya menghidap  penyakit
yang rumit oleh doktor.Dipendekkan cerita.Dia telah mula mengambil minyak dan kehilangan 60
paun  sejak  enam  bulan  lalu.Dia  kini  seorang  yang  benar-benar  percaya  pada  minyak.Dan
secara terbuka berkongsi perkara itu dengan semua orang.Terima kasih atas semua yang anda
lakukan untuk tujuan ini.” Ron

"Saya tahu lelaki  di  sini  selalu berkata menggunakan RSO tulen,  dan saya sangat peminat
perkara  itu.Walau  bagaimanapun  saya  hanya  ingin  memberitahu  orang  ramai  bahawa
penyerapan  minyak  kelapa  yang  dibuat  dengan  daun  gula,  telah  menggantikan  neosporin
sepenuhnya untuk kami, saya tidak perlu membeli barangan itu selama 2 tahun.Ia berfungsi
dengan lebih baik dan lebih pantas, dan saya boleh menyapunya ke seluruh tangan dan muka
orang ramai dan saya tidak perlu risau mereka akan jatuh sakit jika mereka makan secara tidak
sengaja.” Tina

-- Tina, tiada apa yang berfungsi lebih baik dan lebih pantas daripada RSO tulen tetapi saya
tahu apa yang anda cuba katakan.Sudah tentu bentuk ubat ganja yang kurang mujarab juga
boleh  melakukan  keajaiban.Masalahnya  ialah  kejayaan  itu  tidak  boleh  dipercayai  seperti
dengan RSO paling mujarab yang tidak dicairkan.

Kosmetik ganja akan menggantikan kebanyakan kosmetik yang sedia ada tidak lama lagi, iaitu
selepas  wanita  mengetahui  apa  yang  boleh  dilakukan  oleh  minyak  untuk  kecantikan
mereka.Minyak biji rami, minyak kelapa dan mentega shea adalah pembawa kegemaran saya
tetapi seseorang boleh menggunakan apa sahaja yang popular di tempat mereka tinggal dan
menambah  minyak  padanya.20-30% RSO  dalam  krim  berkesan  tetapi  0.01-1% juga  boleh
memberi  manfaat  yang  besar  untuk  keadaan  yang  kurang  serius  dan  penyelenggaraan
harian.JB

Tip Pengeluaran
“Tidak pernah tanpa peminat!!!Itu bermakna tidak pernah.” JB

“Sesetengah kipas boleh menjadi sangat berbahaya, oleh itu jika seseorang tidak mengetahui
perbezaannya,  (saya  penggulung  semula  motor  elektrik)  mereka  boleh  dan  mungkin  akan
menyalakan  pelarut.Hanya  kipas  tertentu  sahaja  boleh  digunakan.Oleh  kerana  kebanyakan
orang  tidak  akan  tahu  perbezaannya  jika  mereka  melihat  kipas  sepanjang  hari,  ini  adalah
nasihat yang baik.Pertimbangannya adalah, jika motor elektrik pada kipas mencipta percikan
dalaman  semasa  memulakan,  yang  anda  tidak  dapat  melihat  dari  luar  motor,  ia  akan
menyalakan pelarut.Dalam rumah adalah tempat yang sangat berbahaya untuk membuat ubat,
kerana saya pasti kebanyakan anda tahu!Punca perkara ini perlu diketahui oleh semua…Dapur
elektrik, lampu, suis, relau, pemanas air, lampu dan hampir setiap peralatan elektrik di rumah
anda  mencipta,  sama  ada  anda  dapat  melihatnya  atau  tidak,  percikan  api  yang  akan
menyalakan  pelarut.Banyak  percikan  ini  berlaku  secara  automatik  dan  anda  tidak  akan
mengetahuinya!Walaupun  anda  telah  berjaya  sebelum ini  di  dalam  rumah anda,  ia  adalah
seperti bom jangka yang mungkin tidak menyala berkali-kali, tetapi pada satu ketika anda akan
berakhir  dengan  letupan  yang  mustahil  untuk  dielakkan,  ia  berlaku  dengan  begitu  pantas!
Semua orang di  rumah anda akan berada dalam bahaya!Tolong,  jangan sekali-kali,  jangan
sekali-kali  mengabaikan amaran ini.Jindrich Bayer telah memberi  anda nasihat  di  sini,  yang
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mungkin  akan  menyelamatkan  nyawa anda,  jika  anda  mematuhinya.Terima kasih  Jindrich.”
Anthony

“Saya bersetuju dengan anda 100 peratus, kerana saya juga telah membuat kesimpulan yang
sama pada hujung minggu lalu.Saya juga ingin menambah bahawa menggunakan penapis kopi
untuk menapis nafta/minyak juga merupakan cara terbaik untuk pergi...Menggunakan kain keju
atau apa-apa tetapi penapis kopi sememangnya akan memberi anda lebih banyak minyak tetapi
akan  menjadi  minyak  yang  lebih  lemah,  mungkin  menjadi  lebih  hijau  dalam  warna  yang
membuktikan  andamempunyai  banyak  bahan  tumbuhan di  dalamnya.Intinya  ialah  Gunakan
Naphtha  dan  penapis  kopi,  dan  jangan  hancurkan  bahan  itu  lagi  selepas  kata  Rick.Pada
pendapat saya Rick telah menyempurnakan proses membuat minyak pengawet kanser tulen
dan menjadikannya dengan cara lain, maka cara yang dia katakan adalah membuang masa
dan bahan yang tidak bernilai. Marie

“Hai  JB.Apakah  masa  paling  singkat  anda  boleh  membiarkan  tunas  kering  jika  anda
memerlukannya  dengan  segera?Terima  kasih.”  Priscilla
-- Sehingga tulang kering.Tetapi saya hanya akan cepat kering mengatakan 5-7g putik, yang
akan memberi anda kira-kira satu gram minyak, cukup untuk dimulakan, dan kemudian anda
boleh  menghabiskannya  apabila  ia  dikeringkan  dengan  betul,  dalam  seminggu  atau
lebih.Semakin  kurang anda mengendalikan bahan permulaan sebelum memproses semakin
sedikit resin yang akan anda buang.Oleh itu, adalah lebih baik untuk tidak menyahkarboksilat
bahan permulaan (seperti  GW lakukan tanpa sebab,  anda boleh menyahkarboksilat  minyak
dengan  lebih  sedikit  masalah  dengan  memanaskannya,  yang  perlu  anda  lakukan  untuk
mengeluarkan sisa pelarut pula).Perkara terbaik yang perlu dilakukan ialah meletakkan tunas
dalam baldi untuk diproses terus di dalam bilik pengeringan, tanpa pengendalian tambahan,
apabila boleh.Semakin kurang anda menyentuh tunas itu lebih baik.JB

“Bryan,  saya tahu keadaannya tidak sesuai  tetapi  saya akan terus menyanyikan lagu yang
sama.Apa  lagi  yang  boleh  saya  lakukan  dan  mengapa  saya  perlu  menukar  lagu  dan
menurunkan piawaian kami apabila tidak perlu menurunkannya?Sudah tentu akan ada pelbagai
gred minyak, ada yang baik untuk kegunaan topikal (hingga 60%), beberapa untuk rekreasi (60-
90) dan beberapa untuk rawatan (90 dan ke atas), dan minyak terbaik adalah 95-98% THC dan
sangat mujarab serta sedatif, itu sahaja yang ada padanya.Tetapi sekarang kita perlu mengajar
orang bahawa terdapat sesuatu seperti 95-98% minyak THC dan mereka harus menyasarkan
kualiti terbaik dan bukan untuk produk biasa-biasa yang mungkin berkesan tetapi mungkin juga
tidak.

Saya  secara  peribadi  tidak  begitu  berminat  untuk  menyelidik  ubat-ubatan  yang  mungkin
berkesan kadangkala dan dalam beberapa kes hanya apabila kita mempunyai ubat yang boleh
digunakan yang boleh digunakan dalam hampir semua kes.

Semua jus itu semuanya bagus dan bagus tetapi anda akan mendapati bahawa kira-kira 10-20-
30% orang akan menjadi  alah kepada bahan tumbuhan atau mereka tidak akan menyukai
rasanya  sehingga  mereka  tidak  akan  menggunakannya  dengan  betul  sebagai  ubat.Ganja
menyahtoksik tanah di mana ia ditanam, anda tidak benar-benar mahu menelan bahan-bahan
tumbuhan itu dengan banyak sama sekali.Kadang-kadang ya, iaitu apabila anda tahu di mana
tumbuhan itu ditanam dan bagaimana, tetapi saya akan sangat berhati-hati tentang meminum
jus sedemikian sendiri, anda tidak pernah tahu apa yang ada di dalamnya, sebenarnya, dan
saya tahu bahan kimia apa yang digunakan untuk menanam ganja.Oleh itu, saya sendiri akan
berhati-hati untuk mengesyorkan membuat jus.

Minyak mesti didekarboksilasi supaya ia berfungsi dengan baik, anda perlu merebusnya atau ia
tidak berfungsi dengan betul dan ia tidak akan melalui penghalang darah otak, jadi "jus bukan
psikoaktif" secara logiknya tidak boleh berfungsi dengan baik. sebagai minyak dekarboksilasi
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dengan 95-98% THC.Sekali lagi, cuba pada keadaan kulit dan lihat perbezaannya.

Pada asasnya perkara yang sama berlaku untuk CBD - sekali lagi, ya, ia akan berfungsi, iaitu
kadang-kadang dan dalam beberapa kes, dan ia juga merupakan ubat yang hebat, contohnya
apabila  ia  ditambah  sebagai  bahan  untuk  mengunyah  gula-gula  getah  untuk  kanak-kanak,
tetapi selain itu saya sentiasa mahu menggunakan bentuk ubat ganja yang paling mujarab di
tempat pertama.bukan?JB”

“Dari pengalaman peribadi saya, saya tidak boleh minum jus, ia sangat memedihkan saya.Saya
juga mempunyai gangguan pembekuan darah dan klorofil yang berat adalah tidak boleh bagi
seseorang yang mengambil ubat untuk menipiskan darah kerana vit K yang tinggi.” Dena

“Virginia, anda perlu sedar bahawa kami telah melihat banyak minyak dan kebanyakan minyak
tidak mendekati apa yang kami ingin lihat pesakit gunakan untuk keadaan mereka.Strategi 'buat
sendiri' adalah satu-satunya yang benar-benar masuk akal, anda tidak mahu perlu bergantung
kepada sesiapa untuk membuat minyak untuk anda, anda ingin menjadi kawalan kualiti anda
sendiri dan anda ingin tahu apa yang ada dalam ia dan bagaimana ia dibuat.Terdapat terlalu
banyak artis penipuan di luar sana dan kebanyakan mereka tidak membekalkan kualiti yang
mencukupi dan itu adalah fakta yang menyedihkan, dan satu-satunya cara untuk mencegahnya
adalah  dengan  mengajar  orang  bagaimana  untukbuat  sendiri  supaya  mereka  tahu
perbezaannya.Dan kadangkala perbezaan kecil dalam kualiti minyak boleh membuat banyak
perbezaan dalam kehidupan seseorang.Itulah sebabnya kami  sentiasa cuba untuk menolak
kualiti dan potensi minyak.

Cara kita melihatnya, kalau boleh buat secawan kopi, boleh buat minyak, memang tak ada apa-
apa.Dan mereka yang tidak boleh membuat minyak untuk diri mereka biasanya memerlukan
bantuan, jadi seseorang sentiasa boleh membuatnya untuk mereka jika perlu, ditambah pula
dengan orang seperti  itu boleh mendapatkan 95-98% THC RSO daripada farmasi juga.Atau
sekurang-kurangnya di dunia yang saya ingin tinggali.JB

“1.)  Saya  mengisar  tunas  kering  tulang  dengan  tangan  saya  sahaja,  tiada  pengisar
digunakan.Bahan permulaan kelihatan seperti tunas yang sangat kecil kira-kira.5 hingga 10mm
diameter, jadi kebanyakannya tiada serbuk.Memandangkan saya kini mempunyai pengalaman
»memasak« sendiri,  saya amat bersetuju dengan anda dalam semua perkara, kecuali mata
C.Saya telah melihat minyak yang dibuat dengan alkohol yang biasanya lebih gelap kerana air
dalam alkohol melarutkan klorofil.Saya membuat minyak saya dengan eter petroleum tulen gred
makmal.Minyak  ini  jauh  lebih  cerah  dalam warna  (coklat  keemasan)  dan  mempunyai  rasa
pedas  yang  sangat  baik  dan  lazat  berbanding  dengan  minyak  alko  yang  saya  sempat
cuba.Maksud saya di sini ialah saya percaya Naphtha tidak menanggalkan sebanyak terpenes
dan klorofil  seperti  yang dilakukan oleh alkohol.Ia juga mendidih lebih terkawal  dan terurus
seperti yang dilakukan oleh alkohol.Jadi soalan saya di sini ialah, adakah anda fikir mungkin
gabungan pengisaran  /  basuh dengan  Naphtha tidak  begitu  berbahaya  untuk  minyak  yang
berkualiti baik seperti mengisar / mencuci dengan Alkohol?

--  Jangan  kisar  bahan  terlebih  dahulu.Sebarang  pengendalian  bahan  tunas  kering  akan
menyebabkan anda kehilangan THC dan kanabinoid lain (habuk halus di atas meja adalah yang
sepatutnya  kekal  di  dalam  baldi).Ya,  pengisaran  dan  nafta  adalah  'lebih  baik'  daripada
pengisaran dan alkohol  -  gabungan itu  adalah kegagalan yang hampir  terjamin,  anda tidak
boleh menghasilkan minyak yang baik dengan cara ini.

Masukkan putik ke dalam baldi, lembapkannya dengan nafta, hancurkan dengan kayu selama
dua hingga tiga minit, tuangkan campuran pelarut minyak dalam baldi.Jika anda menggunakan
bahan berkualiti baik, buat basuhan kedua dan tuang adunan kedua ke dalam baldi dengan
basuhan pertama.Jika anda tidak menggunakan bahan gred tinggi, gunakan basuhan pertama
hanya untuk tujuan dalaman (dan teruskan mencari bahan yang lebih baik untuk digunakan).
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Eter menghasilkan minyak yang hebat (kami lebih suka minyak ambar daripada minyak gelap,
tetapi ingat bahawa sesetengah strain menghasilkan minyak yang lebih gelap daripada yang
lain).Kami juga suka minyak ambar atas sebab praktikal  -  siapa yang ingin mempunyai gigi
klorofil  hitam?Tetapi  kami  tidak  mengesyorkannya kerana ia  agak berbahaya untuk bekerja
dengan eter, sukar diperoleh di kebanyakan bahagian dunia, dan kami sangat prihatin dengan
keselamatan mereka yang menghasilkan minyak.Ia boleh meledak dengan sangat mudah pada
suhu  yang  agak  rendah.Jadi,  bagi  kebanyakan  orang,  naphtha  akan  berfungsi  dengan
baik.Kami biasanya menggunakan naphtha, tetapi eter akan menjadi pelarut pilihan kami.

Senarai pelarut semasa yang akan kami gunakan secara peribadi ialah: 1.eter, 2.nafta cahaya
tulen,  3.99%  isopropil  alkohol,  4.alkohol  gred  makanan  -  sebaik-baiknya  99%,  tetapi  itu
biasanya sukar diperoleh dan sangat mahal.Apabila anda bekerja dengan 96% alkohol, baki 4%
biasanya adalah air.4% daripada 10 liter ialah 4dcl, hampir satu liter air yang perlu anda masak
- dan anda memerlukan masa untuk berbelanja dengan lebih produktif.

2.)  Saya  juga  meletakkan  minyak  suam 60°C  terakhir  selama  1.5j  di  bawah vakum untuk
mengeluarkan  sepenuhnya  semua  sisa  pelarut.Semasa  saya  menulis  kepada  anda,  saya
menyahkarboksilasi  minyak  35  gram  yang  dimakan  kemudian...  Rasa  minyak  sebelum
dekarboksilasi adalah lebih pedas, saya tidak akan mengatakan lebih teruk, tetapi anda betul
tentang sendawa.

-- Seperti yang saya katakan lepas, sendawa adalah dari sisa air.Dan air itu ada kerana suhu
rendah 'saintifik'  yang anda gunakan.Anda juga perlu menyahkarboksilat  minyak, jadi  periuk
nasi yang akan mati pada suhu 110°C berfungsi dengan baik.Atau, sudah tentu, perkara terbaik
untuk digunakan ialah amasih - tetapi sekali lagi, ramai orang tidak memilikinya dan tidak tahu
cara mengendalikannya, dan risiko letupan sentiasa ada. Jika seseorang menggunakan pegun
yang  direka  bentuk  secara  tidak  betul  untuk  mendidihkan  pelarut,  ia  boleh  meletup
menyebabkan kecederaan serius dan merobohkan seluruh rumah. Tetapi jika kandungan periuk
nasi terbakar dalam beberapa cara dan proses itu dilakukan di luar rumah atau di kawasan
terbuka yang mempunyai pengudaraan yang baik.Kemudian jika sesiapa yang mengeluarkan
minyak tidak panik, mereka seharusnya tidak terlalu bersusah payah mengawal api dan ya,
mempunyai alat pemadam api adalah idea yang baik.

Bagi vakum - sudah tentu, mengapa tidak.Jika anda mempunyai peralatan dan jika anda tahu
cara menggunakannya dengan betul, bukanlah idea yang buruk untuk menghabiskan minyak
dengan cara ini, jika anda ingin 100% pasti tiada sisa pelarut di dalamnya atau jika anda ingin
menutupnya.  mulut  mereka  yang  menentang  pelarut  petrokimia.Sesetengah  orang
menggunakannya dengan kejayaan besar dan saya tidak menentangnya.Tetapi seperti  yang
anda ketahui, majoriti orang tidak memiliki peralatan ini dan ramai pesakit kami tidak mampu
atau tidak mampu membeli periuk nasi dan kipas, jadi kami tidak mengesyorkan vakum sebagai
satu keperluan.

Lihat betapa mudah dan mudahnya kaedah Rick dan berapa banyak soalan yang masih perlu
kami jawab.Sekarang bayangkan apa yang akan berlaku apabila  kita  menambah maklumat
tentang kaedah lain  untuk  menghasilkan minyak.Ia hanya akan menyebabkan lebih banyak
kekeliruan dan saya perlu menghabiskan hari  dan minggu cuba menjawab soalan daripada
orang yang 'keliru', yang saya tidak akan lakukan lebih lama lagi.

3.) Sila jelaskan mengapa anda mencadangkan untuk menelan minyak terus keluar dari tiub,
terus ke dalam mulut, tanpa kapsul?Beberapa masalah penyerapan?Saya makan kebanyakan
minyak  di  atas  kertas  rokok,  tetapi  saya  jarang  menggunakan  beberapa  kapsul  jika  saya
terpaksa meninggalkan rumah untuk lebih jam.Di samping itu, saya tidak suka mempunyainya
di seluruh gigi saya, kerana ia sangat sukar untuk dilepaskan…

--  Kerana  beberapa  sebab.Yang  utama  ialah  kaedah  pengambilan  ini  telah  terbukti  paling
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berkesan dan bermanfaat  kepada pesakit.Ia meningkatkan kebersihan mulut  kerana ia  juga
membasmi kuman mulut dan kemudian membantu dengan sebarang keadaan dalam saluran
penghadaman  atau  dalam  tekak  anda  dsb.Sebenarnya  bila  saya  sakit  tekak,  saya  cuba
sapukan minyak di belakang mulut saya dan kemudian simpan dalam mulut saya selama yang
saya boleh tahan.Dalam kebanyakan kes, selesema atau sakit tekak (atau simptomnya) dirawat
semalaman.

Seperti yang anda katakan, sesetengah minyak kekal pada gigi dan di bawah lidah anda, jadi
kaedah  pengingesan  ini  sebenarnya  menggabungkan  pemprosesan  sublingual  minyak  (ala
Sativex dan semburan dan tincture bawah lidah lain yang digunakan oleh orang ramai) dan
pemprosesan  di  dalam  perut  dan  usus.Perkara  utama  adalah  untuk  mendapatkan  minyak
dalam  perut  anda.Jadi,  kalau  ada  minyak  yang  rasa  tak  berapa  sedap,  boleh  masukkan
sekeping roti atau pisang dsb. (atau kertas rokok, kalau suka makan bahan kimia dalam tu),
lipat dan telan macam. pil dan siram dengan air atau teh atau apa sahaja yang anda suka.Berus
gigi  anda  dengan  minyak  selepas  sepuluh  minit  atau  lebih,  ia  akan  membantu  dengan
kebersihan mulut  juga.Banyak minyak mempunyai  rasa yang lazat  (terutama apabila bahan
permulaan tidak dikisar dan apabila alkohol tidak digunakan untuk menghasilkan minyak.Klorofil
biasanya  rasa  tidak  enak  dan  boleh  menyebabkan  banyak  ketidakselesaan,  walaupun
digunakan secara topikal - minyak gelap akan mengotorkan pakaian anda, anda tidak mahu
atau memerlukannya.)

Kapsul -  a) anda perlu membelinya dari  Big Pharma, yang mana anda menyokong mereka
dengan wang anda, b) sesetengah orang alah kepada mereka, c) sesetengahnya larut dalam
usus anda dan bukan dalam perut, d) peniaga sering meletakkan kurang minyak dalam kapsul
daripada yang sepatutnya, e) ia tidak berfungsi dengan baik untuk banyak keadaan, f) sukar
untuk  mengeluarkan  minyak  daripadanya  apabila  anda  ingin  membuat  sambungan  atau
menguap  minyak  untuk  keadaan  paru-paru  atau  apabila  anda  ingin  menggunakan  minyak
secara topikal.Saya tidak  mengatakan bahawa anda tidak  boleh menggunakan kapsul,  apa
yang saya katakan adalah lebih baik untuk belajar menggunakan minyak terus dari tiub.Selepas
anda mendapat lebih banyak latihan, anda akan belajar cara menggunakan minyak tanpa rasa
tidak selesa sama sekali.Saya secara peribadi suka makan minyak betul-betul dari periuk nasi,
saya hanya mencelupkan jari saya ke dalamnya dan mengambil sebanyak yang saya fikir saya
boleh ambil.Fikirkan anda, ini sangat 'memakan minyak' dan anda biasanya akan mengambil
lebih banyak daripada picagari.Apabila minyak itu baik, 'overdose' hanya akan membuat anda
tidur,  masalah besar.Tetapi sudah tentu,  saya boleh melakukannya kerana pengalaman dan
toleransi saya, saya tidak akan danjangan mengesyorkan ini kepada pemula atau mereka yang
tidak mempunyai banyak pengalaman.Semua yang terbaik untuk awak juga, Stefan.Jindrich”

“Jika  anda  bimbang  tentang  kosnya,  ia  jauh  lebih  murah  daripada  bayaran  bersama  bagi
kebanyakan ubat  kanser  dan beberapa ubat  yang anda ambil  di  rumah untuk kanser  tidak
dilindungi insurans.Jika seseorang dalam keluarga saya memerlukan minyak ini untuk kanser,
saya akan mencari jalan.Semoga berjaya!!!!" Lisa

--  Saya  setuju,  Lisa,  minyak  adalah  rawatan  yang  jauh  lebih  murah  apabila  seseorang
mengambil kira semua kos dan perbelanjaan lain.Selain itu, ia jauh lebih selamat daripada apa-
apa yang akan dibekalkan oleh sistem perubatan, apatah lagi ia berfungsi dengan lebih cekap
dan boleh dipercayai  dan pastinya lebih menyeronokkan untuk diambil  daripada racun atau
radiasi.JB

Q.Mengapa  pengisaran  bahan  kering  membawa  kepada  kehilangan  THC?Adakah  terdapat
sebarang  penjelasan  untuk  ini?
A.Pernahkah  anda  mengisar  tunas  yang  sangat  kuat?Jika  anda  melakukannya,  anda
sepatutnya tahu mengapa.Serbuk putih yang ada di sekeliling meja selepas anda mengisar ia
adalah THC (atau trikoma) dan itulah yang sepatutnya kekal dalam minyak.Selain itu, apabila ia
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dikisar, ia terlalu halus dan anda akan menanggalkan banyak perkara yang anda tidak mahu
keluarkan dalam minyak anda.

Proses tulang kering seluruh tunas selepas anda melembapkannya dengan nafta atau pelarut
pilihan anda,  tetapi  jangan sentuh banyak sebelum anda memprosesnya kerana setiap kali
anda menyentuhnya, anda akan kehilangan sebahagiannya.Minyak yang dihasilkan daripada
bahan  tanah  adalah  kurang  kuat  daripada  minyak  yang  dihasilkan  daripada  tunas  yang
dihancurkan selepas ia dilembapkan.

Cucian cepat pertama adalah yang paling kuat dan jalur kira-kira 70% THC tersedia, jalur kedua
kira-kira 20% dan jalur ketiga kira-kira 5%.Apabila anda mengisarnya, anda mendapat ketiga-
tiga  basuhan  (sebenarnya  empat)  dalam  minyak  anda  dan  anda  tidak  mahu  itu.Kualiti
mengatasi kuantiti.JB

Q.Saya tahu anda mengesyorkan membuat RSO sendiri tetapi dispensari mempunyai beberapa
tempatan dan saya hanya tertanya-tanya apakah harga yang patut untuknya?

A.Seseorang memerlukan 4-7g putik berkualiti  tinggi untuk menghasilkan satu gram minyak,
jadi itu sepatutnya 'harga yang tepat'.Jangan kita bincangkan harga rami yang tidak masuk akal,
pada saya harga yang sesuai untuk dos 60g ialah 50-100USD (atau kurang, jika ia ditanam
secara sah di luar rumah secara besar-besaran).Saya tidak mengatakan bahawa saya tahu di
mana untuk mendapatkannya pada harga itu pada masa ini.Harga minyak gred teratas adalah
berapa kos bahan gred teratas di tempat anda tinggal.JB

“Hanya perlu  mengemas kini  dan  memberitahu anda  saya masih  hidup!Berbuat  hebat  dan
MASIH HIDUP hampir dua tahun selepas saya diberitahu saya mempunyai 3 bulan lagi.Jangan
percaya doktor anda!Terima kasih sekali lagi kerana membantu menyelamatkan nyawa saya!”
Lee

Dekarboksilasi

"Saya  sedang  menyahkarboksilat  seluruh  tumbuhan  serta  membuat  RSO  dan
mentega/minyak." Cheryl
--  Jangan dekarboksilat  seluruh tumbuhan.Buat minyak daripada tunas super kering (jangan
potong,  jangan  sentuh  terlalu  banyak,  anda  akan  sentiasa  kehilangan  THC  yang  anda
cari).Buat  minyak,  kemudian  dekarboksilat  minyak  (letak  di  dalam  ketuhar  elektrik  yang
ditetapkan pada suhu 130° Celcius selama kira-kira sejam).Jangan lakukan apa-apa dengan
tumbuhan sebelum memprosesnya  menjadi  minyak.Lebih  kurang anda  menyentuhnya  lebih
baik.JB

"Untuk menyahkarbohidkan hanya dimasukkan ke dalam ketuhar pada 266 darjah Fahrenheit
(130 °C) selama sejam, anda akan mendapat jumlah dekarbohidrat seperti itu selepas anda
telah membakar semua pelarut dalam periuk nasi atau periuk tempayan." Ryan
-- Saya tidak akan menggunakan periuk tempayan,  walaupun.Anda akan membakar minyak
anda satu hari nanti.Periuk nasi akan dimatikan, ia benar-benar pilihan yang lebih baik, saya
katakan.JB

“Dekarboksilasi Kanan adalah bahagian yang sangat penting dalam pembuatan minyak yang
sempurna  kerana  tumbuhan  mentahmenyediakan  tidak  banyak  delta9-THC tulen  dan  CBD
sebaliknya  mempunyai  asid  bermakna  THCA  dan  CBDA.Untuk  mengeluarkan  kumpulan
karboksil,  pemanasan  adalah  prosedurnya.Lakukan  ini  dengan  berhati-hati  untuk  tidak
membakar molekul berharga anda.Saya mendapati dalam Jurnal Kromatografi nota yang baik
yang sepatutnya menjadi suhu dan masa yang diperlukan untuk memanaskan minyak kerana
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bergantung pada periuk nasi suhu mungkin tidak mencukupi.Jadi adalah idea yang baik untuk
memanaskan  minyak  anda  selama  sekurang-kurangnya  27  minit  pada  min.  122  darjah
celcius.Sentiasa  periksa  suhu  plat  pemanas  anda  dengan  peranti  ukuran  digital  untuk
mengelakkan  minyak  anda  terlalu  panas.Dalam  jadual  di  bawah  anda  melihat  takat  didih
kanabinoid utama yang tidak boleh anda capai jika tidak anda memasaknya.Saya juga ambil
perhatian bahawa betul apa yang Rick katakan sepanjang masa dalam videonya jangan terlalu
panaskan minyak tetapi haba diperlukan untuk membuat minyak penyembuhan.Suhu minimum
106.2 darjah Celsius diperlukan untuk proses dekarboksilasi yang betul sepanjang masa yang
ditentukan dalam rajah sekitar satu jam.Jika minyak anda hanya mempunyai bentuk berasid
THCA dan CBDA, ia tidak begitu berkesan kerana asid tidak sesuai dengan reseptor CB1 dan
CB2.Oleh itu, pastikan anda melakukannya dengan cara yang betul kerana apa yang dikatakan
oleh Rick adalah benar, hanya minyak buatan terbaik yang boleh melakukan kerja apabila hidup
bergantung kepada.(…)

Ya, lihat dan tafsirkan rajah sains ini untuk memahami bahawa proses dekarboksilasi berjalan
sepanjang  masa  anda  memanaskan  campuran  cecair  pelarut  cannabinoids  dalam  periuk
nasi.Oleh itu,  graf  menunjukkan bahawa adalah penting untuk membawa suhu kepada 130
darjah  Celsius  cukup  lama untuk  mendapatkan  dekarboksilasi  maksimum.Semua persoalan
suhu dan masa untuk mencapai tahap terbaik.

Jika anda menggunakan alat  pengukur  suhu digital  dan meletakkannya di  bahagian bawah
dalam  periuk  nasi  semasa  keseluruhan  proses  untuk  mengewapkan  pelarut,  anda  melihat
bahawa hanya dalam fasa lewat proses apabila titisan air masuk pada akhir dalam periuk, suhu
datang sekitar 100-110°C.Tetapi masa dalam julat ini kebanyakannya tidak cukup lama untuk
keseluruhan proses dekarboksilasi.Selepas ini anda memanaskan minyak dalam periuk keluli
kecil  di atas plat pemanas untuk masa yang lebih lama.Sekian lama tiada aktiviti  (tiada lagi
gelembung gas) anda memanaskan dan tunggu.Kawal suhu dan sebaiknya jangan melebihi
130 darjah Celsius selama kira-kira setengah jam.Ingat bahawa THC mempunyai takat didih
157 darjah C.,  jadi  sila jangan mengambil  risiko dengan terlalu panas jika tidak, kanabinoid
yang anda inginkan akan menguap dan hilang...

Dalam teras  adalah tidak  penting  untuk  mendapatkan jumlah puncak dekarboksilasi,  selagi
anda mendapat  minyak yang mencukupi  dalam badan anda.Menarik  ialah nilai  SATU gram
sehari atau lebih yang perlu anda ambil.Sudah tentu berapa banyak minyak yang anda perlukan
bergantung  pada  berapa  banyak  delta9THC  yang  benar-benar  dalam  minyak  -  bermakna
betapa berkesannya dekarboksilasi itu.Jika anda mengikut cadangan Rick dan pastikan minyak
dipanaskan cukup lama hingga 130 darjah C - semuanya akan baik-baik saja.Ia bebas pelarut
yang anda gunakan.” Stephan

Pelarut
"Saya digantung pada pelarut (naphtha) sehingga saya mengetahui bahawa beberapa minyak
sayuran biasa (kanola atau biji sesawi) dihasilkan dengan cara yang hampir sama." Graeme

"Naphtha ialah nama dagangan untuk eter petroleum jadi cuba dan cari bahawa, eter haiwan
peliharaan mempunyai banyak kegunaan perindustrian, penyahgris untuk mencairkan cat." Al

“INGAT bahawa THC dan CBD adalah bukan kutub...dan klorofil dan H2O adalah polar...Jadi
minyak terbaik dibuat dengan pelarut non-polar...ia bersih...tanpa klorofil.” Michael

“Seorang rakan ahli kimia saya memudahkan keseluruhan cerita untuk saya dan menjelaskan
kepada saya mengapa naphtha mungkin lebih baik  (walaupun dia fikir  tidak begitu ketara):
naphtha ialah pelarut bukan polar jadi ia mengekstrak molekul bukan polar dengan lebih mudah
dan cekap  (THC dan  CBD pada  asasnya  adalah  molekul  bukan  polar)  dan  meninggalkan
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molekul polar.

Isopropil alkohol (dan eter untuk perkara itu) ialah pelarut polar yang lemah jadi ia sangat baik
untuk tujuan ini, tetapi mungkin sedikit kurang daripada nafta - kerana JB mengatakan bahawa
mereka telah menguji kedua-duanya, dan ia lebih kuat.EDIT: Oh, ya, saya hampir terlupa: dia
juga mengatakan bahawa tidak ada ketakutan naphtha (atau iso) kekal dalam produk akhir jika
anda mengikuti  resipi  yang disediakan oleh Rick  Simpson (rakan saya berkata untuk  tidak
menggunakan baldi plastik, bagaimanapun, tetapi kaca atau keluli tahan karat) dan jika anda
tidak pasti, lakukan sahaja apa yang JB selalu katakan - tambah sedikit air dan masukkan ke
dalam ketuhar supaya ia sejat sepenuhnya.Dia akan menggunakan isopropil alkohol walaupun,
kerana anda pasti bahawa ia adalah apa yang sepatutnya...” Sandra

-- Sandra, kaedah Rick menunjukkan dunia adalah kaedah yang paling asas, tidak rumit dan
berpatutan.Ia hampir tidak mudah apabila seseorang mengikut arahan kepada T.Kaca bagus
tetapi ia pecah dan anda tidak mahu perkara itu berlaku,  jangan sekali-kali.Tahan karat  ok,
sudah tentu.99.9% iso berfungsi dengan baik tetapi kami masih akan menggunakan naphtha
alifatik ringan sendiri, apabila boleh.Atau eter.JB

“Saya  juga  mengesyorkan  supaya  semuanya  sejuk  seperti  yang  anda  boleh  sebelum
pengekstrakan.Kebanyakannya meletakkan alkohol, ganja, bekas, semua yang terlibat dengan
pengekstrakan di dalam peti sejuk selama 24-48 jam.Anda akan mendapat produk yang lebih
bersih dengan cara itu.Hasil anda akan lebih rendah tetapi anda tidak memerlukan banyak.Maaf
untuk sebarang kesilapan atau perkataan yang tertinggal,  MS menyusahkan dan saya tidak
mempunyai ubat, lol.Berkatilah.” Chuck

--  Chuck,  pembekuan semuanya baik  dan baik  tetapi  ia  tidak perlu dilakukan apabila  anda
bekerja dengan pelarut nonpolar dan bahan permulaan yang berkualiti.Selain itu,  kami tidak
suka tangan kami sejuk,  suhu bilik  berfungsi  dengan baik  untuk kami dan kami tidak akan
menghadapi  masalah  dengan  arthritis  selepas  beberapa  bulan  atau  tahun  membekukan
tunas.Selain itu,  selalunya minyak dibuat di lokasi yang tiada peti sejuk beku.Jadi,  ya, anda
boleh membekukannya jika anda mahu tetapi kami tidak akan melakukannya sendiri.

Saya sendiri tidak suka sayur-sayuran beku, saya mengelak memakannya seboleh-bolehnya,
jadi saya tidak nampak mengapa saya perlu membuat pengecualian dan membekukan sayur-
sayuran yang paling saya sukai.Tetapi ya, ia boleh membantu apabila anda perlu menggunakan
alkohol untuk mengekstrak minyak, jadi saya tidak sepenuhnya menentangnya.

Cuma kita sendiri tidak menggunakan alkohol sebagai pelarut (atau lebih baik: ia bukan pelarut
pilihan pertama kita), saya tidak nampak satu pun sebab mengapa saya perlu membayar cukai
tambahan kepada negara untuk pelarut yang akan tersejat juga (melainkan anda menggunakan
pegun, yang akan kami lakukan apabila boleh).Saya boleh membeli seliter nafta ringan dengan
harga kira-kira 3-4 dolar,  satu liter  alkohol  99% akan menelan kos lebih tinggi dan ia akan
menghasilkan lebih sedikit minyak dan minyak itu mungkin tidak sebaik minyak yang dihasilkan
dengan nafta ringan atau 99.9% iso. .

Jadi di manakah sebenarnya kelebihan menggunakan alkohol sebagai pelarut?Saya tidak dapat
melihat satu pun sebab rasional mengapa alkohol harus diutamakan berbanding nafta alifatik
cahaya takat  didih rendah tulen,  apabila seseorang menganggap bahawa tiada sisa pelarut
dalam minyak yang perlu dibimbangkan apabila minyak dihasilkan dengan betul.Apabila ia tidak
dihasilkan  dengan  betul,  terdapat  atau  mungkin  terdapat  sisa  pelarut  dalam  minyak.Tetapi
jangan salahkan kami minyak yang tidak dihasilkan dengan betul, kami memang tidak boleh
dipertanggungjawabkan  atas  kekurangan  kualiti  minyak  yang  dibekalkan  oleh  orang  lain.Ia
semudah itu.JB

“RSO  apabila  dibuat  dengan  betul  tidak  akan  memegang  majoriti  pelarut  yang  anda
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gunakan.Juga  kerana  RSO  menyembuhkan  kanser  dan  semua  yang  anda  makan/nafas
menyebabkan  kanser  tersebut.Saya  tidak  akan  terlalu  bimbang  dengan  lebihan  sisa  yang
tinggal,  jika  ada  sama  sekali.RSO  seterusnya  boleh  membetulkan  sel/DNA tersebut  yang
mungkin  telah  diubah  semasa  pengingesan  awal.Jika  pelarut  dapat  melakukan  apa-apa
kerosakan,  THC  sebenar  di  dalam  minyak  akan  memperbaiki  sebarang  kerosakan  yang
dilakukan oleh sisa pelarut." Amanda

-- Amanda faham.Mereka yang terobsesi secara kompulsif tentang beberapa ppm sisa pelarut
yang  mungkin  tertinggal  di  dalam  minyak  sepatutnya  hanya  mengosongkan  pembersihan
minyak.Tak susah mana pun.Mereka yang tidak melakukannya masih tidak perlu risau sangat.

Walaupun terdapat  0.1% sisa pelarut  dalam minyak (yang mungkin terlalu banyak,biasanya
terdapat beberapa ratus ppm, mungkin, apabila minyak dihasilkan dengan betul menggunakan
nafta cahaya tulen dengan takat didih sekitar 80-100°C), terdapat 0.06 g sisa dalam dos 60 g
minyak yang akan dimakan. dalam tempoh dua atau tiga bulan.

Saya tidak terlalu membimbangkan secara peribadi, yang pasti, ia adalah jauh di bawah had
makanan  dan  jauh  di  bawah  jumlah  sisa  pelarut  yang  anda  telah  makan  dalam makanan
anda.Pada  pendapat  anda,  kebanyakan  minyak  sayuran  dihasilkan  dengan  apa?Dengan
pelarut, hidrokarbon yang sama atau serupa yang kita gunakan sebagai pelarut.

Izinkan saya bertanya kepada anda -- adakah anda sentiasa membasuh tangan anda apabila
anda memasukkan petrol ke dalam kereta anda?Jika anda berbuat demikian, teruskan bimbang
tentang kemungkinan sisa pelarut dalam minyak yang dihasilkan dengan betul.Jika tidak, atau
jika anda mengingati sekurang-kurangnya satu kali semasa anda tidak mencucinya, sila cari
perkara  lain  untuk  dilakukan,  sebenarnya  terdapat  banyak  lagi  isu  yang  lebih  serius  untuk
dibimbangkan.

Terdapat lebih banyak racun dalam setiap pil yang anda telan, itu sudah pasti.Dan bagi produk
petroleum -- adakah anda mengambil vitamin, sebagai contoh?Tahukah anda kebanyakannya
diperbuat daripada derivatif petroleum?

Dan jika anda fikir  anda tidak akan pernah memasukkan apa-apa yang diperbuat  daripada
petroleum ke dalam mulut anda, maka izinkan saya bertanya kepada anda - apa sebenarnya
yang anda gosok gigi?Dengan sekeping kayu atau berus gigi?Dan bagaimana pula dengan
barangan dan aksesori penjagaan pergigian lain yang diperbuat daripada plastik berasaskan
petroleum?Adakah anda tidak menggunakan atau tidak menggunakan mana-mana daripada
mereka?Jika anda ada atau mempunyai, sekali lagi, terdapat perkara lain yang perlu dilakukan
selain daripada bimbang tentang sisa pelarut dalam RSO yang dihasilkan dengan betul.JB

"Penjelasan  yang  sangat  mudah  untuk  soalan  yang  tidak  pernah  berakhir  ...Saya  secara
peribadi  telah  menggunakan  nafta,  iso,  alkohol,  dan  butana  untuk  membuat  minyak...Dan
setakat  ini  yang  terbaik  ...  terbersih  ...paling  kuat...dan  minyak  rasa  terbaik  adalah  dari
nafta ...Saya tidak faham apa yang orang tidak suka ... Tiada bahan api yang tinggal sama
sekali apabila dilakukan dengan betul ...dan naphtha nampaknya menghilangkan lebih banyak
tumbuhan juga ...Ia melakukannya dengan lebih cepat...Minyak yang lebih bersih...(emas)...”
Peter

“Orang-orang ini mengejar saya di laman web mereka.Kumpulan Erin benci tanah yang dilalui
Rick.Dan mereka geng bang sesiapa yang menyebut Rick.Bagi saya BUKAN itu yang harus
dipertahankan oleh penyembuh.

Semua  perkara  Naphtha  bagi  saya  adalah  alasan  untuk  menghukum  Rick.Kerana  pada
akhirnya  semua  orang  tahu  minyak  ganja  akan  menafikan  toksin  dalam  naphtha.Rick
menyokong naphtha kerana ia mudah ditemui oleh kebanyakan orang.Rick menyatakan dengan
jelas keutamaannya ialah eter - dan suka penyuling.Naphtha menghasilkan minyak mujarab -
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itulah  kuncinya -  minyak mujarab -  sesuatu  yang ditinggalkan oleh para  penentang.Alkohol
bijirin  tidak  menghasilkan  minyak  yang  kuat  –  dan  mereka  yang  menyampah  Rick  tahu
itu.Naphtha  adalah  alasan  untuk  mengelirukan  orang  -  supaya  mereka  boleh  mengatakan
minyak mereka lebih baik.Di mana orang-orang ini sebelum Rick - di mana anda tolong?" Tom

“Naphtha ringan ialah pecahan yang mendidih antara 30 °C dan 90 °C dan terdiri  daripada
molekul dengan 5–6 atom karbon.Naphtha berat mendidih antara 90 °C dan 200 °C dan terdiri
daripada molekul dengan 6–12 karbon.Naphtha digunakan terutamanya sebagai bahan suapan
untuk  menghasilkan  petrol  oktana  tinggi  (melalui  proses  reformasi  pemangkin).Ia  juga
digunakan  dalam  industri  perlombongan  bitumen  sebagai  pelarut,  industri  petrokimia  untuk
menghasilkan  olefin  dalam  keropok  stim,  dan  industri  kimia  untuk  aplikasi  pelarut
(pembersihan).Produk biasa yang dibuat dengannya termasuk cecair yang lebih ringan, bahan
api untuk dapur kem dan beberapa pelarut pembersih.”

“Pelarut, naptha, penyulingan petroleum...Bunyi toksik seperti makmal meth atau sesuatu.Sila
bangunkan kaedah untuk memproses dengan air.Adakah mungkin?” Kristian

-- Anda tidak akan menghasilkan bahan yang sama seperti  yang kami lakukan dan ia akan
memerlukan banyak kerja tambahan yang tidak perlu, dengan hasil yang jauh lebih teruk.JB

“Terlalu teruk.Saya harap ada cara.Pelarut dan sisanya adalah toksik dan berbahaya.”Kristian

-- Tiada sisa yang anda perlu risaukan apabila minyak dihasilkan dengan betul.Sudikah anda
menganggapnya sebagai fakta?Pada pendapat anda, kebanyakan minyak sayuran dihasilkan
dengan apa?JB

“Naphtha mempunyai formula kimia CnH2n+2.Naphtha ringan mempunyai 5 dan/atau 6 atom
karbon, yang turun kepada C5H12 dan C6H14, juga dikenali sebagai Pentane dan Hexane.Jadi
apa yang anda cari,  adalah nafta yang merupakan campuran murni  pentana dan heksana.
Wouter

"Saya hanya mahu menyiarkan sesuatu tentang pelarut.Saya pergi menemui rakan saya yang
mempunyai beberapa PhD dan Sarjana dalam bidang kimia, dan bertanya kepadanya apa yang
boleh saya lakukan untuk mengeluarkan sepenuhnya naphtha daripada minyak.Dia berkata,
“Ambil 5 ml isopropil alkohol dan kacau selepas ia berhenti menggelegak untuk kali terakhir.Ia
akan menguap dan mengambil nafta bersamanya.Pelarut toksik kemudiannya menjadi pelarut
bukan toksik.Ini bukan nama sebenar saya, memalukan saya tidak boleh menggunakan akaun
sebenar kerana takut dipecat atau diambil sebagai jururawat.” Bobbie

“Untuk mencari Naphtha di UK, cari 'panel wipe' atau 'fast panel wipe'.Ia adalah produk yang
digunakan  dalam  pembaikan  kerja  badan  kereta,  untuk  membersihkan  logam  &  tidak
meninggalkan residu.Kesukarannya ialah mencari senarai terperinci bahan-bahan yang tepat
kerana ia boleh berbeza-beza.99.9% Isopropanol sepatutnya mudah didapati.” Em

“Kami telah mengikuti proses anda menggunakan VM&P Naphtha dan segala-galanya berjalan
mengikut perancangan dengan pengecualian beberapa cabutan picagari pertama yang keluar
lebih cair daripada yang kami jangkakan.Saya menambah beberapa titis air dan mencuba lagi
dan  nampaknya  baik.Satu-satunya  kebimbangan  /  soalan  saya  ialah  rasa.Rasanya  masih
seperti pelarut.Adakah itu ok atau adakah saya perlu melakukan sesuatu yang lebih?Penerima
ini tidur selama kira-kira 12 jam setiap kali dia mengambil minyak.Adakah itu betul sehingga dia
mengembangkan sikap toleransi?Sebarang bantuan amat kami hargai.” Pamela

-- VM&P nampaknya bukan pelarut yang baik (walaupun beberapa helaian MSDS mengatakan
ia mestilah bahan yang sama dengan apa yang kita ingin gunakan).Nampaknya nafta berat dan
ia nampaknya tidak mendidih sepenuhnya dan nampaknya memerlukan penjagaan tambahan.
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Saya akan menambah sedikit  air  dan memasukkannya  ke dalam set  ketuhar  elektrik  130°
Celsius selama beberapa jam, mungkin semalaman, atau sehingga pelarut hilang sepenuhnya,
ada  yang  mengatakan  ia  mengambil  masa  sehingga  empat  hari  untuk  mengeluarkan  sisa
pelarut.Seharusnya tidak ada rasa selepas pelarut  jika minyak dihasilkan dengan betul  dan
minyak tidak boleh cair,  ia sepatutnya lebih seperti  gris.Pastikan minyak benar-benar ditapis
dengan betul, kerana sisa pelarut cenderung melekat pada bahan tumbuhan.

Hanya  lakukan  ujian  jari  dengan  pelarut  yang  anda  ingin  gunakan.Celupkan  jari  anda  ke
dalamnya  dan  lihat  sama  ada  ia  menyejat  sepenuhnya  dalam  masa  30  saat  atau  lebih
cepat.Lebih cepat ia menyejat, tidak meninggalkan filem, lebih baik.

Jika anda tidak boleh mendapatkan naphtha alifatik cahaya tulen (juga dipanggil benzine di
Eropah, minta nombor CAS 64742-49-0, ia dijual di bawah banyak nama yang berbeza, bukan
jenis  yang digunakan sebagai  bahan api dalam kereta tetapi  jenis yang digunakan sebagai
pelarut. atau cat nipis), saya akan menggunakan 99% atau lebih baik 99.9% isopropil alkohol --
yang nampaknya boleh didapati hampir di mana-mana sahaja di dunia.

Pada masa ini kami lebih suka nafta alifatik ringan (rendah mendidih, terhidrogenasi), kerana ia
menghasilkan minyak yang lebih baik dan lebih kuat daripada kebanyakan pelarut lain yang
sedang  digunakan.Lebih  sedikit  bahan  tumbuhan  dan  klorofil  dalam  minyak  lebih  baik  ia
berfungsi sebagai  ubat,  lebih enak rasanya dan lebih mujarab.Keseluruhan muslihat  adalah
sejauh mana kuat dan sedatif minyak itu.Lebih kuat dan sedatif lebih baik.JB

“Naphtha yang betul  TIDAK dijual  di  ASBukan di  Bekalan Traktor  atau Depot  Rumah atau
Lowes  atau malah  Sherwin  Williams.Ia  masih  dijual  di  Kanada  walaupun.Saya  mempunyai
rakan yang menyaringnya hingga 100°F dan menyimpan bahan pelarut yang tertanggal, untuk
digunakan untuk membuat minyak.” Steve

“Jika anda tinggal di Amerika Syarikat maka anda tidak akan mendapat Naphtha yang betul,
semua  naphtha  yang  dibuat  di  Amerika  Syarikat  tidak  boleh  dipercayai  kerana  peraturan
longgar  mengenai  bahan-bahan dalam jenis  pelarut  ini.Anda tidak  akan mendapat  naphtha
tulen di AS, malah VM&P boleh menjadi tidak konsisten sepenuhnya dari satu botol ke botol
seterusnya dan tidak diiklankan sebagai tulen.Di Kanada mereka membuat naphtha tulen dan ia
adalah pelarut terbaik untuk digunakan berbanding ISO atau alkohol Grain, jangan membuat
kesilapan besar dan membazir ubat atau lebih teruk lagi menjadikan diri anda atau orang lain
lebih sakit dengan menggunakan pelarut yang salah.Berhati-hati dengan naphtha yang terdapat
di Amerika Syarikat malah akan menghasilkan minyak yang kelihatan sepenuhnya seperti yang
sepatutnya tetapi masih boleh membuat anda sangat sakit." Kejar

-- Hakikat bahawa nafta alifatik tulen nampaknya tidak dijual di mana-mana di Amerika Syarikat
tidak bermakna nafta alifatik tulen dengan nombor CAS 64742-49-0 dan takat didih sekitar 60-
80°C tidak wujud atau wujud. tidak menghasilkan minyak yang lebih baik daripada kebanyakan
pelarut  lain,  apabila  digunakan  dengan  betul.Jika  anda  tidak  boleh  mendapatkan  naphtha
ringan tulen, 99% atau lebih baik 99.9% isopropil alkohol akan menjadi pilihan kedua kami.

Tetapi saya masih tidak akan berputus asa - naphtha ringan atau pelarut serupa digunakan
untuk mengekstrak minyak daripada tumbuhan, jadi saya akan menyemak dengan pengeluar
minyak sayuran dan melihat apa yang mereka gunakan.Di mana saya tinggal di Eropah, saya
boleh membeli pelarut di hampir setiap perkakasan atau kedai cat, ia adalah salah satu cecair
teknikal  yang  paling  biasa  yang  saya  ingat  dari  zaman  kanak-kanak  saya,  kami
menggunakannya untuk menghilangkan rantai basikal dan lain-lain, dan hampir semua orang
mempunyai  sebotol.  daripadanya  di  rumah.Jadi  keseluruhan  perdebatan  yang  tidak
berkesudahan mengenai pelarut ini kelihatan agak tidak masuk akal kepada saya.Apabila anda
menggunakan naphtha ringan yang betul, tiada sisa pelarut yang perlu dibimbangkan, mungkin
beberapa  ppm,  sama  seperti  kebanyakan  minyak  sayuran  murah  yang  sering  dihasilkan
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dengan pelarut yang hampir sama seperti yang kami cadangkan.JB

“Periuk nasi mamat ni.Grid elektrik dan hidangan pembakar pyrex 9x13 berfungsi dengan lebih
baik.Minyak  lebih  mudah  dituai  dari  pyrex  dan  tiada  teflon.Modulasi  suhu  juga  lebih
terkawal.Anda sangat  mendalami ego anda JB.Anda akan terserempak dengan orang yang
lebih bijak daripada anda.Ia adalah cara ia.Belajar daripada mereka dan bukannya menghalang
pengetahuan mereka daripada fikiran anda.Setiap orang mempunyai kepingan kecil teka-teki
JB.” Jody

-- Jody, sudah tentu, pyrex sangat bagus, terutamanya sehingga ia pecah dan anda kehilangan
semua minyak anda.Anda mesti faham bahawa ini adalah arahan penting yang bertujuan untuk
digunakan di  seluruh dunia  dengan peralatan sesedikit  mungkin.Ramai  orang tidak  mampu
malah mencari periuk nasi di sesetengah negara, ia tidak semudah yang disangkakan semua
orang.

Sudah tentu kami boleh menunjukkan kepada anda cara yang sangat rumit dan mahal untuk
menghasilkan minyak tetapi anda perlu berjanji kepada saya bahawa anda akan duduk di sini
setiap hari selama setahun menjawab soalan mengenainya.Kebanyakan orang masih belum
menguasai periuk nasi dan mereka ingin bekerja dengan jenis perahan lain, kebanyakannya
berdasarkan kepercayaan mereka atau kerana mereka 'berfikir' sesuatu harus dilakukan secara
berbeza.

RSO dihasilkan dengan cara ini, ia telah diuji pada manusia dan ia berfungsi.Bagi kaedah lain,
saya rasa kami telah mencubanya selama ini, jangan fikir kami belum.Tetapi apa yang saya
tahu  bahawa  tiada  kaedah  lain  telah  dicuba  ke  atas  ramai  orang  yang  berjaya.Dan  ingat
bahawa kami bermula di tempat yang lain telah berhenti,  pesakit terminal kami memerlukan
minyak terbaik yang mereka boleh dapatkan - dan itulah RSO.Suka atau tidak.JB

“Naphtha alifatik ringan berfungsi hebat rasanya hebat, tiada sedikit pun pelarut yang tinggal
dalam minyak saya.Jika anda mengikut arahan Rick kepada surat itu, anda sepatutnya tidak
mempunyai sebarang masalah.” Rick

“Terdapat  2  kategori  utama  naphtha  --  ringan  dan  berat.Nafta  ringan  TIDAK mengandungi
benzena,  yang  dimaksudkan  oleh  Raina  (bukan  heksana).Walaupun  saya  tidak  akan
mengesyorkan  walaupun  naphtha  ringan  melainkan  ekstrak  ganja  boleh  diuji  selepas  ia
dihasilkan untuk sisa naphtha, ia boleh digunakan jika itu sahaja yang anda boleh dapatkan
untuk  pelarut.Perkara  utama ialah  memastikan  anda  mendidih  ekstrakkepada  keadaan  gris
yang  tebal  --  pada  ketika  itu  kebanyakan  nafta  sepatutnya  hilang.Menggunakan  peralatan
penyulingan  ialah  cara  untuk  membuat  minyak  paling  tulen,  bebas  pelarut,  tetapi  melebihi
kapasiti kebanyakan orang biasa.Harap itu membantu.” Mark

“Raina,  saya takkan berdebat  dengan awak.Daripada Wikipedia:  "Petroleum eter,  walaupun
sinonim benzine, tidak boleh dikelirukan dengan benzena atau benzyne, dan juga tidak boleh
dikelirukan dengan petrol walaupun banyak bahasa memanggilnya dengan nama yang berasal
daripada  benzine,  contohnya  "Benzin"  (Jerman),  "  benzena”  (Belanda)  atau  “benzina”
(Itali).Petroleum eter ialah campuran alkana, cth, pentana, heksana, dan heptana, manakala
benzena  ialah  hidrokarbon  aromatik  kitaran,  C6H6.Begitu  juga,  eter  petroleum  tidak  boleh
dikelirukan dengan kelas sebatian organik yang dipanggil eter, yang mengandungi kumpulan
berfungsi RO-R." Latar belakang saya ialah mikrobiologi -- di mana saya belajar kimia organik,
beberapa biokimia / beberapa kimia tak organik ... Saya pastinya tidak tahu semuanya, tetapi
saya  tahu  sedikit.Naphtha  ringan  TIDAK  mengandungi  benzena  -  period.Saya  akan
mengabaikan komen anda.Ia akan menjadi kepentingan terbaik semua orang jika anda tidak
membuat tuntutan di luar data saintifik." Mark

“Tidak betul, sisa pelarut paling kerap adalah Racun!THC TIDAK boleh membetulkan kegagalan
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jantung daripada racun.Syarikat farmaseutikal  utama adalah yang perlu membuat produk ini
atau orang yang telah mengikuti kursus pensijilan tentang keselamatan, BUKAN penggemar
ganja belakang rumah. Derek

--  Mereka bebas membuat  minyak mereka sendiri,  saya tidak mempunyai  masalah dengan
itu.Tiada sisa pelarut yang perlu anda risaukan jika minyak dihasilkan dengan betul.JB

“JB, awak seorang yang suci kerana bersabar dengan apa yang kelihatan seperti beratus-ratus
aduan dan soalan pelik hari  demi hari.Saya hanya ingin mengucapkan terima kasih kerana
berada di sini dan aktif dalam menyokong penyembuhan terhadap arus propaganda yang cuba
melemahkan kerja ini.Malu pada mereka, selamat ANDA!” Marilyn

“Apa yang kamu ingin berikan kepada ayah kamu?Yang terbaik daripada yang terbaik atau
sesuatu  yang  kelihatan  serupa  tetapi  tidak  mempunyai  kesan  yang  betul?Apabila  anda
membuat ubat mengikut arahan Rick, kemungkinan kegagalan semasa rawatan adalah sangat
rendah.Apabila  anda  membuat  minyak  mengikut  arahan  daripada  'pakar  dan  saintis',  anda
membuat  produk  yang  berbeza.Dan  berdasarkan  pengalaman  kami,  ia  mungkin  tidak
melakukan tugas sebaik apa yang kami cadangkan.

Jadi adakah anda mahu saya diam dan biarkan mereka membekalkan sampah gred rendah?
Atau adakah anda lebih suka belajar daripada saya/kami dan tahu cara melakukannya dengan
betul supaya anda mendapat keputusan yang sama seperti  yang dibincangkan oleh pesakit
kami?” JB

“Saya setuju JB.Kadangkala anda perlu mencapai tahap intelek yang sama dengan mereka dan
menggunakan taktik yang sama seperti orang yang anda cuba capai.Sama ada pertengkaran
atau drama.Sesetengah orang hanya bertindak balas kepada drama dan pertengkaran.Sedih
sungguh.Kebanyakan orang masih belum matang seperti itu.” Mitzi

"Saya menggunakan 99% isopropil alkohol, itulah yang paling mudah didapati untuk saya.Saya
menggunakan  krim tunas tanaman saya,  ditanam 100% organik  dan tanpa racun perosak,
terawat  dengan baik  dan kering tulang.sayacampurkan dengan beberapa strain  indica.Saya
merawat seorang pesakit Limfoma Hodgkin, dia berada di tahap 4 dan dalam masa 6 bulan
selepas mengambil minyak seperti yang diarahkan, dia kini bebas kanser!!Terima kasih Rick
Simpson  atas  pengorbanan  yang  anda  lakukan  untuk  menyediakan  maklumat  ini  kepada
semua!Baru-baru  ini  seorang  lagi  pesakit  kanser  tahap  4  menghubungi  saya  untuk
mendapatkan bantuan, dia mempunyai ketumbuhan pada salah satu buah pinggangnya yang
tidak  boleh  dibedah.Berdoa  agar  mendapat  dua  kesembuhan  yang  disahkan  berturut-
turut.Tuhan  memberkati  anda  Rick  Simpson  dan  JB,  teruskan  menyebarkan  berita  dan
mendidik orang ramai tentang minyak rami penyembuhan yang hebat ini.” GrowDewi

-- Mencampurkan beberapa strain sentiasa idea yang baik.Lihat sahaja, anda tidak tahu apa
sebenarnya yang baik untuk strain tertentu, jadi apabila anda mencampurkan beberapa strain,
anda mendapat selimut yang lebih baik.kesan.Selain itu, minyak sedemikian akan membawa
anda lebih tinggi - mereka yang menghisap periuk secara 'beriadah' akan tahu apa yang saya
maksudkan.Bayangkan  duduk  bersama  rakan-rakan  anda  dan  masing-masing
mempersembahkan tunas terbaik yang mereka miliki.Dalam beberapa jam, anda tidak akan
dapat berbuat banyak.Dan itulah kesan yang anda perlukan untuk hasil yang terbaik, jadi sekali
lagi, mencampurkan strain adalah cara untuk pergi.Tahniah dan terima kasih, GrowGoddess,
saya sentiasa gembira mendengar tentang orang yang hanya mengikut arahan dan mendapat
hasil yang kita bincangkan.JB

"Saya menggunakan isopropil alkohol pada sifar darjah Fahrenheit. Hanya dalam bekas keluli
tahan karat dan collander yang ditetapkan pada skrin untuk pengekstrakan. Kemudian saya
menapis melalui tiga penapis kopi besar dalam collander pada skrin di atas kuali kedua. Hasil
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akhir hanyalah trikoma dalam penapis. Resipi ini adalah yang saya ambil untuk mengalahkan
Hep C.” Michael

“Hai JB, saya mempunyai masalah dengan periuk nasi elektrik, semua yang saya lihat turun ke
100ºC, saya melihat semua jenama di pasaran dan semuanya mempunyai termostat yang akan
mati apabila kandungan mencapai suhu.Apa yang anda cadangkan?" Cristina

--  Cristina,  apa  sebenarnya  masalahnya?Anda  sentiasa  boleh  meletakkan  minyak  dalam
ketuhar elektrik yang ditetapkan pada suhu 130°C (266°F) dan biarkan selama kira-kira sejam
dan dekarboksilatkannya dengan cara itu.JB

“Apabila  suhu  mencapai  100°C,  periuk  nasi  elektrik  dimatikan!Pelarut  tidak  sampai  pada
110°C.” Cristina

--  Pelarut  tidak  boleh  benar-benar  mencapai  suhu  itu  kerana  ia  akan  mendidih,  saya
fikir.Teruskan  mendidih  pelarut  sehingga  periuk  dimatikan  buat  kali  pertama  (tambahkan
beberapa titis air pada kumpulan terakhir).Kemudian biarkan ia sejuk dan hidupkan semula.Itu
sahaja yang kami lakukan.JB

"Hidupkan semula, dan biarkan mendidih sehingga ia kembali ke?Kemudian padam dan minyak
sudah habis?” Cristina

-- Hidupkan periuk nasi, rebus sehingga ia berhenti buat kali pertama, kemudian tunggu lima
minit  sehingga  ia  sejuk,  hidupkan  semula  dan  tunggu  sehingga  ia  dimatikan  untuk  kali
kedua.Kemudian tuangkan minyak ke dalam cawan keluli tahan karat dan masukkan ke dalam
ketuhar  yang ditetapkan  pada  suhu 130°C (266°F)  selama sejam dan minyak  anda sudah
sedia.JB

-- Terima kasih JB, awak menyelamatkan nyawa saya.Cristina

“Anda  menghirup  Nafta  semasa  anda  membuat  minyak.Anda  sedang  menghirup  RACUN
apabila anda membuatnya seperti  itu.Jika anda boleh menghidunya,  anda sudah mati.Saya
telah mencium bau bahan api kem Coleman, bahan api pemetik api zippo dan naphtha yang
digunakan dalam sebahagian pembersihan dan aplikasi perindustrian ratusan kali dalam hidup
saya...Belum  mati  lagi.Lol.Serius...Jika  anda  menggunakan  pelarut  tulen  (tiada  bahan
tambahan), dan mendidihkan pelarut dengan betul dengan sedikit air yang mempunyai takat
didih yang lebih tinggi ditambah pada hujungnya, sama ada iso, alkohol atau nafta, anda akan
mengeluarkan semuanya.Anda menelan lebih banyak naphtha mengepam gas anda sendiri di
dalam kereta anda selama setahun,  daripada yang anda akan dapat  daripada penggunaan
seumur hidup minyak yang dibuat dengan betul.” Matthew

“Pendekatan  Big  Pharm  molekul  tunggal  untuk  pembangunan  ubat  TIDAK  berasaskan
kesihatan, sains keputusan… Ia berdasarkan keuntungan paten, dan telah menyelewengkan
cara kita melihat ubat tumbuhan.Kebanyakannya berlaku dengan penimbal semula jadi,  dan
mengasingkan  satu  kompaun  berkemungkinan  tidak  sihat  seperti  menggunakannya  dalam
bentuk  di  mana ia  berlaku.Ahli  etnobotani  adalah  100% betul  apabila  mereka  mengatakan
bahawa bentuk tumbuhan yang berguna adalah yang telah /dibiakkan/, walaupun hanya oleh
penternak haiwan yang menyebarkan benih dan debunga tumbuhan terbaik.Tumbuhan yang
digunakan untuk perubatan akan menjadi paling berkesan apabila digunakan secara perubatan
dalam nisbah semula  jadi  komponen kimia  -  lihat  nisbah EFA biji  rami  -  ia  optimum untuk
kesihatan manusia.Mengapa anda menarik satu daripada 3 jenis EFA keluar, memperhalusinya,
dan  memanggilnya  sebagai  suplemen  ajaib  (apabila  terdapat  juga  2  yang  lain  diabaikan,
gabungannya adalah bentuk yang paling menyihatkan)?Itu mengarut.” Alan

Q.Hai JB, saya menjumpai Naphtha ini di kawasan saya...(pautan) Ia tidak mengatakan Light
Naphtha...  adakah  ini  masih  berkesan?Terima  kasih  sekali  lagi  untuk  semua  bantuan  dan
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maklumat hebat anda!

A.Ia mestilah nafta alifatik  ringan --  semak MSDS untuk melihat  sama ada ia  adalah nafta
ringan tulen tanpa bahan tambahan), shellite di Australia, benzine (teknikal atau perindustrian)
di Eropah (benzine, bukanbenzena, dan bukan jenis yang digunakan sebagai bahan api dalam
kereta).Ia  dijual  di  bawah  banyak  nama  yang  berbeza.Ia  digunakan  sebagai  pencair  cat,
pelarut, penyahgris, ia pernah menjadi pelarut isi rumah atau penyahgris tekstil yang sangat
biasa, ia juga boleh digunakan sebagai cecair yang lebih ringan dsb.Takat didih sekitar 60-80°C,
lebih rendah lebih baik.

Lumurkan sedikit pada cawan Petri yang bersih atau celupkan jari anda ke dalamnya dan jika ia
menyejat dalam masa tiga puluh saat dan tidak meninggalkan kesan berminyak, ia sepatutnya
ok  untuk  digunakan.Terdapat  banyak  pembekal,  saya  tidak  dapat  memberitahu  anda  yang
mana yang terbaik atau apa yang kami cadangkan pada masa ini, jadi kami hanya memberikan
arahan am.

Nombor CAS 64742-49-0, tulen, sulingan petroleum, tanpa bahan tambahan, jika boleh, dan
takat  didih  hendaklah  serendah  mungkin.Kebanyakan  kilang  penapisan  menghasilkannya,
cuma tanya mereka apa yang mereka cadangkan untuk ekstrak herba.

Pilihan kedua ialah 99% atau 99.99% isopropil alkohol atau alkohol gred makanan 99% yang
sangat mahal.Isopropil alkohol dan alkohol gred makanan tidak berkesan seperti pelarut seperti
nafta,  dan  ia  menanggalkan  lebih  banyak  bahan  tumbuhan  dan  klorofil  dalam  minyak,
menjadikannya kurang mujarab dan sedap, itulah sebabnya kami mengesyorkan menggunakan
naphtha sentiasa apabila boleh/tersedia.Salam sejahtera, JB

Q.Rick,  di  Mexico  'naphtha'  hanyalah  salah  satu  daripada  beberapa  nama  produk  jenis
naphtha.Untuk mengelakkan kesilapan yang membawa maut, adakah anda mempunyai nama
saintifik untuk 'naphtha' yang anda gunakan, sila?

A.Cari naphtha ringan tulen tanpa bahan tambahan.Ia pada asasnya sama dengan bahan api
Coleman yang boleh anda lihat pada foto di bawah, tetapi cari naphtha tanpa bahan tambahan
anti-karat yang ditambah kepada bahan api Coleman.

Jika anda mendapati  bahawa nafta alifatik ringan diharamkan di  negara anda (seperti  yang
berlaku di Honduras, misalnya), cari 99% atau lebih baik 99.9% isopropil alkohol, ia sepatutnya
mudah  dicari.99% alkohol  ialah  pelarut  ketiga  yang  akan  kami  gunakan,  tetapi  kami  akan
melakukan  segala  yang  mungkin  untuk  mengelak  daripada  menggunakannya  kerana  ia
menghilangkan terlalu banyak klorofil  dan bahan tumbuhan lain yang tidak diingini.Ada yang
suka  membekukan  pelarut  dan  bahan  permulaan  apabila  mereka  menggunakan  isopropil
alkohol atau alkohol sebagai pelarut.Kami secara peribadi tidak menggunakan pelarut tersebut
melainkan  terpaksa  dan  kami  tidak  suka  tangan  kami  beku,  jadi  kami  sebenarnya  tidak
menggalakkan pembekuan,  tetapi  ada yang mengatakan ia  membantu  meningkatkan kualiti
minyak.Apabila anda menggunakan naphtha cahaya tulen bukan kutub dengan takat didih yang
rendah, anda tidak perlu membekukan apa-apa dan anda masih akan mendapat produk yang
baik jika anda mengikut arahan.JB

"Saya gembira orang ramai sedang mengkaji cara baharu untuk membuatnya, ini bermakna
berita itu sudah sampai ke sana." Alicia

--  Marilah  kita  berharap  bahawa  minyak  itu  bukan  anda  yang  akan  diuji.Saya  lebih  suka
menggunakan apa yang telah terbukti berkesan, terutamanya jika saya mempunyai penyakit
terminal, seperti kebanyakan pesakit kami.Salam sejahtera kepada semua penguji.JB

"Mula-mula, Rick Simpson mencadangkan menggunakan NAPTHA.Itu secara amnya diiktiraf
sebagai  bukan pilihan yang baik,  dan kebanyakan orang menggunakan alkohol  kalis  tinggi,
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seperti Everclear, sebagai pelarut.

Kedua, anak saya berumur dua tahun, disahkan menghidap kanser otak dan tulang belakang
terminal ketika berusia 15 bulan.Dia telah menggunakan minyak ganja THC tinggi selama 8
bulan, TIADA kemo atau radiasi, dan tumornya akan hilang!Malah, kebanyakan mereka telah
hilang sama sekali, hanya tinggal satu!!Minyak ganja berfungsi!” Suzetta

“Hebat!!!Saya berdoa dia telah sembuh sepenuhnya dan kedengarannya seperti dia.Mengapa
orang tidak boleh melihatnya sebagai ubat daripada ubat untuk menjadi tinggi?Ia adalah ubat
dan Kerajaan tidak mahu kita menjadi lebih baik, mereka lebih suka melihat kita mati.Saya juga
menghidap kanser dan banyak masalah perubatan.Pada ketika ini, sejak Ogos 2013 kanser itu
tidak kembali.Saya benar-benar percaya ini  adalah ubat  untuk kanser.Kenapa semua orang
tidak boleh membuka mata mereka kepada kebenaran!!!” Linda

-- Minyak yang dihasilkan dengan naphtha alifatik ringan biasanya lebih kuat daripada minyak
yang dihasilkan dengan Everclear.Minyak yang lebih mujarab dan sedatif lebih baik ia berfungsi
sebagai ubat.Jadi jika saya adalah anda, saya akan mempertimbangkan semula pelarut yang
anda gunakan dan sebaliknya saya akan menggunakan pelarut  nonpolar.Doa terbaik  untuk
anda dan anak anda, JB

“Menggunakan  Everclear  memberikan  warna  kehijauan  pada  minyak.Kini  kami  sedang
memburu 99.9% ISO kerana kami  tidak  boleh mendapatkan Light  Aliphatic  Naphtha dalam
bentuk tulen di sini.” Sara

“Bekukan pelarut anda - Everclear 190 proof, 95%, dan ISO 99% hendaklah ditetapkan dalam
peti  sejuk  semalaman  dan  digunakan  serta-merta  selepas  mengeluarkannya  dari  peti
sejuk.Juga, membekukan tunas adalah idea yang baik.Jika alkohol dalam peti sejuk beku dan
anda membasuh cepat 3-5 minit- dua kali semasa alkohol masih benar-benar sejuk, ia tidak
sepatutnya mempunyai warna hijau padanya...” Jose

-- Lebih kurang hijau di dalamnya lebih baik.Semakin sedikit bahan tumbuhan dalam minyak
semakin kuat ia.Macam tu masuk akal.Jika anda memilih untuk membekukan tunas dan pelarut,
saya mungkin akan bekerja dalam sarung tangan.Apabila anda menggunakan pelarut nonpolar
yang baik dan tunas yang baik,  ia tidak perlu membekukan apa-apa dan anda masih akan
menghasilkan minyak yang hebat.JB

“Bolehkah  saya  membuat  minyak  yang  baik  daripada  hash?Dan  kurangkan  penggunaan
naphtha?” Jon

-- Anda tidak akan menghasilkan minyak yang baik.JB

“Menarik.Sememangnya saya walaupun sebaliknya.Tolong bantuan diperlukan?” Tielman

--  Tolong  apa?Bukannya,  anda  tidak  akan  membuat  apa  yang  kita  bincangkan  daripada
hash.Anda boleh melarutkannya dalam nafta ringan dan menapisnya dan ia akan menjadi lebih
mujarab daripada hash tetapi ia masih tidak akan menjadi dan anda tidak akan menghasilkan
95-98% minyak THC daripadanya.JB

“Jindřich Bayer, apakah pendapat anda tentang membakar dengan air mata phoenix?Seperti
jika saya memasukkannya ke dalam cawan mentega kacang sesuatu?" LinZy

-- Linzy, saya biasanya memberitahu orang ramai untuk meletakkan minyak di atas apa sahaja
yang mereka mahu buat dengannya.Dengan cara itu anda boleh melihat bagaimana minyak di
sana.Apa yang kami cadangkan adalah sangat  mujarab sehingga anda perlu berfikir  dalam
mikrogram setiap hidangan, jadi letakkan setitik minyak di  atas cawan mentega kacang jika
benar-benar perlu.Anda tahu bahawa kita lebih suka apabila orang makan minyak terus dari
picagari,  ia  mempunyai  kelebihannya.Mencampurkannya  dengan  makanan  akan  sentiasa
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mencairkan ubat.JB

“Tetapi  jangan  kutuk  kelab  peminat  anda  kerana  pengekstrakan penaik  dan  mentega telah
terbukti sebagai penyembuhan dan lebih kurang mengelak...Kita semua dalam perjuangan ini
bersama-sama tolong jangan kutuk orang lain cuba.” Pamela

“Pamela,  penaik  dan  pengekstrakan  mentega  tidak  memberikan  sifat  penyembuhan  dan
regeneratif  yang  sama  seperti  TEMPOH  minyak  ganja.Ia  akan  menyembuhkan  kanser,
menjauhkan simptom Crohn, menyembuhkan diabetes, penyakit lyme, sebut sahaja!Mentega
atau edibles  tidak  akan dibandingkan  sama sekali  melainkan  anda menggunakan  air  mata
phoenix dalam makanan anda MUNGKIN.Aman dan cinta." LinZy

“Pamela, saya tidak boleh mengesyorkan kaedah yang kurang berkesan.Minyak lurus untuk
hasil  terbaik,  biasakan  diri  dan  kemudian  tingkatkan  dos  anda.Makanan  boleh  dimakan
selalunya tidak dapat diramalkan, anda biasanya tidak tahu berapa banyak minyak di dalamnya
dan lain-lain.” JB

“Saya tidak pasti sama ada saya mempunyai periuk nasi atau periuk belanga.Tetapan suhu
hanya mengatakan low med hai, adakah cara saya boleh menguji suhu?” Jeremy

“Itu  akan  menjadi  periuk  belanga.Periuk  nasi  mempunyai  2  tetapan  biasanya.Masak  dan
panaskan.”  Deb
“Dapatkan termometer daging atau termometer titik  laser  dan uji  suhu dengan medium lain
seperti air atau minyak.Bunyi seperti anda mempunyai periuk belanga, yang boleh digunakan
tetapi anda mesti sentiasa memerhatikan suhu, adalah lebih baik untuk mendapatkan periuk
nasi.” Lukas

"Bolehkah kita menggunakan vodka?" Monica

-- Untuk koktel?ya.JB

"Gred makanan" hanya bermaksud dianggap selamat oleh FDA.Tidak banyak standard yang
tinggi di  sana.Jadi hanya menyebut  "alkohol gred makanan" tidak menjadikannya lebih baik
daripada, katakan, mana-mana alkohol generik.Dan jika anda paranoid tentang satu pelarut,
anda sepatutnya paranoid tentang kesemuanya.” Ben

“Saya tidak dapat mendapatkan isopropil alkohol atau naphtha di negara saya!Jadi apa yang
saya  buat?Bagaimana  saya  boleh  mendapatkan  minyak  ini  kerana  saya  tidak  boleh
membuatnya sendiri?” Ayesha

--  Buat  minyak  dengan  apa  yang  anda  boleh  temui  dan  kemudian  menguapnya  semula,
Ayesha, itu mungkin cara terbaik untuk pergi dalam kes sedemikian.JB

“Untuk membuat jus, tidak menggunakan apa-apa selain ganja ORGANIK hidro yang dinaikkan
adalah  satu-satunya  cara  yang  SELAMAT  untuk  pergi  kerana  Jindřich  Bayer  lebih  tepat
mengenai apa yang boleh bersembunyi di dalam kilang itu.Kita semua mempunyai topik hangat
"haiwan peliharaan" kita yang kita takuti dan berhati-hati tetapi secara keseluruhannya jika kita
mengamalkan amalan selamat, baca (dengan MEMAHAMI) data saintifik yang dikumpul dan
PERCAYAKAN suara hati yang berhati-hati yang kita boleh cipta penawar kita.

Apabila RSO dilakukan dengan betul, keputusan makmal menunjukkan TIADA pelarut dalam
minyak.Sederhana  dan  mudah  ia  mendidih  dilakukan  untuk  melakukannya  dengan  betul
dengan  pelarut  yang  betul.Saya  ingin  melihat  kit  tersedia  dalam  talian  yang  mempunyai
SEGALA PERKARA yang diperlukan daripada pelarut, periuk/kuali, plat panas/penunu dan lain-
lain untuk RSO jadi anda hanya perlu menambah ganja anda.Saya fikir ini akan menggalakkan
pesakit Kanser untuk membuatnya sendiri.
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Saya bersyukur kepada Tuhan untuk kesihatan saya sekarang, walaupun dengan MRSA saya
membara, tetapi saya tahu jika yang paling teruk datang saya akan mempunyai keberanian
untuk mengikuti arahan Rick Simpson dan Jindrich Bayer untuk menyelamatkan nyawa saya
kerana saya mempunyai terlalu banyak untuk hidup (Suami yang penyayang dan bayi lelaki
yang kami puja) rebah di bawah ketakutan.

Tuhan Memberkati Rick dan Jindrich atas kekuatan mereka.Saya juga memohon agar Tuhan
memberkati  semua orang yang menempuh jalan ini  dengan cara mereka sendiri  kerana ia
bukanlah  jalan  yang  mudah  tetapi  ia  adalah  jalan  yang  betul  untuk  menyembuhkan."  Ibu
Platypus

--  Terima  kasih  banyak,  PlatyPusMom.Mesej  seperti  ini  memberi  saya  tenaga  untuk
meneruskan selama ini, namun sangat bermakna, memperjuangkan hak semua orang untuk
menggunakan ubat ini secara bebas.Saya tidak akan berhenti sehingga tumbuhan ini disahkan
sepenuhnya di seluruh dunia, saya boleh berjanji itu kepada anda.JB

“Pelarut boleh dibersihkan.Kadangkala pengeluar bahan kimia menambah bahan cemar lain
atas sebab yang meragukan.Itu mungkin jauh lebih berbahaya daripada pelarut, dan terdapat
sedikit  keseragaman  dalam  cara  ini  ditambah  ke  dalam  pelarut.Mereka  yang  memahami
kerumitan yang terlibat dalam membuat minyak, yang jauh daripada persoalan pelarut sahaja,
mendapati  perdebatan  itu  boleh  ditertawakan.Berapa  banyak  ulasan  yang  telah  anda  baca
tentang  racun  perosak  kimia?Apakah  peratusan  ini  yang  biasanya  anda  temui  berbanding
pelarut yang tidak dibersihkan?Di manakah perdebatan itu?Ramai orang telah mengurangkan
perbincangan ini kepada pilihan pelarut.Itu tidak masuk akal!Buat kajian sendiri, skeptikal, sinis
dan pegang bukti yang anda terima sebagai fakta dengan standard yang tinggi tuan.” Paul

“Tak  payah  nak  berdebat  dengan  sesiapa  pun  di  sini,  gunakan  kebuk  vakum  jika  anda
menggunakan pelarut petrokimia dan anda akan mengeluarkan sisa, saya keluar dari jawatan
ini.Minyak ganja menyembuhkan kanser, dan nafta boleh dikeluarkan, alkohol bijirin makanan
tidak  menjadikan  minyak  sekuat  pelarut  petrokimia.Saya  baru  sahaja  membuat  kumpulan
kedua-dua  pelarut  berasaskan  petrokimia  (naphtha  alifatik  cahaya  tulen)  dan  alkohol  bijirin
makanan (95%, kalis 190) dan menguji kedua-dua minyak dengan pesakit, danHasilnya adalah
berulang kali, minyak yang dibuat dengan nafta ringan tulen sebenarnya lebih kuat dan lebih
sedatif daripada minyak alkohol bijirin.Letakkannya begini jika anda ingin menggunakan pelarut
petrokimia  (nafta,  butana,  heksana,  aseton)  GUNAKAN  KEWANG  VACUUM  DI  AKHIR
PROSES  UNTUK  MEMASTIKAN  ANDA  MEMPUNYAI  MINYAK  TERBERSIH  YANG
MUNGKIN!!!Saya  juga  mengosongkan  gred  makanan,  dan  ia  mengambil  masa  lebih  lama
daripada minyak buatan nafta untuk membersihkan sepenuhnya (memuffin dan menggelegak
dalam ruang vakum) jadi  begitulah,  dapatkan pelarut  petrokimia dan bimbang tentang sisa,
lakukan apa yang mereka lakukan dalam industri  dan masukkannya ke dalam ruang vakum
pada 35 psi, dan lihat sisa-sisanya disedut keluar!!Tamat kata-kata kasar dan PENGALAMAN
sebenar!!!!!” Ryan

“Jika anda menggunakan nafta yang betul,  maka tiada sisa yang akan kekal dalam minyak.
Saya mengujinya di makmal. Ok, ia adalah sedikit sisa, tetapi muuuuuuch kurang daripada apa
yang  anda  dapat  daripada  udara  bandar  yang  sibuk,  atau  di  stesen  minyak  apabila  anda
mengisi, atau mengecat sesuatu di taman anda....” Topi

“Kami telah membuat minyak selama beberapa tahun sekarang dan seperti kebanyakan kami
bermula  dengan  alkohol  bijirin  tetapi,  selepas  masa,  pengalaman  mengajar  kami  untuk
menggunakan pelarut kontang. Apabila diproses dengan betul, RSO akan mempunyai tahap
sisa pelarut jauh di bawah 100ppm dan perkara yang sama boleh dicapai dengan alkohol bijirin
kerana hanya alkohol yang diukur tetapi bahagian yang diabaikan ialah alkohol bijirin membawa
air dan air membawa kehidupan. Kami telah melihat RSO dibuat dengan ISO dan apabila dilihat
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di bawah mikroskop tidak ada kehidupan tetapi beberapa minyak yang keluar dari dispensari,
yang bertegas dengan bijirin, penuh dengan bakteria hidup!

Saya telah menghabiskan banyak masa dan wang di makmal dan mungkin saya satu-satunya
orang yang telah mengambil  minyak alkohol  bijirin  ke dalam makmal dan telah mengujinya
untuk baki pelarut dan paras air sisa. Sebenarnya, saya yakin saya kerana sebenarnya tidak
ada alat untuk mengukur berapa banyak air dalam minyak. Saya perlu mendapatkan doktor
untuk bekerja dengan pelbagai alat untuk membezakan secara kasar berapa banyak air "terikat
longgar"  dan  "terikat  ketat"  kekal  dan  walaupun  dia  tidak  dapat  meletakkan  nombor  tepat
padanya,  dia  berkata  ia  akan  diukur  dalam peratusan,  bukan  bahagian  per  juta.  Oleh  itu,
makmal  dan  saintis  yang  meyakinkan  saya  untuk  tidak  menggunakan  minyak  yang
mengandungi air. Sungguh ironis bahawa pelarut itu tidak membimbangkan seperti air tetapi
melakukan pengiraan; pada 100ppm anda akan mengambil 0.06 gram pelarut selama dua atau
tiga bulan sehingga anda mengalahkan penyakit anda. Itu 0.06 gram, atau kira-kira 1.2 titis,

Saya juga telah bekerja dengan GI saya pada pelan rawatan saya. Kami menjalankan nombor
dan  pada  100ppm  ISO  dia  tidak  benar-benar  bimbang  dan  pada  10  kali  tahap  itu
kebimbangannya meningkat kepada kemungkinan buang air besar dan nafas berbau. Ini adalah
minyak yang saya gunakan untuk menyelamatkan nyawa saya dan yang saya gunakan hari ini
untuk  penyelenggaraan  tetapi  sekarang  dispensari  mahukan  minyak  kami,  kami  juga  perlu
menggunakan etil alkohol dan kini nombor ujian kembali sedikit lebih rendah manakala jumlah
pulangan telah banyak. meningkat. Sekali lagi, apabila kami mula-mula mula, saya merasakan
bahawa menuntut semula Ever Clear adalah idea yang baik sama seperti saya merasakan ia
adalah pilihan yang baik dalam pelarut.  Sains dan undang-undang membuktikan "perasaan"
saya  salah;  sains  menunjukkan  kepada  saya  bahawa  air  boleh  memudaratkan  dan  TTB
menyatakan menuntut semula Ever Clear adalah satu jenayah.” Sean

“Saya  rasa  apa  yang  Rick  dan  JB  cuba  katakan  ialah  kaedah  minyak  Rick  telah  berjaya
membantu ramai orang, dan sehingga kami mempunyai bukti bahawa kaedah pengekstrakan
lain adalah sama berkesan, berpegang pada apa yang berkesan.” Rebecca

KanserDan Bukti

“Pada 22/4/13 kami menerima keputusan ujian darah terbaru Suami saya dan walaupun dia
telah melawan virus sakit tekak dalam beberapa minggu kebelakangan ini, dia dalam keadaan
baik.Ekstrak  Minyak  Ganja  Indica  ini  melakukan  kerja  yang  hebat  untuk  menyembuhkan
Leukemianya!

Kiraan Limfositnya semakin berkurangan dan plateletnya berada dalam julat normal jadi jangan
risausama sekali semasa kami meneruskan kumpulan Minyak kami yang seterusnya, ia adalah
campuran Indica Blackberry Kush, Granddaddy Purple dan Washington Red.Diberkati dengan
getaran  yang  baik  dan  pemikiran  penyembuhan  yang  masuk  ke  dalam  setiap  titisan  Ubat
Penyembuhan Kanser ini.Terima kasih Ganja.” Debra

“Bekerja untuk saya.Hidup ini sungguh menakjubkan sekali lagi.” Zed

“Tidak boleh mengatakannya lebih baik!” Peter

"Rick Simpson Oil mempunyai kredibiliti  saintifik penuh jika anda bersusah payah membaca
kesusasteraan saintifik" Robert Melamede, aka Dr. Bob

"Pencegahan laluan survival sel membawa kepada defosforilasi Bad, dan translokasi protein
Bcl-2 ini ke dalam mitokondria, dan seterusnya kepada apoptosis." Ummm, syarat orang awam
tolong???” Peluang
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-- Itu diterjemahkan kepada: "Ganja membunuh sel-sel kanser," Chance.JB

"Daripada  banyak  komen  dan  video  yang  saya  lihat  mengenai  minyak  ganja,  saya  harus
mengatakan bahawa tumbuhan hem nampaknya mengandungi tetapan "lalai" atau "optimum"
kepada tubuh manusia." Remi

“Apa-apa  sahaja  yang  mempunyai  tulang  belakang  mempunyai  sistem
endokannabinoid.Sungguh  memalukan  separuh  penduduk  masih  tidak  sedar.Sistem
endokannabinoid harus ada dalam setiap buku sains dan perubatan.Itulah yang sepatutnya
diajar oleh sekolah kepada doktor masa depan kita.Bagaimana orang boleh mengabaikannya
dengan serius, ia adalah sebahagian daripada bagaimana badan berfungsi.Ia rasuah memilih
dan memilih sains 'sebenar' untuk diterbitkan.Itu amalan palsu.lol” Chloe

"Ia berfungsi kerana ia adalah imunomodulator yang kuat yang menguatkan atau memperbaiki
sistem imun yang rosak.Ia juga membaiki kerosakan DNA atau mitokondria yang disebabkan
oleh ubat pemusnah DNA seperti perencat transkripase terbalik dan perencat protease.Dengan
membetulkan badan anda daripada kerosakan yang disebabkan oleh gaya hidup tidak sihat
atau sebab lain dan dengan membalikkan kerosakan yang dilakukan oleh ubat arv, ya, anda
boleh mengatakan ia menyembuhkan "bantuan".” John

“Sebarang penyakit yang anda alami boleh dibantu sekiranya tidak disembuhkan sepenuhnya
dengan  minyak  ini.Apa  sahaja  soalan  anda  tentang  apa-apa  penyakit,  jawapannya  akan
sentiasa YA." Kathy

"Ia telah menyembuhkan cakera degeneratif  di tulang belakang, tumor, dan kerosakan saraf
untuk rakan saya dan ia menyembuhkan tumor kanser pada anjing saya." Sarah

“Saya  seorang  pelajar  perubatan,  belajar  dalam  bidang  fizik  perubatan  yang  terutamanya
berurusan dengan pesakit  kanser  dari  sisi  pengimejan perubatan dan radioterapi.Apa yang
boleh saya katakan adalah TERIMA KASIH yang sangat sangat besar kerana menyedarkan
saya  dari  mimpi  yang  sangat  buruk.Saya  telah  meneliti  jumlah  maklumat  yang  tidak
berkesudahan dari setiap sudut yang mungkin dan saya tidak mempunyai bayangan keraguan
dalam fikiran saya tentang ubat ini.Saya terlibat dalam kursus saya kerana saya benar-benar
ingin membantu orang yang menghidap kanser dan sebarang bentuk penyakit lain yang boleh
saya bantu, tetapi sistem perubatan yang rosak masih berlaku.Nampaknya satu-satunya minat
(DI SINI DI IRELAND) adalah untuk mengeringkan sen terakhir mereka dengan kemo dan rad
sebelum membuang mereka ke dalam lubang sebaik sahaja wang dibuat.Saya telah melihat
orang mati.Semua melalui  penyakit  mereka, pudar secara beransur-ansur,  sementara masih
makan koktel  pil  dan apa-apa  lagi  dan  saya berasa muak  dengannya.Bagaimanakah saya
boleh menjadi sebahagian daripada sistem yang melakukan ini?Tidak lagi.Anda adalah inspirasi
dan anda (RICK) telah menyentuh hidup saya dengan cara yang saya tahu mesti saya ikuti, dan
percayalah  saya  melakukan  segala-galanya  di  Ireland  untuk  memastikan  orang  tahu  nama
anda.Saya tidak perlu mengulas tentang kebolehan luar biasa ubat ini kerana fakta bercakap
untuk diri mereka sendiri, bagi sesiapa yang sudi menyelidiknya.

Anda  tahu,  saya  membaca  sesuatu  pada  hari  yang  lalu  dan  tidak  tahu  sama  ada  untuk
menyelak  atau  ketawa.Seorang  ahli  politik  terkemuka  di  Ireland  (Micheal  Martin)  berkata
bahawa penggunaan ganja untuk merawat MS atau Kanser atau mana-mana penyakit setakat
yang  dia  bimbang  (carilah)  tidak  disokong  kerana  “ADATIADA BUKTI  PERUBATAN  ATAU
PENYELIDIKAN  UNTUK  MENYOKONGNYA.”  Saya  terpaksa  membacanya  beberapa  kali
sebelum ia tenggelam.APA yang salah dengan tempat ini?Tiada bukti perubatan??Saya minta
maaf tetapi saya tidak tahu bagaimana untuk meneruskan ini tanpa menjadi marah...” Brendan

-- Brendan yang dihormati, saya sangat gembira kerana anda melihat minyak untuk apa itu dan
anda menyebarkan berita.Bagi Michael Martin bunyinya hampir sama dengan jenis politik lain
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yang saya temui.Mengapa kita membenarkan orang bodoh yang rosak itu menjalankan sistem
kita?Saya harap apabila En.Martin mendapat kanser dan dia akan mengamalkan apa yang dia
sampaikan  dan  mengambil  kimo  sendiri.Terima  kasih  atas  sokongan  anda  Brendan  dan
teruskan kerja yang baik.Ini adalah satu pertempuran yang akan kita menangi.Tahniah, Rick
Simpson

"Kannabinoid menghalang pertumbuhan tumor dalam haiwan makmal.Mereka berbuat demikian
dengan  memodulasi  laluan  isyarat  sel  utama,  dengan  itu  mendorong  penangkapan
pertumbuhan langsung dan kematian sel tumor, serta dengan menghalang angiogenesis dan
metastasis tumor.

Cannabinoid adalah sebatian antitumor terpilih,  kerana ia boleh membunuh sel tumor tanpa
menjejaskan  rakan  sejawatnya  yang  tidak  berubah.Ada  kemungkinan  bahawa  reseptor
kanabinoid mengawal selia kemandirian sel dan laluan kematian sel secara berbeza dalam sel
tumor dan bukan tumor.

Cannabinoid mempunyai profil keselamatan dadah yang menggalakkan dan tidak menghasilkan
kesan toksik  umum kemoterapi  konvensional.Walau bagaimanapun, penggunaan kanabinoid
dalam perubatan adalah terhad oleh kesan psikoaktifnya,  dan terapi berasaskan kanabinoid
yang tidak mempunyai kesan sampingan yang tidak diingini  sedang direka bentuk.” Manuel
Guzman  --  Dalam  erti  kata  lain,  ekstrak  ganja  boleh  menyembuhkan  kanser.Yang  hilang
hanyalah kajian manusia.kenapa?Tanya kerajaan anda dan mereka yang mengawal mereka.JB

"Ia menyembuhkan saya daripada kanser... Tahap 4 otak... Jadi ya." Kristal

“Tanja,  ia  berkesan  dan  saya  telah  memakannya.Berhenti,  lihat,  dan  dengar.Saya
mengesyorkan  mengambil  minyak  itu  walaupun  anda  mempunyai  sifar  penyakit.Ia  akan
mempertahankan anda daripada mendapatkan mereka bersama-sama dengan membuat anda
berasa  lebih  baik  daripada  sebelumnya  dan  badan  anda  akan  berterima  kasih  kepada
anda.Fikiran  tertutup  seperti  kerajaan  Amerika  menyebabkan  banyak  kematian  yang  tidak
diperlukan  akibat  rawatan  buruk  seperti  kemo  dan  radiasi.Seandainya  Ibu  saya  sanggup
mencuba minyak itu daripada mengikut preskripsi doktornya untuk "amalan" sedemikian, saya
pasti  rasa dia  akan bersama kami  hari  ini.Jika  tidak,  dia  tidak  akan melalui  begitu banyak
penderitaan, kesakitan, dan akhirnya lemas dalam cecair jamaknya sendiri selepas doktor yang
sama membuang tuala  selepas rawatan bernilai  lebih $100,000.00.Klinik  kemo dan sinaran
hanya  bimbang  tentang  keuntungan  kewangan  mereka  dan  bukannya  penjimatan  dan
keselesaan pesakit.Terdapat mentaliti pintu pusingan dengan bilik berdiri hanya bilik menunggu
yang penuh dengan individu yang musnah dan kebanyakannya botak menunggu giliran untuk
mendapatkan  jarum.Saya  menghadapi  masalah  dengan  set  minda  anda  dan  doktor  yang
memberi preskripsi.Penyembuhan tidak sepatutnya mengenai keuntungan kewangan.Ia adalah
keadaan  yang  menyedihkan  yang  TERPAKSA berubah  dan  berubah  dengan  cepat.Secara
peribadi saya mengelak daripada menjadi subjek ujian untuk mana-mana "amalan" doktor. Buat
apa  yang  awak  rasa,  Tanja,  tapi  saya  doakan  yang  terbaik  untuk  awak.Terima kasih  Rick
Simpson untuk semua yang anda lakukan dan telah lakukan.Kami akan melawan perjuangan
yang baik; undang-undang atau tiada undang-undang.” Lewis

"Mengatakan ia menyembuhkan kanser adalah satu anggaran berlebihan yang berbahaya dan
ilusif tentang perkara yang sah yang memerlukan lebih banyak penyelidikan.Tetapi tidak, tidak,
tidak.Ganja  tidak  menyembuhkan  kanser.Tiada  ubat  yang  muktamad  dan  tiada  penawar
sebenar untuk kanser pada masa ini, dan hanya beberapa usaha perubatan, pemakanan dan
psikologi  yang  boleh  membantu  mengurangkan  risiko  kematian  akibat  kanser.Ganja  tidak
menyembuhkan kanser, dan pesakit mesti tahu ini." Davide

"RSO membunuh kanser, kawan...Menghisapnya, tidak, tetapi RSO ya.” Kevin
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"Berhati-hati untuk membantu saya di sini, kawan..." Jeff

“Pertama sekali,  'kanser'  adalah apa-apa sahaja daripada sista kepada neuroblastoma,  jadi
'menyembuhkan  kanser'  adalah  generik,  ilusif,  tidak  spesifik.Kemudian,  ganja  mempunyai
kesan yang sangat baik pada pertindihan sel, yangpasti membantu, tetapi tidak menyembuhkan
tumor  secara  sistematik.Sekali  lagi,  setiap  jenis  kanser  adalah  berbeza  dan  ganja  telah
menunjukkan  tindak  balas  yang  entah  bagaimana  positif  terhadap  kanser  payudara,  yang
merupakan  jenis  karsinoma,  secara  meluas  dan  sangat  berkesan  dirawat  oleh  perubatan
konvensional  juga.Walaupun  begitu,  saya  SEBENARNYA untuk  menghalalkan  ganja,  tetapi
walaupun saya sangat terbuka kepada terapi alternatif, saya terpaksa mendapati diri saya tidak
bersetuju dengan tuntutan sombong ini. Davide

“Jindřich Bayer, tolong, tolong!!!” Kevin

"Mengatakan bahawa ganja menunjukkan tindak balas positif  dalam memerangi jenis  tumor
tertentu adalah tuntutan yang boleh saya terima." Davide

-- Davide, terima apa sahaja yang awak mahu, itu ok dengan saya.Ya, terdapat sedikit data
keras yang tersedia tentang minyak Rick Simpson, tetapi itu hanya disebabkan oleh kerosakan
sistem perubatan dan tuan wang mereka.Ini akan berubah tidak lama lagi apabila Colorado dan
Washington  mula  membekalkan  data  mereka.Selain  itu,  Israel  dan  Belanda  mula  menguji
minyak sekarang, republik Czech mungkin akan menyertai tidak lama lagi.

Setakat  yang  kami  tahu,  dan  dari  pengalaman  praktikal  kami  dengan  beribu-ribu  pesakit,
minyak itu nampaknya berfungsi pada semua jenis kanser jauh lebih baik daripada apa-apa
yang dibekalkan oleh sistem perubatan pada masa ini.Jika anda mahukan bukti, buat sedikit
minyak dan cari seseorang yang menghidap kanser kulit dan lihat apa yang berlaku apabila
minyak disapu padanya.Salam sejahtera, JB

“Jika anda tahu kebenaran tentang orang kaya di sebalik beberapa badan amal besar, anda
mula  sedar  ke  mana  wang  anda  pergi.Anda  juga  perlu  melihat  maklumat  sejarah  seperti
bagaimana pada tahun 1960-an apabila vaksin polio diganggu kepada 230 juta rakyat Amerika,
mereka tidak menyedari virus monyet sv40 berada dalam vaksin tersebut.Kemudian pada tahun
1963 presiden Nixon mengisytiharkan perang terhadap kanser kerana dia disedarkan bahawa
wabak kanser akan datang.Lihat SV40 berada dalam monyet yang mereka menuai antibodi
untuk vaksin itu mengikut kepingan syarikat.Ia boleh mengambil masa sehingga 30 tahun untuk
muncul  sebagai  kanser.Kini  pada  tempoh  masa  yang  sama  ialah  penswastaan  penjagaan
kesihatan Amerika dan Nixon berada di belakang penyedia penjagaan kesihatan swasta untuk
melakukan ini untuk keuntungan.Sebenarnya mereka mencipta industri yang dipanggil kanser
dan tidak mahu penduduk umum mengetahui tentang RSO.” Matthew

"Buat sendiri, kami bertanya kepada Rick sama ada kami boleh mendapatkannya dan selepas
beberapa ketika kami menyedari, memandangkan kami tinggal jauh dari Amerika dan kami tidak
dapat  pergi  ke  suatu  tempat  untuk  mendapatkannya  kerana  had  kewangan,  kami  hanya
menonton  video  itu  sebanyak  100  kali.  ,  secara  praktikal  menghafalnya,  menemui  ganja
daripada  pembekal  tempatan,  membeli  periuk  nasi,  alkohol,  malah  termometer  untuk
memastikan suhu.Ia lebih mudah daripada yang kita sangka.KAMI BUAT SENDIRI.Teman lelaki
saya telah mengambilnya selama 4 hari sekarang...Kita tunggu dan lihat.Kami telah membaca
jurnal perubatan dan menonton banyak dokumentari, semua penemuan mereka adalah sama
(ujian klinikal dilakukan di UCLA, Harvard ...)  -- minyak membunuh sel-sel kanser!Jadi kami
memutuskan untuk membuatnya kerana lagipun anda tidak  boleh sekarang sehingga anda
mencubanya!” Ioanna

“Sayang, tanya jiran-jiran kamu...mungkin orang yang rapat dengan kamu sudah ada.Hanya
bertanya seperti anda akan meminta aspirin?Lambaikan dua puluh.” Sandy

- 62 -



"Fakta  plasebo  menyembuhkan  sesetengah  orang  adalah  sebab  untuk  membuang  ubat
selama-lamanya dan mempelajari seni plasebo.Setelah mengatakan bahawa anda tidak pernah
melakukan kajian plasebo apabila anda mempunyai penawar yang berkesan, anda betul, itu
akan membunuh separuh pesakit anda, sakit dan kejam." Christopher

-- Ia sememangnya sakit dan kejam, Christopher, dan itulah sebabnya saya secara peribadi
tidak akan melakukannya.Orang lain boleh jika mereka mahu, tetapi  saya tidak.Saya mahu
sistem perubatan  mula  menggunakan  minyak  sebagai  plasebo  -  jika  mereka  membuktikan
bahawa apa sahaja  yang mereka mahu gunakan adalah lebih  selamat  dan lebih  berkesan
daripada minyak (dan lebih menyeronokkan/menyenangkan untuk pesakit), maka mereka boleh
meneruskan dan menjualnya .Jika tidak, maka tidak.Ia agak mudah dan sangat rasional, saya
fikir.Dan begitulah keadaannya pada masa hadapan, jadi mengapa perlu menunggu?JB

“Ada bukti lagi?Bukti sebenar yang boleh disahkan bahawa ganja melakukan apa sahaja untuk
kanser  untuk  sesiapa  sahaja?Cerita  anekdot  sama  sekali  tidak  bermakna  secara
saintifik.Maaf.Saya telah mendapati kekurangan bukti yang disiarkan dan saya mahu ia benar
begitu teruk.Tetapi adakah terdapat APA-APA bukti yang boleh disahkan dalam SEBARANG
jenis?Kajian klinikal?Apa-apa sahaja yang boleh anda siarkan?Hanya ingin tahu.Saya bukan
pembenci.Saya di pihak awak tapi...lagipun...” Sí

“Terdapat banyak testimoni orang yang menghidap kanser & telah menggunakan minyak ganja
untuk  menyembuhkan  diri  mereka  sendiri  atau  orang  tersayang...buat  kajian,  Si.Jika  anda
memerlukan  kajian  "klinikal",  anda  tidak  akan  mendapatkannya,  kerana  syarikat  yang
melakukan penyelidikan tidak dapat menjana wang daripada pendedahan keberkesanan THC,
dalam  bentuk  semula  jadi.Ia  mesti  terlebih  dahulu  dijadikan  formula  "kimia"  &  dipasarkan
dengan  cara  itu.Ini  semua  tentang  sama  ada  menggunakan  intuisi  &  akal  fikiran  anda  &
membuat  kesimpulan sendiri  atau mengabaikan testimoni.Saya memilih  untuk mempercayai
mereka!” Cher

"Hei  Kim,  saya  cabar  anda  untuk  MEMBUKTIKAN  bahawa  Ganja  sebagai  ubat  yang
menyelamatkan  nyawa  bukan  toksik  ialah  "retorik."Semoga  Berjaya  dengan  ini.DULU saya
bunyi macam awak.Kemudian saya memutuskan saya akan meniup lubang melalui 'retorik' ini
kerana  ini  HARUS  MENJADI  ORANG  LENGKAP...nak  salah  saya.Maksud  saya  MATI
SALAH.Anda tidak boleh menafikan fakta saintifik 100% BESI.Saya tidak dapat melakukannya
dan anda juga tidak akan melakukannya.FAKTA adalah FAKTA dan ini adalah FAKTA, Kim.AMA
& Big  Pharma adalah  PENJENAYAH.Mereka dengan sedar  telah membenarkan pemberian
Tuhan  yang  indah  ini  untuk  difitnah  dan  dibohongi  demi  UNTUNG  MURNI!Mereka  telah
membenarkan ahli keluarga awak menderita dan mati, Kim.Jika anda fikir Bahan Kimia Petro
yang  mereka  jual  ini  adalah  Perubatan,  sebaiknya  anda  fikir  semula.Anda  ingin  menemui
beberapa 'retorik', pergi bercakap dengan Dr. anda, pergi bercakap dengan Persatuan Kanser
Amerika, pergi bercakap dengan pengeluar pil racun anda.Sila ambil perhatian, Kim, SETIAP
PIL YANG MEREKA DAKWAKAN ADALAH 'SELAMAT'  adalah  TIDAK!Cari  saya yang tidak
TOKSIK, hanya SATU!Namun di sini kita mempunyai SAYUR-SAYURAN BUKAN TOKSIK yang
menghasilkan ubat  yang paling berkuasa di  bumi yang telah TERBUKTI MENYEMBUHKAN
PENYAKIT dan "profesional kesihatan" kita dan Kerajaan telah melihat wajar untuk menafikan
kita sayur-sayuran yang menyelamatkan nyawa ini, membolehkan kita menderita dan mati DAN
diletakkan. dalam penjara untuk menjadikan keadaan lebih selamat dalam masyarakat...Anda
ingin  bercakap  tentang  "RETORIK"???Semoga  post  ini  membuka  mata  anda  kepada
KEBENARAN.Jika  tidak,  RIP  Kim,  tidak  ada  harapan  untuk  anda  dan  jenis  anda,  anda
mempunyai "Kekurangan Endokannabinoid Klinikal." Tengoklah, memang betul.” Dan

“Terima  kasih  banyak  Rick  &  JB… Kerana  kamu,  saya  kini  tahu  kebenarannya.Kesihatan,
kedamaian & kebahagiaan.” Tina
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"Rick Simpson, awak penuh dengan najis.Kanser tidak boleh diubati!” Jason

“Jason mesti bekerja untuk kerajaan.Saya telah melihat ia berfungsi dengan dua mata saya
sendiri.”  Matthew
“Chris jika anda menonton video Youtube di  RSO, prosesnya ada.Saya akan menggunakan
Everclear daripada naphtha walaupun, hanya perkara peribadi.Matthew, Jason mungkin bekerja
untuk kerajaan ATAU dia masih sangat muda dan menganggap dia telah mempelajari setiap bit
data yang ada di alam semesta.Barulah dia boleh membuat kenyataan selimut sesuatu boleh
dilakukan.Dia perlu mengetahui setiap sedikit data.” Judie

“Kamu seburuk propaganda yang mengikuti ganja...apa yang anda lakukan untuk orang ramai
adalah hebat selain mengubati kanser TIDAK!Mengurangkan gejala dan membantu orang yang
sakit  ya.Tetapi ekstrak anda adalah kasar dan jauh daripada tulen.Saya tidak bekerja untuk
kerajaan.Saya hanya tahu omong kosong apabila saya melihatnya. Jason “Saya mengalami
gangguan tidur selama 20 tahun, minyak RSO telah membantu saya tidur buat kali pertama dan
saya bebas kesakitan apabila  bangun!Yay!Jason,  kenapa awak ada di  sini?Jika  anda tidak
mahu mengetahui perkara ini, pergi sahaja!” Bonnie

“@ Jason!!!Buktikan ia tidak menyembuhkan kanser atau STFU!!!” Jon

“Tunjukkan saya buktinya?Dan Jon lucu bagaimana anda perlu kembali kepada bahasa kesat
seperti "STFU".Menunjukkan betapa banyak kecerdasan yang anda miliki!Tak pasal-pasal awak
dari Texas...” Jason

“Jason,  jika  awak  mahu terus  begini,  saya terpaksa  mengharamkan awak  dari  laman web
ini.Buat lebih banyak kajiansebelum kamu membuat keputusan.” JB

“Haramkan saya!Anda seorang pembohong dan tidak mempunyai bukti apa-apa apa pun!Anda
melakukan penyelidikan sialan dan berhenti memberitahu orang miskin ini berbohong!Minyak
anda adalah mentah daripada sampah kotor yang dimasak!Anda berada di  dalamnya untuk
wang  entah  bagaimana!Jadi  larang  saya  kerana  saya  tahu  kebenaran  dan  THC,  CBD,
dll.JANGAN  SEMBUHKAN  KANSER  SENANG,  anda  adalah  barah  kepada  komuniti  ganja
perubatan!” Jason

“Selamat tinggal, Jason.” JB

“Betul kata suami saya.Saya mempunyai 4 imbasan PET yang membuktikannya.Apabila saya
berat dengan minyak tumor saya hilang seperti gila.Apabila saya terpaksa mengurangkan dos
saya, mereka lebih stabil daripada mengecut.Saya mempunyai bukti yang boleh dilihat bahawa
bahan itu berfungsi.” Maria

“Bunyi macam tipu untuk buat duit.Anda benar-benar fikir undang-undang akan membenarkan
saya menanam rami untuk membuat minyak?Dapatkan kawan sejati.Saya menghidap leukemia
dan saya tidak percaya sepatah kata pun tentang apa yang anda katakan.Anda artis penipuan
yang mendoakan orang sakit  harus dipenjarakan.Jika anda sangat pasti  ini berkesan, maka
lakukan  beberapa  ujian  klinikal  sebenar.Banyak  negara  akan  membenarkan  anda
melakukannya, jangan gunakan alasan FDA Lame Ass!” Steven

--  Steven,  lebih cepat  anda mendapat minyak lebih baik  untuk anda.Jangan salahkan saya
kerana  kekurangan  kajian  saintifik  tentang  minyak,  betul-betul.Sekiranya  sistem  perubatan
benar-benar melakukan apa yang sepatutnya mereka lakukan, lapan puluh testimoni ini sahaja
yang mereka perlu lihat untuk menjalankan semua puluhan atau ratusan ribu kajian yang perlu
dijalankan.

Saya dan Rick benar-benar tidak mampu untuk menjalankan semua kajian itu, ia adalah di luar
bajet kami, ditambah pula kami tidak boleh menjalankannya secara sah dan cara kami mahu
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menjalankannya,  jadi  terpulang  kepada  orang  lain  untuk  menjalankan  tugas  mereka
sekarang.Setahu saya, ada negeri yang ganja perubatan dibenarkan, saya tidak tahu mengapa
mereka tidak  menjalankan kajian  lagi.Sebagai  contoh pada kanser  kulit,  itu  akan dilakukan
dalam beberapa bulan, dengan penggunaan topikal minyak sahaja.Tetapi ia seolah-olah tidak
berlaku, atau saya tidak tahu tentang kajian sedemikian.

Tetapi terdapat bukti saintifik untuk menyokong semua yang kami katakan: kajian ini diterbitkan
pada tahun 2006http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/16908594dan yang ini  diterbitkan baru-
baru inihttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/23764845.

Saya harap ia akan memenuhi keperluan saintifik anda dan saya harap anda akan mendapat
minyak sebelum doktor anda mendapat peluang untuk membunuh anda dengan racun kimia
mereka,  yang  tidak  akan  dibenarkan  jika  ia  diuji  dalam  kajian  perubatan  yang  betul  dan
beretika.JB

"Terima  kasih,  Rick  Simpson,  kerana  mengesahkan  kepercayaan  saya  tentang  minyak
ganja ...Saya mempunyai PTSD dan saya tidak lagi mengambil ubat kerana penggunaan ganja
saya...Perkara yang sebenar...Saya mendapat tentangan daripada ramai tetapi saya tahu apa
yang berkesan dan saya mempromosikannya kepada orang lain...Ia masih haram di  sini  di
MO...Tetapi mungkin saya boleh membantu mendidik orang dengan berkongsi semua testimoni
anda...dan mungkin akan sah tidak lama lagi...” Ale

“Saya bersetuju, sebagai seorang veteran 12 tahun baru-baru ini dipisahkan untuk PTSD, saya
telah mendapati makanan boleh dimakan berfungsi dengan hebat, dan tidak sabar-sabar untuk
membuat sedikit minyak pada musim menuai ini.” Jon

“4 hari  tanpa mendapat pekerjaan baharu.Tiada kesan sampingan, penarikan diri,  dan tidak
menggigit  kepala  orang!Terdapat  penyelidikan  anda,  lol.Sebarkan!Kami  perlukan  ini.Kita
berhutang  kepada  manusia  untuk  menjadikan  Dunia  tempat  yang  lebih  baik.Ini  adalah
permulaan.:)” Christina

"Para penyelidik membuat kesimpulan: "Data yang dilaporkan di sini adalah yang pertama yang
kami  ketahui  untuk  menunjukkan  peranan  kritikal  reseptor  CB1  (cannabinoid)  dan
endokannabinoid dalam etiologi PTSD pada manusia.Oleh itu, mereka menyediakan asas untuk
membangunkan dan mengesahkan biomarker bermaklumat tentang kerentanan PTSD, serta
untuk membimbing rasionalpembangunan generasi seterusnya rawatan berasaskan bukti untuk
PTSD."

Tetapi  jangan  mengharapkan  pegawai  persekutuan  untuk  membantu  memajukan  proses
ini.Pada tahun 2011 pentadbir persekutuan menyekat penyiasat di Universiti Arizona di Phoenix
daripada menjalankan percubaan klinikal  terkawal  plasebo yang diluluskan oleh FDA untuk
menilai penggunaan kanabis dalam 50 pesakit dengan PTSD.

Integriti saintifik?Bukan tentang ganja.Bukan dengan pukulan panjang.”

--  Tolong  jangan  salahkan  kami  kerana  kekurangan  kajian  perubatan  tentang  minyak
ganja.Lebih cepat anda akan menyedari bahawa ya, terdapat sekumpulan orang yang benar-
benar  mengawal  dunia  ini  dan  mereka  akan  melakukan  apa  sahaja  untuk  menangguhkan
kemunculan semula ganja dengan lebih baik untuk anda.Ia tidak bermakna bahawa kita tidak
akan menolak ubat ganja, ia hanya bermakna bahawa ia akan mengambil masa yang lebih
lama daripada yang diperlukan atau yang dijangkakan.JB

“Kali pertama saya menghisap ganja ketika berumur 15 tahun, saya rasa seolah-olah otak saya
tiba-tiba memperoleh bahan kimia yang hilang yang saya perlukan sehingga itu. Kebimbangan
dan kemurungan saya lebih terkawal sehingga memberi saya sedikit nafas baru dalam hidup.
Saya selalu tertanya-tanya mengapa sesuatu yang jelas sangat baik untuk kita adalah haram
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tetapi  itu  jawapan saya  secara  ringkas.  Terima kasih  kerana  melakukan  kerja  yang  hebat,
hormat kepada anda Rick dan JB” Miles

“Saya mempunyai seorang kawan yang merupakan bekas doktor haiwan perang marin dan
Iraq.Dia  mengalami  kes  PTSD  yang  teruk.Ganja  adalah  satu-satunya  perkara  yang
membantunya menjalani kehidupan yang agak normal.Tiada apa yang VA pernah lakukan atau
berikan kepadanya yang benar-benar membantu.Saya dan isteri mengalami masalah perubatan
yang besar.Ganja adalah satu-satunya perkara yang membantu kita.Atas sebab inilah kami
melakukan  semua  yang  kami  mampu  untuk  mencuba  dan  mendapatkan  herba  yang
menakjubkan ini disahkan di sini di Iowa.Ramai doktor haiwan kami akan mendapat manfaat
yang  besar  daripada  mempunyai  akses  undang-undang  yang  konsisten  kepada  ganja
berkualiti.Saya percaya pengesahan sepenuhnya adalah satu-satunya cara.” Justin

“Saya menggunakan minyak rami untuk beberapa keadaan dan saya tidak pernah tidur dengan
lena atau berasa begitu baik.Terima kasih Rick Simpson & JB kerana menyampaikan mesej
bahawa tumbuhan ini melakukan keajaiban untuk semua yang boleh dibayangkan!!BUAT saja
orang  dan  lihat  sendiri!!Ini  satu-satunya  cara  anda  akan  menjadi  orang  yang  beriman,
percayalah!!” Val

-- Terima kasih, Val.Memang benar bahawa tiada apa yang mengalahkan pengalaman peribadi
dengan apa yang boleh dilakukan oleh minyak.Sebaik sahaja anda mencubanya, contohnya
pada  luka  melecur  atau  digigit  nyamuk  dan  gatal-gatal  dan  kesakitan  akan  hilang  dalam
beberapa saat, semua orang boleh memberitahu anda apa yang mereka mahu dan anda akan
tahu bahawa mereka boleh memberitahu anda apa yang mereka mahu tetapi minyaknya akan
tetap ada. ubat terbaik yang ada.Dan anda pasti mahu mempunyai baldi itu di rumah, sekiranya
sesuatu berlaku.

Anda  tidak  perlu  mempercayai  perkataan  yang  kami  katakan,  hanya  buat  minyak,  cari
seseorang yang melecur, kanser kulit, ulser diabetik, kemudian sapukan secara topikal dan lihat
apa yang berlaku.Kemudian ingat bahawa perkara yang sama akan berlaku di dalam badan
anda apabila anda menelan minyak, dan itu sahaja yang anda perlu tahu, sebenarnya.JB

“April  lalu,  selepas 5 tahun bebas daripada kanser payudara, saya disahkan semula.Kali ini
tahap  4,  terminal  dengan  mets  ke  tulang  belakang,  rusuk,  nodus  limfa,  sternum  dan
payudara.Saya pada asasnya ditawarkan rawatan paliatif dan diberitahu mereka akan cuba dan
mengelakkan saya daripada terlalu banyak kesakitan...Untuk pulang dan menyelesaikan urusan
saya.Saya  mengalami  kesakitan  yang  teruk  dan  mereka  terus  memberi  lebih  banyak  ubat
penahan  sakit  toksik  dengan  kesan  sampingan  yang  SANGAT  menjijikkan,  (Percocet,
hydromorphone dan dexymethasone).Saya tidak dapat berfungsi pada ini.

Suami  saya mula  membaca perkara  ini  di  internet  dan saya,  untuk  mengatakan sekurang-
kurangnya,  ragu-ragu  tetapi  menganggap  saya  benar-benar  tidak  rugi  dengan
mencubanya.Mengunyah  sejumlah  kecil  White  Widow  3  x  setiap  hari.Minggu  lepas  saya
mendapat berita bahawa tulang saya telah hilang sepenuhnya.Hari ini saya diberitahubahawa
MRI menunjukkan pengecutan KETARA tumor tisu lembut.Tidak begitu skeptikal sekarang dan
berasa hebat, tiada kesakitan.” Julia

“3  1/2  tahun  lalu  saya  disahkan  menghidap  kanser  payudara,  tahap  3,  agresif.Mempunyai
mastektomi, kemo dan sinaran dan ujian kembali negatif untuk lebih banyak kanser.Malangnya
kanser  saya  memetastize  dan  itu  meletakkannya  ke  peringkat  4  agresif  untuk  kanser
payudara.Saya kini menghidap kanser tulang dan mengalami patah hantu di mana kanser telah
memakan  tulang  di  pinggul  kiri  saya  dan  bahagian  atas  kaki  kiri  saya  penuh  dengan
kanser.Dengan ditunjuk ke arah yang betul  untuk RSO saya mendapat berita baik daripada
imbasan dada,  perut  dan kawasan pelvis  -  tiada kanser  di  sana.Imbasan saya sebelum ini
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menunjukkan 8 bintik kanser, 1 di kaki kiri, 5 di tulang belakang dan 2 di pinggang bawah, saya
akan mendapat imbasan/xray tidak lama lagi dan semoga saya akan dapat melaporkan berita
baik sekali lagi.Ini telah menyelamatkan nyawa saya!Ia pasti mengalahkan kata-kata daripada
doktor "Anda adalah terminal, selesaikan urusan anda dan kami memberi anda 4 bulan untuk
hidup" dan itu 16 bulan yang lalu.(Saya harus menambah bahawa dia kini  berjalan dengan
bantuan pejalan kaki  dan tidur  di  atas  katil  yang merupakan sesuatu  yang dia  tidak  dapat
lakukan dalam 3 tahun.Salah satu matlamatnya yang seterusnya adalah untuk menjadi cukup
baik/mudah alih untuk menghadiri jam muzik bersama saya.)”

“Hai  Jindrich,  semalam  saya  selesai  membaca  buku  Rick.Barangan  hebat!Sejujurnya  saya
benar-benar tidak memerlukan sebarang bukti lagi tentang kuasa ajaib minyak itu!Saya juga
telah melakukan beberapa eksperimen dan setiap hari saya menemui sesuatu yang baru yang
boleh dilakukan oleh ubat ini!Hebat!Sedihnya walaupun saya yakin dan walaupun teman wanita
saya  yakin  tetap  ibunya  entah  bagaimana tidak  dapat  'melepaskan'  sepenuhnya  ...dan  dia
masih tidak pasti sama ada berhenti kemoterapi… Saya sentiasa cuba mengeluarkan hujah
yang  baik  tetapi  saya  tidak  boleh  membuat  keputusan  untuknya!Dia  adalah  seorang  yang
menghidap kanser dan dia satu-satunya yang boleh memutuskan apa yang perlu dilakukan
dengan  hidupnya.Saya  tahu  dia  akan  sembuh  juga  pada  akhirnya  kerana  kita  akan
memasukkan minyaknya begitu banyak sehingga mustahil untuk dia mati.Tetapi saya rasa ia
sangat  bodoh  dan  sangat  berbahaya  untuk  bermain  dengan  bahan  kimia  ini,  terutamanya
apabila  anda  mempunyai  akses  kepada  ubat  semula  jadi  yang  telah  terbukti  dapat
menyembuhkan kanser!Saya membaca tentang pengalaman anda dengan kanser dan sistem
perubatan...Saya benar-benar minta maaf atas kehilangan anda… dan sekarang saya lebih
memahami sikap anda terhadap ubat tradisional yang dipanggil 'perubatan'!” Luigi

-- Hai Luigi, terima kasih atas kata-kata baik anda tentang buku itu dan sayang sekali yang
perlu  anda  lalui.Ia  adalah  pilihan  rawatan  yang  dia  pilih  tetapi  saya  tidak  akan  pergi
berhampiran kimo - baca sahaja cerita Ibu saya untuknya, mungkin dia akan faham bahawa
mengambil  racun bukanlah idea yang baik,  terutamanya apabila  ia  tidak berasas dan tidak
perlu.Peluangnya untuk terus menjalani kemoterapi akan bertambah baik jika dia mengambil
minyak itu, tetapi sekali lagi, mengapa menyebabkan lebih banyak kerosakan pada tubuhnya
yang sakit?Ia tidak masuk akal sama sekali. Salam sejahtera, Jindrich

“Inilah pertarungan yang perlu dihadapi oleh ramai orang baik, seorang Doktor yang jahil yang
menganggap dia lebih tahu tanpa pernah bergerak ke hadapan pada maklumat baharu yang
berkembang dan sedia ada tentang kanabis, kanabinoidnya dan keupayaan untuk membunuh
kanser  tanpa membahayakan pesakit.Betapa  gila  dari  perspektif  kita  bahawa mereka akan
menuntut racun untuk sesuatu yang sangat selamat, mengapa?Adakah kejahilan atau adakah
mereka berlari ketakutan?

Saya telah berjumpa doktor sekali dalam 5 tahun sejak mempelajari minyak ini untuk IBS saya
dan ia adalah untuk sesuatu yang saya tidak boleh lakukan sendiri.Saya dan pinkie terkehel
menggunakan minyak untuk tidak dijangkiti, menanggalkan jahitan tanpa rasa sakit dan setiap
kali saya memakainya, rasa sakit serta-merta hilang kerana keradangan dikeluarkan.Ia sembuh
sepenuhnya dalam 2 1/2 hingga 3 bulan dan bukannya fisioterapi dan kira-kira 9 bulan hingga
setahun untuk  penyembuhan.Saya  telah melihat  dengan mata  saya sendiri  berkali-kali  dan
tiada siapa yang boleh mengambilnya daripada saya.” Covey

“Doktor  BUKAN  saintis  dan  juga  tidak  mengamalkan  sains.Jika  mereka  berbuat  demikian,
mereka akan menuntut  kerajaan membenarkan mereka mendapatkan ganja.Sebabnya ialah
bahagian badan yang telah terbukti, sistem endokannabinoid, telah diabaikan sepenuhnya oleh
masyarakat  perubatan  Amerika.Sementara  negara  lain  membuat  lebih  banyak  penyelidikan
mengenai ganja dan khususnya kanserrawatan, pertubuhan perubatan Amerika dikendalikan
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oleh Big Pharma, insurans besar, dan wang yang besar.Para doktor telah memberikan kawalan
ke  atas  keahlian  mereka  kepada  bukan  pakar  perubatan  dan  ahli  politik  berasaskan
ketakutan.Mereka akan menghabiskan masa bertahun-tahun cuba mencari alternatif di bawah
kawalan peguam paten, sambil mengancam potensi penawar.

Jika ganja disembunyikan di dalam hutan yang dalam, dikawal oleh sesetengah puak yang buta
huruf,  Big  Pharma  akan  menjadi  yang  pertama  mengawal  pengeluarannya,  mematenkan
banyak  sebatian  kanabinoid  yang  berbeza,  kemudian  berpaling  kepada  doktor  untuk
'menetapkan'nya.Tetapi puak terbesar di AS sudah mula melaungkan kebenaran.Sayang sekali
untuk Big Pharma puak ini tidak dijual.” Bryan

“Bukti  itu  ada  pada  kami.Dan  kami  berkongsinya.Kumpulan  perubatan  [tidak  lagi  dilayan
berkenaan]  pengedar  dadah,  yang  bekerja  untuk  insentif  sedang  didedahkan.Mereka
menggeliat  dalam  dompet  mereka.Mereka  sedar  tentang  apa  yang  berlaku  dan  rakan
sepermainan  mereka,  FDA akan  turun  bersama  mereka.Tidak  berbeza  dengan  sebarang
bentuk kezaliman yang pernah kami temui sebelum menerima kali ini ia adalah domestik.Kami
melakukan ini  untuk diri  kami sendiri.Kanser  ada penawar,  TIADA PENAWAR UNTUK cara
PERUBATAN dipaksa ke atas kita pada masa ini melainkan kita mengundi dengan poket dan
undi kita!” Thielman

“Saya telah melihat  saudara-mara dan rakan-rakan merosot  dan mati  dengan begitu cepat
selepas  terpaksa  membelanjakan  puluhan  ribu  dolar  untuk  dibunuh  secara  perlahan-lahan
apabila penawar itu tumbuh terus dari Ibu Bumi.Ayuh sekarang, bangun dan bau omong kosong
itu.Jangan melompat pada stereotaip dan lakukan beberapa kajian SEBENAR.” Amy

“Saya mempunyai seorang wanita tua yang menghidap Alzheimer.Dia memerlukan penjagaan
24/7.Dia terus membakar  dapurnya untuk memasak.Kami  akan,  dia  mendapat  minyak,  dan
dalam masa sebulan boleh mengenali cucunya semula dan mula memulihkan ingatan.” Janet

“Saya tahu saya lebih suka menjalani RSO daripada kimo/rad… Lucu bagaimana sesetengah
orang  boleh  menolak  RSO  apabila  kesan  sampingan  daripada  segala-galanya  boleh
menyebabkan kualiti hidup anda sangat sedikit.” Kerry

“Ia perlu mudah diperolehi.Ia PERLU tersedia” Semakin banyak saya membaca, semakin saya
terpesona.” Shelley

“Pada kali seterusnya anda mendengar seseorang berkata “Di manakah kajian semakan rakan
sebaya?”: Carian di PubMed, repositori untuk semua kertas saintifik semakan rakan sebaya,
menggunakan istilah “ganja” menghasilkan hampir 20,000 kertas saintifik yang merujuk kepada
tumbuhan dan/atau konstituennya, hampir separuh daripadanya telah diterbitkan hanya dalam
dekad  yang  lalu.Sebagai  perbandingan,  carian  kata  kunci  menggunakan  istilah  "Tylenol"
menghasilkan  17,370  kertas  kerja  yang  diterbitkan.Carian  kata  kunci  menggunakan  istilah
"ibuprofen' menghasilkan 10,500 kertas yang diterbitkan.Carian kata kunci menggunakan istilah
"Ritalin" menghasilkan 7,012 kertas kerja yang diterbitkan, dan carian kata kunci menggunakan
istilah "hydrocodone" menghasilkan hanya 630 kertas kerja yang diterbitkan." Lynn

“Kajian ganja/kanser baharu yang dibiayai kerajaan MENGEJUTKAN komuniti saintifik...THC,
bahan  psikoaktif  utama  ganja,  sebenarnya  boleh  mengubah  kod  genetik  manusia,  untuk
mencegah kanser dan penyakit radang.Apa?!!!!Apa apa!!!????

Rick Simpson dan Ketua Elfnya, aktivis Czech Jindřich Bayer,  telah mengatakan ini  selama
berbulan-bulan,  dan  saya  sopan  tetapi  diam-diam  mencemuh  tanggapan  itu,  kerana  ia
terdengar seperti sekumpulan hocus-pocus kepada saya (dan kerana teknikal kecil yang lain.
perselisihan pendapat saya dengan perspektif mereka)....Ubat tak boleh tukar DNA kan?SALAH
rupanya!SUCI [BLEEP]!!!!!!” Alan
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"OK, apa pun maksudnya, ini di luar bidang kepakaran saya.Ia mungkin mengatakan sesuatu
seperti  kanabinoid  boleh  menyembuhkan  kanser,  dan  mereka  melakukannya  melalui
pengubahsuaian  gen,  entah  bagaimana.Dan  lebih  banyak  penyelidikan  diperlukan,  seperti
biasa.

Apa yang saya katakan ialah pemikiran sesuatu perkara adalah zarah terkecil perkara itu dan
minyak  juga  boleh  membetulkan  pemikiran.Gen  masih  terlalu  besar.Penyelidikan  harus
memberi tumpuan kepada apa yang dilakukan oleh kanabinoid dengan zarah terkecil  badan
kita,  atom, kuark,  rentetan dll.Di  situlah masalah bermula,  dalam zarah terkecil,  itulah yang
perlu anda selesaikan jika anda ingin benar-benar menyelesaikan masalah.JB

Sistem Endokannabinoid
“Setiap organisma dengan Sistem Endokannabinoid (aka: ECS) boleh/akan mendapat manfaat
daripada Cannabinoid, mewujudkan homeostasis (keharmonian) dalam organisma itu.Terdapat
tiga organisma di planet ini yang tidak mempunyai ECS: span, jeli ikan dan ahli politik.Okay,
mungkin, mungkin, kemungkinan yang terakhir boleh dibesar-besarkan, sedikit sahaja." Steve

"Saya percaya bahawa kehilangan gen penahan tumor memainkan peranan penting  dalam
kanser, dan ini disebabkan oleh kekurangan kanabinoid endogen." Matty

--  Gen  terlalu  besar,  anda perlu  pergi  ke  zarah yang paling  kecil,  dari  situlah  masalahnya
bermula dan dari situlah ia perlu diperbaiki.Malah DNA terlalu besar. JB

“Saya  akan  menyerahkan  sains  kepada  saintis  yang  bukan  saya.  Saya  mengumpulkan
maklumat saya daripada apa yang saya lihat dan rasa.Saya tahu saya lebih baik dan mereka
yang saya telah berkongsi pengetahuan saya lebih baik atau semakin pulih, dan yang paling
penting dalam keadaan aman mereka tidak takut dengan penyakit atau penyakit mereka yang
menjadikan pemulihan menjadi lebih baik tanpa tekanan.” Kelee

“Ia meredakan serangan saya selama bertahun-tahun.Ia telah diketahui dapat mengurangkan
migrain oleh profesion perubatan sejak abad ke-19, dan Russo membuat spekulasi pada tahun
2003 bahawa kekurangan endokannabinoid klinikal yang mendasari adalah salah."

"PubMed mempunyai  artikel  yang menyatakan bahawa IB,  migrain dan fibro boleh menjadi
kekurangan endokannabinoid klinikal." Eric

-- Pasti.Cara kita melihatnya, kebanyakan penyakit adalah simptom kekurangan kanabinoid dan
kebanyakan penyakit  mungkin tidak akan berlaku sama sekali  jika orang mengambil  sedikit
minyak sejak hari mereka dilahirkan.JB

Q.Mengapa  saya  perlu  mengharapkan  doktor  menyokong  dakwaan  bahawa  ganja
menyembuhkan  kanser?
A.Nah, kerana ia menyembuhkan kanser dan itu sahaja yang ada padanya.THC menyebabkan
apoptosis, jadi secara mengejutkan ia menyebabkan apoptosis dalam semua kanser.kenapa?
Nah, kerana minyak dekarboksilasi masuk ke dalam semua sel dalam badan entah bagaimana
jika  ditelan  dalam  kuantiti  yang  betul.Sistem  endokannabinoid  mengawal  sistem  imun,  jadi
apabila sistem imun anda berfungsi dengan betul, ia juga boleh melawan kanser.Tidak banyak
untuk ini, sebenarnya, ia adalah sangat mudah.

Minyak gred tinggi yang dihasilkan dengan betul adalah peluang terbaik yang dimiliki pesakit
(pembedahan akan diperlukan dalam beberapa kes yang mengancam nyawa, mungkin).Dan
jika anda tahu pilihan rawatan yang lebih selamat, lebih berkesan dan lebih menyeronokkan
untuk pesakit daripada minyak, baik, beritahu kami.Tidak ada.

- 69 -



Lihatlah  apa  yang  dikatakan  oleh  Mechoulam  dan  Pacher:  "Kecederaan  inflamasi/tisu
mencetuskan  peningkatan  pesat  dalam tahap  endokannabinoid  tempatan,  yang  seterusnya
mengawal tindak balas isyarat  dalam sel  imun dan sel  lain yang memodulasi  fungsi kritikal
mereka.Perubahan  dalam  tahap  endokannabinoid  dan/atau  ekspresi  reseptor  CB2  telah
dilaporkan  dalam  hampir  semua  penyakit  yang  memberi  kesan  kepada  manusia,  dari
kardiovaskular,  gastrousus,  hati,  buah  pinggang,  neurodegeneratif,  psikiatri,  tulang,  kulit,
autoimun, gangguan paru-paru hingga sakit dan kanser, dan memodulasi CB2 aktiviti reseptor
mempunyai potensi terapeutik yang luar biasa dalam patologi ini."

Dan bagaimana anda melakukan semua ini?Nah, dengan minyak.Anda mengimbangi  tahap
atau meletakkannya dalamoverdrive, apabila perlu.Anda boleh makan minyak, sapu padanya,
menguapkannya,  dan mengambilnya dalam suppositori,  dan antara empat kaedah ini,  anda
boleh  mencari  cara  untuk  membantu  setiap  pesakit  di  planet  ini.Kemudian,  doktor  akan
menyuntik  tumor  dengan minyak dan mengecutkannya dalam masa rekod dengan cara  itu
(tidak disyorkan di rumah).

Dan mengapa saya mencadangkan kanser kulit  (atau ulser atau luka bakar diabetes)?Nah,
kerana anda boleh melihat apa yang berlaku di sana dan ia biasanya tidak mengambil masa
yang  lama  untuk  menyembuhkannya  dengan  minyak,  dalam  kebanyakan  kes  maksima
beberapa  minggu.Kemudian  sedar  bahawa  perkara  yang  sama  yang  berlaku  selepas
penggunaan  topikal  pada  kulit  anda  berlaku  di  dalam  badan  anda  apabila  anda  menelan
minyak.Sekali  lagi,  sangat  mudah,  tetapi  itu  adalah  penjelasan  yang  sangat  tepat  pada
akhirnya.Dan kemudian kembali kepada apa yang ditulis oleh Mechoulam: "Perubahan dalam
tahap endokannabinoid dan/atau ekspresi reseptor CB2 telah dilaporkan dalam hampir semua
penyakit yang mempengaruhi manusia, dari kardiovaskular, gastrousus, hati, buah pinggang,
neurodegeneratif, psikiatri, tulang, kulit, autoimun, gangguan paru-paru kepada kesakitan dan
kanser, dan memodulasi aktiviti  reseptor CB2 memegang potensi terapeutik yang luar biasa
dalam patologi ini."

– Mengetahui semua itu, saya akan memodulasi aktiviti reseptor CB2 saya dengan segera.JB

“Sesiapa  yang  ragu-ragu.Boleh  saya  minta  anda  TOLONG,  google  perkataan  Sistem
Endokannabinoid.Ia  ada  pada  setiap  manusia.Manusia  secara  literal  menghasilkan  bahan
kanabinoid dalam susu ibu mereka, ini adalah fakta perubatan yang terbukti.Kita benar-benar
mempunyai sistem yang besar dalam badan kita, ditemui tahun lalu, yang mempunyai reseptor
untuk  sebatian  ganja.Ini  juga  fakta  yang  terbukti.Sains  telah  membuktikan  bahawa  THC
mengunci reseptor CB1, HANYA sel-sel yang rosak, tidak sihat atau kanser, dan MEMAKSA
mereka  untuk  mati  melalui  Apoptosis,  kematian  sel  yang  diprogramkan.Sel-sel  kanser
menghasilkan seramida, THC menemuinya dan menyelesaikan masalah.Sekali lagi, ini adalah
fakta yang terbukti secara perubatan yang boleh anda temui di mana-mana dalam talian, oleh
universiti yang diiktiraf dan pusat penyelidikan lain.Ini adalah sains sebenar.BUKAN sesetengah
orang lembu jantan yang mengada-ngada untuk menjadi tinggi.

Saya tahu beberapa kanak-kanak menyembuhkan atau menyembuhkan kanser menggunakan
ganja.Anak  saya  adalah  salah  seorang  daripada  mereka.Adakah  anda  fikir  anak  saya  dua
tahun mahu menjadi tinggi?Adakah anda fikir saya mahu anak saya tinggi?UM tidak.TETAPI,
saya  juga  tidak  akan  memberikannya  doktor  kimo  telah  memberitahu  kami  tidak  akan
menyembuhkannya.Dan  saya  pastinya  tidak  mahu  dia  mati.Jadi...ya,  saya  akan
menggunakannya  pada  dia,  dan  memberitahu  semua  orang  yang  saya  tahu  perkara
sebenar.Dan semoga sampai kepada beberapa orang yang ragu-ragu...Mungkin satu hari nanti,
perbualan  ini  akan  menyelamatkan  nyawa  mereka,  atau  seseorang  yang  mereka  kenal...”
Suzetta

“Perubahan dalam metabolisme lipid berkait rapat dengan kanser.Beberapa kelas lipid bioaktif
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memainkan  peranan  dalam  pengawalan  laluan  isyarat  yang  terlibat  dalam  transformasi
neoplastik dan pertumbuhan dan perkembangan tumor.Sistem endokannabinoid, yang terdiri
daripada endokannabinoid yang berasal dari lipid, reseptor G-protein-coupled (GPCR) mereka,
dan enzim untuk metabolisme mereka, muncul sebagai sasaran terapeutik yang menjanjikan
dalam kanser."

--  Sistem endokannabinoid secara langsung mengawal  sistem imun,  jadi  ya,  ia  memainkan
peranan utama dalam rawatan kanser.Ia tidak memerlukan ijazah universiti untuk memikirkan
perkara ini.

Dan  bagaimana  anda  mengawal  selia  fungsi  sistem  endokannabinoid?Dengan  kanabinoid,
mungkin?
Dan apakah bentuk ganja yang paling  mujarab?Nah,  minyak.Dan bagaimana pesakit  harus
menggunakannya?Seperti  kebanyakan  ubat  lain,  mereka  boleh  makan  hanya  dengan
memakannya.Tiga kali sehari.Bingo.JB”

Testimoni Kanser
Moto: Pengampunan kanser secara spontan nampaknya sering berlaku dengan 
kehadiran minyak ganja
“Kawan menghidap kanser tulang.Baru start minyak minggu lepas, sakit dah hilang, dia rasa
lebih baik.Onkologidoktor terkejut." Joe

“Saya melihat seorang kawan baik meninggal dunia akibat kanser payudara tahap 4, pada kaki
terakhirnya  selepas  kemo  intensif.Saya  memberinya  biskut  istimewa,  kemudian  air  mata
phoenix setiap 4 jam.Dia sembuh, dan berkembang maju!Kata dia tidak pernah berasa lebih
baik!” Charlene

"Anda telah menyelamatkan banyak nyawa...Salah seorang rakan saya menyembuhkan kanser
tulangnya dalam 45 hari rawatan minyak rami.” Gyan

“Sedikit  berita  gembira  semalam.Seorang  lelaki  yang  baru  sahaja  kami  beri  minyak  untuk
memutihkan  doktornya  apabila  didapati  beberapa  minggu  kemudian  ketumbuhan  di  paru-
parunya telah hilang serta ketumbuhan di hatinya yang telah mengecut menjadi satu tempat
sahaja.Satu  tiub  kecil!Kami  mempunyai  beberapa  dalam  perjalanan  dan  mereka  semua
berjalan lancar.Saya harap keadaan baik.Phoenix Tears masih hidup dan sihat.” Chris

“Jose: Kemas kini - Rakan saya yang berumur 81 tahun telah menghidap 3 tumor kesemuanya
daripada karsinoma sel skuamosa mukanya (kanser kulit).Mereka tidak berpeluang menentang
ubat terbaik dunia.5 minggu menggunakan minyak dan dia berasa lebih baik daripada yang dia
alami  dalam  15  tahun.Selera  makannya  kembali!Dia  memenangi  pertempuran!!!Kami
memenangi pertempuran!

Steve: Adakah dia menelan minyak dan menggunakannya secara topikal juga?

Jose: Kedua-duanya

Steve:  Hebat.Bukankah  menakjubkan  apabila  mengetahui  kita  boleh  membuat  perubahan
dalam kehidupan seseorang seperti itu.

Jose: Dia mula menyapu 68% minyak THC yang dicampur dengan minyak zaitun dan minyak
kelapa pada pipinya selama 2 minggu sebelum ia muncul.Dia juga menelannya tanpa minyak
zaitun selepas menyapu bahagian dalam pipinya.

Jose: Dr. beliau menelefon saya semalam dan memberitahu saya dia juga menghidap kanser
kulit dan ingin sedikit Minyak untuk mencuba sendiri.
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Steve:  Sekarang  itu  adalah  berita  hebat  tentang  doktor  yang  mahukan  bantuan.Syabas
kawan!!!!Dan saya gembira rakan anda yang berusia 81 tahun kembali menikmati kehidupan
semula.

Jose:  Ya,  ia  benar-benar  menakjubkan!Dr.  P kami  akan  memanggilnya,  adalah  pengarang
terkenal beberapa buku dan Penyembuh Naturopath yang hebat dan seorang MD.Beliau telah
merujuk 5 pesakitnya kepada saya dalam tempoh 2 minggu yang lalu.Semua pesakit kanser
terminal.”

“Dua minggu lalu saya memberi seorang lagi pesakit kanser kulit/tekak/rakan saya beberapa
minyak  penyembuhan  untuk  ditelan  dan  digunakan  secara  topikal,  bersama-sama  dengan
sedikit minyak kelapa.Selasa dia memberitahu saya kulit pipinya telah terbuka dan ketumbuhan
itu terdedah.Saya memberitahu dia untuk terus menyapu minyak tetapi, tanpa minyak kelapa,
hanya  minyak  penyembuhan  tulen.Dia  meletakkan  minyak  penyembuh  pada  tumor  yang
terdedah secara langsung dan dia  berkata "Benjolan yang menonjol  hilang pada keesokan
harinya.Ia  mula  mengalir  dalam beberapa  minit  selepas menggosoknya.Ia  meleleh keluar  -
minyaknya  mengeluarkan  kanser  seperti  salap."  Tumor  barah  itu  ada,  kini  hilang...Dua
minggu!!!" Jose

“Helo  Rick  Simpson  &  Jindrich  Bayer,  saya  ingin  berkongsi  berita  GEMBIRA yang  sangat
GEMBIRA.Imbasan ibu menunjukkan pengurangan "boleh diukur" dalam saiz SEMUA tumor
dalam hati  dan pankreas.Selain itu,  ketumbuhan di paru-parunya kini  SEPENUHNYA, 100%
HILANG!!!Terdapat banyak terima kasih untuk pergi berkeliling tetapi orang nombor satu yang
paling berhak mendapat kasih sayang ialah Rick kerana berkongsi maklumat ini secara terbuka
dengan dunia untuk bermula.

Terima kasih Jindrich atas semua yang anda lakukan termasuk kebaikan dan arahan sokongan
anda.Saya tahu kita masih berjalan di atas kulit telur dengan diagnosis/prognosisnya tetapi jika
keadaan terus bertambah baik (tumor mengecut  atau "menyelesaikan" seperti  yang mereka
panggil tanpa metastasis lagi).Saya akhirnya akan menghantarnya kepada anda sebelum dan
selepas  laporan  perubatan  supaya  anda  dapat  melihat  bahawa  anda  telah  membantu
menyelamatkan  nyawa  seorang  wanita  yang  luar  biasa,  penyayang,  aktif,  pemurah,  yang
berada di luar rumah menanam taman herbanyasemasa saya menaip.Banyak cinta, Barbara”

-- Hai Barbara, terima kasih, anda membuat hari kami dengan e-mel anda.Katakan hi kepada
Ibu anda untuk kami dan pastikan dia tidak pergi untuk sebarang imbasan atau Xray lain atau
perkara karut karsinogenik lain.Biarkan dia merasakan apa yang dia rasa, dia harus makan
120-180g minyak selama enam bulan atau kurang.Jika saya adalah dia,  saya akan makan
minyak itu setiap hari  sepanjang hayat saya,  kanser mempunyai peluang yang sangat  kecil
apabila  terdapat  minyak  dalam badan.Dos  penyelenggaraan  adalah  bahagian  yang  sangat
penting dalam kaedah ini.Salam sejahtera, Jindrich

“Suami  rakan saya telah sembuh daripada kanser  yang mengecewakan pakar  onkologinya
yang  memaklumkan  dia  mempunyai  3  bulan.Ini  adalah  amaran:  kerana  mereka  terpegun
dengan penyembuhan ajaibnya, mereka mendaftarkannya untuk MRI dengan pewarna kontras
setiap  6  bulan.Pada  MRI  terakhirnya  tubuhnya  bertindak  balas  terhadap  pewarna  dan
jantungnya berhenti di MRI dan dia hampir mati.Saya bersetuju dengan JB.Ujian adalah toksik
seperti "penawar" mereka.Berhati-hati."Colette

“Ibu saya menyembuhkan kanser  paru-paru sel  kecil  tahap 3 dengan minyak!!Adakah saya
menyebut dia bebas kanser hanya empat bulan selepas diagnosis?Nah, itulah yang berlaku.”
Subuh

“Ayah saya juga menghidap kanser pankreas yang merebak ke hati dan paru-parunya semasa
kemo, kemudian merebak lagi dia sangat tidak sihat dan cepat merosot.Dia mulakan minyak 3
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bulan  lalu.Imbasan  terkini  pada  hari  Isnin  menunjukkan  kesemua 7  bintik  telah  hilang  dan
kanser  pankreas telah mengecut.Dia  berasa 100% lebih  baik  dan  mempunyai  kualiti  hidup
kembali.Minyaknya benar-benar menakjubkan.” Lisa

"Ayah saya juga menggunakan minyak untuk kanser pankreas yang merebak ke tujuh tempat
lain.Dia telah menggunakan minyak selama 5 bulan.Kesemua tujuh bintik yang muncul semasa
menjalani  kemo  telah  hilang  sejak  memulakan  minyak  dan  kanser  pankreas  telah
mengecut.Minyak itu menyelamatkan nyawanya!” Lisa

“Hai, saya cuma nak update awak.Ayah dah buat scan lagi sejak mulakan minyak 5 bulan lepas
untuk kanser pankreas.Imbasan terakhir menunjukkan kanser di pankreas telah mengecut dan
7 bintik lain yang muncul semasa dia menjalani kemo telah hilang sejak mula menggunakan
minyak.Keputusan baharu menunjukkan kanser  pankreas telah mengecut  semula  dan tiada
bintik-bintik lain yang hebat memandangkan sebab itulah kanser pankreas sangat mematikan
kerana kadar ia merebak.Jadi 8 bulan sepanjang 5 bulan menggunakan minyak ayah adalah
sangat baik.Malah dia berasa lebih baik sekarang berbanding ketika dia mula didiagnosis.Jadi
terima kasih sekali lagi Rick, JB dan semua orang yang membantu mendapatkan maklumat
ini.Jika bukan kerana minyak saya tidak akan mempunyai ayah saya!!” Lisa

“Pada  Oktober  2013  ayah  saya  disahkan  menghidap  kanser  paru-paru,  limfoid  dan
pankreas.Kanser pankreas adalah 95 peratus kadar kematian.Mereka memberinya 2-4 bulan
untuk  hidup.Kami  memulakannya  dengan  segera,  sebaik  sahaja  kami  mendengar  tentang
perkara  ini.Pada  26  Mac  2014  ayah  saya  disahkan  bebas  kanser.Hebat!!Minyak  ini
menyelamatkan nyawa ayah saya.Dia tidur lebih lena dan makan juga lebih lena.” Melissa

“Ayah  saya  juga  menghidap  kanser  pankreas  tahap  4.Dia  juga  mempunyai  10  bintik  pada
hati...iaitu lewat November 2012.Dia kini mempunyai 1 bintik pada hati (.08) dan 1 bintik pada
pankreas (8 mm).Kami mengalahkan ini.Doktornya terkejut.Dia semakin bertambah berat badan
dan semuanya berasa hebat.Minyak infusi ganja juga bagus.” Angie

--  Jangan  main  ubat  cair,  Angie.Ia  bagus  untuk  kegunaan  topikal  tetapi  anda  tidak  mahu
memberikan  minyak  yang  diselitkan  kanabis  kepada  pesakit  kanser  sebagai  satu-satunya
rawatan mereka.Serangan spektrum penuh kuasa penuh berfungsi dengan baik.

Terutama bagi mereka yang "terpaksa" pergi mengambil imbasan "juga melihat" bagaimana ia
sembuh.Orang  sedemikian  harus  secara  automatik  menambah  60g  minyak  lagi  ke  dalam
protokol kerana mereka tidak perlu melalui prosedur yang sangat karsinogenik "untuk melihat"
perasaan  mereka.Rasa  ingin  tahu  memerlukan  wang,  maaf  tentang  itu.Tahniah  dan
syabas.Seronok melihat kejayaan orang yang berfikiran berbeza.JB

"Saya  adalah  pesakit  kanser  pankreas  peringkat  4  terima  kasih  kepada  minyak  ini.Saya
memulakan kemo pada Disember 2013, semua (lebih daripada 200) orang lain dalam kajian itu
meninggal  dunia.Saya  seorang  sahaja  yang  mengambil  minyak  dan  terpaksa
menyembunyikannya daripada doktor.Sekarang saya telah keluar tentang minyak dan dia telah
menyatakan  saya  bebas  kanser  pada  5  Jun,  Dia  masih  cuba  meyakinkan  saya  untuk
meneruskan kemo.Saya menolak!Semua yang dilakukan oleh doktor ini ternyata salah namun
semua yang dikatakan oleh Rick Simpson ternyata benar.Rekod perubatan saya menunjukkan
apa yang doktor katakan, saya sepatutnya meninggal dunia pada bulan Januari tetapi di sini
saya pada akhir bulan Jun.Terima kasih Rick!Minyak itu menyelamatkan saya daripada kanser,
saya harap ia menyelamatkan saya daripada kemo.” kawan

“Saya  adalah  bukti  fakta  bahawa  RSO  mempunyai  kesan  langsung  ke  atas  MPNST dan
NF1.Rekod perubatan, imbasan MRI, PET, CAT membuktikan pengurangan ketara dalam saiz
tumor dan aviditi. Kristyne

"Saya mempunyai tumor 3.7cm pada testis saya.Saya melakukan satu gram RSO sehari tanpa
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ubat lain dan apabila saya kembali doktor dia bingung.Dia berkata tumor itu hilang dan tidak
dapat menjelaskannya.Jadi saya beritahu dia saya mengambil  RSO.Dia berkata "Saya tidak
terlalu berpendidikan mengenai  subjek itu tetapi  saya akan mengatakan bahawa itu  adalah
satu-satunya sebab untuk ia hilang." Saya baru-baru ini mempunyai satu lagi pop timbul dan
saya fikir ia adalah kerana saya tidak melakukan dos penyelenggaraan.Jadi saya akan buat lagi
satu gram sehari selama 30 hari dan lihat sama ada ia hilang seperti yang lepas.Kemudian
pastikan saya mengekalkannya selepas itu.” Brandt

“Ok Peeps saya.Hari ini adalah hari yang saya hanya harapkan akan berlaku.Keputusan biopsi
sudah masuk.Corrie Yelland BARU MENERIMA PENGESAHAN BAHAWA KANSER DIA 100%
HILANG SEPENUHNYA!!!!SAYA BEBAS KANSEREEEE!!!!!Tidak ada displasia apatah lagi C
besar.

Kepada  rakan-rakan  saya  yang  luar  biasa  dan  luar  biasa  yang  secara  kolektif
bertanggungjawab untuk saya mampu membeli ubat=sama sekali tidak ada perkataan untuk
menggambarkan betapa saya berterima kasih kepada anda semua.Anda semua hebat!

Kepada Heather yang mula-mula menghantar saya RUN FROM THE CURE -- Video itu benar-
benar  mengubah hidup saya.Siapa sangka,  hey?saya  sayang awak!Kepada Rick  Simpson,
kepada Jindřich Bayer dari lubuk hati saya...TERIMA KASIH atas pengetahuan dan sokongan
anda.Saya hidup hari ini kerana anda semua!

Saya benar-benar diberkati untuk mempunyai keluarga dan rakan yang luar biasa.” Corrie

“Hai  Jindrich,  hanya  nota  ringkas  untuk  memberitahu  anda  saya  berjumpa  doktor  hari
ini.Laporan itu mengatakan kanser (kanser saluran dubur) tidak lagi dapat dikesan.Musim luruh
lepas  saya  diberitahu  saya  mempunyai  2-4  bulan  jika  saya  tidak  melakukan  radiasi.Saya
memilih untuk tidak melakukan radiasi dan sebaliknya mencuba RSO.Jelas sekali, ia berjaya!
Dari lubuk hati saya, terima kasih, Terima kasih, TERIMA KASIH kepada Rick dan kepada diri
sendiri!!!!“ Corrie

--  Corrie,  btw,  kanser  apakah  itu?Letakkan  minyak  pada  parut,  ia  mungkin  juga  akan
hilang.Bagaimanapun, jauhi doktor, tiada lagi imbasan dsb., dan pastikan anda makan minyak
sebanyak dos penyelenggaraan yang anda boleh.JB

“Saya mendapat peluang untuk bercakap dengan Rick kira-kira 2 bulan lalu dalam rancangan
radio...Saya  memberitahu  dia  tentang  bagaimana  rso  telah  banyak  membantu  saya...Saya
menghidap kanser yang sama seperti Farrah Fawcett...Kanser saluran dubur...ia agak jarang
berlaku...jangan  dikelirukan  dengan  kanser  kolorektal...dan  saya  mempunyai  niat
NOOOOOOOOO untuk menghentikan minyak.” Corrie

-- Saya tidak berniat untuk berhenti menggunakan minyak sama ada, itu boleh difahami.JB

“Kisah kejayaan terbaharu saya.Ini adalah seorang wanita berusia lewat 50-an yang disahkan
menghidap Tahap 3,  tetapi  sangat  hampir  dengan Kanser  Paru-paru  Tahap 4.Hari  ini  saya
menerima ini: "Ibu saya pergi untuk imbasan CT sebulan yang lalu dan mendapat keputusannya
semula  beberapa  hari  yang  lalu.Ia  telah  hilang  sepenuhnya!Doktornya  membacanya  dan
berkata jisim yang lebih besar adalah jelas dan tiada apa-apa lagi...

Dia masih menghidap COPD tetapi kami akan mengusahakannya dan merokoknya lol...Terima
kasih banyak untuk semuanasihat dan pengetahuan tentang perkara yang kita tidak pernah
sedar.Semuanya  bersatu  atas  sebab  tertentu  dan  kami  sangat  gembira.Tuhan  memberkati
kamu dan keluarga kamu.” Corrie

--  Pengampunan  kanser  paru-paru  secara  spontan  nampaknya  sering  berlaku  dengan
kehadiran minyak ganja.JB
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"Selepas hanya 4 gram kami melihat perubahan drastik dalam laporan darah (ESR) dan ujian
buah pinggang ayah saya yang menghidap kanser pundi kencing, dia tidur lena, tersenyum,
saya hanya berharap dia kembali normal, melihat Rick Simpson's. dedikasi dan keyakinan, saya
menentang semua doktor dan tidak membiarkan ayah saya menjalani Kemoterapi, sehingga
kini saya tidak menyesali keputusan saya. Terima kasih, Rick Simpson.” Arpit

“Baru  sahaja  menerima  beberapa  berita  HEBAT yang  saya  ingin  kongsikan  dengan  anda
semua.Saya mempunyai seorang wanita di sini di BC, saya menunjukkan ke arah yang betul
dengan  kanser  payudara.Ia  telah  bermetastasis  ke  paru-paru,  perut  dan  otaknya.Dia  telah
menjalani rawatan selama sebulan dan berjumpa pakar onkologinya semalam.Semua tumor
telah mengecut, dan ujian penanda tumornya adalah NORMAL.Sekali lagi Peeps – MINYAK
GAMBIS MEMBUNUH KANSER!” Corrie

“Ok, semua Peeps saya yang hebat, ini akan menjadi bacaan yang panjang, tetapi saya fikir
saya mungkin telah mencapai PAYDIRT semalam.Saya tidak berjumpa doktor gigi saya sejak
September  lalu.Pada  masa  itu,  saya  sedang  berjuang  untuk  hidup  saya.Doktor  gigi  saya
diberitahu pada ketika itu bahawa saya menghidap kanser.Kami mempunyai perbualan biasa, di
mana saya memberitahunya saya tidak melakukan radiasi  dan sedang melakukan "rawatan
alternatif".Pada masa itu, dia telah bertanya apa yang saya lakukan.Saya teragak-agak untuk
memberitahunya,  kerana  dia  terkenal  dengan  "ketegarannya",  tetapi  menyuruhnya
menontonLari  Dari  Penawar.Dia  sebenarnya  menelefon  saya selepas  dia  menontonnya.Dia
berkata bahawa sebagai seorang profesional perubatan, dia cenderung berada di dalam kotak,
bahawa dia mempunyai seorang saudara lelaki,  (seorang doktor), dan seorang lagi saudara
lelaki, (seorang ahli farmakologi) dan bagaimana kadangkala mereka "tidak mempunyai semua
jawapan."

Cepat  ke  semalam.Dia  Terpegun  melihat  rupa  saya,  dan  seketika  terdiam  apabila  saya
memberitahunya  Minyak  Ganja  telah  berkesan.Dia  mula  bertanya  pelbagai  soalan.Banyak
daripada mereka "soalan saintifik" yang saya tidak dapat menjawab.Dia bertanya tentang ujian
klinikal,  keadaan penyakit  yang berbeza yang dirawat dengan Ganja dll.Dia mahu bercakap
dengan abangnya tentang diri  saya, serta Ganja sebagai "penawar" kanser,  dan juga mahu
abangnya menyelidik Ganja sebagai ubat.Adakah ok jika dia mengambil nombor telefon dan
alamat e-mel saya?

Di  sinilah  ia  menjadi  besar.Abangnya,  Dr.  Jake  Theissen,  pernah  menjadi  Dekan  dan
mempelopori  program  Farmakologi  di  Universiti  Waterloo.Dia  kini  menjadi  perunding  untuk
syarikat ubat dan pakar dalam "Pendekatan Baharu dalam Rawatan Kanser." Dia sangat terikat
dengan  Persatuan  Kanser  Kanada.(Selain  itu,  dia  adalah  orang  yang  telah  diminta  oleh
kerajaan  untuk  mengetuai  siasatan  ke  atas  skandal  kemo  yang  dicairkan.)  John  berkata,
bahawa  abangnya  sering  berkata,  mesti  ada  sesuatu  yang  lebih  baik  di  luar  sana  untuk
merawat kanser.Sesuatu yang semula jadi, bukannya kimia.Saya memberitahunya untuk "tidak
melihat lebih jauh." Ganja adalah "sesuatu yang semula jadi." Corrie

“Suami  saya  pada  asalnya  disahkan  menghidap  kanser  prostat  hampir  6  tahun  lalu.Kami
mempercayai komuniti perubatan dan pergi ke jalan rawatan tradisional hanya untuk diberitahu
kami adalah "kegagalan bencana" pada 4.5 tahun apabila  kanser  itu  kembali.Saya meneliti
secara konsisten selama hampir 2 bulan semua terapi alternatif, termasuk minyak hem anda,
dan dalam masa 3 bulan jumlah kanser suami saya menurun separuh.Sepuluh bulan kemudian
dan PSAnya turun kepada .11 - tidak dapat dikesan.

Adalah sangat  malang untuk mendengar  bahawa kerajaan kita  enggan mengakui  sebarang
ubat alternatif, termasuk minyak hem, dalam rawatan penyakit, namun seperti anda, kami tidak
mempunyai  apa-apa  selain  cemuhan  daripada  "profesional"  dan  juga  beberapa  ahli
keluarga.Semua "masyarakat" di luar sana adalah kumpulan kawalan farmaseutikal yang besar
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tetapi  saya "faham" mengenai  pembongkaran sistem berjuta-juta orang yang bekerja dalam
industri yang sangat korup mencecah $20B setahun yang tidak akan ada penawarnya.Sengaja!!

Keseluruhan proses ini telah mendedahkan saya kepada kedalaman lubang arnab dan saya
sedang dalam proses menulis buku tentang penemuan saya yang bertajuk "sambungkan titik-
titik".Ia  adalah perspektif  sejarah  GMO,  perladangan industri  dan farmaseutikal  besar  serta
kesannya terhadap kesihatan setiap individu.Saya akan terus mengikuti anda di laman web ini
dan mendoakan yang terbaik  dan kesihatan yang baik.Terima kasih atas segala yang telah
anda lakukan dan terus lakukan.Yang benar, K”

"Seorang kawan, pada peringkat akhir kanser, menderita melalui program penyeksaan kemo
dan  radiasi  untuk  leukemia,  belajar  melalui  anggur  tentang  "Run  from  the  Cure"  dan
memutuskan  untuk  mencuba  minyak  selepas  semua  yang  lain  gagal  menyembuhkannya.
penyakit.Malangnya, dia sudah terlambat untuk menyelamatkan dirinya tetapi pengetahuan dan
kepeduliannya telah menyelamatkan saya.Ia adalah minyak yang dia tidak mempunyai peluang
untuk menggunakannya yang memulakan saya di jalan menuju pemulihan.” Stephan

“Bapa mentua saya berjumpa Dr Pakar Onkologi pagi ini untuk pemeriksaan.Dr. terdiam.Bapa
mertua saya menghidap leukemia selama 15 tahun.Dia telah menggunakan minyak.Hari  ini,
kiraan  sel  darah  putihnya  telah  kembali  ke  had  normal.Kanser  apa??MINYAK  GAMBIS
MENYEMBUHKAN ORANG KANSER!” Karen

-- “Tiada yang lebih baik daripada Dr. yang telah didiamkan!hehe Suka!Bahagiakan hari saya!"
Jackie

“Hello lagi Rick!Saya harap e-mel ini menemui anda dengan baik.Saya menulis hari ini untuk
bertanya kepada anda berapa lama pesakit harus tinggal di minyak?Kami mempunyai pesakit
dengan  tumor  besar.Dia  bermula  15  Mac  dan  telah  melalui  40  gram  setakat  ini.Dia  telah
mengambil 1.5 gram atau lebih/hari sejak hari ke-2.Adakah anda berhenti pada dos Terapeutik
sebanyak 60 gram?Wang adalah faktor untuk pesakit  ini.Dia tidak membayar apa-apa untuk
ubatnya setakat ini.Pengasuh mereka telah menderma 60 gram minyak pertama, tetapi tidak
boleh memberi ubat percuma selama-lamanya.Terima kasih atas input anda.Saya menghargai
pandangan anda.Yang benar, Janet”

“Janet yang dihormati, awak katakan dia telah mengambil 1.5 gram atau lebih sehari sejak hari
kedua.Minyak  yang  saya  hasilkan  adalah  sangat  kuat  sehingga  biasanya  orang  biasa
mengambil masa kira-kira 5 minggu untuk sampai ke tahap di mana mereka boleh menelan 1
gram sehari.Mungkin  terdapat  masalah  dengan  strain  yang  digunakan  untuk  menghasilkan
strain  hem  minyak  ini  boleh  berbeza-beza  dalam  kebolehan  penyembuhan  mereka  jadi
masalahnya  boleh  menjadi  ketegangan.Biasanya  apabila  pesakit  telah  menelan  60  gram
minyak kanser telah hilang.Tetapi jika tidak, saya akan terus memberi mereka minyak sehingga
ia.Masa yang diambil dan jumlah minyak yang diperlukan boleh berbeza-beza dari orang ke
orang.Kita semua berbeza dan sesetengah orang sembuh dengan lebih cepat daripada yang
lain.Biasanya orang yang telah rosak teruk akibat kemo dan radiasi akan memerlukan rawatan
yang lebih lama dan lebih banyak minyak.Minyak perlu membatalkan semua kerosakan yang
dipanggil rawatan ini.Nasihat saya ialah cuba menghasilkan minyak daripada strain indica lain
yang  kuat  tetapi  dengan  segala  cara  teruskan  dia  menggunakan  minyak  itu  satu-satunya
perkara yang saya tahu boleh menyelamatkan nyawanya.Doa terbaik, Rick Simpson”

“Minyak  ganja  tidak  dapat  menyelamatkan  anda  daripada  kemoterapi  yang  membawa
maut.Minyak boleh membantu lebih banyak jika pesakit enggan kemo.” Steve

“Saya tidak pasti sama ada ini satu kejayaan- Tetapi saya pasti menganggapnya sebagai satu!
Sekiranya ada yang tertanya-tanya mengapa saya mempunyai suara lelaki, ini bukan kerana
saya seorang perokok atau apa-apa- saya tidak pernah merokok, tetapi kerana tiroid saya telah
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dikeluarkan.Saya  berumur  51  (setengah  setengah  tahun!)  dan  telah  menggunakan  minyak
sejak 20-an.Saya sentiasa mendapati ia menyeronokkan untuk menguap.Beberapa tahun yang
lalu-  Saya  mula  mengalami  masalah  menelan,  dan  doktor  saya  menemui  nod  pada  tiroid
saya.Nod pada tiroid saya yang saya perlu pergi untuk ujian kanser.Apabila mereka berbuat
demikian- mereka hanya melekatkan jarum keldai besar di kerongkong anda dan masuk ke nod
untuk diuji.Mereka tidak memberi anda apa-apa- tiada ubat bius- kerana lokasinya.Jadi- lakukan
ini  beberapa  kali  dan  lihat  jika  anda  boleh  duduk  diam.Bagaimanapun-  selepas  ditikam
sebanyak 6x- dan tiroid saya menjadi begitu besar sehingga saya mengalami masalah menelan
dan  bernafas-  saya  telah  mengeluarkan  tiroid  saya.Dengan  semua  kanser  dalam keluarga
saya- saya fikir saya akan mendahului permainan.Tiada Kanser.tiada.Saya satu-satunya dalam
keluarga saya yang melarikan diri dari kanser setakat ini.Saya telah melakukan minyak sejak
20-an saya.Saya mempunyai hampir semuaujian kanser di luar sana kerana sejarah keluarga-
dan nada setakat ini Terima kasih Tuhan!Awak buat matematik :-)” Janet

“Saya  berkongsi  Rick  Simpson's  Phoenix  Tears  di  dinding  Facebook  saya  berkali-
kali...kemudian  pada  suatu  hari  seorang  rakan  saya  berada  di  katil  kematiannya  dengan
Lymphoma.Apabila dia melihat  catatan saya mengenai  minyak,  dia segera mula mengambil
minyak dan kini BEBAS KANSER!Doktornya kagum.Mereka memberitahu dia dia mempunyai
tiga bulan untuk hidup… MEREKA SALAH.” Jamie

"Saya adalah merawat seorang wanita yang menghidap kanser TERMINAL, dengan minyak
hemp RS dan dia akhirnya semakin sihat.IANYA BERFUNGSI!" voodootattooo

“Melakukan perkara yang sama sekarang.25% THC SKYWALKER OG, minyak OG terakhir
PSA saya ialah 160.Selepas 100 gram hari ini 7.” Jimmy

“Hai  Chris,  Kemas  Kini...kanser  akan  hilang...dia  mendapat  panggilan  daripada  pakar
onkologinya yang keliru pagi semalam.Biasanya kami ada temu janji bersemuka tetapi kali ini
dia menghubunginya untuk menasihatinya tentang keputusan semua imbasan yang dilakukan
beberapa minggu lalu.Hati - kanser tidak dapat dilihat lagi.Kanser paru-paru, satu kanser paru-
paru hilang dan satu lagi  kanser  paru-paru berkurangan dengan ketara.Dia tidak menyebut
tentang  payudara  ...Jadi  Ibu  memanggilnya  kembali  untuk  beberapa  soalan  dan  untuk
menetapkan temu janji untuk kami masuk dan bercakap dengannya dan untuk melihat imbasan
lepas dan terkini.Saya takut dia agak terkejut apabila Dr mula bercakap tentang kanser hati dan
paru-parunya hilang sehingga dia terlupa bertanya tentang kawasan payudaranya.

Semua imbasan adalah untuk prasaringan untuk percubaan terapi hormon baharu...tetapi Dr
mengatakan  dia  bukan  lagi  calon  untuk  kajian  hormon  seperti  yang  perlu  dilakukan  oleh
pesakitpertumbuhandi  kawasan  kanser  dan  semua  kawasannya  TIDAK  berkembang  tetapi
mati.Kami terharu dengan hasil minyak!!!Apabila saya bercakap dengan Rick sebulan atau lebih
yang lalu mengenai ibu saya, dia mencadangkan agar dia menjalani rawatan 90 hari kedua dan
kami merancang untuk itu pada awal September.Sementara itu kami akan meletakkan dia pada
dos penyelenggaraan. Wah!Dia tahu dari permulaan rawatan bahawa minyak itu bekerja pada
tumornya, dia dapat merasakan mereka mengecut dan hilang.Kami semua sangat berterima
kasih  kerana  anda  memperkenalkan  saya  kepada  idea  dokumentari  anda  dan  berkongsi
rawatan ini.Selamanya Bersyukur, Cindy"

“Hello sayang Corrie...Hanya ingin memberitahu anda bahawa saya memberikan minyak yang
saya  ada  daripada  ibu  saya  kepada  rakan  rakan  yang  menghidap  kanser  payudara...Dia
mengambil selama sebulan dan ia dalam pengampunan...Sesetengah sel kanser mati dalam
tumor...Dan doktor itu kagum dan positif dan nampaknya jika dia mempunyai keputusan yang
lebih  baik  pada  masa akan datang mereka  akan  mula  melakukan sesuatu  tentang  minyak
itu.Saya  sangat  gembira  dan  bersyukur  kepada  Tuhan  kerana  mengizinkan  saya  dapat
memberikan maklumat tentang minyak ganja kepada wanita ini..:)) Sangat berharap ibu saya
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boleh mengambil minyak itu setiap hari...”

“Hai  Rick,  saya  mendapat  berita  baik.Ibu  saya  tidak  tahan  lagi  secara  psikik  mengetahui
bahawa  dia  menghidap  kanser  di  payudaranya,  jadi  dia  menjalani  pembedahan.Walau
bagaimanapun, dia makan 30g daripada dos itu, dan dia minum beberapa teh herba daripada
seorang lelaki yang mempunyai pelbagai jenis herba perubatan dan dia meletakkan pembalut
daripada herba ini juga.Bagaimanapun, apabila doktor mengeluarkan kanser itu, ia tidak lebih
daripada 7mm besar dan 100% tisu, hanya 1% yang aktif, dan malignan dan dalam fasa mati.3
doktor  melihat  ini,  dan  mereka  mengatakan  bahawa  mereka  tidak  pernah  melihat  sesuatu
seperti itu ...Jadi, jika dia pergi lebih 1 atau dua minggu tanpa pembedahan, semuanya akan
hilang.Kini, dia mengambil minyak setiap hari untuk 1 setengah gram dan dia faham sekarang
bahawa pembedahan itu tidak diperlukan sama sekali.

Walau bagaimanapun, dia kini lebih tenang berbanding dia, kerana dia ketakutan, jadi kami
tidak dapat memberitahu dia supaya tidak menjalani pembedahan...tetapi kini semuanya baik,
dan herba dan minyak melakukan tugasnya juga.Bagaimanapun, doktor bodoh memberinya 23
terapi radio, tetapi dia berkata dia tidak akan melakukannya dan doktor berkata antara garis
bahawa  dia  betul.Memang  sukar  dipercayai  sejauh  mana  doktor  ini  pergi.Semua  orang
menyapa,  Rick.Terima  kasih  banyak  atas  cadangan,  dan  berikanterima  kasih  yang  tidak
terhingga kepada Jindrich sekali lagi.” Sasa

“Rick...seorang kawan baru sahaja dibuang ketumbuhan otak dari kepalanya...dia ada bintik-
bintik  di  paru-parunya...mereka  mahu  dia  menjalani  kimo  dan  radiasi...adakah  mengambil
minyak itu membazir semasa menjalani kemo dan radiasi?Melihat keadaan dia selepas tumor
otak dikeluarkan adalah luar biasa, dia 80% lebih baik daripada minggu lepas dengan benda itu
di kepalanya...Saya nak suruh dia jangan buat kemo dan radiasi dan buat minyak tapi itu bukan
pilihan saya...” Sharon

--  Sharon,  ia  akan meningkatkan peluangnya untuk  terus  hidup.Tetapi  sebenarnya,  jika  dia
mengambil  kimo, dia perlu menelan 120-180g minyak selepas itu  hanya untuk memulihkan
kerosakan.Sudah tentu, itu jika dia terselamat daripada keracunan.Salam sejahtera, JB

“Untuk anda semua yang tergelak kecil  yang menganggap Rick Simpson adalah penipuan,
anda harus tahu bahawa Michelle Aldrich baru saja menyembuhkan kanser paru-paru tahap 3
dengan minyak kanabis, yang disediakan oleh Valerie Corral dan WAMM!Kenapa media dan
doktor tidak boleh mula bercakap benar sekali?!Ganja menyembuhkan kanser, sial!!!Dan orang
yang tidak bertanggungjawab adalah mereka yang cuba menutup kenyataan ini, bukan orang
seperti saya dan Tommy yang mahu dunia mengetahui kebenaran tentang ganja dan kanser.”
Steven Hager

“Saya hanya ingin mengucapkan ribuan terima kasih kepada Rick Simpson, JB dan mana-mana
orang lain yang telah dikaitkan dengan apa yang telah dilakukan Rick selama ini.Isteri saya
telah disahkan menghidap tumor otak hampir 18 bulan yang lalu dan pakar onkologi segera
melepaskannya kerana dia sudah berada di tahun ke-3 di peringkat 4.Kami memulakan minyak
pada awal 2014 dan kami telah mengalami pengurangan saiz tumor dan peningkatan dalam
kualiti  hidupnya.Hampir  18 bulan selepas diagnosis  tumor otak isteri  saya masih memandu
setiap hari dan boleh bekerja 3 hari seminggu untuk menyibukkan diri.Tahap tenaganya juga
perlahan-lahan kembali  dan dia menyukai hakikat  bahawa rambutnya tumbuh semula!LOL -
semua ini tidak mungkin berlaku jika bukan kerana kerja keras dan kegigihan orang seperti
anda.Terima kasih banyak-banyak dan teruskan kerja yang baik.” Barry

“Saya telah didiagnosis 5 minggu lalu dengan tumor bersaiz 12 mm di bahagian bawah paru-
paru kanan saya.Saya meletakkan 1/3 g RSO yang saya buat sendiri yang berwarna keemasan
dalam,  dalam  kapsul  gelatin  kecil  dan  memasukkannya  sebagai  suppository  2  kali  sehari
dengan bantuan alat "seperti picagari" tiub yang terdapat pada wanita. rawatan krim jangkitan
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yis  yang  ada  di  dalam  almari  saya.Ini  adalah  cara  yang  sangat  cekap  dan  mudah  untuk
memasukkan kapsul suppositori...Selepas beberapa kali imbasan dalam 4 minggu berikutnya,
saiz  tumor mengecut  1 mm dan tidak aktif...yang bermaksud MATI!!!Ini  mengambil  masa 4
minggu, dan kini tidak menjadi kebimbangan kepada kanser Dr.Terima kasih atas nasihat JB...Ia
juga tidak menggembirakan.Di samping itu, saya menelan 1 gm minyak yang sama 3x sehari.1
BULAN dan ia membunuh kanser saya!!” Gabriella

“Terima kasih Rick Simpson!!Minyak ganja menyembuhkan kanser otak anak perempuan saya
yang berumur 15 tahun selama 8.8 tahun dalam beberapa bulan!!!!Tuhan merahmati kamu!!!!!!"
Karen

“Hai semua, saya mendapat berita baik.Isteri mendapat keputusan imbasan PET hari Isnin.Dia
menghidap kanser selama 5 tahun selepas 6 pusingan kemo dan satu pemindahan sel stem,
kemudian ia masih kembali.6 bulan yang lalu dia sepatutnya melakukan pemindahan lain tetapi
ia  dibatalkan  kerana  mereka  tidak  menemui  penderma.Jadi  dia  mula  menggunakan
minyak.Pada  hari  Isnin  doktor  memberitahu  kami  kanser  telah  hilang.Terima  kasih  untuk
minyak, Rick.Awak lelaki itu, terima kasih.” Luc

--  Terima  kasih,  Luc.Dokumentasi  perubatan  amat  dialu-alukan.Dia  harus  kekal  pada  dos
penyelenggaraan.Saya  akan  makan  minyak  sebanyak  mungkin  apabila  boleh.Minta  dia
menjauhi lebih banyak imbasan, jika boleh.Kesaksian video Youtube akan menjadi hebat.Salam
sejahtera, JB

“Saya ingin  mengucapkan terima kasih kepada (xxx)  untuk minyak yang didermakan untuk
kanser saya!!Sehingga kini, tiada kanser ditemui dalam badan saya!!Ia benar-benar berkesan,
buktinya  semua  dalam  rekod  perubatan  saya!Terima  kasih  banyak-banyak  dan  prop  besar
untuk Tears!!!” Becky

“Thums up kepada Jindrich, dia betul-betul betul tentang sapuan topikal secara langsung pada
kulit  dan  bukannya  pada  pembalut.Perbezaannya  seperti  malam dan  siang.”  Ronnie  Smith
--  Sudah  tentu.Tincture  dengan  20-30-50%  minyak  juga  berfungsi  dengan  baik,  kerana  ia
mudah masuk ke bawah permukaan.Dalam sesetengah kes, minyak biji rami (atau mentega
shea) dan campuran minyak rami juga sangat bermanfaat.Tetapi secara logiknya, lebih banyak
minyak yang anda dapat tepat pada luka, lebih baik.JB

“Saya menulis sebelum ini bahawa kami berjaya merawat kanser payudara.Sekarang doktor
berkata  kepada  pesakit  bahawa  keputusannya  sangat  baik  sehingga  dia  perlu  pergi
bekerja.Pesakit  cakap  TERIMA KASIH  ALLAH dan  doktor  cakap  dia  kena  berterima  kasih
bukan pada tuhan dan saya tanya kenapa dia tak buat apa-apa tapi terus cakap dia kena ambil
kimo dan radiasi...gila doc...

Tetapi  kami  membawanya  ke  peringkat  seterusnya,  kami  sedang  menyembuhkan  muka
seseorang kerana ia telah dimusnahkan dengan pil 5 tahun lalu.Orang ini mempunyai masalah
besar dengan usus dan mereka menganggap bahawa ia adalah kanser pada mulanya dan
mereka  memberinya  beberapa  pil  kuat  yang  memusnahkan  mukanya  dia  seperti
katak.Kemudian  mereka  berkata  ia  boleh  menjadi  penyakit  Crohn  dan  seterusnya  dan
seterusnya.

Maksud  saya  ialah  orang  ini  cuba  menyembuhkan  wajahnya  selama  5  tahun  tetapi  tidak
berjaya.Dia meletakkan minyak rami di mukanya selama 5 kali dan sekali lagi kita tidak boleh
percaya bagaimana rupa kulitnya sekarang.OMG dia sangat gembira kini dia boleh menjadi
dirinya semula.

Saya cuba mengambil  beberapa gambar  tetapi  dalam setiap  3 hari  tetapi  kulitnya sembuh
dengan  cepat  sehingga  saya  tidak  dapat  menunjukkan  kepada  anda  bagaimana wajahnya
sebelum  ini,  tetapi  dengan  izinnya  kami  akan  menunjukkan  gambar  lamanya  (hanya  kulit
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mukanya)  pada  hari-hari  berikutnya.  dan  yang  baru  supaya  kamu  orang  nampak
perbezaannya...” Jasmin

“Saya  seorang  wanita  berusia  39  tahun  dengan  2  tahun  dan  telah  menghidap  kanser
payudara.Minyak  ini  adalah  ubat  dan  penawar  saya.Orang-orang  ini  begitu  penuh
ketamakan.Mereka tidak tahu kesakitan dan kesedihan yang kita dan keluarga kita lalui.Hanya
tamak mementingkan diri sendiri.Karma.” Sally

"Nah,  dua  minggu...Doktor  kata  saya  ada  ketumbuhan  2-3  cm  dalam  pundi  kencing.Ingin
membawa  saya  terus  ke  OR.Membuatnya  hilang  dalam  masa  kurang  daripada  14
hari.Disahkan oleh imbasan CT.Didiagnos pada 15/2, imbasan CT dilakukan pada 29/2.” Gersh

"Imbasan CT ini  dilakukan 14 hari  selepas tumor 2-3 cm diperhatikan,  melalui  skop,  dalam
pundi kencing saya.Hanya dalam 14 hari, dengan hanya menggunakan minyak pati ganja, tiada
tumor diperhatikan dalam pundi kencing.Ganja sahaja ... 14 hari ...hilang.Penggubal undang-
undang  sila  fahami  ini.Jangan  ambil  ubat  saya.Ini  bukan  cara  lain  untuk  mabuk.Ubat  ini
menyelamatkan nyawa saya.” Gersh

"OKEY ...Saya menerima laporan patologi.Tumor dalam pundi kencing saya telah mengecut
sebelum mereka mengeluarkannya.Kali terakhir doktor melihatnya, ia berukuran lebih kurang
2.5 cm.Apabila mereka mengeluarkannya,  ia  telah mengecut  kepada 0.5 cm.Saya tertanya-
tanya apa yang doktor ini akan katakan tentang perkara itu." Gersh

“8 bulan lalu, mereka menemui tumor dalam pundi kencing saya, yang kelihatan seperti landak
berduri  kecil.Laporan patologi  berkata,  mereka adalah gred tinggi,  sangat  agresif  malignan,
karsinoma.Mereka boleh dipotong.Saya mencuba beberapa rawatan setempat, tetapi terpaksa
berhenti  kerana  ia  membuatkan  saya  terlalu  sakit.Pembedahan  kedua  saya  pada  bulan
Disember, mereka menemui lebih banyak tumor dan kanser malignan baru yang sangat agresif
yang terletak di dinding, jadi mereka tidak dapat memotongnya.Jenis ini merebak dengan cepat
ke organ lain.

Jadi sebabnya apabila pembedahan semalam menunjukkan, TIADA KANSER, dan doktor saya
berkata pundi kencing saya bersih, seperti kanak-kanak, saya rasa ia adalah satu keajaiban!
Sekarang, inilah yang saya lakukan jika anda berminat.Jangan panik, gunakan apa yang anda
boleh dan nikmati apa yang anda suka secara sederhana...” Michelle

“Abang saya mengalami sakit tekanan/ulser tahap 4.Daripada hanya 4 peringkat, peringkat ini
tidak boleh diubati.Menurut perubatan barat, apabila anda mencapai tahap 3, anda tidak boleh
sembuh  tanpa  cantuman  kulit.Tulang  dan  tisu  kelihatan,  tetapi  RSO  topikal  selama  3  hari
menyebabkan pertumbuhan kulit  baru muncul!Jururawat hospis memanggilnya 'keajaiban.' Ia
hanya ganja!

Dia meningkat  daripada .2 kepada 1 gram penuh sehari.5  benar-benar  akan mengacaukan
saya tetapi  dia  memerlukan  lebih  banyak lagi  untuk  melegakan kesakitan yang  mencukupi
daripada kanser tulangnya untuk tidur.Anda sepatutnya membuat minyak dengan indica jadi
apa-apa dos yang tinggi sepatutnya membuatkan pengguna tertidur sebaik sahaja ia bermula
dalam 1 jam hingga 1.5 jam kemudian.Ia meletakkan anda dalam tidur yang nyenyak dan anda
melakukan kebanyakan penyembuhan anda apabila anda mendapat tidur REM yang nyenyak.

Lebih banyak yang anda ambil bukanlah perasaan tidak selesa.Ia hanya membuatkan anda
tertidur  dengan  lebih  cepat  dan  lebih  dalam.Sekiranya  anda  bangun  dari  tidur  awal,  anda
mungkin berasa pening seperti mabuk tetapi tidak dengan cara yang tidak selesa.lol

RSO membenarkan abang saya tidur lena buat kali  pertama dalam beberapa bulan selepas
berada  di  hospital.Mengewapkan  herba  memberikannya  lebih  kelegaan  daripada  80+  mg
Oxycontin dan koktel pk yang lain.Dia juga menggunakan fentanyl IV, tetapi tiada apa yang
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melegakannya seperti RSO.Saya tidak akan melupakannya!” Michelle

“Saya  menjalani  kisah  RSO  saya  sekarang.Melawan  sejenis  kanser  ovari  yang  jarang
berlaku.Pernah menjalani  pembedahan dan kimo dan mengamalkan gaya hidup yang lebih
sihat, makanan organik, makanan tambahan dan lain-lain, tetapi kanser itu kembali.Kemudian
saya dapati  Run from the cure!Ia mengambil  sedikit  masa untuk mengatur  perkara,  kerana
Ganja  adalah  haram  di  sini  di  NZ.Tetapi  saya  berjaya  membuat  sedikit  minyak  dan  mula
menggunakannya.2 minggu kemudian penanda tumor saya meningkat daripada 200 kepada
140, penurunan pertama dalam setahun!!Saya kehabisan minyak selepas 5 minggu dan saya
mengambil masa 2 bulan untuk mendapatkan lebih banyak minyak.Penanda tumor naik semula
(262 pada ujian terakhir...) tetapi kami 3 minggu kemudian sekarang dan mereka akan turun
semula dengan ujian darah seterusnya...

Saya percaya pada RSO dan saya rasa kita harus menyediakannya kepada sesiapa sahaja
yang memerlukannya!Walaupun kanser saya tidak disembuhkan oleh RSO (tetapi saya percaya
ia akan sembuh!) ia telah memberi saya banyak kebaikan.Ia memberi saya tidur yang lena dan
nyenyak!Dan ia mengawal pergerakan usus saya ...Saya sangat mengagumi apa yang Rick
Simpson  telah  lakukan  untuk  manusia.Dia  layak  menerima  hadiah  Nobel  untuk  penemuan
semula perubatan terbaik!Dan untuk apa yang anda dan organisasi anda lakukan!Saya hanya
seorang warganegara yang mematuhi undang-undang yang sederhana dan saya berasa amat
teruk  kerana  terpaksa  melakukan  perkara  yang  menyalahi  undang-undang  untuk
menyembuhkan  diri  saya.Jadi  teruskan!Apabila  saya  mendapat  tenaga  saya  kembali,  saya
akan menyertai pergerakan itu!” Diny

“Kerana Rick,  saya benar-benar  melihat  keputusan RSO.Saya bekerja  di  klinik  untuk  masa
yang singkat.Apabila saya mula di sana, seorang lelaki datang dengan karsinoma tekak tahap
empat.Dia diletakkan di RSO.90 hari kemudian dia sembuh sepenuhnya.” Carl

“Baru sahaja merawat Ayah saya yang disahkan menghidap kanser pundi kencing.Tumor telah
mati  selepas  5  minggu  rawatan.Terima  kasih  Rick  Simpson  atas  pengetahuan,  inspirasi,
keazaman dan kasih sayang anda kepada orang ramai.” Christine

“Saya  telah  membuat  RSO untuk  dua  orang  sekarang,  kedua-dua  kali  dengan  hasil  yang
mengagumkan!Satu kena MRSA, sapu minyak secara topikal selama seminggu...SEMBUH!!
Yang  kedua  mempunyai  kanser  kulit  sel  Basal,  digunakan  secara  topikal  selama  2
minggu ...SEMBUH!Oh, dan saya mempunyai bintik di muka saya, saya fikir ia mungkin kanser
kulit, jadi saya sapu secara topikal selama 6 hari...HILANG!!!” Mariah

“Hebat!Ibu saya telah melawan kanser payudara sejak Feb 2011 dan kanser itu perlahan-lahan
memetastasis ke seluruh badan termasuk paru-parunya yang terpaksa disalirkan hampir setiap
minggu selama beberapa bulan -11 ml cecair  kanser telah disalirkan hampir  setiap kali  dia
masuk.Sehingga baru-baru ini.Dalam masa seminggu selepas mengambil  RSO, bengkak di
muka  dan  lehernya  telah  hilang  dan  begitu  juga  dengan  rosaceanya.Dia  juga  berhenti
mengambil ubat tekanan darahnya yang telah dia makan selama 20+ tahun dan cecair dalam
paru-parunya  telah  turun  kepada  6ml!!!Saya  percaya  ini  adalah  penawarnya!Sungguh
mengagumkan  untuk  akhirnya  melihat  lapisan  perak  itu  dalam  penyakit  yang  begitu
mengerikan.” malaikat

“Jadi semak ini!

- Isteri disahkan menghidap kanser serviks tahap III-b pada 14 Disember 2012.

- Isteri memulakan minyak ganja tidak sampai sebulan selepas itu.

- Isteri memulakan kemo dan radiasi sejurus sebelum Februari 2013.(Di Texas, tidak banyak
pilihan)
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- Isteri diberitahu bahawa hampir tidak ada, jika ada, tanda kanser pada 6 Mei 2013.

Kurang daripada 5 bulan dan isteri saya telah mengalahkan kanser Tahap III, semuanya kerana
minyak!” Colt

“Dear Rick, Tuhan Memberkati Anda!Saya telah kehilangan Ibu saya, Nenek saya, ibu saudara
dan bapa saudara yang dikasihi dan kawan-kawan akibat kanser selama ini.Tetapi yang paling
melanda saya ialah kakak saya yang cantik,  bijak dan hebat,  Kim.Dia disahkan menghidap
kanser paru-paru tahap 4 pada Julai 2010 pada usia 42 tahun, dan menjelang Februari 2011 dia
meninggal dunia.Saya tidak tahu rawatan apa yang dia lakukan kerana dia tidak memberitahu
sesiapa dalam keluarga bahawa dia akan mati sehingga terlambat, dan bekas suaminya yang
gemar masuk ke dalam jagaannya dan mengurung keluarga itu.Saya tidak mengetahui tentang
minyak itu sehingga bulan lepas, dan saya telah meneliti dengan teliti sejak itu.Pada mulanya
saya fikir  ia  adalah minyak ular,  seperti  banyak barangan lain,  tetapi  setakat  ini  saya telah
menyenaraikan 27 orang yang mendakwa telah menyembuhkan atau mengurangkan kanser
mereka dengan ketara dengannya.27 Orang!!!Dan itu hanya di YouTube dan blog dalam talian
sahaja!Saya  harap  saya  tahu  tentang  perkara  ini  pada  tahun  1997,  apabila  Ibu  saya
didiagnosis, atau pada tahun 2000 apabila Nenek saya sembuh, atau pada tahun 2010 apabila
kakak saya diberitahu untuk pulang ke rumah dan meninggal dunia, atau tahun lepas apabila
adik lelaki  saya -law disahkan menghidap kanser mulut dan tekak dan terpaksa membuang
separuh  mukanya  dan  dibina  semula.Tetapi  sekarang  saya  lakukan,  terima  kasih  kepada
anda.Tuhan Memberkati Anda dan semua yang anda sayangi, dan terima kasih kerana bekerja
keras untuk menyediakan ubat yang hebat ini kepada semua orang.” Denise

-- Denise yang dihormati, apa yang harus saya katakan?Mereka membunuh Ibu saya dengan
kimo kerana kanser paru-paru sel kecil awal, jadi saya tahu dengan tepat perasaan anda.Tiada
yang  menyenangkan.Sepanjang  masa,  ubat  itu  sepatutnya  ada  dan  bukan  sahaja  kerana
seseorang ingin mencari wang.C'est la vie, tetapi tidak semua orang akan menelannya dengan
tenang seperti  saya.Ia adalah pengalaman yang sangat  traumatik apabila anda mengetahui
tentang apa yang boleh disembuhkan atau dikawal oleh semua minyak dan apa yang telah
digunakan sebagai gantinya.

Sila  hantarkan  kepada  saya  senarai  testimoni  dalam  talian  itu,  ia  mungkin  menarik  dan
membantu  orang lain  yang telah dicuci  otak  seperti  saya sebelum saya bertemu Rick  dan
mengetahui tentang keadaan sebenar dalam bidang "perubatan konvensional." Terima kasih
atas sokongan anda dan membantu kami menyebarkan berita tentang ubat ini.Selepas dua
setengah  tahun  bekerja  dengan  Rick,  apa  yang  boleh  saya  katakan  ialah  minyak  yang
dihasilkan dan digunakan dengan betul melakukan apa yang dia katakan.JB

“Hai Corrie!Berita MENAKJUBKAN sekali lagi.Rakan saya ***** ***** yang anda bercakap dan
menghantar kepada *** di Los Angeles, dia telah menggunakan minyak Ganja selama kira-kira
2 atau lebih bulan sekarang dan dia pergi menjalani imbasan perubatannya hari ini dan TIADA
LAGI KANSER dalam badannya!!!!!!!SEMUA SIAP!!!!!!!Dia sangat berterima kasih kepada anda
kepada saya kerana memberitahunya tentang anda dan lebih daripada berterima kasih kerana
anda memberitahunya tentang ****!!!TERIMA KASIH selamanya.Anda sangat baik kerana dapat
membantu semua orang yang anda tidak kenali ini dan menyelamatkan nyawa di seluruh dunia!
Saya akan memandu ke Los Angeles untuk bekerja dengan **** dan cuba menghentikan semua
cirit-birit saya dan membuat saya keluar dari tandas daripada pergi 60-80 kali sehari.Bagaimana
dengan ini untuk satu lagi laporan yang menakjubkan??Kami sangat SUKA ini!!”

“Saya ingin berkongsi ulasan daripada Doktor saya hari ini.Saya telah mengalami Jangkitan
Pundi kencing untuk tempoh yang LAMA! masa dan Dr telah merawat jangkitan.Hari  ini dia
melihat  secara  langsung  dengan  kamera  (tak  seronok  sangat)  DAN!!Nampaknya  saya
mempunyai sisa-sisa jisim pundi kencing (tumor) yang telah MATI di tempatnya (kata-katanya,
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bukan saya) dan menyebabkan jangkitan berlarutan.

LAGI!KATA-KATANYA, BUKAN SAYA; Dr. berkata "Saya telah mengamalkan perubatan selama
lebih 40 tahun dan tidak pernah melihat tumor mati di tempatnya tanpa campur tangan luar."
sayatelah  mengambil  minyak  sejak  Mac  tetapi  sejak  tanaman  saya  masuk,  saya  telah
menggunakan  minyak  dos  berganda  selama  kira-kira  6  minggu.Akan  menjalani  sedikit
pembedahan pembersihan pada 8 Okt  untuk memastikan jisim hilang (jika saya tidak lulus
sebelum itu).

SAYA MEMPUNYAI keraguan tentang minyak itu tetapi ORANG-ORANG SAYA TIADA RAGU
LAGI.Saya  mempunyai  bahan  tunas  yang  cukup  untuk  membuat  kira-kira  5  atau  6  auns
minyak.Bahan yang digunakan ialah Sativa Blend Pineapple Kush, 25% THC.Saya tidak dapat
memberitahu  anda  betapa  gembiranya  saya  dengan  keputusan  setakat  ini.Saya  belum
memberitahu Dr. saya apa-apa lagi kerana di FLa beberapa Dr. kemudiannya akan menolak
untuk merawat anda.Jadi buat masa ini dia tidak tahu apa-apa.” John

-- Tetapi anda tahu lebih daripada cukup, John.tahniah.Saya akan terus mengambil minyak dan
saya akan meninggalkan pembedahan untuk kemudian.Tiada lagi imbasan jika boleh.Dan saya
juga akan mengambil  minyak dalam bentuk  suppositori,  anda sentiasa mahu mendapatkan
minyak sedekat mungkin ke tempat yang sakit.Juga, cuba buat minyak daripada lebih daripada
satu ketegangan untuk hasil terbaik, jika anda boleh.Doa terbaik untuk anda, JB

“Persetujuan  penuh  di  sana,  JB.Dan  menekankan  kelewatan  pembedahan.Sebarang  kerja
badan invasif membenarkan jangkitan ke dalam sistem anda.Melalui tabiat selekeh dan tidak
menghormati ubat ajaib mereka sendiri,  kita kini mempunyai bakteria pemakan daging yang
tahan  antibiotik,  yang  berleluasa  di  kebanyakan  hospital.RSO akan  membetulkannya  tetapi
bagaimana  pula  dengan  'pekerjaan  gagal'  pembedahan?Lari  Dari  Penawarmengatakan
semuanya.” Tielman

“3 hari lalu kami merawat karsinoma sel basal rakan dengan RSO.Kami menyemaknya hari ini
dan ia hampir hilang.Kami menggunakan semula RSO dan ditutup dengan pembalut.Kami akan
menyemaknya dalam 3 hari lagi dan menjangkakan ia akan hilang berdasarkan keputusan 3
hari  sebelumnya.Yang  ini  di  sebelah  kanannya.Kanser  yang  kami  sembuhkan  sebelum  ini
adalah di tangan kirinya.Hooray, ia berkesan.” Mark

-- Ya, memang begitu.Kami tidak akan melakukan apa yang kami lakukan jika tidak.JB

“Ibu saya baru-baru  ini  disahkan menghidap barah otak  tahap 4  baru  sahaja  menamatkan
pusingan  radiasinya.Dokumen  terkejut  melihat  prestasinya!Dia  melakukan  agak  teruk  pada
mulanya, hilang keupayaan untuk bercakap.Sejak kami mula memberinya minyak, dia menjadi
lebih baik dan lebih baik kini dia boleh melakukan perkara yang tidak dia lakukan sebelum ini
seperti  menyebut  frasa dan bukannya hanya satu atau dua perkataan,  dan berjalan seperti
biasa.Kita juga boleh memberitahu pemahamannya lebih baik.Dia juga tidak pernah sakit akibat
radiasi dan kemoterapi yang agresif yang dia lakukan.Bukan satu hari loya atau muntah!Jadi
bagi sesiapa yang mengatakan bahawa ia tidak berfungsi adalah satu penghinaan!Luruskan
fakta  anda!Ia  juga  SANGAT mudah  untuk  dibuat!Semua  orang  mengenali  seseorang  yang
mengenali  seseorang  yang  boleh mendapatkan ganja  untuk  anda!Saya mempunyai  arahan
tentang cara untuk mengambil rawatan jadi jika sesiapa berminat saya akan menghantarnya
dalam komen!” Diana

--  Diana, jauhi kemo dan radiasi  itu.Minyak akan melakukan kerja dengan lebih mudah jika
doktor dan kaedah mereka tidak menghalangnya.120-180g minyak gred tinggi, secepat yang
dia boleh mengambilnya, tiada lagi imbasan karsinogenik jika boleh.Salam sejahtera, JB

“Nama saya George, dan saya ingin memberikan anda keterangan saya.Pada usia 82 tahun, 22
Disember 2010, saya telah disahkan menghidap kanser esofagus.Saya diberitahu bahawa saya
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akan mempunyai 6 bulan hingga 2 tahun untuk hidup dan mungkin memerlukan satu tempoh
yang diletakkan di kerongkong saya pada satu ketika selepas rawatan radiasi untuk membantu
menelan.

Sebelum diagnosis saya, saya mengalami masalah bernafas dan menelan makanan, bengkak
di kedua-dua kaki saya dan menjadi letih dengan aktiviti ringan.Saya telah menjalani rawatan
sinaran pada awal tahun 2011.Menjelang September 2011, saya mengalami kesukaran untuk
menelan dan mengunyah makanan pejal.Saya rasa seperti  tercekik.Makanan saya terpaksa
dipotong kecil-kecil.Saya lebih suka makan makanan lembek dan Boost shake sebaliknya.Saya
juga mengalami gas teruk dalam perut saya.Gas itu merobek perut saya seperti  guruh dan
kilat.Saya mula mengalami episod pening kesukaran bernafas, sesak nafas dan berpeluh.Baki
saya lemah dan saya tidak dapat bergerak dengan baik.Sukar untuk membawa barangan runcit
ke suite saya tanpa sesak nafas dan berpeluh.

Kemudian episod pening yang teruk menghantar saya ke hospital dan doktor memberi saya pil
tekanan darah kedua.Tidak lama selepas saya tinggal di hospital, seorang yang tidak dikenali
menghampiri saya dan menawarkan saya sedikit minyak rami untuk merawat kanser saya dan
mengarahkan saya ke laman web Phoenix Tears untuk mendapatkan maklumat  lanjut.Saya
tidak selesa pada mulanya dan takut untuk mengambil minyak hem, saya selalu berfikir bahawa
ganja adalah ubat pintu masuk yang akan menyebabkan ketagihan dan membawa saya kepada
ubat keras yang lain.Selepas meneliti minyak rami Rick Simpson saya memutuskan saya akan
mengambil  rawatan  itu.Saya  menyedari  semasa  dan  selepas  rawatan  bahawa  minyak
hem/ganja adalah "pintu masuk" kepada kesihatan yang lebih baik.

Selepas dos pertama saya -1/2  biji  beras  Minyak Hemp,  saya perasan ia  berfungsi  dalam
badan  saya  serta-merta.
- Saya merasakan ia mengalir melalui badan saya dari jari saya ke kaki saya.Saya mengalami
rasa relaks, gembira dan peningkatan humor saya.Kaki saya terasa bergetah yang selepas 6
jam pudar.Pernafasan lebih tenang semasa berehat dan juga semasa tidur.

Selepas  beberapa  hari/minggu:  Buasir/buasir  saya  hilang.Sakit  di  bahu  berkurangan.Sesak
nafas  berkurangan.Dari  hari  kedua  pembentukan  gas  dan  ketidakselesaan  perut  telah
ditenangkan  dan  menjadi  lebih  teratur  dan  meneruskan  rawatan.Saya  mengurangkan  dan
berhenti  mengambil  pil  tekanan  darah  saya  kerana  tekanan  darah  saya  semakin  rendah
bacaannya.Sebaik  sahaja  berhenti  menggunakan  pil  tekanan  darah,  tekanan  darah  saya
kembali  normal.Bengkak  pada  kedua-dua  kaki  dan  buku  lali  berkurangan  dengan
ketara.Mengekang selera makan saya dan mengawal berat badan saya - saya kehilangan 26
paun  setakat  ini.Warna  kulit  bertambah baik.Pening  hilang.Degupan  jantung  kelihatan  lebih
teratur dan tidak begitu mengganggu, memandangkan saya mengalami degupan jantung yang
tidak teratur sejak lahir.Pergerakan usus menjadi lebih teratur.Mengalami tidur yang lebih baik,
lebih  lena.Keseimbangan dan  Penyelarasan  bertambah baik.Mampu bergerak  dengan  lebih
baik  tanpa  sesak  nafas.Menjadi  lebih  petah  dalam  perbualan.Mengubah  pandangan  saya
tentang sesuatu dan meningkatkan mood saya.Mengubah pandangan saya tentang Marijuana.

Secara umum, semua gejala yang saya alami sebelum saya mengambil rawatan minyak hem,
hilang.
Saya  mengambil  masa  3  1/2  bulan  untuk  menyelesaikan  rawatan.Pengalaman  ini  tidaklah
begitu  tidak  menyenangkan.Ia  adalah pelarasan  walaupun,  apabila  saya meningkatkan  dos
tetapi selepas satu atau dua hari semuanya diselaraskan.Saya mengikuti kenaikan dos yang
dicadangkan oleh Rick Simpson lebih kurang.

Selepas  2  bulan  rawatan,  lawatan  saya  ke  Pakar  Onkologi  adalah  mengejutkan.Dia
menyatakan  bahawa warna  kulit  saya  kelihatan  baik,  tekanan  darah  dan  degupan  jantung
adalah normal, dan kerana saya tidak menghadapi masalah menelan, tidak perlu lagi.Selain itu,
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dia menyatakan bahawa x-ray dari temu janji sebelumnya kelihatan baik dan saya tidak perlu
kembali  selama  sekurang-kurangnya  6  bulan.Biasanya,  saya  dijadualkan  berjumpa  Pakar
Onkologi setiap 3 bulan...

Saya percaya bahawa minyak hem membunuh Kanser saya.Semua peningkatan kesihatan lain
yang  saya  alami  daripada  minyak  rami  membuatkan  saya  berasa  seperti  lelaki  baru.Saya
benar-benar  kagum  dengan  keajaiban  minyak  rami.Saya  sangat  bersyukur  kerana  saya
memutuskan untuk mengambil minyak hem.

Minyak rami memperbaharui kesihatan saya dan memanjangkan hayat saya.Saya berterima
kasih  kepada  anda  Rick  Simpson,  Tuhan  memberkati  anda!Teruskan  kerja  yang  baik!Saya
benar-benar yakin bahawa minyak hem boleh menyelamatkan nyawa.Terima kasih." George

“Kemas kini mini untuk George....Sehingga kini dia telah kehilangan +31 paun, kini, sebentar
tadi dia terpaksa melawat doktor giginya, kerana penurunan berat badannya (dulunya kira-kira
280 paun).Dia telah belajar bahawa dia boleh menambah berat badan dengan mudah jika dia
mahu sekarang, namun dia memilih berat badan yang lebih rendah & gaya hidup yang lebih
sihat),  dia  terpaksa  memasang  semula/melaraskan  gigi  palsunya.Doktor  giginya  memberi
komen tentang penampilannya dan warnanya juga lebih baik.

Saya  perlu  menyebut  bahawa George  berkata  dia  masih  bernafas  dengan  baik,  dan  tiada
masalah dengan tercekik lagi sehingga kini, dia makan stik, kentang dan sayur-sayuran untuk
makan malam awal minggu ini, dan makanannya berkurangan dengan lebih mudah berbanding
sebelum ini.  digunakan sebelum "rawatannya."  Dia memberitahu kami bahawa dia melawat
GPnya(doc biasa) awal minggu ini...Doktornya berseru, “WAH!Adakahawak pasti awak sama
George yang saya lihat sebelum ini?” Juga doc beliau berkata warna beliau telah bertambah
baik.George memberitahu saya dia kemudian menunjukkan kepada doktornya berapa banyak
cecair yang hilang di kedua-dua kakinya memberitahunya dia fikir ia hampir hilang...Kemudian
doktor berkata, "George, anda tidak lagi mengalami edema."

Dia  telah  mendapatkan  beberapa  kertas  maklumat  perubatan  lama,  dan  diberitahu  juga
(sekarang)  dia harus/boleh cuba mendapatkan x-ray lamanya serta imej imbasan CT (pada
cakera)  daripada  Pakar  Onkologinya  pada  pelantikannya  yang  seterusnya  (Jun).Dia  cuba
mendapatkan  temu  janji  ahli  onkologi  lebih  awal  sekarang...dengan  bantuan  GPnya
sekarang.Pada  lawatan  itu  dia  akan  meminta  MRI.Dia  telah  pergi  jauh  sekarang...walau
bagaimanapun satu-satunya masalah sebenar dia pada masa ini (kalau tidak dia kata dia akan
hebat!!)  ialah  dia  mengalami  degupan  jantung  yang  tidak  teratur  sejak  lahir,  dan  sejak
kebelakangan  ini  ia  telah  meningkat  sedikit  daripada  biasa.Saya  tidak  tahu  sama  ada
penurunan  berat  badannya  mencetuskan  degupan  jantungnya  yang  tidak  teratur  atau
keseronokan daripada peristiwa yang mengubah hidup ini atau apa yang pasti melakukan ini,
saya hanya tahu saya mahu ini terlalu baik untuknya.Dia kini mendapat rujukan untuk berjumpa
pakar kardiologi berkenaan degupan jantungnya dsb.Baru-baru ini juga warnanya menjadi lebih
baik, mukanya lebih merah/merah, peredarannya juga kelihatan lebih baik.Nah, itu sahaja yang
saya dapat buat masa ini...Peace 1♥”Kebebasan

“Terima  kasih  Rick/JB  kerana  memberikan  jawapan  kepada  soalan  saya  semalam.Saya
mengenali seorang lelaki yang ibunya memilikinya.Mahu mempunyai sesuatu yang boleh saya
hantar  untuk  dia  lihat.Korang  memang  hebat.Semoga  saya  dapat  membantu  lebih  banyak
lagi.Maklumat ini sampai kepada ramai sekarang.Anda telah melakukan kerja yang hebat untuk
memberitahu  dunia  mengenainya,  Rick.Anda  boleh  dianggap  sebagai  orang  suci  zaman
moden.Jangan main-main.Lelaki  yang mengagumkan.Tidak dapat  mengatakan perkara yang
cukup baik kepada semua tentang anda Rick & JB yang sentiasa setia dengan anda dalam
semua ini.Fikirkan saya akan membeli 5 buku setiap bulan untuk membantu Rick keluar.Simpan
maklumat yang hebat,  kawan-kawan.Awak lah yang terbaik.Keamanan dan kesihatan untuk
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semua.RSO.ubat Allah.” Peter

“Nah, Rick dan Jindrich, kerja keras dan dedikasi saya kepada RSO akhirnya membuahkan
hasil.Saya telah mengikuti air mata Rick dan Phoenix sejak tahun 2004 dan saya percaya serta-
merta  dalam keupayaan  penyembuhan  minyak  itu.Saya  menyebarkan  berita  dan  berdiri  di
belakangnya  100%  walaupun  orang  ketawa  dan  memanggil  saya  gila.Saya  kini  telah
menyembuhkan 3 orang yang menghidap kanser terminal dan pesakit terbaharu saya, saya
berhutang banyak kredit kerana benar-benar menjalani sistem perubatan dan menolak semua
rawatan  di  sana  dan  telah  didokumenkan  bahawa  dia  menggunakan  RSO  untuk
menyembuhkan  kansernya...kedua-dua  paru-parunya  penuh  dengan  kanser  dan  mereka
memberinya 3 bulan untuk hidup apabila dia mula-mula didiagnosis...5 bulan yang lalu.

Hari  ini  dia secara rasminya bebas kanser dan dia sebenarnya menambah 27 paun.Doktor
kanser terpesona dengan pemulihan ajaibnya dalam masa 5 bulan sahaja dengan hampir tidak
ada  bantuan  daripada  mereka  dan  sebenarnya  mengatakan  dia  lebih  sihat  daripada
sekarang.Lol.Dia sedang makan minyak di hadapan doktor di hospital dan membawa majalah
Weed world  dengan artikel  air  mata  Phoenix  di  dalamnya  menunjukkannya  kepada semua
pesakit  lain  dan  menyebarkan  berita  tentang  RSO.Saya  akan  mempunyai  salinan  semua
dokumentasi hospital tidak lama lagi bahawa RSO menyembuhkan kansernya...Ia menyatakan
betul-betul pada kertas kerjanya bahawa dia menggunakan minyak rami untuk rawatan.

Saya akan menyusun cerita untuknya secepat mungkin untuk membantu menyebarkan berita
itu  sebanyak  yang  saya  boleh.Saya  juga  tahu  kira-kira  25  orang  lain  yang  telah  melihat
keajaiban  RSO  bekerja  untuk  pelbagai  penyakit  yang  berbeza  dan  mereka  kini  sedang
berusaha untuk menyembuhkan diri mereka juga...perkataan sudah keluar!!!!:) Bagi pihak yang
sembuh dan tidak lama lagi akan menjadi ramai lagi di kawasan saya, saya ingin mengucapkan
TERIMA KASIH atas kerja keras dan dedikasi anda yang berterusan untuk penemuan semula
ubat  penawar...Kalian adalah penyelamat...Secara literal!!KEAMANAN DAN KASIH SAYANG
daripada PA” Steve

“Saya meminta seseorang meletakkan minyak pada bahagian kecil pada kanser kulitnya (muka)
dan selepas sehari, ia kelihatan lebih teruk.Adakah dia mengalami reaksi atau adakah minyak
sebenarnya  menarik  bahan  keluar  dan  ke  permukaan  kulit  pada  mulanya?Nampak  semua
kehijauan macam dijangkiti agaknya.Adakah itu normal?Kadang-kadang?” Miguel

“Ya, ini boleh jadi perkara biasa!Petanda yang baik, jika anda berasa gatal dan melihat minyak
bekerja,  kemudian  letakkanlebih  banyak  minyak  di  atasnya.Kehijauan  boleh  datang  dari
minyak.Adakah minyak itu dibuat dengan betul?” Anna

“Oh ya, ia bukan hijau daripada minyak, ia adalah minyak emas yang saya buat, ia adalah yang
paling bersih yang anda boleh dapatkan semasa membuat ini di rumah.Ia benar-benar seperti
jangkitan hijau keputihan.Saya agak pasti ini adalah minyak yang melakukan kerjanya hanya
mahukan pengesahan daripada orang lain.Terima kasih.” Miguel

“Hai, saya nak cerita satu keajaiban yang berlaku semalam.Saya mempunyai seorang kawan
dan namanya Shannon O'Brien.Dia adalah 17 tahun yang terselamat daripada kanser otak.Dia
mempunyai tumor yang tidak boleh dibedah yang tumbuh selama kira-kira setahun sekarang.Ia
telah membesar  kepada hampir  keseluruhan saiz  otaknya.Saya berkongsi dengannya RSO,
dan semalam keputusan MRInya menunjukkan tumor telah mengecut hampir separuh.Dia telah
mengambilnya sejak Feb.14.Anda perlu faham bahawa ini adalah Salam Maria.Saya sangat
bersyukur semangat saya menemui cerita anda dan saya dapat menyampaikannya.” Nadine

“Isteri  saya  telah  menggunakan  RSO  selama  11  bulan  sekarang.Dia  menghidap  kanser
payudara  metastatik  peringkat  IV  dan  diberitahu  oleh  pakar  onkologi  di  Pusat  Kanser  MD
Anderson bahawa dia terlalu jauh untuk kemoterapi, radiasi atau pembedahan.Dia pergi dari

- 86 -



rumah  kami  dalam  keadaan  haram  26  jam  terus  ke  negeri  yang  sah  untuk
mendapatkannya.Tumor dia semakin mengecut.Jika dia mempunyai kebolehcapaian yang dia
perlukan (dia pada masa ini hanya mengambil 2 gram sehari) kami percaya dia akan bebas
daripada  kanser  sekarang.RSO  memastikan  isteri  saya  hidup  dan  kami  juga  mempunyai
seorang anak lelaki yang cacat.Tuhan tahu kerja dia di sini belum selesai!!” Frederick

"Baiklah, Rick, saya berasa lebih baik.Telah menjalani RSO selama kira-kira 30 hari untuk tumor
otak dan diabetes.Gula darah saya menurun.Saya berhenti insulin 2 hari lalu kerana gula dalam
darah menurun terlalu rendah.” Jeff

“Ia juga telah menghilangkan kanser payudara peringkat 1 rakan lain.Daripada tumor saiz bola
golf  kepada  lebih  kecil  daripada  kacang  dalam  dua  minggu.0.4g  dua  kali  sehari,  minyak
mentah.Rakan lain yang menghidap kanser kulit mengeluarkannya dengan larutan topikal yang
disapu terus pada kulit.

Pada diri saya sendiri, saya telah menghilangkan jangkitan dan bengkak pada gigi yang buruk,
membersihkan paru-paru saya selepas serangan asma, dan mengeluarkan dua bintik funky dari
kulit  saya yang mungkin  atau mungkin  bukan kanser...tidak  pernah diperiksa dan ia  sudah
tiada...ops.Tiada kemo, tiada sinaran, tiada kesan sampingan, tiada masalah.” Bruce

“Saya ingin mengucapkan terima kasih kepada JB atas segala bantuannya!Seperti sesetengah
orang tahu isteri saya menghidap kanser payudara tahap 4 yang merebak ke tulang.Dr. berkata
dia  mempunyai  banyak  tumor  sehingga  mereka  terpaksa  berhenti  mengira  dan  mereka
memberinya 6 bulan untuk hidup!Mereka mula menjalani kimo selama 5 bulan yang lalu, saya
memberinya 5 butir beras minyak RSO selama 1 bulan setengah!Saya baru saja menyaksikan
keajaiban  seumur  hidup!Dia  baru  sahaja  mendapatkan  MRI  dan  mengimbas  kembali  dan
mereka tidak menemui sebarang tanda kanser!

Saya tidak  dapat  membuktikan minyak itu  ada  kaitan dengannya  tetapi  saya 99% pasti  ia
membantunya  mengatasi  bonggol!Protokol  kemo pun  dia  belum habis,  tinggal  4  bulan lagi
rawatan!Pada tahun 2012 dikatakan kanser tahap 4 tidak boleh diubati jadi seperti yang saya
katakan minyak itu mesti berkesan!Saya mengesyorkan semua orang yang menghidap kanser
mendapatkan minyak RSO ini  SEGERA.Ia tidak boleh menyakiti  apa-apa!Seperti  yang saya
katakan terima kasih JB atas semua bantuan!”

“Berapa  banyak  titisan  bersaiz  beras  yang  perlu  saya  berikan  kepadanya  dalam  fasa
penyelenggaraan??” Jeff

-- 1-2g sebulan mungkin, Jeff, penurunan pada waktu malam adalah semua yang kebanyakan
pesakit  perlukan  sebagai  dos  penyelenggaraan.Tetapi  dia  mengambil  kimo,  jadi  saya  ingin
melihat dia makan sekurang-kurangnya 60g secepat mungkin untuk menghapuskan kerosakan
yang ditinggalkan oleh kemo.Terima kasih, JB

“Saya  menggunakan  minyak  yang  saya buat  sendiri  menggunakan  arahan  video  Rick  dan
menyembuhkan diri saya daripada Tahap 4 Diffuse Large B Cell Lymphoma, kanser folikel yang
“tidak boleh diubati” dalam masa 58 hari sahaja!!

Sejak itu saya terus membuat minyak untuk diri saya sendiri dan orang lain dan melihat lebih 10
kes disahkan Paru-paru, Payudara, Prostat, Otak, Usus Besar, Leukemia, Pankreas, pesakit
menyembuhkan diri mereka sendirimenggunakan minyak hijau gelap!!Saya membuat minyak
menggunakan KEDUA-DUA daun dan bunga kerana sebatian anti-radang khas yang terdapat
HANYA dalam daun hijau!

Saya kehilangan seluruh usus besar saya pada tahun 1992.Saya mempunyai 'kantung' yang
diperbuat daripada usus kecil saya yang berfungsi seperti paip biasa selama 20 tahun yang
sepatutnya  keluar  cacing  7  tahun  lalu!Menurut  pakar  gastroenterologi  saya  di  PAMF;  Dia
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mengkreditkan penggunaan kanabinoid yang berat kepada kantung yang sihat "dalam bentuk
yang  lebih  baik  daripada  20  tahun  lalu  pada  hari  ia  mula-mula  dimasukkan."  Dia  telah
mendengar keputusan yang sama daripada ramai pesakit lain yang menggunakan kanabinoid
dan kini mengesyorkannya kepada pesakitnya!” Craig

“Saya cuma nak ucapkan terima kasih.Selepas 5 tahun "Menunggu Berwaspada",  Limfoma
Follikular suami saya membesar.Dia 3 minggu dalam minyak dan berasa hebat, malah bermain
golf 4 hari seminggu.Saya akan memaklumkan anda semasa kami meneruskan.” Joyce

“Saya menjalani  imbasan selama 2 tahun dan ianya JELAS SANGAT DARIPADA KANSER
DAN KEROSAKAN SINARAN YANG MEREKA LIHAT SEDIKIT KALI TERAKHIR.SAYA BEBAS
SEPENUHNYA DARI PENYAKIT, MINYAK RSO.APA YANG ALLAH TURUNKAN MINYAK RICK
SIMPSON KEPADA RAMAI...TERIMA KASIH KERANA MEMBERIKAN semua maklumat yang
anda lakukan.” Linda

“Isteri  kawan  saya  menghidap  kanser  kolon  peringkat  lewat.Doktor  telah  menghantarnya
pulang, memberitahunya tiada apa lagi yang boleh mereka lakukan untuknya.Ia telah merebak
ke paru-paru  dan  otaknya.Apakah  dos yang  perlu  dia  makan?Berapa  lamakah  masa  yang
diambilnya untuk membina toleransi?Patutkah dia membesar untuk mengambil 3 titis saiz butir
beras setiap hari?Kemoterapi yang mereka berikan telah membuatnya terlalu lemah...mereka
tidak akan memberikannya kemo lagi...Saya harap minyak dapat  membaiki  kerosakan yang
dilakukan sebelum terlambat.Mereka memberinya 4-6 bulan lagi...” Simon

-- Simon, protokol yang sama seperti  yang lain.Sebaik sahaja dia membiasakan diri dengan
ubat, semakin cepat dia makan, semakin baik.JB

“Saya mula membuat minyak kanabis empat bulan lalu untuk sepupu yang telah berputus asa
walaupun  berjaya  melalui  2014  selepas  doktornya,  4  kali  dalam  masa  kurang  setahun,
membuang banyak kanser  dari  dalam pundi  kencingnya  melalui  pembedahan,  memberinya
beberapa  rawatan  kemo dan  memberitahunya.  dia  langkah  seterusnya  ialah  mengeluarkan
pundi  kencingnya.Dia  mula  mengambil  minyak  itu  pada  Januari  dan  dua  minggu  lalu  dia
mendapat  tahu  dia  bebas  kanser.Dia  kini  membuat  minyak  sendiri  dan  mengambil  dos
penyelenggaraan setiap hari.” Charles

“Helo,  saya  cuma  terfikir  nak  kongsi  dengan  awak  berita  baik.Pesakit  kanser  yang  saya
ceritakan dengan anda sebelum ini  telah menjalani  imbasan CAT baru-baru ini.Tiada tumor
hadir!!!Terdapat  tumor  di  dadanya yang  sebesar  saiz  besbol.Ia  dan tumor  lain  telah hilang
sepenuhnya!Yang  tinggal  hanyalah  beberapa  tisu  parut.Dia  dan  saya  sama-sama  memuji
Tuhan untuk ubat yang hebat ini.Ganja, tumbuhan yang mengagumkan, hadiah yang diberikan
kepada kita semua daripada Tuhan.Kita semua harus berterima kasih kepada Rick Simpson
dan pengorbanan yang dia lakukan untuk menyedarkan orang ramai tentang apa yang boleh
dilakukan  oleh  tumbuhan  Tuhan.Pesakit  telah  mendapat  kembali  40  paun  yang  hilang.Dia
kelihatan lebih  sihat  dan lebih  baik  daripada yang pernah saya lihat.Saya yakin  100% dan
benar-benar  percaya  bahawa Minyak Rick  Simpson,  apabila  dibuat  dan  digunakan  dengan
betul,  boleh  menyembuhkan  kanser.Kini  setelah  12  tahun  bertarung  dengan  penyakit  ini,
pesakit ini bebas kanser.Kami hanya boleh memberikan kemuliaan kami kepada Tuhan untuk
ini.

Terima  kasih  sekali  lagi,  Rick,  kerana  menjadi  seorang  lelaki  yang  tegas  yang  membuat
beberapa pengorbanan yang sangat besar untuk orang ramai.Selama setahun ini, saya telah
menyebarkan berita tentang apa yang boleh dilakukan oleh RSO.Kini saya 100% yakin bahawa
semua yang diperkatakan dalam video anda adalah biru sebenar.Saya mengambil seorang lagi
pesakit kanser tahap 4 dan sangat yakin bahawa dia akan bebas kanser dalam masa kurang
dari  setahun.Saya  akan  terus  menyebarkan  berita  ini  sebaik  mungkin.Saya  juga  akan
membantu seramai mungkin orang.Kebenaran akan menang.Terima kasih atas semua yang
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telah anda lakukan dan masih lakukan.Yang Ikhlas, Dewi Tumbuh”

“Dr. Rondeau memberitahu saya sebelum Xmas bahawa bintik hitam di belakang saya adalah
melanoma.Saya pergi kepadanya selepas ia mula berdarah.Saya pulang ke rumah dan mula
meletakkan minyak putik di belakang saya dan saya juga mula makan minyak yang stabil.Ia
mengambil masa kurang daripada 2 minggu dan bintik di belakang saya hilang dan saya terus
makan kira-kira 2 auns minyak.Hampir  tidak ada tanda di  belakang saya dan saya berasa
hebat.

Philip juga menjalani pemeriksaan selama setahun dan dia telah bebas kanser selama lebih
setahun.Jadi mereka memanggilnya bebas kanser.Dia tidak perlu berjumpa doktor sekurang-
kurangnya 3 tahun.Dia tidak mengambil kimo dan tiada radiasi, dia mengambil kira-kira 4 auns
minyak ganja  dan dia  masih  makan sedikit  hampir  setiap  hari.Tidak  ramai  yang mengatasi
kanser usus.Rick adalah wira kami.” Kayu Seruling

“Adalah sukar untuk mempercayai orang yang tidak mempunyai peluang untuk mendapatkan
pendidikan tentang kuasa penyembuhan minyak ganja… Saya tinggal di kawasan tempat asal
Rick Simpson, dan kami telah melihat kuasa penyembuhan selama 10 tahun.Ia menyembuhkan
kanser, kencing manis, gangguan otot, sakit gigi, terutamanya ubat ajaib untuk melecur (anda
perlu melihatnya untuk mempercayainya).

Setakat ini tidak ada apa-apa yang kita lihat bahawa ia tidak akan berfungsi, jika diambil dengan
betul dan kerap.Terutama baik untuk kanser kulit, loya, kekejangan di perut, dan apa sahaja
yang diperlukan.Tidur nyenyak.Tiada apa-apa yang melegakan tekanan seperti minyak ganja,
dan kebanyakan masalah dalaman kita adalah disebabkan oleh tekanan.Jadi begitulah.Semoga
berjaya kepada semua.Ia benar-benar berkesan, anda hanya perlu mempercayainya.Letakkan
kepercayaan anda kepada Tuhan dan Rick Simpson.” Terry

“Apa yang saya tahu ialah saya sudah bersedia untuk pergi, tidak tahan lagi, letakkan kisah
saya di  sini,  dan malaikat  saya naik  dan menyambung saya akan minyak RSO.Saya telah
berhenti makan, dan dengan hanya beberapa biji beras saiz minyak, saya dapat merasakan
perubahan  dalam  diri  saya.Sebelum  itu  hidup  saya  di  atas  sofa  dengan  pad  pemanas,
menyimpan minuman.Tetapi  pada hari  kedua,  saya telah bangun,  dalam kotak ais,  mencari
sesuatu untuk dimakan, mandi.Bagi sesetengah orang itu bukan masalah besar, sehingga tiba
masanya anda tidak boleh berdiri cukup lama untuk mandi.Saya kekal di atasnya, menambah
berat badan, mula hidup semula, benar-benar memulihkan kehidupan saya.Hanya kesal saya
tidak tahu mengenainya sebelum saya menjalani pembedahan.56, mangsa kanser payudara
wanita kulit putih Kathleen”

“Ayah saya kini berusia 75 tahun kira-kira 18 tahun lalu ayah saya disahkan menghidap kanser
perut, menjalani pembuangan perut, menghabiskan 15 tahun belajar bagaimana untuk hidup
semula.3  tahun  lalu  dia  diberitahu  dia  terpaksa  membuang  usus  bawah  dan  sebahagian
kolonnya kerana lesi kanser.2 tahun lalu dia diberitahu kanser baru berada di tempat yang tidak
boleh dibedah...

Apabila saya mendapat berita tentang ini, saya membuat kumpulan minyak 24 jam (350 gram
pucuk  atas  dalam  1/2  gelen  Everclear).Setahun  kemudian  semasa  dia  masuk  untuk
pemeriksaan, Dr tidak menemui kansernya, rupa-rupanya minyak menyebabkan kanser itu tidak
kelihatan  dan  tidak  berkesan  hingga  mati...Dia  kini  merawat  kawan  baiknya  Ellie,  anjing
Labradornya, yang menghidap tumor ...dan dia bertindak balas dengan sangat baik terhadap
minyak...Saya peminat terbesar anda di Amerika Syarikat.Hidup saya adalah minyak ini.Terima
kasih Rick Simpson.” Rebecca

“Saya hanya perlu berkongsi berita baik ini dengan anda dan pengikut anda...Rakan kerja isteri
saya  memberitahunya  beberapa  bulan  yang  lalu  bahawa  kanser  pankreas  suaminya  telah
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kembali  untuk  kali  kedua,  saya  dan  isteri  sudah  mengetahui  RSO  anda  jadi  kami
meletakkannya di laman web anda untuk mengetahui lebih lanjut mengenainya dsb., baik dia
mulakan  mengenainya  terus  dan  semalam  kembali  ke  hospital  untuk  keputusan  ujian
terbarunya, pihak hospital memberitahunya bahawa dia memerlukan kimo sekali lagi, tetapi apa
yang sebenarnya berlaku apabila mereka melihat keputusannya, kanser itu pasti menjadi. jauh
lebih  kecil  daripada  ketika  pertama  kali  mereka  perasan  ia  telah  kembali,  hampir  hilang
sebenarnya.Mereka keliru tentang bagaimana ia boleh mengecut (mereka harus belajar tentang
semua jenis  ubat  kemudian eh,  bukan hanya yang beracun).Mereka berkata  mereka mahu
mengeluarkan apa yang tinggal, tetapi saya menasihatinya untuk meneruskan dos yang sama
seperti yang dia lakukan sebelum ini,  kerana ia jelas memberi kesan positif,  dan tidak perlu
membiarkan penjual daging itu berada di dekatnya.Saya sangat gembira mendengar berita itu
dan tidak sabar untuk memberitahu anda. :)” Mark

-- Syabas, Mark, ikuti perasaan pesakit, imbasan tidak diperlukan dalam kebanyakan kes.Jika
dia makan 120-180g selama enam bulan, dia tidak perlu risau, nampaknya.JB

“Terdapat  beribu-ribu  bukti  yang  didokumenkan  bahawa  ia  sememangnya  menyembuhkan
kanser  pada  orang  yang  enggan  mempunyai  apa-apa  kaitan  dengan  doktor,  hanya
minyak.Saya menghidap kanser tahap 4.Saya hanya mempunyai 3 bulan untuk hidup dan itu
adalah 14 bulan yang lalu. Tom

“Sekadar memberitahu anda, ini kemas kini tentang pakcik Tom saya.Tahap PSA baharunya
ialah  0.1  dan  stabil.Terima  kasih  kerana  memberi  kami  ilmu  untuk  menyelamatkan
nyawanya.Dia  berada  di  tahap  4  kanser  prostat.Kami  sedang  mencari  untuk  membuat
testimoni.Tuhan merahmati kamu." Sherri

“Tom, saya menggunakan minyak ini 3 tahun lalu untuk membunuh kanser prostat tahap 4.Saya
menggunakan  terapi  hormon  sebagai  permulaan,  dan  kemudian  mengetahui  tentang
RSO.Ianya  berfungsi.Saya  secara  peribadi  mengenali  berpuluh-puluh  orang  yang
menggunakannya  setiap  hari  untuk  banyak  penyakit.Ia  adalah  bantuan  yang  besar  untuk
pesakit  kanser,  tetapi  saya  rasa  pendedahan  saya  yang  paling  mengejutkan  telah
menyembuhkan  psoriasis  teruk  seseorang  yang  mereka  mempunyai  lebih  daripada  90%
daripada badan mereka.Dengan menelan 1/4 hingga 1/2 gram minyak sehari selama 6 minggu,
orang ini benar-benar menyembuhkan diri mereka sendiri daripada keadaan yang mereka alami
sejak kecil.Saya boleh meneruskan selama berjam-jam tentang perkara yang saya lihat minyak
ini lakukan.Anda akan lihat, pastikan fikiran anda terbuka, dan lakukan seperti yang diarahkan
oleh Rick, anda tidak akan menyesal.” Dan

“Sejak  saya  pulih  daripada  Kolitis  Ulseratif  dan  Kanser  Pakar  Gastroenterologi  saya  kini
mempunyai  SEMUA pesakitnya  pada  produk  Ganja  kerana  ia  adalah  anti-radang  paling
berkuasa yang dia tahu...dan ia berfungsi LEBIH BAIK DARIPADA MANA-MANA UBAT YANG
BOLEH DIA PRESKRI!!!” Craig

"Saya tahu ia menyembuhkan kanser...Saya menyembuhkan ibu saya 3 kali dan dia kini bebas
kanser.” Mc Jay

“Saya  telah  menggunakan  minyak  itu  selama  5  minggu  dan  imbasan  haiwan  peliharaan
semalam menunjukkan penurunan ketara dalam tumor tulang dan tiada bukti lagi tumor hati
hipermetabolik.Saya pada asalnya menghidap tulang tahap 4 dan kanser hidup 3 bulan yang
lalu...Saya  akan  mengatakan  ia  berkesan.Dan  itu  hanyalah  8cc  pertama,  masa  untuk
menurunkan kuasa 52 seterusnya!!” Laura

-- Hebat, Laura, gembira mendengarnya, tetapi jauhkan diri daripada sebarang imbasan atau
Xray lagi jika boleh.Anda tidak mahu memancarkan tumor,  pakar onkologi anda sepatutnya
dapat menjelaskan kepada anda mengapa ia bukan idea yang baik untuk melakukannya.Salam
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sejahtera, JB

“Dengar, saya meneliti perkara ini selama berbulan-bulan.Ia disandarkan oleh Harvard.Mereka
menggunakannya  di  Sepanyol.Disebabkan  ia  adalah  haram,  malangnya  saya  tidak  boleh
memberitahu anda apa-apa lagi.Saya boleh katakan suami saya menghidap kanser tahap 4
dengan mets ke otak.RS berkata jangan percaya sesiapa pun dengan kesihatan anda.Jadi saya
tidak.Saya "melompat ke atas bulan" kononnya.Saya mendarat dengan kukuh dan suami saya
sihat.:)” Lisa

“Dear CureYourOwnCancer.com, beberapa ketika dahulu, saya membaca tentang Minyak Rick
Simpson  dan  memutuskan  untuk  mencuba  membuatnya.Saya  telah  menanam ganja  untuk
masa  yang  sangat  lama.Saya  menggunakan  beberapa  tunas  terbaik  saya,  dan  membuat
beberapa minyak rami premium.Saya mencubanya dan tidak percaya.Ia sangat  kuat seperti
tiada apa yang pernah saya miliki.

Selepas mencubanya, saya mengenali seorang pesakit yang telah melawan kanser (Limfoma
Hodgkin)  selama  kira-kira  11  tahun  pada  ketika  itu.Saya  menawarkan  diri  untuk  menjadi
penjaga  ganja  perubatannya,  dan  membekalkannya  dengan  minyak  tanpa  kos  kepadanya
selagi dia akan mengambil  minyak seperti  yang disyorkan.Pada masa itu,  dia adalah orang
yang asing bagi saya lebih daripada kurang.Saya telah bertemu dengannya kira-kira setahun
sebelum  itu  di  mesyuarat  kelab  belas  kasihan  dan  kemudian  mengetahui  bahawa  dia
menghidap kanser.Saya benar-benar ingin melihat sama ada minyak itu boleh menyembuhkan
kanser, seperti yang disebutkan dalam Rick SimpsonLari Dari Penawar.

Jadi,  selepas  menghubungi  pesakit  ini  dan  menyampaikan  tawaran  kepadanya,  kami
memfailkan kertas kerja yang sepatutnya dengan negeri kami dan memulakan rawatan.Kami
menetapkannya  di  mana  dia  akan  memiliki  tumbuhan,  jadi  akhirnya,  dia  akan  dapat
menyediakan minyak untuk dirinya sendiri.Itu juga sebahagian daripada perjanjian, bahawa dia
belajar bagaimana untuk menolong dirinya sendiri.Kami memulakan rawatan.Pada mulanya ia
sukar baginya kerana minyak itu sangat kuat, dan mengambilnya tiga kali sehari boleh menjadi
agak  sukar.
Selepas tiga bulan, tumor di bahagian atas dadanya mula mengecut.Selepas lima bulan, tumor
telah hilang  sepenuhnya.Dia  kemudian  masuk untuk  imbasan  CAT.Keputusan menunjukkan
bahawa dia bebas kanser!Para doktor telah berusaha untuk menyembuhkan kansernya selama
sekurang-kurangnya 11 tahun.Kemo, pemindahan sumsum tulang, dan sebagainya.Apa yang
diperlukan hanyalah kira-kira satu paun putik premium yang ditukar menjadiminyak rami.Dia
mempunyai keputusan imbasan CAT sebelum dan selepas pada cakera (akan diberikan kepada
kami tidak lama lagi).Dia telah tampil ke hadapan dan bercakap secara terbuka kepada orang
ramai.Malah,  dia  kini  seorang  penjaga  yang  membantu  pesakit  lain  dengan  minyak  hem
penyembuhan!”GrowGoddess”

“Setahun yang lalu pakar onkologi saya memberitahu kami untuk menghubungi hospis tidak
lama lagi, kanser kolon kembali dalam paru-paru dan kolon saya, telah dikeluarkan dari kolon
pada  09  dan  hati  pada  11.Suami  saya  menegaskan  bahawa  mereka  mencuba  satu  lagi
pusingan kemo.Pada masa yang sama saya menemui minyak Ganja, saya mula mengambil
minyak  pada  hari  yang  sama seperti  kemo.Penanda  tumor  saya  ialah  17.6.Selepas  SATU
rawatan  (dan  2  minggu  minyak)  penanda  tumor  saya  ialah  10.6.Jumaat  lepas  selepas  2
rawatan dan 5 minggu minyak,  penanda tumor saya ialah 4.8.Jururawat  saya memberitahu
saya dia tidak tahu apa yang saya lakukan,  tetapi kemo ini  tidak sepatutnya menghasilkan
keputusan ini.Saya berasa lebih baik daripada yang saya alami dalam masa yang lama.” Diane

“Hai  Jindrich,  semalam  saya  selesai  membaca  buku  Rick.Barangan  hebat!Sejujurnya  saya
benar-benar tidak memerlukan sebarang bukti lagi tentang kuasa ajaib minyak itu!

Saya juga telah melakukan beberapa eksperimen dan setiap hari saya menemui sesuatu yang
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baru yang boleh dilakukan oleh ubat ini!Hebat!Malangnya walaupun saya yakin dan walaupun
teman wanita saya yakin masih ibunya entah bagaimana tidak dapat "melepaskan" sepenuhnya
...dan  dia  masih  tidak  pasti  sama  ada  berhenti  kemoterapi...
Saya sentiasa cuba mengeluarkan hujah yang baik tetapi saya tidak boleh membuat keputusan
untuknya!Dia  adalah  seorang  yang  menghidap  kanser  dan  dia  satu-satunya  yang  boleh
memutuskan apa yang perlu dilakukan dengan hidupnya.

Saya tahu dia akan sembuh juga pada akhirnya kerana kita  akan memasukkan minyaknya
begitu banyak sehingga mustahil untuk dia mati.Tetapi saya masih merasakan ia sangat bodoh
dan  sangat  berbahaya  untuk  bermain  dengan  bahan  kimia  ini,  terutamanya  apabila  anda
mempunyai akses kepada ubat semula jadi yang telah terbukti dapat menyembuhkan kanser!
Saya membaca tentang pengalaman anda dengan kanser dan sistem perubatan...Saya benar-
benar  minta maaf atas kehilangan anda… dan sekarang saya lebih memahami sikap anda
terhadap ubat tradisional yang dipanggil “ubat”!” Luigi

-- Hai Luigi, terima kasih atas kata-kata baik anda tentang buku itu dan sayang sekali apa yang
anda  terpaksa  lalui.Ia  adalah  pilihan  rawatan  yang  dia  pilih  tetapi  saya  tidak  akan  pergi
berhampiran kimo - baca sahaja cerita Ibu saya untuknya, mungkin dia akan faham bahawa
mengambil  racun bukanlah idea yang baik,  terutamanya apabila  ia  tidak berasas dan tidak
perlu.Peluangnya untuk terus menjalani kemoterapi akan bertambah baik jika dia mengambil
minyak itu, tetapi sekali lagi, mengapa menyebabkan lebih banyak kerosakan pada tubuhnya
yang sakit?Ia tidak masuk akal sama sekali.Salam sejahtera, Jindrich

“Seorang kawan duduk saya untuk menontonLari Dari Penawarkira-kira dua setengah tahun
yang lalu memikirkan ia boleh membantu psoriasis saya.Kami membuat minyak bersama-sama-
kali pertama untuk kami berdua- dalam masa tiga minggu, psoriasis plak saya telah hilang.Saya
telah  membuat  minyak  dan  menelannya  sejak  itu.Jika  saya  menelan  setiap  hari,  dan
menggunakan minyak secara topikal pada waktu malam ke tempat individu yang muncul secara
rawak, psoriasis sangat terkawal dan hampir tidak kelihatan.Disebabkan pengalaman ini, saya
melompat masuk dengan dua kaki dan kini memiliki Perniagaan Marijuana Perubatan berlesen
negeri pertama yang pertama di Colorado.Setahun dalam perniagaan saya, ayah saya telah
didiagnosis  dengan  tahap  IV  Melanoma-  ia  telah  merebak  ke  dalam  paru-paru  dan
hatinya.Pakar  onkologinya  memberinya  3  hingga  12  bulan  dan  memberitahunya  supaya
bersedia untuk penjagaan hospis.Saya segera memulakannya dengan rejimen RSO dan lima
bulan  kemudian,  kansernya hilang.hilang.Perkara  paling  mudah di  dunia!Terima kasih  Rick,
kerana memperkenalkan semula ubat yang menakjubkan ini kepada dunia!:-)” Erica

“Saya melakukan kursus minyak selama 2 minggu...Saya hanya mampu membelinya setiap
hari  atau  lebih,  namun  psoriasis  pada  badan  saya  hampir  hilang.saya  memberi7kad  saya
kepada  penanam  luar  tahun  ini  supaya  saya  boleh  mendapatkan  bahan  mentah  yang
mencukupi pada satu masa untuk membuat kumpulan 60 hari untuk menyembuhkan omong
kosong ini sekali dan untuk semua!!!” Sophie

“Minyak  ganja  menyembuhkan  kanser.Saya  seorang  pesakit  kanser  payudara  tahap  3  dan
menggunakan minyak itu untuk menyembuhkan diri saya sendiri.” Adele

"Tiada Kemo, tiada radiasi...RSO & perubahan diet...RSO menyembuhkan kanser perut saya
tanpa apa-apa najis itu..." Dale

"Hai Rick, saya bercakap dengan anda beberapa bulan yang lalu dan sejak itu telah mencuba
minyak untuk kemurungan saya.Sukar untuk mengatakan sama ada ia berkesan atau tidak,
kerana  satu  auns  (28g)  hanya  memberikan  cukup  selama  kira-kira  10  hari.Menjelang
penghujung  10  hari,  saya  mengalami  sedikit  kemurungan  selama  beberapa  hari.Terdapat
tekanan yang terlibat dalam hidup saya tetapi saya dapat berfungsi walaupun dengan perasaan
tertekan.Jadi siapa tahu, ia mungkin lebih teruk tanpa minyak.
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Bagaimanapun saya juga mencuba sedikit minyak pada salah satu kanser kulit kawan saya (76
tahun).Ia  adalah  kanser  yang  kelihatan  sangat  jahat,  kira-kira  8mm  pusat  sangat  kuning
dikelilingi  oleh  kemerahan  yang  memanjangkan  diameter  kira-kira  75mm.Dia  hanya
membiarkannya selama 2.5 hari kerana kegatalan dan baunya terlalu banyak untuknya.Namun
apabila  penutupnya  ditanggalkan  (ia  adalah  pembalut  kalis  air),  kanser  itu  hampir
hilang.Malangnya, dia mempunyai banyak kanser kulit dan tidak mampu membayar wang yang
diperlukan untuk merawatnya.Jadi dia telah membakar mereka dengan sangat kesakitan.Dia
adalah seorang yang skeptikal dan baginya untuk memuji minyak adalah sangat penting.

BEBERAPA BERITA BAIK.Anak saya sedang menghadiri tahun terakhirnya di Universiti dalam
jurusan  Kimia  dan  memberitahu  Profesor  Kimia  Organiknya  (seorang  lelaki  Cina  kelahiran
Australia)  tentang  keputusannya  dan  dia  agak  berminat  dan  akan  menyiasat  dan
bereksperimen dengan minyak pada pelbagai orang yang menghidap kanser kulit.Saya tidak
pasti berapa lama perkara ini akan diambil tetapi akan memaklumkan anda.Dengan kredibiliti
seorang Profesor, kita mungkin mendapat kaki di pintu birokrasi.Salam, Warwick, Australia”

“Selesai, berikan kepada anak lelaki saya yang berumur 18 tahun… Tiada tanda-tanda kanser
sekarang.Saya berhutang banyak terima kasih kepada anda Rick Simpson.Anak saya telah
didiagnosis pada bulan Oktober dengan sarkoma sinovial selepas membuang tumor sebelum
menjalani biopsi...Diberitahu bahawa kanser itu masih ada dan boleh merebak ke paru-parunya
kerana jenis kanser yang agresif...Keputusan ujian terbaharu, mereka tidak dapat menjumpai
sebarang  kesan  yang  menyebabkan  mereka  bingung...Minyak  ganja  adalah  salah  satu
daripada  banyak  perkara  yang  saya  mulakan  dengannya  hampir  serta-merta  selepas
diagnosis." Amanda

“Seorang  kawan  rapat  saya  pernah  diberi  morfin  untuk  sakit  tumor  otak.Morfin  itu  sendiri
menyebabkan  ketagihan,  penarikan  diri  dan  ia  hanya  memburukkan  keadaan  semasa
penggunaannya.Ganja  sendiri  adalah  satu-satunya  ubat  yang  memberikan  kelegaan  untuk
gejala  penarikan  diri,  kemurungan,  sakit,  dan  kanser  itu  sendiri.Mesej  awak  adalah  yang
menyelamatkan kawan saya.” Jasper

“Saya sangat teruja dengan minyak itu.Bulan lepas ini adalah kali pertama saya membaca atau
mendengarnya.saya terharu...Encik Simpson, ramai di antara kami berterima kasih atas kerja
yang tidak mementingkan diri dan penuh kasih sayang yang telah anda lakukan untuk semua
manusia.Anda adalah definisi  saya tentang Kemanusiaan!!!Saya telah menjadi  sukarelawan
dengan Hospis sejak 1998,  saya telah melihat ramai yang menderita dan meninggal dunia,
walaupun dalam pelukan saya.Memikirkan bahawa banyak penderitaan ini boleh dikurangkan
adalah benar-benar membingungkan...” Cindy

--  Memang  benar,  terutamanya  apabila  seseorang  menganggap  bahawa  semua  maklumat
tentang "kuasa penyembuhan ajaib" minyak Rick Simpson adalah benar.Minyak yang dihasilkan
dan digunakan dengan betul benar-benar boleh menyembuhkan kanser, diabetes, dan beribu-
ribu keadaan lain.Ia benar-benar boleh membantu dengan kesakitan yang tidak akan disentuh
oleh morfin.Ia benar-benar meremajakan badan dan menumbuhkan semula otot.Kata-kata yang
membingungkan tidak menggambarkannya sepenuhnya, saya fikir.JB

"OH  TUHAN.Saya  baru  mendapat  berita  daripada  seseorang  yang  saya  berikan  air  mata
kepada  Phoenix  yang  menghidapnya  dan  maksud  saya  menghidap  kanser  buah
pinggang.Selepas mengambil minyak selama 90 hari, imbasan PET terbaru menunjukkan tumor
telah hilang..Ini adalah luar biasa.Saya telah melihat Phoenix Tears menyembuhkan ramai sejak
saya bekerja dengannya.Terima kasih kerana membantu saya membantu orang lain sembuh.”
Gregg

-- Tahniah dan terima kasih kerana membantu orang lain, Gregg.Tiada lagi imbasan, hanya
minyak.Imbasan adalah karsinogenik, ia mungkin menyebabkan kanser kembali dan siapa yang
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mahu itu?JB

“Hello  Rick  Simpson  &  Jindrich  Bayer  yang  dikasihi,  saya  harap  anda  berdua  sihat  dan
gembira.Memandangkan  jumlah  e-mel  yang  anda  mesti  dapatkan,  saya  pasti  anda  tidak
mengingati  saya  sejak  beberapa  bulan  lalu  jadi  saya  sertakan  surat-menyurat  kami  yang
terdahulu.Ibu masih hidup dan sangat  sihat!Mengatakan kami sangat bersyukur adalah satu
pernyataan yang meremehkan.

Semasa  diagnosis  pada  Februari  2012  (adenokarsinoma  pankreas  peringkat  4  dengan
metastasis  ke hati  dan paru-paru) prognosisnya adalah 3 hingga 6 bulan dengan jangkaan
penurunan kesihatan yang teruk dalam jangka masa itu.Sebaliknya dia masih hidup, gembira
dan sihat 10 bulan kemudian.Saya tahu anda berdua menentang kemo dan begitu juga kami...
Tetapi  apabila  mereka  berkata  3  bulan  kami  melemparkan  SEMUANYA  termasuk  kemo
bersama dengan memulakan RSO dengan segera.Kami telah diberitahu bahawa tiada siapa
yang kekal sihat seperti ibu dengan kemoterapi Gemzar sebanyak yang dia terima.RSO harus
memastikan dia sihat pada masa itu.Kemo dihentikan 6 minggu lalu apabila dia memutuskan
dia  dapat  merasakan  permulaan  kerosakan  kemo.Dia  kini  telah  menjalani  kemo selama  6
minggu dan berasa hebat.

Sejak diagnosisnya pada Februari 2012, selepas pembentukan awal, dia telah mengambil satu
gram RSO sehari (kira-kira 300 gram jumlah setakat ini).Imbasan terbaru yang dilakukan pada
hari  Isnin  12-17-12  menunjukkan  lebih  banyak  pengecutan  tumor  termasuk  dokumentasi
bahawa sesetengah tumor terlalu kecil untuk dilihat melalui imbasan CT.Ia adalah berita yang
luar  biasa!Kemudian  pada  hari  Selasa  kami  mendapat  keputusan  dari  kerja
makmalnya.Selepas  menerima  berita  imbasan  yang  begitu  baik,  kami  terkejut  apabila
mendengar bahawa ujian penanda tumornya (CA19-9) telah meningkat daripada 285 hingga
2100.Pernahkah  anda  melihat  perkara  ini  berlaku  sebelum  ini?Adakah  anda  mempunyai
sebarang penjelasan mengenai mengapa atau bagaimana penanda meningkat?Ada idea sama
sekali?Ada apa-apa cadangan?Soalan ini telah dikemukakan kepada beberapa pembuat RSO
tetapi setakat ini tiada jawapan yang pasti.

Berikut ialah keputusan CA19-9 beliau setakat ini.Tahap normal adalah KURANG DARIPADA
37.  Tiada  ujian  penanda  tumor  dilakukan  pada  diagnosis  awal  pada  bulan  Februari.  4-30-
12...23,568; 5-30-12...5,240; 6-18-12...4,458; 8-8-12...538; 10-8-12...285 (Kemo terakhir ialah
10-29-12); 12-17-12...2,100.Sebarang input yang anda ada akan dihargai oleh keluarga saya!
Banyak cinta, B”

“B yang dihormati, imbasan CT memberikan dos radiasi yang besar dan itulah yang mungkin
menyebabkannya, ditambah pula dengan kemoterapi yang sama sekali tidak diperlukan.Saya
akan minta dia makan 180g minyak kualiti terbaik secepat mungkin.Tiada lagi imbasan CT atau
sebarang  karut  karsinogenik  lain,  hanya  minyak  dan  seberapa  banyak  yang  dia  boleh
ambil.Anda  perlu  membatalkan  kerosakan  akibat  kemo  dan  radiasi  dahulu  dan  ia  akan
mengambil sedikit masa, ia hanya menyukarkan kerja minyak.Seperti memberi penawar sambil
mengepam racun ke dalam uratnya, bagi saya tidak masuk akal langsung.Salam sejahtera,
Jindrich Bayer”

“Saya didatangi seorang wanita yang menghidap kanser payudara kira-kira 4 minggu lalu dan
berjaya membawanya ke arah yang betul.Dia mempunyai tumor yang agak ketara, (saya rasa
dia  mungkin  mempunyai  lebih  daripada  satu)  dan  dapat  merasakannya.Baru  3  minggu  dia
mulakan minyak dan tumor sudah pasti melembut.Tidak teruk selama 3 minggu!Saya berasa
sangat  digalakkan  untuknya  dan  saya  hanya  tahu  wanita  ini  akan  menjadi  satu  lagi  kisah
kejayaan.Satu cinta." Corrie

“Ayah  saya  berumur  89  tahun,  menghidap  kanser  kulit  di  mukanya.Tiga  kali  saya  telah
membawanya  ke hospital  untuk  dipotong,  yang membukanya  kepada  jangkitan apatah  lagi
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membawanya  dari  rumah  jagaan  dan  kembali  ke  rumahnya,  ia  sukar  baginya.Saya  telah
bermula dengan minyak ganja beberapa minggu lalu.Sebahagian daripada ini adalah saiz jari
bayi saya ke ibu jari saya.Ada 11 yang saya rawat sekarang ada 4 yang sebesar ibu jari jari
bayi.Mereka hanya mati dan jatuh dari kulit sembuh.Saya kagum begitu juga dengan semua
jururawat dan doktor.”Steve

“Saya hanya ingin mengatakan bahawa saya sangat gembira untuk mengumumkan bahawa
imbasan bapa mertua saya untuk kansernya telah keluar sepenuhnya bersih untuk kali kedua
selepas  yang  pertama  menunjukkan  bintik-bintik  pada  paru-paru.Kami  memulakan  dia
menggunakan  minyak  sejurus  selepas  yang  pertama  menunjukkan  bintik-bintik.Ganja  telah
mengambil  paru-parunya  dan  membersihkannya!Dia  diberitahu  dia  memerlukan  Kemo.Kami
menentangnya dan meletakkan dia pada minyak sebaliknya.Ganja menyembuhkan kanser!!!”
Karen

“Ia  juga  menyembuhkan  Kanser  Serviks!Saya  tidak  mampu  membayar  rawatan  (walaupun
SATU...) dan pergi setahun tanpa sebarang bantuan perubatan...tetapi saya merokok hampir
setiap hari...kemudian setahun kemudian pada peperiksaan tahunan saya, doktor dan jururawat
terpesona...mereka  tidak  dapat  menjumpai  apa-apa  selain  parut  kecil  di  mana  kanser  itu
berada...Saya  100%  bebas  kanser  sekarang...terima  kasih  kepada  Marijuana...bukan
doktor...bukan "ubat"...bukan rawatan...tapi kerana tumbuhan tulen, herba, SEMULAJADI...saya
bukti  hidup...Doktor mengatakan bahawa saya sepatutnya berada di  tahap 5 kanser kerana
pergi tanpa sebarang rawatan...tetapi ia telah HILANG...tanpa bantuan dari mereka...mereka
sangat terkejut sehingga menghantar saya ke HOSPITAL NEGERI di LITTLE ROCK (UAMS)
untuk ujian lanjut...dan UAMS tak jumpa apa-apa selain parut sikit pun...mereka kata itu satu
keajaiban...Saya  fikir  ia  hanya  Marijuana  ...halalkan  sudah...menolong  orang...bukankah  itu
yang biasa dilakukan oleh manusia?” Monica

“Saya menggunakan Minyak Ganja untuk merawat Karsinoma Sel Basal pada leher kepala dan
muka  saya.BERJAYA.Ini  adalah  kanser  yang  ideal  untuk  membuat  penyelidikan.Ia  jelas
kelihatan dengan mata kasar, dan sebarang perubahan yang berlaku mudah dilihat.Saya telah
cuba menjana minat dalam hal ini di sini di AS, tetapi fed mempunyai sesiapa, dan nampaknya
semua orang mati berparut untuk disentuh.Lihat apa yang anda boleh lakukan.” Yusuf

“Saya ada benjolan di paha saya, dulu keras, hampir 2 cm, kini  saiznya kurang separuh &
semakin lembut (4 minggu).” Katri

“Dan  saya  baru  tahu  saya  bebas  kanser  selepas  menggunakan  minyak  selama  5  bulan
berturut-turut!!” Mimi

Q.JB,  adakah  anda  mempunyai  apa-apa  tentang  penyembuhan  jenis  tumor  tertentu  yang
dipanggil  hemangioblastomas?Saya  mengikuti  siaran  anda,  dan  juga  yang  lain.Saya  tidak
pernah  melihat  rawatan  jenis  tumor  ini  selain  daripada  pemotongan.Saya  mempunyai
sekumpulan daripada mereka.” Graeme

A.Tidak  secara  peribadi,  kita  pastinya  tidak  mempunyai  peluang  untuk  merawat  semua
diagnosis yang diketahui oleh manusia secara peribadi, tetapi berdasarkan apa yang saya baca
mengenainya  sekarang,  saya  tidak  nampak  sebab  mengapa  minyak  itu  tidak  boleh
membantu.Setahu saya,  mereka hanya boleh mendiagnosisnya menggunakan imbasan CT,
dan cara saya melihatnya setiap orang yang mengambil imbasan CT perlu makan sekurang-
kurangnya  60g  minyak  selepas  itu.Dan  jika  mereka  makan  60g  itu  sebelum  pembedahan,
dalam kebanyakan kes saya pasti pembedahan itu tidak diperlukan kerana tumor tidak akan
ada.Jadi saya pasti akan mencuba minyak itu sendiri.Salam sejahtera, JB

"Fakta  plasebo  menyembuhkan  sesetengah  orang  adalah  sebab  untuk  membuang  ubat
selama-lamanya dan mempelajari seni plasebo.Setelah mengatakan bahawa anda tidak pernah
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melakukan kajian plasebo apabila anda mempunyai penawar yang berkesan, anda betul, itu
akan membunuh separuh pesakit anda, sakit dan kejam." Christopher

--  Ia  sememangnya sakit  dan kejam,  dan itulah sebabnya saya secara peribadi  tidak  akan
melakukannya.Orang  lain  boleh  jika  mereka  mahu,  tetapi  saya  tidak.Saya  mahu  sistem
perubatan mula menggunakan minyak sebagai plasebo - jika mereka membuktikan bahawa apa
sahaja yang mereka mahu gunakan adalah lebih selamat dan lebih berkesan daripada minyak
(dan lebih menyeronokkan/menyenangkan untuk pesakit), maka mereka boleh meneruskan dan
menjualnya  .Jika  tidak,  mengapa  tidak.Ia  agak  mudah  dan  sangat  rasional,  saya  fikir.Dan
begitulah keadaannya pada masa hadapan, jadi mengapa perlu menunggu?JB

“Tidak ada kata terlambat untuk menerima hakikat bahawa ganja hanyalah ubat.Pada masa
yang sama, masih belum terlambat untuk mula menggunakan minyak sebagai ubat, tidak kira
apa keadaan anda atau betapa teruknya ia.Dengan penggunaan minyak,  biasanya terdapat
peluang yang baik  pesakit  boleh pulih,  atau minyak akan memberikan mereka kualiti  hidup
maksimum sehingga akhir.Dan itu penting juga.JB”

“Apabila  pesakit  yang  telah  mengambil  kimo mula  menggunakan  minyak  tersebut,  perkara
pertama  yang  perlu  dilakukan  oleh  minyak  ialah  menyahtoksik  badan  mereka.Jadi  dalam
beberapa  kes,  pesakit  mungkin  perlu  menelan  sedikit  minyak  sebelum ia  mula  menyerang
kanser itu sendiri.Ia sebenarnya bukan idea yang baik untuk mengambil kemo, terutamanya
apabila ia sama sekali tidak perlu memandangkan sistem perubatan telah mengetahui tentang
ganja sebagai penawar kanser selama berpuluh-puluh tahun.JB”

Q.Pesakit Kanser 'Terminal': Adakah anda memulakannya secara agresif pada 1 gram sehari
atau bekerjamereka sehingga lebih seminggu atau lebih?Nasihat dari pengalaman?

A.Tidak,  kami  sentiasa bermula  dengan  dos  yang  kecil  dan cukup  mengikut  arahan.Sudah
tentu, jika mereka mempunyai pengalaman terdahulu dengan ganja dan tahu tiada apa yang
perlu ditakuti, kadangkala anda boleh mulakan dengan dos yang lebih tinggi.Tetapi anda tidak
pernah tahu bagaimana pesakit akan bertindak balas terhadap minyak, ditambah pula mereka
biasanya  menggunakan  campuran  pelbagai  ubat,  jadi  anda  mungkin  perlu  berhati-hati  dan
melihat  tekanan  darah  pesakit  dsb.Cadangan  umum  adalah  untuk  mengikuti  arahan,  yang
kurang formal adalah - ikut naluri dan pertimbangan anda dan apabila pesakit "tiada kerugian",
saya  tidak  akan  teragak-agak  untuk  memberi  mereka  dos  yang  tinggi  apabila  perlu  (sakit
belakang akut dll.) .Satu gram minyak gred yang sangat tinggi boleh menyebabkan pengguna
yang  tidak  berpengalaman  menjadi  sangat  tinggi,  namun  ia  tidak  mendatangkan
mudarat.Kadangkala koma yang disebabkan oleh hemp mungkin memberi manfaat dan saya
pasti ia akan digunakan dengan cara itu untuk anestesia sebelum pembedahan lambat laun,
tetapi  sekarang  ini  kami  mahu  melihat  pesakit  kekal  dalam  zon  selesa  mereka  sebanyak
mungkin.Saya harap saya menerangkannya dengan baik.Salam sejahtera, JB”

“Corrie, kawan saya, awak tolong saya dengan ***.Saya telah memberinya ubat untuk tumor
neuroendokrinnya.Dia telah mengambil ubat selama 1 bulan dan ia mula mengecut.Ia terlalu
besar sehingga menekan perutnya tetapi kini ia sampai ke tahap yang dia boleh makan semula
dan  doktornya berkata  dia  tidak  pernah  melihat  tumor  seperti  itu  mengecut  dengan  begitu
CEPAT.Ia  menggerunkan  dia  dan  semua  kerja  darah  kembali  normal  jadi  satu  lagi  dalam
perjalanan untuk sembuh dan itu HEBAT.Dan kamu HEBAT dan Tuhan itu hebat.”

“Saya  mempunyai  rakan  yang  menghidap  kanser  otak  dan  saya  menghidap  Cml.Minyak
bekerja untuk kita berdua!!!Kawan saya adalah bukti  tangan pertama di mata saya bahawa
minyak  ini  adalah  keajaiban  ...Saya  mempunyai  keraguan  saya  sebelum  ini  tetapi  tidak
sekarang!Ambil minyak, IA BERFUNGSI!” Tyler

“Minyak Ganja selepas penggunaan setahun dan hanya menggunakan minyak kanabis telah
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menukar  kanser  daripada  jenis  sarang  labah-labah  kepada  tumor  jika  mereka  kini  mampu
menyasarkan dengan bentuk kemo tertentu, dia juga meningkatkan dos minyaknya kepada 3
gram sehari.18 bulan yang lalu ibu bapa diberitahu bahawa kanser otaknya adalah terminal dan
dia  mempunyai  kira-kira  18  bulan  untuk  hidup  dan  kemoterapi  hanya  akan  membelinya
beberapa bulan jadi sebagai jawapan kepada soalan anda kedua-duanya menyumbang kepada
pengampunan, saya harap ia menjawab soalan anda." Projek Pengimbas Ganja Michigan

“Saya ditanya tahun lepas oleh rakan ibu saya sama ada saya boleh membuat kursus minyak
rami  selama  6  bulan  untuk  ibunya,  daripada  ganja  gred  tertinggi.Dia  menghidap  kanser
leher.Saya menjadikannya minyak mengikut nasihat Youtube, saya kemudian menghantarnya
ke  Rusia.Dia  menggunakan  kursus  6  bulan  pertama  dengan  hasil  yang  menakjubkan  dan
meminta dos 6 bulan lagi,  saya menghantar satu lagi beban kepadanya,  dan kini  14 bulan
kemudian  dia  berada  dalam  keadaan  sihat.Anda  melakukan  kerja  yang  menakjubkan,
Rick.Terima kasih." Gareth

“Hello nama saya Alysa dan saya berumur 16 tahun.Pada tahun 2011 saya telah didiagnosis
dengan astrocytoma anaplastik tahap 3.Kami (keluarga saya dan saya) membuat keputusan
untuk  menggunakan  pekat  ganja.Universiti  Michigan  memberitahu  kami  bahawa  saya  tidak
mungkin  bertahan  lebih  daripada  beberapa  tahun  dan  kanser  itu  sendiri  tidak  dapat
dikendalikan kerana ia berada dalam pembentukan labah-labah.Januari lalu saya pergi untuk
MRI biasa saya di Universiti Michigan.Semua tumor telah hilang."

“Ibu saya menghidap kanser paru-paru tahap 4 dan ia menjangkiti  otaknya tetapi  sejak dia
menggunakan  minyak  ganja  RSO,  dia  telah  sihat.Kerja  darahnya  kembali  hebat  dan  saya
berasa  sangat  berterima  kasih  kepada  anda  kerana  saya  merasakan  RSO  telah  memberi
peluang kepada ibu saya untuk melawan kanser ini...” Shannon

“Saya  seorang  lelaki  berusia  68  tahun  yang  menjalani  apa  yang  saya  anggap  sebagai
kehidupan  sihat  biasa  tanpa  masalah  besar  dan  mengekalkan  diri  saya  dengan  suntikan
selesema dan pemeriksaan tahunan.Fungsi badan saya baik-baik saja dan semuanya kelihatan
ok sehingga saya bangun pada suatu pagi dengan sakit  perut  yang teruk.Berfikir  ia adalah
apendiks  atau  hernia,  isteri  saya  bergegas  ke  kecemasan.Saya  menjalani  pembedahan
kecemasan kira-kira 2 jam kemudian, 15 Ogos 2012, dan terdapat tumor besar pada kolon saya
yang  telah  dikeluarkan  bersama-sama  dengan  14  limfa.nod.Seminggu  kemudian  bahagian
dalam saya pecah dan meracuni saya dan itu membawa kepada pembedahan kedua.

Mula berasa lebih baik 4 hari  kemudian,  saya berdiri  dan perlahan-lahan mendapat mobiliti
kembali dan saya mula berdarah.Kembali untuk pembedahan nombor 3 dan sehari kemudian
mengalami serangan jantung ringan.Tidak lama selepas itu -33 hari di ICU- saya telah discaj
dan membawa BEG OSTOMY.Beg itu bersama saya 8 bulan dan pembedahan pembalikan
dilakukan tanpa komplikasi.Pakar bedah berkata kanser tidak merebak di luar nod.

Walaupun begitu, mereka membawa saya ke Klinik Kanser dan mula membincangkan Kemo
dan radiasi sebagai "tindakan susulan." Protokol standard kata mereka.BULLSHIT kata saya!
Tidak  akan  ada  memancarkan  badan  saya  atau  meracuninya  lagi  dengan  Kemo  atau
Radiasi.Pakar onkologi di Klinik Kanser tidak membantah dan menggariskan susulan setiap 3
bulan selama setahun, yang memerlukan imbasan CT dan kerja darah.

Saya  mendapatkan  bahan  seperti  yang  digariskan  oleh  Rick  Simpson  dan  menghasilkan
RSO.Mengikuti  semua  arahan  untuk  proses  pengekstrakan  dan  menggunakan  Naphtha
sebagai pelarut saya, saya memasukkan minyak siap dalam picagari dan mula menelannya dua
kali sehari, jumlah yang kecil setiap kali.Saya melengkapkan susulan ke-4 saya di Klinik Kanser
dan  mereka  menyatakan  bahawa  imbasan  CT  TIDAK  menunjukkan  apa-apa  yang  akan
menunjukkan kehadiran KANSER.Kerja darah menunjukkan tahap CEA pada 1.4, tetapi apalah,
semua orang mempunyai satu atau dua sel kanser di dalamnya.Mereka menganggap apa-apa
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5+ untuk menimbulkan kebimbangan.Saya kini sedang menyediakan satu lagi kumpulan dan
akan  menelan  setiap  hari  sebagai  langkah  pencegahan.Kepada  SESIAPA yang  menghidap
kanser sekarang saya cadangkan anda melakukan perkara yang sama.Kami tidak mempunyai
apa-apa untuk kehilangan dan segala-galanya untuk diperolehi.” Gerry

"Adakah  sudah  terlambat  untuk  menyelamatkan  seseorang  yang  mempunyai  tahap  4  dan
sudah mempunyai  kulit  dan tulang,  dan hampir  tidak boleh berjalan lagi  kerana kehilangan
kekuatan??" Terguling

"Ia  tidak  pernah  terlambat.Banyak  keajaiban  telah  dilihat  dengan  penggunaan  minyak
ini.Sekiranya ia tidak dapat menyelamatkan mereka, sekurang-kurangnya ia akan meringankan
penderitaan mereka tanpa kesan sampingan farmaseutikal yang teruk.Ambil perhatian bahawa
jika mereka memulakan dos yang tinggi,  akan ada banyak tidur sehingga toleransi  mereka
dibina.Ia sangat mujarab.” Nick

“Salah seorang warga tua di bandar kami diberi masa selama 3 minggu untuk menjalani kanser
hati tahap 3.Keluarganya berkumpul di sekeliling memberinya semangat hidup.Dia mencuba
minyak  ini.Dah  dua  tahun  dia  sihat.Tanpa  kanser,  doktor  mengujinya  sepanjang
perjalanan.Mereka tidak akan bercakap tentang ini.Tiada wang untuk mencari penawar.Saya
percaya ia berkesan........” Bobby

“Saya juga, bebas kanser tiroid!!” Michelle

"Katakan apa yang anda mahu tentang saya, berkawan dengan saya, nilai saya...Hujah anda
tidak  sah!Ini  adalah  imbasan  terakhir  yang  ibu  akan  dapat!!!GAMBIS  MEMBUNUHKAN
KANSER!” Subuh

Stacy: Tahap mana ibu awak?Saya tahu anda menyiarkannya sekali sebelum ini, tetapi saya
terlupa.Itu laporan yang hebat serta-merta!!

Fajar: Stacy, ia adalah karsinoma sel kecil  tahap 3 paru-paru.5 tumor dengan mets kecil ke
sistem limfa atas.

Debbi: Itu sangat fenomenal!Saya tidak pernah mendengar sesiapa yang menyembuhkan sel
kecil,  walaupun  dengan  semua  protokol  biasa.Ini  adalah  luar  biasa!Anda  bukan  sahaja
menyelamatkan nyawa ibu anda, tetapi ini akan menyelamatkan nyawa lain kerana ia adalah
bukti  bahawa  ganja  berkesan.Terima  kasih  banyak  kerana  berkongsi  ini!
Fajar: Debbie, dia melakukan semuanya, minyak kanabis - kemo - radiasi TETAPI telah sembuh
sebelum rawatan  kemo & radiasinya  dilakukan  jadi  dia  menolak  rawatan  yang  tinggal  dan
terjebak  dengan  minyak...Yang  masih  dia  ambil  dan  akan  ambil  SETIAP HARI  sepanjang
hayatnya!

Steve:  berkata  'ini  paling  serasi  dengan  perubahan  pasca  sinaran'.Adakah  dia  mempunyai
radiasiterapi?

Dawn: Steve, ya dia melakukannya tetapi dia tidak pernah menghabiskan...Dr terpinga-pinga!

Pesakit:  Linda V.,  Tarikh Servis:  16/11/2013,  Prosedur:  CT DADA DENGAN KONTRAST.CT
dada dilakukan...Perbandingan dibuat kepada CT dada terdahulu dari 7/8/13.PETUNJUK: Ini
adalah seorang wanita berusia 64 tahun yang mempunyai sejarah kanser paru-paru ...

PENEMUAN:  Terdapat  peningkatan  perubahan  interstisial  dan  penebalan  septum
interlobular  ...yang  bertambah  baik  berbanding  peperiksaan  sebelumnya....Tiada  nodul  tisu
lembut  mediastinal  yang  pasti  atau  adenopati  mediastinal  ditunjukkan.Tiada  bukti  pasti
limfadenopati axilliary atau limfadenopati bukit.Selain daripada perubahan pasca sinaran dalam
aspek medial lobus atas kanan, tiada kelegapan paru parenkim tambahan atau nodul pulmonari
yang  mencurigakan  ditunjukkan.Trakea  dan  bronkus  utama  adalah  paten.Tiada  efusi
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pleura.Saiz  jantung  adalah  normal.Tiada  efusi  perikardial.Bahagian  visual  bahagian  atas
abdomen tidak ketara.Tiada lesi osseus sklerotik yang agresif secara fokus.

KESAN: Memperbaiki perubahan pasca sinaran dalam hillum kanan dan aspek medial lobus
atas kanan.Tiada bukti pasti tentang penyakit berulang atau sisa."

“Saya menghidap Kanser Oat yang tidak boleh dibedah, itu adalah kanser sel kecil lobus bawah
paru-paru kiri  saya.  Saya mendapat  minyak ganja yang sangat  mahal  dan sel-sel  semakin
mengecut. Saya berada di Terminal dan memberitahu saya akan mati menjelang Krismas 2013.
Saya masih di sini terima kasih kepada THC.” John-Miachael

“Minyak  membalikkan  semua  kerosakan  radiasi  dan  menyembuhkan  di  luar
kepercayaan...Marijuana Perubatan MENYELAMATKAN saya dan menjauhkan saya daripada 5
farmasi.Saya kehilangan buah pinggang kanan saya untuk kemo dan ia mula merampas ke
tempat  yang  menyakitkan  untuk  mempunyai  kulit  pada  saya...dan  dalam  beberapa  minit
selepas mengambil minyak dalam warna yang saya membuat sawan berhenti dan menjauhkan
diri selama berbulan-bulan...

Hebat dan itu hanyalah salah satu minyak yang membalikkan kerosakan saraf pada mata saya
yang disebabkan oleh kemo ke tempat saya didiagnosis dengan glaukoma, dan pada lawatan
terakhir  saya hanya 6  bulan yang lalu  tidak  menunjukkan sebarang tanda glaukoma sama
sekali dan penglihatan saya lebih baik apabila saya berubat. ..” Teresa

"Saya mengenali seorang lelaki yang mempunyai tahap 4 yang merebak seperti orang gila.Dia
diberi  peluang  10%  untuk  hidup  sepanjang  tahun  dan  diberitahu  untuk  mengatur
urusannya.Saya suruh dia tengokLari Dari Penawardan untuk mencuba ubat itu.Dalam tempoh
setahun,  dia telah didiagnosis sebagai  100% bebas kanser dan kini  menjadi penjaga untuk
beberapa pesakit dan ini semua disebabkan oleh kuasa penyembuhan hebat ganja dan arahan
Rick Simpson.Jadi terima kasih Rick.” James

“Makcik saya, dengan tahap 4 glioblastoma, pergi dari kerusi roda ke berjalan selepas hanya
tiga  dos!Bahagian  kirinya  lumpuh  selama  lebih  sebulan.Tetapi  kini  berfungsi  sepenuhnya!!
Sangat teruja!" Nicolette

“Saya menghidap glioblastoma yang mempunyai kadar kematian yang tinggi.Selepas 6 bulan
kemoterapi dan radiasi, rasa mual dan muntah, sakit buah pinggang dan segala-galanya berasa
keracunan.Selepas  akhirnya  dihantar  pulang  tanpa  berkata  apa-apa  lagi  yang  boleh  kami
lakukan, saya menukar diet saya kepada membersihkan makanan yang ditanam secara organik
dari kebun saya.Minum smoothie hijau, ambil suntikan vit C.Saya kemudian menambah buah
sirsak.Seorang kawan kemudian memberikan saya sedikit minyak Rick.Pada hari Jumaat lepas,
pakar onkologi saya menghubungi saya memberitahu saya BEBAS KANSER.So much luv dari
hati saya untuk awak.Ia adalah penyelamat nyawa.” Tanya

“Makcik dah 6 minggu makan minyak.Tumor terminalnya telah mengecut lebih 50% sekarang.Ia
berfungsi.” Boosboys

"Ada seorang kawan yang saya beritahu perkara ini 4 bulan lalu kerana bapanya menjalani
kimo dan semakin teruk, kini dia hampir bebas kanser....dan berasa hebat." Ruth

“Ia berkesan - ia menyembuhkan kanser isteri saya apabila kemo / radio membuatnya merebak
- mereka berkata untuk melihatuntuk alternatif … kami mendapat tahu tentang minyak - kanser
hilang dalam 3 bulan / 90 hari - membayarnya sekarang.” Chris

“Saya menggunakan minyak tersebut selama kira-kira setahun untuk mencegah pertumbuhan
semula  tumor  otak  glioma.Tolong  sampaikan  terima  kasih  saya  kepada  Rick,  rawatan  itu
nampaknya  membantu  kesihatan  saya  secara  keseluruhan  dan  tiada  pertumbuhan

- 99 -



semula.Adakah  sesiapa  tahu  dos  yang  baik  untuk  seseorang  yang  cuba  menghalang
berulangnya tumor otak gred 2 WHO?Nasihat "standard" ialah ia AKAN tumbuh semula dan
memerlukan kemoterapi.Doktor saya mencadangkan 50% tumbuh semula dalam masa 3 tahun,
yang telah saya kalahkan beberapa bulan.Setakat ini, sangat bagus.” Empat dua puluh

“Baru  mendapat  khabar  daripada  seorang  rakan  bahawa  seorang  rakannya  telah  sembuh
daripada  kanser  paru-paru  Tahap  IV.9  doktor  bersetuju  bahawa  dia  mempunyai  beberapa
minggu untuk hidup, dan ia telah merebak ke tulang dan otaknya.4-5 minggu menggunakan
minyak,  dan kini  doktor  mengatakan bahawa mereka salah didiagnosis,  ia  adalah jangkitan
paru-paru  kecil.Tiada  tanda  ketumbuhan  atau  penanda  kanser  dalam  darahnya.Saya
menghidupkannya  kepada  Phoenix  Tears  &  menunjukkan  kepadanya  cara  membuat  satu
kelompok menggunakan jumlah herba yang lebih kecil  dan mampu milik.Jangan ragu untuk
menggunakan ini, pastikan saya tanpa nama.Terima kasih dan Tuhan memberkati.”

“Saya bekerja secara kolektif dan selama bertahun-tahun dan menghidap barah kulit di lengan
kiri kerana menggantungnya di tingkap semasa memandu.Sekarang saya tahu tiada siapa yang
perlu mempercayai saya tetapi saya mula meletakkan minyak RSO padanya setiap hari dan
saya bersumpah ia telah hilang.Ia mengambil masa beberapa bulan tetapi ia benar-benar hilang
dari keadaan selama bertahun-tahun.” Randy

“Saya  telah  bertemu  dengan  mangsa  yang  terselamat  yang  memilih  untuk  menggunakan
minyak sebaliknya jika kemo dan radiasi yang mengancam nyawa...dia diberikan kurang dari
setahun...dia  telah  bebas  kanser  selama  5+  tahun  sekarang  dan  tidak  pernah  kehilangan
rambut  atau  lemah  dan  sakit  akibat  rawatan...perubatan  bukan  kimia  semulajadi!!Bukan
penipuan!!” Gwendolyn

“Saya  baru  sahaja  menghantar  mesej  dengan  salah  seorang  Peeps  saya.Dia  menghidap
limfoma Non-Hodgkin peringkat 4 dan tiga kali terkena (bermakna ia mempunyai 3 pemandu
ialah cara mereka menerangkannya kepadanya dan berkata salah satu kanser  sebenarnya
melindungi  yang  lain  daripada  kerja  kemo),  jadi  satu-satunya  pilihan  perubatannya  ialah
pemindahan sumsum tulang.Pakar  onkologinya yang dia  jumpa hari  ini  berkata  "kansernya
akan kembali sekarang," kerana dia menolak pemindahan.Ini adalah mesejnya: "Baru berjumpa
pakar onkologi saya.Darah saya baik.Saya melakukan perkara yang betul.Hooragh, keputusan
yang baik, berita baik, tiada kanser.” Ganja Membunuh Kanser!” Corrie

“Rick telah menunjukkan kepada saya bagaimana untuk terus hidup sekarang selama 3 tahun
melawan  4  jenis  kanser  yang  berbeza  di  kawasan  pundi  kencing  saya.  Saya  turun  ke  2
sekarang  dan  bertarung  setiap  hari  menggunakan  RSO  Tidak  tahu  sama  ada  saya  akan
memenangi ini, tetapi ia adalah satu perjuangan yang baik dan saya sudah 3 tahun melepasi
penuai  sekarang  dan  masih  berjuang....  Terima  kasih  Rick  dan  anak  kapal…  Tuhan
memberkati...” Gregory

“Kami membuat RSO untuk suami saya.Dia menghidap Rheumatoid Arthritis.Dia juga baru saja
mengalahkan  Hodgkins  Lymphoma.Kami  menggunakan  99.9%  Isopropil.Kami  tidak
meninggalkannya dalam pelarut  lebih  lama daripada 3-5  minit.Ia  tidak  hijau  dengan klorofil
dengan cara ini.Suami saya TIDAK perlu mengambil  sebarang ubat  untuk RAnya.Dia tidak
bengkak dan tidak sakit.Tuhan memberkati anda Rick dan rakan anda kerana berkongsi ubat
yang menakjubkan ini!” Janice

“Saya sendiri menyaksikan ia menyembuhkan kedua-dua jenis kanser kulit, dan kanser prostat
tahap  empat  pada  bapa  saudara  saya.  Saya  juga  telah  melihat  ia  berjaya  melakukan
pertempuran dengan limfoma. Kami juga merawat tumor pada anjing kami dengan kejayaan
yang besar. Tumor telah hilang kira-kira 85% selepas dua bulan topikal menelannya dengan
makanannya. Juga berikan kepada gembala Jerman kami yang berumur 9 tahun untuk arthritis.
Dia menyukainya dan ia benar-benar mengembalikan kualiti hidupnya, terutamanya lebih baik
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daripada Rymadil yang ditetapkan oleh doktor haiwan beberapa tahun lalu!” Jason

“Saya menyembuhkan kanser tulang dan hati peringkat 4 saya, menyembuhkan luka melecur
teruk  pada  lengan  saya,  mengawal  tekanan  darah  saya,  melihat  urat  varikos  saya  hilang,
kehilangan  90  paun,  berhenti  mengambil  ubat  sakit,  meredakan  selaran  matahari  dengan
minyak topikal, menyembuhkan anjing kawan saya kanser tulang...hmmm, apa lagi....thearthritis
di jari saya, saya terlupa saya juga mengalaminya. GILA betul keajaiban tumbuhan ini haram.
Pergi bayangkan.” Laura

“Ini  telah  mengubah  hidup  saya  selepas  disahkan  menghidap  CML (chronic  myelogenous
leukemia)  hampir  setahun  lalu  dan  saya  menonton  video  itu.Lari  Dari  Penawartentang
bagaimana minyak ganja menyembuhkan pesakit kanser terminal.Nah, saya adalah bukti hidup
yang  berfungsi.Ia  telah  mengubah  tahap  kanser  saya.Belum  sembuh  lagi  tetapi  mudah-
mudahan suatu  hari  nanti  saya  boleh  katakan  saya  terselamat,  jadi  melainkan  anda  telah
berjalan sejauh satu batu dalam keadaan pesakit kanser, jangan mula menghina sesuatu yang
anda tidak tahu apa-apa.” Denise

"Saya percaya.Kawan saya disahkan menghidap 3 jenis kanser.Dia diberi masa 3 minggu untuk
hidup.Sekarang 2 tahun kemudian, dia turun kepada 1 jenis dan berbuat baik.” Sandra

“Kamu semua telah membantu menyelamatkan nyawa ibu saya.Setahun bebas kanser!” Hebat

“Kisah ibu saya: “Pada September 2010, ibu saya disahkan menghidap kanser ovari tahap 4
dan diberi masa 6 bulan untuk hidup tanpa rawatan dan setahun setengah untuk menjalani
rawatan.  Dia  segera  menjalani  kemoterapi  dan  kanser  bertindak  balas  dengan  agak  baik,
walaupun ia  merosakkan tubuhnya yang berusia 70 tahun yang hanya 85% pulih  daripada
Sindrom Guillain Barre.

Dia meneruskan lebih banyak kemo dan terpaksa menjalani pembedahan kecemasan pada
Disember  2011 kerana sistem GI dan ginekologinya saling berkait  mengakibatkan jangkitan
teruk.Sebanyak kanser yang boleh dikeluarkan telah dikeluarkan; dia sangat hampir dengan
pintu kematian dan entah bagaimana berjaya melalui pembedahan dan pemulihan serta dapat
pulang ke rumah, walaupun masih belum bebas daripada kanser.

Sementara itu, seorang rakan mula memajukan saya maklumat tentang minyak ganja/ganja dan
penggunaannya terhadap kanser.Perlahan-lahan, saya mula mendengar dan membuat kajian
sendiri; Saya terkejut dengan apa yang saya mula temui dan terus meneliti…

Sepanjang  tahun  berikutnya  Ibu  menjalani  lebih  banyak  kemo;  dia  mengambil  morfin  dan
oksikodon  untuk  kesakitan.Kualiti  hidupnya  semakin  merosot,  begitu  juga  dengan  sikapnya
"tidak pernah berputus asa, jujur kepada Tuhan, Okie dari Muscogee."

Menjelang Januari  2013 dia telah menjalani kemoterapi pusingan kelima.Tahun sebelumnya
telah dihabiskan untuk berperang; dia letih, dipukul, sakit, dan kimo tidak mempunyai kesan
penyembuhan lagi.

Kami diberitahu bahawa kanser telah merebak ke pundi kencingnya, dan hatinya, dan bahawa
kanser  hati  akan  menjadi  apa  yang  dia  alami;  mereka  tidak  dapat  menghalangnya,  tetapi
mereka berharap mereka dapat memperlahankannya dan memberinya sedikit masa.Kami telah
melepasi garis masa yang asalnya diberikan kepada kami selepas diagnosis asal, tetapi kami
masih merasakan banyak lagi yang perlu dilakukan.

Dia telah selesai dan bersedia untuk menyerah; dia telah selesai dengan kemo; “tidak lagi!” dia
berkata.Saya  pergi  berjumpa  dengannya  dan  mula  membincangkan  apa  yang  telah  saya
pelajari  sepanjang  tahun  lepas  serta  tentang  minyak  ganja  dan  penggunaannya  terhadap
kanser.Walaupun dibesarkan dengan ketat pada tahun 1950-an di tanah ladang yang miskin,
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beragama, Texas, dia terbuka untuk menonton satu atau dua dokumentari dalam talian tentang
minyak  dan  mendengar  lebih  lanjut  tentang  kisah  kejayaan  yang  dilaporkan,  dsb.Selepas
banyak  perbincangan,  dan  memberikan  promosi  jualan  yang  hanya  boleh  diberikan  oleh
seorang anak  kepada  ibu  yang sedang tenat,  saya meminta  dia  bersetuju  untuk  mencuba
minyak itu.

Apabila  memulakan dos  kurang daripada separuh  saiz  sebutir  beras,  ditelan  dalam kapsul
vitamin kosong, dia melihat penggunaan narkotiknya menurun sebanyak 50% dalam masa dua
hari dan pengurangan ini kekal sepanjang masa dia menggunakan ubat ini.

Ibu tidak pernah mempunyai produk THC dalam hidupnya dan ini merupakan pelarasan utama
untuknya.Kadang-kadang  kesannya  sangat  positif,  tetapi  kebanyakannya  hanya  sangat
sedatif.Kadangkala thc terlalu kuat, tetapi anda tidak boleh dirugikan daripada sebarang dos
berlebihan, jadi dia akan berbaring dan berdoa sehingga ia berlalu.Tidur adalah sebahagian
daripada proses penyembuhan, jadi sifat sedatif adalah mengikut reka bentuk.

Tidak  lama  kemudian,  bilangan  tumor  CT Ibu  mula  meningkat  kepada  455  dan  dia  mula
meningkatkan dos minyaknya secepat yang dia boleh kendalikan.Atas cadangan doktornya, dia
berjumpa pakar bedah kanser ginekologi dan dia bersetuju untuk masuk dan mencuba dan
membuang sebanyak mungkin kanser.Pembedahan dijadualkan pada akhir bulan Jun dan pada
masa ia tiba, bilangan tumor turun kepada 405 dan Ibu telah menelan lebih 100 gram minyak.

Apabila pakar bedah keluar dari pembedahan untuk bercakap dengan ayah saya, kata-katanya
yang tepat adalah, "Itu tidak mungkin menjadi lebih baik!" Mereka membuang kanser besar
yang mereka tahu ada di sana, tetapi tidak ada tumor kanser yang lebih kecil yang mereka
harapkan untuk dilihat.Ibu pulih daripada pembedahan dan bilangan tumornya kekal di bawah
20 (normal ialah 34) sejak Julai  2013;  catscan terbarunya dari  Disember mengesahkan dia
masih bebas kanser pada Julai 2014." Hebat

“Abang  saya  menghidap  limfoma,  perut,  metastasi  ke  tulang  belakangnya.Dadah  yang
diberikan kepadanya menyebabkan dia terjaga sepanjang malam setiap malam dan siang dan
tidak pernah tidur atau makan selama berminggu-minggu.Satu gram pil minyak dan dia tidur
selama 18 jam dan makan sepuasnya.Seminggu kemudian, dia 78% bebas kanser.Doktor itu
bingung.Kami tidak memberitahunya kerana dia berada dalam keadaan bukan perubatan tetapi
ganja  menyelamatkan  nyawanya  dan  kami.Kini  setahun  kemudian  ABANGKU  TELAHKAN
LYMPHOMA!Tiada siapa yang berbuat demikian...tanpa ganja.” Errl

"Saya mempunyai  kebencian yang besar,  suatu ketika  dahulu.Saya akan mengambil  setitik
sehari.Orang  yang  memberikannya  kepada  saya  memintanya  kembali.Dia  akhirnya
memberikannya  kepada  seorang  wanita  yang  semakin  pudar  akibat  kanser.Dia  tidak  boleh
makan,  minum,  apatah  lagi  sebenarnya  hidup.Dia  mempunyai  berat  kurang  daripada  70
lbs.Kawan  saya  memberinya  minyak...voila!Dia  mula  makan,  minum,  dan  meneruskan
perjuangannya...berjaya.Teguh percaya akan sifat penyembuhan dalam ganja.” Tara

“Saya sangat setia membaca semua yang awak siarkan.Ayah saya meninggal dunia kerana dia
menghidap kanser.Mereka hanya akan melakukan radiasi.Dia mempunyai satu rawatan dan
mereka terlepas tempat itu, jadi pada dasarnya mereka menggorengnya.Dia meninggal dunia
dalam masa 2 hari.” Anita

“Hari ini saya mendapat berita daripada seorang lelaki yang saya dermakan sejumlah besar.Dia
menghidap  tumor  barah  di  kerongkongnya.Dia  telah  diberi  makan  tiub  sejak  awal  April
2013.Isteri  orang  sakit  memanggil  semua  dalam  tangisan.Selepas  4  minggu  pengambilan
minyak  2  kali  sehari  ia  hilang.hilang  sepenuhnya...Dia  telah  makan  makanan  pejal...Tiada
rawatan baru atau ubat baru, hanya RSO.Kongsi ilmu, selamatkan nyawa.” Jared

“Saya  adalah  pesakit  kanser  tahap  4  yang,  semasa  saya  melakukan  laluan  kemo (TIDAK
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PERNAH  lagi),  saya  boleh  memberitahu  anda  semua  ubat-ubatan  yang  ditetapkan  untuk
melawan loya, membantu dalam tidur,  dan lain-lain hanya membuat saya lebih sakit!!Hanya
apabila  saya beralih  kepada THC perubatan barulah saya dapat  makan,  tidur,  berehat  dan
bertahan!!Syukur kepada Tuhan saya tinggal di CA di mana ia sah, hati saya terharu kepada
mereka yang tidak mempunyai akses!” Heinz

“Sila kongsi supaya orang lain tidak melakukan kesilapan seperti kami.Diet sangat penting!!!!
Dan kemudian, bagi sesetengah orang, seperti wanita di Saint John, yang didiagnosis 4 tahun
yang lalu dengan karsinoma sel kecil  Tahap 4, dan diberi 2-3 bulan untuk hidup, saya baru
sahaja  menghubunginya,  dia  baik-baik  saja!!  !!!!!Dan  dia  berumur  73  tahun!!!Kehilangan  2
beradik kerana kanser paru-paru.Dan...anak dia yang beritahu kami, SEBAB, ada yang beritahu
dia!!!!” Bronwen

“Saya telah menyembuhkan kanser dengan RSO kira-kira 6 kali termasuk kanser otak, paling
cepat  saya  menyembuhkan  kanser  seseorang  ialah  13  hari!!!Lol,  menggeletek  saya.Juga
menyembuhkan  kencing  manis,  katarak,  IBS,  arthritis,  uban,  dan  tekanan  darah  tinggi.Gila
memikirkan betapa saya meragui perkara ini!!!Sekarang saya akan percaya apa sahaja.” Jade

“Ya ia boleh menyembuhkan uban.Saya telah mengubahnya menjadi balsem sebelum ini dan
menyapunya pada rambut dan muka saya.Wah, barang-barangnya sangat berkesan.” Brittney

“Saya telah melihat  tiga  orang sembuh dengan  minyak  itu.Seorang  daripada  ulser  kencing
manis di kakinya, selepas doktornya berkata kaki itu terpaksa dipotong.Satu daripada kanser
"terminal"  hati.Dan  satu  daripadapneumonitis  hipersensitiviti,  berkembang  selepas  disiram
dengan Agen Oren di Vietnam.Doktor VAnya memberitahunya keadaan itu "boleh diurus" tetapi
akhirnya  akan  membunuhnya.Beberapa  bulan  kemudian,  lelaki  ini  dimasukkan  ke  hospital
kerana selesema dan doktornya mengarahkan imbasan CAT.Dia mengarahkan imbasan kedua
selepas dia fikir  yang pertama telah bercampur dengan pesakit  lain.Kemudian dia bertanya
kepada rakan saya "apa yang sedang berlaku" -- tisu parut di paru-parunya telah sembuh dan
dia "pada asasnya paru-paru orang normal" -- daripada keadaan yang sepatutnya tidak dapat
dipulihkan." Gerai

“Suami saya berkata dia berasa tidak berbeza dengan mengambil  minyak untuk kansernya
yang kini  telah  hilang.Dia  telah  menggunakannya 3  bulan  sekarang baru  sahaja  mencapai
tahap penyelenggaraan dan semuanya hebat!Sungguh herba ajaib!” Deborah

"Endokrin neuro peringkat IV di kepala pankreas.Tarikh diagnosis Mei 2012.Mula minyak Dis
2013.Tumor mengecut 20%.Penanda tumor turun daripada 73 kepada 23 (julat normal 0-30).
Joanna

“Saya  adalah  pesakit  kanser  TERMINAL kerana  minyak  hem.Pada  tahun  2008  saya  telah
didiagnosis  dengan  sarkoma  tisu  lembut.Saya  mempunyai  5  minggu  radiasi,  operasi  8.5
jam.dan 8 minggu kemudian saya diberitahu saya sudah mati kerana kanser telah merebak
dengan  cepat  ke  paru-paru  saya.Ia  tidak  boleh  beroperasi  kerana  terdapat  antara  25-  40
mets.Kemo  bukan  pilihan.Saya  diberi  3  bulan  hingga  setahun.1  bulan  kemudian  saya
memulakan minyak, dan 1 tahun kemudian imbasan CT tidak menunjukkan tanda-tanda kanser
dalam  paru-paru  saya.Perkara  ini  berfungsi!Rick  Simpson  menyelamatkan  nyawa  saya!”
Salobrena

“Saya telah mengambil RSO sejak 23 Disember 2013 kerana saya telah disahkan menghidap
kanser kolorektal tahap 4 pada November 2012.Tumor saya tidak tumbuh sejak 3 bulan yang
lalu.Saya berasa yakin bahawa minyak itu berfungsi.” Susan

“Saya dalam pengampunan selepas sebulan menggunakan minyak itu.Terima kasih!Kata-kata
tidak  dapat  menjelaskan  perasaan  saya.Saya  boleh  melancong  lagi.Dan  makan  lebih
baik.Penyelamat adalah diri  anda....Terima kasih sekali lagi.Ayah saya meninggal dunia dari
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Kanser, jadi saya harap saya tahu mengenainya ketika itu.

Juga,  hanya untuk menyebut.Saya adalah dua kali  mangsa kanser yang terselamat.Hampir
tidak  berjaya.Andai  saya  juga  tahu  mengenainya.Tidak  akan  pernah  mengikut  cara
konvensional,  yang  hampir  membunuh  saya.Kemo,  Radiasi,  3  pembedahan  dan  iliostomi
dengan  pembedahan  pembalikan.Tidak  boleh  makan  atau  keluar  rumah  untuk  masa  yang
lama.Terima kasih!Terima kasih!Dan.Terima kasih sekali lagi.Saya hidup semula.” Karin

“Saya secara peribadi telah menyembuhkan orang yang menghidap leukemia, kanser, penyakit
Lymes,  kanser  tekak,  kanser  kulit,  semua  jenis  bahan,  menggunakan  resin  ganja.Saya
menggunakan resin ganja sepanjang masa dan saya tidak peduli siapa yang tahu.Ya, polis, jika
anda mendengar, saya menggunakan resin ganja sepanjang masa dan saya tidak peduli apa
yang anda fikirkan mengenainya.” Max Igan

“Saya secara peribadi telah melihat lupus tahap 4 dan kanser dengan beberapa tumor yang
tidak  boleh  dibedah;  diberi  tak  sampai  dua  bulan,  sembuh,  masih  di  sini  selepas  3
tahun.Gangguan sawan hilang.Diabetes sembuh, penyakit Crohn dan beberapa penyakit usus
lain sembuh.Hep C.Kegagalan hati, kegagalan buah pinggang.Semua gangguan sakit termasuk
fibro dan neuropati.Bukan di YouTube beribu-ribu testimoni.Tetapi orang yang saya kenal telah
diselamatkan.Sembuh dan kembali kepada kualiti hidup.

Saya  adalah  ahli  organisasi  yang  merawat  pesakit  menggunakan  ganja  perubatan  untuk
pelbagai  penyakit.Kami  semua  menemui  dan  menggunakan  minyak  rami  Rick
Simpson.Pengekstrakan  ganja.Terdapat  banyak  keadaan  yang  dirawat  dan
disembuhkan.Adalah sesuatu yang boleh diperolehi di semua negeri undang-undang daripada
trim  dan  bud  anda.Dan  proses.Saya  secara  peribadi  tidak  menggunakan  atau  menjaga
dispensari tetapi untuk setiap dispensari mereka sendiri.Saya hanya suka dapat menjaga diri
saya dan orang lain yang saya sayangi melalui ubat memulihkan kehidupan ini.

Tumbuhan ini wujud dalam bible.Sesuatu yang didakwa oleh negara kita sebagai asas.Namun
membawanya pergi dan memusnahkan sumber planet kita untuk menggantikan semua yang
ada dan baik untuknya pada mulanya.Carisuara anda.Bersuara dan jangan berhenti sehingga
ia sah sepenuhnya.Ladang rami dipulihkan untuk semua kegunaan bukan perubatan dan orang
ramai dilayan seperti manusia semula.Berkatilah semua orang.Saya harap ini adalah protokol
pertama.Bukan kemo atau big pharma yang menyebabkan lebih banyak masalah kesihatan
daripada saya pada asalnya dirawat.Selamat sembuh.Kenapa tak cuba?” Bristy

“Seorang kawan saya berhenti  mengambil  kimo dan mula mengambil  minyak dan dia lebih
baik.Doktor berkata ia tidak boleh diubati tetapi kini mengatakan dia bersih!!!!” Katie

"Saya melakukan kemo selama 18 bulan sebelum seseorang menghadiahkan saya minyak Rick
Simpson.Penyakit maut yang tidak dapat diubati telah hilang.Saya masih merawat kerosakan
yang dilakukan oleh kemo dengan minyak.Berhenti kemo hampir tiga tahun lalu.Kemo adalah
membazirkan kesihatan saya.” Henokh

"Terima kasih  terima kasih  Rick,  saya  mendapatnya tepat  pada  masanya  dan  saya bebas
kanser hari ini dan saya juga kelihatan lebih baik daripada yang pernah saya lakukan." Randa

“Whoot  Whoot,  Minyak  Rick  Simpson  memang  MENAKJUBKAN!!Terima  kasih  kerana
berkongsi dengan dunia cara membuat penawar yang indah ini kepada semua.Saya membuat
rakan  saya  Carmen  mengambil  minyak  apabila  dia  didiagnosis  dengan  Kanser  Limfoma
Hodgkin.Dah setahun BEBAS KANSER!!!Dan penyakit Addison saya HILANG tanpa kesan dan
doktor  tidak  dapat  menjelaskan  bagaimana atau  mengapa kerana  ini  tidak  pernah  berlaku
sebelum ini.TETAPI saya boleh dan saya BUAT!!!Ganja MENYEMBUHKAN!!!” Amy

“Setahun  yang  lalu  hari  ini  seseorang  yang  rapat  dengan  saya  memberitahu  saya  dia
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menghidap kanser terminal.Dia diberitahu dia mempunyai 8 bulan untuk hidup.Dalam masa 5
hari saya memberinya sedikit minyak kanabis untuk ditelan dengan memakan separuh daripada
minyak bersaiz butir  beras.Dalam masa 6 minggu terdapat pengurangan saiz tumornya dan
tidak ada tanda-tanda ia merebak seperti yang mereka katakan.

Saya gembira untuk mengatakan tumor itu adalah saiz limau gedang yang besar dan hari ini ia
adalah saiz biji.Minyak ganja telah menyelamatkan nyawanya.Dia akan terus makan minyak
tersebut  sehingga  habis.Ia  bukan  sahaja  menyembuhkan  kanser  terminalnya  tetapi  ia  juga
memberi kesan yang menakjubkan terhadap kesihatannya.Dia adalah pra-diabetes dan obes
dan dia kini turun ke berat badan yang sempurna dan lebih gembira berbanding sebelum ini!
Saya  menggalakkan  semua  orang  melihat  terapi  minyak  kanabis.Sila  tonton  Video  RICK
SIMPSON “RUN FROM THE CURE” di Youtube...Ia mungkin menyelamatkan nyawa anda atau
seseorang yang anda kenali.Beri mereka hadiah kehidupan!” Jose

"Yeah....Terima  kasih  Encik  Simpson,  ciptaan  hebat  anda  membantu  saya  mengalahkan
kanser.Mendiagnosis 7/2007 dengan peluang 20% atau kurang untuk bertahan, kemudian saya
memulakan  rawatan  selepas  bertemu  Rick  di  suatu  acara.Penggunaan  minyak  itu
menyelamatkan nyawa saya.Leukemia saya dalam pengampunan dan saya masih bertambah
baik setiap hari,  dan terima kasih kepada minyak, saya boleh berkongsi kebenaran dengan
anda.....Aman dan cinta." Michael

“Semalam adalah hari yang indah untuk membuat ubat menyelamatkan nyawa untuk Janice
(Nenek).Dia  telah  mengambil  RSO  selama  kira-kira  6  bulan  sekarang.Tumornya  hilang,
bengkak di  belakang mata hilang,  berat  badan turun 106 lbs.,  batu karang hilang,  tekanan
darah  normal.Tetapi  perubahan  dalam  kesihatan  keseluruhannya  bukanlah  satu
keajaiban.Apabila  dia tiba di  rumah saya 6 bulan yang lalu dia hampir  tidak boleh menaiki
tangga, kini dia berlari naik turun tangga dan mengelilingi saya!Jika anda ingin mengetahui lebih
lanjut tentang cara merawat Pseudo Tumor Cerebri dengan Minyak Ganja, Janice atau saya
sendiri  akan  berbesar  hati  untuk  bercakap  dengan  anda  mengenainya!Satu
cinta.peaceloveCURE.Saya sayang awak Nenek!!” Debra

“Doktor memberitahu saya saya mempunyai 6 bulan untuk hidup jika saya tidak mengambil
rawatan  kemo  mereka..........itu  11  tahun  lalu  sekarang...Jika  bukan  kerana  minyak  saya
mungkin akan menggigit habuk.Saya sihat seperti lembu sekarang dan tidak perlu kehilangan
rambut saya!!Terima kasih kerana membawa ini kepada dunia.” Craig

“Kawan baik saya yang sepatutnya berbaki 6 bulan lagi pada musim luruh, kini hampir bebas
kanser!!!Dia mempunyai 40 metastasis dalam hatinya daripada kanser kolon.Terima kasih Rick
untuk  semua  penyelidikan  dan  pengalaman  anda  dan  untuk  berkongsinya!Anda  turut
menyelamatkan nyawa di  Belanda!Cinta daripada seorang naturopath yang diilhamkan oleh
anda.” Marloes

“Rakan saya telah disahkan menghidap kanser paru-paru tahap 4 3 tahun lalu dan sedang
melakukan yang terbaik.Dia bersumpah dengan perkara ini.” Richard

“RSO berfungsi.Saya bukan anekdot.” Tielman

“Rick Simpson, terima kasih banyak-banyak. Saya hidup kerana ilmu. Mengatasi kanser hati,
tulang dan prostat.Dalam beberapa bulan selepas bermula pada minyak hati dan kanser tulang
telah mengalami remisi, tidak dapat melihat lagi pada imbasan."Louis

“Apabila  penyelidikan kanser  datang ke pintu  saya mengumpul,  saya memberitahu mereka
saya  akan  memberi  mereka  lebih  daripada  wang,  saya  menulis  nama  Rick  Simpson  dan
memberitahu mereka kepada Google. Tuhan merahmati kamu." Jane

"Hanya  manusia  yang  cukup  bodoh  untuk  membenarkan  orang  lain  menghalang  mereka
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menyembuhkan diri  mereka secara semula jadi...Maksud saya betapa tidak masuk akal itu?
Kejahilan adalah musuh terbesar manusia.” Sol

Petua Tambahan untuk Pesakit Kanser Paru-paru
Q.Yang ini menggunakan minyak untuk beberapa lama dan masih perlu menggunakan ubat
penahan sakit, jadi kami mencari lebih banyak cara bagaimana untuk membantu pesakit.

A.1) Buat satu batch minyak lagi dan cuba campurkan dengan yang ada, cari minyak sedatif
yang paling boleh, tak nak bagi tenaga pesakit.

2) Cuba untuk menghasilkan minyak daripada lebih daripada satu ketegangan pada satu masa,
ia biasanya mempunyai  kesan selimut  yang lebih baik  dengan cara itu dan boleh merawat
banyak keadaan dengan lebih berkesan.  Sekali  lagi,  cari  bahan penenang Indica bud yang
paling berkuasa dengan 20% THC atau lebih daripada strain indica berbeza yang ada, untuk
menghasilkan ubat yang paling berkesan yang mungkin.

3)  Adalah  lebih  baik  jika  dia  berhenti  menggunakan  minyak  dalam  kapsul.Anda  mahukan
sebahagian  daripadanya  ke  dalam mulutnya  untuk  penyerapan  sublingual  tambahan (anda
mungkin mendapati ia mempunyai kesan penahan sakit yang lebih baik dengan cara itu)

4) Buat suppositori 0.3-0.5g dengan mentega koko dan minta dia menggunakannya sekurang-
kurangnya dua kali sehari, dia boleh menggunakannya secara anal dan juga melalui mulut.

5)  Suruh  dia  mengewapkan  minyak  beberapa  kali  sehari  -  batuk  diingini,  dia  perlu
mengeluarkan apa-apa yang tidak ada dalam paru-parunya, termasuk tumor tersebut (mereka
sepatutnya mengecut dan kemudian hancur dan dia akan batuk keluar).

6) Buat pewarna minyak dengan alkohol (20-30-50%, bergantung pada jumlah minyak yang
anda ada; 1-2ml minyak dalam 4ml alkohol 96-99%) dan sapukan pada tempat yang dia telah
dibedah. dengan penitis mata, satu atau dua titis biasanya akan berkesan, dan anda boleh
menjimatkan banyak minyak dengan cara ini.Sudah tentu, anda juga boleh menyapu sedikit
minyak terus ke tempat itu dan menutupnya dengan pembalut dan ulangi setiap tiga hari atau
apabila pembalut itu tertanggal.

7) Buat salve dengan mentega shea atau larutkan sedikit minyak dalam minyak biji rami hangat
atau minyak zaitun extra virgin berkualiti tinggi dan sapu pada kawasan tersebut beberapa kali
sehari.Ini sepatutnya membantu menghilangkan rasa sakit pada tulang rusuknya dan anda juga
boleh menggunakannya untuk kudis katil dan apa-apa pada kulitnya.

8)  Sertakan  biji  rami,  hati  rami  dan  minyak  biji  rami  dalam  dietnya  -  sekurang-kurangnya
segenggam biji/hati, atau 1-3 sudu besar minyak biji rami.

9) Cuba gantikan ubat penahan sakit dan tampalan dengan minyak secepat mungkin.Jika anda
mula menyapu minyak secara topikal, ia akan membantu banyak.Suppositori juga melakukan
keajaiban untuk keadaan paru-paru.Lebih banyak minyak yang dia telan dan lebih cepat dia
melakukannya,  lebih  baik.Dia  harus  tinggal  pada satu  gram atau lebih  sehari  sehingga dia
menakluki penyakit itu dan kemudian kekal pada dos penyelenggaraan 1-2g sebulan. JB

Arthritis, Sakit, Otot

“Rakan saya memotong beberapa urat  di  tangannya yang membawa kepada jarinya dalam
kemalangan.Dia  menggunakan  minyak  padanya  sejurus  selepas  pembedahannya  untuk
membantu  penyembuhannya  dan  ia  sembuh  dengan  cepat  sehingga  mereka  terpaksa
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menanggalkan jahitan lebih awal,  itu sebenarnya menyakitkan baginya kerana mereka telah
melekat pada kulitnya, itu bukan jahitan yang boleh larut.Pakar bedah dan ahli terapi fizikalnya
benar-benar  terpesona  dengannya  tetapi  dia  tidak  memberitahunya  apa  yang  dia  lakukan
sehingga pelantikan terakhirnya.Saya tidak tahu sama ada mereka percaya dia atau tidak tetapi
saya tahu apa yang saya lihat dengan mata kepala saya sendiri dan dia tahu apa yang dia
alami.” Tina

“Awak perlukan bukti?Kakak saya dihantar pulang dengan tinggal beberapa bulan lagi.Tidak
dapat  keluar  dari  katilnya  dengan  keadaan  di  dalam paru-parunya.5  minggu  lalu  dia  mula
menggunakan minyak.3 minggu yang lalu dan sepanjang minggu ini dan minggu lepas dia kini
kembali memandu keretanya, melakukan kebunnya dan lol dia lebih gemuk daripada kami 4
adik beradiknya yang lain.Ini benar-benar terima kasih kepada Rick.Sayang awak.” Andy

“Kemas  kini:  Minggu  lalu  saya  menyebut  seorang  Abang  membantu  Abangnya  dengan
mendapatkan bahan yang diperlukan untuk  membuat  Minyak Rick  Simpson untuk merawat
Rheumatoid Arthritisnya yang melemahkan.Dia menelefon malam ini untuk memberitahu saya
Abangnya  sedang  makan,  ketawa,  bercakap  melalui  telefon  dengan  rakan  dan  keluarga
selepas cukup tidur  melalui  ribut  salji  2  hari  dan Super  Bowl.Dia  ingin  tahu sama ada dia
memberinya terlalu banyak kerana dia tidak pernah bertindak seperti ini.KAWAN!(ketawa) Bagi
saya ia kelihatan hebat kecuali untuk perkara Super Bowl, dia menghela nafas panjang dan
berkata,  "Terima kasih,  seronok dapat  Adik  saya kembali,  dia ketawa lagi."  (Itu  menjadikan
semuanya berbaloi)

Ini hanya selepas tiga hari, rasanya sangat baik apabila mengetahui bahawa KAMI BENAR-
BENAR  MAMPU  MEMBANTU  SESEORANG  YANG  MEMPUNYAI  MUTLAKELY  TIADA
HARAPAN.Ini  adalah  orang  kedua  dengan  Rheumatoid  Arthritis  yang  saya  tahu  secara
bersemuka 1 lawan 1 yang telah dibantu oleh Minyak Rick Simpson.Kami bukan doktor terlatih -
kami  hanya  lelaki  yang  mendengar  tentang  minyak  itu,  mencubanya  dan  mendapati  ia
berkesan, kami hanyalah orang biasa seperti anda yang mengambil tindakan untuk membantu
orang yang disayangi - tidak lebih." Michael

“78 hari menggunakan minyak sekarang dan lihat beberapa hasil positif!!!Saya menghidap RA
dan tidak mengalami flare up sejak memulakan rawatan minyak hem ini.Tiada serangan asma,
tiada gatal-gatal, tiada aduan!!!” Beverly

"Saya  telah  mengalami  RA selama  bertahun-tahun.Memandangkan  saya  telah  merawatnya
dengan  minyak  kanabis,  saya  tidak  mengalami  flare  up  dan  beberapa  kerosakan  sendi
sebenarnya  telah  hilang.Saya  mengalami  kesakitan  tetapi  tidak  seperti  yang  saya  alami
sebelum  saya  menemui  medibles.Saya  sudah  lama  menjadi  toker  tetapi  merokok  tidak
mencukupi untuk penyakit kronik dan kesakitan yang teruk.” Mark

“Beri seorang lelaki ikan, dia akan makan selama sehari (kecuali ia bukan ikan sebenarnya,
hanya  sebiji  soya  dengan  minyak  ikan).Ajar  lelaki  bagaimana  untuk  memancing  dan  dia
mempunyai  perut  kenyang seumur hidup.Terima kasih  kerana memberi  kami  bayaran yang
paling banyak dikenakan.Pada masa ini saya tidak menggunakan RSO atas sebab kewangan,
tetapi apabila saya dapat ia mengawal sepenuhnya gangguan saraf (RSD) saya.Tidak dapat
menyembuhkan tetapi saya gembira dengan mengawal gejala.Ia menggantikan pengambilan 9
biji sehari.Terima kasih." selamat

“Hai Rick & JB, saya ingin melaporkan satu lagi hasil yang baik untuk mengambil minyak secara
peribadi: Ini kira-kira hari ke 8 atau lebih pada minyak.Saya mengambil sekurang-kurangnya
dua kali sehari, kira-kira 1/4cc hingga 1/2cc setiap hari.Saya mempunyai kejayaan yang luar
biasa  dalam  sakit  tumit/kaki/buku  lali  –  dengan  setiap  hari,  ia  semakin  bertambah  baik!
Fleksibiliti  kembali  ke  bahu  saya  yang  cedera  dan  malam  tadi  –  saya  perasan,  semasa
mengurut, bahawa simpulan BESAR di bahu/leher kiri saya yang menyebabkan kesakitan yang
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amat  sangat  di  bahu  itu  sebenarnya  telah  MENGURANG  saiznya  kepada  kira-kira  saiz
pistachio. sebesar walnut.Ini mungkin sebab mengapa sakit  bahu saya berkurangan dengan
cepat.Saya tidak pasti apakah simpulan itu, tetapi saya pasti gembira ia akan hilang.Adakah
ujian pernah membuat kesimpulan bahawa kanabinoid sebenarnya mengecutkan keradangan
tisu dan meningkatkan mobiliti sendi dan keanjalan otot?Saya sebenarnya tidak kisah apa yang
ujian itu katakan-- saya telah dijual dan saya tidak pernah merasa sehebat ini dalamtahun!!!

Saya benar-benar bimbang saya tidak akan mempunyai tenaga dan hanya mahu tidur, tidur,
tidur semasa mengambilnya.Tetapi---ia adalah sebaliknya bagi saya--saya telah meningkatkan
tenaga dan  tidak  mengalami  sebarang kelesuan pada waktu  siang.Saya  harap saya  boleh
memberi anda pelukan BESAR!!!” Heather

“Saya  berjaya  berhenti  daripada  ubat  kemo  yang  saya  gunakan  untuk  artritis
reumatoid.Bagaimana saya sampai ke sini adalah perjalanan yang jauh.Pada tahun 1997 saya
berada  dalam MVA yang  serius  menyebabkan  saya  hilang  upaya  dan  bergantung  kepada
farmaseutikal.Lebih  14  tahun  saya  menjalani  lebih  10  pembedahan  pada  kedua-dua  kaki,
mengalami  kemurungan,  kemarahan,  fibromyalgia  (yang  saya  sembuhkan  tanpa  ubat
tradisional daripada doktor), terapi fisio bertahun-tahun, kaedah meditasi alternatif, akupunktur,
Reiki, dll.Membawa saya ke tahap fizikal yang saya dapat pergi mendaki pendek sekali lagi,
berenang pusingan di kolam renang dan kembali dalam program senaman biasa yang saya
boleh lakukan secara  fizikal.Sepanjang dekad lebih  masa saya menggunakan steroid,  ubat
penahan sakit semua jenis, ubat anti-radang, dan seterusnya.Dua tahun yang lalu kesakitan
meningkat  dan berbeza daripada apa yang saya alami dengan osteoarthritis  saya daripada
kecederaan saya di beberapa tempat di badan saya, leher saya, toraks saya di belakang dan
belakang bawah serta kedua-dua kaki dan lutut saya.Tangan dan kaki saya sangat sakit dan
bengkak  serta  tangan  saya  menjadi  cacat  akibat  kerosakan  akibat  artritis  reumatoid  dan
selepas banyak ujian dan lawatan ke pakar reumatologi, saya telah didiagnosis dan menjalani
ujian dan protokol dadah yang bertubi-tubi termasuk permulaan serta-merta pada Methotrexate
ubat kemo untuk merawat RA, 6 bulan selepas itu mereka meletakkan saya pada ubat lain
bersama  dengan  ubat  kemo  yang  mempunyai  kesan  sampingan  yang  teruk  tetapi  saya
terpaksa menderita melalui protokol sebelum saya boleh beralih kepada ubat lain yang lebih
baik dan lebih mahal (dalam fikiran Big Pharma) sepanjang masa masih menjalani kemo, jadi
selepas setahun setengah menjalani kemo dan ubat RA tambahan, saya mempunyai seorang
kawan yang memperkenalkan saya kepada video "Run from the Cure", sebuah cerita tentang
RSO .Nah, bagi saya dari kali pertama saya menonton video itu dan banyak lagi sejak itu, ia
benar-benar  mengubah  hidup.Saya  memulakan  minggu  terakhir  pada  November  2012  dan
tidak lama kemudian saya mula melihat beberapa perubahan yang pasti dalam kesejahteraan
saya, saya banyak tidur daripada minyak tetapi itu bermakna saya telah sembuh, ia mengambil
sedikit  masa untuk selera saya kembali.  tetapi akhirnya ia berlaku, rambut saya bertambah
baik, ia kembali berkilat dan tidak menipis dan gugur.” Wendy

“Minyak itu menyembuhkan gout saya dalam masa 5 jam.Begitulah kira-kiranya!TIADA LAGI
KESAKITAN!" Michael

“Saya menggunakannya untuk merawat kesan negatif kecederaan otak dan juga Sakit Kronik di
seluruh badan saya.Tekanan menjadikan gejala saya lebih teruk tetapi ganja membantu saya
menangani  tekanan dengan sangat  berkesan.Ia membantu menenangkan kedua-dua minda
dan badan saya membolehkan saya memberi tumpuan yang lebih baik pada tugasan dan tidak
gelisah, mudah marah, marah, kemurungan, dsb.Saya dapati ia meningkatkan mood saya dan
tindak  balas  saya  terhadap  rangsangan  luar  lebih  diukur  dan  terhad  daripada  tindakan
impulsif.Saya harap maklumat ini dapat membantu anda.Saya tidak mempunyai lesen dan telah
difitnah dipanggil  dan dilayan seperti  penagih  dadah.Ini  dengan sendirinya memberi  makan
kepada kemurungan saya dan menjadikannya mustahil untuk sembuh dan kembali bekerja."
Fred
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“Inilah yang dilakukan oleh minyak hash secara umum untuk saya.Dalam empat tahun saya
telah beralih daripada mengambil sebanyak mana pil keresahan dan ubat tahan sakit (termasuk
heroin) saya boleh mendapatkannya kepada hanya mengambil 1/8kedaripada pil sakit dua kali
sehari.Saya mengalami kekejangan otot  yang terasa seperti  ditikam dan baru-baru ini  saya
mula mengalami sawan apabila kehabisan minyak.Saya juga mengalami sakit kepala migrain
dan telah didiagnosis dengan beberapa gangguan psikiatri.Saya tidak tahu berapa banyak ubat
sintetik yang akan diberikan oleh doktor kepada saya.Tetapi minyak mengurus semuanya.Saya
juga harus menyatakan bahawa saya mengambil ujian IQ dengan dan tanpa pengaruh minyak
hash.Mendapat 148 dengan, 122 tanpa.Adakah itu bermakna ia menjadi lebih bijak... hampir ke
tahap genius?Mungkin saya hampir genius dengan ADHD dan minyak hash merawat keadaan?
Saya pastinya melakukan yang lebih baik di kolej apabila saya mengambil kelas dalam talian
supaya saya boleh berubat semasa kelas.Bagaimanapun, minyak hash adalah jawapan kepada
kebanyakan masalah dunia.” Jimi

“Satu  lagi  kemas  kini  tentang  pengambilan  minyak  untuk  sakit  tumit/kaki/buku  lali.4  hari
pengambilan minyak secara oral 3xharimenghilangkan kesakitan saya dan memberikan saya
pelbagai  gerakan  semula  dengan  kaki  kanan  saya/tumit/buku  lali.Semalam,  saya  terlupa
mengambil  dos  pagi  dan  petang  saya  dan  pada  penghujung  hari  saya hampir  tidak  boleh
berjalan, sendi saya menjadi kaku semula dan saya sengsara.Saya pulang ke rumah, makan
sedikit minyak dan dalam masa 15 minit mula mendapatkan kelenturan itu kembali dan rasa
sakit berkurangan, pincang berhenti.Anehnya ia menghilangkan semua kekakuan di bahu saya
akibat  kecederaan  lama  akibat  kemalangan  kereta  20  tahun  yang  lalu  dan  dalam
mengurangkan  kesakitan  pada  bahu,  ia  kemudian  menghilangkan  semua  sakit  leher  saya
akibat  otot-otot  di  bahu  saya  yang  tegang  dan  menarik  tulang  belakang  saya  keluar  dari
jajaran  .Tiada  lagi  sakit  kepala  akibat  kekakuan  di  bahu  saya  juga.Ini  adalah  pengesahan
lengkap bagi saya bahawa minyak itu berfungsi untuk pengurusan kesakitan bersama-sama
dengan pelbagai sihir lain.”

"Ia bukan ubat kanser atau apa-apa, tetapi saya ingin memberitahu Rick bahawa saya telah
tempang di  tumit  kanan saya selama hampir  setahun sekarang, tidak pasti  apa yang salah
dengannya dan tahu doktor akan memberi saya ubat yang saya tidak ' Saya berasa selesa
untuk mengambilnya, jadi saya hanya menangani kesakitan.

Kami baru-baru ini diperkenalkan kepada RSO melalui seorang rakan, Charles, dan kami telah
mula membuatnya.Sejak dua hari lepas, saya telah menelan minyak itu beberapa kali/hari dan
pagi  ini,  saya  bangun  dan  tidak  lemas.Suami  saya  segera  menyedarinya.Dia  mengambil
perhatian bahawa minyak itu pasti berfungsi dengan ajaib!Terima kasih Rick Simpson![:)] Saya
rasa bagus!" H

-- Dear H, terima kasih atas berita baik, kami sentiasa suka mendengar tentang mereka.Saya
akan mencampurkan minyak dengan minyak biji rami atau minyak zaitun dan membuat tincture
dan menggunakan minyak secara topikal juga.Sudah tentu, makan minyak adalah kunci kepada
penyembuhan sebenar dan semua arahan tentang cara menggunakan minyak ada di laman
web kami.Salam sejahtera, JB (dari mesej FB)

"Saya patah kaki dua minggu lalu dan mendapat lebih banyak kelegaan daripada minyak dan
ganja daripada candu berbukit, hanya dengan mengatakan Big Pharma memberi kesan kepada
saya." Michael

“Patah punggung saya di dua tempat pada tahun 1987.Minum alkohol dan pil sehingga tahun
1994.Berhenti dan melakukan perkara NA dan AA, menjadi kaunselor dadah dan alkohol.Sakit
belakang yang kronik membuatkan saya menilai semula ubat sakit.Saya menjadi ketagih LA,
morph dan heroin.Mula menghisap periuk  untuk  emfisema buruk dan menghentikan semua
opiat.Kajian  kini  menunjukkan  bahawa ganja  mengurangkan penarikan  ketagihan  opiat  dan
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mengurangkan  miligram  yang  diperlukan  lebih  daripada  separuh  jika  digunakan  dengan
kanabis.Ia adalah penawar ajaib semua.:)” John

“Saya cedera belakang saya pada awal 20-an.Saya telah diserang penyakit  sciatica selama
hampir 2 dekad.Kali terakhir saya memburukkannya ialah 5 tahun yang lalu dan ia adalah yang
paling teruk pernah berlaku.Sepanjang tempoh 4 bulan, saya telah meningkat dua kali ganda
sehingga saya hampir ke tahap di mana saya tidak boleh berulang-alik ke bilik mandi lagi.Saya
telah berada pada tahap kesakitan 10 selama lebih 2 bulan dan terpaksa berada di atas sofa
bersandar pada bantal.Saya tidak dapat meluruskan cukup untuk berbaring di atas katil.

Seorang wanita muda yang berkawan dengan anak lelaki saya memberitahu saya bahawa saya
harus  mencuba  ganja  perubatan  kerana  ia  membantu  Ibunya  dengan  MSnya.Saya  kuda
mentertawakannya dan memberitahunya itu untuk pesakit kanser dan orang yang lebih teruk
daripada saya dan saya tidak layak.Saya tidak tahu tetapi wanita muda ini tahu sedikit tentang
perkara itu dan selepas beberapa minggu lagi kemerosotan saya rasa dia bosan melihat saya
menderita  tanpa  perlu  jadi  dia  membawa  ibunya  untuk  bercakap  dengan  saya.Ibunya
memberitahu saya bahawa saya akan layak dengan mudah, yang kemudiannya saya lakukan,
dan ia akan membantu.Dia menyuruh saya makan putik yang dimasak dengan sedikit minyak
pada suhu rendah pada roti  bakar.Saya terdesak dan melakukannya.Keluarga saya berkata
begitu kira-kira 15 minit selepas makan ganja yang saya sedang tidur dan terliur...hihi.

Saya bangun keesokan paginya, yang agak pelik kerana saya tidak mendapat tidur yang tidak
dapat  dilupakan  selama  lebih  2  bulan,  dan  perkara  pertama  yang  saya  perhatikan  ialah
penurunan kesakitan yang ketara, kira-kira 20% yang saya katakan, dan lebih kurang sama.
peningkatan dalam julat pergerakan.Saya sangat teruja dan sangat terkejut.Saya terus makan
ganja dan pada bulan berikutnya saya berdiri  tegak semula.Inilah cara saya menemui Rick
Simpson.Saya  hanya  Googled  ganja  anti-radang  dan  Run  from  the  cure  adalah  dalam
beberapa  penyelidikan  pertama  yang  pernah  saya  lakukan  mengenai  topik  itu.5  tahun
kemudian dan belakang saya terasa seperti itusepatutnya.Saya makan ganja dengan kerap dan
ia  mengurangkan  keradangan.Kecederaan  masih  ada.Jika  saya  terpijak  dalam lubang  atau
sesuatu ia menyakitkan, tetapi ia tidak mengambil masa yang lama untuk pulih dan belakang
saya tidak pernah sakit melainkan saya melakukan sesuatu yang bodoh.” Jody

“Memperbaiki arthritis dan gula darah saya, kebimbangan, kemurungan dan insomnia. Saya
katakan arthritis, tetapi penyakit cakera degeneratif yang teruk. Saya benar-benar tidak boleh
berjalan tanpa minyak (mengambilnya selama 2 tahun sekarang).  Saya pernah melalui  120
narcos setiap 14 hari. Saya tidak mempunyai walau sebiji pil sakit selama lebih setahun. Saya
hanya mengambil asalnya untuk arthritis dan kesan sampingan rock (tidur yang baik dan tiada
kedutan). Saya dalam bentuk terbaik dalam hidup saya. nenek berumur 45 tahun. Ibu kepada 3
anak.” Everglade

"Selepas mengambil segala-galanya daripada oxycodone untuk menggunakan patch fentanyl
selama 3 tahun diikuti dengan 160 mg morfin setiap hari selama dua tahun lagi dan kemudian
diberitahu saya perlu memasang pam sakit,  saya memutuskan sudah cukup.Berhenti  ayam
belanda  sejuk  (saya  tidak  akan  mengesyorkan  melakukan  itu)  dan  mulakan  dengan
ganja.Walaupun hari-hari yang kesakitan itu masih di luar kawalan, yang sedikit, fikiran saya
tidak mempedulikannya.” Michael

“Pada tahun 1981 saya berada dalam MVA.Saya terkehel  bahu kanan.Lengan kanan saya
lumpuh dari saraf hingga ke tulang belakang yang diregangkan.Saya tidak dapat melegakan
kesakitan yang teruk yang saya alami.Saya akan bangun di tengah malam sambil menangis
dalam kesakitan.Terasa seperti jarum dicucuk di bawah kuku saya dan terus ke atas lengan
saya.Saya mengambil $400.00 pertama yang diberikan oleh penyelaras insurans kepada saya
dan  meminta  sepupu  saya  membawa  seorang  kawan  ke  hospital  bersama  beberapa
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MJ.Selepas menghisap MJ rasa sakit itu hilang sepenuhnya dan saya boleh tidur semula.Ini
dikatakan.Saya rasa cara Rick menelan minyak akan lebih berkesan daripada merokok atau
mengewap walaupun saya suka melakukan kedua-duanya.Cheers.” Ron

“Saya tahu selepas rawatan RSO selama 3 hari, saya boleh lari… tanpa rasa sakit!Kali pertama
dalam 15 tahun kerana gabungan tulang belakang yang meninggalkan kerosakan saraf kekal
dan kesakitan yang berterusan.Kapsul yang diselitkan minyak kelapa juga berfungsi dengan
baik.Saya tidak mempunyai  keinginan dan saya juga tidak mengambil  Percocet  saya sejak
memulakan rejimen kapsul minyak.Malah ia juga mengurangkan keinginan untuk menghisap
ganja dengan mengambil kapsul itu.” Terry

“Kemas kini,  omgosh!Saya bergelut  dengan  anak saya!Saya pernah  bergelut  dengan anak
lelaki  saya  sepanjang  masa,  terutamanya  anak  bongsu  saya.Saya  tidak  dapat  bergusti
dengannya selama bertahun-tahun!Dia 22 sekarang, saya 52.Kerana sakit seluruh badan akibat
arthritis, ia menjadi amat sukar untuk bergerak, apalagi bergusti!Tetapi saya lakukan hari ini!
Dan saya hampir mempunyai dia juga, tetapi mula ketawa, lol.Saya tidak dapat menyatakan
kepada anda betapa menariknya ini!!Walaupun selepas itu saya tidak mengalami kesakitan,
saya berasa hebat!!!” Casey

“Saya mempunyai  cakera  hernia  yang menekan saraf  sciatic  saya menyebabkan kesakitan
teruk  menjalar  dari  bahagian  bawah  belakang  saya  ke  bawah  kaki  kiri  saya  ke  jari  kaki
saya.Saya mengambil 3 ibuprofen setiap empat jam supaya saya boleh bangun dari katil dan
boleh  berjalan.Saya  mula  mengambil  minyak  hampir  dua  minggu  lalu  untuk  kesakitan  dan
keradangan.Saya kini tidak memerlukan ibuprofen, saya tidur lebih lena daripada sebelumnya,
rakan  sekerja  saya  telah  mengulas  tentang  mood  saya  yang  lebih  baik  dan  kegembiraan
keseluruhan.SAYA RASA BAIK!” Jennifer

“Walaupun anda tidak menghidap kanser, fikirkan tentang penyelenggaraan pencegahan dalam
badan anda.RSO dalam kuantiti yang kecil digunakan setiap hari.Anda membenarkan badan
anda melawan semua jenis virus dan pepijat yang jahat.Saya tidak berjumpa "doktor penjagaan
utama" saya dalam 15 tahun kerana Ganja dan semua sifat penyembuhannya.Tidak kira apa
yang salah dengan saya, RSO adalah salah satu item pertama yang saya capai.

By the way, dah 3 kali patah punggung.Mempunyai vertebra dan cakera digantikan dari L-4 ke
S-2.Terpaksa  tulang  belakang  saya  disambung  semula  ke  kawasan  pelvis  saya...terpaksa
ditanggalkan Sendi AC saya.Mengatasi kanser hati dan Hep C.Saya merawat diri saya 100%
dengan ganja.RSO hanyalah alat dalam senjata saya.” Rick

“Terima kasih banyak atas kerja awak.Saya mengalami kecederaan saraf tunjang selama 25
tahunmasalah dengan luka dan bengkak di kaki dan kaki saya.Saya mencuba sedikit pada luka
teruk di bahagian atas kaki saya dan dalam masa beberapa hari ia mengalami peningkatan
yang ketara.Bengkak pun nampak tak teruk sangat.Soalan saya ialah tentang bahan permulaan
yang kumpulan itu dibuat.Ia mempunyai kandungan resin yang tinggi dan cukup matang, tetapi
tidak sembuh dengan betul dan mempunyai sedikit bau hapak (walaupun ia adalah strain yang
kuat)  Adakah  anda  fikir  ia  akan  menjejaskan  kualiti  keseluruhan  minyak?Selain  itu,  saya
meninggalkan baki minyak pada cawan kopi yang lebih hangat  selama lebih lama daripada
"beberapa jam" saya meninggalkannya di  sana selama kira-kira 7 jam.Adakah anda fikir  itu
akan  menjejaskan  kualiti  juga?Produk  siap  kelihatan  seperti  yang  anda  katakan
sepatutnya.Sama seperti  gris  gandar  dengan sisa  ambar  keemasan gelap.BTW, saya telah
mula  memberikannya  kepada  anjing  tua  saya  yang  telah  mengalami  kesakitan  yang  amat
sangat dan menghadapi masalah untuk bergerak.Dia juga telah menunjukkan peningkatan yang
ketara.Terima kasih sekali lagi untuk semua yang anda kongsi dan lakukan.Saya agak skeptikal
pada mulanya, tetapi kini saya kagum!” XXX

-- Bekerja dengan apa yang anda dapat, dan cari bahan yang lebih baik.JB
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“Sudah hampir setahun sejak saya mula menggunakan minyak Ganja untuk rawatan RA saya
dan saya terus melihat  hasil  yang positif  dan secara jujur  boleh mengatakan bahawa pada
pendapat saya RA saya dalam pengampunan.Juga telah melihat beberapa kesan sampingan
positif  lain  seperti  penurunan  berat  badan,  paras  tekanan  darah  normal  (tekanan  darah
menurun sebanyak 30 mata) kadar nadi antara 50 dan 60 BPM, tiada lagi kemurungan, dan
yang paling penting tiada lagi ubat preskripsi toksik.” Tom

“Kini boleh bangun dari katil serta-merta selepas bangun daripada berasa seperti saya berumur
90 tahun.Sendi bergerak lebih mudah, tidak lagi  mengalami kesakitan.Hentikan ubat-ubatan
tertentu untuk kebaikan!Tumbuhan yang benar-benar menakjubkan yang perlu berhenti dituduh
sebagai BURUK.” Carol-Ann

"Saya  percaya  ia  adalah  regeneratif  bahawa  badan  kita  memerlukannya  untuk  membina
semula  dan  menyembuhkan,  saya  menderita-  menderita  artritis  yang  telah  melegakan
kesakitan  dan  memperbaharui  fleksibiliti  tangan  saya  setahun  yang  lalu  saya  tidak  dapat
menaip tanpa kesakitan yang serius.Itu hilang sekarang tangan saya normal dan fleksibel lagi
saya boleh menulis dan menjahit.Dan doktor mata saya terkejut bahawa mata saya sebenarnya
lebih baik setiap kali saya pergi.” Kelee

“Saya  telah  menjalani  pembedahan  dan  banyak  keran  tulang  belakang  di  satu  tempat  di
bahagian bawah punggung saya.Semua itu telah menyebabkan parut tebal yang boleh dirasai
dan  tulang  belakang  meradang  dan  ia  sangat  menyakitkan.Saya  telah  mengalami  banyak
kesakitan,  terdesak untuk mendapatkan kelegaan.Jadi,  Gayle menyapu sedikit  (1 titis)  RSO
(minyak  ganja)  di  tempat  kejadian  dan  menyuruh  saya  berbaring  di  sana  untuk
menyerapnya.Nah,  minyak  itu  terasa  sedikit  mencucuk  tetapi  selain  itu,  saya  tidak  fikir  ia
melakukan banyak.Nah, 20 minit kemudian, rasa sakit itu hilang dan saya pengsan sehingga
pagi!Saya tidur nyenyak dan apabila saya bangun, punggung saya berasa lebih baik dan tisu
parut tidak begitu tebal.Ia liar bagi saya, tetapi minyak itu seolah-olah memecahkan tisu parut
lama.Minyak ganja sangat mengagumkan dan jika saya tidak membaca cerita lain seperti ini,
saya rasa saya gila!” Mickey

“Nenek  teman  wanita  saya  menghidap  arthritis  yang  teruk  dan  tidak  boleh  membuka
tangannya.Kami mencuba sedikit percubaan dengan minyak Rick Simpson dan menyuruhnya
menggosoknya ke tangannya.Dalam beberapa minit pemakaian, tangannya mula longgar dan
diberi  beberapa  kali  lagi  dia  boleh  mula  menggerakkan  jarinya  semula  tanpa  rasa
sakit.Sungguh menakjubkan melihat sesuatu seperti itu berlaku.” Duane

“Tiada  sebarang  keraguan  dalam  fikiran  saya  ia  berkesan.Saya  perasan  keputusan  serta-
merta.Saya telah pun melakukan Pelan A.Rawatan minyak adalah Pelan B.Berharap saya akan
mencuba minyak dahulu.Saya melalui  bertahun-tahun kesakitan yang saya tidak perlu.Saya
mengambil pil sakit setiap 4 jam.Baru dua minggu menjalani rawatan minyak tetapi saya berasa
lebih baik.Menggunakan air alkali juga.Hebat!!!” James

“Minyak Rick Simpson adalah istimewa.Saya telah menggunakan Ganja untuk menguruskan
simptom  kesakitan  selama  bertahun-tahun  tetapi  hampir  tidak  dapat  menampung  simptom
saya.Saya  tahu  bahawa  kecederaan  saya  tidak  sembuh  sepenuhnya.Apabila  saya  mula
mengambil  Minyak  Rick  Simpson,  saya  telah  pun  mencuba  makan  ekstrak  berbeza  yang
diperbuat  daripada Ganja dan semuanya mempunyai  beberapa kesan jangka pendek tetapi
kemudian akan membuatkan saya berasa tinggi atau letih atauia tidak akan bertahan cukup
lama.Saya tidak pernah merasa sempurna.Saya juga telah mencuba produk yang telah dijual
kepada saya sebagai Minyak Rick Simpson yang jahat dan tidak berkesan - berhati-hati dengan
ekstrak berkualiti rendah yang tidak akan melakukan apa-apa dan jangan berkecil hati kerana
itu kerana tawaran sebenar adalah satu keajaiban.Saya mengambil jumlah opiat yang semakin
meningkat  dengan  cepat.Minyak  Rick  Simpson  membantu  penyerapan  opiat  tetapi  ia  juga
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merupakan ubat penahan sakit yang sangat kuat dengan sendirinya.Ia bertahan sepanjang hari
dan saya tidak lagi menyedari sebarang kesan tinggi atau sampingan daripada dos yang saya
ambil.Saya mampu melakukan lebih banyak lagi sebagai seorang yang bebas kesakitan dan
saya  dapat  merasakan  pelbagai  pergerakan  saya  meningkat  dan  saya  tahu  bahawa  saya
sedang  sembuh.Sebenarnya  kesihatan  saya  secara  keseluruhan  adalah  luar  biasa  –  saya
sentiasa mengalami banyak penyakit atau jangkitan dan mempunyai bil kesihatan yang sangat
bersih sejak saya memulakan minyak ini.Saya kini mengambil ubat penahan sakit opiat sekali
lagi  sementara masih berasa lebih baik.Sementara itu,  saya kadang-kadang mencuba jenis
ekstrak  lain  seperti  minyak  hash  atau  boleh  dimakan.Saya  mendapati  bahawa  melegakan
kesakitan  daripada  Minyak  Rick  Simpson  adalah  satu  susunan  magnitud  yang  lebih  kuat
daripada  ganja  lain  sama  ada  dimakan  atau  dihisap.Ia  adalah  dalam  liga  melegakan
simptomnya sendiri walaupun dibandingkan dengan ekstrak lilin ganja terkuat.Saya berhasrat
untuk suatu hari nanti tidak menggunakan opiat sepenuhnya sekarang.” Mike

“Saya guna minyak ni.Saya mengalami distrofi otot dan saya mengalami masalah kesihatan
yang berterusan daripada Sindrom Stevens Johnson/ TEN.Ini memang berkesan.Ia berfungsi
lebih baik daripada MANA-MANA farmaseutikal di pasaran.Ia selamat dan berkesan.Saya tidak
akan dapat berfungsi tanpanya.Ia membolehkan saya menjadi produktif.Saya bekerja sepenuh
masa.Sebelum mengambil minyak, saya menggunakan ubat tugas berat yang tidak melakukan
apa-apa selain mengubah saya menjadi zombi dengan pelbagai kesan sampingan.

Untuk mengakhiri "kata-kata kasar" saya, izinkan saya mengatakan ini: Kepada mereka yang
percaya, tiada penjelasan diperlukan.Kepada mereka yang tidak, tiada penjelasan yang cukup
baik.Saya adalah bukti nyata keberkesanan ini.Dan ia perlu dibuat undang-undang dan tersedia
untuk semua orang.” Laurie

kencing manis
“Minyak  itu  meremajakan  pankreas  dan,  percaya  atau  tidak,  ia  sering  mula  menghasilkan
insulin walaupun selepas bertahun-tahun tidak aktif.Ramai pesakit boleh berhenti menembak
insulin  selepas  beberapa  minggu  menggunakan  minyak.Minyak  itu  juga  membantu
menyembuhkan atau mengawal semua masalah lain yang berkaitan dengan diabetes dalam
badan.

Saya  akan  makan  minyak  dan/atau  menggunakannya  dalam  suppository.Merokok  atau
mengewap juga  boleh  membantu  mengurangkan  paras  gula  dalam darah,  tetapi  kesannya
sangat  terhad jika  dibandingkan  dengan  menelan  minyak.Saya akan  menggunakan minyak
secara topikal untuk ulser diabetik, hanya sapukan minyak, tutup dengan pembalut dan ulangi
ini setiap tiga hari sehingga ulser sembuh.Saya akan mencampurkan minyak biji rami dengan
ekstrak dan menggunakannya untuk urutan, yang akan menggalakkan peredaran darah dan
membantu mengelakkan bengkak dan ketidakselesaan lain.Saya juga akan memasukkan biji
rami dan minyak biji rami dalam diet saya.JB”

"Jenis  dua  hampir  hilang,  hampir  semua  ubat  tidak  digunakan,  melawan  sarcoidosis
dengannya, ia berkesan." Jeff

“Minyak kelapa juga membantu menstabilkan paras gula dalam darah dalam Diabetes!!Penjaga
kedai tempatan saya mencubanya dan ia berfungsi seperti  azimat katanya!!Dia juga berasa
lebih  baik  dari  segi  mental  [lebih  tenaga]  dan  telah  menurunkan  berat  badan  juga!!Semua
baik!!" Robin

“Gula  dalam  darah  saya  menjadi  gila  (sehingga  400+-  selama  berbulan-bulan  -  sangat
berbahaya)  dan ia  benar-benar  membuatkan saya tersingkir.Saya mengangguk di  belakang
roda - jadi  saya berhenti  memandu - perkara yang sangat  buruk!Dokumen malah melarang
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saya daripada terbang ke NYuntuk melihat ibu saya untuk Krismas.

Nah - dokumen mencuba satu insulin, kemudian dua - tidak melakukan apa-apa.Jadi - saya
akhirnya memberitahu mereka - cukup!!Saya akan menggunakan minyak (saya tidak pernah
memberitahu doktor saya melakukannya sebelum ini) dan saya meningkatkan dos saya kepada
setiap  2  jam.Baiklah-  anda  dapat  menekanya  -  gula  saya  menyelam  kembali  ke  julat
normal.Doc  saya  ialah  salah  seorang  daripada  ahli  Harvard  yang  hoity-toity  itu  -dan  dia
terpegun.Skor  satu  untuk  orang  gasar!!!!Jadi  -  kini  kami  mempunyai  kes  Diabetes  yang
didokumenkan sepenuhnya di mana satu nyawa telah diselamatkan - Saya!!!!!!-- :)” Janet

"Perubahan  dramatik,  saya  hampir  semua  insulin  hilang.Kadang-kadang  saya  perlu
menggunakan  Lantus,  jangka  panjangbertindak  insulin,  tetapi  tidak  kerap.Saya  mula
menggunakan  RSO  untuk  banyak  sebab  tetapi  satu  dengan  harapan  saya  dapat
mengurangkan  insulin  dan  akhirnya  melihat  paras  gula  darah  yang  lebih  stabil.Saya
menggunakan 300 unit Novolog sehari, insulin jangka pendek, dan 200 unit Lantus, dan 4 pil
Metformin sehari.Saya masih mengambil pil tetapi saya boleh hidup dengan itu kerana saya
tidak  lagi  perlu  menggunakan  insulin.Tidak  perlu  lagi  menusuk perut  saya  dengan jarum 6
hingga 8 kali sehari!Paras gula saya lebih mudah dikawal dan saya tidak lagi melihat bacaan
dalam 2 hingga 5 ratus.Saya juga tidak lagi melihat paras gula rendah dramatik 30-an.Ia adalah
hantaran Tuhan dan perkara pertama yang benar-benar mengekalkan tahap gula saya.” Dena

“Paras gula darah pra Diabetes saya melebihi 140 dan kini saya mencapai 100.Periksa darah
anda sebelum anda membuat minyak, berikan kira-kira 10 minit dan periksa semula dan ia akan
turun dengan banyak.Saya melakukan begitu banyak apabila saya terpaksa minum Gatorade
untuk menyamakan kedudukan." Michelle

"Saya penghidap diabetes yang bergantung kepada insulin dan dengan satu pusingan 60gram
minyak, saya telah beralih daripada 100 unit setiap hari kepada 50 unit insulin." Leslie

“Ia  telah  mengimbangi  tahap  saya  sepenuhnya.Saya  diberi  "METFORM"  untuk  mengambil
secara lisan & tidak pernah mengambil pil sejak pil pertama & saya bangun semula & berfikir,
"Tidak, tambahkan minyak sekarang kerana saya didiagnosis Diabetes Jenis II." Tahap saya
melonjak kira-kira antara 3.4 dan 7.2.Kadar tertinggi mutlak yang saya dapat tolakkan paras
gula saya ialah 8.1 selepas makan betul-betul satu beg gula-gula termasuk bar coklat sebagai
percubaan.Saya melakukan sapuan minyak yang sangat kecil apabila saya menolaknya ke 8.1
dan  mula  menyemak  tahap  saya  setiap  10  minit  untuk  melihat  sama  ada  saya  boleh
menurunkannya.Pada 10 minit selepas minyak saya turun kepada 7.3 & apabila saya menguji
pada tanda 20 minit selepas minyak saya turun kepada 4.8. Michelle

“Saya hanya boleh menggunakan dos minyak yang kecil.Ia  menyebabkan saya mengalami
hipoglikemia pada kekuatan penuh.Tetapi itu adalah perkara yang baik kerana saya bermula
dengan 45/10 suntikan insulin bertindak panjang dan pendek lapan tahun lalu.Saya melakukan
beberapa penyelidikan tentang penyakit  baru saya dan ganja sentiasa muncul sebagai ubat
semula  jadi  bersama-sama  dengan  rempah  lain  seperti  kayu  manis  jadi  saya  mula
menggunakan  topi  hash  sehingga  minyak "sebenar"  tersedia.Mereka  sangat  kuat  saya  fikir
saya akan mati pada kali pertama saya makan topi hash.Belum lagi dos pemuatan RSO.(Tetapi
RSO bukanlah satu pilihan untuk saya ketika itu) Tetapi apabila ia adalah penggunaan minyak
(bijirin sehari)  menyebabkan badan saya mempunyai  hipersensitiviti  kepada suntikan insulin
dua  kali  sehari  dan  saya  terperangkap  di  persimpangan  jalan  untuk  memilih  RSO  atau
tembakan.Saya menghentikan pukulan dan meneruskan minyak.

Seiring dengan perubahan diet dan peningkatan aktiviti harian (bersenam) saya kini mempunyai
5.7 A1C, kehilangan 60 paun dan tiada lagi sakit terbakar hantu (neuropati diabetik).Selepas
beberapa bulan rawatan saya terpaksa bertukar kepada gliserin dan tincture alkohol dan hanya
melakukan rawatan minyak tahunan.Kerana gula saya mula turun terlalu rendah.
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Ia mempunyai keupayaan penyembuhan kencing manis yang ajaib.Bagaimana ganja berfungsi
pada sistem endokrin badan harus diperhatikan dan diperiksa secara meluas.Saya lebih suka
dizonkan selama sebulan setahun untuk rawatan minyak daripada melakukan 730 tangkapan
DNA babi yang diubah suai secara genetik.Saya menggunakan jenis tumbuhan sativa untuk
mengekstrak  minyak saya dan membuat  tincture saya.Ia berfungsi  paling baik  untuk gejala
saya.Saya mencuba indica  dan menyatakan bahawa saya tidak boleh berfungsi  dan mahu
makan  lebih  banyak  dan  berasa  sejuk  sepanjang  masa.Sativa  itu  mempercepatkan
metabolisme dan degupan jantung saya, menyekat selera makan saya dan membuatkan saya
ketawa histeria (kesan sampingan kegemaran saya).

Jika gula anda tinggi mulakan dengan dos konsisten yang rendah.Anda masih mahu merasai
apa yang berlaku dengan badan anda.(Satu masalah yang saya hadapi ialah tidak mengetahui
sama ada saya pening kerana minyak atau gula rendah jadi anda akan melalui beberapa jalur
ujian pada bulan pertama sehingga anda tahu apa yang anda rasa).Dan anda akan menjadi
orang  yang  sangat  dahaga.Air  adalah  rakan  anda  dengan  rawatan  ini.Gula  yang  tinggi
menyebabkan  anda  dahaga  sepanjang  masa  dan  begitu  juga  dengan  minyak,  jadi
pertimbangkan juga.

Dan jangan terlalu risau tentang gula anda jatuh pada mulanya.Ia bukan seperti  penurunan
insulin  paksa.Minyak  hanya  masuk  dan  melakukan  apa  yang  saya  suka  percaya  sebagai
melompat memulakan semua organ anda dan seterusnya membantu mereka membersihkan
darah dan ia juga mempunyai hubungan yang hebat dengan sistem saraf dan saya percaya
otak anda mempunyai rasa yang lebih baik untuk badan anda melalui  saluran ini  dan tahu
menghantar  semua  kebolehan  penyembuhan  semula  jadinya  ke  bahagian  yang  tertekan.
(Dalam kes saya, pankreas, buah pinggang dan darah saya.) Sekarang perlu diingat bahawa ia
hanya teori saya dan saya bukan saintis, saya hanya bercakap tentang cara ia berfungsi untuk
saya dan cara terbaik saya merasionalkan kesannya.Adalah baik untuk menyimpan jurnal dan
menjalani pemeriksaan kesihatan dan pemeriksaan darah secara berkala untuk menandakan
kemajuan anda.Setelah A1C anda disemak dan fungsi buah pinggang anda lebih baik maka
anda akan tahu anda berada di landasan yang betul dan kemudian ia hanya kekal pada tahap
yang  anda  akan  bekerja  dan  ia  sama  sekali  tidak  sekuat  untuk  sampai  ke  sana.Ia
berkemungkinan besar hanya memerlukan dos tetap yang rendah dan perubahan pemakanan
gaya hidup yang tidak asing lagi bagi pesakit kencing manis.(Saya mengambil masa kira-kira
enam bulan untuk beralih daripada A1C 11 kepada 7 dan beberapa lagi perubahan dalam diet
dan senaman untuk meningkatkannya ke julat 5.(Senaman akuatik adalah kesan rendah dan
berkesan untuk saya).” Anthony

"Saya menggunakan 1 gram minyak sehari untuk neuropati periferal degeneratif yang teruk dan
kelegaannya sangat mengagumkan!" Laurie

“Suami saya telah menelan Ganja selama bertahun-tahun dan minyak RSO baru-baru ini, untuk
Diabetesnya.Ia  bukan  sahaja  telah  menstabilkan  gula  dalam  darahnya  malah  ia  juga
MEMBALIKKAN Penyakit Buah Pinggang Kroniknya.Dia disahkan menghidap CKD tahap 3 dan
mereka menetapkannya untuk disenaraikan dalam senarai penderma buah pinggang.Dia mula
menelan  tincture  dan  minyak  RSO  dan  kini  dia  berada  pada  tahap  1  CKD.Doktor
memberitahunya ini tidak mungkin.Kami menyingkirkan doktor itu dan mendapat yang baharu!
Minyak RSO juga telah menurunkan tekanan darahnya, menstabilkan anemia dan Retinopati
Diabetiknya (dia sepatutnya buta sepenuhnya sekarang, kata Perubatan Barat).Terima kasih
kepada Roh Besar untuk tumbuhan Ganja yang indah dan semua yang dia sediakan!!Terima
kasih Rick Simpson kerana memberikan maklumat tentang cara membuat Minyak Pati Ganja
dan testimoni mereka yang melakukannya!” Julie

"Pasangan saya mempunyai jenis 1 dan makan sedikit minyak membantu menstabilkan paras
gulanya.Ia benar-benar Hadiah…” Spaceleaf
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"Saya menggunakan 4 metformin dan 4 diamicron sehari, gula darah saya adalah 12% selepas
ujian gula darah cepat 12 jam.Doktor saya, kelihatan agak kecewa, berkata, "Nah, saya rasa
anda tidak memerlukan pil lagi untuk diabetes anda." 9 bulan selepas penyembuhan.Semua
simptom saya, buah pinggang, arthritis, kolesterol, tekanan darah, semuanya lebih baik pada
minyak daripada pil.Ia adalah satu keajaiban.

Gula darah saya turun seperti batu tepat pada minggu ke-6 penyembuhan.Satu malam saya
bangun dengan rasa lucu, gula darah saya di bawah 4%, 3.2%.Saya berhenti mengambil 8 pil
sehari yang saya ambil untuk diabetes jenis 2.Itu 17 bulan yang lalu.Secara keseluruhan saya
mengambil 15 biji sehari, kini tiada.Jadi, Michael, lakukan rawatan tahap penawar.3 bulan, 60
gram [ikut arahan di tapak Rick], diabetes anda akan hilang.” Peter

"Minyak  ganja  adalah  satu-satunya  perkara  yang  akan  menghentikan  kesakitan  neuropati
saya.Malah Oxycontin tidak dapat menghilangkan semua kesakitan seperti yang dilakukan oleh
CBD dalam minyak kanabis yang dicampur dalam krim.Ia adalah tumbuhan yang bagus untuk
semua jenis kegunaan perubatan, dan akhirnya orang ramai mengenalinya.” belenggu

“Rick secara tidak langsung menyelamatkan saya daripada nasib yang lebih teruk daripada
kematian selepas apa yang saya lalui bersama pakar jantung.14 bulan, lebih 22 ujian berbeza
di 4 hospital  dan pusat  perubatan."Anda adalah senario terburuk,  1 bahagian jantung anda
sudah mati,  anda  mungkin  memerlukan  pemindahan jantung."  Kemudian selepas 14 bulan
mereka tidak dapat melakukan apa-apa ujian lagi, mereka melakukan pintasan.

2 tahun kemudian saya pergi untuk susulan daripada pakar kardiologi baru yang berkata, “Tiada
kerosakan pada jantung anda sama sekali,  siapa yang memberitahu anda bahawa terdapat
kerosakan dan anda mengalami serangan jantung?Itu tidak betul." Saya dipermainkan untuk
mamat.Jadi apabila doc menghantar saya ke pakar kencing manis yang menghantar saya ke
pakar buah pinggang, saya lebih suka tidur sebentar di bank salji kemudian pergi melaluiapa-
apa seperti pakar kesihatan lagi.Kemudian minyak datang bersama.Sekarang saya lebih sihat
berbanding 20 tahun.” Peter

“Saya seorang wanita berumur 79 tahun dan tinggal di Perancis.Saya ingin berkongsi dengan
anda pengalaman peribadi saya dengan minyak rami.Suami saya Jerome beberapa bulan lalu
patah tulang ekor dan pinggul  kerana terjatuh.Sejak saat  itu  segala-galanya menjadi  salah,
mengalami  kesakitan  yang  hebat  dan  keperitan  yang  kuat  melanda  dirinya.Cucu  saya
memberitahu saya dia tahu ubat semulajadi yang sangat berkesan yang boleh membantu anda
dalam  keadaan  yang  menyakitkan  ini.Kami  menggunakan  minyak  rami  pada  lukanya  dan
sembuh tetapi bengkak, dan memberi secara lisan sejumlah kecil setiap hari.

Saya harus mengatakan bahawa pemulihan adalah menakjubkan, tetapi ada sesuatu lagi yang
anda perlu tahu, suami saya lama dahulu mengalami mati pucuk jadi saya memutuskan untuk
memberi  sebagai  tambahan kepada minyak,  sapukan pada zakarnya,  hasilnya adalah yang
paling menakjubkan yang saya lihat sepanjang hidup saya, kini suami saya mampu melakukan
hubungan seks yang sengit beberapa kali sehari, ditambah pula dengan saiz zakarnya untuk
melakukan banyak peningkatan kepada saiz yang saya miliki suami saya ketika saya masih
muda.Ia mungkin kelihatan luar biasa bagi orang yang sebaya dengan saya untuk memberikan
keterangan ini, tetapi saya fikir kesihatan adalah sama pentingnya dengan kehidupan seks yang
baik.Terima kasih Rick.” Rochelle

-- Terima kasih, Rochelle.Ya, kesihatan adalah sama pentingnya dengan kehidupan seks yang
baik, dan ya, minyak melakukan apa yang anda nyatakan.JB

“Terikan mana yang membantu mati pucuk lelaki, JB?Lelaki perlu tahu ini...” Tomas

--  Itu  soalan yang bagus,  Tomas.Hanya pergi  ke tapak tinjauan ketegangan dan cari  strain
dengan kesan afrodisiak yang dilaporkan.Kemudian dapatkan beberapa, uji dengan merokok,
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dan jika anda suka kesannya, buat minyak dan gunakannya.Itu sahaja yang ada.Sesetengah
strain menjadikan anda lebih horni daripada yang lain dan beberapa kombinasi strain akan lebih
berkesan daripada gabungan strain atau minyak yang lain.Itu sahaja yang boleh saya katakan
pada masa ini.Cuba minyak, jika ia tidak memberi kesan yang anda cari, buat atau dapatkan
batch lain sehingga anda menemui yang sesuai.Begitulah sepatutnya.JB

"Kaki saya berasa lebih baik daripada bila-bila masa dalam sepuluh tahun yang lalu disebabkan
oleh neuropati." Leon

“Saya  akan  mengatakan  bahawa  kemungkinan  masalah  kesihatan  mental  wujud  sebelum
sebarang  penggunaan  ganja;  bahawa ketidakselesaan  penyakit  mental  mendorong  mereka
untuk mencuba dan mengubati  diri.Saya mempunyai C-PTSD, dan berada dalam ketagihan
aktif dari (sekurang-kurangnya) 12 sehingga saya bersih pada 33.Iaitu 5.5 tahun yang lalu.Saya
mencuba hampir semua ubat yang saya boleh kerana saya tidak berasa "betul". Menjadi bersih
bagi saya bermakna ubat psikiatri dan pemulihan serta beberapa tahun terapi.

Selepas menemui ganja (sekali lagi) setahun dan sedikit yang lalu, dan menggunakannya untuk
masalah cakera, saya terkejut apabila mendapati saya tidak lagi memerlukan beberapa ubat
psikiatri yang telah saya ambil selama sekurang-kurangnya 3 tahun.Saya juga telah didiagnosis
dengan  diabetes  jenis  2  sejurus  sebelum  saya  menemui  ganja  perubatan.Ia  adalah  hasil
langsung daripada beberapa ubat psikiatri!Sekarang saya mempunyai gula darah yang tetap,
dan sedang berusaha untuk melepaskan 2 ubat terakhir (anti-depresan yang perlu dihentikan
secara perlahan-lahan) dalam tempoh 2 tahun.” Jenn

“Saya juga menghidap diabetes jenis  2.Menggunakan ganja setiap hari  membolehkan saya
berhenti menggunakan beberapa ubat preskripsi yang benar-benar membunuh saya dari dalam
ke luar.Perubahan ini memberi saya tenaga dan perasaan tidak jelas yang saya tidak alami
sejak  sekian  lama.Tenaga  bertambah  bermakna  saya  sebenarnya  MAHU  pergi  berjalan-
jalan.Saya mula pergi ke kelas aquafit.

Membuat beberapa perubahan mudah pada diet saya.Satu perubahan ialah saya mula makan
lebih banyak ganja.Biasanya dalam bentuk coklat  yang dibuat  dengan minyak kelapa yang
diselitkan  kanabis  (minyak  super  sihat,  sangat  bermanfaat  untuk  menyahtoksin  hati  dan
membantu dalam penurunan berat badan).

Pada  tahun  pertama  menggunakan  ganja  setiap  hari,  saya  kehilangan  sedikit  lebih  40
paun.Saya telah mendapat  sedikit  ke belakang,  tetapi  sayaSaya langsung tidak mengambil
berat mengenainya kerana saya tahu saya lebih tertekan sejak kebelakangan ini, dan dengan
menggunakan (terutamanya makan!) kanabis setiap hari badan saya akan dengan senang hati
menjaga dirinya sendiri, seperti ia direka bentuk.” Jenn

“Saya tidak tahu sama ada anda tahu perkara ini tetapi pada 2011 diabetes saya teruk, buah
pinggang  saya  bocor  12  gram  protein  sehari  lutut  saya  sakit  teruk  sehingga  saya  sukar
berjalan.Tendon yang saya koyakkan di pinggul saya pada 85 kembali dengan kesakitan yang
hampir tidak dapat ditanggung.Saya adalah 220 lbs.Doktor menghantar saya ke pakar kencing
manis yang menghantar saya ke pakar buah pinggang.Saya tidak boleh bermain gitar lagi.Saya
berhenti peduli.

Saya  melakukan  beberapa  penyelidikan  selepas  mike  pada  siaran  ini  memberitahu  saya
seorang lelaki  bernama Rick  Simpson menyembuhkan  sekumpulan orang yang menghidap
kanser dengan minyak periuk.Saya fikir bstetapi saya melihat ke dalamnya.Dan mendapati ia
juga berkesan pada diabetes jenis 2 - apa yang saya ada.

Saya mengikuti arahan Rick Simpson yang dia ada di tapaknya tentang cara membuatnya dan
berapa banyak yang perlu diambil dsb.ia membuatkan saya sakit, saya fikir saya menghidap
selesema, saya terus melakukannya, dan sekitar minggu ke-6 paras gula darah saya menurun,
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saya  berhenti  mengambil  8  biji  sehari  yang  saya  makan  dan  gula  darah saya kekal  pada
sasaran.

Saya kehilangan 30 paun, belakang saya tidak sakit.Saya pergi untuk pemeriksaan 3 bulan dan
doktor saya berdiri di sana dengan rahang terbuka.Semua vital saya normal.Itu 2 tahun yang
lalu, saya 173 paun gula dalam darah saya masih normal tiada pil. Saya melakukan ujian air
kencing 24 jam lagi untuk melihat  bagaimana buah pinggang saya melakukan yang terbaik
yang boleh saya keluarkan daripada doktor saya ialah “Saya tidak tahu mengapa anda buah
pinggang telah menjadi lebih baik.” Saya tidak mengalami sakit pada lutut atau belakang saya
melainkan saya berlebihan, tetapi ia kembali normal selepas beberapa hari.Saya hampir tidak
menghisap rumpai lagi, saya tidak begitu suka menghisapnya.Itulah yang minyak lakukan untuk
saya.” Peter

“Tidak  pasti  anda  ingat  saya,  saya  mengambil  1  g/hari  untuk  neuropati  idiopatik  yang
teruk.Pada suatu hari,  Rick dan Janet menelefon saya untuk memastikan saya memastikan
anda sentiasa dikemas kini...3 bulan dan saya terkejut malam ini...duduk di atas sofa, tiba-tiba
menyedari bahawa anjing saya berada di bawah saya, saya telah membelainya selama, saya
tidak tahu berapa lama, dengan belakang betis saya.DAN DIA RASA LEMBUT!!!Saya telah
menjalani TIGA prosedur pembedahan di bawah lutut dalam tempoh 10 tahun yang lalu tanpa
anestetik, kerana saya tidak dapat merasakannya.Salah satu daripada pembedahan itu ialah
BIOPSI SARAF SURAL!ITU orang terkejut & kagum!!” Laurie

“Minyak RSO adalah satu keajaiban bagi  saya,  saya dapat  makan semula,  kesakitan saya
dapat diuruskan buat masa ini, dan tiada narkotik,  saya mempunyai banyak masalah terlalu
banyak nama, narkotik meletihkan lekatan saya yang telah keberanian saya terpaku bersama,
doktor tidak akan melakukan apa-apa melainkan saya mempunyai halangan, saya tidak boleh
makan apa-apa selain cecair sehingga dua hari lalu, 4 hari di RSO, saya mempunyai sandwic
keju panggang dan semalam setengah tuna sandwic, doktor tidak boleh melakukan apa-apa
untuk saya, jadi saya bersendirian, berat saya 110 paun dan itu bukan berat badan normal saya
dan juga berat badan yang sihat untuk saya, saya telah turun serendah 98, dengan ubat-ubatan
mereka, mereka melakukannya ajar saya dengan suapan sudu teh, 24/7, cantik,  lebih suka
makan makanan seperti  yang kita  mahu...Bebaskan tumbuhan yang Tuhan berikan kepada
kita...” Joyce

“Kebenaran.Paras  gula  dalam  darah  saya  kini  berada  dalam  julat  normal  dan  saya  telah
mengambil 2000 mg Metformin sehari dan kini makan hampir sifar gluten dan perhatikan diet
saya.Tiada omong kosong bebas lemak, atau omong kosong diet,  atau makanan Pemerhati
Berat  beku  sama  ada.Pernahkah  anda  melihat  kandungan  natrium  dalam  makanan  beku
tersebut?Keterlaluan!” Cheshire

-- Adakah anda menyukai rasa makanan tersebut apabila anda mencubanya pada minyak?JB

“Saya tidak suka mereka sebelum ini, tetapi sejak minyak atau usia saya, saya menjadi sensitif
gluten.Saya mempunyai  lebih  banyak migrain,  lebih  banyak suar  fibro,  jerawat,  kekejangan
perut,  untuk menamakan beberapa.Tambahan pula natrium membuatkan saya membengkak
seperti belon.Sejak menjadi pengguna ganja dan dengan minyak, saya kini makan lebih banyak
rami,  buah-buahan  dan  sayur-sayuran,  kurang  lemak,  kurang  herba  pada  makanan.SAYA
SUKAKANNYA!Walau  bagaimanapunmakanan berkaitan  gluten  seperti  pasta  dan  roti,  saya
SUKA  tidak  kira  sama  ada  pada  minyak  atau  tidak.Hasilnya  adalah  badan  saya  tidak
menyukainya dan saya baik-baik saja dengannya.” Cheshire

“Helo  Greg,  saya mempunyai  bil  kesihatan yang bersih  pada pundi  kencing saya.Jadi  kata
doktor terima kasih kepada Chemo.Dia berkata, saya berada dalam pengampunan sepenuhnya
sekarang.Tetapi Kebenaran perkara itu ialah saya mengambil sejumlah kira-kira 19 gram RSO
bermula pada 13 Okt 2012 dan seterusnya dan pada Khamis 19 Dis 2012.Pergi untuk skop
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zakar  melalui  prostat  saya  dan  ke  dalam  pundi  kencing  saya  dan  kini  mempunyai
pengampunan total  kanser  pundi  kencing  saya.Semua merah  jambu sihat  dan  tiada  tanda
kanser.Doktor saya berkata saya kelihatan seperti  tidak pernah menghidap kanser sebelum
ini.Dia kagum betapa cantiknya saya.Saya masih memerangi narkotik ini dan tahu RSO boleh
membantu saya mengeluarkan pil ini sebelum mereka memasukkan saya.Masih berharap untuk
mengurangkan cyst saya di setiap buah pinggang saya juga, kanan dan kiri.

Ubat tidur saya telah dikurangkan dengan ketara beberapa bulan kebelakangan ini dan saya
juga  tidak  menggunakan  Cymbalta  saya  sepenuhnya  sekarang  dan  telah  mengurangkan
penggunaan  Baclifin,  Lyrica  dan  OXYCOTIN  saya  juga  dan  masih  cuba  untuk
menghapuskannya  sepenuhnya,  yang  mengejutkan  Doktor  saya  Betapa  CEPAT saya  saya
mengurangkan dan bagaimana ini akan memberi saya peluang untuk menjalani KEHIDUPAN
yang agak NORMAL.

Saya  memuji  menghisap  ganja  perubatan  kerana  memastikan  saya  terus  hidup  melalui
bahagian  narkotik  dalam hidup  saya ini.Doktor  sudah  lama membuang saya.RSO ini  telah
membolehkan saya mula menambah berat badan selepas mencapai paras terendah sepanjang
masa 135 pada ketinggian 6 kaki pada Okt lalu dan berat saya kini 149 -- itu GAIN 14 paun,
hanya semasa saya mengambil RSO.Punggung saya yang kaku telah mereda dalam kesakitan
dan saya juga mempunyai lebih banyak pergerakan dalam beberapa bulan kebelakangan ini
PEMBEDAHAN  leher  saya  juga  telah  ditangguhkan  pada  musim  gugur  ini  sejak  saya
mengambil RSO.

Artritis psoriatik di kaki saya juga telah reda dan saya berdoa agar tidak mendapat suntikan
steroid lagi di kaki saya dan berdoa yang sama untuk belakang saya serta suntikan steroid
epidural spinal tap terakhir saya di tulang belakang saya adalah pada musim gugur yang lalu
dan  berharap  kesakitan  saya  tahap  kekal  turun  untuk  mengelakkan  apa-apa  lagi  daripada
berlaku.

Doktor saya berkata badan saya tidak boleh mengendalikan lagi (JIKA SAYA MAHU HIDUP)
menukar  suntikan  dan  pil  untuk  kualiti  hidup.BULLSHIT,  saya  katakan.Ambil  RSO  untuk
membantu dengan semua penyakit anda dan untuk mengurangkan ubat sakit anda dan untuk
membunuh kanser selama-lamanya.Saya tidak mengambil terlalu banyak dan tidak terlalu lama
jika ia boleh melakukan ini dalam masa yang singkat untuk saya, fikirkan jika seluruh dunia
boleh mengetahui tentang perkara ini.ubat Allah!!!” Tony

“Ayah saya disahkan menghidap kanser pankreas 6 bulan lalu.Semasa kemo ia merebak ke
buah  pinggang  dan  paru-paru.Dia  mempunyai  bintik-bintik  muncul  di  mana-mana  dan  dia
semakin  merosot  dengan cepat.Saya membaca tentang minyak dan memutuskan dia  tidak
akan  rugi.Kami  membuat  beberapa  dan  dia  telah  melakukannya  setiap  hari  selama  tiga
bulan.Keputusan  daripada  imbasan  datang  semalam.Doktor  kagum.Kanser  pankreas  telah
mengecut dan bintik-bintik lain telah hilang sepenuhnya.Ayah saya jauh lebih baik.Tidak loya,
berat  badan bertambah, tidak tidur sepanjang hari  lagi  dan dia keluar dan keluar lagi.Amat
menakjubkan.Kami berada di atas bulan.” Lisa

-- Hebat,  Lisa, tetapi jangan imbas lagi,  minyak sahaja.Anda benar-benar tidak memerlukan
imbasan karsinogenik untuk melihat bahawa dia sihat.Seperti yang anda katakan, anda tidak
akan rugi, jadi jangan kalah permainan ini dengan mengambil imbasan yang tidak perlu yang
boleh memburukkan lagi keadaan.

Kesan sinaran terkumpul  dalam badan.Lebih  kurang mengimbas pesakit  kanser  mengambil
lebih baik.Itu hanya akal, tidak ada yang lain.Secara umum, adalah lebih baik untuk makan 60g
minyak lagi apabila anda tidak pasti sama ada anda 100% sihat.

Selain itu, semua ujian dan lawatan ke doktor ini biasanya membuat pesakit sangat gementar
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dan meletakkan mereka di  bawah banyak tekanan.Tekanan dan kebimbangan adalah sukar
untuk dielakkan apabila  seseorang berhadapan dengan penyakit,  jadi  elakkan tekanan dan
kebimbangan sebanyak yang anda boleh -- dan minyak boleh membantu mengatasi tekanan
dan kebimbangan lebih baik daripada bahan lain yang saya ketahui.JB

“Saya telah menggunakan ganja selama bertahun-tahun untuk diabetes saya.Saya sentiasa
berasa seperti omong kosong.Dalam keluarga saya di sebelah ibu saya diabetes adalah teruk,
kehilangan kaki, kaki, penglihatan dan kemudian kematian.Makcik, pakcik, nenek saya.Dan ibu-
ibu semuanya telah menghidap diabetes.Ibu saya berumur 55 tahun.umur saya hari ini.Adik
perempuan saya di sini mata adalah lebih 570 sehari, 3 pukulan sehari, tetapi bagi saya sendiri,
tidak ada diabetes, selama bertahun-tahun.Saya cukup sihat.

Kawan baik,  dalam lingkungan 70-an.Sekitar  tujuh bulan lalu  datang kepada saya.Matanya
pada pertengahan 500-an, dia benar-benar sakit.Nah, selepas dia menggunakan RSO, hanya
dari pemangkasan, dia turun ke 180-an.Dalam beberapa bulan sahaja.Diselit dengan minyak
hem diambil dua kapsul sehari.Kini dia kembali memburu, memancing, dan memotong kayu.76
tahun, dan dia kelihatan 15 tahun lebih muda.Saya tahu sebenarnya ganja adalah sebab saya
tidak mengambil gambar hari ini.Saya masih bebas kencing manis.Saya seorang sahaja dalam
keluarga saya.Saya berharap kakak saya akan mendidik dirinya sendiri, dia akan berasa lebih
baik.Seperti mengambil Grizzly setiap pagi.” Ron

“Saya boleh memberitahu anda dengan sebenar-benarnya, dalam kes saya gabungan minyak
Ganja dan bertukar kepada madu sebagai pemanis telah menurunkan paras gula saya kepada
paras yang boleh diterima (baca normal).Saya hanya perlu menggunakan jumlah yang setara
dengan saiz beras biji panjang.Saya mengalami neuropati periferal, insomnia, sakit leher dan
sendi yang kronik,  hati yang tidak sihat (itulah istilah perubatan nampaknya), kiraan platelet
yang rendah,  EBV kronik,  dan limpa yang lebih besar  daripada kotak roti.Saya tidak boleh
(bukannya saya akan) dibedah tanpa kemungkinan yang melampau saya akan exsanguinate.

Sekarang saya TIDAK akan mencadangkan orang lain melakukan ini, tetapi saya telah sakit
selama sepuluh tahun.Ia  menjadi  lebih  teruk  apabila  lebih  banyak ubat  dan prosedur  yang
mereka berikan kepada saya.Saya akhirnya berkata "CUKUP".Tiada OTC, tiada ubat komersial,
semua berasaskan herba atau makanan.Saya menggunakan ND saya untuk meminta ujian
untuk saya, kemudian saya meneruskannya dengannya dan mungkin meminta kaedah yang
dicadangkan.Tetapi!Saya mempunyai kata putus.Dan saya melakukan yang lebih baik.” Hoody

“Diabetis jenis 1 makan atau tidak gula darah saya sentiasa meningkat dengan cepat.Sejak
saya menggunakan minyak, gula saya kekal normal.Buat pertama kali sejak saya mendapatnya
pada 20, ujian a1c saya kini 6.8.” Eugene

“Saya mempunyai  seorang kawan,  lebih daripada seorang,  tetapi  gulanya adalah 20+.Kami
merokok untuk masa yang lama 35+ tahun, jadi kami mendapat sedikit minyak.Tiada apa-apa
yang dilakukan oleh doktor yang berjaya.Gulanya kini 10.Masih tinggi, tetapi dia suka Pepsi.”
Donald

“Minyak itu telah membunuh sepenuhnya kesakitan saya akibat taji tulang dan paru-paru lemah
yang nampaknya semakin kuat setiap hari!Dan saya baru sahaja memulakan minyak baru-baru
ini!Saya sama-sama kagum dan bersyukur!” malar hijau

“Sungguh luar biasa.Ia adalah tumbuhan ajaib.Ia seolah-olah cuba menormalkan sistem anda
tidak kira apa yang salah.” Zed

“Isteri saya tiada lagi neuropati di kakinya.Kami kehabisan minyak kira-kira dua bulan lalu dan
selama 20 hari  itu  neuropati  mula  kembali  beberapa hari  terakhir.Empat  hari  kembali  pada
minyak dan tiada lagi pin dan jarum.Dia tidak lagi mempunyai tekanan darah tinggi dan telah
kehilangan hampir 30 paun, hanya dengan menambah minyak kanabis pada rutinnya.Dia juga
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mengalami fibrilasi atrium.Tiada aritmia sejak mula menggunakan minyak.” kawan

“Gula saya hilang kawalan.Saya menggunakan jumlah insulin maksimum dan ubat oral tidak
berjaya.Saya telah mendapat satu tan berat daripada ubat-ubatan ini dan sengsara.Saya mula
menggunakan  minyak,  naik  setitik  demi  setitik,  menguji  darah  saya  8x  sehari,  untuk
memastikan saya ok.Ianya berhasil!Pada dos yang ringan, gula saya turun kepada normal.Dua
tahun  kemudian,  saya  masih  hidup,  turun  67  paun,  tiada  perubahan  diet,  dan  membantu
Rick.Jika nombor saya meningkat (saya teruk kadang-kadang) saya naik minyak.” Janet

“Helo Encik Simpson, saya Aaron, saya berumur 17 tahun.Saya telah menggunakan minyak
resipi anda untuk membantu diabetes jenis 1 saya.Saya sepatutnya mengambil empat suntikan
insulin setiap hari pada dos yang tinggi tetapi kerana saya telah menggunakan resipi minyak
anda, saya hanya perlu mengambil satu pada waktu malam dan saya secara peribadi ingin
mengucapkan  terima  kasih.Tidak  ramai  manusia  seperti  anda  di  planet  ini,  dan  kini  anda
mempunyai satulebih ramai penyokong di belakang anda.Yang ikhlas, Aaron”

"Untuk tujuan naratif ini, nama saya Alexis.Saya penghidap diabetes sejak 1994.Pada musim
luruh tahun 2010 kaki kiri  saya mengalami apa yang kelihatan seperti ligamen yang mudah
terkoyak,  dan rawatan perubatan tidak dapat  dicapai  dan sedikit  rawatan yang saya terima
adalah diabaikan.Saya dimaklumkan saya mungkin menghidap kaki  Charcot  yang selalunya
tidak  dikenali,  terutamanya  dalam  fasa  akut,  sehingga  komplikasi  yang  teruk
berlaku.Pengiktirafan  dan  diagnosis  awal,  imobilisasi  serta-merta  dan  program  penjagaan
pencegahan  boleh  meminimumkan  morbiditi  yang  berkaitan  dengan  komplikasi  neuropati
diabetik yang dahsyat ini.Jika tidak diurus dengan betul, kaki Charcot boleh membawa akibat
yang buruk termasuk amputasi.

Menjelang Disember, saya mengalami luka ulser di bahagian bawah kaki saya yang sangat
bengkak.Selepas  mendapatkan  rawatan  ortopedik  segera,  doktor  dengan  cepat
mendiagnosisnya sebagai "Charcot kronik dengan osteomielitis." Kaki saya mempunyai poket
udara  di  dalamnya  dan  jangkitan  serius  pada  tulang.Dia  memberitahu  saya  bahawa  satu-
satunya rawatan yang berdaya maju ialah amputasi kaki serta-merta.Saya mengalami kesakitan
yang  teruk  secara  fizikal,  emosi,  dan  rohani.Doktor  memberi  saya  masa  seminggu  untuk
menanganinya  secara  psikologi.Saya  telah  diberi  kerusi  roda  dengan  arahan  untuk
menanggung beban tanpa berat sepenuhnya pada kaki saya.

Kita semua tahu Tuhan bekerja dengan cara yang misteri  dan menakjubkan.Dia membawa
kepada saya dua daripada "malaikat  penyembuh" manusia dengan ubat yang Dia sediakan
sejak  dahulu  lagi.Tanpa  kehilangan  apa-apa,  kecuali  kaki  saya,  saya  mengambil  ubat  itu,
mereka dengan penuh kasih sayang membawa kepada saya, kedua-duanya secara sublingual
dan sapukan terus ke luka terbuka.Menjelang akhir minggu, saya, dan mereka yang menjaga
saya,  dapat  melihat  peningkatan  hanya  dengan  bahagian  luar  luka.Apabila  saya  berjumpa
doktor  sekali  lagi,  dia  memberi  saya satu minggu lagi  dengan siri  cadangan yang panjang
tentang  perkara  yang perlu  diberi  perhatian  yang  disebutnya sebagai  detik  "OMG ...".Saya
dengan setia meneruskan pemberian dos ubat yang dicadangkan.Saya mula berasa lebih baik,
dan yang lebih penting, kudis ulser itu mula sembuh.Menjelang April saya dibenarkan berjalan
kaki  selama  10  minit  sehari.Prosedur  pembedahan  kecil  diperlukan  untuk  mengeluarkan
beberapa jisim tulang yang semakin merosot yang terbentuk.

Saya meneruskan dengan ubat, dan doktor saya optimistik dengan berhati-hati, supaya saya
dapat mengekalkan kaki saya.Jangkitan pada tulang saya sangat serius, dan akan mengambil
sedikit  masa  untuk  dibersihkan,  tetapi  ia  sembuh.Pada  masa  ini  doktor  sedang
mempertimbangkan kemungkinan pembedahan konstruktif pada kaki saya dalam setahun jika
ia terus bertambah baik." Alexis

“Saya  adalah  salah  seorang  daripada  rakan  yang  disebut  oleh  “Alexis”.Saya  telah
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menghantarnya pautan ke siaran ini dan dia mungkin ingin mendedahkan dirinya apabila dia
melihatnya,  saya  akan  menyerahkannya  kepada  dia.Saya  telah  lama  menjadi  penyokong
pengesahan ganja untuk tujuan rekreasi dan saya sedar bahawa ia boleh melegakan kesakitan
dan kebimbangan dengan berkesan.Walau bagaimanapun, hanya dalam 8 atau 9 bulan yang
lalu  saya  telah  benar-benar  disedarkan  tentang  kuasa  penyembuhan  ganja.Apabila  saya
bercakap dengan Alexis  pada bulan Februari  dan dia memberitahu saya tentang cadangan
amputasi,  saya  telah  menonton  Rick's  “Lari  Dari  Penawar”  video  tetapi  benar-benar  ragu-
ragu.Saya dan rakan kongsi saya telah membincangkan kemungkinan membuat minyak rami
dan  mencubanya  sebagai  penawar,  dan  rakan  bersama  kami  Alexis  nampaknya  calon
utama.Dia bersetuju, dan kami membuat sekumpulan minyak malam itu dan mula mentadbirnya
pada keesokan harinya.Keputusan awal adalah menjanjikan tetapi saya masih sangat ragu-
ragu.Tetapi seperti yang saya katakan kepada Alexis, "Apa yang anda perlu kalah?kaki awak?
doktor sudah mahu mengambilnya!” Saya tidak pernah berbangga daripada hari dia masuk ke
ruang tamu saya.Dan walaupun kerana pembedahannya,  dia sekali  lagi  di  atas kerusi roda
untuk  seketika.doktornya  telah  memberitahunya  bahawa  adalah  "keutamaan  utama"  untuk
Alexis menari pada majlis perkahwinannya Mei depan.Ini daripada lelaki yang mahu memotong
kakinya empat bulan sebelumnya.” Gerai

“Terima  kasih  Rick,  saya  membuat  minyak  untuk  membantu  orang  yang  tidak  tahu
keupayaannya untuk sembuh.Kes pertama - pesakit  kencing manis menjalani dialisis, 5 hari
seminggu, 6 jam pada satu masa.13% fungsi buah pinggang dan kesakitan yang teruk.Sakitnya
hilang hari pertama.Tiga bulan ke dalam rawatan turun kepada 2 kali seminggu pada dialisis, 3
jam.Dan 54% fungsi buah pinggang kembali.Lima bulan menjalani rawatan tiada lagi dialisis
dan 98% fungsi  buah  pinggang  kembali,  dan  tiada lagi  ubat  sakit  preskripsi  langsung dan
hidupnya kembali selepas 25tahun neraka.Oh ya, tiada bayaran untuk minyak dan saya suka
setiap minit dapat membantunya.Orang lain yang kami layan juga mempunyai kejayaan yang
sama, jadi terima kasih kerana membenarkan saya menjadi sebahagian daripada ini.” Dan

“Suami saya menghidap diabetes jenis 2 dan telah mengambil ganja dan dia telah dikurangkan
daripada 3 suntikan sehari, selain 5 unit pada waktu malam kepada 5 unit pada waktu malam,
jadi ia membantu.Dia baru mengambilnya selama sebulan setengah.” Gladys

“Saya  juga  telah  menyembuhkan  5  orang.Kawan-kawan  saya.Diabetes  jenis  2.Kanser
ovari.Obesiti.Kanser kulit.Dan ia menyembuhkan sakit pagi HGG saya yang teruk.Saya buat
sendiri.Di  belakang  rumah  saya.Saya  mengajar  anak  saya  4  tahun.Saya  faham  betapa
pentingnya ia.” HempGirl

Pencernaan dan Penyakit Crohn
"Minyak itu  membantu penyakit  Crohn.Ia menghentikan keradangan dalam usus anda.Saya
mempunyai tumor dan 1/3 hati dan pundi hempedu saya dikeluarkan sebelum saya mengetahui
tentang  minyak  itu.Sekarang  minyak  telah  menyembuhkan  semua  kesan  buruk  selepas
kemoterapi  untuk  hep  C saya  dan  pembedahan.Saya  telah  kehilangan  18  paun  dan  saya
berasa hebat.” Michelle

“Saya  diberi  sedikit  untuk  mencuba.Wah.Saya  makan  seperti  saya  tidak  makan  selama
bertahun-tahun!Selera  makan  saya  kembali!Sekarang  saya  tahu  ia  tidak  murah  tetapi  ia
berfungsi untuk semua jenis masalah.Terima kasih!" Danny

"Saya telah menemui perkara yang sama!60 paun lebih sedikit  daripada setahun yang lalu
daripada 205.Kini saya kembali ke 180 dan stabil.Saya benar-benar lapar, dan bukan hanya
munchies.Saya sebenarnya makan satu hidangan penuh sehari sekarang.sebelum ni?2 suap
dan saya mahu...Baiklah, jangan terlalu grafik.” Hoody
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“Dan sudah tentu perubahan diet juga disebabkan oleh RSO...Saya mengidamkan makanan
yang lebih sihat sekarang berbanding sebelum ini...Saya mempunyai masalah coklat...sekarang
1 keping sudah memadai dan saya tidak memerlukannya sepanjang masa!!!Saya nak makan
sihat, HIDUP sihat!!!” Laurie

"Dalam Forum Penyakit Crohn, saya boleh dikatakan "dibuli" untuk mengetahui apakah "RSO"
ini.Dan  hanya  dua  minggu  yang  singkat  selepas  itu,  ia  menyelamatkan  nyawa  saya,  dan
melakukannya setiap hari.Ditemui 29/12/12.Nyawa diselamatkan 1/11/13.” Sarah

“Saya harap awak tak tutup mulut, saya baru jumpa awak!Saya berbaring di atas katil bulan
lepas dengan perasaan pasti kematian di atas badan saya, seperti yang saya rasakan sebelum
ini.Hanya 2 minggu sebelum itu  saya telah menemui nama anda dan bekerja dalam forum
Crohn.Lelaki ini mengulangi nama anda berkali-kali sehingga saya hampir merasa "dibuli" untuk
menurunkan nama anda.Tidak lama kemudian saya mencari nama awak dan minyak.Banyak
maklumat  datang  jadi  saya  mulakan  dengan  rancangan  bual  bicara  radio  internet  yang
dipanggil  "Radio  Ais  Merah"  dan  rakaman  wawancara  dengan  Rick  mengenai  subjek
minyak.Apabila ia selesai, saya menangis.Saya pulang ke rumah dan memberitahu suami saya
semua tentangnya.

FF hingga Jan.11 hari saya sepatutnya mati.Suami saya baru sahaja membeli apa yang kami
perlukan  untuk  membuat  minyak  pada  10hb,  dan  mempunyai  rancangan  untuk  membuat
minyak dalam sehari atau lebih.Pada 11hb saya berasa sakit pada waktu pagi...seperti yang
saya lakukan pada kebanyakan pagi.Penyakit itu melanda saya dengan cepat dan kuat.Saya
berbaring di atas katil untuk mati...Saya tahu ia adalah teruk apabila saya tidak sampai hati
untuk  menghubungi  suami  saya  di  tempat  kerja.Setibanya  di  rumah,  dia  mulakan  minyak
dengan segera.Saya makan sebiji bola bersaiz oat dan dapat rasakan badan saya berpusing
semula dalam masa sejam jadi saya makan sebiji bola lagi dan 2 jam selepas itu saya boleh
berjalan sendiri  ke bilik  air.Keesokan paginya saya hampir  tidak merasakan gejala dari  hari
sebelumnya,  dan  pergi  bekerja!(kerja  hujung  minggu-lambat  dan  mudah)  pada  15hb  saya
membuat liputan dan hari tambahan dan minit terakhir diminta untuk menampung sepanjang
minggu.SAYA AKAN BERITAHU DUNIA TENTANG RSO!

Saya  terlupa  untuk  menyatakan  bahawa saya  menghidapi  penyakit  Crohn,  kolitis  dan  luka
bakar  bio-kimia  (kebocoran  lampiran)  dari  paru-paru  saya  ke  bawah.Apendiks  saya  bocor
selama 5 1/2 bulan lewat Dis.2008 hingga 19 Mei 2009.Mengeluarkan 1 gelen sisa berjangkit.

Saya telah mengambil minyak ini setiap hari sekarang selama 39 hari pada bola bersaiz bijirin
oat 3x sehari.Saya tidak lagi memerlukan sebarang ubat dan hampir tidak menghisapnya.Saya
juga minum jus Aloe Vera 95%.Ia menjadikan minyak berfungsi dengan lebih baik.Saya log
semua.Saya tidak akan mengambil bahan buatan manusia lagi.” Sarah

“Pot  adalah  satu-satunya  ubat  yang  memaksa  Penyakit  Crohn  saya  yang  teruk  menjadi
pengampunan.Penawar ganja.” Alicia

"Apabila saya katakan ganja menyembuhkan Crohn's, saya bersungguh-sungguh.Saya hidup
selama 30 tahun dengan penyakit ini, tidak diketahui oleh saya, dan mengetahui hanya selepas
saya berhenti menggunakan ganja rekreasi.Ia adalah rehat yang lama, dan Crohn saya tidak
kembali  ke  tahap  yang  boleh  dikawal  sehingga  saya meneruskan  penggunaan  ganja.Pada
asalnya  saya  hanya  membunuh  loya  saya,  tetapi  kemudian  mendapati  ia  dibantu  oleh
Crohn's.Tidak menoleh ke belakang!” Sean

"Bagus!Semasa  saya  bekerja  di  dispensari,  saya  bernasib  baik  kerana  bertemu  dengan
seorang lelaki muda (18) yang mempunyai Crohn's agak maju.Dia tidak menggunakan RSO
pada  masa  itu,  hanya  beberapa  ubat  yang  kami  bawa.Dia  pergi  untuk  pembedahan
penerokaan,  dan  tidak  dapat  menggunakan  ganjanya.Dia  jatuh  sakit  di  hospital,  demam,
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jangkitan,  kehilangan  berat  badan  dengan  cepat  pada  bingkai  yang  sudah  terlalu
kurus.Doktornya akhirnya bersetuju untuk memberinya pas sehari supaya dia boleh berjumpa
kami dan mendapatkan ubat.

Doktornya sangat terkejut apabila dia masuk untuk memeriksanya pada keesokan harinya, dan
dia sedang duduk di atas katil dengan mata cerah dan ekor lebat, setelah makan dengan enak
pada  malam  sebelumnya,  dan  hanya  menikmati  sarapan  paginya.Terakhir  saya  bercakap
dengan  pesakit,  dia  baru  mendengar  tentang  RSO.Saya  tidak  ragu-ragu  bahawa  dia  akan
sembuh sepenuhnya daripada semua masalah daripada Crohn dalam masa yang singkat.”
Jenn

"Saya mempunyai  Crohn's.Terima kasih kepada Rick Simpson,  saya mempunyai  kehidupan
saya kembali!” Kathleen

"Ia menyembuhkan Crohn, saya tahu secara langsung.Anda perlu menelannya.Saya merokok
selama  bertahun-tahun  juga  untuk  menghidupkan  semula  kesakitan...  Penyembuhan  tidak
datang sehingga saya termakan minyak.Cubalah, anda tidak akan rugi melainkan penyakit yang
tidak boleh ditanggung.” Sara

“Minyak  ganja  membantu  menyembuhkan  penyakit  Crohn  saya  supaya  saya  boleh
menguruskannya!Kini saya mempunyai kualiti hidup semula terima kasih kepada minyak Rick
Simpson dan minyak Shona Banda.Saya TIDAK PERNAH dapat melakukan apa-apa seperti ini
pada masa ini  tahun lepas...Saya hampir tidak dapat pergi membeli-belah runcit  tanpa rasa
takut  perlu  berada  berhampiran  bilik  mandi.Saya  terpaksa  sentiasa  menarik  diri  daripada
pertunjukan  seni  dan  pertunjukan  lukisan  secara  langsung  kerana  betapa  teruknya
persembahan Crohn saya.Syukurlah saya diperkenalkan dengan minyak ganja dan akhirnya
menemui minyak yang sesuai untuk saya.Saya hidup dan mencintai kehidupan semula...serius
tahun lepas masa ni tak dapat pergi pasar tani pun...hidup tersekat!GAMBIS SEMBUH!!!!

Membaca  Shona  Banda  ~  Live  Free  or  Die  memberi  saya  kekuatan  untuk  berdiri  dan
mempunyai keberanian untuk HIDUP BEBAS dan sembuh.Baca buku Rick Simpsons!Ia adalah
autobiografi  yang indah penuh dengan maklumat  yang berharga untuk diketahui.Kedua-dua
buku membantu menyedarkan minda anda supaya anda tidak lagi perlu menjadi sebahagian
daripada biri-biri.Belajar kebenaran.Google." Linzy

“Salah satu perasaan terhebat yang saya tidak rasakan sejak sekian lama ialah merasakan
kehangatan yang HEBAT daripada makan jalapenos dengan sriracha dalam pho…..Tanpa rasa
sakit  di usus saya!Syukur kerana MINYAK GAMBIS!Saya pernah menahan kesakitan hanya
untuk  dapat  merawat  diri  saya  dengan  pho….hidangan  kegemaran  saya  yang  pernah
ada…..Kini  saya  boleh  memakannya  dan  TIDAK MERASAI  SAKIT kerana  minyak  kanabis
membantu menguruskan penyakit Crohn saya!!!Oh betapa saya merindui rasa pho dan hangus
panas dari rempah ratus!Saya tidak akan berhenti mengambil minyak saya.Mmm mmm tidak
mungkin!” Linzy

“Saya mempunyai Crohn's dan ia berkesan!!!Berfungsi lebih baik daripada mana-mana pil yang
pernah mereka berikan kepada saya.” Andrew

“Merawat rakan sebilik saya untuk Colitis dengan RSO pada masa ini.Apabila dia merempuh
motosikalnya dia telah rosak teruk dan berada di hospital selama sebulan.Semasa di hospital,
kami diberitahu dia mempunyai massa di kolon dan kemungkinan besar adalah kanser.Dia telah
menghidap Colitis sejak dia17 tahun, dia kini 29 tahun.

Selepas takut mati, dan tidak tahu apa yang berlaku, saya bercakap dengan rakan saya tentang
mencuba  RSO.Dia  membuat  Minyak  Rick  Simpson  untuk  rakan  saya  dan  dia  telah
mengambilnya sejak Oktober.Doktor mengatakan jisim telah mengawal dirinya sendiri, warna
normal telah kembali, dan mereka tidak lagi percaya ia adalah kanser.Kami telah menghentikan
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pendarahan  dalam  ususnya  dengan  berkesan  sekarang  sejak  Oktober,  tanpa  satu  pun
serangan!Keradangan adalah minimum.Kami TIDAK akan berhenti menggunakan RSO dalam
keluarga saya!!!” Chris

"Saya  menggunakan  minyak  untuk  Kolitis.Ianya  berkesan.Satu-satunya  masalah  ialah  saya
tidak mempunyai ketegangan yang betul, jadi saya sedikit pening kerananya.Tetapi siapa yang
peduli, saya berasa gembira dengannya.” Igor

“Saya  mempunyai  rakan  yang  menghidap  kolitis  dan  ia  membantu  pada  kadar  yang
menakjubkan.Mereka mempunyai  dia  pada setiap  ubat  genetik  di  luar  sana saya rasa,  dia
sangat dekat dengan beg klausa.Bertemu dengan beberapa doktor, Dia sangat terbuka kepada
isu, butiran dll.Saya boleh cuba mendapatkan butiran lanjut.” Justin

"Saya menghidap kolitis akibat rawatan sinaran...narkotik tidak berguna.Ganja adalah SATU-
SATUNYA perkara yang memberi saya kelegaan daripada kesakitan.” Lee

"Bagi orang yang melihat strain yang berfungsi dengan Colitis, banyak salib bersandar Keju dan
Chemdogg  adalah  yang  kelihatan  paling  berkesan  untuk  mereka  yang  saya  kenali  yang
menggunakannya." Chris

“Saya telah menggunakan RSO sejak awal 20-an untuk mengelakkan Kolitis Ulserik daripada
berkembang.Saya mempunyai saluran penghadaman yang normal sepenuhnya pada usia 41
tahun.Ayah saya beberapa kali menghidapi penyakit Crohn dan pada pendapat saya, minyak
itulah yang menghalang saya daripada mengalami nasib yang sama.” Todd

"Saya  menggunakan  kanabis  apabila  saya  mengalami  diverticulitis,  ia  adalah  satu-satunya
perkara yang memberikan saya kelegaan yang sebenar, sangat membantu dengan sakit perut,
dan membantu otot perut untuk berehat, lebih baik daripada ubat penahan sakit preskripsi yang
hanya menutupi kesakitan untuk sebentar lagi!” David

"Saya menggunakan RSO untuk Crohns saya juga.Ia telah menjadi satu keajaiban bagi saya.”
Bobby

Jantung, Tekanan Darah
“Jantung adalah organ penting dan minyak meremajakan organ penting.Apabila pesakit mula
menggunakan  minyak,  mereka  biasanya  mengurangkan  dos  ubat  jantung  mereka,  dan
kebanyakannya berhenti menggunakan ubat sebaik sahaja mereka merasakan mereka boleh
berhenti menggunakannya.Minyak ini sangat bermanfaat untuk jantung, tetapi saya fikir pesakit
harus  benar-benar  berunding  dengan  doktor  apabila  mengambil  ubat-ubatan  yang  telah
ditetapkan kepada mereka.

Minyak  boleh  mengawal  tekanan  darah  dan  dalam  beberapa  kes  aritmia  dengan  sangat
berkesan.Ia  biasanya  menurunkan  tekanan  darah,  jadi  mereka  yang  menggunakan  ubat
tekanan  darah  harus  berhati-hati  dengan  penggunaan  minyak  tersebut  sehingga  mereka
terbiasa dengannya.Gabungan ubat  tekanan darah dan minyak boleh  menurunkan  tekanan
terlalu  rendah,  jadi  adalah  idea  yang  baik  untuk  memantau  tekanan  darah  menggunakan
penguji tekanan darah.Dalam kebanyakan kes pesakit  juga akan mendapati bahawa minyak
juga meningkatkan kadar jantung sedikit.

Bidang  ini  memerlukan  lebih  banyak  penyelidikan,  jadi  pesakit  harus  mengikut  akal  fikiran
mereka apabila memulakan dengan minyak, tetapi mereka juga harus terus berhubung dengan
doktor mereka kerana mereka mungkin mengalami beberapa masalah untuk melepaskan ubat-
ubatan  ini.Pesakit  jantung  harus  memeriksa  pendawaian  elektrik  di  rumah  atau  pekerjaan
mereka.Jantung berfungsi pada impuls elektromagnet,  dan oleh itu mereka harus mengelak
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daripada berada dalam medan elektromagnet sebanyak mungkin.

Saya  akan  makan  minyak  dan  saya  juga  akan  menggunakannya  dalam  suppositori.Bagi
penggunaan  topikal,  ia  tidak  menyakitkan  tetapi  saya  tidak  boleh  mengatakan  betapa
bermanfaatnya  ia  pada  masa  ini.Seperti  biasa,  saya  akan  menggunakan  ramisemua  cara
mungkin.Saya juga akan memasukkan biji rami dan minyak biji rami dalam diet saya, kedua-
dua biji dan minyak diketahui mempunyai kesan yang sangat bermanfaat pada banyak keadaan
jantung.

Jika saya seorang doktor dan akan menjalankan pembedahan atau pemindahan jantung, dsb.,
saya  akan  cuba  meremajakan  organ  dengan  sekurang-kurangnya  60g  minyak  terlebih
dahulu.Jika 60g tidak akan membawa pesakit ke tahap kesihatan yang mencukupi, saya masih
akan terus memberi mereka minyak.JB”

“Saya mengurangkan dan berhenti mengambil pil tekanan darah kerana tekanan darah saya
semakin rendah bacaannya.Sebaik sahaja berhenti menggunakan pil tekanan darah, tekanan
darah  saya  kembali  normal.Degupan  jantung  kelihatan  lebih  teratur  dan  tidak  begitu
mengganggu, memandangkan saya mengalami degupan jantung yang tidak teratur sejak lahir.”
George

“Saya mengalami serangan jantung sehari selepas Hari Lahir saya pada 2 April 2012.Doktor
cuba beritahu saya itu  semua Arthritis,  dan itu  hanya serangan Jantung.Mereka tidak suka
bahawa saya menggunakan Ganja, mengalami tamparan hebat di sini antara seorang doktor
yang hanya seorang ahli farmasi dan menolak pil, dan seorang ahli farmasi naturalis, Doktor reg
saya juga membunuh saya, saya disekat 100% di satu pihak dan 80% di sisi lain, saya fikir saya
akan lumpuh, saya meminta bantuan anda minggu lepas, dan satu-satunya keselesaan yang
saya ada ialah ganja, masih mencari minyak, saya mempunyai arthritis, yang ini mereka kata
janda pembuat, saya bernasib baik, saya pergi ke ER, mereka memberitahu saya saya telah
memasang stent dan tunggu untuk melihat apa yang perlu dilakukan terhadap yang lain, terima
kasih Rick anda melakukan perkara yang hebat, dan anda amat dihargai.Hei, saya masih di
sini, dan satu lagi nota: Suami saya tidak pergi ke doktor, tidak minum, atau merokok, hanya
menggunakan  ganja  selama  bertahun-tahun.Dia  mempunyai  tekanan  darah  sama  seperti
remaja, sihat, Tuhan Memberkati anda dan kita semua, Barbie masih toking (@ O@ ) untuk
kesakitan.” Barbie

“Anjing  saya  yang  mengalami  kegagalan  jantung  kongestif  masih  berterusan  dan  dia  juga
menggunakan minyak sejak Mac.Cinta damai dan RSO!!” Jenna

“Tekanan  darah  saya  meningkat  daripada  139/99  kepada  114/80  ia  tidak  pernah  serendah
ini.Terima kasih Rick.” Jayson

Q.Hai,  saya  ada  soalan.Saya  tertanya-tanya  adakah  ada  testimoni  minyak  membantu
FIBRILASI ARTERI?Jenis degupan jantung yang tidak teratur.Terima kasih!!!!" Mary

A.Dear Mary, ya, sudah tentu.Pastikan minyak dihasilkan dan digunakan mengikut arahan kami
dan berhati-hati untuk menggabungkannya dengan ubat jantung.JB

“Sekarang saya akan berkongsi dengan semua orang kisah saya dan pertempuran panjang
saya  dengan  Tekanan  Darah  Tinggi  (Hipertensi).Sejak  umur  25  tahun,  saya  sentiasa
menghadapi cabaran dengan tekanan darah tinggi, tetapi pada tahun 2008 atau lebih saya tidak
membayar  premium  insurans  hayat  saya  tepat  pada  masanya.Saya  diberitahu  saya
memerlukan  fizikal  untuk  dikembalikan  semula.Syarikat  itu  menghantar  saya  ke  jururawat
tempatan  yang  mengambil  tekanan  darah  saya.Ia  adalah  180/120.Dia  memberitahu  saya
bahawa saya "strok berjalan" dan mengesyorkan saya pergi terus ke bilik  kecemasan.Saya
tidak begitu suka hospital jadi saya pulang ke rumah dan mengikuti disiplin ubat semula jadi -
yang semuanya tidak melakukan apa-apa.Saya kerap memeriksa BP saya untuk melihat apa

- 126 -



yang berkesan termasuk senaman.Ia masih agak tinggi dan kekal di sana.

Selepas setahun dan BP lebih 180, seorang kawan berkata saya lebih baik pergi  berjumpa
doktor,  yang saya lakukan.Saya mengambil  beberapa ubat yang tidak berkesan,  tetapi juga
membuat saya sangat pening dan berkabus.Saya berhenti menggunakan dadah dan menemui
produk MLM yang "dijamin" untuk membersihkan arteri dalam masa sebulan.Saya melakukan
dos  empat  kali  ganda  dan  masih  mengalami  tekanan  darah  tinggi  yang  teruk  selepas  9
bulan.Oktober lalu tekanan darah saya meningkat kepada 235/135 (sangat tinggi)dan saya rasa
macam nak pudar, akhirnya saya mengalah dan pergi ke bilik kecemasan di hospital.Mereka
mengikat  saya dan mencuba dua ubat-  Lisinopril  dan Diltazem,  yang menurunkan tekanan
darah  kepada  150/110.Saya  mengambil  ubat  sehingga  saya  kehabisan  dalam  masa
sebulan.Apabila saya kembali berjumpa doktor untuk pemeriksaan dalam sebulan dan BP saya
masih meningkat sekitar 160/110.Saya sangat kecewa kerana saya masih "strok berjalan".

Pada bulan Januari,  saya telah diperkenalkan kepada Aamann, dari Colorado, yang bekerja
secara khusus dengan Cannabis Oil.Dia memberitahu saya minyak itu telah bekerja dengan
baik pada pesakit MS dan kesakitan, yang isteri saya alami.Dia juga menyuruh saya menonton
filem  itu  -Lari  Dari  Penawaryang  secara  khusus  menggunakan  minyak  ganja,  untuk
penyembuhan banyak kanser.

Isteri saya selepas dijual dan agak berfikiran terbuka masih enggan mengambilnya, jadi saya
mengambil dos saya untuk melihat kesannya terhadap tekanan darah saya.Aamann berkata
untuk  memulakan  dengan  dos  yang  sangat  kecil  dan  mencapai  tahap  toleransi  saya.Saya
bermula dengan saiz sebutir beras, dan tekanan darah saya pada waktu pagi tanpa ubat lain
adalah pada 138/90 - peningkatan yang besar.Saya juga telah kehabisan ubat lama apabila
saya mula.Saya meneruskan pada dos yang rendah tetapi kesan dramatik berhenti berlaku,
sehingga saya menaikkan dos kepada dua biji.Hebatnya BP turun semula.Saya masih dalam
mod percubaan pada badan saya sendiri, dan sejak beberapa hari lalu BP saya normal dan
saya telah mengekalkannya dengan mengambil kira-kira 3 biji  sebelum tidur,  dan tiada ubat
preskripsi.Saya juga tidak perasan sebarang kesan sampingan, dan berhasrat mengekalkannya
di bawah ambang "meningkatkan".

Apabila saya memohon kad perubatan, doktor mengatakan bahawa tiada sejarah perubatan
sebelum ini  mengenai ubat minyak ganja untuk tekanan darah.Saya masih boleh mendapat
kelulusan kerana sakit sendi yang saya alami selama bertahun-tahun.Tahu tak?Terdapat satu
lagi kesan sampingan/manfaat yang hebat - tiada lagi sakit sendi.

Ramai orang, termasuk saya, tidak suka asap."Potheads" yang tidak boleh berfungsi dan yang
menyalahgunakan dispensasi ini telah memberikan industri mata hitam.Saya harap negeri tidak
membuang bayi dengan air mandian pada ubat yang hebat ini.

Q.Berapa banyak yang anda ambil untuk mengawal tekanan darah harian?Joe

A.Adalah lebih baik untuk mengambil sekurang-kurangnya rawatan 60g mengikut arahan dan
kemudian turun kepada dos penyelenggaraan.JB

“Semasa saya mengambilnya untuk kanser, saya menjalani ujian darah skala penuh...doktor
kagum dengan kolesterol, paras gula dalam darah dan tekanan darah saya!Mereka berkata ia
seperti seorang remaja.Dan saya 49!” Lindsey

"Saya berusia 240 paun dan pra-diabetes.Hilang deria bau dan rasa, keradangan dan bengkak
di  bahagian  bawah  kaki  dan  kaki,  kesemutan  di  hujung  jari.Juga  mempunyai  OA yang
teruk.Selepas kira-kira 6 bulan menggunakan inti  beras RSO 2/hari,  semua gejala diabetes
telah hilang dan tiada sakit kronik akibat OA.Kehilangan lebih 40 paun.Minyak itu buat sendiri.”
Ron
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“Saya tidak tahu tentang kolesterol saya tetapi saya tahu bahawa selepas seminggu makan
kurang daripada sebutir  nasi setiap hari saya mula menurunkan berat badan.Menjelang dua
minggu lemak perut saya hilang dan saya kehilangan kulit.Minggu ketiga kulit  yang longgar
kembali tegang...” Daniel

“Kolesterol  saya  turun  ke  bacaan  normal  dan  saya  hentikan  ubat-ubatan  daripada
doktor.Sebelum ini, mereka berkata saya akan makan ubat sepanjang hayat saya.Gula saya
juga normal, saya berumur 126 tahun, sekarang 80-an 90-an.” Jose

“Saya telah menjalani ujian darah beberapa bulan lalu dan Dr mengata saya tidak mengambil
ubat  kolesterol  saya  yang  saya  hentikan  kira-kira  10  bulan  lalu.Saya  bertanya  kepadanya
bagaimana tahap kolesterol saya dan dia menjawab dengan suara rendah bahawa ia adalah ok
tetapi pergi selepas saya bahawa kolesterol jahat saya lebih tinggi daripada kolesterol baik saya
tetapi begitulah selalu jadi saya fikir begitulah keadaan badan saya. .Saya telah menjalani RSO
selama setahun sekarang dan telah kehilangan 30 paun dan paras gula telah menurun jadi
tidak terlalu risau dan telah menghentikan beberapa ubat lain jadi saya pasti menyukai minyak
itu.” Al

“Saya sangat  ragu-ragu apabila  saya membaca testimoni  di  web.Tetapi  selepas dua orang
rakan saya telah menggunakannya secara tetap dan saya tahu masalah kesihatan mereka
sebelum ini dan saya melihat inipeningkatan yang luar biasa dalam kehidupan dan kesihatan
mereka,  saya sangat  berharap ganja dikeluarkan dari  senarai  bahan terlarang.Setiap orang
harus dibenarkan mengembangkan sendiri.

Ada masa dahulu saya sangat menentang ganja tetapi beberapa rakan mengubah pandangan
saya.Seseorang menderita  untuk masa yang agak lama dengan tekanan darah tinggi  -  dia
menggunakan  tablet  (dia  juga  menentangnya  untuk  masa yang  lama)  sehingga  seseorang
meyakinkannya  untuk  mencubanya  selama  seminggu.Dia  melakukannya  dan  kesannya
mengejutkannya, kerana daripada biasa kira-kira 200 unit dia turun kepada 140 unit.

Beberapa  rakan  lain  bergelut  dengan  sakit  tekak  dan  perut  serta  masalah  berkaitan  ulser
selama lebih 4 tahun.Selepas beberapa minggu dos biasa ganja sebagai teh, asap dan titisan,
dia kelihatan lebih baik.Dia tidur lebih lena, dia tidak memerlukan sebarang pil lagi.” Alex

Asma, Pernafasan, Paru-paru
“Saya berada dalam tahap kesihatan yang hampir sempurna, tiada lagi asma, kehilangan berat
badan berlebihan tanpa bersenam dan saya berasa hebat setiap hari.Namakan pil yang boleh
berbuat demikian?” Edward

“Terima  kasih  atas  minyak  itu,  ia  membantu  saya  mengatasi  radang  paru-paru  yang
teruk.Minyak  melakukan  apa  yang  NyQuil  dan  antibiotik  daripada  doktor  tidak  boleh
lakukan.Dan saya telah sembuh dalam sekelip mata!!!Rick Simpson menambah kelegaan dan
penyembuhan dalam hidup saya dan untuk itu saya akan sentiasa berterima kasih atas kerja
Rick Simpson dan minyaknya.Terus sembuh!” Joe

“Seseorang menjangkakan menguap minyak itu berkesan dalam rawatan asma dan masalah
pernafasan lain.Tetapi yang menghairankan, kami telah mendapati bahawa suppositori minyak
hem sangat  berkesan dalam membuka saluran pernafasan.Biasanya,  dalam masa 30 minit
selepas  pesakit  mengambil  suppository,  mereka  melaporkan  bahawa  mereka  merasakan
seolah-olah paru-paru mereka terbuka dan mereka boleh bernafas dengan lebih mudah.Sudah
tentu,  seperti  mana-mana penyakit  lain,  saya akan menelan dos standard 60g selama tiga
bulan  dan  saya  akan  kekal  pada  satu  gram  sehari  sehingga  saya  berasa  sihat
sepenuhnya.Kemudian,  sudah tentu, saya akan mengambil dos penyelenggaraan sepanjang
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hayat saya.Saya akan menggunakan minyak secara lisan, topikal pada tekak dan dada saya
dan dalam bentuk suppositori.JB”

"Saya telah didiagnosis dengan emfisema kronik pada tahun 2002.Diberitahu saya menghidap
paru-paru seorang lelaki berusia 90 tahun yang sakit.Berhenti menghisap tembakau dan hanya
menghisap  ganja  yang  baik.Fungsi  paru-paru  baik  hari  ini.Baru  sahaja  mula  menggunakan
minyak setiap hari juga untuk kesakitan kerosakan tulang belakang.” John

“Saya menghidap asma selama 21 tahun, merokok dan mmj sejak 14 tahun.Saya tidak perlu
menggunakan penyedut saya sejak saya bereksperimen dengan ganja pada tahun 93.Saya
masih  mempunyai  penyedut  penyelamat  tetapi  TIDAK memerlukannya.Juga JANGAN ambil
ubat kendur otot saya, 800mg ibuprofen, antidepresan, atau dua lagi untuk migrain.Saya suka
MMJ.Ia menyelamatkan nyawa saya.” Kari

“Kali pertama saya dengan RSO saya mengambil 1.7 gram dalam satu pil.Saya tidak boleh
berjalan lurus.  Saya berasa seperti  saya terencat  akal  tetapi  akibatnya saya telah sembuh
daripada radang paru-paru yang teruk pada keesokan harinya!!Akan melakukannya lagi, lol.”
Joe

“Mula menggunakan minyak Hemp untuk ekzema dan asma saya dan semuanya hilang!Saya
tidak lagi menggunakan penyedut  steroid atau krim steroid saya.Tidak pernah terfikir  dalam
sejuta  tahun  ia  akan  hilang.HEMP  UNTUK  KEMENANGAN!Sejujurnya,  saya  tidak  pernah
terfikir akan mendapat kelegaan untuk masalah saya sehinggalah saya mengetahui tumbuhan
yang selalu saya diberitahu untuk tidak digunakan kerana ia tidak baik untuk saya, sebenarnya
baik untuk saya!” Mat

“Minyak berfungsi untuk paru-paru!Pengewapan juga membantu.Dalam tempoh 5 hari pertama
selepas mengambil  minyak,  paru-paru  anda akan mula  mengeluarkan kahak dan jika anda
melawan kanser paru-paru, tumor akan mula mengecut manakala minyak membunuh sel-sel
kanser.60-80% tumor dipenuhi dengan Candida jadi sifat antikulat THC membantu proses ini
bersama-sama dengan kanabinoid yang mencetuskan proses kimia dalam sistem imun anda!
Ganja  tidak  seperti  rokok  membuka  paru-paru  anda  dan  melebarkan  paru-paru  andatiub
bronkial  sambil  membawa badan anda kembali  ke keadaan homeostasis.Ramai orang yang
mempunyai masalah paru-paru dan juga banyak penyakit lain harus mengeluarkan gandum dan
gula daripada diet mereka kerana gandum hari ini adalah 95% GMO dan badan manusia tidak
tahu bagaimana untuk memprosesnya, jadi ia akan menyimpan dan boleh menyebabkan tindak
balas  imun.  keradangan  atau  histamin  di  mana-mana  bahagian  badan!Makanan  untuk
difikirkan!” Matthew

Q.Hello  JB,  adakah  anda  mempunyai  kesempatan  untuk  merawat  sesiapa,  menggunakan
minyak, yang mengalami COPD?Emfisema?Asma?Shawn

A.Ya, semua ini.Salah seorang pesakit pertama saya dengan COPD dan angina pectoris tidak
boleh menaiki enam anak tangga (bukan enam anak tangga, dia hampir tidak boleh berjalan
kerana  dia  tidak  boleh  bernafas).Dalam  dua  bulan,  dia  bermain  badminton  semula.Minyak
membantu dengan semua keadaan ini dengan sangat berkesan dan selamat.Saya akan makan
minyak, gunakannya dalam suppositori (ia juga bagus untuk keadaan paru-paru), saya akan
menguap minyak beberapa kali  sehari  (ia akan menggalakkan batuk,  dan itulah yang anda
mahukan,  anda  perlu  menyingkirkan  semua  pencemaran  daripada  paru-paru,  dan  anda
melakukannya dengan mengeluarkannya), dan saya juga akan menggunakan minyak secara
topikal pada tekak, dada dan belakang saya.Salam sejahtera, JB

"Saya mempunyai COPD, saya berada di peringkat akhir dan berfikir tentang hanya menarik
palam.Saya  telah  mengambil  minyak  ganja  selama  sebulan  dan  sekarang  saya  dalam
perjalanan untuk pemulihan!” Gordon
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“Nampaknya My Gramps bukan satu-satunya Gramps yang dapat mendapat manfaat daripada
belas  kasihan!
Orang  tua  ini  menyembuhkan  emfisemanya  menggunakan  Minyak  Ganja.My  Gramps  juga
dapat  melepaskan  oksigen dan penyedut  asma (Walaupun  dia  sedang tenat  akibat  kanser
paru-paru  peringkat  akhir)  dengan  menggunakan  minyak  pati  dari  tumbuhan  kanabis.Itulah
satu-satunya  ubat  yang  digunakan  Gramps  saya  selama  8  minggu  terakhir  dalam
hidupnya...Entah bagaimana dia boleh menendang radang paru-paru tanpa antibiotik, walaupun
dia mempunyai COPD dan emfisema & Kanser Paru-paru.Gramps saya lulus dengan tahap
oksigen  100%,  TIDAK  memerlukan  BANTUAN  daripada  mesin  pernafasan  atau  ubat
tambahan.” Lindsay

“Saya sendiri telah melihat hasil dengan: Leukemia Kanak-kanak & Dewasa ~ Penyakit Hati ~
Sakit  Kronik ~ Kencing Manis ~ Obesiti  ~  Asma ~ Bronkitis  Kronik  ~ IBS ~ Keradangan ~
Sapukan secara topikal  pada tangan Arthritis  -  sakit  hilang dalam kira-kira seminit.Sapukan
pada jari yang melecur dan rasa sakit hilang dalam beberapa minit...HILANG Saya fikir pasti
semua kulit itu terkeluar dan hanya satu tempat di jari tengah kehilangan kulit.Sekarang apabila
jari-jari  itu  keluar  dari  minyak  kanola  yang  mendidih  itu,  kulitnya  putih  seperti  ayam  yang
dimasak!Tiada yang lebih baik  untuk melecur.Saya akan menyimpan balang di  dapur  mulai
sekarang!Terima kasih Ganja!” Debra

-- Terima kasih, Debra.Satu pengalaman dengan apa yang minyak boleh lakukan untuk melecur
adalah  semua yang  diperlukan  untuk  orang  yang  rasional  mahukan  balang  di  dapur,  saya
setuju.Perlu ada balang dengan minyak berhampiran setiap dapur, api terbuka, relau, dll.Untuk
berjaga-jaga.JB

“Pada  akhir  70-an  dan  sepanjang  80-an,  saya  pernah  pergi  ke  Dr.  (Hashmi)  saya  dan
mendapatkan pil untuk serangan bronkitis sekurang-kurangnya dua kali setahun (pada musim
luruh dan pada musim bunga, ketika udara sentiasa segar). lembap).Saya berhenti menghisap
rokok  pada  tahun  1990,  dan  mula  menghisap  lebih  banyak  periuk  (iaitu  ketika  saya  mula
berkembang lebih banyak, dan saya akan menyimpan kira-kira 5 paun putik untuk diri  saya
sendiri,  kini  saya  menggunakan  lebih  banyak  lagi  kerana  membuat  minyak  dan  memasak
dengan  ia.)  TETAPI  sejak  1990  saya  tidak  kembali  ke  doktor  untuk  pil  bronkitis.IAITU  22
TAHUN  TANPA  PERLU  PIL  BRONKITIS...JANGAN  CUBA  BERITAHU  SAYA  MEROKOK
KANAB TIDAK BAIK UNTUK PARU-PARU ANDA...TANYALAH IBU SAYA, SAYA JAMIN DIA
TIDAK AKAN TIPU UNTUK SESIAPA...” Seruling

“Segram RSO sehari adalah apa yang saya ambil untuk COPD saya dan ia berfungsi seperti
panas.Saya menjadikannya kapsul dan mengambil 250 mg setiap enam jam.Saya menghisap
tembakau  selama  60  tahun.Penyedut  farmasi  hanyalah  sampah  yang  sebenarnya
memburukkan lagi keadaan.Doktor saya bodoh kerana dia memberitahu saya tiada ubat dan
saya akan menggunakan oksigen apabila  puffer  tidak berfungsi  lagi.Naik  pantatnya dengan
kayu dengan paku di dalamnya jika anda tahu apa yang saya maksudkan.Saya memulakan
minyak pada bulan Disember.Sungguh menakjubkan bagaimana saya bergerak seperti orang
biasa  semula  dan  bukannya  uzur  dan  menyedihkanmakhluk  lama  yang  saya  cepat
menjadi.Saya agak tersandung pada rawatan ini  selepas menggunakan RSO untuk  kanser
perut saya yang tidak diradiasi dan tidak kemo yang saya telah didiagnosis pada November
2011.Saya hanya terselamat dari keseluruhan adegan itu dengan bukti "Luck of the Irish" dalam
tindakan.Peguam saya telah mendengar tentang kesusahan saya.Dia beralasan dengan betul
bahawa  bergantung  kepada  peranti  saya  sendiri,  saya  mungkin  akan  meninggalkan  dunia
ini.Dia telah menyedari tentang RSO dsb.Dimaklumkan kepada saya dan inilah saya.Peguam
saya  jauh  lebih  berpendidikan  tentang  perkara-perkara  ini  daripada  penjahat
saya.Bagaimanapun, terima kasih sekali lagi Rick dan semua orang yang membantu kami.”
Dale
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"Saya menggunakan RSO untuk COPD saya...Saya mengalami' kudis selsema yang alkohol &
H202 tidak membantu dalam 2 hari.Saya meletakkan setitik minyak padanya pada waktu pagi &
kemudian pada siang hari dan pagi ini' ia telah hilang?Saya merasakan seluruh bibir tua saya
yang kurus dan tiada apa-apa di sana...Adakah saya akan gila???Saya masuk ke dalam bilik air
&  membanjiri  tempat  itu  dengan  cahaya  &  akhirnya  selepas  meregang  &  menarik  saya
memecahkannya TERBUKA di mana ia telah sembuh sepenuhnya...Saya meletakkan titik lain
di atasnya & saya rasa saya tidak pernah melihatnya secara sedar sekali lagi...Ubat RSO yang
paling menakjubkan...” Dale

“Ibu menghidap kanser paru-paru.Dia kata saya tak buat kimo.Saya berkata apa yang anda
akan gunakan kemudian?RSO.Dia kata Hah?Dia memberi saya pautan dan ia dihidupkan dari
sana.Dia  telah  kehilangan  60  lbs  dalam  4  bulan.Tidak  mengambil  ubat  farmasi  dan  kini
kelihatan baik dan ramai di  sekitar bandar sekarang!Adakah saya menyebut  dia mengalami
emfisema?Dia  tidak  memerlukan  tangki  oksigennya  lagi.Terima  kasih  kepada  semua  yang
berkongsi.Rick -- hero Fkn saya bukan jenaka!JB -- jangan halang abang.Ini akan berlaku.” Bil

“JB, saya telah menunjukkan video PT kepada suami saya dan telah berkongsi ribuan testimoni
dengannya sejak 2 tahun lepas.Dia pada dasarnya bersetuju dengan semua yang dilakukan
oleh minyak.Kami mempunyai perbincangan hangat hujung minggu lalu, walaupun.Saya pun
tak tahu macam mana topik menghisap rami muncul...Saya tidak menghisapnya atau mahu
menghisapnya.Dia mendakwa (dan saya tidak tahu di mana dia mendengar cerita ini dia tidak
membaca apa-apa yang akan mendidik dirinya sendiri!)  terdapat ammonia yang dikeluarkan
apabila dihisap dan dihidu dalam paru-paru, oleh itu mendakwa ia adalah toksik pada ketika
itu...Saya telah tidak pernah mendengar tentang ini dan tidak mempunyai kemunculan semula
untuknya.Fikiran?” Pam

-- Merokok apa sahaja bukanlah perkara terbaik untuk dilakukan untuk paru-paru anda.Merokok
hem sememangnya mempunyai manfaat  kesihatan yang mudah mengatasi  sebarang kesan
buruk yang mungkin ada, tetapi lebih baik untuk menelan minyak tersebut.Jika seseorang ingin
mengewap  minyak  untuk  rekreasi  atau  tujuan  perubatan  lain,  itu  harus  terpulang  kepada
mereka.Mengewap minyak adalah sebahagian daripada protokol untuk rawatan keadaan paru-
paru termasuk kanser, anda mahu pesakit batuk keluar semua yang mereka tidak sepatutnya
ada  dalam  paru-paru  mereka.Cara  saya  melihatnya,  jika  menghisap  ganja  menyebabkan
kerosakan, makan minyak boleh memperbaikinya, jadi di manakah masalahnya? JB

“Ibu saya menghidap fibrosis paru-paru pulmonari...Dia boleh menjalani pemindahan jika dia
kehilangan  70  paun  tetapi  hampir  mustahil  jika  anda  tidak  boleh  bernafas  untuk
bersenam...Sejujurnya  saya  percaya  daripada  penyelidikan  yang  saya  lakukan  bahawa dia
boleh disembuhkan tetapi tidak oleh doktor dan kita kesuntukan masa...Saya terdesak untuk
seseorang  bercakap  tentang  perkara  ini...Saya  telah  melihat  video  orang  yang  mempunyai
keadaan  yang  sama  yang  telah  menggunakan  RSO  untuk  mengalahkannya...Saya  akan
lakukan  apa  sahaja  untuk  menyelamatkan  ibu  saya...Doktor  telah  memberinya  ucapan
"menghabiskan masa bersama keluarga anda" tetapi saya tahu dia mempunyai terlalu banyak
untuk diberikan kepada dunia, dia baru berusia 55 tahun dan seorang wanita hebat yang penuh
dengan hati." Angela

-- Angela, berikan dia minyak, dia akan menurunkan berat badan dan minyak itu mungkin juga
akan memperbaiki keadaan paru-paru itu.Suruh dia makan, gunakan dalam suppositori,  dan
juga minta dia mengewapkan minyak beberapa kali sehari, anda mahu dia batuk apa yang tidak
ada dalam paru-parunya.JB

“Saya  telah  disahkan  menghidap  fibrosis  peritoneal  idiopatik  pada  2009.  Saya  memasuki
rawatan rapi pada peringkat akhir.  Tekanan darah 223 lebih 130, kegagalan buah pinggang
90%, aorta bocor, jantung tidak teratur 140-40. Serabut itu dibungkus di belakang dinding perut
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saya  menekan  semua  organ  badan  saya,  menyebabkan  kesakitan  yang  melampau.  Saya
terselamat.  12  bulan  akan  datang  pelbagai  jenis  ubat  kemo  yang  gagal.  Kemudian  saya
memulakan Minyak Rick Simpson. Ia dihadiahkan kepada saya kerana saya tidak mampu. 6
bulan  lagi  perlahan-lahanmenarik  diri  daripada  kemo  semasa  mengambil  minyak.  Tiba-tiba
berhenti akan merosakkan sistem imun saya. Walaupun dengan minyak. Cepat ke hadapan dan
meninggalkan  banyak  perkara.  Dua  bulan  lalu  doktor  saya  berkata;  mereka  tidak  dapat
menemui  sebarang  kesan  gentian  idiopatik  dalam  badan  saya.  Saya  masih  mempunyai
masalah dengan apa yang dilakukan oleh kemo terhadap perut dan usus saya tetapi itu juga
semakin diselesaikan. Doktor memanggilnya sebagai keajaiban perubatan. Walaupun mereka
sedar dan mengambil  nota yang hebat,  apabila saya bercakap tentang penggunaan Minyak
Rick Simpson saya. I. Juga buat dan ambil tincture gliserin sayuran. Doktor penjagaan utama
saya  mengesyorkan  Ganja  dalam bulan  pertama diagnosis  terminal  saya.  Dia  sebenarnya
berkata  itu  satu-satunya  harapan  yang  dia  tahu.  Terdapat  terlalu  banyak  butiran,  untuk
dimasukkan ke dalam respons ini. Saya harap ini dapat membantu." Henokh

“Weed  menyelamatkan  nyawa  saya  daripada  serangan  asma.Saya  ditertawakan  selama
bertahun-tahun  kerana  saya  memberitahu  mengenainya  -  bagaimanakah  merokok  boleh
membantu  asma,  kata  mereka?Saya  tidak  tahu  bagaimana,  saya  bukan  saintis  tetapi  ia
berkesan dan saya hidup kerana itu.” David

“Ramai orang menghalang ubat ini.Kalaulah mereka tahu bahawa mereka dan keluarga mereka
memerlukannya  sendiri  untuk  melawan  atau  mencegah  pelbagai  penyakit  dengan  begitu
mudah.Sekiranya mereka tahu apa yang ahli keluarga mereka akan beritahu mereka apabila
mereka  mengetahui  kebenaran  sebenar  tentang  banyak  kesan  hebat  ubat  ini.Seandainya
mereka tahu betapa sakit dan derita yang mereka lalui dengan ketiadaan minyak itu.Saya fikir
mereka akan bertindak lebih pantas dan saya fikir mereka akhirnya akan melakukan sesuatu
mengenainya,  bukan  menentangnya.Hanya  orang  bodoh  atau  orang  yang  tidak
berpengetahuan boleh menentang ubat dengan begitu banyak kegunaan.JB”

“Sejak  penghujung  tahun  2011  apabila  saya  didiagnosis  dengan  Kanser  Perut,  saya
kebanyakannya tetap menjalani RSO untuk COPD saya... Perkara lain yang telah diuruskan
adalah  menakjubkan...Penglihatan,  pendengaran  &  kulit  adalah  tidak  seperti  kebanyakan
75ers...Vena varikos telah surut kira-kira 50% sekurang-kurangnya... Kanak-kanak perempuan
pasti suka...Ia hanya membuatkan saya rasa sihat...” Dale

“Apabila lebih ramai wanita menyedari ia mempunyai ciri anti-penuaan, mereka akan menyerbu
parlimen.Lol.”  lupus
-- Mereka pasti akan, Lupus, saya tidak ragu-ragu.JB

"Saya telah menggunakannya dan telah meninggalkan semua farmaseutikal serta mengalahkan
COPD.Artritis  saya  menyebabkan  saya  menggunakan  banyak  ubat  pernafasan  saya
teruk.Menggunakan  oksigen  selama  5  tahun  dan  selepas  melepaskan  semua  ubat  sakit,
pernafasan  saya  baik.Masih  menghidap  arthritis  tetapi  kehidupan  berbaloi  untuk  dijalani
sekarang.” Laurel

“Ia membunuh barah kulit yang tumbuh perlahan di belakang ibu saya dalam masa dua minggu
yang  dia  alami  hampir  sepanjang  hidupnya...Perlu  saya  katakan  lebih  banyak!Ia  telah
membantu ramai orang yang kami kenali dengan pelbagai penyakit yang berbeza dan kami kini
melihatnya membantu dengan sangat baik dengan COPD!Puji Tuhan untuk tumbuhan ajaib ini!”
Bonny

-- Kanser kulit  hilang, penyakit paru-paru halangan kronik hilang.Apa yang saya tahu adalah
bahawa  doktor  biasanya  mempunyai  masalah  besar  untuk  merawat  kedua-dua  ini.Tidak
hairanlah, mereka tidak mempunyai alat yang sesuai untuk pekerjaan mereka apabila mereka
tidak  boleh  menggunakan  ganja,  salah  satu  ubat  tradisional  tertua  dalam  sejarah  yang
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direkodkan.Mereka sepatutnya menjadi orang pertama yang memintanya.JB

Hepatitis
"Hep C, hilang, tekanan darah tinggi dan masalah usus, hilang." Janet

“Hep C yang didiagnosis - 2006.Percubaan klinikal.1 daripada 1000 di seluruh dunia.Albuferon
+ Ribavirin - Julai 2007- Dis 2007.Dalam masa seminggu selepas memulakan koktel kimia ini,
saya  mengalami  kesakitan  yang  teruk  dan  menggunakan  morfin,  mula  menurunkan  berat
badan, ruam, dll.Menjelang akhir percubaan, saya telah kehilangan 47 paun dan mengalami
kesakitan yang teruk 24-7.Saya terpaksa bersara pada usia 47 tahun dan bertarung dengan
syarikat  saya kerana hilang upaya selama dua tahun dan Kerajaan Kanada selama empat
tahun.Saya dimaklumkan tahun lepas bahawa ubat percubaan klinikal telah dihentikan kerana
kematian dan kesan sampingan.

Musim panas 2012 yang lalu, pada bulan Jun, mula mengalami sawan, tidak dapat menelan,
kehilangan keseimbangan juga.Dipendekkan cerita, akhirnya saya berkerusi roda.Pada ketika
ini saya telah dihantar untuk semua imbasan, X-ray dan ujian dan pakar neurologi memikirkan
MS???MRI tidak ketara...

Doktor keluarga berkata mungkin saya mengalami strok mini.Kedua-duanya menghantar saya
pulang  untuk  tinggal  bersamanya  kerana  mereka  tidak  akan  melakukan  ujian  lanjut!Saya
memecat mereka berdua.Seorang kawan kemudian menukar saya kepada En.Rick Simpson
pada Ogos tahun lalu dan saya mula memburu tunas indica.29 Dis adalah hari saya membuat
60 gram dan juga malam itu saya mengalami sawan terakhir dan keesokan harinya bermula
pada Program Minyak Berat.

Saya tidak pernah tidur dengan lena sejak kemo saya, saya bernasib baik untuk mendapatkan
1- 2 jam...Sekarang 7-8.Tidak nyata dengan sendirinya.Saya tidak mengambil ubat preskripsi
dan  menggunakan  setiap  opiat,  pil  tidur  dan  anti-depresan,  semuanya  mempunyai  kesan
sampingan yang buruk.Ia juga telah menguruskan kesakitan saya lebih baik daripada yang lain.

Saya  kini  telah  selesai  dan  mencari  ketegangan  seterusnya  untuk  dos  penyelenggaraan
seumur hidup saya.Diagnosis saya daripada dokumen Barat yang saya pecat adalah seperti
berikut ...Hep C, Fibromayalgia, Raynauds, IBS, CFS, kemurungan, kebimbangan melampau,
MS???Saya bebas ubat preskripsi, tiada sawan dan menguruskan kesakitan saya...Cuba itu
dengan pil!Kekal Kuat - Berjuanglah.” Roy

“Saya berjaya dalam kerjaya saya dan mempunyai  kehidupan yang mengagumkan…rumah
yang bagus, kereta, bot dll.Saya mempunyai ijazah sarjana muda dalam Kesihatan Mental dan
masih berhutang 28,000.00 untuknya.Saya telah membuat kesilapan besar… BESAR!Dan saya
mengalami akibatnya.Saya tidak menyatakan untuk berada di atas sesiapa pun, mahupun di
bawah.Kita semua mempunyai kisah, perjalanan yang unik untuk kita.

Saya  tidak  memilih  untuk  jatuh  sakit.Tetapi  saya  lakukan.Saya  tidak  memilih  untuk
menggunakan SSD, tetapi ia adalah pilihan yang perlu saya gunakan.Saya tidak malu, tidak
bangga.Saya hidup dengan hanya 980.00 sebulan,  kurang daripada banyak,  lebih daripada
beberapa.Saya  cuba  untuk  tidak  merungut,  tetapi  saya  lakukan.Saya  mendapat  setem
Makanan dan Medicare.Saya tinggal  bersendirian dengan anak anjing saya.Kadang-kadang
saya berasa putus asa,  tidak berharga, dan terdesak.Saya kehilangan minat dalam perkara
yang saya suka, hari-hari bercampur bersama, dan saya sering tidak mahu bangun dari katil.

Walaupun begitu, saya juga, penyayang, baik, belas kasihan dan saya benar-benar mengambil
berat tentang orang.Saya mempunyai sangat sedikit untuk ditawarkan selain kasih sayang dan
sokongan kepada rakan-rakan saya,  tetapi  saya telah menjadi  mangsa kepada ramai  yang

- 133 -



telah  mencuri  daripada  saya,  dan  menggunakan  saya  untuk  kelebihan  mereka.Saya  tidak
merengek,  ia  hanya  dinyatakan.
Saya mengalami sakit kronik dan keletihan setiap hari.Setiap hari, saya mesti memaksa diri
saya untuk mencari alasan untuk bangun dan turun dari katil.Selalunya anak anjing saya yang
membuat perkara itu berlaku.Tetapi kawan-kawan saya hebat!Dan mereka mungkin tidak tahu
bahawa saya bangun kerana mereka.Ya, saya tertekan.Sakit, sakit kronik akan melakukannya
kepada anda.

Saya  hiper,  sedikit  gila…tetapi  saya  adalah  saya,  ALLAH  tidak  menjadikan  sampah.Saya
memberitahu  anda  ini,  untuk  memberitahu  anda  ini…..Saya  telah  mencuba  alkohol,  pil,
dadah…..Saya telah ditetapkan yang berikut: Oxycotin, Vicodin, Zanax, Neurontin, Seroquel,
Prozac, pelbagai anti-radang, Celebrex, Lyrica, Tramadol, Provingil, Ritalin, dan Tuhan sahaja
yang tahu berapa ramai lagi yang saya lupakan.

SAYA  PESAKIT  MARIJUANA  PERUBATAN.kenapa?Well,  bukan  sebab  nak  naik  tinggi.
Saya bekerja dengan penjaga saya tentang ubat-ubatan yang berkesan untuk saya.Ia adalah
satu proses.Saya tidak  mahu direjam.Saya mahu berfikir  dengan jelas  dan bebas daripada
kesakitan.Saya  tidak  mahu  menyebabkan  kerosakan  selanjutnya  pada  hati  saya.Saya
menghidap Hepatitis C dan menghidap selama bertahun-tahun.Jadi, semua preskripsi itu…baik,
ia  hanya mendatangkan  kerosakan  lebih  lanjut.Saya mengambil  Minyak  Rick  Simpson  dan
menggunakan  ubat-ubatan  yang  telah  membantu  mengurangkan  keradangan  saya  dan
membantu saya berehat.Saya jarang tidur kerana sakit.Tetapi, bekerja dengan penjaga saya
membolehkan tidur yang lebih nyenyak!Saya sedang menemui faedah ganja, dan mencari jalan
melalui kesakitan dengan bantuan orang yang berbelas kasihan, penyayang dan baik hati!Saya
tidak perlu menjadi mangsa ubat preskripsi.

Jadi, anda yang berfikiran tertutup terhadap perubatan bukan konvensional perlu mendidik diri
sendiri sebelum membuat pertimbangan.Saya tahu bahawa ramai daripada anda hanya boleh
melihat  yang  negatif.saya  fahamitu.Dan  mungkin,  ganja  perubatan  bukan  untuk  anda…dan
tidak  mengapa.Tetapi  bagi  kita  yang  tidak  mahu  terus  dirugikan  oleh  perubatan
konvensional...baik,  tolong...  sokong keputusan kami dan didik  diri  anda sebelum membuat
penghakiman.Saya bukan seorang yang merejam, saya seorang manusia dalam kesakitan…
dan saya mendapat manfaat daripada banyak kegunaan ganja.

Saya mempunyai orang yang berpengalaman dalam komuniti MM yang penyayang, baik, dan
benar-benar  mengambil  berat  dan  saya  telah  sangat  diberkati.Saya  juga  telah  melihat
kerosakan  yang  dilakukan  oleh  ahli-ahli  komuniti  yang  terlibat  dengannya…dan  tidak
memberikan  apa-apa  lagi  tentang  tingkah  laku  jalanan  itu.Ia  bukan  dunia  yang  sempurna.
PS Saya adalah, takut untuk menyiarkan ini.Tetapi demi komuniti kita…Saya meletakkannya di
sana.Damai.” Cathy

"Minyak itu  membantu penyakit  Crohn.Ia menghentikan keradangan dalam usus anda.Saya
mempunyai tumor dan 1/3 hati dan pundi hempedu saya dikeluarkan sebelum saya mengetahui
tentang  minyak  itu.Sekarang  minyak  telah  menyembuhkan  semua  kesan  buruk  selepas
kemoterapi  untuk  hep  C saya  dan  pembedahan.Saya  telah  kehilangan  18  paun  dan  saya
berasa hebat.” Michelle

“Saya menghidapi Hep C selama 35 tahun.Pergi melalui suntikan Interferon dan rawatan lain
yang mengerikan.Pada tahun berikutnya mereka mengeluarkan hemangioma dan 1/3 hati saya
juga.Dan  saya  mempunyai  pundi  hempedu  berpenyakit  yang  mereka  keluarkan.Saya  telah
menggunakan minyak selama 3 tahun.Masih bebas virus,  hati  menjana semula dan minyak
mengekalkan  gula  darah  saya  normal.Saya  juga  telah  kehilangan  kira-kira  45  paun  sejak
Mei.Saya juga meletakkan minyak pada luka kencing manis saya dan semuanya sembuh.Tanpa
parut.” Michelle
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"Saya membuat versi saya sendiri, semua tunas terbaik, lebih banyak melegakan kesakitan dan
beberapa lagi THC psiko aktif bersama beberapa nombor CBD yang baik.Pelega sakit 90mg
morfin tidak dapat berhenti.Minyak saya berhenti sakit dalam masa 3 minit.Bukan 20 seperti
morfin.Dan ia bertahan 4 jam dan bukan 2 seperti morfin.Tetapi bersetuju versi anda menambah
ciri lain.Tetapi ia berfungsi lebih baik untuk saya, saya juga telah mencuba RSO.Saya boleh
meletakkan sebahagian daripada saya pada pencungkil gigi di bawah lidah dan mendapat lebih
5  jam  menari  tanpa  rasa  sakit.Ubat  yang  baik  untuk  semua  yang  memerlukannya  adalah
pemikiran saya.” Jim

“Ia menyelamatkan nyawa suami saya.Rawatan hep C telah membunuhnya.Tidak boleh makan,
kehilangan  70  paun,  5  skrip  untuk  loya,  tiada  satu  pun  yang  berkesan.Alhamdulillah  kami
tinggal di Arizona dan saya mempunyai orang yang prihatin dalam koperasi yang membantu
kami dalam masa 24 jam.Dia menyimpan makanan dan dapat menyelesaikan rawatan.Hep C
bebas dan menggunakan titisan tetap untuk  selera makan.Dadah membunuh perkara yang
baik.Makan adalah penting semasa mengambil rawatan.Ia berkesan dan kami bersyukur kami
mempunyai ramai orang hebat yang membantu.Terima kasih Tuhan untuk ganja dan Arizona &
orang baik.” Julie

“Salam Rick, cuma nak Ucap Terima Kasih.Saya menghidap sirosis hati daripada hep c, dan
saya baru membuat sedikit minyak daripada 6 oz chemdog, tetapi saya menggunakan 4 liter
isopropil-alkohol.Ia  sangat  kuat!Saya  mempunyai  sepotong  sebutir  beras  dan  Tuhan  saya
terapung  di  atas  awan...lol.Saya  hanya  perlu  melaraskan  jumlah  saya.Bagaimanapun,  buat
pertama kali  dalam lebih 18 bulan sakit  hati  yang mengerikan,  Saya Tidak Sakit.Ini  adalah
selepas  hari  pertama  mengambil  minyak.Ia  benar-benar  anugerah  Tuhan  kepada
manusia...Keberkatan dari Australia...:-))” Nigel

"Berita  baik.Enzim  hati  ayah  adalah  normal  dan  dia  mempunyai  HEP C  selama  lebih  10
tahun.Dah 2.5 bulan dia amalkan RSO, Dr tak cakap HEP C dah hilang tapi enzim hati dia
normal, which is improvement!Dan ayah adalah seorang peminum tegar dengan Hep C sejak 1-
2 dekad yang lalu, hatinya telah ditembak dan kini ia sembuh!” roger

“Walaupun anda tidak menghidap kanser, fikirkan tentang penyelenggaraan pencegahan dalam
badan anda.Dengan menelan  RSO dalam kuantiti  yang  sedikit  digunakan  setiap  hari.Anda
membenarkan  badan  anda  melawan  semua  jenis  virus  dan  pepijat  yang  jahat.Saya  tidak
berjumpa  "doktor  penjagaan  utama"  saya  dalam  15  tahun  kerana  Ganja  dan  semua  sifat
penyembuhannya.Tidak kira apa yang salah dengan saya.RSO adalah salah satu item pertama
yang  saya  capai.By  the  way,  dah  3  kali  patah  punggung.Mempunyai  vertebra  dan  cakera
digantikan  dari  L-4  ke  S-2.Terpaksa  tulang  belakang  saya  disambung  semulakawasan
pelvis...terpaksa ditanggalkan Sendi AC saya.Mengatasi kanser hati dan Hep C.Saya merawat
diri saya 100% dengan ganja.RSO hanyalah alat dalam senjata saya.” Rick

“Saya tahu ia berkesan bukan sahaja untuk kanser saya menghidap hep c dan menggunakan
minyak empat bulan.Tiada lagi hep C, hati macam baru, doktor kagum.Terima kasih atas hadiah
ini, Rick, anda benar-benar penyelamat nyawa.” Jason

“Minyak  Hep  C  dan  Cannabis:  Saudara  saya  menghidapi  Hep  C,  baru  tahu  pada  Mei
'13.Dikontrak  dari  hospital  yang  kotor  semasa/selepas  pembedahan.Menakutkan  dia  tanpa
henti.Betul-betul  kacau  dengan  fikirannya.Menghidupkan  minyak  serta-merta  dan  dia  telah
menggunakannya  sejak  masa  itu  dengan  tempoh  masa  di  mana  dia  berhenti  mengambil
minyak!Dan menjadi  dorongan sebenar  mengenainya.Berfikir  dia  akan melakukan interferon
(cari kesan sampingan itu!ngeri!Dan ia tidak menyembuhkannya!!!), bercakap tentang mati dan
'tidak berada di sini tahun depan'.Fikiran begitu kuat.

Dia telah menjalani 5 ujian darah untuk melihat di mana nombor hatinya berada.Sejak Mei '13
angkanya telah menurun daripada 108 tertinggi kepada 63 (julat normal ialah 0 - 41)!Ini adalah
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berita yang sukar dipercayai!Dia berada di atas bulan dan perlahan-lahan pada lewat musim
luruh dan ke masa sekarang, semangatnya telah terangkat.

Saya  akan  menunjukkan  kepada  anda  apa  yang  sedang  di  atas  minyak  mula  lakukan,
kemudian  dia  pergi  dan  kemudian  kembali  dengan  penuh  semangat  dan  mengikut
arahan.Nombor ini ialah ALT (julat normal 0-63) / dan AST (julat normal 0-41).Ujian hati ini untuk
enzim ini: Mei '13: 99/93, Julai '13: 84/79 (jatuh dengan cepat!Berita baik).Ogos '13: 108/99!
(Tidak  baik.Anda  boleh  lihat  4  minggu  dia  berhenti  sepenuhnya  minyak  dan  sangat
tertekan).Nov '13: 87/78!(108 menakutkan dia!hahahaa!kembali pada minyak).Feb '14: 72/63!!!
(Hampir pulang!).

Nombor ini  luar biasa!Sebutlah kepada dunia,  jika anda atau seseorang yang anda sayangi
mempunyai Hep C, dapatkan mereka dengan minyak ganja SEGERA.Katakan TIDAK kepada
Interferon!Saya benar-benar menjangkakan dia berada dalam julat normal menjelang Mei 2014
(hanya 1 tahun dari tarikh diagnosis)!Kemudian dos penyelenggaraan seumur hidup.” Kathy

Kanak-kanak
“Jayden telah melakukan yang terbaik, kami telah menurunkannya kepada 8 pil daripada 22
pil.Dan kami menurunkannya kepada 1 topamax sehari daripada 10.Itu menakjubkan sebelum
CBD kami akan mengeluarkannya daripada 1 topamax dan dia akan mengalami sawan selama
sejam selama seminggu.Dia sangat gembira dan memahami dengan lebih baik membuat bunyi
yang berbeza, dan hubungan mata yang lebih baik.Dia mengalami 1 sawan minggu ini dan ia
hanya 1 minit  dan saya tidak perlu menggunakan valium.Alhamdulillah.Dalam beberapa hari
akan datang kami akan mengambil Jayden daripada pil topamax terakhirnya, ia akan menjadi
kali  pertama dalam 4 tahun tanpa pil  topamax.Tolong doakan Jayden agar dia berbuat baik
selepas membuangnya dari sampah ini.Terima kasih."

“Saya mendapat tahu tentang minyak itu 3 bulan lalu mencari di internet untuk penawar jerawat
dan  rosacea.Ia  membersihkannya  dengan  serta-merta!Saya  menambah minyak  iso  kepada
minyak kelapa dan terus menggunakannya pada muka dan leher saya sekali sehari.Suami saya
kata  saya kelihatan 15 tahun lebih  muda!Terima kasih  banyak kerana  berkongsi  maklumat
ini.Tuhan memberkati anda semua.Teruskan kerja yang bagus." Toni

“Saya mempunyai anak kembar yang dilahirkan pada usia kandungan 23.6 minggu dengan
berat  lebih  sedikit  daripada satu paun.Mereka adalah keajaiban dan bertuah kerana masih
hidup!Mereka kini  berumur 2 tahun dan perkembangan tertunda kira-kira 1 tahun walaupun
semua  terapi  mereka  (pekerjaan,  pertuturan,  fizikal,  mingguan  perkembangan).Saya  telah
membaca  bahawa  minyak  hem  menyembuhkan  pelbagai  penyakit  termasuk  kanser  dan
kecederaan otak...Soalan saya - bolehkah minyak rami membantu perkembangan bayi ajaib
saya?!?Dan jika ya,  berapa banyak yang saya tadbir  setiap hari?Terima kasih banyak atas
bantuan anda!” Jenna

-- Jenna yang dihormati, mulakan dengan dos kecil (0.005 - 0.01g), tiga kali sehari.Kanak-kanak
sepatutnya  menggunakan  minyak  dari  hari  pertama,  jika  doktor  tahu  apa  yang  mereka
lakukan.Saya pasti anda akan melihatpenambahbaikan besar tidak lama lagi.Saya juga akan
memasukkan biji rami dan minyak biji rami dalam diet mereka, dan saya juga akan menambah
satu sudu teh minyak biji rami dan campuran minyak rami dalam mandian mereka - ia berfungsi
dengan baik untuk kulit mereka dan mengelakkan ekzema dan ruam.JB

"Hai, saya tertanya-tanya berapa gram minyak yang ada dalam picagari yang saya dapat untuk
anak perempuan saya?" Marie -- Satu gram adalah kira-kira 0.9ml.JB

“Akhirnya saya menghubungi ibu Cashy dan dia mencadangkan saya pergi untuk radiasi dan
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saya lakukan kerana minyak belum masuk dan dia tercungap-cungap.Jadi dia telah menjalani 4
rawatan radiasi  dan ia  telah mengecut  dan akhirnya dia boleh bernafas semula.Saya tidak
menghentikan minyak yang saya masih memberinya satu gram sehari.Jadi sekarang mudah-
mudahan ia akan mula berfungsi ...Saya tahu anda semua mengatakan tiada radiasi tetapi apa
yang saya perlu lakukan?Jika bukan kerana sinaran dia pasti sudah mati sekarang...Kerana
tumor membesar di kerongkongnya…” Marie

-- Hai Marie, anda telah melakukan apa yang anda perlu lakukan.120-180g minyak gred tinggi
dalam  tempoh  enam  bulan  akan  datang  harus  membatalkan  kerosakan.Saya  lebih  suka
memberi  pesakit  lima  atau  sepuluh  gram  minyak  setiap  hari,  tetapi  kami  tidak  boleh
membatalkannya.Salam sejahtera, JB

“Yah  dia  baru  7  bulan.10  gram  sehari  nampaknya  terlalu  banyak  untuk  bayi  kerana  dia
mengalami kesukaran mengendalikan 1 gram sehari.Marie

--  Saya  tahu,  Marie.Memang  susah  nak  bagi  kaunseling  ni  melalui  internet,  tanpa  jumpa
pesakit,  tahu  kualiti  minyak  etc.Anda  melakukan  apa  yang  anda  perlu  lakukan,  saya  ok
dengannya.Apa yang saya katakan ialah pastikan dia makan banyak minyak sekarang untuk
memulihkan kerosakan yang telah berlaku.JB

“Hai,  cuma  tertanya-tanya  sama  ada  saya  boleh  menyuntik  minyak  pada  tumor  anak
perempuan saya?Kerana ia tumbuh semula, tumornya berada di bibir bawah dan di bahagian
dalam  kedua-dua  pipinya...Berita  baiknya  ialah  dia  akhirnya  keluar  dari  hidromorfin  dan
walaupun ia mula tumbuh semula dia tidak mengalami kesakitan...Jadi saya melihat bahawa
mereka menyuntik minyak untuk pesakit kanser payudara dan ia membuatkan saya tertanya-
tanya sama ada saya perlu melakukan perkara yang sama untuk Kaylie?Jika ya, berapa banyak
yang perlu saya menyuntiknya dan adakah saya masih memberikannya dengan tiub ng?”Marie

-- Hai Marie, saya akan menggunakannya secara topikal, ia sepatutnya mencukupi.Berwarna
akan melakukan kerja yang baik, atau lurus di atasnya.Saya tidak akan menyuntik kawasan
tumor terlalu banyak melainkan benar-benar perlu.Sudah tentu, lebih banyak minyak yang anda
dapat dan lebih dekat dengan tumor, lebih baik,  tetapi dalam kes ini saya fikir  penggunaan
topikal akan dilakukan.Sila ambil gambar atau video dan salam sejahtera.Jindrich

“Saya rasa minyak itu tidak akan berkesan untuk Kaylie.Ia semakin besar semula...Ia tidak lama
lagi akan berlaku seperti kali terakhir, tumor akan menyekat pernafasannya...Dia kini mengambil
lebih  2  gram sehari  dan masih  tiada perubahan...Dia  tidak  boleh  bertolak  ansur  dengan  5
hingga 10 gram sehari  kerana dia tidak  boleh bertolak ansur  dengan 2 gram sehari  ...dan
ditambah pula dengan kos 200$ setiap 2 hari, tidak mungkin kami mampu membeli 5 gram
sehari, kami masih mempunyai 2 anak perempuan lain yang perlu kami nafkahkan juga ...Kita
hidup dalam mimpi ngeri…”

-- Nah, anda tidak akan rugi, kembalikan dos dan mula menyuntik kemudian.Ia akan mengecut
dengan cepat, jadi jangan buang masa jika anda tahu apa yang anda lakukan, dan saya harap
anda melakukannya.Salam sejahtera, JB

"Saya  memerlukan  lebih  banyak  arahan  tentang  cara  menyuntik,  dengan  apa  saya
mencampurkan minyak untuk berbuat demikian dan lain-lain?...Saya akan suka jika anda boleh
menulis semua arahan untuk saya jika anda boleh.

-- Baiklah, saya tidak pernah melakukannya sendiri secara jujur  - adakah anda masih mahu
arahan saya?JB

“Ya...Anda mesti mengenali seseorang yang pernah mencubanya?”

--  Saya  tidak  akan  melarutkan  minyak,  saya  akan  menyuntiknya  betul-betul  di  sebelah
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tumor.Anda perlu memanaskan picagari supaya minyak akan cair.Kemudian, inject sebanyak
yang  boleh,  mungkin  kata  setengah  gram,  siapa  tahu.Atau  mulakan  dengan  kurang.Tetapi
sekali lagi - doktor harus melakukan ini dalam keadaan yang ideal,kami berdua tahu itu.JB

"Okey...Doktor Kaylie tidak tahu tentang dia menggunakan minyak...Saya mempunyai jarum di
sini  yang  diberikan  jururawat  untuk  menarik  balik  ubat...Jika  saya  menyuntik  beberapa  di
sebelah tumornya, adakah saya masih perlu memberikannya kepada tiubnya?”

-- Cuba, lihat cara dia bertindak balas dan gabungkan kedua-duanya.Saya rasa suntikan sekali
sehari  boleh dilakukan tetapi sangat sukar untuk memberikan nasihat  dalam talian ini.Lebih
banyak minyak dalam dirinya, lebih baik peluangnya, sesetengah pesakit mengambil satu tiub
keseluruhan dan tidur selama tiga empat hari tetapi tumor mereka merangkum dalam masa
yang sama, saya benar-benar tidak tahu apa yang perlu saya katakan.JB

“Bolehkah robunol diberikan semasa dia menjalani rawatan minyak?Kerana lendirnya sangat
teruk dan jika saya tidak memberi Robunol saya rasa dia akan tercekik lendirnya.Tetapi saya
takut minyak itu belum mengecutkan tumornya lagi sebabnya…”

-- Minyak akan menjaga lendirnya, jadi saya tidak akan memberinya Robunol.JB

“Belum, saya pasti tidak mendapat minyak gred yang baik kerana tiada apa yang berfungsi...”
-- Itu mungkin juga.JB

"Anak perempuan saya meninggal dunia pada hari Jumaat pada pukul 4 pagi."

-- Marie, awak telah melakukan yang terbaik.Jindrich

“Umur 4 TAHUN MENGALAMI TUMOUR OTAK.Ah ya, sekali lagi inilah KENAPA saya tidak
tutup mulut mengenai Cannabis Oil yang membunuh kanser.Berikut adalah kemas kini daripada
ibu kepada kanak-kanak lelaki berusia 4 tahun dengan ketumbuhan otak peringkat akhir yang
melilit saraf tunjangnya.Kira-kira 6 minggu yang lalu R.diberi 2 bulan untuk hidup.Dia lumpuh
dari  pinggang  ke  bawah  dari  tumor.Dalam  laporan  sebelum  ini,  Ibu  pernah  berkata  dia
menggerakkan kaki kirinya sedikit.Berikut ialah kemas kini yang baru saya terima.==

Hei  Corrie,  apa  khabar?Semuanya  baik  di  sini!!R.nampaknya  berjalan  dengan  baik!
Mengekalkan berat badannya untuk makan dengan baik dan sedikit kesakitan yang S.dan saya
dan  ahli  fisioterapi  berpendapat  ia  adalah  otot  yang  lemah  di  dalam  batangnya!!Dia  tidur
dengan selesa dan boleh duduk di kerusi rodanya selama beberapa jam pada satu masa.Saya
berasa sangat positif bahawa semuanya berjalan ke arah yang betul!!

Dia duduk selama 3 jam pada satu masa dan rasa sakit sangat sedikit!!Dia mungkin bangun
pada waktu malam untuk meminta kita menggulungnya atau mengurut kakinya kadang-kadang
tetapi itu sahaja.Dia tidak mengadu tentang sakit di mana tumor berada dan kami tidak nampak
apa-apa yang membonjol!!!Dia berasa tenang kira-kira 3 jam selepas saya memberikan dosnya
dan tidur selama 4 jam.Kami masih berusaha untuk mendapatkan 1 gram sehari tetapi kami
melepasi tanda separuh jalan!!!Kami sangat bertuah kerana telah bertemu dengan anda pada
masa kami bertemu!!Saya benar-benar percaya ia dimaksudkan untuk menjadi!!R.dijadualkan
untuk  MRI  beliau  pada  22  April!!!Jagalah  orang  yang  beriman.GAMBIS  MEMBUNUHKAN
KANSER.” Corrie Yelland

“Ibu  harus  makan  minyak  itu,  itu  lebih  baik  untuk  mereka  dan  juga  anak-anak
mereka.Menghisap ubat ini tidak begitu berkesan, 90% daripada kesan perubatan naik dalam
asap.Dan  jika  anda  bertanya  kepada  saya  jika  kanak-kanak  perlu  menggunakan  minyak
sebagai ubat, saya akan menjawab ya, semestinya, sebaik-baiknya setiap hari.Apa lagi yang
anda ingin berikan kepada kanak-kanak sebagai ubat?JB”

“Baru  sahaja  mengurut  belakang  anak  saya  dengan  minyak  pokok  teh  yang  dicampurkan
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dengan  minyak  canna.Dia  mengadu  sakit  di  bahagian  bawah.Maka  keluarlah  ubat  itu.Ia
berfungsi dalam masa dua minit.Dia berkata kesakitan itu hilang sepenuhnya.Dia kembali ke
luar membuat projek pembinaan dengan traktornya.” Jose

“Anak perempuan saya menghidap epilepsi, mengalami sawan pertama pada usia 13 tahun.Dia
berumur 31 tahun sekarang dan sedang menggunakan 5 jenis ubat yang dia ambil 3 kali sehari
dalam dos yang besar.Dia juga mempunyai implan VNS (stimulator saraf vagal) yang dia dapat
pada April 2000.Pada masa itu sawannya sangat teruk dia adalah seorang yang tidak berfungsi
yang terpaksa diikat  di  kerusi  roda.Saya perlu mengakui VNSsangat membantu dengan itu!
Tetapi dia masih mengalami sawan dan antara ubat-ubatan itu dan semua ubat dia tidak boleh
hidup.Dia  mengalami  lebih  banyak  staples,  jahitan  dan  tulang  patah  daripada  yang  perlu
dihadapi oleh sesiapa pun.

Apa-apa  pun,  mudah-mudahan  anda  mendapat  gambar  itu.Anak  lelaki  dan  abang  saya
menggunakan  Marijuana  untuk  bipolar  dan  kesakitan.Mereka  telah  bertanya  kepada  saya
beberapa  kali  sama  ada  saya  pernah  meneliti  mana-mana  kajian  yang  melibatkan
penggunaannya untuk sawan.Saya akhirnya mula melihat ke dalamnya dan ketika itulah saya
mendapati air mata phoenix.Saya tidak pasti sama sekali bahawa minyak itu akan berkesan
untuknya, namun saya mula mengambilnya sendiri pada Ahad lepas untuk sakit seluruh badan
dan insomnia yang teruk.Ia telah membantu SAYA lebih daripada yang boleh saya katakan!

Tetapi dalam penyelidikan saya, saya juga menemui cerita Jason dan Jayden.Saya andaikan
anda sudah biasa dengannya tetapi untuk berjaga-jaga, seorang lelaki sedang merawat sawan
anak lelakinya dengan tincture CBD yang tinggi.Saya juga mula menelitinya dan memutuskan
untuk mencubanya untuk anak perempuan saya.Dia mendapat dos pertamanya pada hari Ahad
30 Disember 2012.Sehingga hari  ini  saya memberinya 1/2 titisan 5 kali  sehari.Dalam masa
kurang dari seminggu, dia telah hilang dari beberapa sawan hampir setiap hari kepada tiada
dalam  dua  hari  lepas!Saya  menulis  segala-galanya  dan  matlamat  saya  adalah  untuk
menyingkirkannya  daripada  ubat-ubatan  dan  menggunakan  tincture.Jika  dokumentasi  saya
akan membantu dalam apa jua cara, saya dengan senang hati akan menghantarnya kepada
anda.Saya amat berterima kasih atas kerja yang anda dan Rick Simpson lakukan!Terima kasih."
Casey

-- Hai Casey, terima kasih atas berita itu.Ini agak tipikal, orang tidak banyak mengalami sawan
apabila mereka menggunakan minyak.Adalah lebih baik jika dia mengambil rawatan dengan
betul mengikut arahan di laman web kami.Sudah tentu, dokumentasi akan menjadi hebat, serta
klip Youtube atau apa-apa seperti itu.Salam sejahtera, Jindrich”

Q.Adakah  terdapat  usia  yang  mereka  boleh  mulakan  ini?Anak  saya  berumur  3  tahun  dan
mempunyai ekzema yang teruk dan ia sejuk sebahagian besar tahun di sini.” Roxanne

-- Roxanne, ia benar-benar selamat untuk memberikan minyak kepada kanak-kanak, walaupun
kepada bayi baru lahir, terutamanya apabila digunakan secara topikal dalam campuran dengan
minyak biji rami atau mentega shea.Ia adalah strategi yang baik untuk mencampurkan minyak
biji rami dengan minyak (1% minyak akan berfungsi, tetapi 20-30% adalah ideal) dan kemudian
tambahkan beberapa titis  ke dalam mandian setiap hari.Ia akan meninggalkan lapisan nipis
pada seluruh badan dan biasanya itu sahaja yang diperlukan (atau sekurang-kurangnya untuk
penyelenggaraan).Ambil gambar dan video, penambahbaikan sepatutnya mula berlaku dengan
cepat.Gatal-gatal dan kerengsaan akan hilang dalam beberapa saat atau minit,  dan ekzema
akan hilang begitu sahaja dalam masa seminggu atau lebih.Salam sejahtera, JB

“RSO telah menjadi terapi terbaik setakat ini untuk anak autistik saya yang terpaksa pulang ke
rumah kerana saya dipukul dan rumah saya musnah.Saya telah mencuba diet, terapi chelation,
oksigen hiperbarik, suntikan metil b 12, dan banyak ubat pembunuh farmaseutikal dan tiada apa
yang berkesan daripada minyak kanabis.
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Sukar untuk mendapatkan kad perubatan untuk kanak-kanak di bawah umur jika anda hanya
menghubungi  dan  bertanya  sama ada  mereka  akan  memberikan  kad  kepada  kanak-kanak
autistik.Bagi ibu bapa yang menghadapi kesukaran, hubungi semasa anak anda mengamuk
supaya  mereka  dapat  mendengarnya  secara  langsung  betapa  seriusnya  keadaan  itu.Saya
ditolak 3 kali sebelum saya memutuskan untuk menelefon semasa dia menumbuk dindingnya
dan menjerit...kemudian mereka berkata mereka akan memberinya kad.” Robin

“Terima kasih minyak Rick Simpson...Saya tidak dapat mengucapkan terima kasih yang cukup!
Anda berikan anak perempuan saya yang berumur  tujuh tahun yang menghidap Leukemia
Limfoblastik  Akut  kekuatan  untuk  meneruskan!Cuba  teka  apa  lagi?!Dia  mengalami  remisi
seminggu selepas mengambil minyak dalam bentuk kapsul!!!(Dia mempunyai kad OMMP untuk
menggunakan ganja secara sah untuk leukemia yang disyorkan oleh doktornya)

Terima kasih kerana memberi kami peluang untuk tidak mengisi tubuh gadis kecil kami dengan
ubat narkotik yang mengubah hidup.Terima kasih kerana memberinya kudapan...apabila kanak-
kanak  biasa  berasa  sakit  perut  mereka!Terima  kasih  kerana  memberikan  senyuman  di
wajahnya  dan  membenarkan  dia  tidak  mengalami  sebarang  masalah  pada  bulan  rawatan
steroid dos tingginya yang panjang.

Satu-satunya kejatuhan untuk menggunakan minyak Rick Simpson untuk kita...ialah seorang
bapa kandung yang berdendam yang tidak pernah dalam hidupnya sebelum ini tidak bersetuju
dan mahu mengambil hak penjagaannya.Tetapi saya percaya pada kuasa penyembuhan yang
anda miliki dan saya akan berdiri teguh untuk kami dan ganja perubatan dan memperjuangkan
hakikat bahawa ini adalah bahagian yang paling penting dalam rawatan gadis kecil saya. Erin

"Pada hari Isnin Brave Mykayla telah memeriksa makmalnya untuk melihat sama ada ia cukup
tinggi untuk meneruskan kemoterapinya (dia telah ditangguhkan kerana kiraan neutrofil yang
rendah sejak 4 Jun)...untuk kesedihan saya mereka masih sangat rendah.

saya  risaukan  dia...Badan  dia...kesihatan  dia...masa  depan  dia...kesejahteraannya.Saya
mahukan  yang  terbaik  untuknya  dan  melihat  tubuhnya  dalam  keadaan  yang  lemah  amat
mematahkan hati  saya.Anda semua melihat  senyuman dan seorang kanak-kanak berusia 8
tahun yang bertenaga dan separuh sihat kelihatan gembira (yang hebat dan saya tidak boleh
lebih  gembira  tentang  itu)  tetapi  sebenarnya  jika  anda  melihat  makmalnya...dan  apa  yang
chemo lakukan pada badannya anda akan rasa perasaan yang saya rasa.Cebisan-cebisan
kecil hatiku yang hancur hancur berkeping-keping apabila warnanya hilang dari wajahku...ada
ketulan di tekak...dan mata saya bengkak dengan air mata.Dia sangat cantik...dia nampak ceria
dan sihat...dia TIADA kanser...dan dia mempunyai ubat semulajadi yang terbaik untuk melawan
kanser...Saya  tidak  tahan  ini  dan  apa  yang  ini  lakukan  padanya.Saya  mahu  ini  selesai
segera...tetapi  sehari  sebelum berlepas ke Hawaii  kami  mendapat  tarikh  tamat  rawatannya
pada 13 November 2014.Saya sangat bersyukur kerana ia berakhir 8 bulan lebih awal daripada
yang saya fikirkan tetapi pada hakikatnya...bolehkah anda bayangkan mengambil kemoterapi
setiap  hari  selama  lebih  1.5  tahun?!Dan  kemoterapi  mingguan  intensif  selama  10  bulan
sebelum itu?!

Kemoterapi penyelenggaraan telah dijelaskan kepada kami sebagai tempoh kemoterapi yang
lebih  mudah...dan  ia  tidak  mudah sama sekali.Mereka mengatakan  kiraan neutrofil  mereka
boleh  kekal  rendah  untuk  jangka  masa  yang  lama  sambil  melawan  virus...namun  saya
sepatutnya  menghantarnya  ke  sekolah  awam  tanpa  mendapat  virus?!Itu  tidak
mungkin...mereka  memberitahu  kami  dia  mungkin  menghidap  virus  *walaupun  dia  tidak
menunjukkan simptom...adik perempuannya sangat sakit* dan di sini 20 hari kemudian masih
dengan jumlah yang sangat rendah.

Mohon  rakan-rakan  mendoakan  Brave  Mykayla  mendapat  kekuatan  untuk  mengatasi  apa
sahaja  yang  menyebabkan  tempoh  pengiraan  rendah  yang  berpanjangan  ini.Semoga allah
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sembuhkan  badannya  dan  berikan  tenaga  untuk  mengharungi  kemoterapi  tanpa  kesan
sampingan atau kesan sampingan jangka panjang.Tolong tuhan lindungi  dia untukku...Saya
tidak  dapat  membayangkan  satu  hari  tanpa  senyuman  yang  indah  dan  pelukan  yang
menenangkan.Kami akan menyemak semula makmal pada hari Selasa minggu depan... dan
saya akan memaklumkan anda semua.peaceloveCURE.” Mama yang berani

-- Sukar untuk menggambarkan apa yang membaca ini lakukan kepada saya.Dan sukar untuk
membayangkan  apa  yang  semua  racun  itu  lakukan  kepada  Mykayla.Tanpa  sebab  selain
daripada kerakusan dan rasuah di peringkat tertinggi masyarakat kita.

Mykayla memerlukan ubat yang akan meningkatkan sistem imunnya, bukan racun yang akan
menyebabkan kerosakan jangka panjang yang tidak boleh diperbaiki.Adakah doktornya benar-
benar  tidak  tahu  ini?Apakah  kelayakan  yang  mereka  ada  untuk  memberikan  racun  tanpa
sebab?Adakah samseng yang mendapat keuntungan daripada memberi racun kepada kanak-
kanak mempunyai lesen untuk membunuh juga?Siapa yang memberikannya kepada mereka?

Semalam  kita  bercakap  tentang  membuat  wanita  beraksi.Inilah  punca  anda.Inilah  yang
kelihatan  dalam  amalan  apabila  doktor  tidak  melakukan  tugas  mereka  dengan  cara  yang
sepatutnya.Dan terpulang  kepada  anda  wanita  untuk  mengubahnya.Anda  melindungi  anak-
anak  anda  sepanjang  hidup  anda,  jadi  lakukan  apa  yang  perlu  dilakukan.Ambil  tindakan
sekarang, jangan tunggu, setiap hari penting.JB

"Kamu tahu...Pada hari yang lain kami membawa Mykayla ke doktor dan mereka menjalankan
makmal  biasa...Hemoglobinnya  berada  pada  paras  rendah  5.2  yang  sangat  kritikal  (yang
secara teknikalnya hampir tidak cukup darah untuk badan anda berfungsi...doktor memberitahu
kami  bahawa  rata-rata  kanak-kanak  hampir  TIDAK  RESPONSIF  pada  tahap  rendah  ini)
Mykayla dia melantun dari dinding, hiper, mendapat masalah kerana melompat di atas katilnya,
bercakap,  tersenyum,  dan  gembira!!!Doktor  tertanya-tanya  kenapa...baik  doc  apa  yang
berbezaantara Mykayla dan anak-anak awak yang lain...dia ada ganja!!!

Sudah tentu doktor TIDAK PERNAH mengkreditkan perkara seperti  ini  kepada ganja...tetapi
mereka  sepatutnya.Doktor  dan  penyelidik  perubatan  dan  farmasi  menyebabkan  kaum  kita
mengalami penderitaan yang tidak diperlukan dan ia amat dahsyat.Walaupun seseorang tidak
dapat  disembuhkan atas sebab tertentu...kualiti  hidup mereka boleh dipertingkatkan dengan
ganja.Datuk kamu adalah bukti bahawa barahnya sudah sangat parah dan merebak ke seluruh
tubuhnya...tetapi lihat apa yang ganja lakukan untuknya!

Semasa Mykayla masih bayi, neneknya meninggal dunia akibat kanser...kanser yang sangat
cepat dan agresif.Dia tidak menggunakan ganja.Mereka memasukkannya ke rumah hospis dan
mengepamnya  penuh  dengan  morfin...sebenarnya  memberitahu  kami  ia  adalah  untuk
memastikan  dia  bebas  daripada  kesakitan  dan  untuk  mempercepatkan  proses  kematian.ini
kejam...luar biasa...dan bermakna...dan ia adalah RAWATAN PERUBATAN STANDARD.Saya
tidak akan pernah mahu terjebak pada titisan morfin untuk menderita sehingga saya mati.Ini
kejam...dan saya berdoa setiap hari agar rasuah ini berakhir.” Mykayla yang berani

"Dua jawatan terakhir saya telah menghasilkan banyak soalan dan beberapa tuntutan untuk"
bukti "...Saya ingin berkongsi dengan anda semua sains antara ganja dan kanser sistem imun
(leukemia/limfoma).Maklumat  ini  khusus  untuk  saluran  sel  leukemia  Jurkat...iaitu  leukemia
limfoblastik akut sel-t CD4+...TEPAT keturunan yang sama dengan leukemia Mykayla.

Jenis  kanser  khusus  Brave  Mykayla  mempunyai  jumlah  sains  yang  terbukti  melampau  di
sebalik  ganja sebagai  rawatan yang berkesan kerana saintis  mendapati  bahawa sel  sistem
imun  mempunyai  reseptor  cb2  SPECIFIC  pada  mereka  yang  menyebabkan  apoptosis
(kematian sel).

THC  mendorong  apoptosis  dalam  sel  Jurkat  (leukemia  limfoblastik  akut  sel-t)  melalui  tiga
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mekanisme berbeza.(1) THC mengikat CB1 dan CB2, dan membawa kepada sintesis ceramide
oleh  serine  palmitoyltransferase.(2)  Ceramide  memasuki  mitokondria  dan  mengakibatkan
kebocoran cytochrome c ke dalam sitosol.(3) Cytochrome c bergabung dengan Apaf-1, caspase
9, dan membentuk apoptosom.(4) Apoptosom menukar procaspase 3 kepada caspase aktif 3,
mengakibatkan apoptosis.THC juga mengaktifkan laluan ekstrinsik (caspases 8 dan 10), dan
menghalang laluan Raf/Mek/Erk.Perencatan laluan survival sel membawa kepada defosforilasi
Bad, dan translokasi protein Bcl-2 ini ke dalam mitokondria, dan seterusnya kepada apoptosis.
Mykayla yang berani

--  Semakin  banyak  minyak  yang  diterimanya  semakin  baik,  terutamanya  memandangkan
rawatan perubatan yang tidak perlu yang masih ada dan terpaksa dilaluinya.Salam sejahtera
kepada  Hawaii,  Bravest  Mykayla,  amat  gembira  melihat  impian  anda  telah  menjadi
kenyataan.Dengan sedikit bantuan daripada minyak.JB

“Asap itu  TIDAK menyihatkan kanak-kanak atau mama...mama bodoh dan apa yang kamu
beritahu anak-anak kamu?Minyak atau nada!Terutama kepada kanak-kanak!” Naia

--  Saya  tidak  begitu  radikal,  merokok  atau  mengewap  juga  mempunyai  kesan  yang  baik,
contohnya terhadap loya pada wanita hamil.Ia tidak akan membahayakan kanak-kanak itu.JB

“Asap  tidak  begitu  hebat...lebih-lebih  lagi  jika  anda  mempunyai  kecenderungan  terhadap
alahan...sekadar  berkata.Saya  tidak  boleh  mengendalikan  asap!Juga,  kanak-kanak  tidak
mampu untuk mengetahui bila untuk berhenti...sama ada gula, kafein, makanan, dll.Anda perlu
menjadi panduan mereka.Saya tidak fikir menyokong merokok ganja adalah idea yang bagus
untuk remaja.Hanya mengatakan.Sekadar pendapat saya dari apa yang saya lihat.Juga boleh
mengalih perhatian daripada kerja sekolah dan isu-isu penting.” Naia

--  Saya  pernah  terganggu  daripada  kerja  sekolah  dan  isu  penting  juga,  dan  kami  tidak
mempunyai sebarang ganja yang tersedia untuk kami sama sekali.Apa yang saya perlukan
adalah untuk melihat seorang gadis yang tampan di suatu tempat di sekeliling dan itu sahaja
untuk kerja sekolah dan isu yang penting kepada orang lain tetapi tidak kepada saya.

Jika  anda  mengawal  berapa  banyak  teh  yang  diminum oleh  anak-anak  anda,  sudah  tentu
teruskan  dan  kawal  berapa  banyak  ganjamereka  akan  mengambil  atau  menelan.Semoga
berjaya dengan itu.Ia adalah satu usaha yang sia-sia tetapi saya pasti ia akan membuatkan
ramai  orang sibuk  untuk  beberapa tahun akan datang sehingga mereka menyedari  betapa
selamatnya kanabis dan hampir mustahil untuk mengambil dadah secara berlebihan.

Jadi  siapa yang peduli  berapa banyak yang dimakan oleh sesiapa sahaja?Saya tidak.Saya
tidak kisah berapa cawan teh atau kopi yang orang minum sehari, bayangkan itu.Kenapa mesti
saya?Ia  bukan  urusan  saya.Dan  bukan  urusan  sesiapa  pun  berapa  banyak  ubat  yang
menyelamatkan nyawa dan pencegahan ini diambil oleh sesiapa sahaja.

Lebih banyak minyak dalam anda dan lebih kerap lebih baik untuk kesihatan anda.Itulah satu-
satunya peraturan yang benar-benar terpakai.Kepada semua peringkat umur, termasuk kanak-
kanak dan ibu mengandung.Jika anda tidak menyukai idea ini, atasinya, belajar untuk hidup
dengannya,  itulah  perkara  terbaik  yang  boleh  anda  lakukan.Tiada  peraturan  ganja  akan
berfungsi,  ia  tidak  boleh  dikawal  selia.Selain  itu,  tidak  ada  sebab  sebenar  untuk
mengawalnya.JB

"Saya merokok sepanjang kehamilan saya sehingga 4 minggu bersalin.Doktor saya melakukan
ujian dadah setiap doktor melawat juga.Jadi  dia sedar saya merokok tunas.Apabila bayi  itu
dilahirkan dia dilahirkan sihat, 10.6 paun dan diuji negatif untuk THC.Saya juga menyusu dan
saya masih meneruskan penggunaan putik.Dan rasa apa, dia cemerlang dalam setiap batu
batu.Ia  agak  bertentangan  dengan  kerosakan  otak.Otak  memerlukan  kanabinoid  untuk
perkembangan motor kasar kesihatan, jadi berhenti membenci." Nessa
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"Anak saya dilahirkan 8 lbs 1 oz.5 hari LEBIH tarikh akhir dia.Itu adalah dua "kebimbangan"
teratas  yang  pernah  saya  temui  dengan  periuk  merokok  semasa  mengandung,  berat  lahir
rendah dan kelahiran pramatang.Anak saya hampir 9 bulan, baru sahaja membuat penilaian
bayley untuk menilai perkembangan kognitif serta fungsi motor dan bahasanya.Dia mendapat
purata tinggi dan sangat unggul dalam semua kategori.Jadi ambillah perkara karut anda dan
hembuskannya.“ Ashley

“Kerajaanlah yang menjadi penjenayah di sini...Saya menghidap multiple sclerosis dan begitu
juga  anak  saya...dia  perlu  mendapatkan  26  suntikan  di  otaknya,  setiap  minggu,  untuk
membunuh rasa sakit pada saraf di otaknya...

Saya mempunyai 3 orang cucu dan saya bukan 'DADAH' DAN BUKAN ANAK SAYA, YANG
lulus  TOP  DALAM  KELASNYA,  dan  dibayar  untuk  menjadi  tutor  kelas  kerana
kepintarannya.Buah pinggangnya ditutup,  kolonnya tidak berfungsi  dan kesakitannya sangat
kuat  sehingga  tidak  dapat  bergerak.Dia  tidak  pernah  menggunakan  dadah  atau  minum
minuman keras, hanya sekali-sekala, dalam hidupnya, sebelum dia mengembangkan MS.

Sepupunya memasukkan  beberapa periuk  ke dalam browniesnya  apabila  dia  mengajaknya
makan malam, tidak diketahuinya...dan rasa apa?Buah pinggangnya mula berfungsi semula,
gegarannya  berkurangan  dan  dia  sebenarnya  boleh  tidur  pada  waktu  malam,  apabila  dia
mengambil tincture.Ia meredakan gegaran dan dia boleh tidur pada waktu malam...Dia masih
perlu memasukkan 26 jarum di otaknya setiap minggu kerana sakit saraf di otaknya...

Siapa anda untuk menilai ubat yang luar biasa ini...?????dan omong-omong, saya mempunyai
seorang anak sebelum saya mendapat vaksin Hepatitis B, dan dia bebas MS, tetapi dalam
masa  seminggu  selepas  mendapatkan  vaksin,  saya  perlu  mendapatkan  cermin  mata  dan
kemudian dalam masa 2 minggu, saya buta sepenuhnya di mata kiri saya. ... Saya berumur 17
tahun dan menjadi buta.takut?ya...Kalau bukan kerana ubat ini, saya masih berkerusi roda...

Saya tidak akan pernah mendoakan penyakit ini kepada sesiapa...tetapi anda harus membawa
pertimbangan anda ke tempat lain...mengapa anda fikir ALLAH meletakkan ubat ini di planet
ini?Atau adakah anda fikir Tuhan membuat kesilapan?

Saya harap anak-anak anda tidak perlu melalui apa yang keluarga saya alami...melihat anak
anda mati di depan mata anda...dapatkan gambarnya, tuan...Harper menjadikan satu kesalahan
jenayah untuk menanam satu pokok di  halaman rumah anda...Saya rasa keluarganya tidak
pernah mengalami MS atau kanser sama ada ...atau RCMP sama ada.Sudah tiba masanya
undang-undang berubah memihak kepada rakyat dan bukannya syarikat dadah.” Laurel

"Jadi  anak  perempuan  saya  mempunyai  pengalaman  penyembuhan  emosi  yang  paling
mendalam mengenai  ganja  minggu ini.Untuk  mengatakan bahawa dia  mempunyai  perangai
emosi akan menjadi kenyataan yang terlalu rendah.Dia dilahirkan dengan kecacatan kelahiran
yang  mempunyai  cabaran  yang  melampau dengannya.Untuk  menghormati  privasinya,  saya
tidak akan bercakap tentang butirannya, tetapi katakan ia melampau.Dan hidup bersamanya
adalah satu cabaran yang telah menggegarkan dunia  saya lebih  kerap daripada tidak.Satu
cabaran fizikal  yang dia ada ialah migrain.Apa yang dia benar-benar boleh lakukan apabila
mereka  datang  ialah  berbaring,  kepompong  dalam  selimut,  dan  tidur.Itulah  satu-satunya
perkara yang benar-benar membantu.

Jadi  beberapa  bulan  yang  lalu,  saya  meminta  dia  mencuba  wafer  yang  diselitkan  minyak
kanabis dan dalam masa 15 minit, migrainnya hilang.Jadi minggu ini, saya akan tidur awal pada
suatu malam, dan dia fikir dia mungkin akan mendapat migrain kemudian, kerana dia dapat
merasakan  mereka  datang...jadi  saya  berikan  dia  bekas  kecil  dengan  beberapa  wafer  di
dalamnya untuk disimpan di tepi katilnya jadi jika dia rasakan ada bekas yang timbul semasa
saya tidur, dia boleh mengambilnya.Nah, dia mengambil empat malam itu.Mereka terperangkap
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bersama, dan dia hanya mengambil semuanya.Dan dia mempunyai pengalaman.Dan separuh.

Dia tidur sebahagian besar keesokan harinya dan malam dan keesokan harinya.Saya tahu dia
mempunyai beberapa jenis pengalaman...saya dapat melihat fikirannya melayang-layang dan
tahu dia sedang melalui sesuatu.Apa yang saya tidak bersedia adalah 180 yang lengkap yang
anak  saya  alami.Dia  gembira,  manis,  bertimbang  rasa,  dan  gembira  berada  di
sekeliling.Memang,  saya  telah  membuat  beberapa  perubahan  besar  di  sekeliling  keadaan
juga.Tetapi ini adalah keesokan harinya, jadi tidak dapat dinafikan betapa hebatnya peralihan
daripada  ganja.Tidak  mungkin  saya  dapat  membuat  dia  mengambil  sebanyak  itu.Dia  akan
menolaknya.Dan saya tidak akan terfikir untuk berterus terang dengan awak.Saya hanya mahu
tunduk tanda menghargai.Apabila saya memberitahu anda bahawa saya berjalan di atas tali
dengannya, saya tidak bergurau sedikit pun.Peralihan dan pembukaan yang berlaku untuk kami
kerana "kemalangan" bukanlah kemalangan.Saya tidak pernah memberinya sebotol apa-apa
untuk dimakan ubat.Apa yang saya lakukan malam itu adalah satu keajaiban.”

“Saya  sangat  gembira  akhirnya  dapat  mengumumkan  bahawa  bayi  lelaki  manis  saya
menggunakan ganja untuk melawan kesan sampingan kemo & radiasi DAN untuk memastikan
dia tidak tumbuh sebarang tumor baru!Ubat ini telah banyak membantunya.Sebelum dia makan
ubat ni dia selalu muntah, tak makan, lesu & cranky...kini dia sedang makan, dia mengurangkan
makanannya, berat badannya bertambah & sesiapa sahaja yang berada di sekelilingnya tahu
betapa gembiranya dia.”

-- Nah, tanpa racun dalam badannya, kanak-kanak itu akan menjadi lebih baik.Tidak masuk
akal untuk menggunakan kemo dan radiasi bersama-sama dengan minyak, ia seperti memberi
pesakit  penawar  sambil  mengepam racun ke dalam urat  mereka.Minyak hanya untuk  hasil
terbaik.Doktor harus tahu ini, ia tidak begitu sukar untuk memahami bahawa ia bukan idea yang
baik untuk memberi kanak-kanak racun apabila ia tidak perlu.JB

Q.Saya  seorang  ibu  tunggal  berusia  29  tahun.Anak  saya  kini  berumur  8  tahun  dan  hidup
dengan autisme sederhana.Saya tidak akan menukar saya mini saya untuk apa-apa di dunia
ini,  kecuali  untuk  memudahkan hidupnya.Saya tertanya-tanya adakah  anda  mempunyai  ibu
bapa lain yang datang kepada anda bertanya tentang minyak?Atau mana-mana kisah kejayaan
dengan autisme/Asperger?Jika saya membuat keputusan untuk pergi ke laluan ini apakah jenis
dos yang akan saya lihat?Saya menghargai semua maklumat!Terima kasih.Dari mama & budak
kecik yang frust.

A."Minyak  adalah  satu-satunya  perkara  yang  mungkin  berkesan,"  kata  Rick  apabila  saya
membacakan ini  kepadanya.Arahan dos dan maklumat lain tentang cara menghasilkan dan
menggunakan minyak ada di laman web kami dan dalam buku yang tersedia di sana.Saya telah
membantu  beberapa kanak-kanak autistik  pada masa lalu,  dan ubat  ini  memberi  keajaiban
untuk mereka.Kanak-kanak suka mengambil ubat ini, mereka tidak prejudis, mereka tidak tahu
bahawa mereka "melakukan sesuatu yang salah", dan ibu bapa sangat menikmatinya apabila
mereka mempunyai sedikit masa untuk diri mereka sendiri.Untuk hasil terbaik, seperti biasa,
saya  akan  mulakan  dengan  rawatan  standard  60g,  tanpa  pil,  dan  kemudian  saya  akan
mengekalkan kanak-kanak itu pada dos penyelenggaraan dalam jumlah pilihannya sepanjang
hayatnya yang panjang dan damai.Dan kanak-kanak dari video itu harus melakukan perkara
yang sama, jika adamungkin.Salam sejahtera, JB

"Mary Jane banyak membantu saya semasa saya hamil dan tidak pernah menjejaskan kedua-
dua bayi saya." Samantha

“Hai Rick, baru-baru ini kami mendapati saya mempunyai benjolan berisiko sederhana hingga
tinggi pada payudara kiri saya.Saya berumur 34 tahun dan anak perempuan saya baru berumur
1 1/2 tahun - Saya sangat ketakutan!Saya juga mengalami Kemurungan Pasca Natal selepas
kelahiran anak perempuan saya -jadi semua ini terasa terlalu berat.Walau bagaimanapun, nasib
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baik saya tinggal di Afrika Selatan, di mana walaupun masih menyalahi undang-undang, ganja
(atau dagga, seperti yang kita panggil di sini) tumbuh dengan banyak di sini dan agak mudah
untuk mendapatkan rumpai yang baik pada harga yang berpatutan.

Saya segera mula membuat minyak - juri masih keluar memandangkan ketulan di payudara
saya, kerana saya hanya kembali untuk pemeriksaan seterusnya dalam masa 2 bulan - tetapi
Kemurungan Selepas Natal telah hilang selepas sebulan mengambil minyak.Saya berasa kuat,
bermotivasi dan mampu mencapai perkara harian - yang hanya impian tidak lama dahulu!Di
Afrika  Selatan,  kami  kebanyakannya  hanya  mendapat  strain  Sativa  atau  strain  sativa
campuran.Saya hanya ingin  memberitahu anda tentang kisah saya,  kerana terdapat  begitu
ramai orang di luar sana yang menderita akibat kemurungan yang tidak perlu, mengambil ubat-
ubatan farmaseutikal yang menjejaskan mereka secara negatif, sedangkan sebenarnya, minyak
itu seolah-olah membetulkan apa sahaja yang perlu diperbaiki dengan mudah tanpa sampingan
yang buruk. kesan!Saya berasa seperti diri saya semula dan ia berasa HEBAT!Teruskan kerja
yang baik dan saya akan terus menyebarkan berita di sebelah ini!Banyak cinta, Kelly”

--  Terima kasih  atas  testimoni  hebat  ini,  Kelly.Saya pasti  ia  dapat  membantu  ramai  ibu-ibu
lain.Cara saya melihatnya, ibu-ibu harus menelan dos kecil minyak semasa mengandung dan
terus menggunakannya selepas kelahiran,  jika mereka benar-benar  ingin  memberikan yang
terbaik kepada anak mereka.Ia mungkin kelihatan kontroversial tetapi apakah ubat lain selain
sesuatu yang semulajadi seperti minyak yang anda ingin berikan kepada ibu dan anaknya?JB

"Saya merokok dan makan sepanjang kehamilan saya dan anak saya adalah salah seorang
budak lelaki paling bijak dan paling sihat yang pernah saya temui.Saya cuba mengambil pil
sakit pagi dan pil untuk sakit kepala dan tiada apa yang membantu.Sciatic saya sentiasa dicubit
dan badan saya akan sakit (mungkin kerana dia adalah 10 lb dan 23 inci panjang semasa saya
bersalin,  jadi  bagi  mana-mana  yang  ragu-ragu  yang  mengatakan  ia  membantutkan
pertumbuhan, anda sangat salah.) Saya makan gula-gula atau mempunyai sedutan kecil saya
akan mendapat kelegaan yang hampir serta-merta.Saya perlu bersetuju bahawa ia adalah ubat
paling selamat yang ada." Sarah

“Kehamilan dengan ke-2 saya adalah penyeksaan!Saya telah kehilangan 20 paun pada akhir
trimester pertama, muntah sepanjang hari, tiada selera makan langsung.Saya telah kehilangan
dia  tidak  syak  lagi.Saya  cuba  merokok  dan  berasa  bersalah!Namun  ia  menyelamatkan
nyawanya...Saya sedang makan dan berehat lebih baik daripada sebelumnya!Dia sihat gembira
dan  benar-benar  cantik!Sekarang  berumur  9  tahun,  tiada  masalah  kesihatan  langsung.”
Jennifer

“Ibu  tidak  boleh  menyimpan  makanan.Apakah  kesannya  terhadap  janin  yang  sedang
berkembang?Ia  sangat  merosakkan  janin.Jadi  bagaimana  anda  boleh  membuat  ibu  dapat
menyimpan  makanan?Anda  menggunakan  ubat  yang  paling  tidak  boleh  menyebabkan
kemudaratan.Ganja.Sebarang ubat anti-loya lain yang boleh digunakan oleh doktor mempunyai
kesan sampingan.Satu-satunya kesan sampingan ganja ialah perasaan sihat dan tidur.” Gersh

Q.Isteri  saya  mengalami  sakit  pinggang  yang  teruk  kerana  mengandung  7  bulan,  dia
menyifatkan ia sebagai kedutan saraf yang amat menyakitkan.Saya cuba melihat sekeliling di
tapak  anda  dan  di  sini.Adakah  RSO  secara  dramatik  membantu  kesakitan?Adakah  anda
mempunyai  pautan  ke  topik  sebelumnya  mengenai  subjek  ini?Saya  bimbang  jika  mereka
meletakkannya pada codeine ia akan membahayakan bayi

A.Minta  dia  menelan  sedikit  dos  minyak  dan  sapukan  minyak  secara  topikal  pada
punggungnya.Beri  dia  urutan  dengan  campuran  minyak  dan  minyak  biji  rami.Ya,  terdapat
kemungkinan  besar  codeine  boleh  membahayakan  bayi.Minyak  tidak  boleh  dan  tidak  akan
membahayakan bayi dalam apa cara sekalipun.JB
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“Anak saya telah didiagnosis pada Oktober dengan sarkoma sinovial selepas membuang tumor
sebelum  menjalani  biopsi.Dimaklumkan  bahawa  kanser  itu  masih  ada  dan  boleh  merebak
kepadanyaparu-paru  disebabkan  oleh  jenis  kanser  yang  agresif.Keputusan  ujian  terbaharu,
mereka tidak dapat menjumpai sebarang kesan yang menyebabkan mereka bingung.Minyak
ganja adalah salah satu daripada banyak perkara yang saya mulakan dengannya hampir serta-
merta selepas diagnosis." Amanda

“Apakah  orang  termuda  yang  anda  sedar  sedang  dirawat  dengan  RSO?Adakah  terdapat
protokol  rawatan  kanak-kanak?Sedangkan  kita  selama  ini  tidak  berjaya  mempengaruhi
pendapat  nenek  &  dapat  mengubati  atuk.Saya  mempunyai  anak  berusia  2  tahun  dengan
masalah gastrik yang tidak diketahui (ya dia telah menjalani rawatan "perubatan" selama lebih
setahun & semua pil, krim, losyen & ramuan Big Pharma tidak berjaya.Mereka kini cenderung
kepada sindrom protein.Jelas sekali kanak-kanak seberat 25 paun tidak boleh mengendalikan
dos yang sama seperti  lelaki  seberat  175 paun jadi  adakah anda mengesyorkannya sama
sekali untuk aplikasi pediatrik?” Sara

--  Ibu  mengandung  perlu  menggunakan  minyak  dan  kemudian  meningkatkan  dos  apabila
mereka  bersalin.Selepas  kelahiran,  ibu  harus  makan sedikit  dos  minyak untuk  memastikan
bahawa anak akan berkembang dengan cara yang optimum.

Jadi,  jika anda bertanya kepada saya,  pesakit  bongsu saya berumur tolak lapan bulan dan
masih menunjukkan prestasi yang baik, dia adalah kanak-kanak yang paling maju di tadikanya
dan mula bercakap lebih awal daripada kebanyakan orang lain.Ibunya menggunakan minyak
sebelum  dia  melahirkannya,  dan  anak  itu  juga  diberi  minyak  selepas  vaksinasi  dengan
hexavaccine  untuk  memastikan  bahan  kimia  berbahaya  akan  dikeluarkan  dari  badannya
secepat mungkin.

Minyak ganja adalah ubat yang selamat untuk semua peringkat umur.Jika anda menghadapi
masalah memahami perkara ini,  lihat  apa yang dilakukan minyak untuk ekzema atau ruam
lampin dan kemudian kembali dan beritahu saya bahawa anda tidak akan pernah memberikan
ganja kepada anak anda.Apa yang anda akan dengar daripada saya ialah ibu bapa yang tidak
akan memberikan ganja sebagai ubat kepada anak mereka sama ada salah maklumat yang
teruk, atau mereka adalah sadis psikopat yang suka melihat orang lain menderita.

Adakah anda tahu sejauh mana minyak itu berkesan melawan sakit gigi?Adakah anda akan
memberi  anak minyak untuk melawan kesakitan yang berkaitan dengan pertumbuhan gigi?
Saya akan.Tanpa segan silu.

Dos untuk kanak-kanak pada asasnya adalah sama seperti untuk orang dewasa, apabila anda
merawat  sesuatu  yang  serius.Mulakan  dengan  dos kecil  tiga  kali  sehari,  biasakan  pesakit,
tingkatkan dos setiap empat hari atau semudah mana, dan sentiasa cuba masukkan sebanyak
mungkin ubat ke dalam pesakit secepat mungkin, sambil memastikan mereka kekal. dalam zon
selesa mereka.JB

“Jika anda mempunyai anak dan enggan mendapatkan vaksinasi yang “disyorkan”, bersedialah
untuk mengambil anak anda daripada anda secara paksa mengikut negeri yang anda tinggali.Ia
berlaku lebih kerap,  pada kadar yang membimbangkan.Google dan lihat  "keperluan"  negeri
anda. Pekerja sosial menunjukkan lebih banyak "God complex" setiap hari dan percaya mereka
lebih tahu daripada mana-mana ibu bapa apa yang terbaik untuk setiap anak tunggal.Berhati-
hati walaupun semasa bercakap dengan doktor keluarga anda tentang perkara itu." Platypus

“Saya mengenali  dua orang yang anaknya tidak pernah diberi  vaksin.Kedua-duanya adalah
pakar kiropraktik.Salah seorang kanak-kanak bersekolah di sekolah swasta.Saya fikir jika anda
sekolah rumah tidak mengapa.Tidak pasti." Lorinda

“Saya  melihat  kanak-kanak  kecil  dan  bayi  menghidap  kanser,  sebelum  rawatan  mereka
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kelihatan baik,  selepas pembedahan dan kemo mereka kelihatan seperti  sedang mati,  dan
selalunya.Ia  menghancurkan  hati  saya  bagaimana  orang  dibuat  menderita  dan  mati  awal,
apabila minyak ini menyembuhkan begitu banyak.Saya sudah seminggu menggunakan minyak,
dan saya berasa hebat, saya percaya ia mengecutkan tumor saya pada buah pinggang, saya
belum mempunyai bukti tetapi tidak lama lagi saya akan melakukannya. Lannah

"Seorang rakan jururawat menggunakannya pada ruam lampin tahap 3, hilang semalaman!"
Alice

--  Bagi  mereka  yang  berpendapat  bahawa  kanak-kanak  tidak  boleh  menggunakan
ganja.Apakah ubat  lain yang anda mahusuka memberi  mereka jika bukan ubat  semula jadi
yang tertua dan paling selamat yang telah digunakan selama beribu-ribu tahun?Atau adakah
anda  akan  melihat  anak-anak  anda  mengalami  semua ekzema dan  ruam tanpa  sebab?Itu
bukan  perkara  yang  bagus  untuk  dilakukan,  saya  katakan.Lebih-lebih  lagi  apabila  terdapat
penyelesaian yang begitu mudah untuk semua masalah kulit ini.

Adakah wajar untuk melihat anak-anak anda menjerit kesakitan apabila anda boleh memberi
mereka setitik minyak dan mereka akan bebas daripada kesakitan?Hm?JB

"Bolehkah admin memberi nasihat tentang jenis dos yang perlu diberikan kepada kanak-kanak
berumur 8 tahun yang telah dihantar pulang ke rumah untuk meninggal dunia?" Ricardo

-- Mulakan dengan dos yang kecil, lihat bagaimana kanak-kanak bertindak balas dan kemudian
naikkan  dos  secepat  kanak-kanak  boleh  mengambilnya.Tiga  kali  sehari.Selalunya  penuh
dengan pil bila dihantar pulang ke rumah untuk mati, jadi nak detoksifikasi dulu sebab tak tahu
apa interaksi  tu,  selalunya  tak  elok  sangat  interaksi  dengan  bahan kimia  maut  tu.Tetapi  ia
adalah kerana minyak cuba membersihkan meja supaya ia boleh mula berfungsi.

Atau, jika anda tidak rugi, anda juga boleh mulakan dengan kuantiti minyak yang banyak dan
meletakkan pesakit dalam keadaan koma terkawal dengan cara itu.Itulah yang mungkin saya
lakukan, tetapi terpulang kepada ibu bapa arah rawatan yang mereka pilih.

Apa yang saya tahu ialah penyakit agresif  harus dirawat secara agresif.Dan saya juga tahu
bahawa, secara umum, lebih banyak minyak yang anda berjaya masuk ke dalam pesakit dan
lebih cepat anda melakukannya, lebih baik peluang untuk berjaya dan bertahan.Tetapi saya
juga tahu bahawa arahan dos disebut atas sebab tertentu.

Jika ia adalah anak saya, saya akan mengisinya dengan minyak, saya tahu bahawa pastinya,
kanak-kanak  itu  akan  berenang  di  dalamnya  dan  saya  kemungkinan  besar  tidak  akan
membiarkan mana-mana doktor mendekatinya.Tetapi itulah saya dan saya tahu apa yang perlu
dilakukan.Salam sejahtera, JB

"Baiklah, saya akan keluar buat masa ini.Dr Dave meletakkannya pada Lyrica, untuk merawat
sakit  Kayapnya.Selama  dua  hari  yang  lalu  (dan  ia  menjadi  lebih  teruk),  Dave  telah
berhalusinasi.Seperti dalam, dia hanya berkata, "Lelaki berambut merah itu tidak sepatutnya
menghantar ke sini." Apabila saya berkata, "Apa?", jawapan Dave ialah, "Oh, tidak mengapa,
saya  pasti  dia  tiada  di  sini."  Saya  baru  sahaja  berbual  dengannya,  dan  dia  berkata  dia
menyedari bahawa ada sesuatu yang tidak kena yang berlaku kerana, apabila dia melihat ke
luar ekor matanya, dia dapat  melihat  hutan di  luar tingkap kami.WTF!!!Dia telah mengambil
Minyak Ganja untuk sementara waktu sekarang, dan tidak pernah mengalami perkara seperti
ini.Tidak sampai seminggu di Lyrica dan dia telah kehilangan hampir semua kawalan motornya
dan kini dia sedang berhalusinasi.Saya baru sahaja meletakkan sedikit Minyak Ganja pada lesi
Kayap (dengan DMSO) dan rasa sakit itu berhenti.Saya menelefon Dr. dan membawa Dave
masuk PERKARA PERTAMA PADA HARI  ISNIN.BTW,  saya baru  sahaja  menyemak laman
Lyrica, "pemikiran tidak normal" dan "halusinasi" adalah salah satu kesan sampingan." Kim
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“Spencer  mempunyai  minggu  yang  menakjubkan  semua!!Dia  bertemu  sepupu  buat  kali
pertama,  dan  dapat  berjumpa  dengan  pakcik  dan  Aunty  dari  Georgia!!Dia  jatuh  cinta
sepenuhnya dengan makcik Sara, dia malah memilihnya daripada saya atau ayah!!Bahagian
yang  paling  best  ialah  melihat  dia  MEMEGANG KRAYON DI  TANGAN DAN WARNANYA,
semasa di pangkuan ibu saudaranya!Dia pun buat pemindahan, dari tangan kanan ke tangan
kiri!!Dia  mengecat  kereta  kayu  dengan  ketepatan  penuh  menggunakan  TOES!Akan  cuba
memuat naik videonya tidak lama lagi!Dia terus mengucapkan kata-kata baru, dan benar-benar
menawan!Kami dapat membuat dia menanggung berat di kakinya dengan banyak sokongan!
Dia  mempunyai  masa  terbaik  ditarik-tarik  dengan  pejalan  kakinya...Saya  tidak  dapat
menggambarkan  kegembiraan  hati  yang  saya  rasakan  melihat  bayi  saya  berbuat
demikian.Kegembiraan  murni  di  wajahnya  semasa  dapat  bermain  dengan  budak-budak
besar  ...mereka  semua menunggang  basikal  dan  skuter,  dan  apa  yang  dia  boleh  lakukan
hanyalah menonton dengan penuh rindu...Saya dapat  melihat  keinginan untuk menyertai  di
wajahnya  dan  tidak  memahami  mengapa  dia  tidak  boleh  berlari  dan  bermain  dengan
mereka...Dan kemudian sepupunya Jason, dengan hati emas, mula menariknya ke hadapan,
memberitahu budak-budak lain mereka lebih baik menunggang lebih cepat,  atau polis akan
menangkap  mereka,  menarik  Spencer  mengejar  mereka  dalam  pejalan  kakinya,  membuat
sirenberbunyi  manakala  yang  lain  menunggang sekitar  dan  sekitar.Jika  anda  boleh  melihat
wajahnya...akhirnya, dia adalah salah seorang budak lelaki itu!Ia mematahkan hati saya kepada
berbilion-bilion keping, dan kemudian menariknya kembali  bersama-sama sekali  lagi dengan
hanya  sekelip  mata  dan  ketawa  dalam  suaranya.Minggu  terbaik  dalam  masa  yang
lama.Spencer mesti menjadi seorang budak besar, dan saya menyukainya!Membuat saya ingin
lebih kuat, berjuang lebih keras, berdoa lebih lama, untuk keajaiban kecil ini yang kita panggil
Spencer.”

“Dan  tumornya  semakin  mengecut  menggunakan  minyak  ganja  THC  tinggi!!Spencer  telah
dianggap sebagai terminal oleh onkologi Loma Linda.Tetapi, MRI baru-baru ini menunjukkan
pengurangan saiz tumor!!Minyak THC yang tinggi adalah satu-satunya ubatnya!Berwarna CBD
yang tinggi  adalah apa yang telah terbukti  meningkatkan fungsi  lengannya,  pada dasarnya
menyembuhkan saraf yang dimusnahkan semasa pembedahan otak dan tulang belakangnya.
Suzetta

“Saya masih tidak percaya apa yang minyak itu lakukan kepada saya.Diabetes, kerosakan buah
pinggang, arthritis, sciatica, tendon koyak, obesiti semuanya hilang dan beberapa neurogenesis
pasti  berlaku.Tambahan pula saya akan diberitahu saya mempunyai ADHD jika saya masih
kecil  sekarang.Saya adalah raksasa yang merosakkan diri  sendiri.Saya menghabiskan lebih
banyak masa merosakkan sekolah kemudian pergi ke kelas.Saya meletakkan ibu bapa saya
melalui neraka.Sehingga saya mula merokok periuk.Saya pergi daripada purata 30 di sekolah
kepada  lebih  80-an,  malah  90-an  dalam  beberapa  mata  pelajaran.Dan  tiada  lagi
vandalisme.Lucu  mereka  fikir  periuk  tidak  baik  untuk  kanak-kanak.Saya  terpaksa  tidak
bersetuju.” Peter

"Kami sedang merawat anak lelaki kami yang berumur 6 tahun dengan tumor otak AA3 dan
gangguan genetik yang jarang berlaku.Doktor tidak boleh menawarkan apa-apa, dan berkata
dia hanya mempunyai beberapa bulan untuk hidup.Setakat ini tiada sawan dan MRI seterusnya
akan memberitahu kami lebih lanjut.Last check up, selain ketumbuhan otak, dia dalam keadaan
PERFECT kesihatan.Dia tidak menjalani kemo, tiada radiasi  dan tiada pembedahan.HANYA
minyak!!!” Penne

“OMG, saya duduk di sini dengan mata saya bocor, cuba menyerap berita dari panggilan telefon
yang baru saya terima.Lebih dari 2 minggu yang lalu, saya bercakap dengan seorang bapa di
timur  yang anak perempuannya berusia 5 tahun baru  sahaja kambuh.****  telah didiagnosis
dengan Neuroblastoma Berisiko Tinggi Tahap 4 (Kanser Kanak-Kanak) - prognosis yang buruk
(MYCN  Amplified).Mereka  diberitahu  bahawa  tiada  harapan  dan  pada  dasarnya  untuk
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membawanya  pulang  dan  menikmati  hari-hari  terakhir  mereka  bersamanya,  bahawa  dia
mempunyai sedikit masa.Difahamkan ayah sangat kecewa apabila dia menghubungi saya.Kami
mengarahkan dia ke arah yang betul  dan mereka mula ****  pada med.Mereka baru sahaja
selesai membuat temu janji  dengan pakar onkologi di  hospital.Urinalisis penanda tumor ****
adalah BIASA SEPENUHNYA!!!Dia telah meningkat daripada 80, kemudian meningkat kepada
90 pada minggu berikutnya dan kini turun kepada 8.7.(Antara 2 & 9 adalah perkara biasa).Betul
tu  orang,  TIADA TANDA KANSER.Dalam  2  minggu  kanak-kanak  ini  telah  pulih  daripada
penyakit tenat/sakit kritikal kepada tahap kesihatan yang jelas.Pakar onkologi berkata mereka
tidak pernah melihat perkara seperti ini sebelum ini.” Corrie

“Anak lelaki saya yang berumur 11 tahun telah menjalani kemo selama 10 bulan yang lalu (dan
dia juga menjalani radiasi selama 6 minggu pada masa itu) dan kami telah memberinya minyak
selama 4 bulan yang lalu dan ia sangat membantu dalam banyak cara. .” Angela

“Minyak itu telah menyelamatkan nyawa saya.Secara literal.Saya mengalami kegagalan jantung
yang  teruk,  osteoporosis,  osteoarthritis,  sindrom  ligamen  longgar  dan  sindrom  kesakitan
serantau.Saya tidak mengambil sebarang ubat lain dan kesihatan saya bertambah baik.Anak
lelaki saya autistik/epilepsi berumur 11 tahun tidak mempunyai ubat selama berbulan-bulan dan
berfungsi  dengan  baik  kerana  pendidikan  Rick  tentang  minyak.Terima  kasih  kerana
menyelamatkan nyawa kami.” Maria

“Saya perhatikan ia melakukan beberapa perkara,  untuk anak kecil  saya apabila kepalanya
terhantuk akibat dibaling batu atau apa sahaja dan mendapat ketulan, minyak itu akan hilang
dalam  masa  sehari!Ia  juga  nampaknya  berfungsi  untuk  menutup  lubang  pada  kulit  yang
ditinggalkan oleh jerawat atau bisul atau bahkan sista.Saya kadang-kadang mendapat bisul di
muka saya dan ia mengalir dengan beberapa salep ichthammolum tetapi kadang-kadang ada
lubang.Saya baru-baru ini mula memasukkan minyak ganja ke dalam lubang dan tidakkah anda
tahu ia menutup lubang besar kira-kira satu milimeter diameter!Dan sekarang kawasan itu siram
dengan kulit saya!Satu-satunya perkara yang tidak dilakukan ialah memudarkan kawasan kulit
saya yang sedikit lebih gelap, tetapi ada perkara lain yang boleh saya gunakan untuk itu.Saya
gembira ia menutup kulit!” Mahndisa

“Kawan baik saya memberikannya kepada anaknya dan dia berhenti mengalami sawan.Saya
minta maaf kawan saya kerana saya meragui awak.Anda tahu apa yang terbaik untuk anak
anda dan anda betul.” Mary

“Awak tahu  apa yang  ada di  bawah kulit  saya?Ibu bapa ini  tidak  mengapa dengan kesan
sampingan seperti  kegagalan buah pinggang, koma, kelewatan perkembangan dan mungkin
kematian.Tetapi apabila kesan sampingan yang mungkin adalah "tinggi" semua orang menjadi
panik.Begitu teruknya mereka dicuci otak.Kematian adalah kesan sampingan yang lebih boleh
diterima daripada yang tinggi.Selalunya,  mereka ini  adalah orang yang berpendidikan,  bijak
juga.Memang sukar dipercayai.” Missy

"Sekali lagi, kanak-kanak memerlukan THC dalam ubat mereka juga.Kawal selia ganja dengan
cara yang sama seperti anda mengawal jagung atau teh.Itu sahaja yang diperlukan.Tiada cukai
tambahan,  tiada  lesen  khas,  tiada  apa-apa.Itulah  satu-satunya  cara  yang  rasional  untuk
pergi.Kosmetik THC 30% berfungsi dengan baik, ingatlah bahawa apabila anda mula berfikir
tentang  cara  "mengawal  ganja."  Ia  adalah  satu  pembaziran  masa  dan  usaha  untuk  cuba
"mengawalnya." Kami sudah cukup dikawal selia, saya akan katakan.”JB

Suppositori
“Supositori  dengan  Minyak  Rick  Simpson  (RSO)  adalah  rahmat  untuk  semua  wanita  yang
mempunyai masalah berkaitan PMS dan juga bagi sesiapa yang mempunyai masalah buasir,
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Crohn, usus dan usus dll.Ia juga bagus untuk pernafasan dan untuk keadaan paru-paru, apatah
lagi  kawalan  selesema.Mereka  menghasilkan  perasaan  tahan  lama  yang  sangat
menyenangkan  di  dalam  badan.Saya  tidak  pernah  melihat  sesiapa  yang  tidak  suka
mengambilnya selepas mereka mengatasi keraguan awal mereka.”JB

“Hai JB, saya tidak tahu bahawa ini berguna kepada sesiapa sahaja jadi akan membenarkan
anda menjadi hakim itu.Saya baru-baru ini mengalami beberapa jenis masalah halangan usus,
ia  tidak  pernah  didiagnosis  sepenuhnya.Bengkak  dalaman  yang  sangat  menyakitkan  yang
semuanya menghalang usus.Paling teruk saya tidak boleh duduk atau berdiri kerana sakit &
hanya boleh baring di  sisi  saya untuk melegakan.GP nampaknya menolak kanser  daripada
ujian darah ekspres tetapi tiada apa-apa untuk membantu saya selain pelantikan perunding
dalam masa beberapa minggu.Saya dengan bodohnya mencuba rawatan buasir farmasi yang
selepas menenangkan seketika memburukkan keadaan.

Sebulan atau lebih sebelum ini saya telah membeli acuan suppository di eBay jadi memutuskan
untuk mencubanya.Saya campurkan minyak kelapa (pepejal pada suhu bilik) dengan RSO &
tambah beberapa titis minyak pokok teh.Penyembuhan itu serta-merta & dalam masa 24 jam
saya  dapat  merasakan  peningkatan,  rasa  sembuh  yang  pasti  &  bengkak  telah
berkurangan.Dalam masa 7 hari saya kembali normal & berasa sembuh sepenuhnya, berhenti
menggunakan suppositori.Ini agak pramatang & selepas 7 hari lagi bengkak kembali.Saya terus
kembali menggunakan suppositori & kali ini berterusan selama 14 hari (selagi boleh) selepas
bengkak hilang.Saya tersentuh apabila saya mengatakan ini tetapi itu nampaknya berkesan &
minyak telah menyelamatkan saya daripada pengalaman yang menakutkan dan menyakitkan
dalam masa menunggu untuk berjumpa pakar.Saya kini berasa sangat terdedah apabila saya
tidak mempunyai tiub minyak di dalam peti sejuk.

Kerana melegakan kesakitan saya & menyembuhkan diri  saya dengan cepat,  menjimatkan
masa berharga doktor pakar saya nampaknya seorang penjenayah yang melanggar undang-
undang!Dunia yang pelik!” M

Bagaimana untuk membuat suppositori?
Cairkan mentega koko, tambah minyak, kira-kira 1-2g minyak setiap 100g mentega koko cair
sebagai  permulaan.Kemudian  tambahkan  dos  setiap  empat  hari  sehingga  pesakit
menggunakan kira-kira 0.33 g minyak dalam setiap suppositori.1g (jumlah berat) suppositori
untuk kanak-kanak, 2g untuk dewasa, 3g (bebola) untuk masalah keputihan.0.01-0.02g minyak
akan berfungsi  dengan baik  untuk pemula.Jika anda memulakan seseorang dengan 0.05 g
dalam suppo, mereka mungkin juga tidak akan merasakannya, tetapi lebih baik bermula dengan
dos  yang  kecil  (bagi  mereka  yang  tidak  pernah  mencuba  rami  pada  masa  lalu  dll.).RSO
sebenar  sangat  kuat  dan  anda  tidak  pernahtahu  dengan  tepat  bagaimana  pesakit  akan
bertindak  balas  (tekanan  darah dll.),  tetapi  suppositori  akan  menjadi  cara  yang  baik  untuk
membiasakan orang dengan minyak.

Perkara yang menarik tentang suppositori ialah bagaimana ia seolah-olah membuka paru-paru
dan menjadikan pernafasan lebih mudah dalam masa 20 minit - impian menjadi kenyataan bagi
ramai  yang  menghidap  COPD  atau  asma  dsb.Pesakit  juga  telah  menggunakannya  untuk
merawat psoriasis, tekanan darah tinggi, Crohn's, PMS cramp dll.

Anda juga boleh menambah minyak semula jadi lain kepada suppositori, ia bergantung kepada
apa yang anda inginkan dan tujuannya.Hanya pergi ke beberapa tapak perubatan semula jadi
dan  baca  apa  yang  dilakukan  oleh  minyak  pati  yang  berbeza  dan  anda  boleh  mencuba
seberapa banyak yang anda fikirkan perlu.

Juga, suppositori adalah cara terbaik untuk merawat pesakit yang tidak boleh makan minyak
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atau tidak boleh menyimpannya di dalam perut mereka atas sebab tertentu.Setakat yang saya
bimbang, berdasarkan kesannya, mengambil minyak dalam suppositori adalah cara terbaik dan
paling  menyenangkan  untuk  menggunakan  rami.Kedengaran  dan  nampak  kelakar  pada
mulanya, saya akui, tetapi mereka yang telah mencuba bersetuju.Mungkin ia membuka chakra
dari bawah ke atas, siapa tahu, tetapi ia pasti terasa hebat.

Wanita  akan  suka  mengambil  suppositori  -  mereka  juga  membantu  dengan  semua  jenis
jangkitan bakteria dan virus, "pertukaran maklumat mikrobiologi rakan kongsi," alahan kepada
kondom  dan  pelincir  yang  digunakan  padanya,  dsb.Adakah  saya  menyebut  betapa
berkesannya minyak itu menjaga (tahap) ketidakseimbangan hormon?Salam sejahtera, JB

“Supositori dengan RSO juga boleh digunakan untuk semua jenis masalah keputihan, termasuk
tetapi tidak terhad kepada jangkitan yis,  HPV, kondiloma, herpes dan banyak penyakit  atau
jangkitan lain yang tidak semestinya perlu dihidapi oleh seseorang.Lebih-lebih lagi apabila ia
boleh dijaga dengan begitu mudah jika minyak digunakan.JB”

“Supositori  minyak rami RSO berfungsi  hebat  untuk semua jenis  masalah dubur  atau faraj,
buasir, masalah Crohn, usus atau usus, leukemia, keadaan paru-paru termasuk asma, tumor
otak, tekanan darah, kawalan keseimbangan hormon dll.JB”

“Bolehkah anda  memberi  saya nasihat  sama ada  minyak hem selamat  digunakan semasa
mengandung?Tidak banyak maklumat di luar sana yang boleh saya temui.Rakan saya baru
sahaja diberitahu dia mempunyai sista umbilical yang boleh menyebabkan pembekuan darah
yang membawa kepada kematian bayinya.Saya telah melihat kesan minyak hem dan kebaikan
yang boleh dilakukannya, cuma saya tidak pasti sama ada ia selamat semasa mengandung.”
Christine

--  Christine  yang dihormati,  sudah tentu ia  selamat  untuk  digunakan,  rami  telah digunakan
semasa mengandung dan juga untuk sakit bersalin, selama berabad-abad.Saya mengesyorkan
agar dia membuat suppositori dengan 0.01-0.06g minyak dalam setiap satu (mulakan dengan
1-2g minyak setiap 100g mentega koko).Sista biasanya akan hilang dalam masa beberapa
minggu.Tiga  kali  sehari,  dan  jangan  risau,  minyak  tidak  akan  membahayakan  bayi.Salam
sejahtera, JB

“Mengalami migrain?Ambil sebutir minyak ganja bersaiz beras, akaRSO, dan ambil beberapa
kenyitan mata.Tiada yang lebih baik, biar saya beritahu awak!” Sarah

--  Nasihat  yang  bagus,  Sarah.Ia  benar-benar  berkesan.Boleh  saya  cadangkan  untuk
mencubanya  dalam  suppositori,  agak  hampir  dengan  bantuan  segera  dan  juga  berfungsi
sebagai pencegahan jika anda mengambilnya secara religius setiap hari.Migrain boleh menjadi
sangat melemahkan.(Jindrich mendidik saya tentang suppositori dan dia betul dalam semua
perkara.)” Tracey

“Saya dapat apa yang saya mahu terima kasih.Saya mahu anda mengakui bahawa minyak
adalah ubat  tidak kira kekuatannya.Minyak tidak semestinya 95-98% untuk mempunyai nilai
perubatan.Ia bukan sekadar "omong kosong" jika bukan peratusan tertinggi yang mungkin.Bagi
saya nampaknya memudaratkan apabila ramai orang mencari maklumat untuk mendapatkan
maklumat yang salah bahawa ganja boleh menjadi omong kosong.Ia adalah herba suci dan
pasti mempunyai nilai dalam apa jua bentuk.

Saya akan berfikir bahawa picagari yang dilincirkan (tanpa jarum sudah tentu) dengan minyak
yang sedikit  panas boleh dimasukkan dan digunakan terus ke dalam usus.Tembak terus di
sana.Nampaknya pencairan lebih masuk akal  untuk aplikasi  topikal  di  kawasan yang luas."
Blake

-- Jika itu yang anda mahukan maka anda masih tidak tahu maksudnya, Blake.Minyak THC
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45% adalah omong kosong jika dibandingkan dengan 95-98% THC RSO yang sangat mujarab
dan sedatif terbaik dan ia tidak akan mempunyai kesan yang sama atau setanding.Adakah itu
yang anda mahu dengar?

Sekarang sila berasa bebas untuk menyapu sedikit minyak pada rektum anda jika anda ingin
membuktikan pendapat anda dengan lebih baik, dengan cara itu anda akan mendapat lebih
banyak pengalaman praktikal tentang cara menggunakannya dengan betul.Minyak akan cepat
menunjukkan  kepada  anda  mengapa  ia  adalah  lebih  baik  untuk  digunakan  dalam  bentuk
suppository  dan  itu  adalah  lebih  baik  untuk  mendengar  daripada  nasihat  yang  bermaksud
baik.Minyak  boleh  berfungsi  seperti  gam jika  anda  masih  tidak  mendapat  petunjuk.Nikmati
percubaan,  sila  buat  video  tentangnya  supaya orang lain  tidak  perlu  mengulangi  kesilapan
pemula ini.Salam sejahtera, JB

“Hati mendapat sebahagian besar bekalan darahnya daripada sistem penghadaman supaya ia
boleh  memproses  selanjutnya  protein,  nutrien  lain  dan  bahan  toksik.Oleh  itu,  pengambilan
Minyak Simpson memberikan penghantaran yang pasti dan cepat ke hati,  dan kemudian ke
bekalan darah dan seluruh badan.Di samping itu, beberapa minyak akan masuk ke kolon terus
untuk menambah ubat dalam aliran darah anda.Semoga berjaya!" Steve

“Kawan, suppository minyak kanabis AKHIRNYA telah melegakan sakit perut saya yang teruk!
Saya juga tidak berasa direjam langsung!(Saya lebih suka mempunyai pilihan dengan itu) Saya
akhirnya  dapat  tidur  tanpa  rasa  sakit  dan  bangun  dengan  rasa  lebih  baik.Seorang  rakan
memberi  saya  artikel  yang  menerangkan  bioavailabiliti  minyak  kanabis  untuk  kaedah
pentadbiran yang berbeza.Ia panjang dan ilmiah tetapi saya membaca semuanya.

Apabila  diambil  secara  lisan,  asid  perut  mengurangkan  kadar  penyerapan.Orang  ramai
mendapat  perasaan yang sangat  'tinggi'  atau 'dibatu'  apabila  mereka menelan minyak,  dan
seterusnya, mereka fikir minyak itu mesti 'benar-benar berfungsi'.Tetapi dengan laluan lisan, ia
sebenarnya tidak diserap pada kadar yang lebih tinggi, ia hanya dialami dengan cara psikoaktif.

Saya  telah  mengambil  minyak  ganja  secara  lisan  selama  hampir  2  tahun  dan  saya  telah
mengalami penyembuhan yang hebat.Butt (pun intended), selepas mencuba 2 hari suppositori,
saya yakin!Saya berasa lebih baik!Kurang keradangan pada sendi saya, tidak begitu kaku, sakit
saraf dan kekejangan otot adalah lebih baik dan tidak sakit perut!Akhirnya!Sakit dan sakit kronik
amat  mengerikan.Saya  berasa  lebih  positif  tentang  minyak  ini  sekarang.Saya  benar-benar
memerlukan sedikit harapan dengannya.Saya mula fikir ia telah melakukan semua yang boleh,
sekarang saya berasa berharap mengenainya.”

"Ketersediaan bio laluan rektum adalah kira-kira dua kali ganda daripada laluan oral disebabkan
oleh penyerapan yang lebih tinggi dan metabolisme laluan pertama yang lebih rendah." Mickey

-- Suppos bagus untuk banyak keadaan.Saya menjadikannya popular di CR, dan beribu-ribu
orang menggunakannya dengan berjaya.Jadi tahniah, Mickey.;) JB

"Nampaknya seseorang boleh mengambil dos yang lebih besar dengan suppository dan tidak
mempunyai  tindak  balas  psikoaktif  negatif.Adakah  terdapat  kadar  tepu  untuk  penyerapan
melalui  laluan  rektum?Maksudnya,  bolehkah  saya  mempercepatkan  penyembuhan  saya
dengan membuat suppositori dos yang lebih besar?” Mickey

-- Berhati-hati dengan dos seperti penggunaan oral.Sehingga 5mg setiap suppo untuk mereka
yang tidak berpengalaman, sekitar 10mg biasanya diterima dengan baik.Dengan dos yang lebih
tinggi anda tidak pernah tahu bagaimana pesakit akan bertindak balas, jadi yang terbaik adalah
untuk  meningkatkan  dos  secara  beransur-ansur  juga.Tetapi  sebaik  sahaja  anda  membina
toleransi anda, anda boleh bereksperimen dengan bebas.Saya secara peribadi suka suppos
dengan 0.3-0.5g minyak -- tetapi itu akan menjadi terlalu banyak untuk kebanyakan orang lain,
jadi jangan cuba melainkan anda tahu apa yang anda lakukan dan tidak kisah tidur dua hari
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atau sesuatu seperti itu.;) JB

"Saya  faham  mengapa  dia  berasa  sedikit  takut  kerana  cara  minyak  boleh  membuat  anda
berasa,terutamanya jika anda tidak pernah mengalaminya sebelum ini.Ibu saya berumur 62
tahun  ketika  kami  memulakannya  dengan  minyak  yang  dia  tidak  pernah  menghisap  ganja
sebelum ini.Dia sangat  lemah dan pening dan tidak boleh makan untuk seketika TETAPI ia
adalah kesan sampingan minyak tersebut.Kami kini  membuat suppositori dan perbezaannya
adalah  menakjubkan.Dia  kini  boleh  mengambil  bahagian  gram penuhnya  kepada  3  kapsul
sehari.Dia masih berasa apabila ia bermula tetapi ia tidak seberat ketika dia mengambilnya
secara lisan.Kami juga mencampurkan dalam nisbah yang sama minyak biji rami dan setakat ini
ia berfungsi dengan baik.Saya harap saya masuk akal.” Nikkita

“Hai  JB,  ibu saya menghidap kanser Paru-paru (peringkat  3)  dan saya telah menyiramnya,
sekarang sudah hari ke-10 dan kami hampir mencapai 1 gram sehari.Anda betul, dia sudah
terbiasa  dan  kesan  Zombie  pada  siang  hari  lebih  baik,  dia  tidur  10-12  jam  pada  waktu
malam.Jadi perlukah saya membuat suppositori dengan ibu juga?Terima kasih." Rio E

--  Ya,  Rio,  kenapa  tidak.Dia  akan  menikmati  mengambil  mereka,  mereka  benar-benar
menghasilkan perasaan yang sangat menyenangkan dalam badan.Dos yang sama seperti yang
biasa dia ambil  secara lisan,  campurkan dengan mentega koko.Dia boleh mengambilnya di
antara  dos  sebagai  tambahan,  jika  dia  boleh,  atau  bukannya  dos  oral,  terpulang
kepadanya.Secara  rektal  atau  faraj,  wanita  mempunyai  sedikit  kelebihan  berbanding  lelaki
dalam hal ini.

Dan  jika  wanita  tahu  berapa  banyak  suppositori  dengan  minyak  boleh  membantu  dengan
masalah prahaid dan hormon, mereka semua akan mengambilnya, saya tidak ragu lagi.

Juga,  suppositori  dengan  0.005-0.01g  minyak  di  dalamnya  adalah  cara  terbaik  untuk
memulakan  rawatan  untuk  pemula,  pesakit  biasanya  tidak  mendapat  banyak  suppositori
dengan dos kecil minyak di dalamnya dan mereka nampaknya sangat menikmati pengalaman
itu.Tetapi,  seperti  yang kami ketahui,  mengambil suppositori sering menjadi topik yang lebih
kontroversi daripada menggunakan minyak secara umum.

Namun, realitinya adalah buasir akan menangkap anda lambat laun, dan apabila ia berlaku,
anda akan gembira untuk mengambil satu atau dua suppositori minyak kanabis, saya boleh
menjamin itu  kepada anda.Kerana kelegaan adalah serta-merta  dan percaya saya bahawa
hanya  beberapa  orang  yang  cukup  kuat  untuk  tidak  mengambil  suppository  dalam  situasi
sedemikian.Begitu  banyak  prasangka  terhadap  ganja,  buasir  boleh  menyusunnya  dengan
cepat.JB

"Awak  kata  masalah  hormon...Saya  menggunakan  Estrogel  kerana  saya  tidak  mempunyai
punca hormon untuk pembedahan besar saya.Adakah ia membantu untuk itu?” Elizabeth

“Sudah tentu...Saya berumur 55 tahun dan menggunakannya setiap hari.” Christy

Tiub Pemakanan
“Saya sedang merawat Ibu saya.Dia menghidap Kanser tekak dan telah memberikannya secara
berturut-turut melalui tiub suapannya.Panaskan sedikit dan campurkan dengan minyak kelapa!
Tidak pernah menyumbat tiub!” Steve

“Saya  memberikannya  kepada  anak  saya  melalui  tiub  suapannya  apabila  dia  tidak  mahu
menelannya - Saya tuangkan air yang sangat panas ke atas minyak dalam cawan, kemudian ia
meresap, kemudian saya tambahkan air yang lebih sejuk (tidak terlalu banyak) supaya air itu
tidak  terlalu  panas,  kemudian  tuangkan  ke  dalam  tiub.Ia  berfungsi  dengan  baik  walaupun
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kadangkala  minyak  melapisi  sedikit  tiub  tetapi  ia  tidak  pernah  disekat.Rahsia  untuk
menuangkannya semasa masih sangat panas.” Angela

“Adakah  sesiapa  mempunyai  sebarang  idea  tentang  cara  memberi  minyak  rami  kepada
seseorang melalui tiub suapan?Dah bancuh dengan minyak zaitun supaya tak pekat tapi takut
tersumbat tiub.Ada idea?” Steven

--  Steven, selalu terbaik untuk mencari  cara bagaimana untuk mentadbir minyak yang tidak
dicairkan,  itu  adalah cara terbaik  untuk pergi.Apabila  anda tidak dapat  mencari  jalan,  anda
boleh  mencampurkannya  dengan  makanan  pesakit  dan  minta  mereka  makan  dengan  cara
itu.Ya, ia mungkin menyumbat tiub, iaitu jika minyak mempunyai konsistensi yang tebal.Ada
minyak yang pekat, ada yang lebih cair.Tetapi apabila anda memanaskannya sehingga suhu
badan, ia sepatutnya cukup cair untuk tidak menyumbat tiub.

Cara lain adalah dengan memberikannya kepada pesakit dalam suppositori dengan mentega
koko.Namun,  makan  minyak  adalah  cara  yang  diutamakan  untuk  mengambil  ubat  ini,  jika
boleh.Terdapat banyak cara untuk mentadbir minyak dan ia selalunya sangat individu, jadi cuba
cari cara yang paling sesuai dengan pesakit.Salam sejahtera, JB

“Saya tahu ia kedengaran mengerikan, tetapi sedikit coca cola melalui tiub untuk menyiramnya
selepas  mentadbir  bahan  likat,  atau  hanya  untuk  membersihkan  penyumbat  secara  umum
berfungsi dengan baik.Siaga RN lama.” Ellen

Pembedahan, Kemo atau Minyak?
“Anda tidak akan mengambil payudara saya, apabila saya boleh menelan RSO!!” Chloe

"Idea  bahawa  kanser  payudara  adalah"  risiko  peratusan  "adalah  pembohongan
sepenuhnya.Pada  hakikatnya,  setiap  orang  mempunyai  tumor  mikro  kanser  dalam  badan
mereka,  termasuk  saya  sendiri.Kanser  bukanlah  penyakit  yang  baru  anda  "dapat"  seperti
disambar petir secara rawak.Ia adalah sesuatu yang anda mesti "uruskan" atau "cegah" hari
demi  hari,  hidangan  demi  hidangan,  melalui  pilihan gaya  hidup  yang  melibatkan  suplemen
vitamin D, pemakanan, makanan super, jus sayuran dan mengelakkan bahan kimia dan radiasi
yang menyebabkan kanser. Oleh itu, apabila doktor mengatakan anda mempunyai "peluang"
untuk mendapat kanser, apa yang dia maksudkan ialah anda tidak mempunyai kawalan ke atas
kanser, dan itu adalah pembohongan langsung.Tipu barah, dengan kata lain."

--  Apabila  anda  mempunyai  "peluang"  untuk  mendapat  kanser,  cukup  gunakan  minyak.Ia
adalah pilihan yang lebih sihat dan selamat.JB

“Lihat kanser atau penyakit serius lain seolah-olah ia adalah kebakaran.Lebih besar api, lebih
banyak  kuasa  yang  anda  perlukan  untuk  memadamkannya.Jadi,  adakah  anda  lebih  suka
menggunakan seratus baldi  air  (RSO) atau segelas air  (jenis  minyak lain)  jika rumah anda
sendiri  terbakar?Atau  adakah  anda  ingin  melihat  anggota  bomba  profesional  datang  dan
membantu anda dengannya?Itulah yang saya lebih suka, tetapi anggota bomba sekarang, iaitu
doktor,  tidak  dibenarkan  menggunakan  air  untuk  memadamkan  semua  kebakaran  itu  dan
mereka tidak tahu cara menggunakannya selepas berdekad-dekad mengindoktrinasi, mencuci
otak dan tidak menggunakan ganja dalam ubat.

Adakah masuk akal kepada anda bahawa seseorang akan menghantar anggota bomba pakar
ke kebakaran besar di bandar dan tidak membenarkan mereka menggunakan air, iaitu bentuk
memadam api yang paling asas dan tradisional?Bukan kepada saya.Namun begitu, itulah yang
dilakukan oleh mereka yang berkuasa terhadap sistem perubatan yang kita ada hari ini.

Banyak kebakaran, tiada air, iaitu banyak kerja tambahan untuk bomba/doktor yang tidak dapat
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melakukan  kerja  mereka  dengan  cara  yang  terbaik.Bukan  itu  yang  sepatutnya,  saya
fikir.Mereka  sepatutnya  mempunyai  peralatan  terbaik  dan  alat  terbaik  untuk  kerja  mereka,
bukan?Itulah  yang  saya  akan  lakukan  sekiranya  saya  menjadi  pengurus/kerajaan
mereka.Adakah yang salah untuk melihatnya dengan cara ini?Saya tidak fikir begitu.” JB

"Bagi  mana-mana  wanita  yang  membaca  ini,  saya  harap  ia  membantu  anda  mengetahui
bahawa  anda  mempunyai  pilihan,"  kata  Cik  Jolie."
--  Jika  Cik  Jolie  berpendapat  bahawa  mastektomi  berganda  adalah  cara  terbaik  untuk
mencegah  kanser,  maka  izinkan  saya  mengatakan  bahawa  saya  sangat  tidak  bersetuju
dengannya.Dan  jika  saya  berada  di  tempatnya,  saya  akan  makan  minyak  dan  sapu  pada
kawasan yang mencurigakan setiap hari,  ia adalah pilihan yang lebih selamat daripada apa
yang  dia  lalui.Dan  perkara  yang  lucu  ialah  dia  akan  makan  minyak  itu,  kerana  dia  perlu
melakukannya.

Sebagai  contoh,  berapa  banyak  imbasan  CT  yang  dia  perlu  ambil  sebelum  dan  selepas
pembedahan?Satu imbasan CT sama atau boleh menyamai 200-500 sinar-X paru-paru dan
kesan  sinaran  adalah  terkumpul.Jadi  sebenarnya  "pembedahan  pencegahan"  kemungkinan
besar akan memberinya kanser dan bukannya mencegahnya.oh baiklah.

Itulah yang anda dapat apabila anda mempunyai terlalu banyak perbelanjaan dan apabila anda
melakukan ujian gen untuk meramal masa depan anda.Artis penipuan itu memberitahunya dia
akan mendapat kanser payudara, jadi dia "bertindak" dan kini dia akan hidup tanpa payudara,
dia akan tertekan tentangnya, dia akan memikirkannya sepanjang masa, dia akan mendapat
banyak  penyakit  lain  akibat  daripada  ini,  dan  kemungkinan  besar  dia  akan  dapatkanser  di
tempat  lain  pula,  dan  kemungkinan  besar  dia  akan  selepas  apa  yang  doktor  lakukan
terhadapnya dan selepas semua BS yang mereka beritahu dia.

Adalah  lebih  baik  untuk  duduk  di  rumah  dan  makan  minyak  dan  tidak  bimbang  tentang
sesuatu.Atau sekurang-kurangnya saya fikir  begitu.Jika ia datang, ia akan datang, mengapa
bimbang tentang sesuatu yang mungkin berlaku dua puluh tahun dari sekarang dan payudara
anda dipotong tanpa sebab selain rasuah dan kecurian yang mudah di peringkat tertinggi.JB

“Saya percaya awak betul di JB!Pada tahun 2005 saya telah mengeluarkan payudara kanan
saya, jika saya tahu tentang RSO saya tidak akan pernah menjalani pembedahan itu.Seperti
yang anda tahu saya kini menghidap kanser paru-paru dan saya percaya bahawa RSO adalah
satu-satunya cara untuk pergi." Bonnie

“Benar JB, saya menjalani histerektomi pencegahan selepas kanser payudara tahap 1, yang
saya  kesalkan  sekarang.Jika  saya  tahu  tentang  RSO ketika  itu  saya  tidak  akan  menjalani
sebarang  pembedahan  atau  radiasi!Tambahan  pula  sinaran  itu  adalah  protokol!!!!!Saya
mempunyai  begitu  banyak  KEPERCAYAAN dalam RSO sehingga  saya  telah  membatalkan
mamogram saya yang seterusnya.Saya akan berjumpa perunding saya buat kali terakhir untuk
memberitahunya bahawa saya sudah selesai  dengan industri  kanser,  kerana saya percaya
saya  tahu  penawarnya,  saya  akan  menulis  RICK SIMPSON PHOENIX  TEARS pada  nota
hospital  saya.:)  Saya  tidak  cukup  berterima  kasih  atas  bantuan  dan  dedikasi  anda.Derma
kanser saya kini disalurkan kepada air mata phoenix.Saya diberkati!!!DAMAI, kawan saya.:)”
Tina

“Sangat  bodoh  untuk  mempertaruhkan  nyawa  anda  dengan  mastektomi  sehingga  anda
MUNGKIN tidak  perlu  mempertaruhkan nyawa anda dengan  kanser.Dan  kemudian berisiko
mendapat  kanser  dengan  semua  imbasan  ini!Seberapa  bodoh  perasaan  anda  jika  anda
mendapat kanser dalam paru-paru selepas semua ini daripada imbasan?Atau meninggal dunia
semasa komplikasi  daripada pembedahan?Mastektomi selepas disahkan menghidap kanser,
BERSAMA-SAMA dengan minyak hem dan saya tidak akan menilai, tetapi melakukannya tanpa
kanser adalah sama besar risikonya dengan mendapat kanser.Logik mudah.” Carla
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"Malangnya saya melihat  wanita melakukan ini  sepanjang masa sebagai"  pencegahan. Dan
mereka  takut  dengan  perkara  ini  kerana  mereka  merasakan  itu  satu-satunya  pilihan
mereka.Kami lebih tahu tetapi insyaAllah berapa ramai lagi  yang perlu menghidapi penyakit
najis  ini??!!Kerajaan  kita  tidak  berguna.Jika  kita  mempunyai  ganja  di  sini  untuk  digunakan
secara bebas, ramai yang tidak akan berada dalam kedudukan wanita di atas.Sangat sangat
sedih dan sebenarnya membuatkan saya marah.” Georgia

“Jadi dia menyembelih dirinya dan menyebutnya sebagai langkah pencegahan?Itu gila...Selain
itu,  genetik  tidak  berfungsi  seperti  itu.Kita  semua  mempunyai  semua  gen  untuk  segala-
galanya...PERSEKITARAN kitalah yang mencetuskan pengaktifan gen tertentu.Apabila mereka
berkata "ia  berjalan dalam keluarga"  itu benar-benar tanda tabiat  yang diturunkan dari  satu
generasi ke generasi seterusnya menyebabkan pencetus genetik yang sama.Ia bukan hanya
kes genetik.Itu adalah satu perkara yang tidak tahu sama sekali untuk dikatakan...” Alistair

"Apa yang doktor boleh yakinkan seseorang untuk lakukan...Dengar orang, saringan genetik
adalah  lebih  kompleks  daripada  "Oh,  anda  mempunyai  gen  itu  jadi  anda  mempunyai  87%
peluang  untuk  mendapat  kanser."  Berikut  adalah  satu  lagi  fakta  yang  kebanyakan  tidak
menyedari:  semua  orang  mempunyai  sel  kanser;  mengekalkan  fizikal  yang  penting  dan
meminimumkan  toksin  persekitaran  adalah  pertaruhan  terbaik  sesiapa  sahaja  untuk  kekal
sihat...Ini,  nampaknya  terlalu  over-the-top.Penderaan  serius  terhadap  hubungan
doktor/pesakit.” Jack

"Saya  tertanya-tanya  sama  ada  Brad  Pitt  dipotong  bolanya  untuk  mencegah  kanser  testis
sekarang." Mike

“JB, ingin berkongsi ini dengan awak dan Rick.Pil minyak yang dia cakapkan ialah RSO.Saya
fikir  ini  mungkin  menarik  minat  anda.Saya  ada  gambar  untuk  awak  juga.Ini  dihantar  oleh
seorang pekerja dan pengguna ubat semula jadi.” Rick

“Baiklah, ini kali pertama saya memberitahu perkara ini kepada dunia, jadi maafkan saya jika
saya  meracau  sedikit.
Saya mengalami kes endometriosis yang teruk.Ia adalah penyakit apabila tisu yang biasanya
melapisi bahagian dalam rahim, dipanggil endometrium, mula tumbuh di luar rahim.Lazimnya
meliputi  ovari,  usus dan organ dan tisu lain dalam lapisan pelvis.Sama sepertiendometrium
bertindak balas semasa haid, begitu juga dengan endometrium yang tersesar di luar rahim.Ia
menebal,  pecah  dan  berdarah  dengan  setiap  kitaran  haid.Tisu  yang  disesarkan  tidak
mempunyai  cara  untuk  keluar  dari  badan,  menjadi  terperangkap.Yang  seterusnya
menyebabkan tisu sekeliling menjadi jengkel dan meradang, akhirnya berkembang menjadi tisu
parut dan perekatan (tisu tidak normal yang mengikat organ bersama).

Ini  menyebabkan kesan sampingan yang mengerikan.Sakit  Kb loya yang berterusan setiap
hari.Dismenorea,  haid  yang  menyakitkan,  yang  boleh  berlangsung  sepanjang  kitaran
biasanya.Pendarahan yang berlebihan, ketidaksuburan, keletihan, loya, sembelit, dll.Sekarang
penjagaan perubatan moden untuk endometriosis adalah terutamanya hormon dan ubat sakit
berat.Bergantung pada keterukan dan pelan rawatan anda, rawatan yang paling disyorkan dan
berkesan adalah menjalani histerektomi.

Saya baru 21.Saya sentiasa menghadapi pertempuran kesakitan setiap hari dan harapan untuk
keluarga masa depan dan kesihatan yang baik.Ini memberi kesan kepada kehidupan seharian
dengan cara yang negatif, kadang-kadang saya hampir tidak boleh bangun dari katil.Saya telah
mencuba hormon, dan banyak ubat yang membuat saya sangat sakit.Setakat ini tiada apa yang
berhasil...sehingga kira-kira sebulan yang lalu.Pemilik dan pencipta atau MOTH (ubat herba)
memperkenalkan  saya  kepada  ubat  hebat  ini  yang  dipanggil  "pil  minyak."  Bersama-sama
dengan  mengubah  diet  saya,  saya  telah  melihat  peningkatan  yang  besar  pada  bulan
lepas.Saya telah mendapat tidur penuh 8 jam, yang merupakan pantang larang bagi saya!Saya
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telah  melihat  penurunan  ketara  dalam  kesakitan,  sedikit  atau  tiada  sebenarnya.Loya  saya
hilang sepenuhnya sekarang dan tidak seperti  kesan ubat  sakit  yang saya terima daripada
doktor saya, saya kini boleh mencerna dan makan tanpa masalah. Sejujurnya saya katakan
saya tidak berasa sehebat itu sejak saya berumur 15 tahun!”

“Saya lebih rela mati atas sebab semula jadi daripada seseorang mengukir saya di atas meja
keluli di hospital.Pakar bedah tidak selalunya mempunyai kadar kejayaan 100%, kawan saya
Margie meninggal dunia akibat histerektomi, dia berdarah di atas meja pembedahan.” DeYoung

“Jaga batu hempedu adik-adik saya.Sebaik sahaja dia mula mengambil minyak, dia berhenti
mengalami serangan yang mengerikan.Tidak pernah lagi, dan membatalkan pembedahannya!!!!
Kesihatan saya juga mencapai 180.” Kelly

“19 bulan yang lalu selepas ketumbuhan Kanser pada kolon saya dikeluarkan, Klinik Kanser
datang memanggil pada hari pelepasan.Kemo dan radiasi dijadualkan bermula minggu depan -
protokol standard yang mereka katakan.Mengarut kata saya!!!Minyak ganja akan menjadi versi
protokol  standard saya.Pemeriksaan setahun bulan lepas.DARAH BERSIH -  Keputusan CT
SCAN ditentukan oleh pakar bedah saya, Petikan, Gerry-kolon anda bersih.” Gerry

“Hello JB, saya ada soalan kecemasan perubatan.Ayah saya telah jatuh, terkena kepalanya
dan mempunyai darah beku di selaput luar otaknya, bukan sebenarnya di otak.Dia telah keluar
dari hospital dan telah menghentikan ubat penahan sakit kerana ia tidak berfungsi untuk sakit
kepala.Doktor berharap saiz bekuan darah akan berkurangan dalam masa terdekat, jika tidak,
mereka akan cuba untuk membedah...Dia mengambil  Coversyl  2.5mg untuk tekanan darah,
Flomackstra  untuk  pembesaran  prostat,  dan  juga  mempunyai  keadaan  kekurangan  platelet
dalam darah yang menyebabkan Gammophacy mempunyai kepentingan tertentu.Dia berumur
80  tahun  dan  tidak  pernah  mencuba  RSO.Saya  mempunyai  beberapa  walaupun  ia  telah
diletakkan  di  dalam  bekas  di  dalam  peti  sejuk  selama  setahun...Adakah  anda  mempunyai
pengalaman dalam mengurangkan jenis  bekuan darah ini?Adakah terdapat  apa-apa faedah
dalam sapuan topikal pada kepala di  kawasan sakit  atau adakah pengambilan adalah yang
terbaik?Saya pasti akan membeli e-book anda hari ini tetapi sebarang nasihat PERSENDIRIAN
khusus akan sangat dihargai...Saya mungkin akan mencampurkan RSO dengan minyak kelapa,
atau minyak zaitun yang dia mungkin lebih suka kerana dia orang Itali,  untuk pengingesan
dan/atau penggunaan topikal.Saya rasa perkara utama yang saya ingin tahu ialah -- adakah
terdapat sebarang kemungkinan untuk kesan buruk pada bekuan darah daripada pengambilan
RSO?Terdapat  banyak perkara untuk mengurangkan tumor di  mana-mana tetapi  saya tidak
dapat  menemui  satu  pun perkara  mengenai  bekuan darah  dalam membran luar  otak???!!!
Tolong bantu.” Ross

-- Hai Ross, inilah e-buku untuk anda.Minyak akan membantu dengan pembekuan darah, juga,
mudah.Dia sepatutnya mendapat ganja dalam sistemnya sejurus selepas kejatuhan.Dan kini
lebih cepat anda boleh mendapatkannyalebih baik peluang untuk berjaya.Saya akan memotong
separuh  ubat  apabila  anda  memulakannya  dengan  minyak  untuk  mengelakkan  kesan
sampingan yang tidak diingini dan kemudian, seperti yang anda katakan, secara dalaman dan
topikal.Suppository dengan minyak akan berfungsi dengan baik - suppos sangat bagus untuk
keadaan paru-paru dan otak. JB

“Saya  campurkan  kira-kira  setengah  auns  dengan  60ml  minyak  zaitun  (tidak  tahu  betapa
bagusnya kualiti yang saya buat).Pergi ke sana, dia kelihatan seperti kematian menghangat (dia
hanya akan membenarkan saya meletakkannya secara topikal  ke kepalanya).Saya menguji
0.5ml  dalam  pipet  dan  saya  masih  berfungsi,  tetapi  saya  ringan.Saya  sapukan  sekurang-
kurangnya dua kali  ganda pada kepalanya.Selepas setengah jam dia membuat  kesimpulan
bahawa semuanya telah masuk dan mengelap kepalanya dengan tuala....Kami makan ikan
salmon salai yang saya bawa, kemudian saya keluar untuk mencari roti dan susu dan kembali
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mendengar dia berkicau di telefon bersama anak-anaknya yang lain, yang ternyata gembira
mendengarnya  kembali  seperti  biasa.Yadayada,  terima  kasih  atas  kerja  anda  kawan-
kawan!...Ross

“Saya  4x  Kanser  Survivor,  diagnosis  terakhir  saya  ialah  Kanser  Payudara  Tahap  4  Invasif
Agresif  jadi  saya  menjalani  mastektomi  berganda  pada  Februari  2014.  Saya  telah
meninggalkan  Kemo  dan  Radiasi  kali  ini  dan  menggunakan  Minyak  THC  dan  CBS  untuk
menyembuhkan diri  saya sendiri.  Saya telah mengalami  pengampunan sekarang selama 2
tahun sekarang. Ya sayang memang berkesan. Jika ada sebarang pertanyaan PM saya okay.
Saya rasa saya boleh bantu awak. Saya pernah menjalani terapi Radiasi dan Kemo 3x sebelum
ini  dan  kali  ini  saya  menolaknya  dan  menggunakan  kaedah  alternatif  saya.  Kali  ini  saya
mempunyai kualiti hidup yang terbaik. Tidak sakit dan loya sepanjang masa. Tahap kesakitan
saya dikawal  dengan THC dan Minyak CBD dan pekat.  Bukan farmaseutikal  kali  ini.  Tiada
opioid. Terima kasih Tuhan.” Tina

“Saya bertemu dengan seorang lelaki yang budiman sedikit dahulu, dia memberitahu saya dia
adalah  pengarah  projek  khas,  bekerja  untuk  kerajaan  pada  awal  tujuh  puluhan.Dia
memberitahu saya bahawa mereka mempelajari minyak rami perubatan ketika itu, dan mereka
menggugurkannya.KENAPA?Kerana ia BERKESAN!!Yup, dia berkata "kuasa yang tahu tiada
wang dalam hidup, hanya mati." Seperti yang kita semua tahu, di negara kita dan di AS ahli
politik  mempunyai  pelaburan  dalam  makmal  kemo,  dan  syarikat  ubat.Nah,  selepas
perbincangan yang panjang, dia juga memberitahu saya bahawa dia dan seluruh pasukannya
telah menggunakan minyak rami perubatan sejak itu dan lelaki yang baik ini kelihatan seperti
dia  berusia  awal  enam puluhan,  dia sebenarnya berusia lewat  tujuh puluhan dan kelihatan
hebat. !!Ahli pasukannya yang lain masih hidup juga, sekarang perkara itu perlu difikirkan!!Dan
hei, adakah anda juga tahu manusia tertua yang hidup di planet kita berumur 131 tahun, telah
menggunakan minyak hem perubatan sepanjang hidupnya dan masih bekerja di  ladangnya
setiap hari... Kita dikhianati oleh orang yang sepatutnya kita percayai! !” Brian

PMS, Menopaus
“Ini adalah satu perkara yang khususnya minyak hem dan hem adalah yang terbaik, tiada apa-
apa.Anda tidak akan menemui apa-apa yang boleh atau akan membantu lebih baik daripada
rami.Ia  akan  membantu  memulihkan  keseimbangan  hormon  dan  menghilangkan
pencerobohan,  perubahan  mood,  dll.Ia  juga  akan  membantu  mengurangkan  kesakitan  dan
kekejangan sebelum haid, perasaan tidak senang, kebimbangan, dll.

Jika saya melihat seorang wanita mula berkelakuan pelik kerana ketidakseimbangan hormon
berkaitan PMS dalam badannya, saya akan memberinya rami serta-merta dalam semua cara
atau bentuk atau bentuk yang ada.Saya tidak nampak sebab mengapa sesiapa perlu menderita
sia-sia.Apatah  lagi  apabila  seseorang  menderita,  semua  orang  di  sekelilingnya  menderita
akibatnya,  kerana  sesiapa  yang  terpaksa  berurusan  dengan  wanita  prahaid  boleh
mengesahkan.Saya akan meminta  dia  makan  minyak,  menggunakannya dalam suppository
dan saya tidak akan mengabaikan penggunaan topikal pada perut dan belakangnya.Dia akan
menyukainya  kerana  ia  akan  menghilangkan  rasa  sakit  dan  memperbaiki  kulitnya  pada
bahagian tersebut.Saya juga akan menghisap minyak dengannya supaya dia tahu bahawa dia
"tidak  bersendirian"  dan  ada  yang  mengambil  berat.Dengan  rami,  haid  tidak  semestinya
menjadi pengalaman yang mengecewakan dan tidak menyenangkan bagi semua orang yang
terlibat.JB”

"Minyak ganja adalah ubat menopaus saya dan ubat pencegahan saya untuk Kanser Ovari
yang mengambil Ibu saya pada tahun 1985.Jika saya tahu tentang minyak itu, ibu saya akan
melihat  sayamembesar  dan  mempunyai  anak!Ia  menyembuhkan  gejala  menopaus
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saya.Bekerja dalam masa 48 jam!Saya boleh hidup semula!Saya berkongsi maklumat ini  di
mana-mana yang saya boleh.Penawarnya perlu ada untuk digunakan oleh semua orang!Terima
kasih Rick kerana menyebarkan berita dan menjadikan orang sihat!” Shelagh

“Saya  telah  kehilangan  50  paun  kerana  ia  melancarkan  hormon  saya  --  saya  dapat
merasakannya serta-merta -- tiada lagi kilat panas yang biasanya berlaku sepanjang hari dan
malam.Apabila saya jatuh sakit  pada usia 37 tahun, saya juga mengalami menopaus serta-
merta  dan  penyakit  itu  mengganggu  setiap  hormon.Saya  seorang  yang  beriman  kerana
menambah 100 paun sejak saya sakit dan dengan hanya sedikit penggunaan telah kehilangan
50 paun.” Joann

“Saya  telah  mengikuti  halaman  Rick  untuk  sekian  lama  dan  kerana  maklumat  yang  saya
perolehi di  sana,  asma saya dan peluh malam yang SANGAT PARAH serta demam panas
akibat menopaus yang sangat sukar, kini tidak wujud.Teruskan kerja yang bagus." Lize

“Saya  menghidap  kanser  dan  apnea  tidur.Bukan  sahaja  saya  mendapat  tidur  yang
menakjubkan, saya tidak bangun dari kilat panas.Ia adalah satu rahmat.” Stephanie

“Adakah orang lain melaporkan bahawa minyak itu benar-benar baik untuk melegakan gejala
menopause?Rasa  panas  dan  peluh  malam  saya  hampir  hilang  sepenuhnya  apabila  saya
mengambil minyak.” Gill

Q.Damn it, JB...he was doing great, SEHINGGA tembakan anti-estrogen.Mereka membuatnya
sakit  maut.
A.Terkejut,  terkejut,  Valerie."Jauhi  doktor"  adalah  peraturan  permainan  pada  masa  ini,
malangnya.Kami  tidak  mengatakannya  kerana  sukacita,  ia  adalah  realiti.Pesakit  biasanya
melakukannya  dengan  baik  pada  minyak  sehingga  pakar  perubatan  campur  tangan  dan
mengacaukannya  dengan  beberapa  ubat  kimia  alternatif  dan  eksperimen  yang  tidak
diperlukan.Jadi sehingga doktor belajar cara menggunakan ubat ini dengan betul, adalah paling
selamat untuk menjauhi mereka (jika keadaan mengizinkan, sudah tentu).Dia tidak memerlukan
suntikan,  dia  perlu  menelan  minyak  sebanyak  mungkin  secepat  yang  dia  boleh  untuk
memulihkan  kerosakan  akibat  rawatan  perubatan  terdahulu  dan  untuk  mengawal
keadaannya.Jika  minyak  tidak  membantu,  kemungkinan  besar  sesuatu  yang  lain  akan
membantu.JB

Peraturan Berat Badan
“Minyak ganja mengawal berat badan dan pastinya akan meletakkan anda pada berat badan
yang sihat!Ia juga membuatkan anda tidak terlalu mengidam makanan ringan.Ia benar-benar
ubat yang menakjubkan.Ini adalah satu-satunya ubat penurunan berat badan yang SEBENAR
di luar sana.” Rick

“Saya juga sedang menurunkan berat badan---saya perlu pergi membeli tali pinggang.:) Saya
memijak penimbang dan saya kini 139# -- Saya tidak pernah melihat berat ini sejak sekolah
menengah.Saya kagum dan terus ada orang memberitahu saya betapa ketara penurunan berat
badan yang dirasakan hebat.Saya juga hampir tidak mempunyai selera makan dan agak pelik
apabila  saya  merasakan  keinginan  untuk  memberikan  beberapa  gula-gula  berlemak  yang
biasanya tidak pernah saya lepaskan sebelum ini.pelik.Saya bimbang untuk satu saat nano
bahawa saya mengambil terlalu banyak minyak atau sesuatu, tetapi dengan cepat menyedari ia
adalah  penyembuhan  badan  saya...menumpahkan  apa  yang  tidak  sepatutnya  berlaku  dan
semakin saya menukar  diet  saya kepada organik,  semakin  sihat.Tiada diet,  tiada senaman
berlebihan, hanya menunggang kuda, berkebun dan menjadi seorang ibu.Saya fikir ia adalah
kesan sampingan semula jadi RSO.:)” Heather
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"Saya telah menggunakan minyak selama 2 bulan dan saya juga perasan penurunan berat
badan...sepenuhnya  dari  ubat  Preskripsi...Hentikan  pil  Tekanan  Darah...baru  mengambil
tekanan darah saya (tiada pil dalam 2 bulan sejak mengambil minyak)...keputusan 124/80 kadar
nadi duduk 79...OH TUHAN...ini memang hebat!!!Kerja darah akan dilakukan tidak lama lagi
dan kemudian saya akan melaporkan nombor PERFECT untuk dilihat SEMUA… Terima kasih
RS, Malaikat HIJAU saya.” Suzanne

“Bagus  Suzanne!!Saya  telah  makan  ganja  setiap  hari  selama  lebih  setahun  sekarang  dan
mengekalkan berat badan sekolah menengah saya tidak pernah semudah ini semasa kerjaya
tentera saya apabila terus menggunakan ubat preskripsi!Suka betapa mudahnya dengan ganja
juga!!!” Tammy

"Saya perasan selepas saya menghisap minyak, gula darah saya benar-benar turun dengan
cepat.Dan saya menghisap lebih banyak minyak daripada tunas dan saya telah kehilangan
sedikit berat badan dan sistem penghadaman saya benar-benar tenang." Michelle

“Saya  telah  menggunakan  minyak  untuk  seketika  sekarang.Ia  benar-benar  berfungsi  untuk
memastikan gula darah saya normal, tetapi saya mempunyai masalah.Doktor pengurusan sakit
baru  saya  melakukan  air  kencing  dan  didapati  positif.Saya  telah  memberitahunya  saya
menggunakannya supaya saya tidak perlu menggunakan insulin.Dia berkata jika saya terus
menguji  positif  dia  akan menghentikan saya daripada ubat  sakit  saya yang lain.Saya telah
kehilangan  40  paun  sekarang  dan  gula  darah  saya  normal  sekarang  dan  saya  berasa
hebat.Jika mereka memotong ubat saya, saya akan menambah berat badan kerana belakang
dan lutut saya merosot dan saya tidak boleh bersenam.Saya tinggal di Oregon sekarang di
mana minyak lebih mudah diperoleh kerana dispensari.Saya tidak tahu apa yang perlu saya
beritahu doktor saya.Saya telah berada di hadapan dengan mereka.VA menolak ubat saya dan
tidak  mahu  berurusan  dengan  kami  yang  mengalami  kesakitan  yang  semakin  merosot
sepanjang masa.Apa yang kucar-kacir.” Michelle

“Kiropraktor  saya,  sedang  mendengar  saya  tentang  RSO  sekarang.Sekarang  saya  telah
kehilangan  65  paun  dalam  5  bulan  tanpa  bersenam,  berhenti  menembak  diri  saya  sendiri
dengan  insulin,  sekarang  ambil  pil  saya  pada  1/2  jumlahnya.Tidak  lama  lagi  untuk
menggugurkan mereka juga.Hatinya terbuka apabila saya memberitahunya tentang Rick dan
kisahnya.Dia meminta pesakitnya yang lain,  lelaki  yang dikasihi,  saya ingatkan dia bahawa
saya telah menyebut RSO kepadanya, untuknya!lol  Dia suka itu,  jadi ty ty ty,  teruskan, kita
semua!” Dave

“Saya telah makan minyak kanabis dengan penurunan berat badan sebagai matlamat saya,
serta memerhati diet saya dan senaman yang kerap.Setakat ini dalam 8 minggu saya telah
kehilangan 8 lbs.adakah itu mengagumkan?Saya tidak pasti lagi, tetapi saya akan memberitahu
anda.Saya komited untuk melakukannya setiap hari selama 6 bulan.Saya perasan saya hampir
tidak pernah lapar dan saya tidak mempunyai keinginan (kecuali coklat yang baik) untuk gula-
gula  dan  apabila  saya  makan  sesuatu  yang  manis,  saya  hanya  boleh  makan  sedikit
sahaja.Terima kasih kerana menyiarkan ini.Saya ingin melihat sama ada orang lain mendapat
manfaat daripada minyak dengan cara ini?” Robin

“Salam JB.Harap mesej ini mendapati anda melakukannya dengan baik.Saya hanya fikir saya
akan berkongsi  pengalaman saya  dengan minyak ganja  sebagai  suplemen harian.Sebelum
mengetahui manfaat minyak kanabis dan apa yang boleh dilakukannya untuk tubuh manusia
melalui Rick Simpson dan diri sendiri, saya telah mengalami beberapa masalah perubatan yang
akan datang untuk pergi bersama-sama dengan yang saya sudah ada.

Saya mengalami sakit kronik akibat OA teruk akibat kemalangan pembalakan yang merosakkan
lutut kanan saya.Kerana kecederaan ini saya tidak boleh lagi bekerja sepenuh masa.Saya juga
mengalami sakit OA di bahu kanan, lengan dan tangan dari plexus brachial ke bahu kanan saya
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yang  menyebabkan  lumpuh  pada  lengan  kanan  saya  selama  setahun.Saya  mengalami
kesemutan di hujung jari saya serta keradangan dan bengkak di kedua-dua bahagian bawah
kaki.Doktor saya telah memberi amaran kepada saya 6 bulan sebelum kesemutan di jari saya
bahawa jika  saya  tidak  mengubah gaya  hidup  saya,  saya  sedang  dalam perjalanan  untuk
menjadi diabetes.

Pada masa itu berat saya 260lbs.Saya juga hilang deria bau dan rasa.Ini semua adalah tanda-
tanda  menjadi  diabetes.Doktor  berkata  selepas  menguji  gula  dalam  darah  saya  bahawa
daripada 1-10 saya dalam perjalanan dengan baik @ 6.5.Saya mula mengambil minyak kira-
kira 6 bulan yang lalu.Sebutir  nasi  pada waktu pagi dan sekali  lagi  sebelum tidur.Saya kini
mempunyai berat 203 lbs, tiada kesemutan di hujung jari saya, deria bau saya kembali dan
saya boleh merasai lagi.Bengkak dan keradangan di bahagian bawah kaki dan kaki saya hilang,
serta  kesakitan  akibat  OA.Terima  kasih  banyak  kerana  menyebarkan  kebenaran  tentang
tumbuhan penyembuhan ini dengan seluruh manusia.Anda dan Rick adalah anugerah Tuhan
yang sebenar kepada kami yang memerlukan.

Oh!Anak perempuan saya menjadikan apa yang dikenali dalam rumah tangga kami sebagai
bebola minyak (dos digulung menjadi sekeping roti kecil) kami kehabisan bebola minyak.Saya
terlalu malas untuk membuat sendiri dan secara bodoh berhenti mengambil dos saya selama
kira-kira seminggu.Saya naik semula sehingga 217 paun.Apabila saya menyambung semula
pengambilan minyak, berat saya turun semula kepada 203 paun dan terus turun.Ketinggian
saya ialah 5'8” jadi saya akan tahu tidak lama lagi jika ia membawa saya kembali kepada berat
sebelum  perkahwinan  saya  iaitu  175  paun.Saya  sangat  teruja.Pengajaran  yang
dipelajari.Jangan  berhenti  mengambil  minyak.Hidup  ini  indah!Terima  kasih  banyak-banyak.”
Ron

“Anak  saya  menggunakan  minyak  Simpson  untuk  Crohnnya  tetapi  saya  dengar  ia  boleh
membantu  menurunkan  berat  badan.Jika  ya  bagaimana?”  Krystal
-- Ya, boleh, makan minyak dan anda akan menurunkan berat badan jika anda berlebihan berat
badan dan menambah berat  apabila  anda kurang berat  badan.Jangan tanya saya kenapa,
jangan tanya saya bagaimana mungkin,  saya tidak tahu jawapannya.Ia hanya berlaku.Saya
kehilangan  50  kilo  sendiri  dengan  minyak  dan  percayalah  saya  cuba  sedaya  upaya  untuk
menyangkal Rick.Tetapi saya gagal dan minyak menumbuhkan semula otot saya juga.Ia adalah
pelik dan sukar untuk dipercayai, saya akui.Tetapi saya tidak kisah bahawa saya kehilangan
semua  berat  badan  itu  tanpa  setitik  peluh  dan  tanpa  senaman.Sebenarnya  ia  agak
menyeronokkan dan saya tidak kisah tidur yang lena yang datang sebagai satu-satunya kesan
sampingan yang ketara daripada menggunakan minyak.JB

“Hei Rick, saya benar-benar ingin mengucapkan terima kasih kerana menyelamatkan nyawa
saya.Saya berumur 17 tahun dari Delhi, India.Saya benar-benar berlebihan berat badan.Dan
sejak Mei lalu apabila saya mula mengambil RSO, saya telah kehilangan 40 kg (88 paun) dalam
10 bulan.Abang saya juga kehilangan 23 kg dan ibu saya kehilangan 15 kg sejak itu dan itu
kerana saya makan lebih banyak minyak daripada mereka kerana saya tidak mendapat yang
tinggi daripadanya walaupun saya mengambil satu gram.

Jadi lebih banyak dan lebih cepat anda makan minyak, lebih cepat dan lebih baik hasilnya.Saya
benar-benar mahu semua orang tahu bahawa ia boleh menyembuhkan salah satu penyakit
terbesar di seluruh dunia, obesiti.

Terima kasih kepada JB kerana memberikan kami maklumat setiap kali  ia diperlukan.Kamu
berdua adalah hero saya dan saya tidak boleh berterima kasih kepada kamu.” Shobhit  dan
Shashank
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Kebimbangan, Paranoia

“Contoh bagaimana nasihat yang jujur  tetapi sesat boleh menyakitkan: Seseorang mengadu
tentang  yang  tinggi  dan  diberitahu  untuk  mengambil  CITICOLINE.  Tidak  apa-apa  kecuali
CITICOLINE adalah PENCUCI DARAH dan orang yang diberi  nasihat adalah seorang yang
tidak boleh bertolak ansur dengan ubat pencair darah. Orang yang memberi nasihat bermaksud
baik tetapi gagal mendedahkan maklumat penting ini. Saya tahu terdapat ramai orang yang
berniat  baik ingin membantu, tetapi SILA BERHATI-HATI memberikan maklumat yang boleh
menjejaskan kehidupan dan kematian. Ngomong-ngomong, cara mudah untuk mengurangkan
yang tinggi  adalah dengan memasukkan beberapa biji  lada ke dalam mulut  anda...selamat,
murah dan berkesan.” Gary

“Bagus untuk mengetahui tentang citicoline kerana saya juga mengambil warfarin. Sama seperti
kunyit, yang juga mencairkan darah anda.” Randy

“Citocholine  menyebabkan/membantu  sel  metastatik  untuk  membangunkan  bekalan  darah
mereka sendiri. Tidak begitu baik untuk kanser.” Jim

“Semalam  saya  mendapat  seorang  wanita  mula  mengambil  ubat.Ini  laporan  dia  dari  hari
pertama.Sangat menakjubkan!Inilah laporan hari pertama saya:

Bangun  dengan  ekzema  di  bibir  saya  pagi  semalam  dan  meletakkan  sedikit  minyak
padanya.Sengatan berhenti kira-kira 10 minit.Sakit hilang dalam masa 30 minit.Bengkak surut
dalam beberapa jam.Lepuh di bibir saya sudah hilang separuh hari ini – biasanya mengambil
masa 2 minggu untuk pulih.Menghirup wap dari minyak di bibir saya.Perhatian sakit yang ada
pada  sinus  kanan  saya selama beberapa  minggu  telah  berhenti.Dan  hidung  saya  berhenti
mengalir.Hanya  bersin  sekali  sejak  semalam.Perasan  kepenatan  saya  tidak  sedalam
biasa.Perasan bahawa saya berasa santai dan kelebihan cemas itu hilang.

Perasaan sakit badan berkurangan pada waktu petang - biasanya saya mengalami sakit badan
yang sangat teruk pada waktu petang sehingga saya tidak boleh duduk diam (sakit saraf buku
lali dan otot, sakit lutut/bahu/siku/pergelangan tangan/ibu jari berkurangan dengan ketara).Juga,
saya mendapat cahaya yang sangat ringan dengan setiap dos.Saya tidak mengalami sebarang
kesukaran bekerja atau fokus dan tidak akan teragak-agak untuk memandu.Saya sangat jernih
walaupun saya terlupa mengambil Citicoline pagi ini.Saya meletakkan bersamaan dengan kira-
kira setengah biji minyak pada Craisen dan mengambilnya seperti itu.”

“Saya memulakan minyak ganja pada Disember 2012 sebagai tonik am.Saya menderita dengan
jenis 2kencing manis pada masa itu.Gula darah saya berada dalam 300-an di mana 100 adalah
normal.Saya  telah  memakai  Metformin  yang  menyebabkan  saya  sakit  setiap  kali  saya
mengambilnya.Saya meminta untuk ditukar kepada ubat diabetes yang lain dan telah diambil
dari  Metformin  dan  memakai  Januvia.Gula  darah  saya  pada  ubat  sahaja  turun  dengan
munasabah.Nombor saya berada dalam 100 yang tinggi hampir sepanjang hari.Apabila saya
menambah minyak pada rejimen saya, nombor saya kembali sedikit di atas normal.Kemudian
didapati bahawa Januvia menyebabkan kanser pankreas.Saya ingin menghentikan ubat ini dan
meminta  doktor  saya  untuk  mengambil  semula  Metformin.Dia  bersetuju.Sudah  tentu  pada
Metformin, saya sakit setiap kali saya mengambilnya.

Membiasakan diri dengan minyak adalah satu pengalaman pahit bagi saya.Saya benci tinggi
yang  diberikan  ganja  kepada  saya.Saya  tidak  menggunakan  ganja  selama  lebih  35  tahun
sebelum menggunakan minyak.Saya memulakan minyak dengan titisan sebesar kepala jarum
dan itu terlalu banyak.Saya mula mengambil Citicoline untuk mengurangkan kadar minyak yang
tinggi atas cadangan Corrie Yelland.Itu berfungsi dengan baik dan saya berada di laluan itu
selama lebih setahun.Pada bulan Mei 2013 saya telah dikejarkan ke pembedahan kecemasan
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untuk pundi hempedu saya.Saya berada di hospital selama 5 hari tanpa minyak.Pada masa itu
didapati  bahawa  magnesium  saya  rendah.Mereka  memulakan  saya  dengan  magnesium
tambahan  di  hospital.Apabila  saya  pulang,  saya  mula  menggunakan  minyak.Terkejut  saya
selepas mengambil suplemen magnesium selama seminggu saya mengalami tahap tinggi yang
sangat  menyenangkan  daripada  minyak.Ini  terus  menjadi  pengalaman  saya.Saya  dapat
berhenti  menggunakan  Citicoline  untuk  mengurangkan  yang  tinggi.Saya  kemudian  dapat
meningkatkan dos minyak saya kepada 1 biji sehari.Saya mula mengalami banyak gula darah
rendah.Saya mengeluarkan Metformin daripada rejimen harian saya.

Sejak meningkatkan dos minyak saya kepada 1 butir saiz beras sehari, gula saya benar-benar
normal.A1c saya telah turun kepada 6.1 daripada 7.2 setahun dan 1/2 yang lalu.MD sayakagum
seperti  ahli  farmasi  saya.Saya tidak  boleh berkongsi  sebab kejayaan saya dengan mereka
kerana saya tinggal di negeri yang haram minyak.Nota sampingan yang menarik untuk cerita ini
ialah apabila dikejarkan ke pembedahan, saya meminta untuk bercakap dengan pakar bius
secara peribadi.Saya takut minyak akan menghalang saya daripada menjalani prosedur yang
selamat.Pakar anestesi sama sekali tidak mengambil berat bahawa saya menggunakan minyak
dan berkata jika apa-apa ia akan memudahkan pembedahan saya kerana saluran darah saya
akan mengembang dan pernafasan akan menjadi lebih mudah semasa saya di bawah.Melalui
semua ini Aamann telah berada di sisi saya.Dia tidak selalu mempunyai jawapan yang saya
perlukan tetapi telah mengarahkan saya untuk bertanya dan mempercayai tubuh dan gerak hati
saya.Ia  tidak  mudah untuk saya tetapi  kami  akhirnya tiba  di  tempat  yang berjaya di  mana
diabetes  jenis  2  saya  berjaya  dirawat  dengan  hanya  minyak.Sekarang  sudah  bulan  Mei
2014.Yang ikhlas, Alice”

"Hek, saya juga mandi dengan minyak ganja yang diselitkan dengan minyak lain.Siapa sangka
mandi boleh membantu dengan kesakitan dan keresahan.Lol.” Tonya

“Saya telah mengambilnya selama 13 hari sekarang dan kemurungan saya telah hilang tiada
lagi sakit saraf yang mencubit, saya telah membangunkan kitaran tidur yang normal dan tidak
mempunyai perasaan marah, kemurungan, kebimbangan atau merasakan kesan PTSD saya
dari Iraq.Tujuannya adalah kerana lubang di paru-paru saya dari asap fosforus dari letupan di
Iraq dan terhidu zarah toksik dan juga kanser dari uranium yang habis saya terdedah.Tiga tahun
selepas Iraq saya mula mengembangkan karsinoma sel basal. Yeremia

"Terima  kasih!Saya  telah  membuat  beberapa  kelompok  minyak  dengan  rakan-rakan  dan
picagari tangan kepada rakan-rakan lain.Saya merasakan perbezaan yang sangat besar!PTSD
saya berkurangan, sakit berkurangan dan sendi saya terasa seperti menerima pancutan WD-
40.Apabila  kebimbangan melanda  teruk,  saya  menghisap  sedikit  minyak  dan  ia  hilang.Jika
tidak,  saya  telah  mengambil  dos  tiga  kali  sehari  selama  kira-kira  tiga  minggu.Saya  telah
mendaki  lebih  banyak  dalam  tiga  minggu  itu  berbanding  tiga  tahun  yang  lalu!Cinta  dan
kekaguman saya kepada anda semua di Phoenix Tears!Kepada awak Encik Simpson, terima
kasih untuk sepanjang hayat saya.Saya tahu bahawa saya kini boleh menikmatinya daripada
berada di katil hospital.” Fred

“Sakit berkurangan dan sendi saya rasa seperti terkena pancutan WD-40?Minyak kelapa dara
lebih selamat” Hunter

“Saya  menggunakan  minyak  kelapa  dara  organik  untuk  memotong  RSO  dengan.Ia
membolehkan kadar penyerapan yang lebih baik serta mengekalkan minyak daripada melekat
pada segala-galanya, termasuk gigi.Saya juga menggunakannya untuk menarik toksin dengan
menyapu satu sudu besar di sekeliling mulut saya selama 20 minit dan meludah ke dalam tong
sampah.” Fred

“Saya berada pada titik dalam hidup saya di mana kesihatan saya teruk dan saya mengalami
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kesakitan yang teruk.Saya membunuh diri kerana hidup sangat menyedihkan.Kemudian saya
terjumpa  "Lari  Dari  Penawar.”  Sejak  itu  kehidupan  saya  telah  bertambah  baik  daripada
menggunakan  maklumat  yang  saya  pelajari.Kesihatan  saya  sekarang  baik  dan  saya  lebih
optimistik kerana saya tahu ganja akan melindungi badan saya daripada bahaya.Saya tidak
pernah terfikir untuk membunuh diri sejak itu dan kehidupan menjadi lebih baik dan lebih baik
apabila  saya mempelajari  lebih  lanjut  tentang sifat  perubatan minyak ganja  yang berbeza."
Peter

"Tidak nyata bagaimana kebimbangan saya dikawal...Saya kronik… Berasa biasa, jika biasa itu
bahagia dan lebih banyak kehidupan… Terima kasih, Rick.” kawan

Kemurungan

“Saya  mempunyai  Gangguan  Tekanan  Pasca  Trauma dan  ganja  membantu  saya  berehat,
makan, tidur, fokus, menumpukan perhatian.Saya TIDAK secara klinikal tertekan lagi...dan lain-
lain...Saya  pernah  mengambil  anti-depresan,  penstabil  mood,  penambah  mood,  ubat
tidur...yang saya tidak mengetuk mereka...Saya hanya tidak suka kesan sampingan ...dan saya
tidak  lagi  memerlukannya  kerana  ganja...Saya  benar-benar  berdoa  agar  orang  ramai  akan
mendidik  diri  mereka  tentang  TUMBUHAN  yang  diberikan  ALLAH,  ganja…  dari  banyak
kegunaan dan keajaiban perubatan yang ada...cuma cakap...” Ale

"Ini benar-benar ubat yang menakjubkan.Saya memasukkan dos saya ke dalam kapsul untuk
ditelan.Membantu dengan kesakitan saya dan gejala PTSD.Saya tahu beberapa pesakit yang
mendapat manfaat daripada ini juga, untuk sawan, Crohn, gejala penarikan diri, dll.Beberapa
dispensari membawanya.” Harapan

“Saya  tidak  boleh  bercakap  untuk  orang  lain  tetapi  bagi  saya  ia  menguruskan  simptom
gangguan bipolar, tardive dyskinesia, tardive dystonia, kemurungan besar, sakit kronik, PTSD,
kesedihan dan kebimbangan.Saya bebas racun (farmaseutikal) sejak September dan sedang
sembuh dan  berasa  hebat.Inilah  penawar  ajaib.Anjing  saya  hampir  bebas  kanser  daripada
minyak dan topikal juga.Tumbuhan ini dicipta oleh Tuhan untuk menyelamatkan alam sekitar,
nyawa dan ekonomi.Masyarakat perlu dimaklumkan.” Kathy

“Saya  cuma  nak  ucapkan  terima  kasih,  Rick.  Saya  mengalami  semua  50  tahun  dengan
kemurungan, saya telah menggunakan minyak selama 8 hari sekarang dan berasa seperti saya
telah dilahirkan semula. Terima kasih banyak-banyak!" Sue

Sklerosis Berbilang (MS)
“Hanya kemas kini pantas, Jindrich...Isteri [59] menggunakan satu dos saiz biji beras minyak
setiap  hari  untuk  membantu  tidur  dan kesihatan keseluruhan,  dan  telah menurunkan berat
badan sehingga ia stabil pada 30 paun lebih rendah.Dia mempunyai pengalaman yang indah
menggunakan  minyak,  seperti  saya.Kehilangan  kedua-dua  kemahiran  matematik,  dan
perenungan teori dengan MS telah berubah dalam banyak kes, dan saya sekali lagi melakukan
matematik utama dalam kepala saya seperti semasa muda.Kami telah berusaha dan mencapai
matlamat utama dalam kehidupan pada tahun pertama penggunaan ini.Terima kasih kepada
Rick dan kepada anda, kawan saya.Oh, dan Betty, Golden Retriever masih melakukan yang
lebih baik dari sebelumnya, sihat, dan Vets masih dalam penafian sepenuhnya." Mark

"Seorang  kawan  baik  saya,  seorang  senior  dengan  MS  menggunakan  Marijuana  untuk
mengurangkan MSnya.Dia bersumpah dengannya.” Ron

"Seorang  kawan  lama  saya  di  tempat  kerja  memberitahu  saya  tentang  isterinya  yang
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mempunyai MS dan betapa teruknya ia.Dia hampir tidak boleh menyentuhnya dan dia sentiasa
dalam  kesakitan.Saya  memberitahunya  tentang  minyak  itu  kerana  tiada  apa-apa  lagi  yang
berkesan yang mereka telah cuba.Mereka mencubanya dan ia berkesan!Dia berasa lebih baik
dan  dia  bolehsebenarnya  merasakan  kakinya  (dia  tidak  dapat  sebelum  ini)  dia  kini  boleh
mengetahui sama ada lantai itu hangat atau tidak dan mereka sangat bersemangat.Hei akan
terus membeli minyak secara haram sehingga ia dihalalkan kerana ia berfungsi.Tiada apa-apa
lagi  yang  menyembuhkan  MS,  mereka  hampir  berputus  asa...Minyak  ganja  telah  memberi
mereka perspektif baharu tentang kehidupan dan banyak harapan untuk masa depan mereka
bersama.Saya akan terus menyebarkan berita  tentang keajaiban perubatan ini!Terima kasih
Rick, saya tidak akan memberikan sesiapa maklumat ini jika tidak kerana Phoenix Tears.” (dari
Ontario)

“Selamat Pagi Rick, saya telah mengikuti  awak di Facebook.Saya telah mengetahui banyak
perkara  daripada  anda  dan  saya  menghargai  kerja  keras  &  pengabdian  anda.Alasan  saya
memikirkan Marijuana untuk kegunaan perubatan adalah hanya untuk keadaan saya, Multiple
Sclerosis.Tetapi  dengan  penyelidikan  yang  saya  dapati  untuk  manfaat  untuk  penyakit  lain
termasuk MS & Kanser, saya telah memutuskan bahawa jika saya tidak melakukan bahagian
saya  dalam  memaklumkan  orang  lain,  maka  saya  tidak  melakukan  bahagian  saya
sepenuhnya.Saya  berharap  dapat  menjadi  peguam  bela  yang  membantu  dalam  memujuk
penduduk  Arkansas  untuk  mengundi  ya  pada Marijuana  Perubatan pada pilihan  raya akan
datang  pada  tahun  2014.Kami  datang  begitu  rapat  tahun  ini.Terima  kasih  sekali  lagi.Yang
ikhlas, Nancy”

“Kami  telah  melihat  versi  minyak  Simpson  dan  minyak  holy  topikal  kami  menyembuhkan
segala-galanya dari  pesakit  MS, psoriasis  kulit,  pesakit  kanser,  dan juga membantu pesakit
strok mula bercakap beberapa perkataan dan ayat yang dia tidak lakukan sejak strok!Terima
kasih atas semua yang anda lakukan!” -- Terima kasih, Michael, tetapi saya tidak pernah suka
melihat  sesiapa  membuat  "versi  mereka"  RSO.Sila  ikut  arahan  sebanyak  mungkin.Seperti
biasa, nyawa seseorang mungkin dipertaruhkan, dan anda sentiasa mahu memberikan pesakit
bentuk ubat ini yang paling mujarab, apabila boleh.JB

“Terdapat pelbagai jenis bukti dan bukti di luar sana, selidiki.Saya mengenali seorang rakan MS,
dia  telah  mengalaminya  selama bertahun-tahun.Dia  merawatnya  dengan  minyak,  dia  boleh
berjalan dan berfungsi dengan baik seperti saya.Kemudian saya tahu rakan seangkatan dengan
MS, dia melakukan semua yang Dr dan perubatan moden suruh dia lakukan.Dan dia berada di
atas kerusi roda dan badannya mati.” Jeff

"Saya juga mempunyai MS dan berhenti  mengambil  13 skrip saya.108 biji  seminggu dan 3
suntikan...Dan saya hanya menggunakan Ganja sekarang.” John

"Lima  minggu  lalu,  saya  menerima  panggilan  daripada  seorang  wanita  di  timur  yang
mempunyai MSDia telah berada di atas kerusi roda selama 15 tahun.Dia telah mencuba semua
yang dia boleh fikirkan termasuk terapi CCSVI yang kontroversi semuanya untuk melihat tiada
peningkatan.Kami  mengarahkan  dia  ke  arah  yang  betul  dan  dia  mula  mengambil
minyak.Panggilan telefon terbarunya kepada saya berbunyi begini, “Hai Corrie.Saya cuma nak
beritahu  awak  kerusi  roda  saya  ada  di  garaj.”  (Jadi  saya  fikir  ia  rosak,  kerana  ia  baru  5
minggu).“Saya bangun dan berjalan!Saya terpesona.Saya telah menyingkirkan Pergantungan
saya dan saya baru pulang dari hari membeli-belah.Corrie, saya sudah 3 tahun tidak dapat
pergi  membeli-belah.”  Pada ketika  itu  dia  mula  menangis  dan  berkata,  "Corrie,  awak  telah
memberikan hidup saya kembali kepada saya." Corrie
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Pil, Rokok dan Detoksifikasi
“Gunakan  Minyak  Rick  Simpson  jika  anda  ingin  berhenti  merokok.Cukup  tidur  melalui
pengeluaran.Protokol yang sama dan dos yang sama seperti mana-mana penyakit lain, cuma
ikut  arahan  di  laman  web  kami.RSO  yang  dihasilkan  dan  digunakan  dengan  betul  juga
berfungsi  untuk semua jenis  tambahan bahan lain,  contohnya pada heroin,  kokain,  alkohol,
morfin, farmaseutikal yang sangat ketagihan dan mujarab, dsb.JB”

“Saya secara peribadi  ingin  mengucapkan terima kasih  kepada anda dan setiap  penanam,
pengedar dan pemegang jawatan politik  kerana memberikan minyak ajaib ini  kepada orang
ramai.Saya akan membuat ia pendek, saya mengalami kekejangan yang teruk, loya dan telah
menjadi penagih opiate untuk masa yang sangat lama disebabkan oleh gejala-gejala ini dan
lain-lain yang indah.Saya memutuskan, selepas pertempuran kejam dengan kesihatan saya,
untuk melawan.Pil itu tidak membantu kesakitan sama sekali,  ia menghalang saya daripada
menarik diri.Menghisap ubat adalah OK tetapi tidak ada yang mendekati apa yang dilakukan
oleh minyak untuk saya.Sukar untuk saya menulis ini tanpa mengisi dengan rasa syukuryang
saya tidak dapat melihat melalui air mata.

Saya  melawan  dengan  detoks  sepenuhnya  dengan  minyak!Saya  terpaksa  melakukan  ini
beberapa kali sebelum ini dan setiap kali ia menjadi lebih teruk tetapi kali ini saya hampir tidak
mempunyai sebarang masalah.Tiada sawan badan, tiada kulit gatal, tiada peluh...tiada mimpi
ngeri  biasa  untuk  melepaskan  opiat.Saya  rasa  minyak  itu  satu  keajaiban!Ia  telah
menyelamatkan nyawa saya!

Sejak melepaskan opiat, saya juga telah mengubah diet saya kepada kebanyakannya bebas
gluten.Gandum  adalah  masalah  tetapi  beberapa  bijirin  lain  tidak.Tetapi  sebahagian  besar
daripada diet saya adalah lozenges minyak saya.Dengan mereka saya boleh berurusan, saya
boleh berfungsi,  berfikir,  melakukan semua perkara yang saya mahu lakukan,  dengan lebih
banyak tenaga dan kewaspadaan daripada yang saya kira saya menghisap ubat itu.

Saya  berkata  saya  akan  pendekkan,  sebenarnya  saya  sedang  mempertimbangkan  untuk
menulis sebuah buku untuk memuji minyak ajaib ini dan semua itu dilakukan untuk saya.Maka
dengan  penghargaan  dan  kasih  sayang  yang  mendalam  saya  mengucapkan  terima  kasih
kepada Rick Simpson.Mahalo, Lois”

“Memandangkan saya alah kepada opiat… (Paling tidak toksik???) Saya tolong ambil ganja.”
Heather

"Jika anda menggunakan opiat terutamanya, anda perlu sedar bahawa akan ada 'sinergi', yang
pada  asasnya  bermakna  1+1=3,  kerana  minyak  yang  diambil  dengan  opiat  akan  memberi
kesan yang lebih besar kepada anda berbanding jika anda hanya mengambil satu. atau yang
lain, ia meningkatkan kesan antara satu sama lain, jadi anda tidak memerlukan ubat tahan sakit
seperti biasa.Bercakap dengan Dr. anda tentang mengurangkan jumlah ubat yang anda ambil,
anda tidak boleh pergi dengan kebanyakan pil tanpa mencederakan diri sendiri.” Jim

“Saya dan suami mula menggunakan minyak pada awal tahun ini.Dia mempunyai embolisme
pulmonari dan telah didiagnosis dengan diabetes jenis 2.Kami hanya menggunakan setitik pin
dua kali  sehari,  hanya kerana itu  sahaja yang kami ada buat  masa ini.Ngomong-ngomong,
arahan mudah diikuti dan berjaya.Jika saya boleh melakukannya, sesiapa pun boleh.Naphtha
boleh dibeli di Home Hdw di sini di Kanada dan dilabel sebagai penipisan cat tidak berbau.Minta
MSDS di atasnya.

Saya  masih  tidak  pasti  sama  ada  ia  membantu  suami  saya  atau  tidak,  mungkin  masih
menyembuhkan kesan dua imbasan CT?Dengan saya ia telah membuat perbezaan yang luar
biasa  dalam  masa  yang  sangat  singkat.Intoleransi  laktosa  saya  telah  sembuh  (jika  saya
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berhenti  menggunakan  minyak  adakah  ia  akan  kembali),  tetapi  ia  pasti  hilang
sekarang.Terdapat juga perubahan ketara dalam alahan saya terhadap bau.Saya mempunyai
jangkitan sinus kronik sepanjang yang saya ingat, antibiotik tidak melakukan apa-apa dan saya
berputus  asa  terhadapnya  bertahun-tahun  yang  lalu.Saya  berbesar  hati  untuk  mengatakan
bahawa sinus saya telah dibersihkan dan saya boleh bernafas!Saya masih dipengaruhi oleh
bau tetapi tidak hampir sama dengan bau itu.

Terima kasih Rick dan JB kerana menyampaikan maklumat ini kepada orang ramai dan terima
kasih kepada semua orang yang terus menulis dan berkongsi cerita mereka.Saya harap saya
boleh menjerit dari atas bumbung tetapi saya mungkin akan ditangkap ;-)) Terdapat stigma yang
menyelubungi ganja dan orang ramai (sekitar sini) tidak mahu mendengar.Sayang sekali, saya
tahu begitu ramai yang boleh membantu.” Clemmie

“Lisa, saya juga harus memberitahu anda bahawa dalam banyak testimoni dan dokumentari
yang saya tonton, sesetengah orang ini mula mengambil minyak untuk satu penyakit tertentu,
dan akhirnya  mendapat  manfaat  dan  membersihkan  penyakit  lain  yang  mereka tidak  tahu.
sedar sebelum menggunakan minyak.

Sebagai contoh, katakan anda mengambil minyak untuk diabetes, dan kemudian mendapati
selepas menggunakan minyak bahawa paras kolesterol anda kembali normal, ruam kulit atau
ekzema anda hilang, dan buasir  anda tiba-tiba hilang bersama dengan benjolan aneh yang
anda alami atau anda. jangkitan sinus tiba-tiba hilang.Saya melihat banyak perkara itu dalam
penyelidikan saya.

Selain  itu,  ramai  orang  melaporkan  bahawa  mereka  sering  menurunkan  berat  badan  jika
mereka berlebihan berat badan, atau kembali ke berat badan normal, selalunya tanpa cuba
berdiet.Dan  jika  anda  membuat  jus  ganja  mentah,  hasil  dalam berat  badan  dan  kesihatan
adalah lebih ketara.

Saya tahu bahawa Rick Simpson juga menggalakkan diet berasaskan tumbuhan.Saya melihat
bahawa dalam banyak kajian lain, selain daripada menggunakan kanabis perubatan, bahawa
beralih kepada diet berasaskan tumbuhan mempunyai banyak manfaat kesihatan, yang agak
kerap orang-orang ini telah menjadi komited untuk hidup & memuji & mempromosikan bahawa
perubahan  kepada  diet  berasaskan  tumbuhan  telah  benar-benar  menyelamatkan  nyawa
mereka.” Donna

“Hai Jindrich, maaf atas gangguan, tetapi Brad membetulkan saya hari ini tentang satu perkara,
yang mungkin anda ingin betulkan.Bacaan gula darah diabetesnya mengambil masa 7-10 hari
untuk  kembali  normal,  bukan  hanya  pada  keesokan  harinya  ...tetap  ia  luar  biasa.Ini  juga
memberi saya peluang untuk memajukan selebihnya e-melnya, yang saya rasa anda juga mahu
siarkan di PT:

“Saya menghidap 5 barah kulit di lengan kiri saya, saya tahu ia terbentuk akibat menyandarkan
lengan saya di birai tingkap semasa menyelam selama ini.Saya telah menyimpannya dalam
minyak 24/7 dan semua kecuali yang besar telah hilang sepenuhnya.Yang besar hampir tidak
dapat  dikesan  tetapi  saya  masih  merasakan  kawasan  yang  sedikit  terangkat  jadi  saya
menyimpan minyak di  atasnya setiap hari.Saya fikir  ia akan hilang menjelang akhir  minggu
kerana ia sangat dekat.Perlu diingat bahawa saya telah membekukan ini beberapa kali pada
masa  lalu  dan  mereka  sentiasa  kembali,  kali  ini  saya  yakin  bahawa  mereka  tidak  akan
melakukannya, jika ya saya tahu dengan tepat apa yang perlu dilakukan.Terbaik untuk awak
dan Rick, Dale.”

-- Terima kasih, Dale, gembira mengetahui kamu tahu apa yang perlu dilakukan.JB

"Saya mengambil minyak untuk berhenti ubat sakit dan rokok...Dan saya berjaya!Sudah lebih
sebulan tanpa kedua-duanya!” Randy
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-- Tahniah, Randy.Dengan penggunaan minyak itu, ia tidak begitu sukar akhirnya, bukan?JB

“Sesetengah  orang  hanya  jahil  dan  takut.Kerana  Rick  Simpson,  saya  sendiri  telah  dapat
mengurangkan  ubat  sakit  saya  dengan  ketara,  maksud  saya  saya  telah  mengambil  60mg
OxyContin 3 pada waktu pagi dan 3 pada waktu tidur dan telah mengambilnya selama lebih 8
tahun...Ia menyedut!

Sekarang  sejak  mulakan minyak  saya hanya  ambil  1  pagi  dan  1  malam!Bercakap tentang
keajaiban  sekurang-kurangnya  itulah  cara  saya  melihatnya!Doktor  memberitahu  saya  saya
tidak  akan  pernah  boleh  turun  atau  boleh  berhenti  mengambilnya.Boy  melakukan  "Rick
Simpson" dan saya membuktikan doktor saya salah,

Saya sedang melakukannya dan saya berasa lebih baik daripada saya mengambil pil racun
sialan itu!Walaupun saya menggunakan OxyContin dos yang tinggi,  saya masih mengalami
kesakitan, hari demi hari, tidak tidur dan tidak makan...Hari ini saya tidak sakit, tidur seperti
biasa  dan  makan  lebih  banyak!Dan  saya  tidak  akan  menghentikan  usaha  saya  untuk
melepaskan pil ini, saya berharap pada masa saya menggunakan minyak selama sebulan, saya
akan hilang sepenuhnya!Doakan kejayaan saya!" Nancy

“Telah membantu orang ramai melepaskan opiat, dari semua jenis dan dengan cepat...dengan
RSO...ditambah  dengan  ubat  tidur  dan  lain-lain.Dengan  tiada  pengeluaran,  tiada
kekejangan.Cemerlang.Seorang lelaki berkata ia seperti pergi tidur dan bangun bersih, tiada
keinginan untuk apa-apa.Mereka berasa hebat, seperti menangani beruang grizzly setiap pagi
yang saya dengar.Mereka berasa muda dan sihat  semula.Kami memerlukan "Pusat  Detoks
RSO" untuk menangani semua masalah Detoks ini.Damai semua.” Ron

“Hello Jindrich, minyak itu pasti menyelamatkan testis jiran saya yang pecah.Dia mengalami
kencing  berdarah selama seminggu  setengah  dan kesakitan yang  tidak  tertanggung.Doktor
berkata dia tidak boleh menetapkan apa-apa yang boleh membantu dengan jenis kesakitan itu
dan memberinya tiga  hari  sebelum mereka mengeluarkan testis  jika  ia  tidak  menghentikan
pendarahan.RSO bekerja dalam beberapa jam untuk kesakitan dan dalam masa 3-4 hari dia
berhenti  membuang  darah  sepenuhnya.Sekarang  sudah  dua  minggu  dan  dia  baik-baik
saja.Saya  masih  mengusahakannya  untuk  membuat  testimoni  tetapi  dia  agak  takut  untuk
melakukannya  (kata-katanya…  “Mereka  akan  datang  dan  membawa  saya  pergi  jika  saya
membuat video”) dan dia tidak tahu banyak tentang perkara yang benar. kuasa RSO, jadi dia
agak ragu-ragu bahawa minyak itu menyelamatkan kelelakiannya, lol.Daripada apa yang saya
saksikan, minyak itu pasti berjaya, tetapi ia tidak 100% didokumenkan, yang saya tahu ialah dia
akan mengeluarkannya apabila saya melihatnya pertama kali dan dalam beberapa hari dia lebih
baik selepas makan minyak, menggunakannya secara topikal,  dan sebagai asuppositorytopi
malam, lol, tetapi dia tidak akan mengakui itu.Saya masih memberitahunya setiap hari, "Kawan,
saya  selamatkan  kacang  awak!"  lol  Bagaimanapun,  saya  hanya  ingin  memberitahu  anda
bagaimana  ia  berlaku  dan  jika  saya  boleh  meminta  dia  membuat  testimoni,  saya  akan
memberitahu anda.” Steve

“Kami dapat menghentikan Cashy daripada methadone, fentanyl, Clonapin, Versed, Ativan dan
Oxycodone dalam masa kurang daripada dua minggu dengan minyak!Tanpa tanda/simptom
penarikan diri.Ia berfungsi dengan hebat!” Kalli

“Pada Ogos 2012, anak saya “Pnut” mula mengalami sawan, cataplexy, air liur yang berlebihan,
menyedut cecair setiap hari dan keletihan keseluruhan.Keupayaan mentalnya merosot dengan
cepat di hadapan mata kita.Hanya setahun sebelumnya, dia telah bermain bola sepak, bola
sepak,  dan  seorang  pengakap  lelaki.Secara  keseluruhannya,  dia  adalah  budak  kecil  biasa
sehingga Ogos 2012.

Langkau ke Mac 2013 dan dia akhirnya didiagnosis dengan Niemann Pick jenis C.NPC adalah
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penyakit  terminal  yang  dalam  istilah  yang  paling  asas  adalah  masalah  penyimpanan
lisosom.Saya melihatnya sebagai kerosakan otak yang berterusan.Doktor memberi kami setiap
ubat  sawan  yang  anda  boleh  fikirkan,  clonazepam,  tegretol,  Dilantin,  lamictal,  keppra,  gel
Diastat  untuk  kelompok  kecemasan,  dsb.  dan  TIADA apa-apa  yang  berkesan.(Apa  yang
kelihatannya hanya memburukkan keadaan dengan memberi kita harapan palsu.Setiap kali ia
tidak berkesan, doktor akan menaikkan dos.Saya tidak menyalahkan mereka kerana itu sahaja
yang  mereka  tahu.)  Dia  akan  berbaring  di  atas  sofa,  mungkin  anda  akan  tersenyum
daripadanya,  mungkin  tidak.Dia  hanya  akan  berbaring  di  sana  dan  terliur.Dia  tidak  boleh
bergerak.Dia telah bertukar daripada seorang lelaki kecil yang sangat aktif kepada zombi.Kami
terpaksa memberikannya kerusi  roda,  anjing perkhidmatan epilepsi,  dan dia dimasukkan ke
dalam penjagaan hospis.

Pada  bulan  Januari  2014,  orang  asing  sejati  yang  telah  menjadi  kawan  sejati  "Pakcik  S"
melangkah  masuk  dan  menawarkan  bantuan  kepada  kami  dalam  bentuk  Minyak  Rick
Simpson.Kami  bercakap  melalui  telefon  selama satu  setengah  jam dan  dia  begitu  ghairah
tentang  ubat  tumbuhan  keseluruhan  dan  dia  benar-benar  percaya  dengan  apa  yang  telah
dilakukan oleh minyak Rick melalui perbuatannya sendiri dalam membantu orang lain, sehingga
dia  berasa  terdorong  untuk  membantu  kami.Melalui  kebaikan  hati  beliau  menemukan jalan
untuk kami mendapatkan ubat yang sangat kami perlukan.

Pada  31  Januari,  anak  kami  mengalami  tidak  kurang  daripada  15  sawan  semasa terjaga,
semua ini walaupun pada Clonazepam dan Diastat.Dia mempunyai beberapa hari lebih baik
daripada yang lain, beberapa hari dipenuhi dengan sawan dan ketakutan.Melainkan anda ibu
bapa / orang tersayang yang telah melalui perkara ini, anda tidak akan memahami tempat gelap
yang anda rasakan.

Dia menerima dos pertama minyak Rick pada 1 Februari.Hari tu dia cuma kena 3 sawan.Dia
duduk  di  atas  katil  buat  kali  pertama dalam beberapa  bulan  dan  mengucapkan  ayat  yang
lengkap.Kebetulan saya fikir sendiri.Tetapi saya sangat gembira.Pada hari ke-4, dia memanggil
isteri saya "Ibu" buat kali pertama dalam beberapa bulan.Bercakap tentang kegembiraan dan
air  mata  pada  hari  itu.Keesokan  harinya,  hari  ke-5,  dia  tidak  mengalami  sawan  sama
sekali.Setakat siaran ini,  kami telah menjalani 58 hari  dengan hanya 2 sawan dan ia boleh
dikaitkan dengan faktor luar.

Hari ini anak kami lebih banyak bercakap, dia aktif, dia boleh menamakan beberapa presiden
dengan wajah mereka, dia boleh menunggang basikal khususnya sendiri.Apa yang berlaku di
hadapan mata kita bukanlah satu keajaiban.Saya bukan orang yang paling beragama tetapi
saya percaya kepada Tuhan.Saya benar-benar percaya bahawa dia menghantar "Pakcik S" itu
kepada kami.Saya percaya bahawa dia telah menunjukkan kepada Rick cara untuk melakukan
ini dan dia telah membimbing anda JB dalam menyampaikan perkataan itu.

Untuk  semua  ini,  kerana  membantu  membawa  anak  kami  kembali  kepada  saya,  kepada
kami.Kerana membawa isteri  saya kembali  dari  kemurungan yang paling  dalam,  dan untuk
membantu  keluarga  saya.Rick  Simpson,  JB  dan  "Pakcik  S",  saya  selama-lamanya  berada
dalam hutang anda.Terima kasih!!!" Kevin

Ketagihan
“Baru-baru ini saya memerhatikan seorang pesakit kanser yang bergantung kepada morfin yang
sakit parah meninggalkan morfin “COLD TURKEY”.Setelah berhenti menggunakan morfin, dia
menjadi kebuluran; tidak lagi sembelit; tidur dengan nyenyak dan kesakitannya dikawal dengan
lebih baik.Dia juga menjadi koheren sekali lagi.MENAKJUBKAN.Jika saya sendiri tidak melihat
perubahan  180  darjah  ini,  saya  TIDAK PERNAH percaya.Saya  tidak  pernah  pro-marijuana
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sebelum ini, tetapi pemerhatian peribadi ini menjadikan saya seorang yang beriman.” Janice

“Satu perkara yang saya perhatikan sekarang bahawa saya telah mengambil RSO selama 3
bulan, ialah ia hampir menghilangkan keinginan saya untuk alkohol.Saya pernah minum atau 2
setiap malam tetapi sekarang saya jarang mahu minum dan apabila saya minum, saya tidak
minum terlalu banyak, saya juga perasan bahawa seluar saya menjadi lebih longgar.Saya telah
kehilangan 10 paun.Satu-satunya perkara yang saya kurangkan ialah minum alkohol.

Saya masih makan sama dan masih menggigit  kacang campuran, biskut dan lain-lain pada
waktu  malam  apabila  saya  mempunyai  munchies  dan  saya  mungkin  makan  lebih  banyak
daripada sebelum Minyak.Ya Minyak boleh membuat anda lapar.

Jadi sama ada kekurangan alkohol atau minyak telah menyebabkan saya kehilangan 10 paun
dalam 3 bulan.Dan saya sebenarnya tidak berlebihan berat  badan, 5'  10” dan kira-kira 198
paun.Semasa saya masih muda, saya sentiasa kira-kira 186 paun dan cergas.Sekarang saya
turun  kepada  187  paun  terakhir  saya  periksa.Sama  ada,  minyak  atau  kekurangan  alkohol
menyebabkan saya kehilangan berat badan.Hanya kesan sampingan yang menggembirakan.”
Scott

“Opiate membuatkan saya sembelit, loya, sukar mendapatkan dos yang betul untuk melegakan
yang  berkesan.Mereka  membuat  saya  "menggoda",  menjadikannya  tidak  selamat  untuk
memandu dan seterusnya.Marijuana tidak.Cukup berkata." Fred

“Ketagihan  opiat  15  tahun  diubati  dengan  minyak.Saya tidak  akan mencubanya  jika  bukan
kerana Rick.Jadi saya perlu katakan saya benar-benar berhutang nyawa kepadanya jadi saya
kini adalah salah seorang penyokong terbesarnya.Saya selalu merokok tetapi itu tidak pernah
membantu dengan kesakitan yang saya alami kerana mengambil pil.Saya hanya mahu mati
berkali-kali  kerana saya tidak lagi  bertanggungjawab dalam hidup saya.Saya boleh katakan
kerana RSO.Saya TIDAK menggunakan morfin, oxy, perc, vic, atau suboxone...ia membuatkan
saya hilang semua!!!!!Dan saya 40 n berasa 20 lagi.Artritis saya yang pernah saya rasa setiap
pagi kini HILANG.Saya telah mengambil minyak secara dalaman 10 kali dan hidup saya telah
bermula semula.Tiada kata untuk menyatakan betapa bersyukurnya saya.Jika anda mengambil
pil mulakan dengan mengambil minyak anda pada waktu malam melainkan anda mempunyai
masa seminggu untuk tidur sahaja, maka saya akan pergi ke laluan itu.” Rebecca

“Ganja menghilangkan saya daripada Benzo selepas lebih 30 tahun ketagihan lebih 15 tahun
yang lalu, tanpanya, meneruskan seperti saya, saya sudah mati sekarang…” Phil

"Saya  mengenali  seseorang  yang  menggunakan  ganja  untuk  membantu  menghilangkannya
daripada  suboxone.  Ganja  banyak  membantunya.Ia  membantu  dengan  kesakitan  yang  dia
katakan.Tetapi  saya  fikir  bahagian  bahagian  pil  yang  membuat  ketagihan  bagi  kebanyakan
orang ialah bahagian "atas" ... di mana ganja bukanlah "atas" ... tetapi pada pendapat saya jika
anda berpegang padanya melepasi permulaan dan anda membina bertolak ansur rasa letih
yang berlebihan akan hilang.TOLERANSI adalah kuncinya.” Erin

"Saya tidak lagi menggunakan ubat penahan sakit dan kini boleh berfungsi - saya harap lebih
ramai orang boleh mempercayai kuasa alam semula jadi!" Sue

“Saya mempunyai saraf tulang belakang yang patah pada tahun 2000, dan selama bertahun-
tahun saya menerima idea bahawa saya akhirnya akan lumpuh daripadanya dan terjebak pada
Oxycontin  selama  hampir  sedekad,  sehingga  saya  memutuskan  untuk  mencuba
ganja.Sekarang, apabila membandingkan MRI saya, doktor tertanya-tanya bagaimana myelin
pada saraf telah mula sembuh dan menumpahkan tisu parut.Dalam dua tahun kebelakangan
ini, postur saya telah mula bertambah baik, dan julat pergerakan saya, serta mengurangkan
sawan.” Ann
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Q.Bagaimana  dengan  metadon?Adakah  RSO  membantu  untuk  menghilangkan  metadon?Ia
benar-benar  ubat  yang  paling  sukar  untuk  dilepaskan.Saya  telah  mencuba  beberapa  kali
dengan beberapa perkara yang berbeza!Pengeluaran berlangsung begitu lama sehingga terlalu
mengerikan untuk dikendalikan begitu lama!Malah Bradford Rehab di  Alabama mengatakan
bahawa ia adalah yang paling sukar untuk menyahtoksik!Harun

--  Aaron,  ketagihan methadone adalah sekeping kek untuk minyak,  terutamanya apabila  ia
dihasilkan  dan  digunakan  mengikut  arahan  kami.Bayangkan  pesakit  kami  yang  menghidap
kanser tahap 4 - mereka biasanya menggunakan koktel perkara paling teruk yang anda boleh
bayangkan,  namun, mereka biasanya boleh berhenti  mengambil  apa-apamereka mengambil
masa  satu  atau  dua  minggu.Jadi  sekali  lagi,  jika  dibandingkan  dengan  barang-barang  itu,
metadon  adalah  sekeping  kek  untuk  minyak.Saya  telah  memberitahu  pakar  ketagihan
mengenainya selama bertahun-tahun, mereka tidak mahu mempercayainya dan tidak pernah
muncul supaya saya boleh menunjukkannya kepada mereka.JB

“Saya menggunakan ganja untuk ketagihan heroin abang saya.Dia dibunuh semasa bekerja
tetapi kami melihat hasil yang hebat dengan ganja sehingga kematiannya." Laura

--  RSO  yang  digunakan  dengan  betul  boleh  digunakan  untuk  mengatasi  semua  ketagihan
bahan  yang  diketahui  manusia.Ia  biasanya  mengambil  masa  satu  atau  dua  minggu  untuk
pesakit berhenti mengambil ubat/pil ketagihan, dan biasanya tiada gejala penarikan diri yang
ketara.Yang bagus, iaitu untuk pesakit dan mereka yang menjaga mereka.JB

"Cara  saya  melihatnya  semua  juruterbang  harus  makan  minyak  sebaik  sahaja  mereka
mendarat pada hari itu.Dengan cara itu mereka akan mendapat rehat yang baik dan tidur yang
lena dan mereka akan dapat bekerja semula dengan baik pada keesokan harinya.Selain itu,
bagaimana lagi mereka akan menghalang diri  mereka daripada penyakit  radiasi  dan semua
berpuluh-puluh masalah kesihatan yang dialami juruterbang?

Saya bersetuju dengan ujian THC, ia adalah cara yang baik untuk mengetahui sama ada orang
itu  bertanggungjawab  atau  tidak  bertanggungjawab  terhadap  kesihatan  mereka.Kesihatan
dahulu.Bagi saya mereka yang tidak mempunyai THC dalam sistem mereka hanya bermain
permainan  dengan  kehidupan  mereka.Atau  mereka  mengalami  pencemaran  alam  sekitar,
Fukushima dan sindrom penafian chemtrails.Perkara yang baik untuk diketahui ialah minyak
boleh membantu dengan itu juga.JB”

“Saya seorang penagih heroin yang semakin pulih.Saya melihat orang satu hari dan mati pada
seterusnya, setiap minggu di pusat kaunseling saya bukan dari kanabis atau BHO atau ganja,
tetapi  daripada  xanax  dan  benzodiazipenes  seperti  valium  dan  ubat  preskripsi  lain.Itu
kebanyakannya dibeli secara haram!Ganja dalam semua sejarah tidak pernah menyakiti atau
membunuh sesiapa pun.Apabila parti  politik  menggembar-gemburkan teori  pintu masuk dan
teori skizofrenia.Apa yang anda tidak faham ialah mereka berbohong secara terang-terangan!
Perokok ganja yang menghidap skizofrenia menghidap skizofrenia sebelum mereka mengalami
sendi.Dan kemungkinan besar menggunakannya untuk merawat isu yang tidak didiagnosis.Dan
pintu masuk adalah karut.TIADA APA-APA DALAM MARIJUANA, YANG MEMBUATKAN ANDA
MENGINGINKAN DADAH YANG LEBIH KERAS!"Pintu masuk" sebenar ialah pengedar haram
yang menawarkan beberapa ubat lain dengan mendakwa, "Jika anda suka rumpai, anda akan
menyukai ini" kerana mereka tahu rumpai tidak akan menarik seseorang untuk membelanjakan
ratusan dolar  setiap hari  atau jam.Tetapi  heroin atau kokain akan meminta anda mengetuk
pintunya 7 kali sehari.Sudah tiba masanya kita membesar.Buka mata kami dan sedar bahawa
kerajaan  lebih  memerlukan  kami  daripada  kami  memerlukan  mereka  dan  pembohongan
mereka.” Che

"Saya belajar lebih 30 tahun yang lalu bahawa jika saya keluar minum dan takut katil  akan
berputar (ingat itu) akibat terlalu banyak minum, saya akan mengambil periuk sejurus sebelum
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tidur, dan saya fikir ia membantu saya. daripada jatuh sakit dan atau menjadikan saya mabuk
tidak seteruk yang mungkin saya alami sekiranya saya tidak terkena serangan itu.” Scott

"THC melepasi halangan otak darah dan membetulkan amigdala ketagihan kepada alkohol dan
dadah lain...Ini biasanya mengakibatkan orang itu terjejas oleh penyalahgunaan alkohol, dan
opiate  untuk  mendapatkan  semula  keupayaan  kognitif  mereka  sendiri  dan  menghentikan
penyalahgunaan mereka sendiri." Robert

“Saya perasan ini.Saya tidak minum langsung.Atau ada keinginan untuk.” Brittney

"Sangat  betul.Saya  mengalami  ini.Saya  tidak  mempunyai  keinginan  sama  sekali  untuk
meminum racun beracun yang telah memusnahkan hati saya.Seluruh budaya menjadi semakin
pelik semakin lama saya menjauhinya.Orang yang berdiri  di sekeliling mencurahkan kencing
toksik ke kerongkong mereka.Ia pelik bagi saya.:) Ia adalah satu rahmat untuk menggunakan
herba walaupun.Terasa luar biasa, TIADA LEPAK!!!” Camuche

“Bagaimana anda tahu siapa atau haiwan mana yang mempunyai sistem endokannabinoid?
Dan apakah maksud endokannabinoid?” Trisha

“Semua haiwan mempunyai sistem endokannabinoid, kecuali serangga.CannabinoidReseptor
berada dalam kulit, otak, sistem imun, usus, hati, tulang belakang, tulang rusuk, sel darah putih
dan sumsum tulang (sel stem) dan lain-lain.Tanpa sistem endokannabinoid berusia lebih 600
juta  tahun,  "sel  stem  akan  bertindak  seperti  kereta  tanpa  pemandu."  Dr.  Guy,  Pengerusi
Eksekutif GW Pharmaceuticals, London, UK.Ia mengawal setiap fungsi dalam badan kita.Asid
lemak omega (3, 6, 9) mencipta endokannabinoid, itulah sebabnya ia penting untuk kita.Minyak
ganja (RSO) pada asasnya meningkatkan sistem endokannabinoid, itulah sebabnya ia boleh
menyembuhkan atau merawat hampir semua masalah kesihatan.” Rick

Kualiti hidup
“Sebaik  sahaja  anda  mengetahui  bahawa  minyak  ganja  mempunyai  beratus-ratus  khasiat
perubatan, anda akan jatuh cinta dengan bunga itu.Malah, saya tidak pernah bertemu sesiapa
yang percaya minyak ganja sehebat ini dan belum jatuh cinta lagi.” Peter

“Sebelum minyak saya sukar turun 3 anak tangga hadapan, kini saya boleh berbasikal selama 4
jam.Ia hanya akan menjadi lebih baik.” Peter

“Terima kasih atas maklumat ini!Saya merawat serangan panik saya sendiri  daripada PTSD
dengan RSO dan mendapati keputusan yang sama.Penyakit Lyme juga merupakan satu lagi
penyakit yang meniru malaria dalam banyak cara yang ramai orang tidak menyedari bahawa
mereka pernah digigit oleh kutu yang dijangkiti.Jom dapatkan siaran ini dilihat oleh JUTAWAN!!!
Mari gunakan Facebook ini untuk kegunaan yang baik sekali!!!!” Linnea

“Abang saya mempunyai gigi yang teruk dan sakit.Jadi saya kata sapu minyak di atasnya dan
dia  berkata  bahawa dua  minggu  kemudian  dan  ia  masih  tidak  sakit  dan  seolah-olah  tidak
dijangkiti sekarang.Pergi fikir, RSO untuk menyelamatkan lagi!!!!!” Steve

“Hei,  tidak tahu sama ada anda pernah mendengar ini  tetapi  saya dapati  minyak itu JUGA
SEMBUH atau lebih tepatnya mula menyembuhkan rongga besar yang saya ada pada dua gigi
depan saya. Saya mendapat sedikit minyak di sana secara tidak sengaja dan lubang rongga itu
PENUH dengan minyak dan saya perasan beberapa hari kemudian rongga itu telah mengecut
dan kini seperti separuh saiz!Adakah sesiapa pernah berkata ini sebelum ini?Ubat gigi RSO
kelihatan seperti idea yang SANGAT bagus!Kaviti sukar diubati dan saya pasti semua orang
lebih  suka  menyembuhkannya  kemudian  dicabut  gigi!Selamat  kemalangan  dengan  minyak
yang saya suka untuk katakan.” Kim
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“Apa yang TIDAK dilakukan oleh Minyak Ganja?Ini adalah berita baik untuk mendengar tentang
gigi.Shona Banda mengalami nekrosis di mulutnya akibat abses yang dijangkiti di mana gigi
mati  dicabut.Dia  tidak  mempunyai  wang  untuk  pergi  ke  doktor  atau  doktor  gigi  untuk
memulihkan nekrosis.SEBALIKNYA dia sentiasa meletakkan RSO padanya dan dia tidak perlu
pergi  ke  doktor  gigi,  tidak  memerlukan  antibiotik  atau  ubat  anti-radang  dan  tidak  perlu
menggunakan  sebarang  produk  khas  untuk  memastikan  ia  bersih.Semuanya  terima  kasih
kepada Minyak Rick Simpson bahawa nekrosis berhenti dan dia kini mempunyai gusi merah
jambu lagi!

Saya  juga  menyedari  bahawa  saya  tidak  mempunyai  rongga  sejak  memulakan  minyak
ganja.Mulut saya dulu sangat berasid dan penuh dengan rongga sehingga saya rasa pelik jika
saya tidak mengalami pereputan /  rongga.Sean bercakap tentang perkara ini  pada hari  lain
juga.

SAYA SUKA mendengar testimoni tentang minyak!APA YANG TIDAK BOLEH DIBETULKAN?
Terima kasih Jindřich Bayer kerana berkongsi testimoni orang ini tentang gigi  mereka, saya
suka  apabila  orang  berkongsi  pengalaman  mereka  dalam  merawat  penyakit  biasa  atau
mengekalkan homeostasis.” LinZy

"Saya menyingkirkan polip pra-kanser dengan mengambil dos setiap hari." Donna

“Apakah peranan ganja dalam kitaran hidup seorang wanita?Bila mama gembira, semua orang
gembira,” itu sahaja yang saya tahu.Dan minyak itu boleh menggembirakan wanita tidak kira di
peringkat kitaran mana pun dia berada.JB”

“Kes mana yang tidak dapat dibantu oleh minyak?Adakah terdapat corak dalam mereka, atau
lebih banyak ujianperlu memahami sebab-sebabnya?” Danny

-- Minyak mempunyai masalah membetulkan apa yang doktor kacau dahulu, itu sahaja corak
yang saya boleh fikirkan.JB

“Teman wanita saya sangat alah kepada gigitan nyamuk dan malam tadi dia mengalami satu di
pelipisnya...ia sangat besar, bagaimanapun saya mencadangkan mendapatkan bantuan band
dan meletakkan RSO yang kami hasilkan daripada daun ganja pada gigitan.Pagi ini apabila
kami bangun, benjolan telah hilang sepenuhnya."

-- Terima kasih, Jimmy.Saya pasti maklumat ini akan membantu ramai orang.Musim nyamuk
sudah tiba.Dan minyak berfungsi sebagai penghalau juga, cubalah.Ia sentiasa lebih baik untuk
mengelakkan  masalah  daripada  berlaku  walaupun  ia  sangat  mudah untuk  memperbaikinya
dengan minyak.Minyak boleh digunakan secara topikal pada apa-apa yang gatal, melecur atau
menyakitkan.Lagi cepat anda sapu minyak lagi cepat masalah boleh hilang.Ingatlah.JB

“RSO  telah  menghentikan  sepenuhnya  sawan  grand  mal  saya.Saya  tidak  akan  pernah
menggunakan ubat buatan manusia lain yang saya harap saya tahu mengenainya sebelum
suami saya meninggal dunia.Dia meninggal dunia dari limfoma Hodgkin.Mungkin dia masih di
sini.Pada masa itu kami diberitahu bahawa ia mempunyai kadar penyembuhan 70%.Dia telah
tiada dalam masa kurang dua tahun.“ Kelly

“Seorang ahli farmasi memberitahu saya ini adalah satu kumpulan mengarut!!Saya kehilangan
ayah saya akibat kanser pada Mei ini, dia mempunyai dua doktor terbaik di Klinik Cleveland dan
Hospital Geauga!!Ayah saya baru 62 tahun dia masih bayi dalam buku saya!!Buktikan kepada
saya saya mempunyai  bapa sepupu saya menghadapi  kanser  sekarang.Baru tahu selepas
kehilangan ayah saya dan keluarga mertua saya ini.” Tammy

"Jelas sekali seorang ahli farmasi akan memberitahu anda bahawa ia adalah omong kosong
kerana dia akan kehilangan pekerjaan jika dunia mengetahui minyak kanabis menyembuhkan
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kanser." Moni

“Kagum dengan azam awak JB.Jika  seseorang "menuntut"  daripada saya bukti,  saya akan
memberitahu mereka ke mana hendak pergi tetapi ia bukan Youtube!Pada masa yang sama,
jika  seseorang  tidak  meneliti  perkara  ini  sendiri  dan  terpikat  dengan  media  arus  perdana,
mereka  tidak  akan  mengetahui  fakta  dan  mungkin  menganggap  perkara  karut  ini,  saya
rasa.Askar  di  JB  dan  Rick!PSBeritahu  ahli  farmasi  anda  bahawa  "industri"  beliau  adalah
sekumpulan omong kosong!!” Gord

“Saya  telah  menggunakannya  untuk  sakit,  tidur,  masalah  penghadaman  kronik,  loya,
kebimbangan/kemurungan.Saya telah berjaya menghilangkan ubat penahan sakit, melegakan
otot, antiemetik, pil  tidur, dan tranqs.MMJ telah menyelamatkan nyawa saya.Saya mendapat
kehidupan saya semula kerana MMJ, yang mengejutkan doktor saya.” Belas kasihan

“Apabila mengambil minyak secara konsisten, bf saya tidak mengalami migrain selama 4 bulan,
mereka kembali apabila kami kurang dan dia tidak dapat mengambil minyak sebanyak setiap
hari tetapi dia pergi dari 2-4 bulan kepada SIFAR semua b/c RSO, pada masa itu dia juga pergi
dari  Norco,  Baclofen,  prozac  untuk  keletihan  kronik,  dia  juga  tidak  mengambil  ubat  tiroid
walaupun tahapnya masih belum diperbetulkan selepas beberapa bulan, dia tidak berputus asa
& kerana dia berasa cukup sihat. tidak menggalakkan levothyroxin, saya sangat ingin tahu jika
akhirnya  tiroidnya  akan  normal  dengan  penggunaan  RSO  yang  konsisten,  kita  hanya
memerlukan sumber  yang konsisten untuk bahan!Secara peribadi  saya tidak  menggunakan
ubat penahan sakit & melegakan otot menggunakan RSO.” Whitney

“Saya tidak suka untuk terdengar kasar, jika mereka adalah 2 Doktor terbaik di Cleveland, apa
yang  salah?Rawatan  Kanser  Tradisional  TIDAK  berkesan!Kemo,  TIDAK  berkesan,  radiasi,
TIDAK berkesan...dan Ahli Farmasi anda, apa lagi yang akan dia katakan?Tanya dia sekali lagi
apabila  dia  mengeluarkan RSO secara  sah.Semoga ayah anda Bertenang,  takziah kepada
anda dan keluarga anda.Tolong jangan tunggu kematian lain untuk melakukan penyelidikan
kritikal...berkat.” Laurie

"Saya  tidak  akan  menghisapnya,  tetapi  jika  saya  boleh  menghilangkan  migrain  yang
mengerikan yang saya alami sejak 1990, saya akan mencuba minyak atau sesuatu yang lain."
Ribka

--  Lebih  cepat  anda  mendapat  minyak  lebih  cepat  anda  akan  menghilangkan  migrain,
Rebekah.Ia semudah itu.JB

“Saya  memberi  sedikit  minyak  kepada  seorang  lelaki  berusia  63  tahun  yang  mengalami
masalah prostat.Minyak telah membantunya dalam beberapa hari,  dia  boleh kencing tanpa
sebarang masalah ...sebelum minyak ia  adalah perlu  untuk meletakkan kateter  setiap  hari,
prosedur yang menyakitkan dan mengerikan.Damai.” Juergen

“Saya sememangnya seorang yang skeptik, tetapi saya sudah TERJUAL sepenuhnya selepas
menonton apa yang telah dilakukannya untuk kehidupan Jennifer dalam masa yang singkat.Dia
berumur  30 tahun.tua  tetapi  bertindak seperti  70  tahun yang tertekan.Satu-satunya nasihat
doktor adalah pembedahan yang dia dengan senang hati akan lakukan untuk apa-apa jenis
kelegaan, tetapi tidak mempunyai insurans kesihatan.Dia telah menerima hakikat bahawa dia
hanya perlu hidup seperti ini.

Sebagai Ibunya, hati saya hancur melihat dia menderita.Anak-anaknya turut menderita kerana
Mommy  mereka  tiada  tolak  ansur,  apatah  lagi  tenaga  untuk  menyaingi  mereka.Anak
perempuan saya yang lain adalah ahli  terapi urut  berlesen dan bekerja dengan gigih untuk
membantu  mengurangkan  sedikit  kesakitannya.Urutan  membantu  tetapi  hanya  untuk  masa
yang singkat.
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Minyak ini telah menjadi anugerah Tuhan!!Jenny tersenyum sekarang (sudah lama kami tidak
melihatnya)..Saya bertanya kepadanya bagaimana perasaannya dan dia berkata, "Mama, saya
tidak ingat perasaan yang baik ini."

Saya  merancang  untuk  mendapatkan  lebih  banyak  bahan  sekerap  yang  saya  boleh  dan
menyimpan  sebanyak  mungkin  minyak  ini  (mereka  mengatakan  ia  akan  bertahan  selama-
lamanya).Saya dan suami saya akan mula menggunakannya pada waktu malam selepas kerja-
kerja kami selesai pada hari  itu supaya kami mungkin dapat mengelakkan banyak penyakit
pada usia kami.SAYA DIJUAL...TERIMA KASIH RICK SIMPSON.!!!“ Tonda

“Seorang pesakit prostat yang baru didiagnosis, sekitar 60, jenis pemburu.Saya memberinya
satu gram minyak, saya mengaku secara terbuka.Dia menelefon hari ini mengatakan bahawa
dia  mahu lebih  banyak minyak.Bahawa dia  berasa hebat,  tidak  mempunyai  masalah sama
sekali  mengambil  minyak,  bahawa dia melakukan yang lebih baik  dsb.Dia juga berkata dia
merasakan  "hasil  yang  ketara"  dari  hari  pertama.Aku  tertawa terbahak-bahak  dan  gembira
apabila dia berkata begitu.Dan saya dengan senang hati akan memberinya lebih banyak lagi -
Saya sangat menikmati cerita sebegitu.JB”

"Saya telah mengetahui bahawa masalah prostat saya HILANG selepas 2 minggu penggunaan
minyak...Saya  buat  minyak  sendiri.Saya  pasti  sekarang  bahawa  tahap  THC  perlu
meningkat...Saya  mempunyai  beberapa  strain.Mereka  semua  berfungsi  dan  saya
menggabungkannya.Pakar  urologi  saya berada dalam keadaan terkejut  dan kagum, melihat
keputusan ujian x-ray dan ultrasound itu...Saya menggalakkan semua orang membeli khemah
tumbuh,  membuat  tumbuhan  anda  sendiri,  ia  akan  mempunyai  sebahagian  daripada
keperibadian anda di dalamnya...Anda akan mendapat peluang untuk bertemu diri anda sendiri
akhirnya...Dan sembuh dengan sempurna.Dan bukan dari goncangan dan sebagainya.Hanya
BUDS.Pastikan ia dituai dengan betul dan pada masa yang tepat...Minyak ini hanyalah penawar
syurga.Sesungguhnya...Saya tahu itu sekarang.” Gagi

“Saya  mengalami  migrain  sejak  umur  16  tahun.Saya  kini  berumur  56  tahun.Satu-satunya
rawatan yang berkesan untuk saya dan migrain kelompok saya ialah ubat.Saya mengambil 1/4
butir saiz nasi setiap malam sebelum tidur.Ubat ini benar-benar menghapuskan semua migrain
kelompok dan bukan kelompok.Bila dah habis migrain datang balik.Saya telah mencuba setiap
ubat migrain di luar sana dan tidak ada satu pun yang berkesan seperti ubat itu.Saya tidak perlu
menderita dengan otak codeine atau apa-apa kesan sampingan.Ini adalah kiriman tuhan untuk
saya.”

“Dari  awal migrain saya,  sembuh 30-45 minit  selepas saya mengambil  sedikit  minyak.Tiada
kesakitan.Tiada  loya/muntah.Tiada  sensitiviti  cahaya/bunyi.hilang!RSO  adalah  cara  untuk
pergi.Satu cinta." Allen

“Ia  membantu  saya  lupus,  fibromylagia,  migrain,  kebimbangan.Saya  tidak  boleh  hidup
tanpanya.Saya berasa lebih teruk pada semua pil.Ubat ini menyelamatkan saya setiap hari.”
Jessyca

“Ia juga membersihkan lupus saya dalam kulit  saya!Doktor  saya tidak pernah memberitahu
saya, mereka hanya menawarkan preskripsi untuk steroid.Tetapi ia menenangkan benjolan dan
mereka pergi tanpa kesan burukkesan.” Holly

“Saya menggunakan minyak dalam asas minyak kelapa di pangkal tengkorak, pelipis dan dahi
saya untuk migrain...berfungsi dalam beberapa saat.” Shirley

“Saya sebenarnya menghidap skizofrenia dan saya menggunakan ganja perubatan untuk kesan
sampingan yang berkaitan dengan keadaan saya, seperti kebimbangan dan insomnia.Ubat itu
berkesan, sejak saya mula berubat dengan lebih kerap saya boleh tidur, yang sebelum ini saya
tidak  boleh  tidur.Banyak  gejala  saya  muncul  apabila  saya  kurang  tidur.Saya  tidak  pernah
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mengalami  suara  semasa  menggunakan  ganja,  saya  rasa  ia  sebenarnya  melindungi  saya
daripada mereka...” Jose

--  Saya  setuju,  Jose,  kurang  tidur  adalah  punca  banyak  keadaan  mental.Secara  logiknya,
apabila seseorang itu tidak cukup tidur, seseorang itu tidak berasa sebaik selepas sepuluh jam
tidur yang menyegarkan selepas makan minyak.JB

“Saya merawat Lyme dengan minyak ganja.Terutamanya Bartonella sekarang.Saya tidak boleh
tidur  tanpanya,  tidak  boleh  makan  tanpanya,  dan  berpeluh  sentiasa  tanpanya.Saya  pasti
banyak perkara lain yang tidak menyenangkan tetapi saya tidak mahu melepaskannya untuk
mengetahuinya!Dan  untuk  menambah,  saya  mengalami  minggu  pertama  atau  lebih  tetapi
kemudian ia berjalan lancar dari sana!!!” Maggie

“RSO  DAN  ALAHAN  KEPADA  MADU.Saya  pergi  berjumpa  kawan  saya.Dia  mengalami
selsema  tekak  dan  baru  sahaja  pulang  dari  doktornya  dengan  membawa  sekumpulan
antibiotik.Jadi saya berikan setitik minyak semalam, dia sapu sedikit pada leher dan tekaknya
dan terus tidur.Dia biasanya banyak bercakap, saya kadang-kadang tertanya-tanya sama ada
dia bernafas sama sekali apabila dia mula bercakap, kali ini dia adalah yang paling senyap
yang pernah saya lihat.

Pada  waktu  pagi,  saya  membuat  teh  untuknya  dan  menyuruhnya  mengambil  cawan  putih
kerana  saya  meletakkan  madu  dalam  cawan  yang  lain.Dia  alah  kepada  madu,  setitik
daripadanya  boleh  menyebabkan  tindak  balas  alahan  besar-besaran  yang  memerlukan
perhatian perubatan segera.Setengah jam kemudian, saya memeriksa untuk melihat keadaan
dia di dalam biliknya dan pastinya melihat cawan putih di sinki dapur dan satu lagi dengan tiga
sudu madu di dalamnya di tepi katilnya.Nasib baik, dia tidak merasakan apa-apa yang tidak
kena  pada  badannya,  tiada  calar  di  kerongkongnya  (yang  selalunya  merupakan  tanda
permulaan tindak balas alahan).Jadi saya memberinya setitik  minyak lagi.Dia masih di  atas
katil,  menonton filem, tersenyum gembira dan berkata ini adalah "masa sakit" terbaik dalam
hidupnya.

Bagi  saya,  ia  hanyalah  satu  lagi  pengesahan  tentang  keberkesanan  RSO yang  dihasilkan
dengan betul terhadap pelbagai jenis alahan.Dan saya juga gembira kerana saya boleh duduk
di sini menyiarkan ini daripada duduk di suatu tempat di hospital tertanya-tanya sama ada dia
akan bertahan secawan teh dengan madu atau tidak.JB”

"Menyisih abses saya pada gigi saya dalam masa 2 hari, hilang!!" Susanna

“Saya  marah  hanya  membaca  kebenaran  ini  kerana  saya  tahu  ia  adalah  kebenaran.Saya
mengalami bipolar ditambah dengan kebimbangan dan loya yang teruk, dan walaupun saya
mengekalkan kad perubatan di seluruh negeri.Saya tidak boleh merokok kerana kebanyakan
pekerjaan ujian dadah dan melakukan rambang pada masa kini.Ganja melegakan fikiran saya
dan membolehkan saya berasa seperti saya boleh bernafas semula.

Saya benar-benar menghina kerajaan untuk segala yang mereka ada atau cuba ambil daripada
kita dan tanpa mengubati diri saya dengan betul kerana kemarahan dan kebimbangan ini.Saya
takut keadaan mental saya.Saya dalam keadaan terikat dan hanya saya yang akan menderita
daripada ini, bukan kerajaan.”

-- Saya faham perasaan ini dengan baik, Amanda.Hem harus dikawal selia sama seperti teh.JB

“Ia membuatkan saya berasa lebih baik dan tidur lebih lena daripada yang pernah saya alami
dalam hidup saya.Saya mempunyai bentuk epilepsi yang jarang berlaku, fibromyalgia, penyakit
cakera  degeneratif  fasa  2  di  bahagian  bawah  belakang  saya,  dan  banyak  masalah
pencernaan.Sebaik sahaja saya mampu untuk menggunakannya secara kekal, saya berharap
untuk  melepaskan  semua  ubat  saya  yang  hanya  mengurangkan  simptom  semasa  saya."
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malaikat

"Ayah saya meninggal dunia, apabila dia boleh disembuhkan, hati saya telah hancur selama
hampir 2 tahun, harap saya tahu tentang ini." Ann

"Sama, tetapi adalah ibu saya.Tahu perasaan awak.” Robert

“Dari  seseorang yang diselamatkan oleh minyak ini  semasa saya menghidap kanser,  orang
ramai perlu sedar!!Saya mengambil 52 biji sehari!Melakukan rawatan yang hampir membunuh
saya!Seorang  kawan  saya  mengambil  minyak  dan  membawanya  kepada  saya!Saya  100%
menentangnya!!Saya  fikir  tidak  ada  cara  dan  saya  akan  dihumban  ke  dalam  penjara!!Dia
meninggalkannya dengan arahan kepada Google Rick Simpson.

Beberapa  hari  berlalu,  saya  mengalami  kesakitan  yang  teruk  dan  saya  cuba  untuk  tidak
memikirkan kesan sampingan yang disebabkan oleh rawatan ini saya mendapat di atas riba
saya!!Perkara  seterusnya  yang  saya  tahu  ia  adalah  11  jam  kemudian!!!Wah!!Saya
menghentikan  rawatan  perlahan-lahan  mengambil  ubat  yang  semakin  berkurangan  untuk
menghilangkan hampir semua ubat ini dan saya memulakan minyak!!Sial, saya tidak berasa
begitu baik dalam setahun!Saya menelefon rakan saya dan dia bergelut tetapi dapat memberi
saya lebih banyak minyak!Saya adalah bukti hidup ini berkesan!!Masih akan melakukannya jika
saya boleh tetapi ia adalah perkara kewangan!Oh dan saya masih menghidap kanser tetapi
tidak seteruk dan tidak melakukan sebarang imbasan hanya secara langsung!Saya mempunyai
gen BRCA jadi akan sentiasa menghidap kanser tetapi kerana minyak ini saya Hidup!Terima
kasih." Celiia

“Tesis  Ray  Peat  di  mana  dia  tiba  sepenuhnya  selepas  penyelidikan  bertahun-tahun  ialah
pengambilan gula, kanji, garam harus agak tinggi untuk tujuan asid perut, protein harus tinggi
tetapi dalam nisbah kira-kira 4:1 berhubung dengan karbohidrat, lemak tak tepu tidak diperlukan
dan seterusnya memudaratkan mitokondria, kafein menghentikan kitaran tekanan selular yang
mengkanibal protein atau lemak dan penggunaan aromatase untuk menukar lemak tak tepu
tersebut kepada estrogen.Progesteron adalah hormon pelindung utama metabolisme sel yang
betul dan vitamin E boleh menghalang pengoksidaan lemak tak tepu yang sudah ada dalam
badan.Kerjasama Ray Peat  dan Rick Simpson benar-benar  akan merosakkan skema ponzi
kesengsaraan terbesar yang direka dalam sejarah yang diketahui." Andrew

“Membantu IBS saya dan bertindak seperti antispasmotik semula jadi untuk sakit kolon yang
saya alami.Lebih baik daripada pil yang Dr ingin berikan kepada saya, pada label preskripsi ia
mengatakan bahawa ubat  ini,  dengan penggunaan, dari  masa ke masa,  boleh menghalang
pencernaan  semula  jadi  dan  saya  mungkin  bergantung  padanya  untuk  penghadaman?
Bergantung padanya?Tetapi Dr telah menentukan bahawa faedah melebihi risiko?smh!?Tidak,
Terima kasih!" Marie

“Berikut  adalah  kegunaan  dan  kejayaan  yang  saya  perolehi  secara  peribadi  menggunakan
hanya  1.5  saiz  bijian  beras  sehari  -  tiada  hampir  satu  gram  yang  diperlukan  untuk
menyembuhkan kanser.

1 - menurunkan tekanan darah saya daripada 189/99 kepada 145/84 yang hebat.

2 -  jangkitan sembuh dalam luka bakar  darjah 3  digunakan secara  topikal  dalam hanya 2
kegunaan!

3 - mengambil masa 3 hari untuk membengkak nodus limfa kembali normal selepas ia bengkak
selama lebih sebulan

4 - sangat membantu anjing saya yang berumur 14 tahun dan menghidap kanser hidung, saya
menyembur  kabus  mikro  rso  dan  minyak  zaitun  ke  dalam hidungnya  -  juga  membantunya
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dengan tenaga, kawalan kutu dan arthritis

5 - Saya belum mula menurunkan berat badan terlalu banyak tetapi mungkin 4-5 paun selama
sebulan tanpa perubahan tetapi saya berharap ia akan meningkat

6 - tiada lagi penggunaan alat bantu tidur, jatuh lena dengan mudah

7 - membantu menyembuhkan saraf yang tersepit dengan rehat tetapi menyentuh kesakitan di
mana  tiada  ubat  otc  boleh.
Suka minyak ni...benar-benar penyelamat nyawa.” Kelangsungan hidup

“Rick Simpson telah mengubah hidup saya selama-lamanya.Semua yang saya fikir saya tahu
tentang ganja adalah pembohongan.Saya telah berada di RSO sejak Okt 2012 dan saya tidak
berasa lebih baik dalam hidup saya.Metabolisme saya adadinormalkan.Saya telah mencuci pil
darah tinggi.Perut saya berfungsi normal buat pertama kali  sejak sekolah menengah.Semua
terima kasih kepada Rick Simpson.Saya telah menurunkan 30 paun tanpa mencuba dan tidak
boleh  meletakkannya  semula  jika  saya  mencuba.Saya  mengambil  1-2  gram/hari  secara
lisan.Saya membeli  minyak dan menyerahkannya secara percuma kepada orang yang sakit
dengan cara Rick Simpson dan akan terus berbuat demikian sebagai penghormatan kepada
mendiang bapa saya, Solomon Marsden.RSO adalah ubat sebenar dan mana-mana Dr. yang
tidak mengenalinya harus kembali ke sekolah.” Wilhelm

“Menghapuskan saya daripada semua ubat kerana kebimbangan bipolar dan masalah tidur!!!
Dos itu penting dan memerlukan sedikit usaha untuk membaikinya!!” Kara

“Saya  terpaksa  mengambil  ubat-ubatan  yang  menyebabkan  Parkinson  --  tetapi  ubat  yang
diberikan tuhan saya telah membantu saya mengatasi kesan membunuh diabetes.RSO adalah
penawar yang pasti.Terima kasih Rick!” David

“Saya  menghidap  Parkinson…  Dan  telah  melalui  kanser  kolorektal  tahap  4.SEMBUHNYA
dengan  minyak  Rick  Simpson.Jumlah  kos  di  bawah  2000.00.Pesakit  kanser  biasa  akan
memberikan pertubuhan perubatan hampir 200,000.00.Ada sebab mereka tidak mahu perkara
ini  keluar  dan  itulah  sebabnya  hospital  itu  dimiliki  dan  dikendalikan  oleh  syarikat
farmaseutikal.MINYAK  GAMBIS  BERFUNGSI!!!Doktor  saya  enggan  bercakap  mengenainya
kerana mereka takut dengan syarikat farmaseutikal!” Lee

“Ya.Ia membantu dengan Parkinson.Terdapat video seorang lelaki menggunakannya dan anda
boleh melihat perubahan yang lebih baik.Makcik besar saya menghidap Parkinson dan dia baru
disahkan  menghidap  tumor  otak.Dia  berpindah  dari  Ohio  ke  Pennsylvania  untuk  tinggal
bersama datuk dan nenek saya dan kami akan memulakannya menggunakan minyak ASAP.”
Darlene

Tidur, Insomnia
"Oh ya, insomnia. Kalau teruk, saya tidur macam batu sekarang.” Laura

“Saya mendapat tidur yang paling menakjubkan.Saya telah menggunakan RSO selama kira-
kira  dua  minggu  sekarang  dan  kiraan  saya  semuanya  baik,  saya  berasa  sihat  dan  tidur
nyenyak.Imbasan  haiwan  peliharaan  dalam  3  minggu  untuk  memeriksa  saiz  pelbagai
tumor...Saya mempunyai keyakinan.” Laura

"Aaryn: Saya rasa saya makan sekeping terlalu besar...tetapi ia bukan perkara yang buruk!
Mungkin sudah tiba masanya untuk tidur.

-- Bagaimana tidurnya, Aaryn?JB

- 178 -



Aaryn:  Hebat!Saya  masih  berehat!Saya  mendapati  bahawa  ia  sudah  membantu  dengan
kemurungan dan kebimbangan saya.Minyak buat saya ketawa, hihihi.

Saya mempunyai seorang lagi pesakit di sini yang saya tunjukkan cara membuat minyak dan
dia juga mempunyai kebimbangan.Dia turut ketawa.Ianya sangat bagus.

Saya  makan  jumlah  bersaiz  nasi  4  kali  sehari  dalam 2  hari  yang  lalu,  dan  saya  terpaksa
menyedut ubat itu dengan kurang kerap, dan saya mengalami kesakitan yang minimum.”

-- Begitulah rupa rawatan penyakit serius, bukan?Pesakit sedang tidur, bangun dalam keadaan
segar,  banyak ketawa tentang dirinya dan kebodohan keseluruhan situasi,  tidak  mengalami
tekanan, kebimbangan atau kesan sampingan ubat kimia dsb.Saya secara peribadi pastinya
sangat menyukai ini.JB

“Saya menggunakan minyak rami untuk beberapa keadaan dan saya tidak pernah tidur dengan
lena atau berasa begitu baik....Terima kasih Rick Simpson & JB kerana menyampaikan mesej
bahawa tumbuhan ini melakukan keajaiban untuk semua yang boleh dibayangkan!!BUAT saja
orang dan lihat sendiri!!Ia satu-satunya cara yang anda akan lakukanmenjadi seorang mukmin
sejati, percayalah!!”Val

-- Terima kasih, Val.Memang benar bahawa tiada apa yang mengalahkan pengalaman peribadi
dengan apa yang boleh dilakukan oleh minyak.Sebaik sahaja anda mencubanya, contohnya
pada  luka  melecur  atau  digigit  nyamuk  dan  kegatalan  dan  kesakitan  akan  hilang  dalam
beberapa saat, semua orang boleh memberitahu anda apa yang mereka mahu, tetapi minyak
itu tetap menjadi ubat terbaik yang ada.Dan anda pasti mahu mempunyai baldi itu di rumah,
sekiranya sesuatu berlaku.

Anda  tidak  perlu  mempercayai  perkataan  yang  kami  katakan,  hanya  buat  minyak,  cari
seseorang yang melecur, kanser kulit, ulser diabetik, kemudian sapukan secara topikal dan lihat
apa yang berlaku.Kemudian ingat bahawa perkara yang sama akan berlaku di dalam badan
anda apabila anda menelan minyak, dan itu sahaja yang anda perlu tahu, sebenarnya.JB

Bagi  mereka  yang  berpendapat  bahawa  tiada  kajian  tentang  ganja  perubatan  telah
dilakukan.Terdapat lebih banyak maklumat di luar sana untuk menjadikan ganja sebagai sah
hari  ini,  ia  hanyalah  satu  pembohongan  bahawa  ia  tidak  mempunyai  nilai  perubatan  dan
bahawa  kesannya  belum  terbukti  secara  saintifik.Ganja  tidak  digunakan  dalam  perubatan
kerana ia tidak berkesan, masalah utamanya ialah ia sangat berkesan (dan murah).JB

“Saya sedang dalam perdebatan pada masa ini sama ada ganja boleh atau tidak menyebabkan
psikosis/schizophrenia.Kerana mereka, memetik, "mengetahui terlalu ramai orang dewasa yang
telah banyak merokok dan kini mempunyai pelbagai masalah kesihatan mental." Apa yang anda
akan katakan juga seseorang yang berkata demikian kepada anda?Perdebatan itu dicetuskan
oleh saya mengklik butang suka pada gambar kartun ibu bapa yang memberitahu anak mereka
tentang faedah ganja!!”

--  Kathy,  saya  akan  menyuruh  mereka  membaca  buku  Rick.Minyak  itu  menyembuhkan
psikosis/schizophrenia apabila dimakan, dan apabila ia menyembuhkannya, secara logiknya ia
tidak menyebabkannya.Apa yang perlu dilakukan ialah mencari terikan atau terikan yang betul
dan minyak atau minyak atau gabungannya untuk keadaan ini.Itu sahaja yang ada padanya,
sungguh.JB

“Lebih banyak ubat penenang lebih baik.Saya menggunakannya pada waktu malam sebelum
saya tidur dan ia berkesan.Saya kini tidur 8 jam terus keluar.Rehat adalah perkara yang terbaik
untuk saya.Kekuatan 80% dan ke atas mengambil sedikit masa untuk anda membiasakannya
tetapi anda akan sampai di sana.Mulakan dengan 0.01 ml seperti yang diarahkan dan naik dari
sana.Saya  mencuba 0.025 untuk  memulakan...kali  seterusnya saya  mengambil  hanya 0.01
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ml.0.025  ml  meletakkan  saya  di  atas  sofa  selama  10  jam.Berhati-hati  tetapi  ingat  untuk
mengambilnya.Seperti  yang  saya  katakan  Waktu  malam  adalah  masa  yang  sesuai  untuk
saya.Boleh berfungsi pada waktu siang dan REHAT pada waktu malam.” John

“Saya menghidap MS dan saya sentiasa mengalami kesakitan, di mana-mana termasuk sakit
kepala yang amat teruk.Saya mendapat gegaran yang diberikan oleh kaki dan seterusnya.Saya
masih tidak boleh mendapatkan apa-apa yang akan membantu dengan kesakitan.Saya tidak
akan membiarkan mereka meletakkan saya pada sesuatu yang kuat kerana saya tidak mahu
menjadi ketagih dadah.Jadi saya menderita!!Mungkin saya akan mencuba ini, saya terlupa apa
itu tidur, sentiasa bangun.” Donna

-- Donna, cubalah minyak itu, ia pasti akan membuatkan anda tidur.JB

“Saya menggunakan minyak rami untuk beberapa keadaan dan saya tidak pernah tidur dengan
lena atau berasa begitu baik.... terima kasih Rick Simpson & JB kerana menyampaikan mesej
bahawa tumbuhan ini melakukan keajaiban untuk semua yang boleh dibayangkan!!BUAT saja
orang dan lihat  sendiri!!Itulah satu-satunya cara anda akan menjadi  seorang mukmin sejati
percayalah kepada saya!!” Val

“Saya  memberi  minyak  kepada  tunang  saya  dan  dia  tidak  mengambil  banyak  dan  ia
menyebabkan  dia  sangat  letih.Dia  tidur  hampir  sepanjang  hari.Saya  akan  melepaskannya
selama satu atau dua hari hanya untuk melihat perubahan yang dilakukannya...maka mungkin
beri dia sedikit seperti 1/2 sebutir nasi (sekurang-kurangnya itu yang kita telah baca) mungkin
kita terjumpa dengan cepat untuk dia.” Pejuang Glioblastoma

-- Jason, rasa mengantuk itu ok dan anda mahu pesakit tidur sebanyak mungkin.Kesan sedatif
akan  hilang  dalam  beberapa  minggu  tetapi  ia  bukanlah  sesuatu  yang  tidak  diingini,
sebaliknya.Salam sejahtera, JB

S: Buat sedikit hari ini untuk seorang lelaki yang dikatakan berkot putih mempunyai masa dua
minggu untuk hidup dan tiada apa lagi yang boleh mereka lakukan untuknya.Saya berharap
untuk  mempunyai  berita  baik  untuk  semua  orang  tidak  lama  lagi.Cuba  juga  meminta  dia
berhenti  merokok  dan  mengubah dietnya  dan  banyak  lagi  untuk  memberi  peluang  kepada
sistem imunnya melawan.Terima kasih Rick dan JB atas pengetahuan anda dan memberi kami
penawar sebenar.

A: Dave, biarkan dia merokok, tidak ada bezanya jika dia makan minyak itu.Juga, dia akan
banyak tidur, jadi dia tidak akan merokok terlalu banyak.Kalau nak ubah diet sekarang, eloklah
dia  ubah  secara  munasabah  tapi  jangan  drastik,  biar  dia  makan  apa  yang  dia  rasa.Tidak
semestinya sosej, tetapi sesuatu yang munasabah.Tingkatkan pH badannya, suruh dia makan
biji dari dua biji epal setiap hari.Perkara yang paling penting adalah untuk mendapatkan minyak
sebanyak  mungkin  dalam  dirinya  secepat  mungkin.Masih  ada  peluang.Gabungkan  makan
minyak,  suppositori,  pengewapan dan penggunaan topikal  untuk hasil  terbaik.Walaupun dia
tidak berjaya, dia akan menjalani kualiti  hidup yang maksimum sehingga akhir,  dan itu juga
sangat  penting.Saya  pasti  ia  akan  menjadi  lebih  daripada  dua  minggu,  tetapi  kita  akan
lihat.Doktor tidak selalunya betul dengan ramalan mereka apabila minyak mula bermain.Salam
sejahtera, JB

“Saya tidur sangat lena, dan lebih lama daripada biasa.Sebaik sahaja saya bangun saya berasa
sangat berehat, tidak grogi seperti ketika merokok.” Terry

“Saya tidur dengan nyenyak dan bermimpi tetapi saya bangun dalam keadaan grogi.Mengambil
masa  berjam-jam  untuk  muncul  dan  kemudian  ia  bertahan  lama  dan  lama.Saya
menggunakannya setiap malam.Ia menghilangkan sakit arthritis saya dan membolehkan saya
tidur.” Katherine
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“Saya  menghidap  kanser  dan  apnea  tidur.Bukan  sahaja  saya  mendapat  tidur  yang
menakjubkan, saya tidak bangun dari kilat panas.Ia adalah satu rahmat.” Stephanie

“Rasanya seperti mati bahagia!” Mal

“Fikiran saya tanpanya seperti kesesakan lalu lintas New York.Dengannya - ia memudahkannya
menjadi keadaan taman Zen sementara masih berfungsi pada tahap normal.” Andris

“Saya mengalami gangguan tidur selama 20 tahun, minyak RSO telah membantu saya tidur
buat kali pertama dan saya bebas sakit apabila bangun!Yay!” Bonnie

“Saya mempunyai  cakera  hernia  yang menekan saraf  sciatic  saya menyebabkan kesakitan
teruk  menjalar  dari  bahagian  bawah  belakang  saya  ke  bawah  kaki  kiri  saya  ke  jari  kaki
saya.Saya mengambil 3 ibuprofen setiap empat jam supaya saya boleh bangun dari katil dan
boleh  berjalan.Saya  mula  mengambil  minyak  hampir  dua  minggu  lalu  untuk  kesakitan  dan
keradangan.Saya kini tidak memerlukan ibuprofen, saya tidur lebih lena daripada sebelumnya,
rakan  sekerja  saya  telah  mengulas  tentang  mood  saya  yang  lebih  baik  dan  kegembiraan
keseluruhan.SAYA RASA BAIK!” Jennifer

“Telah memberikan Pit saya yang berusia 14 tahun minyak selama 4 minggu sekarang untuk
kanser.Dia kadang-kadang menjadi agak 'terkejut' dan mabuk apabila saya memberinya terlalu
banyak, tetapi apabila kesibukan itu hilang, dia tidur seperti anak anjing.Dia enggan mengambil
ubat  doktor  haiwan jadi  kami  mendapat  sedikit  minyak.Masih  awal  lagi  tetapi  saya sedang
merakam perkembangannya.Ia mengambil  masa kira-kira seminggu untuk dia membiasakan
diri  dengan minyak dan mengembangkan selera makan semula.Saya cemburu,  kerana kita
boleh pada peringkat ini hanya mampu membayar minyak untuk kisah-kisah indah semua orang
Love dia!”

"Saya mempunyai fobia sosial (lebih baik dipanggil gangguan kecemasan sosial), kemurungan
dan  insomnia.Tidak  pernah  mengambil  minyak,  kerana  saya  tidak  dapat  menjumpainya  di
tempat  saya  tinggal,  juga  tidak  boleh  menanam dan  mengeluarkannya  sendiri...tetapi  saya
merokok kira-kira sepuluh kali, apa yang saya rasa ialah selepas kali pertama, saya kini boleh
tidur  pada  bila-bila  masa  saya  berasa  letih,  saya  mengalami  "sepanjang  hidup-tanpa-
kemurungan-bulan",  tidak  pernah  berasa  begitu  gembira  (tiada  kemurungan)  dan  dengan
semua daya hidup itu walaupun mengambil ubat yang paling mujarab (yang membawa saya
kepada masalah kesihatan lain) untuk itu, juga kebimbangan sosial saya (fobia) berkurangan
dengan banyak dan saya tidak perlu "tinggi" untuk merasakannya, jika Saya telah merokok 1
atau bahkan 2 hari sebelum ini dan terpaksa keluar dan bercakap dengan orang lain, tinggal di
tempat  awam (apa yang  menyebabkan  gangguan ini  mustahil),  SEKARANG SAYA BOLEH
MELAKUKAN  ITU,  berasa  hidup  semula  sebagai  "orang  biasa",  tiada  ubat  melakukan
itu.Masalahnya,  disebabkan  oleh  undang-undang,  keutamaan  herba,  ditambah  prasangka
sosial dan kejahilan tentang tumbuhan, sayatidak boleh menghisapnya lagi, tidak mahu menjadi
"tinggi", hanya mahu hidup semula tanpa masalah yang mengehadkan kehidupan itu.Terdapat
ramai orang tanpa nama yang hidup seperti saya dengan beberapa jenis fobia dan gangguan
lain dan saya fikir minyak itu mungkin penyelesaiannya." Pablo

"Anda boleh bertanya kepada Rick dan atau JB, kami mendapati bahawa menggunakan produk
yang 20-30% sativa adalah salah satu kombinasi terbaik untuk isu berkaitan kebimbangan."
Brewster

--  Kami suka bekerja dengan silangan sativa dominan indica dengan 20% THC atau lebih,
betul-betul  atas sebab ini.Kesan minyak terbaik  adalah sangat  mujarab dan sedatif,  namun
euforia  dan  afrodisiak  yang  lebih  baik.Apabila  anda  memberi  pesakit  ubat  dengan  kesan
sedemikian, anda boleh hampir pasti mereka akan gembira mengambilnya.Siapa yang tidak
mahu?Anda tidur dengan nyenyak, anda bangun dengan lena, euforia dan penuh keinginan
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untuk menggembirakan seseorang.Siapa yang tidak suka itu?JB

“Tahniah itu  berita  baik!Ia  sangat  berkesan untuk banyak perkara...Pakcik  saya mempunyai
ketumbuhan dalam paru-parunya sebesar  limau gedang.Mereka memberinya 6 bulan untuk
hidup...Dia  selalu  menyapu  pada  dada  dan  belakang  kerana  apabila  dia  memakannya,  ia
membuatkan  dia  terlalu  banyak  tidur...lol.Rawatan  ini  mengecilkannya  kepada  saiz
walnut...hampir  hilang...dan  dah  setahun  setengah...doktor  pun  kagum,  tapi  tetap  order
kimoterapi...Pada  malam  yang  sama  pakcik  saya  diserang  sakit  jantung...dia  akhirnya
mengalami beberapa serangan jantung & meninggal dunia bukan akibat kanser... kemoterapi
terlalu  keras...Berpegang  kepada  ubat-ubatan  semula  jadi  dan  anda  akan  melakukannya
dengan baik!” Doug

“INDICA adalah sedatif dengan cara yang baik!Jika anda minum banyak air tulen bukan fluorida
(saya tambah perahan lemon) kerana mata dan tekak kering semasa tidur.Saya mengambil
masa dua bulan dos maks untuk mendapatkannya dengan betul supaya saya tidur sepanjang
malam & bangun dengan segar!Tiada lagi penyakit!Saya seorang penganut yang bahagia yang
membuat sendiri!” Linnea

“Sedative  as  in  tidurkan  keldai  sedatif.Tidak  sakit,  tidak  sakit,  hanya  perjalanan  yang
menyenangkan untuk kesihatan.” John

“Saya menghargai pembelajaran tentang RSO setiap hari  dan apa yang telah dilakukannya
untuk manusia/haiwan.Jika minyak ini melakukan apa yang mereka katakan, ia perlu berteriak
dari  gunung  tertinggi  -  bukan  didiamkan.Saya  tidak  mempunyai  pengalaman  peribadi
dengannya,  tetapi  pastinya  jika  saya  atau  sesiapa  yang  saya  sayangi  mendapati  kami
memerlukannya.
Dalam pada itu, saya membaca seberapa banyak jawatan yang saya boleh.Saya masih belum
membaca catatan yang mengatakan, "Terima kasih Rick Simpson - Saya benar-benar direjam,
ia hebat, Kawan." Debbie

-- Terima kasih atas sokongan anda, Debbie, saya pasti anda akan menulis siaran yang akan
menyatakannya  dengan  tepat  tidak  lama  lagi.Perasaan  dalam  badan  apabila  seseorang
menelan dos RSO yang betul untuk mereka hanya boleh digambarkan sebagai "sangat sejuk."
Atau  sangat  sejuk.Atau  mungkin  sangat  keren.Ia  adalah  salah  satu  perasaan  yang  paling
menyenangkan yang boleh dialami oleh seseorang, ia sangat semula jadi, menenangkan dan
menenangkan.

Seperti  yang kita katakan,  minyak terbaik  mempunyai kesan sedatif,  namun euforia  apabila
ditelan.Jadi  anda  tidur  dengan  baik  dan  kemudian  anda  bangun  mengekek  ketawa seperti
kanak-kanak.Dan  apabila  anda  tidur  dengan  nyenyak  dan  bangun  ketawa,  anda  lebih
berkemungkinan berasa sihat dan berehat daripada apabila anda tidak tidur dengan nyenyak
dan tidak bangun ketawa.Dan apabila anda berasa sihat dan berehat, badan anda secara logik
akan  sembuh  dan  berfungsi  dengan  lebih  baik.Tiada  sains  roket,  seperti  biasa  dengan
perubatan ganja.JB

“Tidur??Telah  seminggu  menggunakan  minyak  dan  tidur  kebanyakannya.Saya  pernah
membaca  Rick  berkata  begitulah  cara  badan  sembuh,  jadi  adakah  ini  normal?Adakah  ia
membuktikan minyak yang saya gunakan adalah bahan yang baik?” Sharon

“Tiada  masalah  sama  sekali…  :)  Saya  sebenarnya  mendapat  tidur  yang  sangat  indah
daripadanya.Saya meletakkannya di dalam sekeping kertas tandas nipis dan bergolek dalam
bola meletusnya seperti  pil,  atau menggulungnya dalam roti.Kemudian seseorang berkata tp
berbahaya jadi saya ingin tahu apa yang orang lain lakukan.;) Terima kasih kawan-kawan.@jb
Saya bersedia  untuk  gram tiada  masalah sama sekali,  kecuali  untuk  tidur  yang indah dan
sedikit perlahan apabila saya bangun.” Christina
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“Sebagai seorang veteran tentera dengan PTSD, gangguan tidur, sakit belakang bawah (akibat
kemalangan  payung  terjun),  kebimbangan dan  penyakit  buah  pinggang,  RSO adalah  satu-
satunya  kaedah/bentuk  yang  saya  boleh  mengambil  ganja.Akhirnya  saya  tidur  pada  waktu
malam, telah kehilangan 20+ paun, kerana tidur yang berkualiti, dan setakat semalam makmal
buah pinggang dwi-tahunan saya telah bertambah baik.Makmal saya telah bertambah baik,
saya kini terpaksa mengurangkan dos ubat kerana tekanan darah saya terlalu rendah.Semua
petanda positif betapa baiknya mengambil RSO pada waktu malam meningkatkan kualiti hidup
saya.” Corwin

“Abang  saya  mengalami  masalah  kemarahan  yang  teruk  dan  telah  didiagnosis  dengan
gangguan  personaliti  sempadan.Dia  boleh  mengambil  setitik  sepeser  pun,  yang  dikatakan
melalui  rejimen  harian  bunga  Ganja  serta  ekstrak,  dengan  berbuat  demikian  dia  dapat
mengimbangi  moodnya  dan  menjalani  kehidupan  yang  bahagia  seperti  biasa  dan  bebas
daripada semua kecuali  episod sekali-sekala,  tiada siapa yang sempurna tetapi  saya boleh
katakan secara peribadi tanpa ganja saudara saya mungkin berada di tempat yang sama sekali
berbeza.

...Saya  percaya  bahawa  orang  yang  mengalami  paranoia  akibat  penggunaan  kanabis
mengalaminya kerana ketidakupayaan mereka untuk mengatasi  kebolehan membuka minda
semula jadi dan kesedaran tentang alam bawah sedar anda.Saya merasakan bahawa banyak
paranoia  yang dikaitkan dengan penggunaan ganja adalah plasebo dan berpunca daripada
propaganda era larangan ganja awal Reefer Madness." Corey

“Campur...Ia membantu sesetengah orang, tetapi yang lain nampaknya memburukkan lagi.Ia
membantu dengan kebimbangan saya pasti!Saya mempunyai pekerjaan yang sangat tertekan
yang  menyebabkan  kekejangan  otot  saya...Semuanya  hilang  selepas  mengambil  minyak.Ia
cukup melegakan saya untuk menyedari bahawa saya tidak memerlukan pekerjaan buruk itu
lagi dan saya berhenti.” Heather

“Saya Bi-polar dan setiap kali saya mengambil sedikit minyak RSO, secara ringkasnya saya
rasa saya tidak lagi Bi-polar, ia adalah satu perasaan yang baik.” Yusuf

“Saya seorang veteran dengan PTSD dan kebimbangan.Saya tidak perlu lagi mengambil xanax
untuk mengawal serangan.Saya masih mengambil ssri yang memadamkannya, tetapi jika saya
merasakan apa-apa mengenai sedikit minyak, seret paip atau vape dan saya baik-baik saja.”
JR

"Ya,  ia  berfungsi  sebagai  penstabil  mood untuk  PTSD dan  sedikit  tingkah  laku  manik  dan
gangguan panik jika diambil dengan betul." Jennifer

“Ya, sangat sangat.Dengan kedua-dua penyakit Fabry, dan neurofibromatosis, terdapat banyak
kerosakan  saraf  yang  juga  menyebabkan  kebimbangan.Saya  mempunyai  pandangan  yang
sama  sekali  berbeza  tentang  kehidupan.Marijuana  telah  mengubah  hidup  saya  dan  telah
menunjukkan kepada saya betapa indahnya untuk hidup.” James

“Saya  tidak  pernah  menjadi  lebih  baik  dari  segi  mental  dalam  hidup  saya.Saya  telah
menggunakan RSO selama dua tahun sekarang dan saya tidak menggunakan semua ubat
saya dan hanya memerlukan minyak sekali-sekala.Saya akan mengambil beberapa titik dan
saya rasa saya bukan bipolar sama sekali ...dan saya telah menderita dengannya untuk sekian
lama...Saya percaya ia telah menyelamatkan nyawa saya dan telah membantu dengan banyak
penyakit  lain  juga...Saya  berasa  bertuah  kerana  mempunyai  pengetahuan  dan  keupayaan
untuk berkembang dan membuat ubat SEBENAR saya sendiri.

Saya bermula dua tahun lalu pada bulan Jun ini dan saya hanya mengambil 65mg sehari.Saya
menggunakan strain Blue Cheese yang didominasi indica dan tinggi dalam CBD dan rendah
dalam  THC.Saya  juga  mencuba  noda  sativa  yang  sangat  kuat  dan  membuat  saya  terlalu
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cemas,  jadi  saya  kembali  ke  noda  indica  dan  ia  telah  menghasilkan  keajaiban...Saya
mengambilnya setiap hari  selama 30 hari  dan kini  hanya perlu mengambilnya apabila  saya
mula rasa sedikit...Ia juga berkesan untuk kencing manis suami saya dan sawan ayah saya
serta kanser kawan saya sedang dalam pengampunan ...Ia benar-benar melakukan perkara
yang hebat  dalam hidup saya.Semoga berjaya dan saya harap anda menemui ketegangan
yang sesuai untuk anda.” Sara

“Sama sekali.Ia adalah satu-satunya perkara yang telah membantu saya dengan Kebimbangan
dan PTSD.Saya melepaskan diri  daripada 4 ubat  preskripsi  anti-depresan (selepas sepuluh
tahun bereksperimen dengan setiap ubat-ubatan semut yang ada dan tidak dapat mencari satu
tanpa  kesan  sampingan  yang  melemahkan)  dan  tidak  lagi  mengubat  sendiri  dengan
alkohol.Saya  telah  mengalami  Kebimbangan  selama  bertahun-tahun  dan  PTSD  selepas
kemalangan  kereta  yang  teruk.  pada  tahun  2007.Saya  tidak  pernah  memandu  selama  4
tahun.Kini kembali bekerja memandu untuk Agensi Penjagaan Rumahsekali lagi dan berhutang
nyawa saya dengan tumbuhan ini.” Donna

"Ia sangat membantu dengan kemurungan yang mengiringi penyakit kronik.Saya tidak dapat
menumpukan perhatian untuk tinggal di sekolah menengah, tetapi menggunakan ganja saya
dapat 'menaik taraf' di kolej dari Gr.9-12 dalam masa 6 bulan.Tidak tahu mengapa saya tidak
mengalami PTSD daripada penderaan fizikal yang ganas selama bertahun-tahun, kecuali saya
telah  menggunakan  ganja  dengan  kerap,  jadi  mungkin  itu  ada  kaitan  dengannya.Adakah
perkara ini dikira?” Laurie

“Ya.Saya telah mengalami ADHD, PTSD, kemurungan.Saya tiada ubat sekarang kerana minyak
itu.” Jerissa

“Kebimbangan, serangan panik dan kemurungan.Bunga lebih daripada minyak.Merokok bunga
Indica mempunyai kecenderungan untuk membuat kebimbangan lebih teruk jika saya berada di
tengah-tengah  serangan  yang  baik.Walau  bagaimanapun,  medibles  yang  diselitkan  minyak
tidak pernah melakukannya.Tidak kira apa ketegangan minyak itu diperolehi.” Sarah

“Ayah saya doktor haiwan dan mengalami PTSD.Minyak dan tunas membantu dia satu tan!”
Jenny

“Ia  membantu  serangan  kecemasan  anak  perempuan  saya.Mengurangkan  kekerapan  dan
keamatan.” Suzanne

“Saya menghidap gangguan bipolar, PTSD (pertempuran pada 1991 Kuwait) dan mengalami
kebimbangan dan sukar tidur.Ganja telah membantu dengan semua simptom ini dan walaupun
doktor memberitahu saya ia memburukkan simptom (hoki lembu jantan), saya tahu sebenarnya
bahawa ia  telah  membantu  saya  mengekalkan  kawalan  diri  saya  dan  menghalang  banyak
kecederaan kepada orang lain dalam masa yang sangat sukar. .Saya bersumpah dengannya.”
Adrian

"Sudah  tentu  membantu  menstabilkan  bi-polar,  ubat-ubatan  yang  anda  dapatkan  daripada
doktor sama ada akan membunuh anda atau membahayakan kehidupan seks anda." Andrew

"Saya  menggunakan  indica  untuk  kesakitan  dan  sativa  untuk  PTSD dan  isu  kebimbangan
saya.Saya dapati  gabungan dua jenis itu mengimbangi masalah saya dan memperlahankan
hiperaktif  saya ke tahap yang menghalang saya daripada menjadi bahaya kepada diri  saya
sendiri.” Stuart

“Pada masa ini, kami perlahan-lahan berusaha untuk mengurangkan ubat psikotropiknya untuk
bipolar.Doktornya  mati-matian  menentangnya.Saya  melihat  ubat-ubatan  yang  ditetapkan
membuat "bubur" fikirannya.Kami telah pun mencapai kejayaan yang luar biasa dengan RSO
jadi kami kini melihat perkara ini.
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Suami saya bipolar dengan penekanan yang kuat terhadap mania.Selama bertahun-tahun dia
berubat sendiri dengan alkohol tetapi apabila dia sedar 4 tahun lalu, dia telah melawan mania
sejak  itu.Hanya  kepelbagaian  ubat  yang  mengganggu  menghalang  mania.Tetapi  ia  juga
membuatkan  dia  kelihatan  menghidap  Alzheimer.Ubat-ubatan  sendiri  dengan  alkohol  telah
membantu  selama  bertahun-tahun  tetapi  alkoholisme  adalah  isu  yang  perlu  ditangani
juga.Sekarang kita  hanya bosan dengan ubat-ubatan.Jadi  sekali  lagi  saya akan mengambil
perkara ke tangan kita sendiri.

Pada ubat-ubatan kualiti hidupnya agak buruk.Hanya mengurangkan satu daripada banyak pil
setiap hari membuat perbezaan (baru mula mengurangkan jadi mesti beransur-ansur kerana
takut serangan manik).Dia telah berada di RSO selama kira-kira 2.5 bulan untuk isu lain dengan
hasil yang paling luar biasa.Jadi sekarang saya rasa selamat mengurangkan ubatnya perlahan-
lahan.Ini  telah  membantu  memungkinkan  untuk  menyerang  isu  kesihatan  yang  lain  ini!”
Deborah

“Saya  menggunakannya  selama  12  bulan  selepas  ketagihan  bahan  kimia.Ia  bukan  sahaja
membantu saya tidur dan ia membantu dengan gejala penarikan "buku teks" yang saya alami
seperti PTSD, kemurungan, kebimbangan dan pelbagai isu kesihatan mental yang lain.Tidak
perlu  dikatakan  saya  telah  cuba  berkongsi  fakta  bahawa  THC  dan  medibles  cukup
mengekalkan kewarasan dan kesihatan mental saya semasa dalam rawatan. Chantelle

“Isu Alkoholisme / Penyalahgunaan Bahan perlu dipertimbangkan sebagai “syarat kelayakan” di
negeri  yang  mempunyai  undang-undang  perubatan  sedemikian.Marijuana  Perubatan  telah
menyelamatkan nyawa ramai peminum alkohol.” Jim

“Sebutir beras bernilai sehari selama kira-kira lima bulan benar-benar mengubati kebimbangan
dan  kemurungan  saya...Sudah  hampir  2  tahun  sejak  mengambil  minyak  dan  tiada  gejala
kembali.” Daniel

"Saya  telah  berhenti  menggunakan  ubat  anti-kemurungan  anti-kecemasan dan  opiat  dalam
masa seminggu selepas mengambil minyak.Saya dalam bahaya serius kehilangan guli saya
fikir.Terima kasih Tuhan untuk air mata phoenix.” Edie

"Membantu kemurungan saya, dan kerana hilang upaya yang teruk, saya mengalami sedikit
kemurungan kerana kurang aktiviti dan kesakitan." Rick

“Saya mengalami haid yang teruk selepas anak saya dilahirkan, kemurungan selepas berpisah
dan saya kehilangan kedua ibu bapa saya.Ganja adalah hantaran Tuhan!!” Loren

“Ia telah membantu tekanan dan kebimbangan saya tidak berkesudahan sejak beberapa tahun
kebelakangan ini, malah ia benar-benar hilang untuk tempoh masa yang baik.Tiada ubat yang
berfungsi dengan cara yang sama...” Stuart

“Ia membantu mengatasi gangguan tidur akibat kebimbangan dan serangan panik pada waktu
malam jika diambil 1 jam sebelum tidur.Ia melegakan, sesiapa yang mengalami kurang tidur
selama berbulan-bulan  tahu  betapa  meletihkannya.Ia  juga  memastikan  anda  berada  dalam
suasana tenang yang baik pada bahagian yang baik sepanjang hari.” Kat

"Membantu saya dengan sakit kepala migrain, gangguan obsesif kompulsif, kebimbangan, rasa
tidak selamat, kompleks rendah diri, jumlah semuanya, dan ia menyembuhkan makhluk yang
tertekan dalam 3 minggu." Riddhi

“Isu  tekanan  kronik  yang  mewujudkan  bp  tinggi.Tahap  tekanan  saya  segera  ditenangkan
melalui ganja.Vaping membantu melalui detik-detik buruk.Saya bergerak ke arah yang boleh
dimakan sahaja dan kelemahan kaedah itu ialah perlu menunggu sistem saya menyerap.Saya
mempunyai latihan yang mencukupi sehingga saya dapat bersabar menunggu setengah jam
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dan jika ia adalah saat yang sangat tertekan, saya kembali ke pengewap saya.” Andie

"Saya mengalami patah tulang belakang dan kerosakan saraf dan ganja adalah satu-satunya
ubat yang membantu saya tidur dan menghadapi hari saya!" Leslie

"Ia  membantu  saya  pengsan  pada  waktu  malam  supaya  saya  boleh  bangun  awal  untuk
bekerja." Mat

Penyakit dan Penyakit Jarang atau Tidak Biasa
“Minyak Rick Simpson membuatkan anda teruja untuk bangun dan melihat apa lagi yang telah
sembuh.Saya agak taksub dengannya.” Natalia

Q.Hello  Rick/JB,  pernahkah  anda  mendengar  tentang  penyakit  jarang  Porphyria?Jika  ya,
adakah anda telah merawat sesiapa dengan RSO dan apakah keputusannya?

A.Tidak, saya belum.Tetapi berdasarkan apa yang saya baca mengenainya, saya tidak nampak
sebab mengapa minyak itu tidak boleh membantu menyembuhkannya atau mengawalnya.Ia
pasti akan membantu dengan gejala keadaan yang jarang berlaku dan pastinya sangat tidak
menyenangkan ini.

Saya  akan  mengikut  protokol  di  laman  web  kami,  saya  akan  makan  minyak  dan
menggunakannya  dalam  suppositori  (dengan  cara  itu  ia  akan  masuk  ke  dalam  aliran
darah).Saya  akan  menggunakan  minyak  secara  topikal  dalam  tincture  atau  salep  untuk
keadaan kulit (ia akan menghilangkan semua gatal-gatal dan ketidakselesaan lain).

Saya  akan  makan  sekurang-kurangnya  60g  selama  dua  atau  tiga  bulan,  saya  tidak  akan
menggunakan sebarang bahan kimia, saya hanya akan mengikut arahan Rick Simpson.Jika
60g tidak menyembuhkannya atau mengawalnya, saya akan makan 120g lagi.Dan jika itu tidak
akan membawa hasil yang memuaskan, maka saya hanya akan mula menumbuk minyak dalam
diri saya, satu dua tiga gram sehari atau lebih jika saya boleh mengambilnya, dan saya hanya
akan makan seberapa banyak yang saya dapat  secepat  mungkin.  .kenapa?Kerana apabila
minyak tidak membantu anda, agak tidak mungkin anda akan menemui apa-apa lagi yang akan
membantu anda.Juga, penyakit agresif harus dirawat secara agresif.Salam sejahtera, JB

“Ini mungkin keji tetapi saya hanya perlu menyatakannya dan saya tidak begitu bijak.Jadi saya
belum mempunyai semua yang saya perlukan untuk minyak tetapi langkah bayi akan sampai ke
sana.Walau  bagaimanapun  saya  mempunyai  buasir  ini  yang  selalu  datang  kembali.Saya
mempunyai tiga anak berumur 5,3,1 dan bayi pertama saya tiada buasir Bayi kedua saya hanya
satu buasir ketiga saya ia adalah satu buasir dan ia hilang dan kembali hilang dan kembali.Saya
telah membeli segala-galanya di bawah matahari tiada apa yang berhasil.Jadi saya berkata apa
kejadahnya.Saya mengambil  kira-kira 1/8 sudu teh kief 1/4 sudu teh minyak kelapa secubit
lavender  kering  dan  secubit  chamomile  kering  dan  dua  daun  pudina.Saya  mengisar
semuanya.Saya menggunakannya sekali semalam dalam beberapa saat. Saya tidak lagi sakit
pada pagi ini ia berasa seperti belon kempis.Saya memohon sekali lagi saya pasti dalam satu
atau dua hari berikutnya ia akan hilang sepenuhnya.Bagaimanapun maksud saya ialah saya
menjimatkan wang dengan merawatnya di rumah dengan apa yang saya ada lebih cepat dan
lebih sihat daripada versi kerajaan dan bukti ganjanya mempunyai kuasa penyembuhan yang
gila dan bayangkan jika saya menggunakan minyak ia akan hilang.Seorang lagi anak berusia
tiga tahun saya terjatuh dari trak. Saya tidak mempunyai sebarang salap dan tiada sebarang
peroksida  pada  saya  semasa  kami  dalam  perjalanan.Jadi  saya  menyebat  ramuan  saya
menampar beberapa pada lututnya dan pada waktu pagi ia kelihatan seolah-olah kudis itu dari
sebulan yang lalu.Katakan selamat tinggal Neosporin sakit simpan duit saya!Cinta Damai dan
Ganja.” Moni

“Encik  yang  dihormati.Rick  Simpson,  izinkan  saya  mula-mula  katakan  keluarga  saya
berpendapat anda hebat, dan kami berharap kami lebih dekat dengan anda agar kami dapat
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membantu anda dengan kerja hebat anda.Saya telah menggunakan ganja perubatan selama
14 tahun untuk sakit kronik akibat Sindrom Ovari Politeistik dan arthritis.Disebabkan 10 tahun
racun  farmasi,  saya  lebih  sakit,  berat  badan  bertambah  90  lbs  dan  ketagih  teruk  dengan
Fentynol yang dipreskripsi oleh Dr.Saya memulakan minyak 7 minggu yang lalu, dan apa yang
boleh saya katakan ialah keajaiban sedang berlaku!Dalam enam minggu, gula darah saya kini
dikawal sehingga tiada pil  diperlukan, saya telah kehilangan 28 lbs tanpa usaha.Saya mula
panik  bahawa saya semakin sakit,  walaupun saya berasa lebih baik  daripada sebelumnya!
Selepas banyak ujian yang menyebabkan Doktor menggaru kepala mereka, dan mengatakan
ini adalah satu keajaiban!Kini bukan sahaja tiada fibroid, ketumbuhan atau jisim baru, malah
fibroid yang ada dahulu dan lain-lain sudah HILANG!Tiada tanda bahawa penyakit itu pernah
ada!Saya  masih  mempunyai  ujian  untuk  melihat  sama  ada  ia  juga  telah  hilang  dari  buah
pinggang, tetapi saya tahu dalam hati saya ia juga akan hilang.Terima kasih Rick Simpson,
anda sedang melakukan kerja Tuhan, Tuhan Memberkati anda seperti yang dia miliki kepada
saya, dengan mencari halaman anda.” Annie

“Jadi berita baik JB & RICK!!!Saya pergi ke doktor hari ini untuk keputusan ujian saya!Tiroid
saya  yang  kurang  aktif  dan  berubat  selama  22  tahun  kini  sudah  terlalu  aktif!Saya  hanya
menelan RSO sepenuh masa sendiri  selama sebulan, saya juga menyapu tincture terus ke
kerongkong saya dan saya mengewap RSO juga!Saya sangat gembira tentang ini!Dia adalah
seorang doktor yang sangat hebat yang pernah berada di sana dan menyokong saya melalui
semua  ini  dan  tahu  sepenuhnya,  SAYA SEBENARNYA MENGGUNAKAN  MINYAK  RSO!
Sebagai doktor dia, dia masih mahu melakukan bunyi ultra pada tiroid saya untuk memeriksa
sebarang nodul!Apa pendapat anda tentang bunyi ultra?Saya akan sentiasa mengambil minyak
ini dengan bangga sepanjang hari-hari saya. Rasanya betul, itulah hakikatnya!Ubat preskripsi
adalah JAHAT!Saya juga mempunyai banyak masalah kesihatan lain yang sedang saya rawat
dengan minyak hebat ini!

Chiari Malformasi jenis 1 batang otak juga Saya mempunyai terowong karpal yang teruk dan
banyak lagi!Saya 45 tahun muda hari ini tidak berasa semua dipukul dan disakiti seperti yang
saya rasa dulu!Adakah saya menyebut saya juga pernah menjalani pembedahan otak 7 bulan
yang lalu  dan saya tidak pernah menggunakan sebarang narkotik  sejak  pembedahan saya
kerana kegagalan hati daripada ubat-ubatan tersebut!Saya benar-benar bukti bahawa minyak
ini dari ALLAH!Ini sahaja yang patut kita makan sebagai ubat!Terima kasih JB dan Rick untuk
semua yang anda lakukan dari lubuk hati saya!Tiada lagi ubat tiroid, YAY!!!!!!!!” Margene

--  Tahniah,  Margene.Mengenai  ultrasound,  saya  rasa  anda  tahu  jawapannya.Lebih  kurang
imbasan  lebih  baik,  itu  sahaja  yang  boleh  saya  katakan.Saya  secara  peribadi  tidak  akan
mendekati sesiapa yang tidak akan memberitahu saya tentang minyak selama 22 tahun tetapi
jika anda fikir mereka masih mempunyai sesuatu untuk diberitahu kepada anda, jangan ragu
untuk bercakap dengan mereka, iaitu jika anda benar-benar berminat dengan apa yang mereka
katakan. tentang perubatan.Tetapi itu sahaja yang saya akan biarkan mereka lakukan, bercakap
sahaja, dengan cara itu mereka tidak boleh menyakiti anda seperti yang mereka lakukan, jika
mereka berjaya meyakinkan anda untuk menelan beberapa pil pilihan mereka.terbaikberharap
dan menjauhkan diri  daripada mereka yang menghabiskan 22 tahun memberi  nasihat  yang
salah kepada anda.Bergembiralah kerana anda terselamat daripada "rawatan" mereka, yang
lain tidak begitu bernasib baik.JB

“Saya juga mempunyai hipotiroid (Penyakit Graves).Kami menemuinya 17 tahun lalu semasa
mengandung  &  melahirkan  anak  perempuan  saya  15  minggu  premia  kerana  itu  (saya
menggunakan sejumlah 14 Farmaseutikal termasuk 3 ubat sakit narkotik untuk Penyakit Cakera
Degeneratif yang teruk di bahagian bawah belakang saya & Skoliosis di bahagian atas tulang
belakang saya / hipertiroid (Penyakit Graves) / Diabetes (Jenis II) / Blue Sclera / Psoriasis &
Ekzema /  Hipertensi  /  Isu  buah pinggang /  Sindrom Kaki  Resah (Saya mendapat  yang ini
sebagai kesan sampingan ubat lain) / Tahap Kolesterol Tinggi / berat badan berlebihan (telah
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kehilangan lebih 100lbs sejak turun minum koktel  ubat ~ musim panas lalu) **SAYA TIDAK
BERDIET** & sentiasa makan sihat termasuk tiada daging merah ~ sayuran organik dll...jus
harian dll...16 tahun pil tanpa henti bermunculan farmaseutikal yang kini berjumlah SIFAR pil
setiap hari!!!!

Saya mengambil kira-kira satu perempat hingga hanya kurang satu setengah gram sehari untuk
Minyak  Rick  Simpson  buatan  rumah  saya  sendiri  mengikut  arahan  khusus  Rick  ~  **SAYA
TERPAKSA KOMEN  THO...JANGAN,  SAYA ULANG  JANGAN,  MURAH DENGAN KUALITI
BAHAN PERMULAAN ANDA > MINYAK ANDA YANG ANDA TELAN MESTILAH TELUS &
BERWARNA AMBER  >>  KALAU  TIDAK  BERKUALITI  YANG  BOLEH  DIMAKAN  UBAT**”
Michele

"Bolehkah minyak ganja digunakan untuk merawat rabies?" Aami

-- Aami, ya, tetapi ia mungkin memerlukan pesakit  koma untuk beberapa lama, dengan dos
minyak yang sangat tinggi, terutamanya dalam kes lanjut.JB

“Semalam saya memberi sedikit minyak kepada rakan saya yang terkena cacar air akibat pergi
ke hospital.Saya mencadangkan kepada orang ini untuk memanaskan sedikit minyak zaitun,
campurkan ke dalam RSO dan kemudian ke dalam krim yang digunakan oleh orang ini.Orang
ini hanya menghantar mesej kepada saya untuk berkata: “Peter, saya tidak dapat memberitahu
anda betapa bersyukurnya saya untuk minyak yang menakjubkan itu!HOLY SHIT.Tiada kata
dusta: "pock" paling jahat yang saya miliki, "ground zero" pertama muncul yang kekal terbesar
dan paling jahat sepanjang masa saya sakit - baru sahaja kering dan kudis hilang BERSIH
dalam masa kira-kira dua jam selepas menggunakan minyak.Saya seorang mualaf!neraka yang
suci!Saya menggunakannya di seluruh kulit kepala saya dan bintik-bintik terburuk pada badan
saya - rambut saya kelihatan agak berminyak, tetapi saya sudah berasa lebih baik.Sungguh
menakjubkan.WOW!Tidak  perlu  banyak  untuk  meyakinkan  seseorang  tentang  kebenaran.”
Peter

-- Terima kasih, Peter, syabas.Minyak biji rami dan RSO juga berfungsi dengan baik.Banyak
minyak zaitun di pasaran tidak dihasilkan daripada buah zaitun, buah zaitun tidak mencukupi di
dunia untuk semua "minyak zaitun" yang dihasilkan dan dijual di seluruh dunia, jadi peluang
anda untuk ditipu adalah lebih rendah apabila anda membeli minyak biji  rami .Selain itu,  ia
menembusi kulit dan pergi kira-kira satu setengah inci ke dalam tisu, yang juga bagus untuk
penyembuhan.Dan ia tidak berminyak seperti minyak zaitun.JB

“Jika  disleksia  tiada  dalam  senarai,  mungkin  perlu.Saya  telah  melihat  keupayaan  untuk
mengeja 100x lebih baik daripada yang pernah saya lakukan sebelum saya menyembuhkan diri
saya daripada perkara lain.Kesan sampingan yang mengerikan untuk menyembuhkan diri saya
daripada diabetes jenis 2: tiada lagi arthritis, sciatica, obesiti atau disleksia.Hahaha!!” Peter

“Ia bukan ubat kanser atau apa-apa, tetapi saya ingin memberitahu Rick bahawa saya telah
tempang di  tumit  kanan saya selama hampir  setahun sekarang.Tidak pasti  apa yang salah
dengannya  dan  tahu  doktor  akan  memberi  saya  ubat-ubatan  yang  saya  rasa  tidak  selesa
mengambil,  jadi  saya hanya menangani  kesakitan.Kami baru-baru ini  diperkenalkan kepada
RSO melalui seorang rakan, Charles, dan kami telah mula membuatnya.Sejak dua hari lepas,
saya  telah  menelan  minyak  itu  beberapa  kali/hari  dan  pagi  ini,  saya  bangun  dan  tidak
lemas.Suami  saya segera menyedarinya.Dia  mengambil  perhatian  bahawa minyak itu  pasti
berfungsi dengan ajaib!Terima kasih Rick Simpson![:)] Saya rasa bagus!" H

-- Dear H, terima kasih atas berita baik, kami sentiasa suka mendengar tentang mereka.Saya
akan mencampurkan minyak dengan minyak biji rami atau minyak zaitun dan membuat tincture
dan menggunakan minyak secara topikal juga.Sudah tentu, makan minyak adalah kunci kepada
penyembuhan sebenar dan semua arahan tentang cara menggunakan minyak ada di laman
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web kami.Salam sejahtera, JB

“Enam hari lalu saya membantu dua lelaki yang menghidap kanser Hati dan Diabetes.Seorang
kawan,  kimo,  mulutnya,  melecur,  bibir  melecur.Pada  225  paun  sekarang  139,  tidak  boleh
makan, tidur, sangat letih.Dia telah banyak bertanya kepada saya tentang RSO.Saya sentiasa
mendidiknya.Saya telah bersamanya selama 6 bulan sekarang.Tetapi selepas dua sepupunya
meninggal  dunia  6  bulan  lalu,  kedua-duanya  Kanser,  otak  1  Hati.Dan  kanser  tiroid.Saya
bercakap  dengan  kedua-dua  keluarga,  mereka  mahu  mencuba  RSO  tetapi  mereka  takut
Kerajaan akan membawa pulang mereka atau melemparkannya ke dalam penjara.Keduanya
meninggal dunia.KOYAKAdik.

Tetapi lelaki ini telah berada di RSO selama 6 hari sekarang, saya pergi untuk memeriksanya,
seperti yang saya janjikan kepadanya.Dia kagum dia boleh makan lagi dan dia berkata dia tidak
boleh berhenti makan.Itu satu perkara yang baik.Sebab bila dia start minyak dia tulang.Nampak
sakit.Tetapi selepas 6 hari...mulut yang sakit telah hilang.Dia berkata, "Anda betul, saya berasa
lebih  baik."  Dia  mendapat  tenaga  lagi,  banyak.Dia  kelihatan  sangat  baik,  dan  banyak
warna.RSO.Terima  kasih  sekali  lagi  Rick  Simpson.Beberapa  lagi  pesakit  kanser  yang
gembira.Hidup dan berasa hebat.Keamanan, Cinta & Penawar Ganja” Ron

“Penjaga saya mempunyai seorang pesakit yang disahkan menghidap Lupus dan keracunan
merkuri di seluruh badannya.Selepas kira-kira setahun setakat ini menggunakan minyak buatan
sendiri,  keracunan merkuri telah hilang sepenuhnya dan Lupus hampir hilang.Folikel  rambut
telah diambil setiap 2 minggu untuk melihat dengan tepat apa dan berapa banyak racun dalam
badannya untuk kemas kini kejayaannya.Sungguh menakjubkan apa yang boleh disembuhkan
secara semulajadi.Memang kosnya sedikit,  tetapi  masih lebih sihat  dan bernilai  kehidupan!”
Jesse

“Saya disahkan menghidap fibrosis myeloid primer, mengambil  ubat-ubatan yang membantu
tetapi tidak berpuas hati kerana rasa sakit yang semakin meningkat dan tiada selera makan dan
kiraan  darah  menurun,  saiz  limpa  yang  meningkat,  insomnia.Selepas  mengambil  ubat  ini
selama satu tahun dan merasakan tiada perubahan asas yang nyata, saya memutuskan untuk
mencuba RSO, hanya 1 bulan menggunakan minyak, sakit  saya tidak wujud, selera makan
telah kembali, kiraan darah meningkat, tidur seperti batu.” Aguae

“Saya  menggunakannya  untuk  merawat  anomali  perubatan  saya…  Beberapa  hospital  di
kawasan saya mengatakan ia tidak boleh dilakukan…tetapi RSO sangat mengagumkan… Saya
menolak  VP  shunt  dalam  badan  saya,  saya  menghidap  penyakit  tisu  penghubung  dan
beberapa penyakit lain yang jarang berlaku. masalah… 4 pembedahan otak dalam 36 hari dan
saya enggan mengisi narkotik…semata-mata ganja perubatan, RSO dan pernafasan… Saya
tidak pernah sembuh secepat ini dalam hidup saya… Walaupun makmal saya menunjukkan
badan saya sangat kacau, sakit saya sebenarnya tidak begitu teruk….” Katie

“Minyak ganja sedang menyembuhkan PCOS (Polycystic Ovarian Syndrome) saya.Kebanyakan
gejala saya dikawal.Saya tidak mengambil semua 7 ubat yang saya ambil untuk itu.Neuropati
Periferal yang saya alami telah hilang dan perasaan itu kembali di kaki saya.Sindrom metabolik
saya terkawal.Saya kehilangan berat sehingga 130 paun.

Banyak gejala PCOS dan sindrom Metabolik telah hilang: Hormon seimbang (testosteron terlalu
tinggi pada 180, kini turun kepada 40).Rintangan insulin (gula darah) saya terkawal.Rintangan
leptin  (Hormon  yang  memberitahu  apabila  anda  kenyang)  dikawal.Mendapat  haid  bulanan
selepas 15 tahun ammenorhea (kekurangan haid)  dan anovulasi  (kekurangan ovulasi).Sakit
saraf kencing manis hilang.

Selera makan saya terkawal.Minyak itu telah membantu mengatasi ketagihan gula.Kehilangan
120 paun dalam satu tahun (10 paun/bulan) - gejala PCOS termasuk obesiti, obesiti bahagian
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atas badan dan kesukaran menurunkan berat badan.Sista di bawah lengan dan di pergelangan
tangan saya hilang.Arthritis jarang sakit dan jika ia berlaku bermakna sudah tiba masanya untuk
lebih banyak minyak.

Hidradenitis Suppurativa (folikel cacat, jerawat kistik, bintik hitam) dikawal/berkurang.Acanthosis
nigricans (tompok gelap pada kulit, kulit kasar, tag kulit) telah hilang.Lemak viseral hilang serta-
merta  (lemak  berbahaya  di  sekeliling  jantung  dan  hati).Kurang  jerawat,  sista  dan  rambut
tumbuh ke dalam.Kulit  wajah yang lebih  baik  (pori-pori  yang lebih  kecil,  lingkaran hitam di
sekeliling mata hilang.) Hirsutisme (rambut yang tidak diingini pada wanita di muka, leher, dada,
belakang dan perut mereka.)berkurangan tetapi tidak hilang.Lebih baik tidur lebih nyenyak dan
sepanjang malam.Tiada lagi sakit dari Heels Spurs dan Plantar Fasciitis lagi.Tiada lagi Sakit
Kepala  Hipertensi  Intrakranial  lega,  sakit  otot  dan  saraf,  tekanan  pada  bahu,  leher,  dan
belakang kepala berkurangan secara mendadak.Vertigo seperti gejala pening yang berterusan
dan pening hilang.Perubahan mood dikawal.Tiada lagi buasir.

Sakit  tekak kronik (sakit  tekak berulang akibat refluks asid) sembuh dan hilang.(refluks asid
kekal, bagaimanapun, kerana makanan mempengaruhinya setiap hari).Alahan bermusim telah
hilang (hidung berair/ tersumbat, kahak berlebihan pada waktu pagi, dan mata gatal).Alahan
makanan  berkurangan  (secara  tidak  sengaja  makan  udang,  tindak  balas  lebih  perlahan
daripada  biasa,  tetapi  masih  perlu  mengambil  benadryl).Melegakan  sakit  belakang.Jari
pencetus hilang.Sindrom usus rengsa Simptom IBS terkawal.Tekanan Darah diturunkan.Parut
semasa saya menjalani pembedahan carpal tunnel sembuh sepenuhnya.

Saya telah menyembuhkan beberapa luka melecur dengan gabungan minyak ganja dan minyak
kelapa.Teman lelaki saya melecur tangannya dengan teruk dan tidak ada tanda-tanda sehari
selepas  menggunakan  minyak.Kolestrol  saya  masih  tinggi.Saya  memang  melalui  tempoh
detoks/herxing di mana saya terpaksa berundur daripada minyak atau saya akan menjadi lebih
teruk.Saya  sedang berusaha untuk  kembali  ke  dos yang sama.Hati  yang lemah dijalankan
dalam keluarga saya dan PCOS berkaitan dengan candida albicans dan ramai orang terpaksa
berhadapan  dengan  reaksi  herxheimer  jika  yis  sedang  diproses  secara  berlebihan  melalui
hati.Saya juga beralih kepada makanan organik, dan berhenti makan gula halus, jadi itu juga
boleh menjadi sebahagian daripada detoks.Minyak itu nampaknya tidak menjejaskan kolesterol
saya,  tetapi  semakin  banyak  kajian  yang  saya  lakukan,  semakin  saya  melihat  bahawa
kolesterol tidak seteruk yang orang sangka, dan selagi ada keradangan akan ada kolesterol.Ia
adalah mekanisme pertahanan badan terhadapnya.Jadi saya tidak risau.” melalui Aamann

“Anak  saya  menghidap  penyakit  buah  pinggang  jarang  dipanggil  FSGS  dan  dia  telah
menggunakan ubat itu sejak 2 tahun lalu.Hasil darahnya sentiasa menunjukkan albumin rendah
(protein tertumpah ke dalam air kencing yang menurunkan tahap albumin dalam darah).Sejak
memulakan  ubat  (1/4  butir  beras  saiz  PM)  darahnya  bertambah  baik  sehinggakan  pakar
nefrologinya kagum.Keputusan terakhir yang datang kembali menunjukkan tahap albumin orang
'normal'.Pakar  nefrologi  berkata  "Saya tidak  tahu apa  yang anda lakukan,  tetapi  teruskan."
Dengan jenis penyakit buah pinggang ini, pesakit biasanya boleh mengharapkan pemindahan
dalam tempoh 8 tahun selepas diagnosis.Anak saya telah didiagnosis pada usia 2 tahun dan
kini hampir 25 tahun.Dia masih mempunyai kedua-dua buah pinggangnya dan kedua-duanya
berfungsi seperti orang 'sihat' yang tidak menghidap penyakit buah pinggang.Pakar nefrologi
menggaru kepalanya.Kami juga melihat pakar naturopath dan telah melakukannya selama 17
tahun yang lalu.Dia juga telah banyak membantu tetapi saya TAHU bahawa ubat adalah yang
telah membetulkan pengeluaran albumin.Terdapat  banyak penyakit  di  luar  sana yang boleh
disembuhkan  dengan  ini  dan  saya  benar-benar  percaya  dan  tahu  bahawa  ubat  ini  telah
membantu saya dan anak saya.Terima kasih!!"

“Anak kami mempunyai Niemann Pick jenis C dan kami telah menggunakan kaedah minyak
Rick sejak 1 Feb.Kami telah hilang daripada 15+ purata sawan sehari semasa terjaga dan tidak
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terkira banyaknya semasa dia tidur kepada hanya 2 grand mal dalam 56 hari yang lalu.Kami
kini  mula  mengalami  sawan  fokus  kecil.Adakah  anda  cadangkan  untuk  membuat  minyak
baharu dan menukar strain?” Kevin

-- Ya, Kevin.

"Berpegang  pada  ketegangan  THC tinggi  yang  lain  atau  adakah  ok  untuk  mencampurkan
ketegangan CBD yang tinggi seperti Harlequin dengan ketegangan THC tinggi yang lain Seperti
Candy Kush?"

-- Saya akan membuat dua minyak berasingan, saya tidak mahu mencairkan RSO saya dengan
CBD.Lebih kuat dan sedatif lebih baik ia berfungsi sebagai ubat.JB

“Memandangkan anda telah melakukan ini untuk sementara waktu, adakah anda cadangkan
untuk menggunakan minyak THC yang lebih tinggi berbanding minyak CBD yang lebih tinggi?
Saya tidak mahu pergi ke laluan Charlotte's Web kerana kami telah melihat hasil yang hebat
dalam ketegangan  THC yang  lebih  tinggi  yang  telah  kami  gunakan.Tetapi  saya  ingin  tahu
tentang Harlequin.Atau adalahitu terlalu serupa dengan CW?”

--  Sekali  lagi,  Kevin,  saya akan membuat RSO daripada strain dominan indica yang paling
mujarab dan sedatif yang saya boleh dapatkan.Kemudian mungkin saya akan membuat minyak
CBD tinggi secara berasingan dan kemudian saya akan membiarkan pesakit memilih apa yang
paling sesuai untuk mereka.Dalam kes yang ideal, pesakit boleh memilih daripada ratusan jenis
minyak.Sama seperti di kedai wain - semua orang suka apa yang mereka suka dan tidak ada
cara untuk memberitahu wain yang paling mereka sukai.

Memulihkan Penglihatan
“Saya  baru  sahaja  membuat  satu  kumpulan  'minyak  rami'  beberapa  malam  lalu  dan  satu
kumpulan  mentega.Saya  telah  memberi  minyak  kepada  pesakit  tumor  otak,  sebelum
mengambil  minyak  dia  hampir  buta,  selepas  sebulan  mengambil  minyak,  penglihatannya
hampir pulih sepenuhnya.Anda tidak akan mendapat hasil yang sama daripada mentega.Anda
mendapat hasil perubatan daripada mentega, walau bagaimanapun minyaknya adalah bentuk
ubat  yang lebih  pekat,  dan ia  berfungsi  untuk  hampir  semua perkara,  barangannya sangat
mengagumkan.” Dion

“Diambil  secara  lisan  memulihkan  penglihatan  ibu  saya.Dia  secara  sah  buta  di  mata
kirinya.Kecederaan menyebabkan dia tanpa kanta dan beberapa pembedahan menyebabkan
dia  mengalami  glaukoma.Dia  telah  berada  di  RSO selama satu  setengah  tahun  sekarang-
menggunakannya setiap  hari.Dia  tidak  pernah  perasan  berapa banyak  penglihatan  kembali
sehingga dia memakai beberapa solek mata.Dia telah buta di mata itu selama 40 tahun, jadi dia
telah melatih dirinya cara mekap mata dengan mata tertutup.Hanya itu satu-satunya cara dia
boleh  menggunakan  mata  yang  baik  itu  ialah  dengan  menutup  mata  yang  baik  itu
menyebabkan dia buta sepenuhnya.Nah, kali terakhir dia menutup mata yang baik, dia mula
benar-benar melihat & fokus keluar dari matanya yang buta.Dia hanya memakai solekan sekali-
sekala jadi dia tidak pasti berapa lama sebelum penglihatannya mula kembali, tetapi selepas
menggunakan  minyak  selama  lebih  setahun  dia  kini  boleh  melihat  imej,  warna,  dan  juga
membaca perkara tertentu daripada busuk matanya!Saya sedang mengangkat beg Lays Chips,
dan  dari  seberang  meja  dia  boleh  membaca  lays.Dia  fikir  jika  dia  mempunyai  kanta  baru
bahawa penglihatannya akan dipulihkan sepenuhnya.Untuk mendapatkan kanta baru dia mesti
dimasukkan ke dalam senarai penderma organ- Saya tidak pasti insuransnya akan melindungi
apa-apa  seperti  itu  jadi  buat  masa  ini-  Minyak  ini  telah  memberinya  keajaiban-  keajaiban
penglihatan  di  mana  hanya  ada  kegelapan  !Jadi  saya  akan  katakan  TIADA  TITISAN
DIPERLUKAN- Hanya bekalan tetap!Sekarang, mulakan menanam penawar anda!Oh Ya- Dia
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TIADA BUKTI GLAUCOMA SAMA ADA!” Lindsay

“Saya menggunakan mentega canna untuk glaukoma saya dan ia mula berfungsi dalam masa
10 minit.Perasaan kebas telur di mata saya hilang dan membersihkan penglihatan berganda
saya yang berkabus.Saya tidak pernah mengalami sakit badan jadi saya tidak tahu sama ada ia
berkesan untuk kesakitan, tetapi saya yakin ia akan berlaku.Saya berumur 47 dan tidak sakit,
mungkin  kerana  saya  sudah  menggunakan  mentega  canna.Saya  tidak  lagi  memerlukan
Wellbutrin atau Adderall, ganja telah menyembuhkan kemurungan dan ADD/ADHD saya.Ia juga
membantu  kebimbangan  saya,  doktor  mahu  meletakkan  saya  di  Klonopin.Hahahaha  wah.”
Rebecca

“Hari ini bapa saya yang mengalami degenerasi makula dan hampir buta kedua-dua matanya
pergi berjumpa Doktor sekali lagi selepas mengambil air mata Phoenix saya selama 6 bulan
yang lalu.Hari ini doktor terkejut kerana penglihatannya yang tidak melakukan apa-apa tetapi
semakin teruk telah mula pulih.Urat saraf telah mula menyambung semula dan dia menguji hari
ini dengan 20/20 di MATA KANANnya.GAMBIS MENYEMBUHKAN.Saya telah memberinya Air
Mata Phoenix yang saya pelajari cara membuatnya daripada Rick Simpson.Ini adalah hari yang
sangat baik.Ia membuktikan kuasa Ganja.” Gregg

“OK, jadi saya rasa kebanyakan pembaca kami terbiasa dengan fakta bahawa minyak hem
menyembuhkan  kanser,  terutamanya  apabila  dihasilkan  dan  digunakan  dengan  betul  dan
apabila pesakit mengikut arahan Rick Simpson.Kemudian anda telah melihat saya meneruskan
tentang  diabetes,  arthritis,  Crohn's,  MS  dan  semua  jenis  penyakit  lain.Ada  yang  berjaya
mengatasinya dan tahu bahawa minyak itu mungkin benar-benar menyembuhkan semua atau
sekurang-kurangnya  kelihatan  seperti  itu,  ada  yang  tidak.Kemudian  kami  datang  dengan
merawat luka bakar dan menghilangkan parut lama -- mudah untuk dibuktikan, ramai yang telah
melakukannya.Kemudian kami berkata minyak menumbuhkan semula rambut pada bintik-bintik
botak - dan iatidak.Kemudian kami menyebut disfungsi erektil dan ramai yang menyangka ia
sudah melampaui batas.Tetapi tunggu sehingga anda membaca testimoni ini:

“Saya  mempunyai  2  ibu  bapa  yang  memerlukan  testimoni  mereka  dirakam!Ibu  saya
memulihkan tapaknya di mata butanya, (Selepas menggunakan minyak) dia sebenarnya boleh
melihat warna dan bentuk sekarang walaupun dengan mata yang baik ditutup dan Ayah saya
telah menyembuhkan diabetesnya." Lindsay

-- Terima kasih, Lindsay Bunn Rogers, yang ini menceriakan hari kami.Apa yang boleh saya
katakan ialah penglihatannya mungkin akan menjadi lebih baik, dan saya juga mengesyorkan
agar dia menggunakan minyak dalam suppositori juga.Suppositori untuk keadaan mata?Sudah
tentu.JB”

“Saya telah mengambil RSO selama lebih setahun untuk kanser...bukan sahaja ia mengecutkan
tumor saya tetapi penglihatan saya telah bertambah baik daripada -650 kepada -400.Doktor
mata saya tidak percaya betapa penglihatan saya telah bertambah baik.Saya terpaksa menukar
cermin mata saya dua kali sekarang.” Debby

Haiwan - Testimoni
“Menyembuhkan mastiff  lembu jantan kami.Dia  diberi  masa 4 bulan untuk hidup hampir  11
bulan lalu selepas disahkan menghidap hemangiosarcoma!Sangat gembira kami menemui Rick
Simpson dan minyak ganja!” Amanda

“Saya tidak tahu tentang ganja perubatan.Anjing kami yang berumur 14 tahun sangat patuh dan
anda boleh meletakkan stik di atas lantai, meninggalkan bilik, dan dia tidak akan menyentuhnya
melainkan anda  berkata  ok.Nah,  terdapat  beberapa  mentega  yang diselitkan yang  menjadi
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lembut di sebelah api selama beberapa minit, dan Dusty Dog pasti tahu ia sedap, kerana dia
makan banyak!Ia adalah kira-kira 30 dos manusia yang kuat dalam sekali duduk.Saya berasa
agak teruk, terutamanya apabila kakinya goyah dan dia mengalami separa koma.Saya tinggal
bersamanya dan picagari air gula ke dalam mulutnya selama dua hari berikutnya, kemudian dia
bangun, muntah muntah hijau, melakukan najis hijau besar, bergoncang, dan sejak itu menjadi
seperti anjing baru.Dia seperti anak anjing.Pada mulanya saya meletakkan ini untuk gembira
untuk hidup, tetapi ia lebih daripada itu.Seolah-olah seseorang telah melakukan tetapan semula
kilang padanya.Inilah yang membuatkan kami melihat ke dalam sifat perubatan dan menemui
cerita Rick Simpson." Adam

“Sesetengah kanser sel T limfoma Kanak-kanak CLCT-1 HILANG!

Kami akan pergi  ke doktor  haiwan hanya untuk ujian  setiap tiga  minggu untuk  CBC untuk
mengukur  tahap  kalsium  dan  FNA untuk  memantau  kiraan  darah  merah-putih  untuk  sel-t
kanser.Dia  tidak  lagi  memerlukan  ubat-ubatan  yang  ditetapkan  tetapi  kami  akan
mengekalkannya  dengan  Minyak  Rick  Simpson  yang  menyembuhkan  kanser  setiap  hari
sepanjang hayatnya.Kami adalah Keluarga Bersyukur.” Beberapa Kanak-kanak

“Anjing saya menghidap osteosarcoma (kanser tulang).Saya telah memotong kakinya seminggu
yang  lalu,  dan  dia  akan  memulakan  kimo  dalam  masa  seminggu.Dengan  kansernya,  ia
biasanya  merebak  ke  paru-paru,  95%  anjing  mati  akibat  kanser  paru-paru  dalam  masa
setahun.Jika  anjing  anda  adakah  anda  akan  memulakan  minyak  sekarang  dan  masih
melakukan kemo,  atau tiada kemo dan minyak lurus?Bagi  manusia,  anda bermula  dengan
sebutir beras, dengan seekor anjing seberat 70 paun, adakah anda akan mulakan dengan sebiji
3 biji  itu dua kali  sehari?Terima kasih kerana membaca ini dan saya tidak sabar menunggu
jawapan anda.” Eda

“Eda, minyak itu menyelamatkan anjing berharga kami, Sophie.Dia sedang nazak.Beri anjing
anda minyak SEGERA...Chemo akan membunuhnya.Doa dengan awak...” Brewster

“Saya  merawat  tumor  anjing  saya  di  telinganya  dengan  RSO...Dulu  BESAR  dan  kini
HILANG!!!!” Andrea

“Anjing  saya  mempunyai  tumor  yang  doktor  haiwan  tidak  mahu  dibedah!!Ia  terus  terbelah
terbuka dan dijangkiti.Saya menggunakan minyak RSO saya dicampur dengan minyak koko,
dan digunakan secara topikal setiap hari sehingga tumor telah hilang.Tiada pertumbuhan dalam
atau luar anak saya!!” Boris

“Kami mempunyai  tiga bayi  berbulu,  berumur 10,  9 & 8 tahun,  yang saya ubat  setiap  hari
dengan RSO sebagai  langkah pencegahan.Saya juga telah merawat  pelbagai  kudis  & cela
topikal mereka dengan berjaya.Terima kasih Rick!” Virginia

“Saya  baru  sahaja  mendapat  berita  hebat  tentang  anjing  kawan  saya  yang  baru  saya
kongsikan!Beberapa bulan lalu, Maximus pitbullnya mempunyai tumor di dalam salah satu kaki
belakangnya yang tumbuh di luar kawalan.Doktor haiwan memberitahu rakan saya bahawa dia
perlu membayar lebih 3 grand untuk memotong kakinya, atau kakinya akan merebak dan dia
akan mati dalam masa setahun.Ini adalah kira-kira 4 bulan yang lalu.Ketika itu, apabila saya
melihat  statusnya  tentang  pembedahan  yang  dirancangnya,  saya  menghantar  mesej
kepadanya dan mencadangkan memberinya makan minyak Ganja.Dia fikir dia akan mencuba
rawatan  semula  jadi  sebelum  melakukan  sesuatu  yang  drastik  dan  tidak  dapat  dipulihkan
seperti  amputasi.Nasib  baik  untuknya (dan Maximus),  dia  sudah mempunyai  kad Cannabis
sejak dia tinggal di California.Jadi, dia pergi ke dispensari Ganja dan mengambil beberapa.Dia
memberinya 1 titis minyak sebesar kacang, dua kali sehari dengan makanannya.Serta-merta
dia berkata dia perasan dia kurang kesakitan dan berasa lebih selesa.Tambahan pula, tabiat
pemakanannya kembali  normal.Selepas beberapa minggu,  dia boleh berlari  tanpa tempang,
jadi  dia  membatalkan  pembedahannya  dan  terjebak  dengan  rawatan  semula  jadi.Dia  baru
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pulang dari pemeriksaan Vet hari ini, dan mendapati tumornya HILANG SEPENUHNYA.Tiada
kesan  tumor  telah  ditinggalkan.Doktor  haiwan  itu  benar-benar  terkejut  apabila  dia
memberitahunya bagaimana dia menyembuhkannya.

FYI: Ini adalah anjing ke-3 yang saya tahu yang telah diselamatkan oleh minyak Cannabis.Saya
juga tahu ramai manusia yang telah diselamatkan juga.Jika anda MASIH berpendapat Ganja
tidak  menyembuhkan  kanser,  maka  anda  tidak  memberi  perhatian.Saya  telah  mengetahui
kebenaran selama bertahun-tahun sekarang, dan saya tidak pernah menemui sesiapa, haiwan
atau manusia, yang gagal diselamatkan oleh minyak Ganja.” Lara

“Saya mempunyai jiran yang berjaya membuang ketumbuhan pada anjingnya dalam tempoh
sebulan dengan memberi ubat kepadanya.Teruskan dan ya dos yang sangat kecil kerana Rick
telah menyatakan metabolisme mereka sangat tinggi jadi mereka menjadi lebih baik lebih cepat
daripada kita." Covey

"Ya, ia akan membantu anjing anda.Anjing saya mengalami sawan tetapi tidak satu pun selepas
saya mulakan dia menggunakan minyak!” Shelagh

"Kami menggunakannya untuk merawat glaukoma anjing basset kesayangan kami.Dia berumur
12  tahun  dan  bacaan  tekanan  matanya  adalah  antara  60  hingga  70  dan  mereka  berkata
mereka mungkin perlu membuang mata jika ia  mencapai  80,  jadi  kami mula menggunakan
minyak  sejak  beberapa  bulan  lalu  dan  ujian  tekanan  mata  terbarunya  hanya  diukur  8
SAHAJA!  !!Itu  di  bawah  paras  tekanan  mata  biasa  dan  doktor  mata  bersetuju  bahawa  ia
didokumenkan dengan baik dalam merawat glaukoma.Kami hanya memberinya jumlah kepala
pin yang sangat kecil setiap hari dan apa-apa yang lebih besar dia akan benar-benar direjam
tetapi  hanya  tidur  yang  lena  dan  anda  boleh  melihat  peningkatan  mata  apabila  dia
bangun.Minyak  itu  juga  telah  membantu  saya  untuk  menghilangkan  ubat-ubatan  penipisan
darah Warfarin yang sangat saya benci dan juga mengambilnya setiap hari dan tidak pernah
berasa lebih baik  dan digabungkan dengan diet  bebas GMO jika  boleh dan secara amnya
makan yang baik & sedikit senaman dan saya benar-benar orang baru.Kuasa kepada Minyak
MENAKJUBKAN ini  &  berterima kasih  kepada Rick  dan semua mempromosikan tumbuhan
penyembuhan yang menakjubkan ini.” Dekan

“TUHAN MEMBERKATI JB dan Rick Simpson atas kesetiaan anda kepada orang yang paling
memerlukan anda.Saya akan membuat sendiri apabila saya boleh untuk membantu orang yang
saya tahu yang sangat memerlukannya.Anak perempuan saya membuat sedikit daripada trim
untuk tumor pada anjingnya.Empat hari  penggunaan dia berkata ia kelihatan seolah-olah ia
akan  jatuh.Saya  masih  menunggu  keputusan  akhir.TUHAN sebelum seorang  AHLI  KIMIA!”
Greg

“Cerita  yang  menakjubkan!Saya  membuat  dan  mengambil  RSO  untuk  penyelenggaraan
kesihatan kerana keluarga saya banyak menghidap kanser.Saya mula memberikannya kepada
anjing saya serta kedua-duanya mempunyai tumor kecil  dan anjing gembala Shetland saya
menghidapi Discoid Lupus, sejenis lupus anjing.Ia adalah luar biasa!Dalam beberapa minggu
salah satu daripada tumor anjing itu telah mengecut sebanyak 70% dan anjing lain dengan
lupus  menunjukkan  prestasi  yang  menakjubkan!Buat  pertama  kali  dalam  beberapa  tahun
hidungnya yang merah, bengkak dan sakit sembuh!Saya telah mencuba preskripsi, steroid, diet
dan tiada apa yang membantu.RSO sedang menyembuhkan lupus anjing saya, saya tahu ia
boleh membantu manusia juga!♥♥♥ “Ashley

“Berkati  SESIAPA yang  menyembuhkan  haiwan!!Saya  menyembuhkan  KEDUA-DUA anjing
saya daripada kanser.Kanser rahim pada satu.Kanser kulit di sisi lain.KEDUANYA telah sembuh
sepenuhnya.Dan saya sedang menyembuhkan luka melecur 3 darjah besar pada lengan kiri
saya dengan RSO juga.BERKATI RS & JB!!!!!!” Goblin

“Saya membawa anjing saya ke doktor haiwan kerana dia tempang.Doktor mengambil x-ray
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dan menunjukkannya kepada saya (saya melihat jisim di bahunya) dan memberitahu saya dia
mempunyai kira-kira dua minggu.Mereka memberinya banyak ubat sakit dan ia membuatnya
sangat sakit dan saya fikir dia melihat dan mendengar sesuatu.

Bagaimanapun, seorang kawan saya membuat penyedut gula-gula dengan minyak THC jadi
saya menghentikan ubat sakit dan memberinya 1/4 daripada penyedut setiap 4 jam dan dia
melakukan yang terbaik, malah mula makan semula.Dipendekkan cerita, membawanya kembali
2 minggu kemudian dan mereka mengambil x-ray sekali lagi dan ia telah hilang, doc berkata dia
tidak  pernah  melihat  perkara  seperti  ini  sebelum  ini...saya  akan  post  gambar...MINYAK
BERKESAN...NO BULLSH___” Tammy

“Tanpa anda dan pengetahuan anda saya tidak akan dapat membantu rakan-rakan dan orang
lain yang sangat memerlukan.Ia adalah perasaan yang baik di dalam hati apabila anda melihat
bagaimana  anda  membantu  mereka.Teruskan  menyebarkan  maklumat,  saya  akan.Ia  juga
membantu dengan arthritis anjing saya.Hentikan dia tempang dalam 2 hari.” Chrystal

“Saya  mengeluarkan  tumor  kanser  pada  muka  anjing  saya  Ellie.Dia  kebetulan  kawan baik
saya.Tiga  perkataan  untuk  menggambarkan  Rick...pemimpin  progresif  yang  tidak
mementingkan diri sendiri.”

“Seperti yang Rick tahu, kami telah menggunakan RSO pada anjing dan kuda kami bersama
diri  kami  sendiri.Nampaknya  kepada  kita  bahawa  haiwan  adalah  lebih  banyak  responden
daripada  manusia.Kami  menyifatkan  ini  bukan  sahaja  oleh  berapa  banyak  reseptor  yang
mereka ada, mereka benar-benar pesakit yang tidak bersalah." Brewster

"Saya memulakan anjing saya dengan kira-kira separuh daripada saiz sebutir beras setiap hari
pada waktu malam sehingga dia terbiasa dengannya.Berhati-hati ia akan membuatkan anjing
itu mengantuk dan ia boleh membuatkan mereka gelisah tetapi seperti yang JB katakan mereka
bertindak balas dengan pantas.Saya merawatnya untuk tumor secara langsung pada tumor itu
sendiri serta memberikannya secara lisan 2 kali sehari dan ia berkesan dalam masa kurang
daripada sebulan, tumor hilang.Semoga berjaya!" Phoenix

“Cara terbaik adalah dengan menyapunya pada lidah mereka - sesetengah anjing menyukai
rasanya  -  ia  mungkin  menenangkan  mereka  dan  mungkin  juga  menyebabkan  beberapa
masalah kencing, jadi  jangan risau bahawa mereka baik-baik saja.Untuk anjing,  diet  daging
mentah & tulang juga sesuai & akan membantu melawan kanser.Cari doktor haiwan homeopati
juga.” Whitney

“Kedua-dua  anjing  saya  mendapat  minyak  setiap  hari  (penyelenggaraan).Sekiranya  ia
berbahaya untuk anjing, sudah tentu seekor anjing yang makan kira-kira 1.5 gram minyak tanpa
pengalaman  sebelumnya  akan  mempunyai  beberapa  kesan  sampingan  yang  serius  selain
daripada tidur dan kencing di atas katil.Daripada 5 anjing yang telah saya rawat dengan minyak,
setiap seekor daripada mereka mempunyai lebih banyak tenaga dan bertindak balas secara
positif terhadap rawatan itu.Mereka berumur antara 4 bulan hingga 10 tahun, dan merawat apa-
apa sahaja daripada luka hingga kanser.Ia satu-satunya ubat yang anjing saya dapat,  saya
menggunakan  Doktor  Vet  Holistik  dan  dia  berada  di  belakang  saya  merawat  mereka
dengannya.

Saya telah memulakan setiap anjing (20 lbs hingga 80 lbs) dengan kira-kira 1/4 butir  beras
setiap dos.Sama seperti orang, mereka semua mempunyai toleransi yang berbeza, tetapi saya
nampak tidak perlu bermula pada dos yang lebih rendah daripada itu.Yang paling teruk yang
akan  berlaku  ialah  mereka  akan  menjadi  tinggi,  jika  mereka  kelihatan  tidak  selesa,  baring
sahaja  dengan  mereka,  mereka  akan  berehat  kerana  anda  santai  dan  mereka  akan
tidur.Kemudian apabila mereka bangun mereka akan penuh tenaga, ini konsisten dengan setiap
anjing.Dos boleh ditingkatkan dengan agak cepat, setiap beberapa hari.

Jika  anjing  tidak  menyukai  apa  yang  mereka  alami  daripada  ini,  maka  mereka  tidak  akan
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mengambil makanan atau makanan yang saya letakkan.Mereka nampaknya tidak mempunyai
masalah makan di  sekitar  ekstrak biji  anggur  mereka,  meninggalkannya di  dalam mangkuk
mereka, tetapi sekeping makanan dengan minyak di atasnya tidak pernah ditinggalkan.” Jay

"Beberapa tahun lalu saya mula melihat semakin banyak rujukan kepada "Rick Simpson Oil"
dan menjadi pengguna Ganja yang lama, saya lebih berminat.Pada masa ini, kami kehilangan
Golden  Retriever  kami  akibat  kanser  yang  dilahirkan  dalam  darah  yang  dipanggil
Hemangiosarcoma yang diketahui dihidapi oleh Goldens.Ia membunuhnya 3 minggu selepas
diagnosis oleh doktor haiwan kami.Kanser Cepat Jahat yang terbaik.

Pada masa ini, saya dan isteri mula membuat dan menggunakan RSO, sebagai cara mengawal
Sklerosis  Berbilang  saya  dan  kerosakan  saraf  tulang  belakangnya.Salah  seorang  Golden
Retriever rakan kitatiba-tiba menjadi agak sakit,  dan didiagnosis dengan Hemangiosarcoma,
dan diberikan 2 minggu maksimum untuk hidup oleh Doktor haiwan.Saya berunding dengan
pemilik, dan kami mula memberi dos kepada anjing, Betty, dengan RSO kira-kira satu dos saiz
"butir beras" setiap hari dengan makanan.

Dalam 3 hingga 5 hari, dia bukan sahaja UP dan ABOUT, tetapi sebenarnya berlari dan bermain
semula.Dia mengejar Basikal Gunung tuannya di seluruh laluan tanah tempatan sepanjang hari,
dan kelihatan lebih sihat daripada sebelumnya.Semasa lawatan semulanya ke Doktor haiwan,
pada mulanya dia keliru kerana diagnosisnya sebelum ini dan telah menjangkakan dia akan
mati  dengan cepat,  seperti  semua haiwan lain yang dia telah didiagnosis  dengan betul.Dia
kemudian  membuat  muka  segera  dan  mengisytiharkan  bahawa  dia  JELAS  telah  salah
mendiagnosis  keadaannya,  tetapi  apabila  diberitahu  tentang  rawatannya  dengan  RSO,  dia
menafikan  idea  itu,  dan  berkata  tiada  bukti  perubatan  tentang
keberkesanannya.Keengganannya  untuk  mempercayai  "Keajaiban  Perubatan"  yang
sebenarnya  adalah  bukti  keahliannya  dalam  Persatuan  Orang  Tidak  Beriman  yang  Tegar
Kepala [Doktor].

RSO  mempunyai  kesan  dramatik  pada  MS  sayaseperti  yang  dibuktikan  dengan  ujian
berterusan yang saya lakukan untuk menjejaki perkembangan penyakit [permainan komputer,
permainan  yang  sama,  versi  yang  sama,  tahun  yang  berbeza,  sebenarnya  melakukannya
dengan lebih pantas dan lebih tepat].Saya telah menurunkan berat badan, dan saya lebih sihat
berbanding  sebelum  ini,  selepas  benar-benar  sejuk  ayam  belanda  berhenti  semua  Ubat
Farmaseutikal  yang telah diberikan oleh doktor  saya selama 15 tahun.Dan,  mungkin bukan
hasil  langsung,  tetapi  saya  mendapat  kekuatan  dengan  menggunakan  RSO,  SELEPAS 50
TAHUN menghisap tembakau  akhirnya saya dapat,  60  hari  yang lalu,  untuk  memadamkan
rokok terakhir saya, dan membuang semua asbak .Saya SANGAT BANGGA dengan fakta itu,
dan bersyukur atas kekuatan yang diberikan RSO kepada saya untuk memerangi syaitan harian
saya.Dunia,  bagaimanapun,  lebih busuk sekarang!!!!!Selain itu,  kira-kira $250 sebulan yang
dibelanjakan untuk tembakau, kini boleh digunakan untuk bahan makanan berkualiti tinggi dan
gred KEHIDUPAN yang lebih baik.Terima kasih Rick dan JB.Anda telah mengubah kehidupan
keluarga saya menjadi lebih baik!!!!!Suka Buku anda!!!” Mark

“Kucing  saya  mendapat  1/4  -1/3  nasi  bersaiz  2-3  kali  sehari  untuk  merawat  UTI  radang
kroniknya  apabila  beberapa  pusingan  cecair,  antibiotik  dan  ubat  tidak  dapat,  juga
meletakkannya ke dalam diet mentah & dia tidak mengalami ia berlaku semula.Sudah tentu
untuk kanser anda akan menggunakan dos yang lebih tinggi.Secara amnya saya cuba mencari
dos  yang  nampaknya  tidak  terlalu  mempengaruhi  mereka  secara  drastik  -  ia  tidak  akan
mencederakan mereka tetapi pemilik akan perasan mengantuk, inkontinensia, mungkin sedikit
mabuk.Sudah tentu dalam kanser anda tidak peduli - hanya lakukannya secepat yang anda
boleh kepada dos yang lebih tinggi secara berperingkat.

Ini adalah untuk "penyelenggaraan" - contohnya anjing saya yang telah mengeluarkan mata
daripada glaukoma (dan sedang melakukan AWESOME) mempunyai risiko mata yang satu lagi
mengalami  glaukoma jadi  saya dos dia  sekurang-kurangnya dua kali  sehari  dengan sedikit
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minyak & telah menemui ubat yang baik. dos yang tidak menyebabkan inkontinens dsb. tetapi
dia masih mendapat minyaknya.Saya menyuruh dia mengambil  lebih banyak sebelum mata
enuc untuk kesakitan.Saya benar-benar merasakan minyak itu membantunya lebih daripada
ubat sakit biasa selepas operasi juga - hari pertama atau 2 dia mendapat 1-2 dos ubat sakit
doktor haiwan rx'd kemudian saya pergi ke RSO sahaja, pada hari selepas pembedahan dia
sudah  mahu  bermain  bola  sekali  lagi  dan  merupakan  seorang  gadis  yang  gembira.Chloe
sebenarnya  akan  menjilat  RSO  dari  jari  saya  -  tidak  seperti  kucing  saya  yang
membencinya.LOL (…)

Saya  tidak  mendapati  bahawa  RSO  menyebabkan  kebimbangan  pada  haiwan  -  sensitiviti
cahaya boleh diperhatikan dengan dos yang lebih tinggi.

Saya juga menggunakan RSO pada ferret saya - dia sangat tua dan bangun pada suatu hari
dengan sangat lemah, mungkin dia diserang angin ahmar.Saya memberinya sedikit dos RSO
sepanjang  hari  untuk  memastikan  dia  tidur  -  petang  itu  dia  kelihatan  seperti  bangun  -
menggelengkan kepalanya dan bertindak seperti anjing saya apabila mereka makan kanabis,
saya  biarkan  dia  tidur  memikirkan  apa  sahaja  yang  akan  dialami  oleh  badannya.  lakukan
sekurang-kurangnya  dia  tidak  mengalami  kesakitan  atau  penderitaan  -  Saya  mempunyai
separuh idea dia akan bangun dengan baik- malangnya dia telah meninggal dunia tetapi kualiti
hidupnya sehingga hari terakhir itu hebat jadi saya rasa RSO memberikannya hari terakhir yang
terbaik mungkin.Saya tahu dia tidak mengalami kesakitan dan dia tidur dengan sangat tenang
dan saya tahu ia tidak terlalu banyak RSO kerana dia telah diberi dos pada waktu pagi dan awal
petang kemudian tiada apa-apa & saya telah memeriksanya pada lewat petang itu dia hanya
tidur - dia boleh bangun tetapi dia hanya mahu tidur.” Whitney

-- Kualiti hidup terbaik sehingga akhir, itulah yang juga penting apabila minyak terlibat.Terima
kasih, JB

“Saya pasti awak pernah menjawab soalan ini sebelum ini.Apakah dos yang disyorkan untuk
anjing English Mastiff  yang beratnya kira-kira 135 paun?Dia mempunyai  pertumbuhan yang
sangat besar di kawasan pangkal pahanya.Ia kelihatan seperti karung bola ke-3 sejujurnya.Dia
berumur kira-kira 12 tahun dan saya ingin melihat sama ada rawatan RSO akan mengendalikan
pertumbuhan ini.Terima kasih!”

-- Janette, ia pada asasnya sentiasa sama, anda mulakan dengan dos kecil (setengah biji beras
atau kurang, 1-2-5 mg) tiga kali sehari, lihat bagaimana pesakit bertindak balas dan kemudian
anda  meningkatkan  dos  setiap  empat  hari  atau  setiap  kali  anda  memberi  anjing/pesakit
minyak.Kemudian anda menyimpannya pada satu gram sehari sehingga ia 100% sembuh dan
kemudian anda memastikan mereka terus makan dos penyelenggaraan.JB

"Semalam Chloe, anjing terrier musang Heeler betina yang telah dimandulkan berusia 8 tahun
telah didiagnosis dengan glaukoma pada sebelah mata.Tekanan sangat tinggi pada 1 matanya
dan dia mungkin buta selama-lamanya.Kami melakukan rawatan kecemasan dengan cecair IV
dan manitol dan dia menggunakan beberapa ubat.Tekanan turun sedikit tetapi tidak banyak,
dan  dia  tidak  menikmati  pelarasan  hidup  separuh  buta  sekarang.Saya  mahu  merawatnya
dengan RSO kerana ia adalah luar biasa untuk bf saya dan kesakitan saya sendiri dan saya
benar-benar percaya pada minyak dan cerita yang diceritakan di sini adalah luar biasa.Saya
tidak  mahu  Chloe  akhirnya  mendapat  glaukoma  di  mata  sebelah  dan  saya  mahu
menyembuhkan apa sahaja yang saya boleh pada mata yang terjejas.Saya faham bahawa
banyak haiwan peliharaan telah dibantu oleh minyak itu & saya akan sangat gembira jika Chloe
dapat  memulihkan  penglihatannya  atau  bahkan  beberapa  penglihatan  pada  mata  yang
terjejas...Terima kasih atas sebarang bantuan atau nasihat!” Whitney

--  Whitney,  ajak  dia  makan.Sesetengah  minyak  lebih  baik  untuk  glaukoma  daripada  yang
lain.Cara  paling  mudah  untuk  mengetahui  sejauh  mana  keberkesanannya  adalah  dengan
mengambil  dos  dan  perhatikan  matanya  pada  waktu  pagi.Jika  ia  bersih,  cari  strain  atau
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gabungan strain lain.Jika anda mempunyai banyak barangan untuk dibersihkan, kemungkinan
besar ia adalah ketegangan yang baik untuk menurunkan tekanan intraokular.Salam sejahtera,
JB

“Terima kasih JB!Semalam saya fikir kami telah membuat beberapa kemajuan yang luar biasa,
mata adalah jelas (saya menarik goop keluar daripada mereka sepanjang hari) & murid tidak
diluaskan sepenuhnya & walaupun ia tidak sepadan dengan murid mata yang satu lagi saya
fikir  ia  bertindak  balas  kepada  cahaya,  tapi  pagi  ni  nampak  mendung  lagi.Mungkin  dalam
cahaya terang seperti semalam ia akan kelihatan lebih baik...Berapa banyak dan berapa kerap
anda mengesyorkan saya dos dia?Setakat  ini  saya telah melakukan dos saiz  kacang yang
sangat kecil,  dia hanya 30# & ia nampaknya memberi kesan kepadanya, anjing ini sentiasa
suka makan batang dan daun atau lipas,  mendapat  asap dan lain-lain  supaya saya dapat
mengetahui bila dia terjejas oleh minyak itu juga dan ia seolah-olah memberi kesan kepadanya
sedikit sama seperti jika dia makan batang, itu tidak membimbangkan saya, saya rasa seperti
itu bermakna ia 'berfungsi'.” Whitney

-- Whitney, saya akan memberikannya dengan sesuatu yang baik dua atau tiga kali sehari.Lebih
banyak anda mendapatkannya dan lebih cepat, lebih baik.Walaupun dia terpaksa tidur sehari
dua, siapa peduli.Sedikit koma akibat hemp tidak boleh menyakitkan.JB

“Sedap bagi saya!Saya akan melakukannya hari ini.Dia juga agak dizonkan semalam.Terima
kasih atas respons yang begitu pantas JB!” Whitney

“1/2  ekor  serigala  1/2  husky  kawan-kawan  saya  dulu  suka  makan  hash  dan  apabila  dia
mempunyai  tanaman pasu di  ruang tamunya,  anjing  itu  akan menjaganya.Mereka terpaksa
merasuahnya dengan hadiah untuk menjauhkannya.Saya merasakan lebih banyak haiwan liar
adalah pemakan ganja daripada yang kita fikirkan." Peter

“Boston  terrier/  pug  saya  mencuri  milik  saya  jika  saya  tidak  menyembunyikannya!!
LOL...kelihatan seperti kepala bobble apabila dia terlepas.” Sarah

“Lubang saya suka rumpai juga!Saya memangkas, dia ada di sana meminta daun...” Melodi

"Husky  saya  mencuri  kek  cawan  minyak  saya  apabila  dia  mendapat...Saya  pasti  dia  tahu
kesannyaada pada dia juga...Mungkin kerana saya memberikannya semua stok saya untuk
dikunyah semasa dia masih kecil.” Brian

"Haiwan tahu apa yang mereka perlukan dan akan menggunakan apa yang mereka perlukan--
pintar!" Sheri

"Mulakan dalam dos yang kecil walaupun, terlalu banyak dan mereka mendapat kawalan otot
yang longgar dan longgar." Zac

“Anjing  saya  makan  sebahagian  daripada  tumbuhan  semalam  kerana  dia  tahu  ia  akan
membantu  perutnya selepas  dia  mendapat  lebihan lemak makan malam ayam dan makan
sekumpulan itu  dia  banyak bergerak dan kemudian muntah dan kemudian berehat  dengan
selesa.Teka apa yang ada dalam muntahnya -- daun periuk.Anjing pintar.” Donna

"Fikirkan ia kembali pada tahun 70-an FDA pertama kali melaporkan ganja membunuh sel-sel
kanser  ...Apa yang saya tahu  kanser  perut  kucing  saya nampaknya  sudah  hilang,  dia  kini
makan dengan baik, menambah berat badan dan berlari seperti anak kucing baru...” Tony

“Saya telah memberi kucing saya berusia 19 tahun ganja dekarboksilisasi tanah sejak Disember
2011.Dia sangat lesu, tahi berair, tanda-tanda nyanyuk kucing...seorang kenalan yang bekerja
di doktor haiwan mencadangkan saya memberinya 1/4 aspirin, 1/4 t metamucil ...melakukan itu
selama beberapa hari  kemudian memutuskan untuk mencuba ganja...Saya taburkan sedikit
dalam makanan basahnya setiap beberapa hari...dia masih bersama kita!!!” Lori
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"Ya,  saya menyembuhkan kucing saya dari  kanser  pada bulan Jun,  apabila  doktor  haiwan
memberitahu untuk meletakkannya.Hanya memberinya Minyak, dan dalam masa 10 hari tumor
yang membawa maut telah hilang!Doktor haiwan berkata ia adalah satu keajaiban!” Charlie

"Saya mempunyai pelanggan yang merawat tumor kucingnya dan perkara yang sama berlaku -
ia muncul serta-merta, meninggalkan apa-apa selain kulit baharu yang berkilat." Sita

“Anda  memberi  minyak  kepada  kucing,  sama  seperti  manusia  akan  ...>MAKANNYA!Saya
menyembuhkan  kucing  saya  berumur  14  tahun  daripada  tumor  di  mulutnya  dengan
memberinya makan minyak Ganja selama seminggu setengah...kemudian POOF!...>HILANG!
Doktor haiwan saya berkata, "Keajaiban berlaku."

--  Dia  betul,  Charlie,  keajaiban  selalunya  berlaku  tanpa  diduga  dengan  kehadiran
minyak.Terima kasih dan tahniah kepada anda dan kucing anda.JB

"Makmal saya yang berumur 12 tahun mempunyai masalah yang sama dengan ketulan yang
tumbuh dan  arthritis  dia  telah  mengambil  minyak  Simpson  selama 6+  bulan  dan  dia  telah
kehilangan  hampir  20  paun  (dia  berlebihan  berat  badan)  dan  berasa  lebih  baik  dan  pulih
dengan lebih mudah.Tumor dia  juga hilang!Saya tidak pasti  berapa banyak yang dia ambil
sekarang tetapi ia bersaiz lebih daripada 3 butir beras.” Andrea

“JB, kami telah membuatnya beberapa kumpulan kerana kami membuat kumpulan baru setiap
2 bulan, kerana dia mengambil 1cc/hari.Kami telah menggunakan 2 strain yang berbeza.Dia kini
menggunakan kumpulan yang sama yang menyembuhkan kanser kucing saya.” Charlie

“Rick, saya kena terima kasih.Kucing kesayangan saya selama 14 tahun telah didiagnosis pada
1  Jun  dengan  karsinoma  sel  skuamosa.Saya  menyembuhkannya  dengan  RSO  dalam
SEMINGGU!Doktor haiwan mengatakan ia adalah satu keajaiban.Saya membawanya kembali
kepadanya pada 8 Jun dan dia bertanya kepada saya sama ada ia kucing yang sama, kerana
tumor dalam mulutnya hampir hilang dan dia menjangkakan sepenuhnya bahawa saya kembali
untuk  dia  meletakkannya.Kini  dia  hampir  pulih  sepenuhnya.Saya  amat  menyayanginya  dan
terpaksa mengucapkan terima kasih kerana berkongsi cara membuat ubat dengan betul secara
PERCUMA!”

“Kucing saya telah disahkan menghidap jenis kanser yang 'cepat berkembang, agresif, tidak
boleh dirawat, tidak boleh dibedah' pada Jun lalu, karsinoma sel skuamosa dalam septumnya,
yang seburuk yang didengari.Dia diberi 1-3 bulan maksimum, dan doktor haiwan saya dengan
lembut  mencadangkan  saya  'lepaskan  dia  sekarang'.Saya  menangis,  memikirkannya  dan
memutuskan bahawa saya tidak boleh melihat dia mati.Saya pergi ke dalam talian, mendapati
terdapat banyak ubat untuk kanser.Mula memberinya beberapa suplemen, dsb.Dia sihat, tetapi
barah masih berkembang dan menjejaskan pernafasannya.Tumor akhirnya mula berkembang
ke bahagian lain hidungnya, dan pada bulan Disember dia mula menuruni bukit.Saya fikir, ok,
sudah tiba masanya sekarang.

Kemudian saya menemui ganja dan bagaimana ia boleh membunuh kanser.Singkat cerita, Ted
telah mengambil RSO sejak Disember sekarang.Ia adalah sedikit situasi pada mulanya untuk
mendapatkan dos kecil  yang betul,  kerana dia  adalah kucing.Dan jauh lebih  kecil  daripada
manusia.Dia tidur JAUH lebih lena, pernafasannya lebih baik apabila dia tidur, selera makannya
kembali,  walaupun tidak seperti dulu.Ini semua adalah perjalanan yang sedang berjalan dan
saya tidak tahu bagaimana ia akan berakhir.

Walau bagaimanapun,  tumor  kelihatan merata,  walaupun sangat  perlahan.Saya fikir  jika  ini
bukan kanser yang teruk, dia mungkin telah sembuh beberapa bulan yang lalu.Doktor haiwan
saya gembira dan kagum dengan keadaannya.Jadi saya hanya mengambilnya hari demi hari
dan gembira kerana kebanyakan hari itu nampaknya hari yang baik.Tarikh luput maksimumnya
ialah September lalu jadi dia ok.” Anne-Marie
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“Yay!!!!Saya juga mempunyai kucing ganja.Minyak kanabis gred tinggi  menyelamatkan saya
terpaksa  mengeluarkan  $4800  kepada  doktor  haiwan  untuk  menyembelih...maksud  saya
eh...buat  pembedahan  pada  telinga  kucing  saya  untuk  membuang  tumor.Hooray  untuk
Cannabis Kitties n Cannines!” LinZy

“Bahan RSO-ish menyelamatkan nyawa anjing seberat 40 paun -- minyak yang diekstrak etil
yang sebaliknya sama dengan RSO yang digunakan untuk menyelamatkan anjing saya yang
telah meminum 'anti  beku jiran'.Doktor  haiwan itu  berkata melalui  telefon bahawa dia telah
selesai,  terlalu lewat,  dan mungkin tidak akan bertahan dalam pemanduan selama 40 minit
untuk dibunuh, dan saya dinasihatkan untuk membuatnya selesa.

Rakan setia saya berbuih di mulut, kerap sawan, kepanasan teruk, dan tekak sangat bengkak
sehingga dia hampir tidak boleh bernafas, tersedar dan tidak sedarkan diri.  Pasti mati, tiada
persoalan.Cuba untuk meredakan laluannya dari dunia ini, saya memanaskan 1/2 gram minyak
ke dalam sesudu kecil  mentega dan betul-betul  memasukkannya ke dalam kerongkongnya
dengan jari saya, menolak bukaan di kerongkongnya yang bengkak.Dalam masa sepuluh minit,
dia tidak lagi berbuih mulut, demamnya telah pecah, dia bernafas seperti biasa, semua sawan
dan sawan telah berhenti.

Dia minum air dengan penuh semangat, kemudian berbaring untuk tidur selama 12 jam dan
bangun dalam keadaan yang kelihatan sempurna, berlari dan bermain dalam beberapa minit
selepas bangun.Saya memberitahu doktor haiwan saya, dan memintanya menerbitkan acara itu
dalam kajian kes, dan dia menolak, dengan mendakwa bahawa ganja adalah toksik kepada
anjing!” Alan

“Saya mempunyai seekor anjing yang mengalami perkara yang sama.Dia mempunyai Tumor
sebesar  bola  lisut  di  dadanya  dengan  semua  kulit  di  dadanya  meradang.3  doktor  haiwan
memberinya 6 minggu jika saya membiarkan di  sini  hidup dalam kesakitan.Seseorang telah
mengeluarkan najis ke dalam jarum bersedia untuk membunuhnya.Saya membawanya pulang
dan  3  hari  selepas  memulakan  rawatan  ia  muncul.Dua  hari  kemudian  dia  kembali  kepada
dirinya sendiri dan gembira.” Kaya

“Kami  menggunakannya  pada  chihuahua  kami  yang  berumur  14  tahun  yang  mengalami
sawan.Beberapa  bulan  yang  lalu  kami  fikir  dia  tidak  akan  bertahan  lama,  jadi  saya  fikir
mengapa tidak mencuba minyak?Dalam masa sehari dia seperti anjing yang baru!Dia makan
dengan lebih baik dan berasa lincah dan mahu bermain!Perkara ini benar-benar berfungsi untuk
banyak perkara!” Mindy

"Kami menerima seekor anak anjing yang telah dipijak oleh manusia yang sangat besar.Dia
adalah  chihuahua  mainan,  dia  mempunyai  bisul  empat  kali  empat  inci  yang  menutupi
keseluruhan bahagian bawahnya.Dia menjadi sangat teruk dan mula menjadi sejuk, jadi saya
memutuskan bahawa mencuba air mata tidak boleh menyakitinya terlalu banyak.

Apabila  saya  mula-mula  memberi  dos  kepadanya,  dia  hampir  tidak  dapat  menggerakkan
kepalanya.Walau  bagaimanapun,  saya  sangat  gembira  untuk  memberitahu  anda  bahawa
selepas seminggu menangis tiga kali  sehari,  dia seorang yang ceria, sihat dan ceria.Terima
kasih Rick dan JB kerana mendedahkan kami kepada kebenaran.Saya dan isteri saya percaya
air mata itu menyelamatkannya.

Jangan lupa bahawa saya telah menggunakan chihuahua mainan yang kurang daripada satu
paun dengan satu gram RSO, 3 kali sehari.Itu adalah 3 gram sehari untuk anak anjing yang
beratnya kurang daripada satu paun, dan hampir mati kerana dipijak oleh budak lelaki yang
beratnya melebihi 300 lbs.Jika ganja benar-benar beracun, kaimana tidak akan tetap bersama
kami, berlari gila dan melompat mencari asap rumpai. Joshua

"Saya menggunakannya pada anjing saya.Tetapi agak kurang daripada yang kita akan gunakan
pada diri  kita  sendiri.Saya mempunyai  anak berumur 12 tahunyang dilanggar  dan terpaksa
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ditanggalkan  pinggulnya,  bukan  diganti...dikeluarkan!4  minggu  dalam...Tiada  parut  akibat
pembedahan, berjalan, masih lemas tetapi pulih dengan baik dan saya menggunakan minyak
sebagai ganti ubat sakit...berfungsi dengan baik!” Dolly

“Berikan kepada kami yang berumur 13 tahun itu untuk membantunya yang menghidap arthritis
di kaki belakang & pinggulnya...kejutan, kami juga bukan sahaja mendapat anjing kenyal tetapi
juga 4 anak anjing.Tidak mungkin dia masih boleh mempunyai seliter, dan semuanya sihat dan
hebat!Suka RSO!” Julie

“Anjing  saya  mengalami  masalah  kulit  (ruam  yang  menyebabkan  dia  tercabut  bulunya)  &
jangkitan telinga yang berulang.Saya tidak mempunyai RSO tetapi memberinya tincture yang
dibuat rakan saya.Bulunya telah tumbuh semula dan jangkitan telinga telah hilang.Sekiranya
tincture  berfungsi  dengan  baik,  saya  fikir  dengan  RSO  saya  boleh  menyembuhkannya
sepenuhnya.Jadi saya akan mengatakan bahawa ya, RSO akan menangani kanser anjing dan
juga pada manusia.Berkatilah kamu Rick dan kamu juga, JB.”

-- Terima kasih, Bette.Pemikiran anda adalah logik dan betul.Haiwan mempunyai metabolisme
yang lebih cepat,  jadi  minyak menyembuhkan mereka lebih cepat  daripada menyembuhkan
manusia.Ia adalah keseronokan untuk menyembuhkan haiwan dengan minyak, mereka suka
mengambilnya.JB

“Saya  juga  suka  pembuli  saya.Smokey  masih  bersama  kami  untuk  anda  yang  tertanya-
tanya.Sel jisim peringkat 4 tidak boleh menghalang pembuli.Lebih-lebih lagi bila dia sedang naik
minyak.Untuk kehidupan sekarang.Sangat dihormati.” Bocaj

"Saya  menggunakannya  pada  anjing  saya.Cuma  agak  kurang  daripada  yang  kami
lakukan.Saya  mempunyai  anak  berusia  12  tahun  yang  dilanggar  dan  terpaksa  dibuang
pinggulnya.Tidak diganti...dibuang!4 minggu dalam...Tiada parut akibat pembedahan, berjalan,
masih  lemas  tetapi  pulih  dengan  baik  dan  saya  menggunakan  minyak  sebagai  ganti  ubat
sakit...Ia  berkesan!(…)  Saya  mempunyai  Rotty  berumur  9  tahun  yang  mempunyai  cacing
jantung,  alahan  yang  teruk,  tenaga  yang  sangat  rendah  dan  kehilangan  rambut  di
ekornya.Memulakan  dia  hari  ini...Baru  menyelamatkan  Chihuahua  berusia  10  tahun  yang
mempunyai 3 tumor dan saya tahu ini akan membetulkannya!!!” Dolly

"Anjing kami masuk dengan koyakan besar di hidungnya.Kami tinggal di ladang jadi tidak pasti
bagaimana ia  berlaku.Dibersihkan  luka  dan  diisi  dengan  RSO.Dia  pergi  tidur.Luka  sembuh
sepenuhnya.Dan ya, minum banyak air.Satu lagi untuk Rick!!” lebah

“Biskut Anjing MINYAK RSO dan dengan salap topikal pada kudis kanser di kakinya adalah ½
saiz  wang  dolar.Dia  mula  menangis  bangun  dan  gegarannya  teruk.Saya  tahu  RSO  akan
berfungsi...Keesokan  harinya  dia  bangun  tanpa  menangis  dan  menggigil  dan  dia  berlari
mengelilingi  halaman beberapa hari  kemudian dengan Nugget  rakan kecilnya,  anjing terrier
tikus.Itu 6 bulan yang lalu.Dia seperti  anjing berumur 6 tahun sekarang, bukan 12 tahun.Itu
antara banyak cerita yang saya saksikan dalam 2 tahun lepas.

cerita saya lebih panjang...RSO menyelamatkan nyawa saya.Tiada lagi Opiat.Dan kesakitan
yang  sangat  sedikit  pada  kebanyakan  masa.Terima  kasih  Rick  Simpson...Damai  sejahtera
bersamamu.” Ron

“Telah  merawat  rakan  saya  yang  lain,  dia  seekor  anjing  terrier  Jack  Russell  dengan
ketumbuhan besar di belakangnya. 'Dr Jay berkata dia telah melihat ini seribu kali dan ia tidak
baik untuk anjing jantan apabila ia diperhatikan.Saya mula memberinya titisan RSO dan juga
saya meletakkan RSO pada tumor.Saya fikir dia akan pergi dalam beberapa hari.Seperti yang
saya pernah melihat tumor yang sama sebelum ini pada anjing kawan.Dia berlalu beberapa hari
kemudian.

Nah, Nugget sangat bagus, tumornya rata pada kulit  dan Tiada warna padanya.Ia kelihatan
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hitam  menjijikkan,  merah  ungu  dan  berdarah.Dalam  satu  hari  retakan  pada  tumor  adalah
separuh  saiz  dua  hari  kemudian  hilang  sepenuhnya  dan  pendarahan  yang  berhenti  telah
berkudis.Itu  dua  minggu  lepas.Dia  berada  pada  1/2  hari  ga  dan  mengambilnya  dengan
baik.Banyak  tidur  beberapa  hari  pertama,  kini  dia  datang,  menjilatnya,  dan  dia  baik-baik
saja.Tiada kaki yang goyah, Nugget beraksi hebat.Saya percaya saya telah menangkap Kanser
tepat  pada masanya.Tumor mengecut  dengan cepat  dan dia anjing baru.Sangat  main-main
lagi.Terima kasih sekali lagi Rick S.” Ron

"Saya  fikir  orang  arus  perdana  telah  menjadi  cuci  otak  dan  syarikat  farmaseutikal
telahkebanyakan  orang  makan  dari  tangan  mereka,  orang  tamak.Mereka  berkemungkinan
besar tidak akan menggunakan ganja di hospital atau melalui mana-mana doktor perubatan
barat.Jika  ia  tidak  boleh  dipatenkan  ia  tidak  akan  menghasilkan  wang  untuk  syarikat
farmaseutikal.Nasib baik saya tinggal di California di mana ia telah diterima dan dipeluk.

Saya membuat kumpulan pertama RSO saya bulan lepas.Saya telah memberikannya kepada
kedua-dua  anjing  saya  kerana kedua-duanya mempunyai  tumor  kecil  serta  anjing  gembala
Shetland  saya  mempunyai  bentuk  lupus  taring.Bukan  sahaja  salah  satu  tumor  mengecut
sebanyak  50% dalam  beberapa  minggu  tetapi  kedua-duanya  nampaknya  mempunyai  lebih
tenaga pada siang hari dan mereka tidur dengan lena pada waktu malam.Dan nampaknya ia
membantu anjing Shetland Sheepdog saya dengan lupusnya.Saya memberi  mereka sebutir
kecil beras saiz RSO menggunakan merawat.Saya juga meletakkan RSO terus pada hidungnya
kerana  lupus  memakannya.Dalam  seminggu  hidungnya  kelihatan  terbaik  dalam  sekurang-
kurangnya 4 tahun!

Saya baru-baru ini membuat krim muka dengan beberapa RSO juga, saya masih ingat Rick
bercakap mengenainya dalam bukunya.Saya sukakannya!Kulit  saya kelihatan lebih licin dan
licin setiap hari.Saya juga mengambilnya secara lisan sendiri sebagai pencegahan.

Saya baru-baru ini mengalami Tumor Sel Gergasi jinak pada Sarung Tendon yang dipotong
daripada hamstring saya.Saiznya sebesar oren dan ia melilit sciatic saya.Doktor saya berkata ia
adalah tumor yang sangat jarang berlaku dan tidak pasti mengapa ia muncul.Saya mengambil
minyak  selama  kira-kira  tiga  minggu  sebelum  pembedahan.Saya  tidak  sabar  untuk
mendapatkan semula laporan patologi akhir dengan pengukuran tumor.Saya benar-benar fikir ia
mengecut daripada RSO!

Terima kasih Rick kerana menumpukan hidup anda untuk tujuan ini, saya tahu bersama-sama
kita boleh membuat perubahan.Orang yang "mengubati" sendiri  perlu mengumpulkan semua
rekod  perubatan  mereka  dan  menyebarkan  berita.Saya  berpendapat  bahawa  jika  terdapat
cukup bukti dengan dokumentasi yang baik bahawa kita boleh berpeluang satu hari nanti dapat
membuktikan dan meyakinkan arus perdana manfaat membunuh kanser RSO.

Sekali lagi terima kasih Rick.Orang seperti kamulah yang memberi saya kepercayaan terhadap
kemanusiaan.Kekalkan iman dan keazaman anda, dan ketahui bahawa keghairahan anda telah
menyembuhkan  ramai  dan  menjadikan  orang  percaya  daripada  ramai  orang.Awak  cantik."
Ashley

“Satu lagi  cerita  untuk ditambah pada buku!Gelding saya tergelincir  dan jatuh (saya hanya
boleh  mengandaikan,  saya  tidak  nampak  apa  yang  berlaku)  dan  mengoyakkan  kedua-dua
hocksnya.Hock  pada  kuda  bukanlah  perkara  yang  paling  mudah  untuk  dibalut  dan  dijaga
kebersihannya, sebenarnya, ia sebenarnya sia-sia!Anda boleh membeli pembalut yang paling
mahal dan ia masih tergelincir  dan melekat pada luka.Selepas kira-kira 4 hari membungkus
tengkuknya, saya menyerah.Ia tidak membantu apabila saya terpaksa menanggalkan pembalut
dari lukanya sambil berendam dengan hos air untuk melembutkannya.Dia tidak gembira, begitu
juga saya, lelaki malang itu!!Saya beralih kepada satu-satunya perkara yang saya tahu untuk
menyembuhkan  kebanyakan  perkara...RSO!Kami  mempunyai  balang  RSO 'sisa'  yang  kami
gunakan secara topikal atau dalam paip kami untuk membantu kami tidur.Saya ambil balang itu
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dan menuju ke hocks!!Saya sapu kudis hocknya dengan minyak.Membungkusnya dan berharap
yang terbaik.Pagi tiba, pembalut berada di lantai gerai (tidak mengejutkan) dan fikiran pertama
saya ialah, itu adalah pembaziran RSO!Tetapi setelah pemeriksaan lanjut, RSO masih terpaku
pada kudis hock dan telah mengeras kepada bahan seperti tar, mewujudkan penghalang untuk
lalat dan untuk menutup kudis.Saya meninggalkannya.Tidak cuba membalut semula atau apa-
apa.Keesokan harinya...perkara yang sama.

Ia adalah sekurang-kurangnya 4 hari sebelum saya terpaksa membuat semula apa-apa pada
hocks beliau kerana minyak telah membuat bantuan band yang hebat!

Hari ini adalah kira-kira minggu ke-3 kecederaannya, saya menyalurkan hocksnya dan saya
mengambil  masa  selama  1/2  jam  untuk  mengeluarkan  RSO  lama  daripada  hocks,
mendedahkan kulit yang baru sembuh/debride di bawahnya.Saya memohon semula RSO sekali
lagi  dan kita  akan lihat  apa yang akan kita  perolehi  4 hari  lagi.Saya pasti  akan mendapat
gambar yang dimuat naik dan dikongsi.

Terima kasih Rick -- Adakah anda fikir apabila anda membuat kumpulan RSO pertama anda ia
akan melimpah walaupun ke dunia kuda?Anda hebat!!” Heather

-- Terima kasih, Heather.Minyak itu memberi keajaiban untuk kuda, sama seperti ia melakukan
keajaiban untuk semua haiwan lain.Setiap pemilik kuda harus mempunyai baldi minyak yang
berguna untuk kuda mereka.Anda tahu keadaan mereka - anda tidak pernah tahu bagaimana
mereka akan mengejutkan anda.JB

"Anjing  saya menghidap  kanser  tulang.Saya  menolak  semua rawatan  yang  diarahkan  oleh
Doktor  haiwan  kepada  saya,  malah  mengeluarkan  bahu  dan  kakinya.Saya  diberitahu  dia
mempunyai 2 minggu dan diberi banyak ubat sakit.Mereka membuatnya sangat sakit dan dia
melihat najis.

Menelefon  rakan  dan  mendapat  penyedut  yang  diperbuat  daripada  minyak.Saya
memberikannya kepadanya untuk kesakitan dan ia berkesan.Dia tidak boleh berjalan sebelum
ini.

Nah, sebulan kemudian doktor tidak percaya dia masih di sini dan melakukan lebih banyak x-
ray  dan  KANSER  TELAH  HILANG...Jika  anda  mahu  saya  akan  pergi  mendapatkan  x-ray
sebelum  dan  selepas  dan  menyiarkannya  untuk  anda.Ia  betul-betul  HEMP  MEMBUNUH
KANSER...” Tammy

“JB,  tahun  lepas  saya  diberitahu  kuda  saya  mempunyai  3  bulan  untuk  hidup,  ganja  telah
memastikan dia hidup tetapi saya hanya memberi makan daunnya kerana saya ayam untuk
membuat  RSO.Saya akan melakukannya,  kemudian Jeannie  Herer,  yang merupakan rakan
saya sejak darjah 8, membuat saya berjanji untuk TIDAK melakukannya sehingga seseorang
berada di sini bersama saya kerana saya seorang pertapa dan menyukainya.Bagaimanapun
hanya daun-daun yang telah membuat semua kecuali satu tumor hilang dan anda tidak akan
tahu dia mempunyai melanoma.Dia sepatutnya meninggal dunia Julai 2011 lalu.Dia sihat dan
gembira  tetapi  marah  jika  saya  tidak  mempunyai  periuk  untuk  memberinya  makan  setiap
pagi.Terima  kasih  Tuhan  yang  baik  saya  tahu  beberapa  penjaga  di  kawasan  saya  yang
menderma  produk  untuknya!Saya  akan  bermegah  sedikit  dan  mengatakan  Jack  Herer
berterima kasih kepada saya dalam buku terakhirnya yang disemak kerana menjadi pejuang
kemerdekaan, saya telah menjerit  tentang kebaikan ganja selama lebih 40 tahun sekarang!
Kami akan memenangi pertarungan itu, saya fikir ia mungkin dapat dilihat!Harap harap!” JoAnn

--  Bagus,  JoAnn.Jangan  buat  dia  marah  dan  buat  RSO  untuknya,  ia  tidak  sesukar  atau
berbahaya seperti yang kelihatan dan anda boleh cuba membuatnya dengan katakan satu atau
dua auns dan membina keyakinan anda dengan cara itu.Salam sejahtera, JB

“Hasil  yang sama untuk kucing saya!!!Tetapi saya masih mempunyai tumor dibuang melalui
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pembedahan.Itu 3-4 tahun lepas.Tiada kemunculan semula sebarang tumor!Dia mengandung
16kehari  jadi  bulan  depan!Saya  tahu  ada  lebih  banyak  perkara  untuk  "menyiangi"  daripada
berpesta!" Ryan

"Menyembuhkan kanser pada mata kucing saya yang berumur 16 tahun." Dan

Q.Rakan-rakan yang dihormati, harap ini menemui anda dengan baik.Saya memberikan RSO
anjing  saya  yang  berumur  8  tahun,  40  lb.  untuk  tumor  yang  tumbuh  di  sebelah  kanan
badannya.Hari  ini  adalah  hari  pertamanya  rawatan  dan  dia  tersingkir  dan  tidur.Saya
memberinya kira-kira jumlah sebutir beras.Adakah ini terlalu banyak?Untuk berapa lama dan
berapa kerap anda akan mengesyorkan saya memberinya minyak?Saya sendiri menggunakan
minyak.Semakin masa berlalu, saya semakin terbiasa dengan "tinggi". Saya mesti menjalani
pembedahan bulan depan dan saya bercadang untuk menggunakan RSO untuk kesakitan dan
pemulihan saya.Jika saya boleh mengusahakannya, saya akan melakukannya sepanjang hayat
saya.Selawat dan Jutaan Terima Kasih

A.Katherine, saya akan menangguhkan pembedahan jika boleh sehingga anda makan katakan
180g minyak pada satu gram sehari  (atau lebih)  dalam tiga dos.Berikan anjing itu separuh
daripada itu jika anda fikir dia tidak selesa dengan apa yang dia dapat sekarang.Tidur adalah
sebahagian daripada proses penyembuhan, ia tidak perlu dirisaukan dan ia adalah petanda
bahawa minyak itu bersifat  sedatif,  itulah yang anda mahukan.Lebih kuat  dan sedatif,  lebih
baik.Salam sejahtera, JB

“Hai Jindrich!Saya bercakap dengan anda pada 9 Julai tentang tikus peliharaan anak saya (1.5
tahun)  yang  mempunyai  tumor  menonjol  yang  tumbuh  di  belakang  kaki  depan  kanannya
(diameter kira-kira 1 inci).Saya mula memberinya RSO 3 kali sehari dan 1 minggu kemudian
tumor hampir tidak kelihatan.2 minggu kemudian ia hilang!Saya telah terus memberinya dos 3
kali sehari dan kakaknya juga mendapat dos penyelenggaraan.Mereka berdua sangat gembira
dan bagi pihak mereka dan keluarga saya, saya ingin mengucapkan terima kasih yang tidak
terhingga kepada Rick dan diri anda sendiri kerana memberikan maklumat paling penting yang
ada!Ganja menyembuhkan kanser!”

"Menghantar  anda  maklumat  terkini  tentang  anjing  saya  yang  didiagnosis  dengan  kanser
tulang.1  Jun  sudah  tujuh  bulan,  x-ray  lepas  menunjukkan  tiada  penyebaran  ke  paru-
paru.Mereka mendapati patah utuh berhampiran tapak tumor di kaki, mereka tidak tahu apa
yang  perlu  dilakukan.Biasanya  anjing  ini  yang  mempunyai  rehat,  anda  perlu
meletakkannya.Mereka telah membuat kesimpulan bahawa infusi bulanan ubat yang dipanggil
Zometa mengekalkannya supaya mereka akan meneruskannya dalam perbicaraan manakala
dia akan menerima infus bulanan Zometa.Tetapi Tiada Kanser merebak dan mereka tidak boleh
mengambil  tumor yang ada 7 bulan yang lalu.Hanya fikir  anda ingin tahu.Kanser agresif  ini
biasanya mengambil nyawa anjing dalam tempoh 4-6 bulan selepas diagnosis.Ini dia, 7 bulan,
TIADA penyebaran kanser.Patah utuh tetapi masih berjalan seperti tiada apa-apa yang salah.”
Linda

“Selepas  9  minggu  kanser  kulit  pada  anjing  saya  telah  hilang  sepenuhnya!!Dos
penyelenggaraan sekarang untuk sepanjang hayatnya.Yang saya rasa kini bukan sahaja lebih
selesa untuknya tetapi juga kehidupan yang lebih panjang.BERKAT RS & JB!!>;-)” Hijau

“Anjing saya melakukannya dengan baik pada mulanya pada saiz kepala pin untuk bermula,
kemudian  meningkat  sehingga  dia  mengambil  1-2  ketul  saiz  beras.Dia  adalah  80lb
pit.Malangnya, minyak yang saya boleh dapatkan bukanlah peratusan yang cukup tinggi (82%)
jadi walaupun ia meningkatkan selera makannya, membantu arthritisnya, memperbaiki kot dan
kulitnya, ia tidak membantu hidungnya yang hidung belang yang mungkin kanser hidung.Jika
sesiapa di sini berada di WA dan mempunyai 90+% minyak, saya dengan senang hati akan
menderma untuknya.” Kelangsungan hidup
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--  Cuba  sapukan  minyak  secara  topikal  pada  hidungnya  juga,  dan  mungkin  cuba  naikkan
hidungnya  menggunakan  Q-tip  atau  sesuatu  yang  serupa,  jika  dia  tidak  menggigit  anda
kerananya.Anda juga boleh cuba memasukkan minyak ke dalam ketuhar yang ditetapkan pada
suhu 130°Celsius  selama kira-kira sejam dan cuba menjadikannya lebih pekat/kuat  dengan
cara itu.Atau bersabar dan beri minyak lebih banyak masa.” JB

"Anjing saya mempunyai 3 minggu untuk hidup.Tumor sel jisim di seluruh badan pit bull baka
tulennya...Selepas  3  minggu  tumor  mengecut  pada  ISO/RSO.Saya  bersumpah.Dia  telah
kencing beberapa kali dan bertindak mabuk tetapi saya tahu ia adalah lebih baik.Dia masih di
atasnya.Walaupun mereka hilang, saya tetap akan menjadikannya ubatnya.Sayang awak, JB
dan Rick.” Bocaj

“Telah memberikan Pit saya yang berusia 14 tahun minyak selama 4 minggu sekarang untuk
kanser.Dia kadang-kadang menjadi agak 'terkejut' dan mabuk apabila saya memberinya terlalu
banyak, tetapi apabila kesannya hilang, dia tidur seperti  anak anjing.Dia enggan mengambil
ubat  doktor  haiwan jadi  kami  mendapat  sedikit  minyak.Masih  awal  lagi  tetapi  saya sedang
merakam perkembangannya.Ia mengambil  masa kira-kira seminggu untuk dia membiasakan
diri  dengan minyak dan mengembangkan selera makan semula.Saya cemburu,  kerana kita
boleh pada peringkat  ini  hanya mampu membeli  minyak untuknya.Suka cerita indah semua
orang!” Janine

"Adakah anjing anda mempunyai kesan sampingan?Mahu anjing saya juga.Dia seekor anjing
pemburu.” Marie

“Tiada kesan sampingan.Dia melakukan,  seperti  yang dilakukan oleh anjing apabila  mereka
mengunyah rumput atau apa sahaja untuk membantu dengan muntah, untuk membersihkan
diri.Tiada  sesiapa  (termasuk  haiwan  peliharaan)  mengubat  sendiri  pada  apa-apa  yang
memberikan kesan sampingan negatif.Kami tidak dibina untuk beroperasi seperti itu.” Tielman

“Menyelamatkan  nyawa  anjing  saya  daripada  penyakit  auto  imun  yang  steroid  berhenti
bekerja.Tiada kesan sampingan!” John

"Saya telah melihat kesan tangan pertama anjing yang mengambil RSO ...Untuk beberapa hari
pertama  Ruby  (anjing  berusia  12  tahun)  masih  sakit  dan  sedikit  menggigil,  gejala  yang
membimbangkan jika anda ragu-ragu tentang perkara ini tetapi saya boleh memberi jaminan
kepada  anda  1  bulan  menjalani  rawatan  dan  anjing  itu  melantun  penuh  kehidupan  berlari
menaiki  tangga  melompat  ke  atas  katil  dan  kerusi  penuh  tenaga  sepanjang  masa  sangat
bermain  lagi.Dulu  mata berair  dan bertudung kelabu kini  kembali  normal  sepenuhnya.Ruby
mempunyai pertumbuhan yang agak besar di bahagian dalam kakinya yang telah berada di
sana selama bertahun-tahun dan kini  selepas makan minyak ia  hampir  jatuh!!!Terima kasih
kepada Rick Simpson xxx memberkati  minyak ini,  ia  benar-benar  berkesan,  kenapa TIADA
testimoni yang mengatakan ia tidak..?” Brett

“Hari ini adalah hari ke-3 untuk rawatan pada anjing saya dengan RSO (Rick Simpson Oil) yang
merupakan pekat ganja untuk rawatan perubatan bagi banyak penyakit serius.Dia berumur 13
tahun dan kira-kira 7 tahunbulan lalu, dia mendapat sesuatu yang menyebabkan dia semput
yang melampau,  lendir  besar  dan beberapa hari  dia  lesu.Mencarinya dalam talian,  berkata
"batuk  anjing  atau  selsema  anjing"  jadi  saya  mempunyai  beberapa  antibiotik  di  sini  dan
memulakan kursusnya.Tidak membantu langsung, jadi kami membawanya ke doktor haiwan.

Sudah tentu, mereka ingin melakukan kerja darah, x-ray dan saringan lendir.Kira-kira 500 dalam
bil doktor haiwan, saya menolak jadi kami memulakannya dengan antibiotik luas yang juga tidak
menyentuhnya dalam sebulan.Membawanya kembali dan mendapatkan dua lagi antibiotik yang
lebih kuat, menggunakannya sebulan secara agama.Tak sentuh pun!

Kemudian doktor haiwan mencuba ubat racun kulat...MASIH TAK MENYENTUH SAKITNYA!!
Sukar untuk menentukan apa yang wajar untuk membelanjakan anjing berusia 13 tahun...Jadi

- 205 -



saya menghentikan semua ubat kira-kira sebulan yang lalu untuk membiarkan tubuhnya pulih
dan memulakannya di  RSO hanya 3 hari  lalu,  sebanyak 6 dos dan dia adalah anjing yang
benar-benar baru!

Tiada  hingus,  tiada  batuk,  dia  mendapat  kudapan  dan  secara  amnya  kami  telah  melihat
peningkatan yang MENARIK.Tak percaya sungguh.Dari pengalaman peribadi saya, saya boleh
membuktikan bahawa ini adalah ubat surreal yang hebat.Terima kasih dari lubuk hati saya!”
Kelangsungan hidup

“Peninju  saya  mencari  saya  untuk  menangkap  asap.Dia  telah  ditangkap  berdiri  di  atas
kemenyan kami cuba menangkap buzz juga...dia belajar bukan semua asap itu mesra.Semoga
anjing anjing anda dapat merasai minyak tidak lama lagi!!” Ogos

“Saya mempunyai Newfie emas berusia 13 tahun yang berusia 14 tahun (50% golden retriever
50%  new  foundland)  &  dia  pernah  menangis  dengan  teruk  kerana  pinggulnya  sangat
menyakitkan kerana dia jelas menghidap arthritis (anjing tua + lantai kayu keras) dan saya bapa
dan abang enggan membawanya ke doktor haiwan,  jadi  saya sebaliknya akan membelikan
anjing saya beg 40$ dan apabila dia mula berasa sakit, saya akan menghisapnya sedikit dan
dia bertindak seperti  anak anjing.Tidak merengek, merengek, dia tidak mempunyai masalah
berjalan-jalan atau melakukan sesuatu dan dia akan tidur dengan tenang.

Dia juga mempunyai tumor pada masa ini juga.Saya akhirnya meyakinkan ayah saya untuk
membawanya  ke  doktor  haiwan  (saya  berkata  jika  dia  perlu  dibuang  maka  kami  akan
melakukannya tetapi saya mahukan pendapat VETS sebelum kami menetapkan temujanji) kami
tiba di  sana dan dia  memeriksa anjing saya.Pada akhir  temu janji  dia  berkata bahawa dia
adalah anjing paling sihat yang pernah dilihatnya pada usianya!

Dia menghidap arthritis MINOR & berkata dia tidak tahu bagaimana ia tidak lebih teruk dan
tumornya sebesar bola besbol?Ya, ia kini sebesar gusi!Dia berkata bahawa ubat arthritis yang
dia pakai sepatutnya membantu mengekalkan kandungannya iaitu $150 untuk preskripsi 30 hari
dan  ia  memang  SHIT.Saya  juga  berhenti  merokok  dia  untuk  melihat  sama  ada  ubat  itu
berbaloi.Tidak.Dia berjuang untuk mengambilnya, membuat dia sembelit,  dan dia mengalami
kesakitan sepanjang masa!

Dengan rumpai itu, dia akan datang terus kepada saya duduk di sana dan tahu apa yang dia
dapat dan menyukainya!Membantu tumornya hilang, telah memastikan arthritisnya hampir tiada
apa-apa  sehingga  saya  hampir  tidak  perlu  menghisapnya  kerana  ia  tidak  mengganggunya
hampir  separuh  daripada  jumlah  yang  digunakan  sebelum  saya  menghisapnya.Marijuana
adalah tumbuhan ajaib dan telah menjadikan anjing saya hidup lebih lama dan lebih sihat!Saya
akan lakukan apa sahaja untuk bayi perempuan saya!Dia adalah kebanggaan dan kegembiraan
saya!” Bethany

“Anjing saya ialah Gembala Belgium berumur 13 tahun.Beberapa tahun yang lalu, ketulan kecil
muncul di sisinya.Ia tiba-tiba mula berkembang pada kadar yang membimbangkan beberapa
bulan lalu.Malangnya dia disahkan menghidap kanser...dan bukan hanya satu ketul.Selepas
pemeriksaan  dia  mempunyai  banyak.Dia  juga  ada  masalah  lain...Terutamanya  arthritis  dan
disfasia pinggul.Pembedahan bukanlah satu pilihan kerana diragui dia akan bertahan dengan
ubat  bius.Saya  tidak  sanggup  melihatnya  menderita...dia  hampir  tidak  boleh  berjalan  dan
berhenti  makan.Saya  memutuskan  untuk  mencuba  memberinya  minyak  ganja  sebagai
percubaan terakhir untuk membantunya.Saya dan pasangan saya Pat memberinya sedikit (kira-
kira saiz sebutir beras) pada biskut.Ia benar-benar memberi kesan kepadanya ...dia tidak stabil
di kakinya dan tidur berjam-jam.

Kami mengubah suai dos dalam beberapa hari  akan datang dan menyedari  bahawa selera
makannya  bertambah  baik  serta-merta.Dia  juga  mula  bergerak  dengan  lebih  mudah  dan
sikapnya  lebih  cerah.Apabila  hari-hari  berlalu,  kami  perlahan-lahan  meningkatkan
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dosnya.Sudah 3 minggu dan saya hampir tidak mengenalinya sebagai anjing yang sama.Dia
gembira!Menggoyang-goyangkan  ekornya,  suka  bermain,  makan,  dan  yang  paling  best
tumornya adalah separuh daripada saiz sebelum kita mula menggunakan minyak!!!!Saya akan
teruskan rawatannya (nasib baik kami dapat bekalkan minyak sendiri) dan maklumkan kepada
anda.Saya menjangkakan untuk melihat tumor ini hilang sepenuhnya!!!!!!!!” Josie

"Saya telah memulakan pomeranian kecil saya pada minyak kerana dia mengalami trakea yang
runtuh dan kegagalan jantung kongenital.Dia tidak mengambil ubat biasa sejak musim panas
dan dia tidak batuk sama sekali untuk kali pertama sejak musim panas (dia sentiasa batuk dan
mengukur  walaupun  pada  ubat-ubatan  yang  diberikan  oleh  doktor).Dia  mempunyai  lebih
banyak tenaga dan melakukan yang lebih baik daripada yang dia lakukan semasa dia berada
dalam ubat-ubatan.” Karen

"Anjing saya juga mempunyai ketulan dan saya telah memberinya minyak, tetapi saya rasa
terlalu banyak dia sangat goyah dan mengantuk slash kelihatan seperti dia mabuk dia adalah
seekor  Rottweiler  135  lbs,  jadi  saya  perlu  mengubah  jumlah  yang  saya  berikan
kepadanya .Tetapi saya percaya ia akan membantunya.” Peter

Q.Hai, cuma tertanya-tanya sama ada RSO topikal sesuai untuk katak yang baru sahaja patah
sebelah  kaki  belakangnya  dan  kini  baru  dipotong?Mungkin  sapuan  kecil  pada  tulang  yang
terdedah akan membantu lelaki kecil ini?Atau mungkin terlalu kuat untuk makhluk sekecil itu?
Terima kasih dan Tuhan memberkati kerana menyampaikan mesej itu!

A.Walaupun saya perlu mengakui bahawa saya tidak pernah merawat katak dengan minyak itu,
cara saya melihatnya adalah lebih banyak minyak dan lebih cepat, lebih baik.Saya juga akan
meletakkan  sedikit  dalam  makanannya.Senario  terburuk  ialah  katak  yang  malang  itu  akan
direjam.Perkara besar.Salam sejahtera, JB

“Saya  mempunyai  seorang  kawan  yang  anjingnya  menghidap  glaukoma  dan  melakukan
“percubaan”  dia  memberi  anjingnya  kanabis  selama  seminggu  dan  memeriksa  tekanan
matanya...doktor  haiwan  berkata  dia  tidak  pernah  melihat  tekanan  berkurangan  secepat
itu...kemudian dia tidak jangan beri dia apa-apa selama seminggu dan bawa dia masuk...doktor
haiwan daripada bertanya wtf dia lakukan kerana tekanan yang sangat tinggi ia sebenarnya
merosakkan  penglihatannya...apabila  dia  menjawab  doktor  haiwan  berkenaan  “eksperimen”
doktor haiwannya daripada menggalakkannya untuk meneruskan rawatan ganja!!!!!” Garrett

“Saya telah memberikan ganja kepada anjing tua saya berkali-kali.Ia sangat membantu dengan
kesakitan dan meringankan hari-hari terakhirnya.Pada hari saya menyuruhnya meletakkannya,
saya memberinya stik  biarkan dia keluar  untuk berjemur dengan beberapa hidangan anjing
bertali ganja.Dia menikmati kali terakhirnya bersama saya dan tenang apabila tiba masanya.”
Samantha

“Haiwan saya dan saya telah bertarung dengan beberapa Bug yang tidak diketahui, kudis yang
teruk, ganja untuk diselamatkan.Walaupun haiwan peliharaan saya direjam seperti patung batu,
mereka semakin baik seperti saya.Walau apa pun perkara ini mengerikan, doktor haiwan atau
doktor tidak dapat memahaminya.” -- Lebih baik direjam sebagai patung batu daripada sejuk
dan mati.Itu sahaja yang saya tahu, JoAnn.lol, JB

"Saya tidak  pernah memberi  perhatian  kepada minyak.Kemudian saya mencuba tincture ...
moly sialan suci ...Saya memberikannya kepada anjing saya dia seperti 12 dan ia benar-benar
membantu dia makan dia bermain dan dia seperti dirinya yang lama.Mencuba glukosamin tetapi
ia  tidak  menyentuh  kesakitannya...Saya  tidak  pernah  terfikir  untuk  memberikannya  kepada
anjing saya sehingga saya melihat orang lain di sini telah melakukannya ...tetapi ya minyak
sangat bagus...terima kasih semua orang jika anjing saya boleh mengucapkan terima kasih,
saya pasti dia akan melakukannya...damai.. .” Kary

- 207 -



"Saya menyembuhkan Ferret insulinoma kami yang mencipta Kanser pankreas.Dapatkannya
peeps, 'keluarga berbulu' anda memerlukan anda.Inilah Flower semasa rawatannya, dia agak
bersila di sini dan bersedia untuk tidur lena..!” Hempy

"Salah satu daripada dua anjing saya tidak mengalami epilepsi lagi kerana minyak kanabis."
Charles

“Saya mempunyai seekor Rottweiler dan diberitahu pada Xmas dia menghidap kanser perut
dan  tiada  apa-apamereka  boleh  lakukan  dan  dia  mempunyai  2  bulan  untuk  hidup
maksimum.Jadi  saya  mencubanya  pada  minyak  yang  saya  buat  sendiri.Dapat  dia  scan  2
minggu lepas.Kanser semua hilang.” Ian

"Saya memberikannya kepada makmal saya yang berumur 13 tahun.Kemudian dia mengejar
bola seperti dia 2. Stephanie

"Menyembuhkan melanoma pitbull saya." Brandon

“Baru sahaja mengambil Rottweiler saya daripada doktor haiwan selepas pembedahan ke-2nya
untuk  “mendapatkan  baki  kanser  yang  kami  tidak  dapat  buat  kali  pertama.”  Saya  telah
memberinya RSO selama sebulan, serta menyapu balsem ganja pada tapak insisi.Tahu tak?
Pakar bedah melihat "KANSER TIADA KELIHATAN".Perlu menunggu keputusan makmal untuk
memastikan, tetapi saya akan mengatakan saya mempunyai keajaiban 100 paun saya sendiri.
Joni

“Kucing sepupu saya mempunyai bentuk kucing Parkinson.Weed adalah satu-satunya perkara
yang menenangkannya dan menghentikan kekejangannya dan pastinya memanjangkan dan
memperbaiki hidupnya.Jauh sekali daripada menjadi punca kematiannya atau menjadi toksik
kepadanya!Secara kebetulan, sepupu saya menggunakannya pada masa itu untuk mengawal
epilepsinya!Ubat mujarab untuk manusia dan haiwan!” Enñio

“Mulakan dengan jumlah yang sangat sedikit pada keju atau daging apa sahaja yang mereka
akan makan!Rottie saya adalah 100 lbs dan separuh biji beras sudah memadai!Sebutir penuh
beras membuatkan dia terliur selama 4-6 jam.” Greg

"Anjing saya makan kek angkasa selama sebulan tanpa kesan buruk, selain tidur yang sangat
lama." Ned

"Sangat betul.Salah seorang ahli keluarga berkaki empat yang kami sayangi menghidap tumor
kulit selama lima tahun tepat di bawah sikunya.Yang semakin besar setiap tahun.Apabila dia
berumur  11  tahun.  berumur  dia  mula  menunjukkan  tanda-tanda  diplasia  pinggul.Daripada
mengepam penuh ubat sakit yang boleh merosakkan hati dan buah pinggangnya.Kami mula
menaburkan tunas vape semula dalam makanannya atau sebagai hadiah.Dia menyukai rasa
bunga  yang dibakar  ringan.Dia  kemudian mula  menjadi  lebih  aktif.Selepas beberapa tahun
merawatnya  secara  religius  dengan  ganja  yang  divap  semula,  tumor  di  sikunya  mula
berkurangan kepada hanya kulit  yang longgar.Dia hidup sehingga 14 tahun.Dia tidak pernah
gagal memandang kami dengan mata yang penuh kasih sayang.Sehingga dia tidak lagi menjadi
anjing yang boleh berlari dan melompat.Jadi kami membuat keputusan yang paling sukar untuk
menamatkan penderitaannya melalui  doktor  haiwan keluarga yang baik hati  dan penyayang
yang telah bekerja dengan kami selama lebih sedekad.Beberapa hari sebelum Krismas doktor
haiwan dan isterinya datang ke rumah kami dalam perjalanan pulang untuk membantu kami
dengan peralihannya.*air  mata*  Secara keseluruhannya ganja  adalah penawar bagi  banyak
penderitaan.Dia menjadi tua ke usia tuanya kerana cinta kita dan cinta kita kepada sakramen
sejati.... CANNNABIS.

“Ya, saya tahu itu, anjing saya mati pada penghujung April,  dan perkara terakhir yang kami
lakukan  bersama-sama  saya  menghisap  rumpai  bersamanya  dan  dia  akhirnya  mengalami
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kesakitan.Dia pergi tidur dengan tenang." Morganna

“Senang tahu.Anda fikir ia akan berfungsi untuk haiwan peliharaan manusia juga, pada tulang
belakang? Brenda

"Anda mempunyai haiwan peliharaan manusia?" Colin

“Di manakah saya boleh mendapatkan salah satu daripada haiwan peliharaan manusia ini?
Mereka terdengar menarik.Saya ingin melatih saya untuk melakukan berkebun.Adakah mereka
cukup bijak untuk melakukan itu, adakah anda fikir?” Sasha

"Ya, ia juga berfungsi pada haiwan peliharaan manusia.Terima kasih untuk ini - ia membuatkan
saya ketawa.” JB

“Saya menggunakan putik pasu (sebilangan kecil) pada arnab saya dengan tumbuh di sebelah
matanya.Pertumbuhan itu hilang dan dia mengekalkan penglihatannya.Hanya sebulan rawatan
dan  dia  sihat.(Vet  diawasi).Sekarang  saya  mempunyai  seorang  Dane  yang  hebat  yang
mempunyai masalah otak dan sawan.Saya merokok untuk lupus saya (tiada skrip dr, hanya
ganja dan Dr. tahu) dan Dane yang hebat tidur di sofa di sebelah saya.Dengan ubat-ubatan
sawannya dan dia berada di rumah saya (saya mengambilnya sebagai anak angkat 6 minggu
yang lalu) di sebelah saya apabila saya melakukannya, dia tidak mengalami sawan dalam 5 1/2
minggu dan berat badannya bertambah, berjalan dengan lebih baik dan lebih tenang. .Saya
juga menambah minyak kelapa, 2 sudu besar setiap hari, kepada rutinnya dan dia menunjukkan
kemajuan yang luar biasa dalam mobiliti dan penyakitnya.” berkabus

“Petinju berusia 9 tahun saya mempunyai ketumbuhan di belakangnya kira-kira sebesar guli
“penembak”...tidak sebesar bola ping pong.Saya memulakannya dengan RSO oral 3xhari.Dia
bertolak  ansur  dengan  dos  dengan  baik  dan  tumor  akhirnya  berjaya  keluar  dari  kulit
meninggalkan  pada  dasarnya  lubang.Regimen  RSO  dan  antibiotik  berterusan  sehingga  ia
ditutup  sepenuhnya.Dia  sihat  seperti  baru  tanpa  sebarang  ketumbuhan  dan  tiada  kesan
sampingan.Doberman saya bagaimanapun tidak bertolak ansur dengan RSO dengan baik dan
perlu  mengambil  dos  yang  jauh  lebih  kecil.Tetapi  dia  juga  telah  mendapat  kesembuhan
daripadanya.” Karen

“Saya  pernah  mengubati  anjing  tua  saya  dengan  menghembus  asap  ke  telinganya.Dia
menyukainya  dan  bertindak  seperti  anak  anjing  daripada  anjing  berusia  21  tahun  (tahun
manusia) dengan pinggul dan arthritis yang teruk." Gina

"Minyak rami menyelamatkan Anjing Gembala Jerman saya apabila  dia didiagnosis  dengan
kanser limpa, dia kini berusia 9 tahun dan dalam pengampunan dan sihat." Paul

"Lelaki  saya berumur 6 tahun mengalami arthritis  yang teruk.Ia mengambil  masa 3 minggu
untuk  memulihkannya.Saya  memberi  3  ekor  anjing  saya  dos  pencegahan  dua  kali
seminggu...Saya tidak mempunyai bil doktor haiwan pernah...Saya melihat mereka di puncak
mereka setiap hari...Minyak ganja adalah bahagian penting dalam diet kita setakat yang saya
bimbang...Saya kagum dengan tumbuhan itu...sepanjang masa...” Sparky

Kesimpulan 

«Jindrich  Bayer:  ANDA  TIDAK  BOLEH  MENJALANKAN  EKONOMI  SECARA  RASIONAL
TANPA HEMP.

Rick Simpson: Betul!

JB:Ia tidak boleh dilakukan.

Contoh mudah... Jika kita berpegang kepada perubatan.Republik Czech membelanjakan kira-
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kira satu bilion dolar untuk pesakit kencing manis sahaja.Terdapat 800,000 daripadanya!

[Kini JB, merujuk kepada JAKA—ahli muzik, aktivis ganja, DIABETIC—yang duduk di sebelah
kiri kepada Rick dan dia…]

Anda tahu sendiri  apa yang minyak lakukan untuk diabetes.JIKA ANDA BOLEH MAKAN 4
GRAM SEHARI ANDA TIDAK MEMERLUKAN INSULIN SAMA SEKALI.

Dan kami membelanjakan satu bilion dolar setiap tahun...dan wang itu meninggalkan Republik
Czech dan pergi ke suatu tempat...Dan tidak pernah kembali!

[Ketawa tidak percaya…]

Dan itu kencing manis sahaja!Kemudian, tambah minyak, seperti yang Rick katakan... Ok [saya
beri awak...mungkin...], bukan semua kereta, bukan segalanya... Tetapi jika 50%... Jika [hanya]
semua traktor berjalan pada [HEMP FUEL] itu... Kenapa tidak???

Kemudian, harga makanan turun, secara logiknya...Kerana apabila anda tidak perlu membayar
€1,  2,  3  euro  untuk  satu  liter  gas  untuk  mengisi  lori/traktor… Kemudian,  secara  logiknya,
makanan  boleh  menjadi  lebih  murah.
Dan orang tidak mempunyai wang…

Negara harus memastikan rakyat makan dan terus hidup.Bukannya mereka mati...

RS:Dan bukan itu sahaja, malah petani mempunyai hak untuk menanam tanaman ini  untuk
membantu mengekalkan kewujudan mereka.Sepanjang sejarah, adalah fakta yang diketahui
bahawa  tumbuhan  ini  digunakan  sebagai  makanan  ternakan  yang  indah,  selepas  mereka
mengambil minyak biji rami daripada benih, kek benih ini diberi makan kepada haiwan.Ia adalah
antara makanan haiwan terbaik di planet ini!Jadi, ini bukan sahaja memberi mereka ubat untuk
merawat ternakan mereka, tetapi ia juga akan menyediakan mereka dengan sumber makanan
untuk ternakan mereka.

Dan  ia  seperti  kata  Jindrich...Bagi  mana-mana  negara,  cuba  menjalankan  ekonomi  tanpa
menggunakan  rami...  Atau  bagi  mana-mana  petani  untuk  benar-benar  cuba  mengamalkan
profesion itu,  dan tidak dibenarkan menanam rami,hanya akan menjadi  latihan sia-sia'!Para
petani memerlukan hak untuk menanam tumbuhan ini.Dan setiap orang harus mempunyai hak
yang  sama  untuk  membekalkan  keperluan  mereka  sendiri.Kita  semua  perlu  mempunyai
kebebasan itu...

JB:Adakah anda lebih suka makan daging daripada haiwan yang diberi makanan yang tidak
sihat  dan  disuntik  dengan  antibiotik,  atau  adakah  anda lebih  suka makan daging  daripada
haiwan yang diberi makan rami dan tidak memerlukan sebarang antibiotik sama sekali?

Adakah anda lebih suka makan ayam yang diberi  makan dengan biji  rami dan sihat—tidak
mengalami  semua  keadaan  buruk  itu—atau  adakah  anda  lebih  suka  makan  produk
perindustrian?Adakah  anda  lebih  suka  makan  ikan  karp  atau  [iaitu]  ikan—yang  akan  kaya
dengan Omega-3, 6, 9 kerana ia akan memakan biji rami—atau adakah anda lebih suka makan
ikan yang memakan daun yang dikisar atau haiwan mati?Semudah itu… EKONOMI… Anda
membayar  terlalu  banyak  dan  wang  itu  akan  meninggalkan  negara.Anda  mahu  wang  di
sini.DAN APA YANG BEST - APABILA ANDA TIDAK PERLU MENGHABISKAN DUIT...[maka]
ANDA  TIDAK  PERLU  MENJANA  WANG…”  (dariManifesto  Ganjadokumentari,terdapat  di
Youtube)

“Biar saya rumuskan kebanyakan perkara yang berlaku di sekitar Minyak Rick Simpson.Arahan
memberitahu orang ramai kepada A, B, C dan D.Orang ramai membacanya dan bertanya - jika
saya tidak melakukan A, adakah B, C dan D masih berfungsi?Jika saya tidak melakukan B,
adakah A, C dan D masih berfungsi?Jika saya tidak melakukan C, adakah A, B dan D akan
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berfungsi?Bagaimana jika saya tidak melakukan D, adakah A, B dan C masih berfungsi?Dan
bagaimana  jika  saya  melakukan  A,  B,  C  dan  D,  secara  berbeza,  adakah  ia  masih  akan
menghasilkan perkara sebenar?

Jawapan  umum  ialah:  tidak,  tidak.Jika  anda  ingin  menghasilkan  RSO,  ikut  arahandalam
Penawar Kanser: Protokol Rick Simpsone-book ke surat.Jika anda ingin menghasilkan sesuatu
yang lain, maka ikut arahan lain.Tetapi tolong jangan buat kami bertanggungjawab apabila anda
menghasilkan jenis minyak yang berbeza dan rawatan gagal dan berakhir dengan kematian
pesakit yang tidak perlu.

Jika anda melakukan A, B, C dan D, minyak akan berfungsi dengan cara yang terbaik, itulah
sebabnya  arahannya  ada.Jika  anda  tidak  melakukannya,  ia  mungkin  tidak  berfungsi.Ia
semudah itu, bukan?Apakah yang anda ingin terima secara peribadi jika anda memerlukan ubat
tersebut?Sesuatu yang telah terbukti berkesan, atau sesuatu yang lain yang mempunyai kualiti
perubatan  yang  tidak  diketahui,  hanya  supaya  sesiapa  yang  membuat  minyak  boleh
membuktikan atau menyangkal hipotesis atau 'kaedah'nya?" JB
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